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Дэвіз
«Без канопляў/канопляў нельга рацыянальна весці эканоміку, гэта місія немагчымая.Тое ж
датычыцца і медыцыны – вы не можаце добра і рацыянальна займацца медыцынай без
канопляў, вы проста не зможаце зрабіць працу найлепшым чынам.Не таму, што я кажу, а
таму, што гэта так». JB

Чаму гэта называецца RSO?
«Джэк Херэр пачаў называць гэта нафтай Рыка Сімпсана або RSO.Рык не хацеў, каб яго
так  назвалі,  і  мне спатрэбілася  некаторы час,  каб пераканаць  яго,  што гэта  насамрэч
добрая ідэя.Хітрасць у тым,  што існуе шмат алеяў канопляў/канабіса і  шмат спосабаў
вытворчасці  алею  або  экстракта,  і  многіх  пацыентаў  падманулі,  каб  купіць  алей  або
экстракты нізкай якасці.

RSO вырабляецца пэўным метадам, з пэўных матэрыялаў і спецыфічным спосабам, таму
яго трэба называць так, як гэта - RSO.RSO не з'яўляецца BHO (бутан-мядовым алеем),
RSO  з'яўляецца  декарбоксилированным  і  вельмі  моцным  і  заспакаяльным.Найлепшы
RSO  -  гэта  95-98%  THC,  1-2%  CBD  і  з'яўляецца  надзвычай  магутным  і
заспакаяльным.Большасць  іншых  тыпаў  экстракцыі  проста  не  дасць  алею,  якое
з'яўляецца  такім  жа  моцным  у  медыцынскіх  мэтах,  і  часта  яны  нават  не  былі
дэкарбоксіляваны  належным  чынам.Звычайна  мы  апрацоўваем  вялікую  колькасць
канабіса,  і  метад  Рыка  вельмі  эфектыўны  і  спрошчаны  для  перапрацоўкі  вялікіх
колькасцяў.Вы можаце перапрацаваць фунт канабіс і вырабіць алей за вельмі кароткі час,
выкарыстоўваючы абсталяванне,  якое  лёгка  знайсці  ў  большасці  краін  свету.Справа  ў
тым, каб зрабіць лекі як мага хутчэй, каб пацыенту не прыйшлося чакаць.JB»

«Рык не стаў называць гэта RSO, іншыя.Гэта добры тэрмін, бо ён прыводзіць людзей да
інфармацыі Рыка аб метадах і матэрыялах.Рык справядліва занепакоены тым, што людзі
называюць алей, якое выраблена не па яго метадах, і рэкамендаваў зыходны матэрыял
для вытворчасці Phoenix Tears або RSO.Ён ведае, што спрацавала ў яго шырокім вопыце
лячэння пацыентаў, і ён хоча, каб вельмі хворыя людзі атрымлівалі тое, што ён ведае,
дзейнічае, а не тое, што «магло б быць такім жа добрым» з такім жа імем...» Мэцью

«Я  назаўжды  ўдзячны  за  тое,  што  знайшоў  Рыка  Сімпсана  і  Дж.Б....  Змяніў  маё
жыццёЛоры»

«Без Рыка і яго відэа я б не ведаў, што ён лечыць рак ...  хоць я быў карыстальнікам і
вырошчваннем каля 27 гадоў, я не ведаў, што ў ім ёсць гэтыя якасці ...  цяпер я ведаю
дзякуючы Рыку Сімпсану.  ..  і  без  яго  смеласці  і  шчырасці  мы ўсе жылі  б  у  цемры аб
гэтым ...  па гэтай прычыне я думаю, што RSO - добрая назва для нафты ...  але RSO
павінна быць зроблена ў адпаведнасці з інструкцыямі RS ... не некаторыя іншыяуяўленне
чалавека пра тое, што лепш ... калі яно не парушана - не выпраўляй». Пятра

«Калі я працаваў у амбулаторыі, мы перапрацоўвалі вялікую колькасць канабісу... Гаворка
ідзе  пра  сотні  фунтаў...  за  выманне!Дзіўна,  колькі  CO2  або  тыпу  n  бутану  вы
перажываеце.Я паразумнеў і зрабіў усё ў хэш бурбалкі, а затым выняў яго.Аднак BHO на
самай  справе  ніжэй  у  THC,  чым  RSOКалі  вы  паліце  яго,  вы  хочаце,  каб  ён  быў
максімальна чыстым для вашых лёгкіх.Калі вы ясьце яго, ваш арганізм можа справіцца з
невялікай колькасцю раслінных рэчываў без праблем.Метад нафты працуе лепш за ўсё,
калі  вы  робіце  яго  дома  для  спажывання.Не  так  шмат  людзей  маюць  доступ  да
лабараторнага  або  медыцынскага  бутану,  каб  зрабіць  экстракцыю  BHO  і  вакуумную
ачыстку,  каб  выдаліць  любыя прымешкі.Метад Рыка  спрацаваў  для  мяне  і  незлічонай
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колькасці  іншых  людзей,  якіх  я  не  бачу  неабходнасці  выпраўляць  тое,  што  працуе
бездакорна!» Лі

«Мне  ўсё  роўна,  як  гэта  называецца!!!Калі  ласка,  называйце  гэта  як  хочаце,  але  не
губляйце такога чалавека, як Рык, які выратаваў тысячы жыццяў і ўсё сваё жыццё аддаў
распаўсюджванню інфармацыі.Гэта проста няправільна!!” Дона

«Я ўвесь час называю гэта канапляным алеем, таму што гэта тое, што яно ёсць, яно ёсць
у  слоўніку,  проста  іншае  слова  для  канопляў.Гэта  стары  тэрмін,  але,  тым  не  менш,
правільны.Мы ўсе ведаем, пра што ён кажа». Дыён

«Бутанавыя  экстракцыі  не  дэкарбаксіляваныя.Ён  выходзіць  пры  занадта  нізкай
тэмпературы.Я выкарыстоўваю ISO 99 і быў у роспачы і выкарыстаў 91 працэнт ISO.Ён
працаваў  нармальна,  і  гэта  толькі  я.Я  пачаў  рабіць  гэта  яшчэ  ў  93  годзе  з
дэнатуралізаваным алкаголем, але гэта толькі  я,  бо я адзін з  многіх.Пакуль увесь ваш
растваральнік зварыўся, я б сказаў, што гэта больш бяспечна, чым тое, што большасць
людзей з'ядуць на абед.

Гэта лекі выратавала мне жыццё, калі я быў на смяротным ложы.Нафта была падаравана,
і яна была зроблена як з нафты, так і з ISO, і пакуль увесь растваральнік вычарпаны, вы
ніколі не зможаце адрозніць.Дзякуй усім за абмен ведамі, яны бясцэнныя, а навука - гэта
серыя даследаванняў, якія паўтараюцца зноў і зноў.Наколькі я разумею, THC у асноўным
душыць ракавыя клеткі і спыняе мёртвы іншых ракавых клетак, але не наносіць шкоды
здаровым клеткам, пакуль вы ўжываеце моцнае алей з THCa, нагрэтым да кропкі,  каб
ператвараць яго ў THC, такім чынам, актывуючы THC цяплом.

Маё пытанне заключаецца ў тым, як даведацца, калі ён цалкам декарбоксилируется.Боб і
Эн у Willow Creek Springs Ca - гэта маё відэа на Youtube, якое паказвае мне пасля таго, як
мне сказалі, што мне засталося жыць 3 тыдні.Праз два гады я кажу з Вялікаднем, і я лічу,
што кожны, хворы ці не, павінен прымаць гэта лекі таксама ў якасці прафілактыкі.Вам не
трэба чакаць, каб захварэць на рак ці іншае захворванне.Каханне”. Боб

— Добра растлумачана і добра сказана, Боб, дзякуй.Самы просты спосаб - наліць алей у
кубак з нержавеючай сталі і паставіць яго ў духоўку, разагрэтую пры тэмпературы 130 ° па
Цэльсіі, прыкладна на гадзіну або больш.Або да таго часу, пакуль на паверхні алею не
будзе абсалютна ніякай актыўнасці.Найлепшыя пажаданні і шчаслівага Вялікадня.JB

«BHO і RSO - гэта два розныя светы, калі справа даходзіць да лячэння,  добрыя RSO
практычна немагчыма знайсці ў дыспансерах, я шмат разоў спрабаваў зацікавіць іх - адны
вельмі зацікаўлены, іншыя не.Зрабіць свой уласны досыць проста, я выпіў алкаголь са
сваёй  першай  партыі  на  капоце  грузавіка  ў  сонечны  дзень  у  форме  для  пірагоў
Pyrex.Гэтая першая невялікая партыя змяніла маё жыццё.

Я раблю як RSO, так і BHO, ЯНЫ НЕ ПАРАЎНАВАЮЦЬ, КАЛІ ВЫ ХВАРЫЕЦЕ І ЖАЦЕЦЕ
ПАДАРАЦЦА --- ВАМ ТРЭБА ПРАЦЬ МАСЛА РЫКА СІМПСАНА - RSO простая, усё роўна
не патрабуе выпраўлення.Выкарыстоўвайце добры матэрыял для бутонаў, і вы атрымаеце
добрае  лекі.Я  думаю,  што  галоўная  прычына  розніцы  -  тэмпературы,  якія
выкарыстоўваюцца  для  іх  вытворчасці.Цяпло  актывізуе  лячэбныя  ўласцівасці  RSO».
Міхаіл

«Магія ў шарападобных галоўцы трыхомы.Нідзе больш THC не існуе на заводзе.Расліна
вырабляе ТГК для абароны сваіх рэпрадуктыўных частак.Чым бліжэй вы падыходзіце да
тых  частак,  нырак,  тым  больш  трыхом.Таму  ў  нырак  найбольш  даступных  лекаў.Гэта
навука, а не здагадкі.Яшчэ раз дзякуй, Рык, што натхніў мяне зрабіць лепшае алей, якое я
магу.Прыгожае празрыстае бурштынавае масла». Тоні
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«Гэта вядома як RSO з-за маёй кампаніі ў сацыяльных сетках». JB

Высокае ТГК або высокае КБР алей?
«Я неяк разгублены.У майго сябра рак ныркі 4 стадыі і рак лёгкіх.Ці лепш даваць алей з
высокім утрыманнем CBD або THC?У алеі  CBD ёсць толькі  след THC?Я атрымаў яму
дзесяць грам трубкі, і яна мае 18% CBD і менш за 1% THC.Няўжо я стаўлюся да гэтага не
так?» Рычард

-- "Так, гэта не так, вы павінны атрымаць сапраўдны RSO."Майкіс

-- 95-98% THC - гэта не 18% CBD, ці не так?Скажыце таму, хто вам гэта паставіў, каб ён
перастаў  гэта  рабіць.Высокая  маркетынгавая  ажыятаж  КБР  заб'е  многіх  нічога  не
падазраваных  пацыентаў,  як  здаецца,  гэта  сумна.Чаму  яны  не  могуць  проста
прытрымлівацца  інструкцый,  якія  сапраўды  працуюць?Выкарыстанне  алеяў  з  высокім
утрыманнем  CBD  вельмі  абмежавана,  яны  не  так  добра  дзейнічаюць  нават  пры
захворваннях  скуры,  я  сапраўды не  разумею,  чаму  ўсе  так  неспакойныя наконт  гэтай
глупства  з  CBD.Так,  гэта  таксама  моцнае  лекі,  але  яго  выкарыстанне  сапраўды
абмежавана ў параўнанні з рэальным RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, надзвычай моцнадзейны і заспакаяльны і эйфарычны; гэта ваша
лепшае  алей,  і  гэта  будзе  лепш за  ўсё  працаваць.Паспрабуйце  гэта  спачатку.Калі  вы
зробіце гэта, вы не будзеце чапаць і не падыходзіць да гэтых алеяў з высокім утрыманнем
CBD, і вы будзеце ведаць розніцу, і ніхто вас не садраць.Першы RSO.JB

«Калі мы робім алей з пэўнага штаму, які змяшчае 20% ТГК, як можна атрымаць 98% з
яго?Не разумею гэтага». Узыходжанне

—  Калі  яго  добра  адфільтраваць  і  пракіпяціць,  то  даволі  лёгка  атрымаецца  алей
прыкладна  з  95%.98%  патрабуе  крыху  большага  майстэрства  або  выключна  добрага
штаму.Не  засяроджвайцеся  на  лічбах  занадта  шмат,  пераканайцеся,  што  алей
максімальна моцнае і  заспакаяльнае.Вы таксама можаце аднавіць яго,  каб зрабіць яго
больш  магутным.Уся  гэтая  інфармацыя  знаходзіцца  ў  пратаколе  Рыка
Сімпсанаэлектронная кніга.JB

«У мяне была вельмі вялікая ліпома на плечы, якую мой лекар хацеў выдаліць.Прыкладна
праз месяц 2 ці 3 разы мясцовага нанясення алею цяпер яно памерам з капейкі!У мяне
таксама  ёсць  скаліёз  і  дэгенератыўнае  захворванне  дыска,  і  я  атрымліваю
НЕМЕДЖАТНАЕ палягчэнне пры мясцовым ужыванні кожны раз, калі ў мяне ёсць боль!
Мяне гэта проста дзівіць !! ” Джыл

«У майго мужа было невялікае ракавае паражэнне на лбе, якое цалкам знікла праз месяц
або каля таго пасля прымянення алею». Джына

«Гэта расліна - сапраўды падарунак». Чэлі

«Мне  вельмі  падабаецца  гэтая  старонка  і  інфармацыя,  якую  я  магу  на  ёй
даведацца.Аднак вельмі непрыемна чуць, што іншыя канабіноіды, акрамя ТГК, адносяць
да другасных.Гэтая  дзяўчына і  яе  бацькі  не  бачаць  у  КБР другарадным.Гэта  дало  ёй
жыццё.Хіба  не  ТГК  зрабіў  гэта,  а  КБР.Перастаньце  сраць  на  ўсё  гэта,  калі  ласка.Вы
перашкаджаеце  людзям  спрабаваць  высокія  штамы  КБР,  калі  ім  сапраўды  можна
дапамагчы.Высокі  THC -  гэта  не  адказ  на  ўсё,  і  таму  ў  расліне  ёсць  больш за  адзін
канабіноіды ". Ціна Бэбкок

«JB адказаў пра рак лёгкіх, а не пра сіндром Драве, ніхто ні на што не сраецца.Даклады
пацыентаў  і  навуковыя  даследаванні  паказваюць,  што  пры раку  ТГК  забівае  рак.Ёсць
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некаторыя даследаванні, якія кажуць, што CBD карысны для некаторых відаў рака, але іх
мала ў параўнанні з даследаваннямі, праведзенымі з THC.Цяпер прыступы і некаторыя
іншыя ўмовы з высокім утрыманнем КБР - гэта тое, што вы шукаеце ". Келін

--  Келін і  Ціна,  алею, якія мы выкарыстоўваем,  дзейнічаюць і  на прыступы.І  пацыенты
атрымалі  б  непараўнальна  лепшыя  вынікі,  калі  б  выкарыстоўвалі  сапраўдную  рэч  і
спрабавалі вылечыць прычыну, а не толькі сімптомы.

Я не адмяняю КБР, гэта сапраўды моцнае лекі само па сабе, і я думаю, што яно выдатна
падыходзіць  для  жавальнай  гумкі  для  дзяцей  і  г.д.,  напрыклад.Але  калі  вы  хочаце
сапраўдную  моц,  вам  патрэбны  самы  жорстка  магутны  RSO  і  шмат  THC.Проста
паспрабуйце яго на скуры і паглядзіце, ці загояцца апёк або рана хутчэй з рэальным RSO
або з яго нізкай версіяй з высокім утрыманнем CBD.Я бачыў гэта на ўласныя вочы, мне не
трэба эксперыментаваць з алеямі з высокім утрыманнем CBD для сябе.Я хачу лепшага
для сябе, а таксама для сваіх пацыентаў.Большасць алеяў з высокім утрыманнем CBD
маюць другасную якасць у параўнанні з лепшым і самым магутным і заспакаяльным RSO
з 95-98% THC.

Ваша  галоўная  праблема  заключаецца  ў  тым,  што  вы  купіліся  на  адзіную  тэорыю
канабіноідаў,  якую Big Pharma прасоўвае,  каб яны маглі  атрымаць прыбытак ад лекаў
канабіса.Вы  не  вельмі  хочаце  лекіна  аснове  асобных  канабіноідаў,  вам  трэба  самае
магутнае і заспакаяльнае алей для дасягнення найлепшых вынікаў.

І вы можаце вырошчваць расліны самі, і вы таксама можаце зрабіць алей самастойна, вам
сапраўды  не  трэба  купляць  яго  ў  буйных  фармацэўтычных  кампаній,  якія  будуць
спрабаваць паставіць вялізны цэннік на дэкарбаксіляваную смалу канопляў без прычыны,
акрамя сваёй прагнасці .

Магчыма, і, хутчэй за ўсё, аднойчы вам спатрэбяцца кілаграмы алею - для сябе ці вашай
сям'і - колькі вы хочаце плаціць за грам?Бакс - гэта занадта, калі расліны вырошчваліся ў
адкрытым  грунце  і  ў  вялікіх  маштабах.Так  што  ніякіх  асаблівых  падаткаў,  нічога
падобнага.100% легалізацыя - гэта адзіны шлях, і  гэта трэба зрабіць зараз, няма ніякіх
падставаў,  каб  сотні  мільёнаў  пацыентаў  па  ўсім  свеце  пакутавалі.Не  саромейцеся
спрачацца  пра  гэта;  але  гэта  ўсё,  што  вы  можаце  з  гэтым  зрабіць.З  найлепшымі
пажаданнямі, JB

«Я  не  магу  ўявіць,  што  ўжываю  столькі  канабісу  за  год,  але  я  без  ваганняў  памру,
спрабуючы». Сьюзі

«Калі  ласка,  працягвайце тлумачыць так,  як  у  вас ёсць,  я,  напрыклад,  раблю нататкі  і
даведаюся ад вас як мага больш пра тое, што добра для чаго і гэтак далей, я хачу быць
гатовым і падрыхтаваным з патрэбнымі ведамі для мяне і мой...Калі б вы не сказалі пра
патрэбу  ў  высокім  узроўні  ТГК,  я  б  падумаў,  што  ўсё  ў  парадку,  я  ўдзячны  за  УСЮ
ІНФАРМАЦЫЮ ". Вікі

«Рык заўсёды сцвярджаў, што высокі ўзровень ТГК з'яўляецца неабходным, каб даць вам
лепшы шанец, гэта, відавочна, тое, з чым у яго былі лепшыя вынікі.Ёсць шмат рэчаў, для
якіх КБР можа быць лепш, ён звычайна выкарыстоўваецца ў дзяцей для лячэння сіндрому
Драве,  СДВГ і  цяжкага дакучліва-кампульсіўнага засмучэнні,  таму што многія людзі па-
ранейшаму баяцца атрымаць кайф.ТГК - гэта тое, што вас падымае.Я знайшоў людзей,
якія выкарыстоўваюць алей з высокім утрыманнем ТГК для лячэння большасці людзей,
але  калі  пацыент  не  рэагуе  так,  як  спадзяваўся,  яны  перайшлі  на  высокі  КБР,  і  гэта
спрацавала лепш.

Я мяркую, што ўсе розныя, і кожны рак адрозніваецца.Але пакуль не дазволена правесці
ўсе неабходныя даследаванні, верагодна, лепш прытрымлівацца метаду Рыка.Высокі ТГК,
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дамінуючая індыка ў адпаведнасці з пратаколам.Кажуць, што калі яны пачынаюць з малых
і  падвойваюць дозы кожныя 4  дні,  пацыент можа хутка выпрацаваць талерантнасць,  і
моцная дрымотнасць спаде праз некаторы час на алеі.Алей Рыка на 95-98% складаецца з
ТГК, але псіхаактыўныя эфекты вам не пашкодзяць.

І, спрабуючы вырашыць, чый метад прытрымлівацца, я не веру, што хтосьці меў больш
вопыту з  гэтым лекамі,  чым Рык.Я бачыў галандскі  метад і  толькі  думаю,  калі  хтосьці
памірае, навошта вам разводзіць лекі?» Нік

«Паколькі  я  чуў пра алей з высокім утрыманнем КБР, якія  дапамагаюць пры курчах,  я
заўсёды думаў, што калі гэтыя бацькі дадуць свайму дзіцяці гібрыд, але дамінуюць алей
індыкі, дзіця вылечыцца.Я ведаю, што алею КБР кантралююць прыступы, і я вельмі рады,
што НЕШТО можа дапамагчы такім дзецям, як Шарлота, але ўявіце сабе вылячэнне, якое
магло б адбыцца, калі б даць THC і іншы спектр канабіноідаў у расліне.Такім чынам, ваш
дзіця шмат спіць з-за ТГК, яго арганізм прыстасуецца да дозы.Я проста лічу, што самая
карысная расліна цалкам, а не адзін асобны канабіноід». Сара

«Сродкі масавай інфармацыі працягваюць засяроджвацца на аддзяленні канабіноідаў, але
было  даказана,  што  і  THC,  і  CBD  знішчаюць  рак  і  памяншаюць  пухліны.Алей  Рыка
Сімпсана, вырабленае з Cannabis Indica, - гэта лекі, якое вылечвае Лэндона і Адважнага
Мікайлу  і  многіх  іншых,  і  кожны  можа  зрабіць  яго.Не  дазваляйце  СМІ  прымусіць  вас
думаць, што вам трэба пачакаць гэтага лячэння, або аддзяліць КБР!THC таксама працуе з
нашай эндаканабіноіднай сістэмай». Ханан

«Я знайшоў у Інтэрнэце пару сайтаў,  якія сцвярджаюць, што прадаюць алей з высокім
утрыманнем CBD без THC.Мне пашанцавала і  я  здаровы,  але мне цікава,  ці  варта іх
грошай  у  якасці  прафілактычнага  сродкі.Адна  з  іх  -  сапраўдная  навуковая  нафта.Яны
сцвярджаюць, што адпраўляюць усім 50.Хто-небудзь?» Майк

«Сапраўднае навуковае алей здабываецца з прамысловай каноплі, у якой няма істотнага
ТГК.Мой крокмама прымае алей CBD і RSO для свайго БАС.У алею КБР ёсць перавагі,
але  я  думаю,  што  без  іншых  канабіноідаў  яно  не  так  эфектыўна,  калі  наогул  будзе».
Джэніфер

«Па сваім вопыце стварэння і выкарыстання розных штамаў і сумесяў алеяў я выявіў, што
тып толькі CBD неэфектыўны або менш эфектыўны.Гэта прымушае мяне меркаваць, што
павінен застацца хаця б невялікі адсотак ТГК, каб CBDs былі эфектыўнымі пры любых
праблемах са здароўем, якія яны лечаць». Багаты

«Вельмі  часта  гэтыя  прадукты  не  адпавядаюць  чаканням,  асабліва  што  тычыцца
ўнутранага выкарыстання.Калі параўноўваць з сапраўдным RSO (г.зн. дэкарбаксіляванай
надзвычай  моцнай  і  заспакаяльнай  смалой  канабіса  з  каля  95%  ТГК),  у  большасці
выпадкаў  прадукты  КБР  будуць  бляднець  у  параўнанні.Яны  выдатна  падыдуць  пры
захворваннях скуры і мясцовым выкарыстанні ў касметыцы, напрыклад.Пры ўнутраным
выкарыстанні  яны  будуць  значна  менш  эфектыўнымі,  чым  рэальны  RSO,  зноў  жа  ў
большасці выпадкаў.

CBD алею - гэта проста іншы прадукт,  і  яны не адпавядаюць крытэрам для рэальнага
RSO.Калі параўноўваць з рэальным RSO, алей CBD вельмі часта будзе толькі завышанай
ілжывай надзеяй.На жаль.

Так  што  зноў  жа,  як  заўсёды,  вырабляйце  ўласнае  алей,  калі  гэта  магчыма,  заўсёды
працуйце  з  самым  магутным  і  заспакаяльным  матэрыялам,  які  вы  можаце
знайсці.Надзвычай магутныя і заспакаяльныя дамінантныя штамы Indica з 20% THC або
больш працуюць лепш за ўсё і забяспечваюць найлепшы ўраджай.Лепш за ўсё працуе
толькі лепшае.Усведамляйце гэта і не дазваляйце нікому здзекваць вас.Ваша жыццё можа
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быць пастаўлена на карту,  будзьце вельмі  асцярожныя.Вельмі часта ў вас ёсць толькі
адзін шанец, і вы не атрымаеце другога, не забывайце пра гэта.

Падахвочвайце  сваіх  заканадаўцаў  легалізаваць  вырошчванне  і  перапрацоўку
канопляў/канопляў  незалежна  ад  таго,  колькі  ў  ім  THC.Папытаеце  іх  рэгуляваць  гэта
прыкладна гэтак  жа,  як  яны рэгулююць кукурузу  або  гарбату.THC і  смала абараняюць
расліны.І  я  думаю,  што  расліны,  якія  могуць  вырабляць  такое  надзвычай  бяспечнае  і
эфектыўнае лекі, заслугоўваюць лепшай абароны.Вы згодныя?» JB

Пабочныя эфекты
«Я  паглядзеў  у  каляндар  свайго  тэлефона,  каб  даведацца,  калі  8  лютага.Гэта  была
пятніца  ўвечары,  і  ён  сказаў,  што  спаў  да  раніцы  панядзелка.Ха-ха,  дабраславі  яго
сэрца.Узяўшы  грам  прама  ўверх,  я  магу  гэта  зразумець.Благаславі,  дабраславі  яго».
Маранда

«Калі я ўпершыню пачаў прымаць алей,  у мяне былі «жахлівыя» пабочныя эфекты, я,
напэўна, з'еў паўкаробкі пончыкаў!!!Ха-ха-ха!!!Хацелася б, каб у мяне было яшчэ, я спаў
цудоўна!Кожны дзень я з нецярпеннем чакаў ночы, каб спаць.Я б прымаў алей у 7:00,
засыпаў прыкладна ў 9:30 і спаў да 8:30.Цудоўна!!!” Том

«Іранічна, што мы чуем так шмат гісторый пра людзей, якія прымалі канцэнтраты канабісу,
штодня, без страшылак, без залежнасці, без пабочных эфектаў або звязаных смерцяў, але
мясцовыя  заканадаўцы  змагаюцца  супраць  вырошчвання,  выкарыстання  і  продажу
марыхуаны  ў  інтарэсах«  грамадскасці  заклапочанасці  бяспекі»,  што  з'яўляецца
прыкрыццём іх  лаяльнасці да Big Pharma і  «фінансавым подкупам выпіўкі  Барона,  каб
абмежаваць рост індустрыі канабісу ў ЗША...» Рафаэль

«На гэтым тыдні пачаў даваць алей бацьку.Развіты рак прастаты, які распаўсюдзіўся на
некаторыя плямы на костках.Пакуль ён шмат спіць і апетыт вярнуўся.Ён нічога не еў з-за
радыяцыйнага болю ў горле.Таксама частка яго трывогі  ператварылася ў, здавалася б,
вясёлыя падзеі ў яго галаве!

Ён усё яшчэ атрымлівае абязбольвальныя ў  бальніцы,  якія  дапамагаюць пры вострай
болю,  пакуль  усё  не  будзе  пад  кантролем.Дакументы  не  ведаюць пра  алей.Мы нават
намякалі  на  ідэю  спалучэння  алею  з  лекамі,  але  лекары  вярнуліся  з  выдумкамі  пра
жахлівыя пабочныя эфекты.Хацеў папрасіць іх паказаць нам даследаванні, але не хачу
ставіць пад пагрозу вызваленне таты, улічваючы, што мы быліпазначаны як «цяжкі» для
таго, каб паставіць пад сумнеў неабходнасць празмернага прыёму лекаў, якія робяць яму
ўсё горш і горш.

Я б не пажадаў лячэнню ад раку ў бальніцы свайму злейшаму ворагу.Я чуў страшылкі,
але, мяркую, на нейкім узроўні думаў, што для таты ўсё будзе інакш.Шчыра спадзяюся,
што яшчэ не позна». Эдмунд

—  Эдмунд,  яны  мелі  рацыю  наконт  магчымых  пабочных  эфектаў,  але  яны  былі  б
выкліканыя хімікатамі, якія яны яму даюць, а не алеем.Чым хутчэй вы вернеце яго дадому
і напоўніце алеем, тым больш шанцаў.Пачаць з алеем ніколі не позна, пытанне толькі ў
тым, ці не позна яно апярэдзіць хваробу.Але гэта напрамую залежыць ад таго, колькі алею
вы зможаце ў яго атрымаць і як хутка.

Гэтым я  не кажу,  што  вы не  павінны прытрымлівацца пратаколу  або  што  вы павінны
пачынаць  з  велізарных  доз.Вярніце  яго  дадому,  выконвайце  пратакол  і  давайце
спадзявацца на лепшае.JB
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«Прывітанне, Джындрых, я хачу падзяліцца некаторымі «пабочнымі эфектамі» алею.Па-
першае, я ўжо некаторы час раблю самастойна, а таксама купляю ў дыспансеры (як мой,
лепш!), у мяне няма ніякіх асаблівых станаў або захворванняў, верагодна, я прымаў каля
30 мл з 2012 года, так што ...

– Не магу больш піць алкаголь...адзін келіх віна, і мяне няма!Я не спрабаваў кінуць піць,
але насамрэч мой арганізм цалкам адпрэчвае гэта, і мне вельмі прыемна быць ясным!!

— Вясёлкавая абалонка маіх вачэй цалкам зялёная... ніякіх карычневых кропак тут і там
(калі вы ведаеце ірыдалогію, гэтыя маленькія кропкі — прыкмета збояў у працы органаў
або нават хваробы), таму ясныя вочы — гэта выдатнае здароўе!

-- Такі ж эфект для маёй 10-гадовай аўчаркі ясныя вочы і шмат энергіі!(Яму было каля 6
доз).Алей і ўсе нечаканыя пабочныя эфекты!!Дзякуй вам і Рыку за ўсе вашы намаганні
падзяліцца гэтым лекамі з усім светам.З вялікай любоўю, Эстэль"

ПытаннеЦі ёсць інтэрнат у Каліфорніі ці Каларада, дзе я магу легальна стаць жыхаром і
атрымаць алей, каб вылечыць свой рак?Дзякуй.

А.Гэта добрае пытанне, Дэвід Карпентэр.З таго, што мне сказалі, усё, што вам трэба, гэта
адрас матэля,  і  тады лекар можа прапісаць вам канабіс.Так што не думаю, што трэба
дзесьці даплачваць.Але калі гэта чытае нехта з бізнесам, дазвольце мне проста сказаць,
што многія  людзі  з  усяго  свету  не супраць прыляцець  у  Каларада ці  Каліфорнію,  каб
прайсці лячэнне.Гэта рашэнне не для ўсіх, і ў тых, у каго няма грошай, такога шанцу не
будзе, але гэта, безумоўна, дапамагло б многім іншым, якія будуць або маглі б дапамагчы
іншым пазней.JB

Калі пацыенты, якія прымалі хіміё, пачынаюць выкарыстоўваць алей, першае, што алей
павінна зрабіць,  гэта ачысціць арганізм.Таму часам патрабуецца 120-150 г алею, перш
чым яно пачне атакаваць сам рак.Хіміяпрафілактыка не вельмі добрая ідэя, асабліва калі
гэта абсалютна непатрэбна, калі ўлічыць, што медыцынская сістэма ведае пра канабіс як
лекі ад раку на працягу дзесяткаў гадоў.JB

«Я толькі  на  мінулым  тыдні  пісаў  пра  ваніты  на  алеі.Я  нарэшце  спыніўся  і  ўсё  яшчэ
выкарыстоўваю  тую  ж  порцыю  алею.Цяпер  я  адчуваю  сябе  выдатна.Я  думаю,  што  я
выводзіў усе фармацэўтычныя прэпараты са сваёй сістэмы.Гэта быў жаласны вопыт, але
дэтоксікацыя ніколі не прыносіць задавальнення». Робін

«Я не ведаю дакладна,  але я мяркую,  што вы ўзялі  занадта шмат занадта рана.Існуе
такая  рэч,  як  занадта  высокае  ўзняцце,  і  гэта  можа  выклікаць  у  некаторых  людзей
ваніты.Я  ведаю  гэта  з  асабістага  вопыту.(Я  толькі  што  зразумеў,  што  гэта  гучала
паблажліва.Я не так мела на ўвазе.)” Ціна

«Ціна,  я  таксама думаў пра гэта,  і  ў  мяне было шмат пытанняў,  чаму я  так хварэю.Я
сапраўды  ў  гэта  верубыла  дэтоксікацыя  з-за  таго,  што  здарылася  са  мной  у  снежні
мінулага года.Мой анколаг сказаў мне, што я знаходжуся на «заключнай стадыі», у мяне
скончылася алей, і я зрабіў IV Zometa, каб дапамагчы ўмацаваць мае косткі.Аказалася,
алей дзейнічала як таблетка ад алергіі і выратавала мяне ад уздзеяння Зометы.Ад алею я
стаў  анарэксіяй,  адчуваў  моцны боль,  бо  Зомета  ўваходзіла  ў  мае  косці  і  ванітавала,
дрыжыкі і шпіталізацыю.

З таго выпадку я нават не мог сядзець у індыйскім стылі, таму што ў мяне вельмі балелі
суставы і сцёгны.Калі я вярнуўся на алей, спачатку я быў добра, але потым паступова
захварэў.Потым я моцна захварэў, і калі мяне ванітавала некалькі дзён і была няшчасная,
здарылася нешта дзіўнае, усе мае суставы ачысціліся, і праз 6 месяцаў у мяне больш не
болі ў суставах.Я зноў гнуткі.Я магу толькі паверыць, што нафта выбіла з маіх суставаў
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тую дрэнь, якая можа застацца з вамі на працягу года». Робін

«Вельмі важна як мага хутчэй патрапіць у тэрмінальнага пацыента.Большасць пацыентаў
у  тэрмінальнай  стадыі  праходзілі  хіміё/апраменьванне,  абязбольвальныя  і
г.д.Пераканайцеся, што гэта зроблена належным чынам, і пачніце прымаць як мага хутчэй,
і я б не спыніў яго прынамсі, пакуль рак цалкам не знікне!» Боні

«Калі вашы лекары скажуць вам: «Вы невыразныя», ці не хацелі б вы паспрабаваць усё,
што ёсць?Падумай пра гэта...Пасля такога дыягназу, што вы павінны губляць?У мяне ёсць
пляменніца, якая сёння жывая... з-за гэтага алею...Ці трэба сказаць больш?» Кэрал

«Гэта я яе пляменніца.Гэта сапраўды спрацавала». Джаана

«Я прайшоў паўмарафон, сабраў 5000 долараў на даследаванне рака.Я не ведаў, што
ўжо  ёсць  ебаныя  лекі,  і  яны  не  дадуць  мне  яго....Мне  двойчы  далі  вельмі  моцную
хіміятэрапію.Яны загубілі маю печань; яны сапсавалі мае ныркі.У красавіку мінулага года
адправілі мяне дадому паміраць.Сказалі, што я не пражыву шэсць тыдняў.І вось я сёння,
усё  яшчэ  жывы,  таму  што  я  знайшоў  PhoenixTears.ca  і  Рык  Сімпсан  паказаў  мне,  як
зрабіць свае ўласныя лекі, каб я мог быць тут сёння.

Трэба ўсім расказаць пра гэтае лекі.Кожны павінен ведаць: ёсць сапраўдныя медыцынскія
прадукты марыхуаны, якія дапамогуць вам жыць, і дапамагчы вашым сябрам, хворым на
рак.Усе  павінны  ведаць:  ніхто  не  павінен  паміраць  ад  раку.Лячэнне  ёсць,  лекі  было
заўсёды.Яны  проста...Big  Pharma  не  дасць  нам  гэтага.Як  яны  адважваюцца?!
Даследаванне рака -  гэта шматмільярдная індустрыя.І  што яны робяць?Яны забіваюць
такіх, як я, сваімі наркотыкамі.Гэта лухта!Ёсць лекі!Phoenix Tears алей працуе!Раскажыце
ўсім.Калі ласка!» Джаана

«Прывітанне, Рык Сімпсан, я веру ў алей і ў цяперашні час выкарыстоўваю яго для сваёй
маці, якая хворая на рак, але ў мяне ёсць пытанне, вы кажаце, што яго трэба ўжываць па
2 унцыі за тры месяцы, але мая мама вельмі слабая з-за хвароба і прымаецца толькі ў
якасці ўнцыі і вось-вось сустрэнецца за тры месяцы, але ўсё яшчэ прымаю яго, і я хачу
ведаць, ці будзе гэта той жа эфект, таму што вы сказалі, што гэта павінна быць праз тры
месяцы.Калі ласка, адкажыце мне на паведамленне, таму што я хвалююся». Эсмеральда

«Не  хвалюйцеся  надта  аб  тым,  колькі  яна  ўзяла  да  гэтага  часу.Проста  працягвайце
спрабаваць прымусіць яе з'есці крыху больш.Скажыце ёй з'есці большы кавалак, чым калі-
небудзь  раней,  калі  яна  кладзецца  спаць  уначы,  пакрысе  яна  зможа  з'есці
больш.Пераканайцеся,  што  яна  з'ядае  вялікую  дозу  на  ноч,  і  яна  хутчэй  выпрацуе
талерантнасць.Мой тата рабіў тое ж самае першыя тры месяцы.Яму спатрэбілася шмат
часу, перш чым ён змог з'ядаць больш за палову грама ў дзень, і рак знік, нават калі ён
ледзь не з'ядаў 1/4 грама ў дзень (пухліна станавілася менш).Цяпер ён дае каля грама ў
дзень, а за 10 месяцаў з'еў больш за сто грамаў.Поспехаў!" Хасэ

«Усім прывітанне, у мяне ёсць сябар, які спрабуе вылечыць хранічны выпадак хваробы
Лайма чыстым CO (каля 70-80% THC і зроблены з арганічнага збожжавага спірту), які быў
набыты ў вельмі аўтарытэтнага прыватнага вытворцы алею.Калі яна дасягнула прыкладна
3/4 грама ў дзень каля 3,5 тыдняў таму, у яе пачалося адсутнасць апетыту, перыядычная
млоснасць і вельмі мяккія какашкі (амаль дыярэя).па меншай меры 3 разы на дзень - гэта
ўсё яшчэ адбываецца зараз і зусім не палепшылася, але таксама не пагоршылася, што
добра.

Кожную раніцу на працягу месяца яе цела літаральна скідае ўсё ў тоўстую кішку, здаецца,
і пах можна выявіць на іншым канцы дома (прабачце за TMI!) Дзіўна тое, што яе какашкі
пачалі пахнуць сапраўды таксічнымі. ..амаль як хімічнае рэчыва, прыкладна праз тыдзень
пасля павелічэння дозы з 1/2 да 3/4 грама.Пах такі дзіўны - нават не пахне какай!!
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Цяпер яна прымае грам у дзень (за апошнія 1,5 тыдні),  і  ўсё яшчэ так,  калі  не крыху
горш.Няма ніякіх іншых праблем або праблем, і яна насамрэч хутка гоіцца і робіць гэта
нашмат лепш, чым у яе за апошнія 10+ гадоў антыбіётыкаў, травяных пратаколаў і г.д.Да
гэтага  часу  паляпшэнне  яе  здароўя  было  надзвычай  драматычным  ...  да  лепшага!!Ці
з'яўляецца гэты таксічны пах у выніку адмірання бактэрый Лайма, дэтоксікацыі ці чагосьці
іншага?Я сапраўды задаўся пытаннем, ці магла яна мець рак тоўстай кішкі ці нейкі іншы
рак, які лечыць алей, які мог выклікаць жудасны пах і частыя мяккія какашкі.Любы савет
там??Гэта нармальна?»

«Вось  чаго  чакаць.Калі  вы  на  алеі...(калі  зроблена  належным  чынам)  арганізм  робіць
сур'ёзную  дэтоксікацыю.Самы  просты  спосаб  апісаць  гэта...  усё,  што  трапляе  ў  ваш
арганізм, што лекі не падабаецца, яно знойдзе спосаб вывесці адходы.Здаецца, што ваш
пастаўшчык  ведае,  што  робіць,  таму  што  гэтыя  сімптомы,  пра  якія  вы  распытваеце,
здараюцца з усімі намі ці  нашымі пацыентамі.Такі  сімптом працягваўся ў нас з жонкай
больш за 3 месяцы.

Адзінае, што мяне турбуе, - гэта колькасць THC і CBD у прадукце.Калі мы вырабляем, у
нас у сярэднім 93-97% ТГК і ад 1,34 да 1,59% КБР.Гэтага можна дасягнуць толькі шляхам
змены растваральніка або змены вашага дэкарбаксілявання названага прадукту».

--  Дадавайце  ў  рацыён  насенне  канопляў,  яны вельмі  хутка  адрэгулююць кал.Калі  ён
занадта вадкі,  трэба дадаць нешта цвёрдае.І  гэта насенне.Пераканайцеся,  што яна не
прымае ніякіх хімічных таблетак.Пах дэтоксікацыйны, нічога страшнага». JB

«Пабочныя эфекты ўключаюць: прагляд мультфільмаў усе выходныя». Мэт

Якія гатункі/гатункі?

«Я  з  Рычардам  у  гэтым  пытанні.Ці  ёсць  у  вас  спіс  штамаў,  якія  даказалі  сваю
эфектыўнасць?Якія  добрыя кампаніі  па  насення можна замовіць?Я толькі  што  замовіў
насенне.Якія рэчы я павінен шукаць у добрым штаме?THC, CBD, Indica супраць Sativa?
Штам, які я замовіў, мае ўзровень ТГК 18-23% і КБР ад 0,7-1,0%. Cisco

— Я хацеў бы прадставіць такі спіс, Cisco, але я не магу і не буду ў бліжэйшы час, пакуль
мы не зможам правесці ўсе неабходныя даследаванні, каб сказаць вам гэта.Вось што я
напісаў  Рычарду:  я  не  магу  назваць  штам,  вы  заўсёды  павінны  паспрабаваць  яго  і
паглядзець, якое абязбольвальнае дзеянне ён аказвае.Я не ведаю, чым карыстаўся гэты
пацыент.Белая ўдова, якую вырошчваў Рык, была выдатным абязбольвальным сродкам,
еўрапейскія  белыя ўдовы,  здаецца,  не маюць такога  эфекту.Такім  чынам,  як  заўсёды,
самыя магутныя і заспакаяльныя, а таксама штамы Indica (дамінуючыя) з 20% THC або
больш, змешваюць алею з некалькіх штамаў для дасягнення найлепшых вынікаў.Шукайце
сапраўды  брутальна  магутныя  штамы,  якія  закрыюць  вас  пасля  некалькіх  зацяжак.З
найлепшымі пажаданнямі, JB

«Ці ёсць у мужчынскай расліне карысныя кампаненты?» Біл

-- Маладыя мужчынскія расліны выкарыстоўваліся для валакна для мяккага адзення для
багатых.Я б не зрабіў лекі з мужчын, у некаторых людзей будзе алергія на пылок, і гэта
можа прынесці непрыемнасці.Можна сокіх або выкарыстоўваць іх для гарбаты (калі яны
здаровыя і вырашчаныя арганічна).Але з раслін лепшага лекі не атрымаеш.JB

ПытаннеЦі з'яўляецца Афганскі Куш правільны матэрыял для вытворчасці нафты.Я зрабіў
трохі алею з вулічных рэчаў і выкарыстоўваў яго апошнія два тыдні, так як у мяне былі
праблемы са сном, цяпер я сплю, як дзіця, і прачынаюся адпачылым раніцай.Праблема ў
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тым, што ў Лондане цяжка набыць добрыя рэчы, таму я замовіў AK, проста патрэбна ваша
меркаванне.Вялікі дзякуй

А.Я сапраўды не магу назваць штаму.Калі ён моцнадзейны і прымушае вас заснуць, ён
павінен  вырабляць  добрыя  лекі.Як  вы  ведаеце,  мы  рэкамендуем  самыя  магутныя  і
заспакаяльныя штамы (пажадана з 20% THC і  больш) і  лепшыя алею вырабляюцца з
камбінацыі  некалькіх  вельмі  моцных  і  заспакаяльных  штамаў,  таму  я  б  паспрабаваў
замовіць некалькі заспакаяльных штамаў, калі усё магчымае, гэта было б ідэальна.Але
нават алею аднаго штаму могуць тварыць цуды, усё, што я кажу, гэта тое, што лепшыя
алею звычайна атрымліваюць з камбінацыі некалькіх штамаў.З найлепшымі пажаданнямі,
JB

«Існуе  важкая  прычына,  што  Рык  Сімпсан  рэкамендуе  выкарыстоўваць  толькі  высокі
ўзровень THC ад Indica. Індыка - гэта заспакаяльнае сродак, якое спрыяе адпачынку і сну,
якія  неабходныя  для  лячэння.  Sativa  зараджае  энергіяй  і  павышае  крывяны  ціск.  У
некаторых выпадках гэта можа быць небяспечна для людзей з высокім крывяным ціскам
або з парушанымі сістэмамі, таму перш чым даваць парады, КАЛІ ЛАСКА, даведайцеся аб
гэтай тэме. Вы не хочаце нікому пакрыўдзіць. Для большасці людзей парада Стэна (саціва
раніцай,  індыка перад сном) добрая.  Калі  вы выкарыстоўваеце гібрыд, пераканайцеся,
што гэта як мінімум 80=90% індыкі. Поспехаў." Гэры

«C:  Прывітанне,  Джындрыч.....Я  пачатковец  у  лячэнні  Рыка  Сімпсана  (у  мяне  рак)...Я
належу тут да клуба пакупнікоў канабісу... Так што ў мяне ёсць невялікі выбар гатункаў
для пакупкі.Мне проста цікава, што было б лепшым выбарам індыкі для падрыхтоўкі лекі?
Любыя прапановы вельмі ўдзячныя.Дзякуй.

JB:  Прывітанне,  C,  атрымлівайце  самую  моцную  і  найбольш  заспакаяльную  індыку,
пажадана некалькі  штамаў.Калі ў вас ёсць выбар, я б купіў 3-4 унцыі кожнага з самых
цяжкіх штамаў / бутонаў і зрабіў бы алей з фунта гэтага.

C: Добра, дзякуй... Што вы маеце на ўвазе пад самым цяжкім?

JB: Найбольш заспакойлівы, суперсонлівы, з накаўтуючым эфектам

C: Прабачце, але гэта ўсё новае для мяне.

JB: Няма праблем.Надзвычай, амаль наркатычна заспакаяльны, вельмі цяжкі.

С: Добра

Я.Б.: Выкарыстоўвайце гэтыя словы і скажыце вытворцам, што, я спадзяюся, яны будуць
ведаць,  пра  што  я  кажу.
C: Я ведаю, што ў іх ёсць куш, гашавая даліна.Іншых імёнаў не памятаю.

JB: Зноў жа, вазьміце з сабой каго-небудзь з вопытным і дайце ім паспрабаваць гэта за
вас.

С: Добра

JB: І купляйце самыя моцныя заспакаяльныя штамы, якія ў іх ёсць, 20% THC або больш.

C: Добра.... вялікі дзякуй за ўсё, што вы робіце

JB: Сардэчна запрашаем, C.

C: І дзякуй Рыку таксама...Вы, хлопцы, літаральна выратавалі мне жыццё.
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Я.Б.:  Я  раскажу  яму  пра  цябе.Для  дасягнення  найлепшых  вынікаў  выконвайце  ўсе
інструкцыі на нашым сайце.Прымайце алей у адпаведнасці з рэкамендацыямі, павялічце
pH вашага арганізма (цытрынавы сок, кавун і г.д.), ежце насенне з двух яблыкаў кожны
дзень, трымайцеся далей ад лекараў і КТ і рэнтгена, калі хочаце жыць.Яны майстры ў
тым,  каб  угаворваць  вас на свае  смяротныя «ўхваленыя» метады лячэння,  і  многія  з
нашых пацыентаў паслухаліся іх парады, перасталі выкарыстоўваць алей і памерлі.

C: Зроблю.... дзякуй яшчэ раз.

(чатыры гадзіны праз)

С:  Прывітанне,  Джындрых.Дзякуй  за  дапамогу  раней.У канчатковым выніку  я  атрымаў
сумесь Indica OG Kush і Hash Truffle.Здавалася, людзі ў клубе лічылі, што гэта лепшае,
што ў іх ёсць, каб зрабіць лекі.

JB: Добра.Гучыць добра.

C: Добра :-)...Дык вы думаеце, што гэта будзе добра для вырабу лекаў?

Я.Б.: Я насамрэч нічога не думаю, калі сам не бачу і не паспрабую матэрыял.Назвы гучаць
нармальна  і  знаёма,  але  я  сапраўды  не  ведаю,  наколькі  магутныя  бутоны  і  што  вы
атрымалі.
С: А, добра.Я прымаю лекі каля 6 тыдняў ... змены ўва мне дзіўныя ...Усе, хто мяне ведае,
здзіўлены.Ну,  ты  яшчэ  раз.Вы  ведаеце,  Джындрых,  я  сустрэў  жанчыну,  у  якой  быў
дыягнаставаны той жа рак, што і ў мяне, праз 3 дні пасля таго, як я быў.Мы аднаго ўзросту,
у нас аднолькавая стадыя раку,  усё аднолькава.Мне прапанавалі  радыяцыю, як і  ёй.Я
сказаў ні ў якім разе, я раблю лячэнне Рыка Сімпсана.Яна выбрала радыяцыю.Йіндрых,
яна памерла 4 дні таму ад радыяцыі, ад жудасных апёкаў, якія атрымалі інфікаванне.Ёй
было ўсяго 55 гадоў,  яна была моцнай,  але «лекі»  яе забіла.Гэта робіць мяне больш
упэўненым, што я раблю правільна са сваім выбарам.

Я.Б.: Я ведаю такія гісторыі.Гэта сапраўды брыдка тое, што яны робяць з пацыентамі.З
найлепшымі пажаданнямі, C.Вы ведаеце, што рабіць”.

«Я думаю, што добрым спосабам растлумачыць розніцу паміж якасцю алею было б:

95-98% THC роўна 95-98% верагоднасці поўнага вылячэння і выжывання.

80% ТГК роўна 80% верагоднасці поўнага вылячэння і выжывання

70% ТГК роўна 70% верагоднасці поўнага вылячэння і выжывання

60% ТГК роўна 60% верагоднасці поўнага вылячэння і выжывання.І г.д.

Аднак 100% ТГК не роўны 100% верагоднасці поўнага вылячэння і выжывання, таму што
гэта іншае рэчыва, чым алей.

Калі  пацыент  выкарыстоўвае  хіміё  і  радыяцыю  разам  з  алеем  або  праходзіў  гэтыя
працэдуры  раней,  падзяліце  працэнты  на  два-тры,  можа  быць,  чатыры-пяць,  у  такіх
выпадках вы проста ніколі не ведаеце, ці хопіць алею, каб адрэзаць яго. .Такія пацыенты
павінны ёсць у 2-3 разы больш алею (120-180 г за паўгода).

Гэта згадваецца толькі  ў мэтах тлумачэння,каб людзі  лепш разумелі  важнасць якасці  і
ўтрымання ТГК у алеі. Асноўным крытэрыем з'яўляецца тое, што алею павінны аказваць
вельмі  моцнае  і  заспакаяльнае  дзеянне  пры  прыёме  ўнутр.Лепшыя  алею  вельмі
заспакаяльныя, але пры гэтым выклікаюць эйфарыю (так што вы іх ясце, засынаеце і праз
некалькі гадзін прачынаецеся, хіхікаючы, як дзіця).
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Калі  вы  добра  фільтруеце  алей  і  дадаеце  некалькі  кропель  вады  ў  канцы  працэсу
выкіпання  (і,  такім  чынам,  не  маеце  ў  ім  непатрэбных  раслінных  матэрыялаў),  ёсць
таксама вялікая верагоднасць, што вына самай справе спадабаецца густ алею.Так што
зноў  і  зноў  і  зноў  -  пераканайцеся,  што  ваша  алей  заўсёды  з'яўляецца  моцным  і
заспакаяльным,  наколькі  гэта  магчыма  для  найлепшага  выніку  лячэння.Выконвайце
інструкцыі пры вытворчасці і выкарыстанні алею, такім чынам вы можаце быць упэўнены,
што зрабілі максімум для пацыента.З найлепшымі пажаданнямі, Дж.Б.»

«Я не веру, што гэта павінна быць 95 працэнтаў». Багаты

-- Гэта не павінна быць 95% ТГК, багатае, але алею з прыкладна 95% ТГК з'яўляюцца
найбольш магутнымі, і чым больш моцнае і заспакаяльнае алей, тым лепш яно дзейнічае
як  лекі.Вы  заўсёды  можаце  браць  менш  больш  моцнадзейнага  алею,  і  яно  будзе
працаваць лепш, чым больш нізкагатунковага алею.Гэта сапраўды так проста.JB

«Стандарты і кантроль якасці - так.Але толькі ў тым выпадку, калі Рык ўхваліць згаданыя
стандарты  і  кантроль  якасці».  Сью
— Мы ніколі не былі супраць кантролю якасці, Сью.Але рэальнасць такая, што кантроль
якасці немагчымы ў большасці частак свету з-за таго, што канабіс з'яўляецца незаконным
і лабараторыі не могуць праверыць яго.Мы сапраўды працуем з людзьмі з усяго свету, а
не толькі з ЗША.Тэставанне даступна ў некалькіх краінах на дадзены момант, вельмі мала
людзей  маюць  доступ  да  яго.Большасць  нашых  пацыентаў  з  цяжкасцю  знаходзяць
дастаткова грошай, каб набыць растваральнік і рысаварку, таму чым ніжэй парог для іх,
тым лепш.

Вядома, мы маглі б зрабіць усё больш складаным, але мы не хочам гэтага рабіць.Нам
падабаецца быць простым.Калі  вы будзеце прытрымлівацца простым інструкцыям,  вы
атрымаеце алей вельмі добрага якасці.Тое, што вы пакладзеце ў яго, будзе ў канчатковым
прадукце.Такім  чынам,  калі  вы  робіце  яго  са  здаровых  раслін,  вы,  хутчэй  за  ўсё,
атрымаеце алей, якое будзе ў парадку, а пестыцыды, гербіцыды і хто ведае што яшчэ
бясплатна.JB

Адкрыты супраць закрытага памяшкання

«Джэф,  справа  ў  тым,  што насуперак  распаўсюджанаму меркаванню,  THC супакойвае
вас.CBD блакуе паглынанне анандаміда і прымушае вас нервавацца.Мы ведаем з вопыту,
што  алею  з  95-98%  THC  могуць  быць  атрыманы,  і  яны  могуць  быць  вельмі
заспакаяльным.Але ў  мяне  недастаткова  вынікаў,  каб  сказаць,  што  менавіта  робіць  іх
такімі заспакаяльнымі; да таго ж кожная партыя адрозніваецца, і мы ўсё роўна не можам
яе прайграць, таму мы не засяроджваемся на тэставанні ў дадзены момант, таксама з-за
абставінаў, у якіх мы жывем.

Мы хочам, каб алею былі  максімальна магутнымі і  заспакаяльнымі/заспакойлівымі для
дасягнення найлепшых вынікаў лячэння.Чым больш наркатычнага заспакаяльнага,  тым
лепш.Большасць штамаў з высокім утрыманнем CBD, якія мы бачылі, не набліжаліся да
таго, з чым мы любім працаваць, таму мы не рэкамендуем іх вельмі, вось і ўсё ". JB

«Пасля страты жонкі ад раку ў 35 гадоў і з братам, які чакаў перасадкі печані апошнія пяць
гадоў з-за раку, я шукаў РСО ў дыспансерах.Яго кошт вар'іруецца ад 100 $/г да 30 г у
штаце Вашынгтон.У адным з так званых месцаў RSO было алей з бязбожным 7% ТГК з
больш высокімі КБР, ці варта гэта таго?Гэта было 30 г алею.Сто грамаў алею было вышэй
за 90, я думаю, 92%.Які ідэальны баланс усіх трох псіхаактыўных рэчываў?Дзякуй”. Хіт

-- Хіт, лепшы RSO складае каля 95-98% THC, звычайна каля 1% CBD і надзвычай магутны
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і заспакаяльны, з акцэнтам на словах моцнадзейны і заспакаяльны (замок на канапе, ён
павінен  зрабіць  вас  вельмі  сонным  і  расслабленым  пры  глытанні  .Калі  гэтага  не
адбываецца, паспрабуйце іншую партыю і захавайце алей для мясцовага выкарыстання).

Што тычыцца гэтых алеяў з «высокім CBD» з 7% THC, прынамсі, цяпер вы ведаеце, чаму
мы супраць такіх алеяў - большасць алеяў з высокім утрыманнем CBD, якія ў цяперашні
час пастаўляюцца, з'яўляюцца сінонімамі таго, што мы называем смеццем, таму што мы
ведаем розніцу паміж высакаякасным алей і ў асноўным усё астатняе.Гэта сапраўды лепш
за  ўсёпроста  зрабіце  сваё  ўласнае  алей,  калі  гэта  магчыма.Вазьміце  з  амбулаторый
бутон, купіце лепшае, што ў іх ёсць, а потым зрабіце алей, насамрэч няма чаго.Я сама ні ў
каго не купляла б алей, заўсёды рабіла б сваё.Вы хочаце быць сваім уласным кантролем
якасці,  вы не хочаце залежаць ні ад каго.Калі вы можаце прыгатаваць кубак кавы або
мохіто, вы можаце зрабіць і алей.JB

«Я  ведаю  5  лабараторый,  якія  разам  узятыя  НІКОЛІ  не  бачылі  алей  «96%  THC»...
Нікога.Тысячы тэстаў за апошнія 5 гадоў.Нічога блізкага да гэтага - нават калі спецыялісты
лабараторыі  спрабуюць усімі  сіламі  параўнаць  узор...  Самае чыстае,  якое яны могуць
атрымаць, - гэта 88%+.І гэта профі з вычарпальнымі рэсурсамі ў сваім распараджэнні».
Філ

— Гэта сведчыць толькі  аб тым,  што яны не выпрабоўвалі  самыя магутныя алеі,  якія
толькі могуць быць выраблены, нічога іншага.JB

«Ой, столькі супярэчлівых каментароў, я так заблытаўся?!?!» Дыяна

— Я б паслухаў тых, хто ведае, што робіць і гаворыць.Вам вырашаць, хто гэта.JB

«Гэта добрая думка,  якую вы кажаце JB.Я,  напрыклад,  спадзяваўся б на тое,  што вы
публікуеце  і  парады.Я  зразумела,  што  нафта  з'яўляецца  найбольш  пераважнай  (у
адрозненне ад алкаголю).Я мяркую, што збівае з панталыку тое, што на вэб-сайце Рыка і
ў яго кнізе было рэкамендавана выкарыстоўваць індыку, але вядома, што ў індыцы больш
высокі  ўтрыманне  КБР,  і  вы  кажаце  вышэй,  што  мяжа  паміж  імі  знікла.Для
непрафесіянала, як я, гэта бянтэжыць.Індыка супраць сацівы.THC супраць CBD і  г.д.,  і
г.д.Такім чынам, калі  трэба выбраць па меншай меры 20% THC, то не варта выбіраць
Sativa?Ці  ідэя  выбраць  Індыку,  але  з  высокім  узроўнем  ТГК  не  менш  за  20%  ТГК
(незалежна ад  утрымання  КБР)?Ці  можаце вы параіць,  каб такі  пачатковец,  як  я,  мог
дапамагчы членам сям'і?» Джыоці

—  Так,  індыка,  так,  але,  калі  магчыма,  найбольш  моцныя  і  заспакаяльныя.Высокая
прапаганда  кампакт-дыскаў  пачала выкарыстоўвацца для прасоўвання нізкагатунковых
алеяў.Акрамя таго, нашы ідэальныя алею будуць мець 95-98% ТГК.Так што зноў жа, там
не так шмат месца для КБР.Для нас словы «моцны і заспакаяльны» больш важныя, чым
«высокі КБР». JB

«Добра, можам мы, калі ласка, вырабіць штам без хіхікання?Хіхіканне мужа ў 3 гадзіны
ночы старэе.Лол». Расторопша

«Я  чытаў  даследаванні,  дзе  чысты  ТГК  ўводзяць  in  vitro  ў  злаякасныя  клеткі,  і  яны
апаптызуюцца.Я не бачыў такіх даследаванняў для КБР.Мне здаецца, што падыход CBD -
гэта крыху больш, чым спосаб для людзей зарабляць на канабіноідных леках, гуляючы на 
беспадстаўны страх людзей перад THC і прасоўваючы перавагі канабіса без «страшнага,
выклікальнага прывыкання, THC». Зарабляючы грошы або падтрымліваючы канаплянае
масла, рэкламуючы КБР як цуд,  які,  дзякуй богу,  супрацьлеглае жудаснаму ТГК,  -  гэта
зарабляць  на  вар'яцтве  і  пахах  махлярства.Я  не  кажу,  што  КБР  не  мае  карысці,
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напрыклад,  мясцова,  але  з  даследаванняў  ясна,  што  ТГК  з'яўляецца  найбольш
лекавым.Патураць  забароненым  і  засяродзіцца  на  КБР  -  гэта  вялікая  мядзведжая
паслуга.Як вы растлумачыце факусаванне даследаванняў на злучэнні,  якое з'яўляецца
ніжэйшым?Гэта глупства”. Коры

«Так,  КБР,  безумоўна,  можа  змагацца  з  метастатическим  ракам.Асабліва  калі  яно
ўваходзіць  у  склад  алею  Рыка  Сімпсана,  якое  павінна  ўтрымліваць  95-98%  ТГК.Гэта
сведчыць  аб  тым,  што  важнасць  КБР,  верагодна,  не  такая  вялізная,  як  яе
прадстаўляюць.Але будзем спадзявацца, што аднойчы навукоўцы-медыкі таксама пачнуць
тэставаць  RSO.Калі  яны  будуць  прытрымлівацца  нашым  інструкцыям,  як  вырабляць  і
выкарыстоўваць алей, яны будуць мець такія ж выдатныя вынікі, як і мы.Калі яны гэтага не
зробяць, то не будуць.Гэта так проста». JB

Пратакол Рыка Сімпсана
«Пачніце людзей з мінімальных доз,  памерам з  палову зерня сухога каротказярністага
рысу.Нягледзячы на  тое, што алей бясшкодна, тым, хто пачынае лячэнне, лепш менш,
чым больш.Спачатку прымайце толькі маленечкую часцінку гэтага дзіўнага рэчыва кожныя
восем гадзін, затым рэгулярна павялічвайце дазоўку кожныя чатыры дні, і неўзабаве ваша
пераноснасць павялічыцца.Калі чалавек кажа, што ён ці яна не адчулі яго эфектаў або
што яны адчулі  іх  толькі  злёгку,  я  б палічыў гэта добрай дазоўкай для пачаткоўца.Вы
проста хочаце атрымаць трохі лекі ў іх сістэму, каб яны маглі пачаць прывыкаць да гэтага.

Вы  ніколі  не  ведаеце  дакладна,  як  адрэагуе  чалавек,  таму  дзейнічайце  павольна  і
павялічвайце  дазоўку  кожныя чатыры дні,  пакуль пацыент не зможа праглынуць адзін
грам кожныя 24 гадзіны.Пасля таго, як пацыент прывык да ўжывання алею, лепшы спосаб
зрабіць гэта -  прымусіць яго прымаць дозы,  роўныя прыкладна траціны грама кожныя
восем гадзін, калі яны прывыклі да яго ўжывання.Тым не менш, я хацеў бы нагадаць тым,
хто адчувае цяжкасці,  што іх дазоўку можна павышаць павольней,  але для дасягнення
найлепшых вынікаў яе трэба ўжываць як мага хутчэй.

Гэта  інструкцыя  па  дазоўцы,  якую  рэкамендуе  Рык,  калі  пацыент  можа  досыць  хутка
напрацаваць  сваю  талерантнасць.Калі  прытрымлівацца  гэтага  пратаколу,  многія
пацыенты могуць дасягнуць кропкі за тры тыдні, калі яны змогуць глынаць траціну грама
кожныя 8 гадзін.Але ў сярэднім большасці пацыентаў звычайна патрабуецца чатыры-пяць
тыдняў,  перш  чым  яны  змогуць  праглынуць  гэтую  колькасць  за  дозу,  пасля  чаго  яны
могуць працягваць прымаць па 1 грама ў дзень, пакуль яны не вылечацца або іх стан не
будзе ўзята пад кантроль.

Рык  любіць  пастаўляць  гэты прэпарат  у  пластыкавых шпрыцах,  якія  не  маюць іголак,
замест гэтага ёсць толькі невялікае адтуліну, праз якое можна выціснуць алей.Ён кажа,
што падача алею такім чынам палягчае пацыентам вымяраць свае дозы і перашкаджае
забруджванню лекаў староннімі рэчывамі.

Самы просты спосаб для большасці зразумець колькасць, якое яны павінны глынаць, -
гэта параўнаць яго з чымсьці накшталт каротказярністага сухога рысу.Доза для пачаткоўца
павінна быць прыкладна палову памеру аднаго з гэтых рысавых зерняў або прыкладна
адной восьмай цалі ў даўжыню, гэтая колькасць будзе роўная прыкладна адной чвэрці
кроплі.У некаторых выпадках людзі з вельмі нізкай талерантнасцю могуць нават выявіць,
што гэта можа быць занадта шмат для іх, каб справіцца з камфортам у пачатку, так што,
калі трэба, яны маглі б пачаць з яшчэ меншай.

Дозы  такога  памеру  варта  прымаць  тройчы  ў  дзень,  рана  раніцай,  у  сярэдзіне  дня  і
прыкладна за гадзіну  да таго,  як пацыент кладзецца спаць.Усё,  што пачаткоўцу трэба
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зрабіць, гэта выціснуць з пластыкавага шпрыца эквівалент паўзерня сухога рысу, і гэта іх
доза.Нягледзячы  на  тое,  што  гаворка  ідзе  пра  вельмі  невялікай  колькасці,  і  гэта  не
прынясе ніякай шкоды пацыенту, з-за яго патэнцыі гэта рэчыва трэба ўжываць з павагай.

Праз чатыры дні ў гэтай дазоўцы яе затым падвойваюць да доз, роўных памеру рысавага
зерня,  або  доз,  даўжыня  якіх  складае  каля  адной  чвэрці  цалі,  калі  выціснуць  з
шпрыца.Затым,  праз  чатыры дні,  дозу  зноў  падвойваюць,  і  гэта  працягваецца кожныя
чатыры дні, пакуль пацыент не зможа праглынаць шаснаццаць зерняў рысу за дозу.Гэта
колькасць  складае  прыкладна  восем-дзевяць  кропель  алею  на  дозу,  што  складае
прыкладна адну траціну грама.

Адзін мл складае крыху больш за адзін грам па вазе, таму пры жаданні пацыенты могуць
выкарыстоўваць гэта вымярэнне, каб вызначыць сваю дазоўку.У гэты момант пацыенты
звычайна працягваюць прымаць гэтую дазоўку, пакуль яны не дасягнуты жаданага эфекту
са сваім медыцынскім  станам.Будуць  пацыенты,  якія  не  змогуць  так  хутка  павялічыць
дазоўку,  але  Рык  заклікае  іх  прыняць  яе  як  мага  хутчэй,  каб  алей  аблегчыць  іх
пакуты.Акрамя таго, знойдуцца тыя, хто можа прыняць гэты лекі хутчэй, і ў Рыка з гэтым
няма праблем, пакуль пацыенту зручна прымаць яго хутчэй, гэта проста азначае, што ён
вылечыцца значна хутчэй.

На самай справе, Рык лічыць, што пацыенты павінны заставацца ў сваёй зоне камфорту,
калі гаворка ідзе пра выкарыстанне гэтага лекі.Але ён па-ранейшаму лічыць, што любы
чалавек з сур'ёзным захворваннем не павінен гуляць у гульні з гэтым рэчывам, бо, калі яго
не прымаць належным чынам, яно можа не пераадолець стан, якое прызначалася для
лячэння.

Паколькі гэты прэпарат настолькі бяспечны ў выкарыстанні, мы звычайна не вымяраем
дозы дакладна, але для тых, хто любіць дакладныя вымярэння і валодаюць дастатковай
дакладнасцю,  пачынайце  з  прыкладна  0,01  г  тры  разы  на  дзень  на  працягу  першых
чатырох дзён.Затым, калі можаце, падвоіце яго да 0,02 г на працягу чатырох дзён, затым
да 0,04 г на працягу чатырох дзён, 0,08 г на працягу чатырох дзён, 0,16 г і затым 0,32
грама.Гэта  быў  бы ідэальны графік  дазоўкі  для  тых,  хто  можа  хутка  праглынуць  гэта
рэчыва.

Калі вы можаце атрымаць высакаякасныя штамы бутонаў індыкі для працы, алей, якое
вырабляецца, будзе надзвычай заспакаяльным.Гэта эфект, які алей будзе мець, калі вы
вырабілі сапраўднае «Нафта Рыка Сімпсана», і вам няма пра што турбавацца.Пацыенты
проста засынаюць і  ў  рэшце рэшт прачынаюцца.Некаторыя з іх  могуць адчуваць сябе
крыху камянямі  ў  пачатку,  але яны застануцца цэлымі,  і  звычайна на працягу  гадзіны
пасля таго, як яны ўстаюць, гэта соннае пачуццё знікае.Калі алей вырабляецца з гатункаў
сатывы, чакайце непрыемнасцяў і працяглага энергічнага сатывы.Вы не хочаце, каб людзі
з такімі сур'ёзнымі захворваннямі, як рак, спрабавалі прымаць алей з гэтымі эфектамі, і
пацыент не атрымае медыцынскіх пераваг, якія можа забяспечыць добрая індыка.Не ўсім
падабаецца кайф,  і  не  варта  з'яўляцца празмерным камянямі  ад  гэтага  рэчыва.Але ў
некаторых  выпадках,  калі  жыццё  пацыентаў  знаходзіцца  ў  небяспецы,  увядзенне  ім
большых доз можа быць адзіным, што можа выратаваць іх жыццё.

Сутнасць у тым,  каб лекі  ўводзіць пацыенту тры разы на дзень.Пацыент можа проста
надзець  яго  на  палец,  а  затым  саскрабці  на  зубах.Затым  выпіце  халодную  ваду  або
гарбату, і яны павінны лёгка праглынуць.Некаторыя штамы вырабляюць экстракт, які не
мае прыемнага густу, але з гэтым лёгка справіцца.Проста пакладзеце дозу пацыента на
невялікі кавалачак хлеба і складзеце яго, а затым засуньце ў рот і дайце выпіць вады.Тое
ж самае можна зрабіць з ужываннем бананаў або іншых відаў садавіны.Ідэя заключаецца
ў тым, каб алей трапіў у пацыента як мага хутчэй, але Рыку па-ранейшаму падабаецца
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бачыць, што яны застаюцца ў зоне камфорту.

Усе людзі розныя, і  наша пераноснасць гэтага лекі будзе адрознівацца ад чалавека да
чалавека, таму пераканайцеся, што пацыент адчувае яго колькасць, якое ён прымае.Пры
шматлікіх сур'ёзных захворваннях пацыентам важна хутка праглынуць гэты прэпарат, каб
у  іх  было  больш  шанцаў  выжыць.Як  я  ўжо  згадваў,  нягледзячы  на  тое,  што  алей
бясшкодна,  часта  пацыентам  гэта  не  падабаецца,  калі  ўжываць  занадта  шмат.Таму
павялічвайце  іх  дазоўку  павольна;  такім  чынам  яны  стануць  зручнымі  з  яго
выкарыстаннем.

Тым не менш, як мы любім казаць, агрэсіўныя захворванні трэба лячыць агрэсіўна, таму,
калі б у мяне было нешта небяспечнае для жыцця, я б ужыў столькі экстракта, колькі мог
бы прыняць, у самы кароткі прамежак часу.Я думаю, што варта быць гатовым, таму тыя,
хто можа, павінны пачаць прывыкаць да дзеяння алею як мага хутчэй, таму што тады яны
будуць ведаць, чаго чакаць, калі ім калі-небудзь спатрэбіцца прымаць большыя дозы.

Стандартнае лячэнне для вяртання вашага арганізма да добрага здароўя - гэта 60 грамаў
высакаякаснага алею, якія прымаюцца на працягу трох месяцаў.Тым, хто прымаў хіміё і
апрамяненне, лепш праглынуць ад 120 да 180 грамаў алею як мага хутчэй.Звычайна 60 г
могуць вылечыць сур'ёзны рак, але для тых, хто быў пашкоджаны медыцынскай сістэмай,
часта патрабуецца больш, каб прадухіліць вяртанне рака і ліквідаваць шкоду, якую гэтыя
метады лячэння пакінулі пасля сябе.

Як толькі пацыент зноў стане здаровым, вы можаце знізіць дазоўку да аднаго-двух грамаў
у месяц або столькі,  колькі  пацыент любіць глынаць;  з  нашага пункту гледжання,  чым
больш,  тым  лепш.Не  прапускайце  падтрымлівае  дозы,  так  як  яны  важныя  для
падтрымання добрага здароўя.Грам у месяц або кропля ў дзень пасля працы ўвечары не
гучыць шмат, але, па словах Рыка, гэта павіннабыць дастаткова, каб захаваць здароўе
вашага цела.

Акрамя таго, ён любіць, каб пацыенты ў спалучэнні з алейнай апрацоўкай ужывалі іншыя
натуральныя  рэчы,  такія  як  насенне  яблыкаў  і  пшанічную  траву.З  майго  досведу,  я  б
таксама рэкамендаваў пацыентам есці насенне канопляў (і ладан, міру і хмель), бо алей,
якое яны ўтрымліваюць, вельмі пажыўнае і карыснае для арганізма.

Рык таксама лічыць, што пацыенты павінны імкнуцца як мага хутчэй павысіць рн свайго
цела, ужываючы такія рэчы, як кавун або цытрынавы сок і г.д.Ён кажа, што гэта вельмі
важна, і гэта можа даць пацыенту значна больш шанцаў выжыць.

Пацыенты таксама павінны пачаць ёсць больш сырых садавіны і гародніны і ёсць менш
мяса, асабліва апрацаваных гатункаў, якое змяшчае больш таксінаў.Рык моцна верыць у
выкарыстанне сокавыціскальнікаў, і ён лічыць, што вялікія дозы вітаміна С таксама могуць
прынесці вялікую карысць.

Гэта пратакол Рыка Сімпсана,  і  таму яго імя будзе вядома вечна.Гэта,  напэўна,  самае
важнае адкрыццё ўсіх часоў, і нельга пераацаніць дабратворны эфект таго, што даў нам
гэты чалавек.Якая карысць сучасная медыцына і тэхналогіі, калі яны не працуюць?Калі вы
хочаце ўбачыць вынікі, паспрабуйце метад лячэння Рыка.

Нас крытыкавалі за тое, што мы называем гэта алей лекам ад усіх, але як яшчэ можна
назваць  рэчыва,  якое  можна  паспяхова  выкарыстоўваць  для  лячэння  такой  колькасці
медыцынскіх праблем?Некаторыя, здаецца, думаюць, што словы лекі ад усіх азначаюць,
што гэта алей забяспечыць вечнае жыццё, але гэта не было намерам Рыка.Безумоўна,
гэты прэпарат можа падоўжыць вашу жыццё, і вы можаце пражыць значна даўжэй з яго
выкарыстаннем,  у  гэтым  няма  ніякіх  сумневаў.Усё  ж  гэта  не  значыць,  што  гэта
забяспечыць вечнае жыццё.
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Гэта алей па-ранейшаму недаступны для большасці, і таму спатрэбіцца вельмі шмат часу,
каб вызначыць, колькі  дадатковых гадоў яно можа даць.Пакуль што мы не разглядаем
гэты  прэпарат  як  эліксір  неўміручасці,  і  мы  цвёрда  верым,  што  ён  не  робіць  вас
куленепрабівальным.Тым не менш, як кажа Рык, калі мы калі-небудзь знойдзем ключ да
неўміручасці, ён упэўнены, што каноплі будзе галоўным інгрэдыентам.

Калі  ласка,  не  думайце,  што,  калі  вы  выкарыстоўваеце  яго,  вы  не  можаце  заразіцца
вірусам.Вы ўсё яшчэ можаце захварэць такімі рэчамі, як грып, але яго наступствы могуць
быць значна паменшаныя, і вы паправіцеся значна хутчэй.У выпадку пандэміі ці чагосьці
падобнага,  калі  вы  глытаеце  ці  ўжо  ўжываеце  цудоўнае  алей,  якое  можа  даць  гэтая
расліна,  вашы  шанцы  на  выжыванне,  безумоўна,  значна  павялічацца».  Йіндрых
Баер,Слёзы Фенікса: Гісторыя Рыка Сімпсана,эпілог да першых двух выданняў

«Дж.Б., у мяне пытанне, мой брат хворы на рак, яму (медыцынская ўстанова) выдалілі
страўнік, потым зрабілі хіміятэрапію, якая дала больш раку да такой ступені, што ён не
можа есці нічога, нават вадкасці, яго ванітуе.Тады я нарэшце дастаў яму смалу; мой новы
зрабіў гэта, але кансістэнцыя трохі густая (гл. фота).Але ён даваў і прымаў.Непраходнасць
на верхнім аддзеле кішачніка, рак.Яго рот вельмі сухі, бо ён таксама прымае марфін з-за
моцных  боляў.Нарэшце  ён  выпіў  вадкасць,  але  двойчы  вырваў  вадкасць  і  не  ў  трэці
раз.Дактары  даюць  яму  2  тыдні  і  адпраўляюць  дадому.Што  я  магу  зрабіць???
Дапамажыце, калі ласка, у яго ёсць 11 грамаў смалы з ¼ фунта нейкай белай удовы.Ці
можаце вы, калі ласка, дапамагчы мне знайсці, дзе я магу атрымаць рэальны RSO, які
адпавядае  ўсім  кваліфікацыям  для  яго.Ён  знаходзіцца  ў  Каліфорніі,  штат  Луізаі  я  ў
Сальвадоры.Гэта  вельмі  цяжкая  сітуацыя,  і  я  не  змог  зрабіць  шмат  чаго  адсюль.Калі
ласка,  парада».  Рыкарда
— Што ж, чым раней ён пачне ўжываць алей, тым хутчэй, спадзяюся, палепшыцца якасць
яго жыцця.Скажыце яму паставіць гэтую смалу ў духоўку, разагрэтую пры 130°C (266°F)
прыкладна на гадзіну,  а  затым пачаць яе есці.Добра пачынаць  з  малых доз,  але калі
пацыенты прымаюць марфін, вы можаце даваць ім больш алею і менш марфіну.Першыя
некалькі дзён могуць быць складанымі з-за ўзаемадзеяння.З найлепшымі пажаданнямі,
JB

«Я проста хачу паведаміць усім, што мая першая партыя алею для маёй мамы мела вялікі
поспех і атрымала добрыя 4/5 грамаў з унцыі ныркі вышэйшага гатунку!Над месяцам з
маёй першай спробы.І паверце мне, хлопцы, гэта сапраўды так жа проста, як прыгатаваць
каву!Мы любім цябе, Рык.......” Марк

Ладан і Міро
«Ладан  з'яўляецца выдатным дадаткам да  лячэння  алеем канабіса.Як  унутрана,  так  і
мясцова.Калі  вы  жывяце  дзе-небудзь,  дзе  алей  канопляў  недаступны,  падумайце  пра
ладан, ён таксама можа тварыць цуды.Шукайце самыя моцныя і заспакаяльныя тыпы, якія
вы можаце знайсці».JB

«Я паспрабаваў ладан мясцова, дапамагае зняць боль.:)” Кэрал

«Я  выкарыстаў  алей  ладану  ад  Young  Living  Essential  Oils  са  слёзамі  Фенікса  Рыка
Сімпсана.Мой тата мог пражыць 10 гадзін без болю... У яго быў рак 4-й стадыі, і ён хадзіў,
быццам нічога не было не так». Шэлі

«Ладан выдатна падыходзіць для многіх рэчаў.Я выкарыстоўваю яго на сонечныя плямы
на маёй скуры,  кожны дзень  на  маім твары змешваецца з  агурком для  тонера  пасля
мыцця яго эфірнымі алеямі.Таму я выглядаю такім маладым у свае 65.LOL!Жартую.Мне
сорак два.Але ў мяне прыстойная скура, бо я не выкарыстоўваю на ёй ніякіх парабенов
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або хімікатаў». Даня

«У травяных крамах шукайце яго пад іншай назвай — Boswellia.У асноўным ён працуе
гэтак жа, як і Advil, але лепш «. Шарон

«Ёсць стары сродак, які патрабуе ладану, мірры, аліўкавага алею і канопляў.Святло на
міру!!Творыць цуды для дыябетыкаў мясцова і ўнутрана!» Браян

«Усё, што расце ў прыродзе, можа клапаціцца пра нас.Гэта сінтэтычныя версіі ўсіх гэтых
рэчаў, якія аказваюцца шкоднымі.Усе гэтыя расліны (ладан, мірра, лаванда, гваздзік, мята
перачная і г.д. і г. д.), асабліва старажытныя расліны ў сваіх мясцовасцях, марнавалі гады,
удасканальваючы свае ахоўныя сродкі ад драпежнікаў і экалагічных праблем, і гэтыя рэчы
можна выкарыстоўваць, каб не проста лячыць, але лячыць!» Вэндзі

«Ён спрагназаваў, што праз наступнае дзесяцігоддзе дазволенае ўжыванне медыцынскай
канабіса для ўсіх відаў захворванняў стане галоўным, бо будуць падрыхтаваныя лекі, якія
працуюць  як  THC,  але  без  актыўнага  інгрэдыента,  які  выклікае  «высокі»  эфект  на
пацыентаў.Мэхулам не абмяжоўваў свой інтарэс толькі канабісам.Ён даследаваў левону,
яўрэйскае слова для ладану або Boswellia sacra, якое выкарыстоўвалася ў якасці ладану
ў Святым храме ў Ерусаліме.Хімік Габрэйскага ўніверсітэта разам са сваім тагачасным
аспірантам  Ар'е  Мусаефам  паказалі,  што  асноўны  інгрэдыент  блізкаўсходніх  ладанаў
зніжае трывожнасць і аказвае на мышэй дзеянне, падобнае на антыдэпрэсанты.

«Талмуд згадвае смалу Boswellia як зелле, якое ўводзяць у віно, каб «анямець» пачуцці,
каб  [тыя],  якія  асуджаныя  на  смерць,  не  хваляваліся...Гэта  [іх  высновы]  забяспечвае
біялагічную  аснову  для  глыбока  ўкаранёных  культурных  і  рэлігійных
традыцый».http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Алей канопляў і ладан вельмі падобныя па сваіх лячэбных дзеяннях.Проста дадайце
высакаякасны ладан (boswellia sacra) у свой рацыён або ежце яго тры разы на дзень (150
мг  тройчы ў  дзень  для менш сур'ёзных  захворванняў і  300  мг  або  больш для больш
сур'ёзных захворванняў і болю і г.д.) Ці вы можаце прытрымлівацца таго ж пратаколу і
выкарыстоўвайце  тыя  ж  дазоўкі,  што  і  пры  выкарыстанні  RSO.Ладан  таксама  можа
вылечыць  ваш  арганізм  ад  узроўню  ДНК,  а  таксама  вылечыць  рак  і  многія  іншыя
«невылечныя» хваробы.Гэта таксама добра ведаць, я думаю.JB

«Я вельмі засмучаны тым, што ўчора сапсаваў сваё ахілава сухажылле.Больш не магу
канапы  да  5  тыследзь  ходзіць.У  каго  ёсць  парады  для  хутчэйшага  выздараўлення?»
Дженна

-- Шмат алею як мясцова, так і ўнутрана.Дадайце алей ладану і гваздзікі ў моцны бальзам
з канопляў або ў сумесь з алеем шы/какосавым/канапляным алеем.Як заўсёды 20-30%
бальзам THC працуе лепш за ўсё.Атрымлівайце асалоду ад лячэннем.JB

«Я прымаў чыстае эфірны алей Boswellia freana для лячэння рака жоўцевых пратокаў IV
стадыі,  які  метастазіраваў  у  лёгкія  і  косці,  і  мая  печань  праз  2  месяцы  функцыянуе
нармальна,  без закаркаванні,  і  я  адмяніў свой дыягназ,  калі  мне засталося 9 месяцаў
жыцця.  ,  і  пухліны  на  маёй  печані  памяншаюцца  і  адна  памірае!!Я  ўсё  яшчэ  вельмі
зацікаўлены  ў  алеі  канабіса,  але  я  таксама  праводзіў  хіміятэрапію,  каб  спыніць
распаўсюджванне, і я ведаю, што, як толькі хімія скончыцца ў наступным месяцы, я хачу
моцна ўдарыць сваё цела ўсім, што магу.Я купіў кнігу, цяпер проста трэба, каб яна ведала,
як зрабіць алей, і каб хто-небудзь дапамог мне». Сара

«Заходзілі павітацца. Усё яшчэ іду, 17 ліпеня споўніўся 1 год, як я пачаў прымаць 1-2 мл у
дзень, маё жыццё цалкам змянілася, і я схуднеў амаль на 200 фунтаў, засталося 9 фунтаў,
у маёй аптэцы я прымаю 179 мг CBD да 179 мг THC алею 0,5 мл у дзень і 87% ТГК і 4%
КБР 1 мл у дзень. І ладан, міра і сок. ГЭТА ПРАЦУЕ, ЯК ВЫ ВЕДАЕЦЕ JB, проста хацеў
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паведаміць вам, што я ўсё яшчэ збіраюся!” Біл

«Я выкарыстоўваю ладан з міррой для Хасімота,  і  гэта працуе!  Шкада, што я не магу
атрымаць алей там, дзе я жыву, бо гэта незаконна». Сінція

«Я пачаў займацца гэтым 3 дні  таму,  пачуўшы пра дзяўчыну,  якая памяншала пухліну
галаўнога мозгу, наносячы толькі кроплю гэтага на мову кожныя дзве гадзіны». Ліндсі

«Я кладу ладан у капсулы ўжо некалькі  гадоў.  Раней я прымаў ладан самастойна для
лячэння  рака  (без  хіміятэрапіі  або  апрамянення)  у  тыя  часы,  калі  ў  мяне  не  было
бяспечнага доступу да алею канабіса. Калі ў мяне не было RSO і я заўважыў плямы, якія
пачалі з'яўляцца, я проста нанёс некалькі кропель святога ладану непасрэдна на скуру і
назіраў,  як  плямы  знікаюць  на  працягу  некалькіх  дзён.  Я  быў  абсалютна  здзіўлены!
Гаворыць  людзям  ужо  шмат  гадоў.Мне  ўсё  яшчэ  трэба  прайсці  калонаскапію  (калі  я
атрымліваю страхоўку ў CO), каб убачыць, ці знікла асноўная пухліна. Рак ці не, але я буду
працягваць  рабіць  тое,  што  раблю,  як  рэкамендаваў  мой анколаг  (на  ўсё  жыццё).  Ён
здзіўлены!» Ліза

«Я даваў смалу ладану ў ежу сваёй сабакі двойчы ў дзень на працягу пары месяцаў, і
пухліна памерам з грэйпфрут знікла». Карэн

«Ладан - кажуць, што ён памяншае пухліны і запавольвае, калі не спыняе прагрэсаванне
рака. Я ведаю, што гэта скарачае пухліны, я бачыў, як гэта зводзіць пухліны памерам з мяч
для гольфа на нішто!» Тамара

"Я зрабіў  гэта  неад'емнай часткай  сваёй метадалогіі  пару  гадоў таму,  разам з  алеямі
копайбы і лімонніка, вынікі абсалютна дзіўныя. Дзякуй за абмен JB." Марка

"Адной з прычын, па меншай меры, з'яўляецца тое, што ў відэа і паведамленнях у блогах
ім кажуць, што алей ладану змяшчае босвелликовую кіслату - супрацьпухлінны актыўны
інгрэдыент у смале ладану. Але гэта не так, і простая прычына заключаецца ў тым, што
босвеллиевой кіслаты шмат занадта цяжкая малекула, каб быць лятучай. Ёсць некалькі
босвеллиевых кіслот, якія знаходзяцца ў смале ладану, і яны маюць малекулярную масу ў
дыяпазоне 450-500.  Аднак лятучыя малекулы - тыя, якія здольныя да выпарэння - усе
маюць малекулярную масу ніжэй за 300 ".
— Вось чаму я рэкамендую жаваць ладан і смалу мірры, а не ўжываць эфірныя алею, якія
(спадзяюся/нібыта) былі атрыманы з ладану і мірры. JB

"Алей  ладану  дапамагло  мне  пазбавіцца  ад  паралічу  Бэла  за  тыдзень!  Уніз,  лепшае
лячэнне, якое я калі-небудзь атрымліваў, было "законным"." Джэйсан

"Я выкарыстоўваў ладан, іланг-іланг і часам мускатны шалфей на Джасціне для лячэння
курчаў на працягу чатырох месяцаў, і я заўважыў паляпшэнне. У той час, калі я пачынаў, у
яго было тры прыпадкі ў дзень, і яны скараціліся да аднаго ў дзень і часам двух-трох дзён
без прыступаў. Я чытаў, дзе Анжаліка таксама дапамагае пры прыступах. Яго неўролаг -
усё для гэтага, але няма рэальных ведаў або любога тыпу пратаколу. Ароматэрапеўты,
здаецца, не занадта знаёмыя з выкарыстаннем эфірныя алею для барацьбы з сутаргамі.
Здаецца,  што інгаляцыі і  разведзенае мясцовае прымяненне дзейнічаюць, але было б
нядрэнна атрымаць некалькі  ўказанняў.  Я на цяжкім  шляху даведаўся,  што некаторыя
алею, безумоўна, варта пазбягаць, як і ўсё з камфарнымі злучэннямі (размарын, эўкаліпт,
шып лаванда, іспанскі шалфей) або туйон, а таксама некалькі іншых». Джудзі

«Наш ратавальны медыкамент быў адкрыты. Я захоўваю яго на паліцы і выкарыстоўваю ў
развядзенні алеем MCT. Тое ж алей-носьбіт, якое Рэй выкарыстоўвае перорально з CO.
Панюхаць пад носам,  а затым у заднюю частку вушэй,  скроні,  шыю, запясці  і  ніжнюю
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частку ступняў. Гэта лепшы выратавальны сродак на сённяшні дзень. Хутка і эфектыўна,
але з усім раскрыццём; не кожны раз." Марк

«Алей  ладану  атрымліваецца  са  смалы  дрэў  Boswellia  serrata.  Некаторыя  алею  для
ароматэрапіі,  духі  і  некаторыя  віды  ладану  ўтрымліваюць  гэта  алей.  Аюрведическая
медыцына, традыцыйная ахова здароўя Індыі, таксама выкарыстоўвае алей ладану для
лячэння некалькіх захворванняў. У заходняй медыцыне алей ладану ўяўляе цікавасць з-за
яго  супрацьзапаленчых  уласцівасцяў,  паведамляе  Мемарыяльны  цэнтр  рака  Слоан-
Кетеринг.  Некаторыя  пабочныя  эфекты  магчымыя,  але  MSKCC  адзначае,  што  ладан,
здаецца, мае менш негатыўных эфектаў, чым лекі, якія лечаць запаленчыя захворванні,
такія як стэроіды і несцероідные супрацьзапаленчыя прэпараты.

Пабочныя  эфекты  з  боку  страўнікава-кішачнага  гасцінца  магчымыя пры прыёме  алею
ладану,  паведамляе  Physicians'  Desktop  Reference.  Яны  могуць  ўключаць  засмучэнне
страўніка, млоснасць, боль у страўніку, паленне або непрыемнае пачуццё перапаўнення.
Алей ладану таксама можа пагоршыць засмучэнне страўніка ці болі ў страўніку.

Алей ладану аказвае разрэджвае кроў дзеянне і можа павялічыць рызыку паталагічнага
крывацёку, як адзначаюць у медыцынскім цэнтры Універсітэта Мэрыленда. Гэта ў першую
чаргу турбуе людзей з парушэннямі крывацёку або тых, хто прымае лекі або іншыя травы
з антыкаагулянтным эфектам, такія як Варфарын, гепарын, ібупрофен, аспірын або гінкго
білоба.  Любы  чалавек,  якому  прызначана  хірургічная  або  стаматалагічная  працэдура,
павінен загадзя спыніць прыём алею ладану ". Шэлі

Апрацоўка смол ладану і мірры
Замарозьце ладан,  здрабніце  яго  ў  міксеры,  як  кубікі  лёду  (некалькі  секунд  на вельмі
высокай хуткасці), затым наліце на парашок вельмі гарачае (100°C) аліўкавы алей. Дайце
яму змяшацца, як кактэйль, на працягу 3 хвілін або каля таго. Пераліце алейную сумесь у
бутэльку і  дайце настаяцца некалькі  дзён,  падзяліце пласты,  і  вы атрымаеце экстракт
ладану. Дадайце міру, калі ёсць - апрацуйце гэтак жа - замарозьце, здрабніце, дадайце
гарачае алей, дайце настаяцца, аддзяліце.

Затым дадайце алей канабіса ў  сумесь ладану,  мірры і  аліўкавага алею.  Яго таксама
можна есці тры разы на дзень. Я б таксама дадаў у яго алей насення канопляў, асобна, і я
б масажаваў ногі з ім. JB

Курэнне канопляў
«Мая 28-гадовая сяброўка перанесла сёння аперацыю з нагоды рака малочнай залозы,
яны  кажуць,  што  рак  выдалены,  але  ўсё  яшчэ  хочуць  зрабіць  ёй  хіміятэрапію.Мы
размаўлялі раней, і  я сказаў ёй адмовіцца ад хіміятэрапіі  і  простапрыняць RSO.Я маю
рацыю наконт гэтага?З таго, што я прачытаў на Phoenix Tears, я лічу, што гэта правільна,
але хацеў бы вашай дапамогі ў адказе на гэта.Дзякуй”. Джасцін

— Малайчына,  Джасцін.Няма хімія  або сканавання.Аперацыя была непатрэбнай.Няхай
яна з'есць 120-180 г алею на працягу наступных шасці месяцаў і выконвайце інструкцыі на
нашым сайце.JB

«Уявіце, што вы спрабуеце навучыць людзей насіць штаны...Здаецца, лёгка.Што, калі б
людзі кожны дзень пісалі вам тэксты з пытаннем, як надзець штаны?(пагаршаючы) Гэта як
дзень свіней!Калі я апрану штаны і ўсё зроблена правільна, то гэта шлях я пакажу яшчэ

- 22 -



камусьці.Я мог бы пасмяяцца з тых людзей,  якія хочуць паспрабаваць надзець штаны
задам і сказаць: «Гэй, яны добра падыходзяць, вядома, але гэта не мяняе таго факту, што
яны надзетыя на спіну!(Гэта спрацавала для Крыса Кроса)».  JB проста кажа нам, што
працуе,  і  не  скажа  нам  іншым  спосабам,  таму  што  няма  неабходнасці  ў  іншых
спосабах.Выконвайце ўказанні або хадзіце, надзеўшы штаны задам, але не злуйцеся на
JB, калі зразумееце, што ён проста паказваў вам правільны спосаб зрабіць гэта!Мы не
спрабуем змяніць тэкст у кнізе, мы проста даследуем іншыя кнігі!» Чад

— Дзякуй, Чад, гэта было цудоўнае тлумачэнне, і так, ты маеш рацыю.Уся гэтая праблема
медыцыны  RSO  настолькі  крыўдна  простая,  што  насамрэч  робіць  яе  больш
складанай.Гэта занадта проста для людзей, каб паверыць у гэта, а менавіта калі яны не
могуць самастойна паспрабаваць лекі і павінны толькі пра іх чытаць.

А ўся справа ў тым, што на коне жыццё людзей.Я размаўляю з імі асабіста, бачу боль на іх
тварах, не пытайся, што гэта робіць са мной пасля ўсіх гэтых гадоў.Для мяне тут не так
шмат месца для імправізацыі, няма часу на доўгія бібоп-сола або фры-джаз.Гэта салідны
старадаўні дванаццацітактны блюз і мае дванаццаць тактаў.Рык даў нам інструкцыі, якім
трэба прытрымлівацца, але кожны жадае вынаходзіць кола з-за нейкіх праблем з эга ці
іншых чалавечых недахопаў.

Усё, што я кажу пра гэта, гэта спачатку асвоіць рисоварку і вентылятар.Спачатку RSO,
затым усе іншыя (менш моцнадзейныя) формы лекаў ад канопляў.Таму што патэнцыя мае
значэнне.Чым  мацней  і  заспакойлівы  алей,  тым  лепш  для  пацыента.Вам  не  трэба
правяраць  на  ўнутраных  умовах,  спачатку  паспрабуйце  яго  на  скуры  і  паглядзіце,  ці
загоіцца ён хутчэй з дапамогай рэальнага вельмі моцнага і заспакаяльнага RSO з 95-98%
THC або з чым-небудзь іншым, што павінна адказаць вам.Тады ведайце, што тое ж самае,
што адбываецца на вашай скуры, адбываецца ўнутры вашага цела, калі вы прымаеце гэта
лекі.

Пасля таго,  як  вы зробіце гэта,  вы ў  асноўным страціце цікавасць да менш магутных
формаў лекаў ад канабіса.Не таму, што ў некаторых выпадках яны не могуць дапамагчы,
а таму, што навошта лётаць другім ці трэцім класам, калі можна лётаць першым класам за
тыя ж грошы і адначасова хутчэй і надзейней выратаваць сваё жыццё?

RSO - гэта лекі  прэміум-класа,  а тое,  як я гляджу на гэта,  усё астатняе не з'яўляецца
лекамі  прэміум-класа.І  я  хачу  лекі  прэміум-класа,  чаму я  хачу разведзены лекі  замест
сапраўднага?Чым мацней заспакаяльнае і моцнае алей, тым лепш яно дзейнічае як лекі -
і гэта ніколі не зменіцца ". JB

«Лепшы RSO - гэта 95-98% ТГК, ён надзвычай магутны і заспакаяльны.Усё апроч гэтага
(сыры  канабіс,  сокі,  ядомыя  прадукты,  алей  з  высокім  утрыманнем  CBD,
недекарбоксилированный BHO, настойкі, бальзамы, настойкі, мацэрат, вы называеце гэта)
з'яўляецца менш моцнай формай лекі ад канабіса.Усе формы лекаў ад канопляў, вядома,
у той ці іншай ступені карысныя, але не стаўце сваё жыццё на менш магутныя формы
лекаў ад канабісу». JB

Захворванні скуры, апёкі, экзэма і г.д.

«У нядзелю раніцай я атрымаў апёк кіпенем 3-й ступені на пальцах.Вялікія пухіры і вельмі
балючыя.Я ўспомніў,  што чытанне RSO дзіўна для гаення апёкаў,  таму я  паспрабаваў
гэта.OMG Людзі, апёк цалкам знік толькі за 40 гадзін.Ніякіх прыкмет гэтага наогул.Я ўжыў
добрае  колькасцьRSO  на  пухіры,  філе  свежага  алоэ  вера  і  бінт.Паўтарылася  праз  12
гадзін.Няма неабходнасці ў 3-м дадатку.ТЫ РОК РЫК СІМПСАН». Бобі
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«Упершыню я прыгатавала алей (настаянае на какосавым алеі) для мясцовага лячэння
спіны  пажылога  суседа.У  яе  былі  ранкі,  якія  моцна  свярбелі.Пасцельныя  блашчыцы
выключаны, а таксама кароста, блохі,  скаціны і г.д.,  таму што яна не пацярпела нідзе,
акрамя спіны, і на яе ложку няма ніякіх прыкмет дзейнасці жывёлы.Ведаеце, што зрабіў яе
сын???Ён  моцна  апырскаў  яе  матрац  хімікатамі,  каб  пазбавіцца  ад  памылак,  якіх  не
было.Я даў ёй новы матрац з дакладнымі ўказаннямі,  што яго НЕ пырскаць, ён мой у
пазыку  ёй  на  столькі,  колькі  яна  мае  патрэбу.Ёй  прыйшлося  класціся  ў  бальніцу  з-за
крывацечных язваў і,  пакуль яна там, яна выказала праблему спіны і  ведаеце, што ёй
сказалі  лекары???Вымыйце  ёй  валасы  і  цела  ад  вошай.У  яе  няма  вошай.Дык  як  ты
думаеш, каго я буду слухаць, каб дапамагчы ёй?Лекары?НЕ.Я зрабіў алей, лячыў ёй спіну,
і адбываецца паляпшэнне і вылячэнне». Мішэль

«Мая нявестка смажыла свіныя адбіўныя і практычна абмакнула пальцы ў кіпячае гарачае
алей да першай рулькі, і яны пабялелі, як вараная курыца.Мы нанеслі RSO на іх, і боль
знікла прыкладна праз хвіліну або каля таго, яна пакрывала іх 2 разы на дзень RSO.Яны
зажылі  вельмі  хутка  ўсяго  за  некалькі  дзён,  і  наогул  не  было  страты  скуры  або
рубцоў.Дзіўна,  што  мы цяпер  трохі  трымаем у  кухонным халадзільніку,  таму,  калі  хто-
небудзь апёк (асабліва дзеці), мы неадкладна прымем RSO, няма неабходнасці адчуваць
такі боль, калі ў нас ёсць натуральнае расліна, якое будзе клапаціцца пра гэта ». Дэбра

«Выкарыстоўваў  яго  пры  моцных  сонечных  апёках.Працаваў  выдатна,  я  бачыў,  як  ён
загойваў рану ад нажа менш чым за тыдзень.Ён таксама лечыць галітоз.Я выкарыстоўваю
яго  на  працягу  шасці  месяцаў  або  каля  таго,  і  цалкам  адмовіўся  ад  сутаргавых
прэпаратаў.Калі  я  выбег,  у  мяне  быў  невялікі  прыступ.Мне  пашанцавала,  што  змагу
атрымаць такое лекі,  я таксама рэкамендую яго выкарыстоўваць пры нервовым болі».
Джэк

«Я выкарыстоўваю дроўную печ для ацяплення, таму апёкі на запясце суправаджалі мяне
шмат халодных месяцаў.Мінулай восенню моцна апарыўся, яшчэ не прачнуўся.Раней мне
далі алей RSO, таму нанёс мазок, пакрыў апёк, і праз два дні ўчастак быў ружовы чысты,
без пухіроў або апёкаў!Я прададзены на 100%!» Жанін

«Я атрымаў добры сонечны апёк адразу пасля галення некалькі гадоў таму.На наступны
дзень  я  быў  на  сонцы  ў  Каларада  каля  14  гадзін.Раней  я  атрымліваў  такі  апёк  на
галаве.Першы раз гаілася некалькі месяцаў, і ўвесь час цякла і балела.У гэты апошні раз я
нанёс лосьон з каноплі на сваю эпічна абгарэлу галаву.Праз 3 дні ён вылузваецца адзін
раз і пасля гэтага цалкам загаілася.Каноплі ад сонечных апёкаў!» Нэйт

«У мяне ёсць пытанне.Ці ведаеце вы каго-небудзь, хто выкарыстоўваў гэта для чарапіцы?
Я атрымліваю іх даволі часта, асабліва калі стрэс, і мне проста цікава.Дзякуй." Трына

- Проста наносіце алей на балючыя месцы, сырое або ў настойцы, і дайце пацыенту з'есці
алей, каб дасягнуць найлепшага выніку.JB

«Мае суставы адчуваюцца на пальцах, і вуаля, уцерці алей, боль знікла.На мінулым тыдні
абпаліў  сябе  на  бочцы  ад  апёку,  3  цалі  чорнай  бурбалкай  скуры  на  ўнутраным  баку
запясця.Невялікая  колькасць  алею,  бінт,  праз  два  дні  дзіўная  ружовая  скура.Паўторна
прымянілася, тое ж самае, праз два дні, і яно загаілася ...Дзякуй!!!" Жанін

«Ранішні  шатландец,  размаўляў  з  маёй  сястрой  учора  ўвечары,  і  яна  кажа,  што  яна
вылечылася!!!!Лекі  вылечылі  яе  апяразвае  лішай.:)  Яна  кажа,  што  адчувае  сябе
цудоўна.Проста хацеў быць упэўненым на 100%, перш чым напісаць вам.Вялікі дзякуй за
вашу дапамогу».

«Мой сын, як і я, выкарыстоўваў яго толькі мясцова з самага першага моманту з'яўлення
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апяразвае лішай. Няма новагаз'явіўся апяразвае лішай, а іншых сімптомаў не выяўлена.
Цуд». Мація

«Я выкарыстаў алей у стылі RSO на вядзьмарскую бародаўку на твары.Дзве аплікацыі
замазалі пластырам і амаль няма!» Леслі

«З яго дапамогай я таксама выдаліў 2 бародаўкі.У мяне яны ўсё жыццё былі на назе».
Мішэль

«Я выкарыстаў аліўкавы алей з каноплі пры апёках і парэзах, і яны загоіліся на працягу
некалькіх  дзён.Ніколі  не  бачыў  нічога  падобнага.Я  ведаю,  што  RSO  было  б  нават
лепш.Канабіс выкарыстоўваўся для лячэння ўсяго, перш чым наш урад стаў прагным».
Дэвід

«Я нагрэў алей і змяшаў яго са слоікам крэму для твару.Я выкарыстоўваю яго 2 разы на
дзень і ўжо каля 2 месяцаў.Глыбокіх глыбокіх вугроў, якія я раней атрымліваў (вы ведаеце,
такія,  ім  патрабуецца  тыдзень,  каб  выйсці  на  паверхню,  і  яны  вялізныя!)  Больш
няма.Шнары  ад  тых  вугроў  таксама  бляднеюць.Я  нават  бачу,  як  скура  пачынае
падцягвацца!Смешны гэты пост  тут,  таму  што  я  толькі  што  сапраўды заўважыў вынікі
сёння!Гэта алей дзіўна, а крэм для асобы - толькі адно з многіх ужыванняў.Дзякуй, Рык.»
Джэніфер

«Я  абпаліў  сябе  на  выхлапной  трубе  даволі  добра,  і  я  нанёс  трохі  алею  канабіса,
настоенага  на  экстракце  вінаградных костачак,  і  яно  зажыла  менш чым за  тыдзень,  і
амаль не было болю і раздражнення і НІКАХ ШНАБЦАЎ!» Даніла

«Я выкарыстаў яго пры апёках, і  я не магу сказаць, дзе мяне абпалілі.Ніякіх палохаў і
слядоў.Дзіўна.У мяне быў апёк тыдзень, і ён не загоіўся.Я выкарыстаў алей і на працягу
чатырох  дзён  у  мяне  з'явілася  новая  скура.Праз  тыдзень  я  не  магу  сказаць,  дзе  я
згарэў.Дзіўная рэч». Кліфард

«Так, так, я залячыў апёкі РСО.І ніякіх шнараў!» Эрын

«Боль літаральна знікае імгненна і на працягу дня запаленне знікае.Я ўжо апрацаваў адзін
апёк  пару  месяцаў  таму,  а  другі  лячу  зараз.Гэта  паскарае  час  гаення  на  тыдні  і
тыдні.Наколькі сур'ёзны апёк, НІЯКАЙ СТРАХОЖЫ і НІЯКАЙ адчувальнасці да месца, дзе
мяне абпалілі.Я выкарыстоўваю алей на ўсё,  і  я маю на ўвазе ўсё.Я таксама нядаўна
зрабіў  партыю,  якая  не была такой  якасці,  якую я  б  калі-небудзь еў,  таму яна строга
выкарыстоўваецца  мясцова.Я  рабіла  чыстку  асобы,  OMGosh,  дзіўныя  вынікі.Я
выкарыстоўваю RSO для кожнай хваробы, якую можна сабе ўявіць».

«Мяне вельмі палохае стан скуры, што мне давалі  жудасныя лекі  на працягу амаль 6
месяцаў.О сюрпрыз!Праз  некалькі  тыдняў пасля лячэння мая скура  зноў дрэнная.Гэта
добра ведаць.Я быў жудасны на іх лекі,  капрыз, сухая лупіцца скура, потлівасць, божа
мой, гэта было жахліва.Больш не буду сустракацца з доктарам». Ніккі

«Я выкарыстоўваў алей для скурных інфекцый, галаўных боляў, укусаў камароў, грыбкоў,
для сну і простага расслаблення.Вельмі карысна на 1вулаптэчка». Сільвія

«Паважаны сэр, я стары хіпі з 60-х гадоў і жыву ў Паўночнай Каліфорніі.На працягу 8-9
гадоў гібертызаваў розныя Train Wreck і White Widow з выдатнымі вынікамі.Я бачыў, што
Рык таксама выкарыстаў White Widow.У цяперашні час я дапамагаю пацыенту хоспіса па
імі Джэйсан у Рэдынгу, штат Каліфорнія. у перыяд выздараўлення, хто быў/з'яўляецца?
паміраць ад апошніх стадый MRSA па ўказанні майго старога лекара доктара Рональда
Санда...Я пачаў яго з настоек, якія я рабіў і даваў печыва як з вады, так і з экстракцыі з
масла, чатыры месяцы таму.
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Яшчэ адзін сябар-ростнік, з якім я наведваю царкву Адзінства, перавёў мяне на ваш вэб-
сайт усяго тры тыдні таму.Пачалі Джэйсана на «JOY GREASE», і ён прайшоў праз сваю
першую трубку і цяпер на другім.Крыху больш за месяц таму яго мячы былі памерам з
вельмі вялікую дыню, большыя за софтбол...З таго часу, як з'еў маю выпечку і праглынуў
"Чароўную змазку", яму з кожным днём становіцца лепш, і яго гонады амаль вярнуліся да
нармальнага памеру...Кажуць, няма лекаў ад MRSA???

У Джэйсана былі вельмі моцныя пролежні на спіне, бо ён не можа ляжаць на баку або на
жываце.Цяпер ён кажа мне, што яны спадаюць, і калі наш лекар з'явіўся ў горадзе з іншай
камандай, яны ўсе не маглі зразумець, чаму ён не памёр і чаму яму стала лепш.Я яшчэ не
сказаў доктару пра сваё/наша лячэнне канапляным алеем, але неўзабаве...Я вельмі хачу
дазволу доктара лячыць яго ранкі цяпер Алеем мясцова, вы не згодныя???Калі мы можам
спыніць  MRSA  ў  пацыента,  якому  засталося  жыць  толькі  некалькі  месяцаў,  проста
падумайце,  што  гэта  можа  ці  павінен  сказаць  медыцынскай  супольнасці.Мір  і  павага,
Крэйг»

«У майго мужа быў 30-гадовы шнар ад апёку, які патрабаваў перасадкі скуры...Так што я
падумаў, ага, яшчэ адно месца для эксперыментаў з гэтым дзіўным прадуктам.Ну, ён не
верыў, што гэта дасць што-небудзь...Пасля некалькіх ужыванняў ён ператварыўся, цяпер у
яго  пігмент там,  дзе яго  не было.Рост валасоў там,  дзе ніхто не вырас за  30 гадоў».
Рэбека

«У мяне былі  апёкі  другой ступені  ўсяго твару і  рук ад пажару ў доме.Я паклаў RSO,
змяшаны з алеем какавы, на працягу месяца, і вы ледзьве можаце сказаць, што я калі-
небудзь апёк.Дзіўна, як хутка гэта працуе, і  гэта лепшае абязбольвальнае, якое я калі-
небудзь меў». Амерыканскі

«У мяне на галаве з'явілася радзімка, якая нядаўна пачала чухацца.Я ўжываў мазок адзін
раз  у  дзень  на  працягу  некалькіх  дзён,  і  радзімка  пачала  змяншацца!Пагаворым  пра
дзіўнае». Аманда

«Мой каннабальзам таксама быў прыпынены ў какосавым алеі, і гэта вельмі дапамагло,
калі ў мяне была алапецыя». Мэці

«У  маёй  сяброўкі  была  інфекцыя  MRSA больш за  2  гады,  і  яна  спрабавала  некалькі
антыбіётыкаў, у тым ліку адзін з самых моцных, безвыніковых.Мы выкарыстоўвалі трохі
алею, згушчанага са шланга выпарніка, на пластыры на адкрытым лусце, і  яно адразу
знікла, і боль адразу спынілася.Яе якасць жыцця значна лепшая.

У мяне была падазроная шышка на спіне на працягу 2 гадоў, якая ў канчатковым выніку
змяніла колер і моцна балюча, і  я быў вельмі падазрона, што гэта было.Я выкарыстаў
RSO на пластыры, і ён знік.Мы паспрабавалі гэта, таму што ўбачылі відэа Рыка Run from
the  Cure.Я  лічу,  што  распаўсюджванне  гэтага  паведамлення  мае  манументальнае
значэнне,  і  я  гатовы  ісці  поўным  ходам  праз  актывізм  і  нашы  сацыяльныя  сеткі  і
трансляцыю, каб дапамагчы вам, хлопцы, данесці паведамленне». Роберт

«У мяне фібраміалгія, і лекі не здымаюць мой боль.Але алей робіць». Дона

«Я веруючая...лечыць падагру ...гэта павінна прывесці інь і  ян у раўнавагу, таму што я
думаў, што раней я быў шчаслівы, але апошнім часам я адчуваю пачуццё шчасця, якое
зыходзіць з глыбіні...Дзякуй Рыку Сімпсану». Ірвінг

«Прывітанне,  Коры,  я  даю  *****  лекі  ўжо  каля  3  тыдняў  ад  падагры  ў  яго  назе,  і  ён
перайшоў з інваліднай каляскі да таго, каб бегаць уверх і ўніз па лесвіцы і пайшоў на 2-
гадзінны паход ў мінулыя выходныя.Гэта не толькі для рака...гэта проста лечыць.Я павінен
быў  сфатаграфаваць...Велізарная  розніца.Звычайныя  лекі  яго  не  чапалі.У  інваліднай
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калясцы 3 тыдні да лекаў».

«Я выкарыстаў яго пры апёках, і  я не магу сказаць, дзе мяне абпалілі.Ніякіх палохаў і
слядоў.Дзіўна.У мяне быў апёк тыдзень, і ён не загоіўся.Я выкарыстаў алей і на працягу
чатырох  дзён  у  мяне  з'явілася  новая  скура.Праз  тыдзень  я  не  магу  сказаць,  дзе  я
згарэў.Дзіўная рэч». Кліфард

«Так, так, я залячыў апёкі з RSO і без шнараў!» Эрын

«Боль літаральна знікае імгненна і на працягу дня запаленне знікае.Я ўжо апрацаваў адзін
апёк пару месяцаў таму, а другі я лечу зараз.Гэта паскарае час гаення на некалькі тыдняў
і тыдняў у залежнасці ад таго, наколькі моцны апёк, без рубцоў і адчувальнасці на месцы,
дзе  я  атрымаў  апёк.Я  выкарыстоўваю  алей  на  ўсё,  і  я  маю  на  ўвазе  ўсё.
**Нядаўна  зрабіў  партыю  не  той  якасці,  якую  я  б  калі-небудзь  еў,  таму  яна  строга
выкарыстоўваеццамясцова  і  рабіў  чыстку  асобы.OMGosh,  дзіўныя  вынікі.Я
выкарыстоўваю RSO для кожнай хваробы, якую можна сабе ўявіць**» Мішэль

«Зрабіў гэта, увёў яго майму 18-гадоваму сыну.Зараз ніякіх прыкмет раку.Я абавязаны вам
велізарнае дзякуй, Рык Сімпсан ". Аманда

«Я  выкарыстаў  яго  для  гаення  адкрытых  ран.Нядаўна  я  выкарыстаў  на  сваёй
дыябетычнай  язве,  якую  я  разарваў.Вылечыў  лепш,  чым  я  мог  спадзявацца.Таксама
загоіліся каціныя драпіны за ноч.Іншыя драпіны за ноч.Вырабіце алеем палову драпіны,
пакрыйце  пластырам,  на  наступны  дзень  апрацаваны  бок  зачыніце,  каб  апрацаваны
адкрыты праява інфекцыі.Гэты прэпарат павінен быць у кожнай аптэчцы». Джарэд

«З 11 гадоў (мне ўжо амаль 30) у мяне на скуры з'яўляўся нейкі грыбок, у асноўным на шыі
на грудзях і спіне.Гэтыя чырвоныя круглыя плямы з'яўляюцца на маёй скуры кожны год, і я
прыняў  усё,  што  трэба,  каб  лячыць  стан  скуры.Лекі,  якія  прапісваюць  дэрматолагі,
займаюць 5-6 дзён, каб выдаліць гэтыя плямы, і яшчэ 5 дзён, каб іх цалкам ліквідаваць.

Днямі я заўважыў, што гэтыя плямы зноў пачалі з'яўляцца, АЛЕ на гэты раз я вырашыў
нанесці на іх трохі алею канабіса ...і гэта было сапраўды чараўніцтва!!!Я нанёс яго толькі 2
разы,  і  плямы  зніклі.Я  не  паверыў  сваім  вачам!Больш  ніякіх  таблетак  і  крэмаў  і
спецыяльных  шампуняў  для  мяне!Цяпер  я  зрабіў  какосавае  алей,  настоены  на  алеі
канабіса, і я буду працягваць прымяняць яго яшчэ тыдзень ці каля таго, каб пераканацца,
што плямы не з'явяцца зноў.Вялікі дзякуй RS & JB за ўсю дапамогу і інфармацыю, я буду
ўдзячны назаўсёды». Іаанна

«Ці падзейнічае алей на папіломы або на скуры каля вачэй?» Шон

— Так, Шон, але будзь асцярожны, каб алей не патрапіў у вочы, інакш яно будзе моцна
гарэць каля гадзіны ці дзвюх.Воку гэта не пашкодзіць, але непрыемна.JB

«У 2002 годзе я трапіў у жудасную аварыю.У мяне былі рэзаныя раны, і я страціў частку
косткі ў руцэ.Пасля перасадкі скуры і костак я амаль вылечыўся і атрымаў інфекцыю ў
руку.Аказалася,  інфекцыя костак і  прыйшлося пачынаць усё спачатку.З-за гэтага кожны
раз, калі я атрымліваю парэзы / апёкі (я зваршчык), яны заўсёды заражаюцца.У мінулым
годзе я атрымаў жудасны апёк ад паравой трубы на працы на жываце.Падтрымліваючы
яго ў чысціні і выкарыстоўваючы алей, ён быў вылечаны ўсяго за адзін дотык на працягу
ТЫДНЯ!Мае  маленькія  зваркі  могуць  доўжыцца  4-6  тыдняў.Больш  не  з  маім
алеем.Закруціце Неаспорін, я выкарыстоўваю МАСЛО!» Крыс

«Я нагрэў алей і змяшаў яго са слоікам крэму для твару.Я выкарыстоўваю яго 2 разы на
дзень і ўжо каля 2 месяцаў.Глыбокіх глыбокіх вугроў, якія я раней атрымліваў (вы ведаеце,
такія,  ім  патрабуецца  тыдзень,  каб  выйсці  на  паверхню,  і  яны  вялізныя!)  Больш
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няма.Шнары  ад  тых  вугроў  таксама  бляднеюць.Я  нават  бачу,  як  скура  пачынае
падцягвацца!Гэта  алей  дзіўна,  а  крэм  для  твару  -  толькі  адно  з  многіх  ужыванняў!»
Джэніфер

«Я скончыў працаваць на свайго начальніка ў лесе, дзе ў кучы ляжала куча атрутнага
дуба, які трэба было перанесці і спаліць, і я не ведаў, што ён там.Дык я, вядома, злавіў
атруты дуб.Мой начальнік убачыў, што гэта на мяжы целлюліта, і адправіў мяне назад, каб
пачаць лячэнне алеем Рыка Сімпсана.Праз некалькі дзён мая рука перастала выцякаць,
яна таксама пачала сама сябе павярнуць.ВЫ НЕ СКАЗАЦЕ МНЕ, ГЭТАЯ РАСЛІНА НЕ
ЛЕЧАЕ НІЧОГА!» Гары

«Атрутны плюшч на маёй руцэ… Сып і апёкі зніклі на працягу 5 хвілін… Ні удараў, ні сыпу,
ні  болю… Я выкарыстоўваю адно  зерне  рысу  RSO з  невялікай  колькасцю какосавага
алею… Знікла за 5 хвілін!!!Я люблю сваё масла!!!" Эстэль

«Я выкарыстаў гэта алей 3 гады таму, каб забіць рак прастаты 4 стадыі.Для пачатку я
выкарыстаў гарманальную тэрапію, а потым даведаўся пра RSO.Гэта працуе.Я асабіста
ведаю  дзесяткі  людзей,  якія  кожны  дзень  ужываюць  яго  пры  шматлікіх  хваробах.Гэта
велізарная дапамога для хворых на рак, але я думаю, што гэта самае дзіўнаеАдкрыцьцё
вылечвае чыйсьці  цяжкі псарыяз,  які  меў больш за 90% цела.Ужываючы ад 1/4 да 1/2
грама алею ў дзень на працягу 6 тыдняў, гэты чалавек літаральна вылечыў сябе ад стану,
якім пакутаваў з дзяцінства.Я мог бы гадзінамі распавядаць пра тое, што я бачыў у гэтым
алеі.Ты  ўбачыш,  трымай  свой  розум  адкрытым  і  рабі  так,  як  загадвае  Рык,  ты  не
пашкадуеш». Дэн

«Артрытычны псарыяз менш чым за месяц...» Джуліяна

«Мой псарыяз знік пасля таго, як я пачаў ёсць алей... Простае мясцовае выкарыстанне
алею  не  дапамагло  майму  -  не  знік  цалкам,  пакуль  я  не  пачаў  выкарыстоўваць  яго
перорально.Яно  яшчэ  не  вярнулася.Зараз  я  прымаю  падтрымлівае  дозу,  так  што  я
спадзяюся, што гэтага дастаткова, каб пазбегнуць псарыязу.У мяне не было ніякіх прыкмет
гэтага амаль 4 месяцы.Лекары сказалі мне, што гэта ніколі не знікне цалкам, і што адзіны
раз,  калі  гэта «праясніцца»,  гэта калі  я  сапраўды хворы і  маёй імуннай сістэме трэба
змагацца з іншымі рэчамі.Ну...Я не адчуваю сябе хворым, і хрэн прапала!» Ліндсі

«Таксама  вылечылі  тэндыніт  за  некалькі  дзён.Нават  траўма  7  месяцаў.Проста  ўтрыце
трохі сметанковага масла або RSO на балючы ўчастак адзін раз у дзень.Дзіўнае дзярмо.Я
выкарыстаў  RSO  пры  апёку  3-й  ступені  ў  мінулую  нядзелю-аўторак,  пасля  40  гадзін
лячэння ніякіх прыкмет апёку.Вядома, я хацеў бы выкарыстаць яго ў другі раз, калі гэта
здарылася.Гэта зэканоміла б мне гадзіны моцнага болю і трымання на ім лёду». Бобі

«Сябар  пасадзіў  мяне  глядзець  Run  from  the  Cure  каля  двух  з  паловай  гадоў  таму,
падумаўшы, што гэта можа дапамагчы майму псарыязу.Мы зрабілі алей разам - у першы
раз для нас абодвух - на працягу трох тыдняў мой бляшковы псарыяз знік.З тых часоў я
раблю алей і ўжываю яго.Калі я глытаю кожны дзень і наночу алей мясцова на ноч на
асобныя  плямы,  якія  выпадкова  ўсплываюць,  псарыяз  вельмі  кантраляваны  і  амаль
непрыкметны.З-за гэтага вопыту я ўскочыў на дзве ногі і цяпер валодаю першым цалкам
ліцэнзаваным  дзяржавай  бізнесам  па  медыцынскай  марыхуане  ў  Каларада.Праз  год
майму бацьку  паставілі  дыягназ  меланома  IV  стадыі  -  яна  распаўсюдзілася  ў  лёгкія  і
печань.Яго анколаг даў яму ад 3 да 12 месяцаў і сказаў, каб ён быў гатовы да дапамогі ў
хоспісе.Я адразу ж пачаў яму курс RSO, і праз пяць месяцаў яго рак знік.Пайшоў.Самая
простая рэч у свеце!Дзякуй, Рык, за тое, што зноў прадставіў свету гэта дзіўнае лекі!»
Эрыка

«Чым гэта  не  можа дапамагчы?Дзякуючы маёй вучобе  магчымасці  бязмежныя.У мяне
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кіста з правага боку шчакі на твары.За пяць дзён прыёму алею (праглынанні) кіста хутка
зменшылася.Алей  быў  зроблены  з  марознага  лісця  і  маленькай  ныркі,  якая  была
прасякнута  заўсёды празрыстай.Сумесь  настаялася  2  тыдні.У  першую ноч нафты мая
кіста адчувала паколванне.Праз пяць дзён пайшоў.Алей працуе.Занадта шмат доказаў, і
навука за ўсім гэтым дзіўная.Ёсць хімічныя злучэнні, якія рэагуюць на ўсе нашы рэцэптары
ў нервовай сістэме, - гэта справа прыроды.Дзіўная частка ў тым, што ўсё гэта змяшчаецца
ў  адным  расліне.КАНАБІСЫ.Прыйшоў  час  паглядзець,  як  далёка  могуць  зайсці
людзі.Прыйшоў час развівацца». Джэрэмі

«Упершыню я прыгатавала алей (настаянае на какосавым алеі) для мясцовага лячэння
спіны  пажылога  суседа.У  яе  былі  ранкі,  якія  моцна  свярбелі.Пасцельныя  блашчыцы
выключаны, так як каросты, уцекі, скакіты і гэтак далей, таму што яна не была закранута
нідзе, акрамя спіны, і на яе ложку няма прыкмет актыўнасці жывёлы.Ведаеце, што зрабіў
яе  сын???Ён  моцна  апырскаў  матрац  хімікатамі,  каб  пазбавіцца  ад  памылак,  якіх  не
было.Я  даў  ёй  новы  матрац  з  выразнымі  ўказаннямі,  што  яго  нельга  распыляць.Ёй
прыйшлося класціся ў бальніцу з-за крывацечных язваў і, пакуль яна там, яна выказала
праблему спіны і ведаеце, што ёй сказалі лекары???Мый валасы і цела ад вошай, вошай
у яе няма.Дык як ты думаеш, каго я буду слухаць, каб дапамагчы ёй?Лекары?НЕ.Я зрабіў
алей, лячыў ёй спіну, і адбываецца паляпшэнне і вылячэнне». Мішэль

«Я заразіўся  вірусам герпесу амаль 20 гадоў таму.Я з  тых,  у  каго да сённяшняга дня
ўспышкі хварэюць 5-6 разоў на год.Як вы можаце сабе ўявіць, гэта было няпроста для
мяне.Мне цікава,  калі  выёсць якія-небудзь прапановы ці  ведаеце іншых,  якія  дасягнулі
поспеху ў лячэнні канабісам?Дзякуй за ваш час».

--  Проста  наносіце  алей  (або  настойку  або  мазь  з  алеем)  на  месцы,  дзе  ўспышкі
герпесу.Паўтарайце па меры неабходнасці.Таксама варта  з'есці  хоць бы 60  г  лячэння,
часам вірус  герпесу  цалкам знікае.Успышкі  будуць  не  такімі  частымі,  і  вы  не  будзеце
адчуваць болю і г.д., калі вы выкарыстоўваеце алей для лячэння.Алей працуе пры ўсіх
тыпах герпесу, і вы не знойдзеце нічога лепшага, чым алей.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Мая былая жонка пазбаўленая вірусаў пасля таго, як я даваў ёй дозу!!!Яе лекар быў і
застаецца збянтэжаным.Яна была выпускніцай DARE і цяпер трымае некалькі раслін для
сябе...» Томас

«Ранішняя шатландка, размаўляла з маёй сястрой учора ўвечары, і  яна кажа, што яна
вылечылася!!!Лекі  вылечылі  яе  апяразвае  лішай.  :)  Яна  кажа,  што  адчувае  сябе
цудоўна.Проста хацеў быць упэўненым на 100%, перш чым напісаць вам.Вялікі дзякуй за
вашу дапамогу».

«У дзяўчыны з апяразвае лішай з ёй здарылася нешта іншае, і яна ніколі не казала сям'і,
што здарылася.Вось, яна мне толькі што даслала: «Прывітанне яшчэ раз, толькі  ўчора
даведалася, што ў маёй сястры год таму была нараста на шчытападобнай залозе, але не
сказала нашай сям'і.Відавочна, доктар сказаў ёй, што яны будуць сачыць за гэтым, і калі
ён  вырасце,  то  яны  будуць  апераваць.Ён  быў  недастаткова  вялікім,  каб  зрабіць  яго
біяпсію.Ва ўсякім выпадку, на мінулым тыдні яна была на прыёме да лекара і даведалася,
што пухліна перастала расці.Яна  лічыць,  што лекі  спыніла  рост.Хіба  гэта не цудоўная
навіна?Яна працягвае прымаць яго ў надзеі, што яе наступнае прызначэнне дакажа, што
алей знішчае пухліны.Паведамлю вам больш, калі гэта адбудзецца». шатландская

«Дзесьці мінулай вясной я заўважыў чырвоную пляму на левым баку падбародка.Я адхіліў
гэта як проста болевую хваробу,  якая хутка знікне.Ну,  гэта не так,  і  тады, перш чым я
даведаўся, з'явіўся другі; не прымацаваны, але па прамой лініі ад першай адзнакі.Я нанёс
некалькі поліспарынавых і іншых крэмаў, якія знайшоў у аптэчцы, але нічога не змяніла ні
колер, ні выгляд.Да таго часу, калі я звязаўся і прыйшоў у кабінет майго доктара, там было
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больш, але ў некаторых раёнах ён пачаў набываць іншы выгляд.Гэта выглядала больш
плямістай.Калі  мой  доктар  агледзеў  мяне,  у  яго  быў  здзіўлены  выгляд.На  працягу
наступных двух месяцаў ён прапісваў розныя антыбіятычныя крэмы і таблеткі.

Ён увесь час казаў: я не думаю, што гэта рак.Я не думаю, што гэта рак.Але здавалася
дзіўным, што ён сказаў мне не турбавацца аб далейшых спатканнях, проста прыходзь у
яго офіс кожны тыдзень, як ён сказаў мне, і ён убачыць мяне адразу, і ў сваім асабістым
кабінеце,  а не ў кабінеце для агляду.  час.Сказаць,  што я быў крыху напалоханы,  гэта
нічога не сказаць, бо гэта нікуды не вядзе.Неаднаразова я пытаўся ў яго пра наведванне
дэрматолага, на што ён адказаў: «Мы зробім біяпсію, а потым адправім цябе на прыём да
дэрматолага, калі ты не супраць паехаць у Галіфакс»... «Я паеду адразу, — сказаў я яму,
каб даведацца, што гэта за сляды на маім твары.Час ішоў, і я не чуў ад Галіфакса ні пра
якую сустрэчу да дэрматолага.Я зноў запытаўся ў свайго доктара... Затым ён згадаў, што ў
Галіфаксе памёр дэрматолаг, і той, які быў там, быў вельмі заняты, а гэта значыць, што
прайшло б некалькі месяцаў, перш чым я змагу прыйсці да яго.Час, здавалася, цягнецца
за пяткамі... нічога не адбывалася...

Я вырашыў пасля таго, як паспрабаваў лекі, якія даў мне доктар, узяць усё ў свае рукі.Я
зрабіў некалькі запытаў і здолеў атрымаць некаторыя RSO(Rick Simpson Oil) або, прасцей
кажучы,  добра  зробленае  канаплянае  масла.Я  прытрымліваўся  інструкцый  аб  тым,  як
выкарыстоўваць  алей.Я  паклаў  трохі  на  пластыр  і  замазаў  сляды на  твары  на  ноч.Я
таксама глытаў кожны вечар.

З усяго, што я прачытаў, гэта не можа пашкодзіць вам, але гэта можа збіць вас з ног, калі
вы спачатку  прымеце занадта  шмат.Ну,  некалькі  разоў  я  браў  занадта  шмат  і  не  мог
працаваць некалькі дзён.Тое, што я рабіла, - гэта наносіла алей на ноч гэтак жа моцна, як і
ямог,  не  марнуючы.Я  мог  бачыць,  што  гэта  робіць  розніцу.Я  ўпэўнены,  што  гэта
спрацавала б хутчэй, калі б я знайшоў час, каб адрэгуляваць колькасць, якое я прымаў
унутр, каб не было ніякіх негатыўных рэакцый на маю рухальныя функцыі.LOL

Увогуле, гэта працуе, і падчас аднаго з маіх апошніх візітаў да доктара ён сказаў: «Гэта
выглядае не так агрэсіўна, як было». Гэта прымусіла мяне адчуваць сябе нашмат лепш, як
і справаздача біяпсіі, калі вярнулася, што ўзор тканіны не быў злаякасным!Я магу шчыра
сказаць, што алей, здаецца, ачысціў усё, што было на маім падбародку.

Большай часткай не растуць чырвоныя меткі, толькі «цені» таго, што было раней.Я іду на
прыём да дэрматолага праз тыдзень.Спадзяюся, што ён можа праліць святло на тое, што
гэта  такое  ці  было  ў  мяне.Хацелася  б  ведаць  дакладна  для  душэўнага  спакою.Я
абавязкова дам абнаўленне, калі ў мяне будзе больш інфармацыі.А пакуль... Я хацеў бы
выказаць вялікую падзяку тым, хто дапамагаў мне вылечыцца!» Біл

ПытаннеМне было цікава,  ці  дапаможа РСО апёку маёй маці  ад радыяцыі?Вырашыла
пайсці  на  «звычайнае»  лячэнне,  а  цяпер  у  яе  грудзі,  кажучы  іншымі  словамі,
аблажаныя.Балюча  проста  глядзець  на  гэта.Памятаю,  ці  то  вы,  ці  то  Рык  аднойчы
апячыліся, мяркую, падчас падрыхтоўкі РСО, і паказвалі здымкі, як алей дзейнічае і на
апёкі.Дык ці прынясе гэта ёй карысць?

А.Уцерці  алей або  канапляную мазь  на  грудзі  і  спіну.Вядома,  яна  павінна  есці  алей  і
трымацца далей ад лекараў і ўсіх іншых падобных формаў непатрэбных пашкоджанняў.JB

«У маёй мамы (72 гады) ужо каля 2 гадоў хварэе патрэсканая скура на большай частцы
пальцаў...  вельмі  балюча.Доктар  кажа:  «Так,  гэта  прыходзіць  з  узростам».  Дуфус!!!Мы
змяшалі  вельмі  невялікую  колькасць  алею  з  аквафорам  ...Адна  апрацоўка,  на  ноч  ...
прайшло!Яе  балючыя  расколіны  загоіліся  і  працягваюць  быць  добрымі  ўжо  больш  за
тыдзень!ДЗІЎНА!” Долі
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«Я  выкарыстаў  алей  на  свежай  адкрытай  хірургічнай  ране.У  верасні  2012  года  мне
выдалілі з твару 2 пухліны базаліёма.Адна з іх была вялікай і была той пухлінай, якая яго
распаўсюджвала.Акрамя таго,  для біяпсіі  саскраблі  ўнутраную пухліну  на шчацэ.Калі  я
вярнуўся дадому і адкрыў рану, у мяне быў кратэр на твары.

На працягу першых 4 дзён я змяшаў алей шы і алей і нанёс яго.Затым я перайшоў на
простае алей і не спыніўся.Калі я пайшоў на прыём пасля аперацыі, доктар, які думаў, што
я буду рабіць пластычную аперацыю, быў здзіўлены маім вылячэннем.Я вырашыў сказаць
ёй праўду, што я не выкарыстоўваў рэцэпт, што я вылечыў яго алеем канопляў.Яна чула
пра Рыка Сімпсана і Phoenix Tears, яна не асуджала мяне і сказала, каб я працягваў так
працаваць.Праз месяц я іду  на другую аперацыю, план дзеянняў,  каб залячыць гэтую
рану...  Алей  канабісу.Я  скажу  гэтаму  хірургу?На  прыёме  на  маю  пасаду!Закаханы  і
святло». Паці-Джо

— Паці, аперацыя не спатрэбіцца, калі ты працягнеш з маслам.Або адкладзеце яшчэ на
60 г, калі гэта неабходна, але трымайцеся далей ад аперацыі і лекараў, калі гэта наогул
магчыма.У многіх выпадках гэта з'яўляецца сумнай перадумовай поспеху лячэння.JB

«RSO зрабіў мой псарыяз амаль неіснуючым.Я прымаю падтрымлівае дозу ўжо тры гады,
і мая скура чыстая, розум ясны, і я ніколі не быў больш здаровым». Эрыка

«Я бачыў, як хто-небудзь з блізкіх мне выкарыстоўваў алей Рыка пры моцным апёку, які
пакінуў бы непрыемны шнар, і на працягу тыдня пасля нанясення алею яно знікла і не
было ніякіх прыкмет шнара або апёкаў». Джэніс

«У нас цяпер мая дачка на алеі.У яе псарыяз на абодвух локцях, перадплеччах і на адным
калене.Сфатаграфаваў  на  пачатку.Пакуль  сухія  лускаватыя  ўчасткі  зніклі.Скурка
чырвоная, але гладкаязамест прыўзнятых і запаленых.Меншыя ўчасткі звонку ачысціліся
цалкам.Мы перакананыя, што гэта спрацуе.Мы робім фота праз дзень або калі назіраецца
прыкметнае  паляпшэнне.Усё  гэта  менш  чым  за  тыдзень  выкарыстання  алею
мясцовага.Вялікі  дзякуй за тое,  што вы інфармавалі  пра гэта лекі,  якое ў канчатковым
рахунку вылечыць нацыі Рыка і Дж.Б.Я дзялюся паведамленнямі кожны дзень і кажу ўсім,
хто будзе слухаць.Гэта пачынае апускацца». Рон

ПытаннеЦі дзейнічаюць гэтыя сумесі ад вугроў??

А.Джэніфер, алей працуе пры «ўсіх відах скурных захворванняў». Гэта азначае, у тым ліку
акне.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«(Я даведаўся пра алей) 3 месяцы таму шукаў у інтэрнэце лекі ад вугроў і розацеа.Гэта
праясніла гэта імгненна!Я дадаю ізамасла ў какосавае алей, каб выкарыстоўваць яго на
твары і  шыі адзін раз у дзень.Муж кажа, што я выглядаю на 15 гадоў маладзей!Вялікі
дзякуй, што падзяліліся гэтай інфармацыяй.Бог дабраславіць вас усіх.Працягвайце так”.
Тоні

«Клянуся, таму я выглядаю нашмат маладзейшым за сваіх братоў і сясцёр.Я старэйшы з
4.Усе  кажуць,  што  я  выглядаю  як  мінімум  на  20  гадоў  маладзей  за  сваю  малодшую
сястру». Марыя

«Гэта дзейнічае і пры ўрастанні валасоў на твары.Я выкарыстаў яго на сваім 23-гадовым
сыне з поспехам у 2 прыкладаннях.АДНО КАХАННЕ." Паці-Джо

«JB, у вас ёсць якія-небудзь навуковыя доказы, ці проста людзі заяўляюць, што ў іх калі-
небудзь была алергія  на марыхуану?Ці  магчыма такое?Я вельмі  думаю,  што менавіта
трыхомы выклікаюць у чалавека сверб, так як пры абразанні вы, як правіла, адчуваеце
сверб на руках,  як пры дакрананні  да ізаляцыі.Але два чалавекі сказалі мне,  што яны
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мяркуюць,  што  ў  іх  алергія  на  марыхуану,  і  яны  ўспыхваюць  крапіўніцай,  калі  яны
знаходзяцца побач з імі або калі побач з імі выходзіць дым.Але я хацеў бы, каб і тое, і
іншае  было  часткай  майго  даследавання,  таму  мне  было  цікава,  ці  быў  хто-небудзь
сведкам алергіі на марыхуану ў чалавека, ці адчуваў гэта на сабе?»

—  Паглядзіце,  канабіс  —  расліна,  так,  у  некаторых  людзей  можа  быць  алергія  на
некаторыя яго кампаненты, вядома.Але мы яшчэ не бачылі алергіі на алей, і мы думаем,
што калі гэта адбудзецца, людзям трэба будзе толькі паспрабаваць іншы штам з іншымі
тэрпенамі  ў  ім.Алей выкарыстоўваецца для  лячэння  алергіі  рознага  роду.Але  нас  сем
мільярдаў, і кожны з нас унікальны, таму я б сказаў, што так, некаторыя людзі, верагодна,
будуць адчуваць алергію на некаторыя віды алею.JB

«Чарлі ідзе.Без абязбольвальных.Ён стаіць высока.Яго крокі прамыя і шырокія.Ён можа
бегаць, скакаць і гуляць.Яго шыя амаль на 90 працэнтаў зажыла.Так не выглядала два
гады.Учора ён з'еў банан, піцу, палову бутэрброда, смажаны рыс, ёгурт і многае іншае.Ён
НІКОЛІ не еў столькі.(…)

У Чарлі горш за ўсё было правае калена.Гэта прыкладна на 50 працэнтаў лепш.Левая
амаль  цалкам  зажыла,  за  выключэннем  таго,  што  ўчора  ўвечары  ён  сверб  яе  і  зноў
утварыў  пухіры.Але  нічога  істотнага...  Самая  вялікая  змена  -  гэта  рана  на  шыі  і  пад
пахамі.Шыя амаль цалкам зажыла, як і падпахі.

Я  выкарыстоўваю  невялікую  кроплю  алею  ў  яго  г-цюбіку  перад  ваннай.Гэта  таксама
дапамагло пры болях у каленях.Калі ў яго баляць калені, ён атрымлівае гэтую кроплю.Я
не дадаю ніякага тайленола або ібупрофена.Гэта робіць сваю справу.Я таксама раблю
сваю мазь.У мяне ёсць машына для вады, якая фільтруе ваду і аддзяляе шчолачную ваду
ад  кіслай.Паколькі  кіслая  вада,  насычаная  кіслародам,  вельмі  карысная  для  скуры,  а
таксама  з'яўляецца  антыбактэрыйным  сродкам,  я  бяру  кіслую  ваду  і  змешваю  яе  з
метацэлюлозай, каб стварыць мазь.

Я дадаю канцэнтрат, каб зрабіць мазь, якая па кансістэнцыі нагадвае вазелін.Я змазваю
гэтым яго  павязкі  і  наношу яго  на  раны.Ужо адно  гэта робіць  неверагодную розніцу  з
болем,  свербам  і  гаеннем.Я  вышлю  вам  фота  ў  бліжэйшы  час.Я  прымаў  іх  кожнае
змяненне.Я думаю, алею хопіць яшчэ на месяц, але так як гэта першы раз, калі я рабіў
гэта, я так і рабіўне ўпэўнены.Я ў захапленні.Яго апетыт ніколі не быў такім добрым.Учора
ён з'еў больш, чым за ўвесь год». Трыша

«Гэй, Рык і сябры, у мяне ёсць сябар, у якога была гэтая рана (прыбл.2 цалі на 4 цалі ў
дыяметры) на левай лапаткі за 4 гады, інфекцыя eeee, без струпа на месцы, толькі чыстае
сырое  адтуліну,  пад  паверхняй  можна  было  адчуць  цвёрды  грудок  памерам  з
бейсбольным мячом, адчувальны да дотыку .

Ён мясцова ўжываў алей 8 разоў за 7 месяцаў з прыкладна 2 выхаднымі пры ўнутраным
выкарыстанні.
Стручкі  і  рубцы зніклі,  на  адкрытай  ране  засталіся  рубцы,  і  мой  сябар  адчувае  сябе
шчаслівым, што меў магчымасць выкарыстоўваць алей ". Рэбека

«У мяне на шыі з'явіліся шышкі ў двух месцах, адно ў грудзях і адно ў жываце... за апошнія
тры тыдні мой паменшыўся... адзін на патыліцы і жываце амаль знік... той за вухам удвая
меншы...ІДЗЕЦЬ КАНАБІСЫ!!!!!!” Шарон

«Проста  каб  расказаць  сваю  маленькую  гісторыю...мой  сябар  шмат  гадоў  пакутуе  на
трамбоз  глыбокіх  вен.У  яго  ўжо  2  гады  рана  на  назе,  памерам  з  чвэрць...Убачыўшы
гісторыю Рыка  Сімпсана,  я  прапанаваў  алей,  ён  сказаў,  што  паспрабуе  ўсё...Так  што,
будучы курцам у любым выпадку, я набыў частку алею.Сказаў яму прымаць яго два разы
на  дзень.2  зерня  рысу  памерам...2  тыдні  прайшло...ён  усміхаўся,  даўно  такога  не
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бачыў...Рана паменшылася?????...Пачынаецца новы скін???Гэтага не можа быць???...А
можа????...Ён працягваў яшчэ два тыдні ...  потым з'явіўся з большай усмешкай ...рана
знікла???...Уся  новая скура і  без  болю...WOWWW...Мы цяпер веруючыя,  бачыць -  гэта
верыць...Трымайце надзею жывой!» Джэйсан

— Так,  можа  быць,  Джэйсан  Хільдэбранд,  — вы  гэта  бачылі  і  цяпер  ведаеце,  як  вы
будзеце  ставіцца  практычна  да  ўсяго,  што  здарыцца  з  вамі  ці  з  кім-небудзь  з  вашых
сяброў.Проста натрыце алеем і  з'ешце,  гэта  сапраўды так  проста.Дзякуй  і  найлепшыя
пажаданні, JB

«Учора на працы парэзаў палец блендером.У 3 гадзіны ночы я прачнуўся ад стукання
пальцам,  які  паспрабаваў лёд,  перакіс,  неаспорін.Нічога  не атрымалася.Па-ранейшаму
калаціўся.Потым я ўспомніў, што алей для слыху дапамагае рэгенерацыі клетак, спыняе
боль і загойвае шнары і праблемы са скурай, так чаму б не паспрабаваць.Так што я ўзяў
кроплю і нанёс яе на ўвесь кончык пальца.На працягу 1 хвіліны боль знікла на 80%.На
працягу 30 мін.Я быў у стане пстрыкнуць пальцам толькі з невялікай хваравітасцю, але
без сапраўднай болю.Я прададзены.Праз 12 гадзін  я  зноў звярнуўся і  з  тых часоў не
адчуваю болю ". Рэбека

«Расцяжкі?» Бурштынавы

-- Так.JB

«Гэй, Рык, я хацеў бы захаваць сваё імя ў таямніцы, калі вы выпадкова апублікуеце гэта (я
не супраць).У маёй дзяўчыны было вельмі грубае выхаванне, і яна парэзала запясці, калі
ў  яе  ўпадала  дэпрэсія,  гэтая  праблема  засталася  шмат  гадоў,  але  некаторыя  даволі
непрыемныя шнары на яе запясце ўсё яшчэ засталіся.Там вельмі бачна і  вельмі шмат
бурбалка, гэта першае, што многія людзі заўважаюць, калі ўпершыню сустракаюць яе, яна
не хацела б нічога больш, як пазбавіцца ад іх.

Такім чынам, маё пытанне: ці дапаможа алей пазбавіцца ад шнараў?Ці хаця б дапамагчы
зрабіць іх менш прыкметнымі?Мне падабаецца тое, што ты робіш, і я хацеў бы ведаць пра
нафту, калі мой дзед захварэў на рак, ты герой усіх жыццяў, якія дапамагаў выратаваць!»

--  Пачніце  наносіць  алей мясцова  на шнары,  яны,  хутчэй  за  ўсё,  знікнуць  на працягу
некалькіх тыдняў ці месяцаў.Я таксама хацеў бы атрымаць яе на алеі, гэта дапаможа з яе
ПТСР ад усіх тых успамінаў пра тое, што яна перажыла.Гэта таксама палепшыць якасць
яе сну.Зрабіце фота і відэа, калі вы не супраць, шнар сапраўды знікне - альбо цалкам,
альбо яны будуць амаль не бачныя.З найлепшымі пажаданнямі, Джындрых

«У  мяне  такая  ж  праблема  з  болячкамі  на  нагах.Па-першае,  таму  што  я  быў  перад
дыябетам.Але  я  даведаўся,  што  вельмі  адчувальны  да  ўкусаў  блашчыц  і  камароў.Я
наношу на іх алей і накладваю пластыр на ноч, і ўкусы загояцца». Мішэль

-- Тое, што алей можа зрабіць ад укусаў камароў ці кляшчоў, проста дзіўна.Паспрабуйце, і
вы  ўбачыце,  чаму  мы кажам,  што  ніхто  не  павінен  выходзіць  з  дому,  калі  ў  іх  няма
алею.Алей мае так шмат ужыванняў, што безадказна спрабаваць жыць без яго.JB

«Ешце алей...Я прымаю алей на працягу двух месяцаў, мой псарыяз амаль на 80% ясна, і
мне не трэба выкарыстоўваць якія-небудзь лекі  наогул ...І  мой артрыт таксама зняў...»
Джуліяна

«Я выкарыстаў сумесь канопляў і  аліўкавага алею,  і  праз тыдзень мой псарыяз пачаў
праходзіць.На жаль, у мяне было толькі трохі, і мне не хапіла, каб прыняць гэта больш як
унутрана,  так  і  вонкава.Заўважце,  у  мяне  нават  не  было  сапраўднага  RSO,  а  было
канабіснае алей, вырабленае на аліўкавым алеі». Тэему
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—  Будзем  спадзявацца,  што  ты  хутка  атрымаеш  яшчэ  алею,  Тэему.Лепш  за  ўсё
выкарыстоўваць  яго  мясцова,  каб  кантраляваць  сімптомы,  а  таксама  ёсць  алей,  вы
таксама хочаце ліквідаваць асноўную прычыну праблемы.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Гэта добра дзейнічае пры ўкусах камароў і зубных болях.Маю дачку кусалі камары, не
жартую, не менш за 50 разоў за 15 хвілін З ВЫКЛ! Спрэй Deep Woods ад памылак.Я
паспрабаваў бананавую лупіну, дэзадарант, алоэ вера, дермапласт і гідракорцізон.Нішто з
гэтага не змяншала ацёк (у яе алергія на ўкусы камароў,  і  яны моцна брыняюць) і  не
палягчае.У  адчаі  я  саскрабіў  смалу  з  выпарніка,  змяшаў  яе  з  невялікай  колькасцю
какосавага  алею,  каб  яно  лягчэй  расцякалася,  і  «змазаў»  ёй  ногі.Прыкладна  праз
паўгадзіны ўся ацёк знік, і пакуль у яе яшчэ былі чырвоныя кропкі на месцах укусаў, яны яе
не турбавалі, і я не даваў ёй Бенедрыла.

У мяне ў роце ўтварыўся гнайнік, і я наклаў смалу з вейпу вакол здзіўленага зуба, і зноў
прыкладна праз паўгадзіны ацёк зменшыўся, і я змог яго вылечыць, з тых часоў праблем з
ім не было.Я спакаваў яго два дні, хоць, каб быць упэўненым.Цяпер я магу сказаць, што
ўпакоўка смалы (калі ў вас ёсць Vapir No2 у конусе, дзе вы змяняеце экран, збірае амаль
чысты хэш, таксама канцэнтраваны). .

Я  нават  напісала  мужу  з  гасцінай,  каб  папрасіць  яго  дапамагчы  дабрацца  да
спальні.Сублінгвальные лекі дзейнічаюць лепш, таму ў аддзяленні хуткай дапамогі, калі
яны падазраюць сардэчны прыступ, яны распыляюць нітратой пад язык.Але цяпер усё
добра,  я  не памёр ад перадазіроўкі,  я не прачнуўся з жудаснага пахмелля,  і  лепш за
ўсё...Мне не трэба было прымаць вялікую колькасць Тайленола або Адвіла і яшчэ больш
пашкоджваць мой страўнік і печань.

Я  ведаю,  што  смала  з'яўляецца  не  самым  эфектыўным  спосабам,  і  я  нават  не  быў
упэўнены, што гэта спрацуе, але гэта было тое, з чым мне прыйшлося працаваць, бо жыву
ў нелегальнай дзяржаве.Я думаў,  што гэта не можа пашкодзіць.Я не магу чакаць,  каб
жыць у стане, дзе я магу свабодна вырошчваць свой уласны арганічны зыходны матэрыял
самай  высокай  якасці,  рабіць  сваё  ўласнае  масла  і  лячыць  сябе  і  ўсю  сваю
сям'ю...уключаючы маю амаль 2-гадовую дачку, якая прайшла праз пекла ў мінулым годзе,
таму што ніхто не можа зразумець, што з ёй.

Яны думаюць, што цяпер у яе бялковае засмучэнне, але гэта проста яшчэ адна рэч, якую
яны кідаюць, таму што не маюць паняцця, што насамрэч не так.Атрыманне яе на алеі
можа проста выратаваць ёй жыццё.Хаця я хацеў бы мець дакладны дыягназ, каб я ведаў,
што я лячу, але сутнасць у тым, што я проста хачу, каб мой дзіця адчуваў сябе лепш, і калі
гэта азначае супрацьстаянне звычайнаму грамадству, я зраблю гэта ". Сара

«Нафта,  здаецца,  ажывае.Ён  свеціцца  пры нанясенні.Абпаліў  руку  (не  скажу,  як),  але
вылечыў  яе  алеем.Заставалася  дастаткова  чыстага  алею  на  2  прымянення,  а  затым
улівалася  выкарыстанае  алейкакосавае  масла.Зусім  не  было  болю.І  ніякіх  шнараў  у
канцы.Ніякай парафінавай марлі, ні інфекцый, ні абязбольвальных.Яшчэ раз дзякуй Рыку
за тое, што падзяліўся гэтым са светам». Кэрал

«Дзякуй  недастаткова  за  тое,  што  вы  зрабілі.Сяджу  тут  з  маслам  на  сваім  атрутным
дубе.Я  НІКОЛІ  не  паспрабаваў  бы  без  вас.Гэта  доўжылася  больш  за  2  месяцы,
дакранаючыся амаль да 100% майго цела ў мінулым годзе з-за таго, што нехта распачаў
агонь,  так  што цяпер я буду атрымліваць яго  ўсюды,  і  яшчэ горш кажуць,  што мы не
ствараем імунітэту да гэтага.

Дзень таму ён выскачыў.Такім чынам, алей учора ўвечары не спыніла сверб зусім.Аднак я
бачу, што гэта загойвае шнары штодня, таму я веру.Сёння раніцай, праз 24 гадзіны пасля
першага нанясення, я бачу, што ён спрацаваў і лечыць любую пашкоджаную скуру ад маіх
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драпін.Такім чынам, з невялікай колькасцю пасты з аксіду цынку на алеі, я лічу, што я,
магчыма, толькі што знайшоў 1# дапамогу для атрутнага дуба.Я сапраўды не магу чакаць
да  наступнага  сезона,  каб  убачыць,  ці  можа  алей  вылечыць  гэтую  праблему  на  ўсё
жыццё.Я дам вам ведаць.Хіба гэта не было б выдатна?Яшчэ раз дзякуй за ўсё, што вы
робіце». Рэбека

—  Алей  таксама  можа  гэта  выправіць.Гэта  лекі  або  кантроль  ад  усіх  медыцынскіх
праблем.Чым раней ён будзе ўжыты, тым хутчэй ён выправіць тое, што трэба выправіць,
вось і ўсё.JB

«Атрутны плюшч на маёй руцэ...сып і апёкі  зніклі  на працягу 5 хвілін ...без удараў, без
сыпу,  без  болю  ...Я  выкарыстоўваю  адно  зерне  рысу  RSO  з  невялікай  колькасцю
какосавага алею ...Знікла за 5 хвілін!!!Маё масла!!!” Эстэль

«У мяне на твары быў атрутны дуб, на другі дзень ён быў ад ілба да шыі, вялікія зудящие
плямы,  сырыя  і  некаторыя  крывацёку  ад  расчесов.Я  змяшаў  трохі  алею  з  невялікай
колькасцю какосавага алею, каб яго было лёгка распаўсюджваць.Я надзеў яго, і імгненнае
палягчэнне ад свербу і болю, на працягу гадзіны сырасць і запаленне зніклі, на наступную
раніцу яго не было бачна, калі вы сапраўды не паглядзелі.Гэта, вядома, падняла бровы, і,
нарэшце, некаторыя скептыкі  ўбачылі,  пра што я заўсёды кажу.Гаючая сіла канопляў!»
Сіндзі-Лі

«Я хачу, каб людзі ведалі, што RSO вылечыў вялізны пухір, які ўзнік у майго мужа, лежачы
ў ложку, так доўга ад таго, што ён быў хворы.Я нанёс алей на яго, і на працягу тыдня яно
знікла.Я зусім баяўся, што гэта перарасце ў нешта значна больш сур'ёзнае.Яна пакрывала
ўсю яго пятку.Дзякуй Рыку Сімпсану за ўсё, што вы робіце». Сьюзан

«Я зрабіў бальзам з пчалінага воску, аліўкавага алею, какосавага алею і алею німа, які
вылечыў  мой  прагорклым пах  ног,  які  ў  мяне  быў  больш за  25  гадоў...Я  дадаў  алею
лаванды і цытрусавых, каб скараціць пах німа.І гэта працуе лепш, чым любы крэм для
скуры, які я калі-небудзь купляў.І жонка ніколі не была больш шчаслівай». Роберт

— Я б дадаў у сумесь трохі алею, Роберт.Гэта ніколі не перашкодзіць дадаць некаторыя,
плюс гэта, вядома, будзе працаваць яшчэ лепш.Толькі алей можа зрабіць тое ж самае,
калі яго змяшаць з алеем насення канопляў, напрыклад, і масаж ног з моцнай маззю з
канабіса  -  адна  з  самых прыемных рэчаў,  якія  можна выпрабаваць  у  гэтым свеце.Вы
можаце сабе ўявіць, як было б добра для вашых ног, калі б вы маглі проста пагрузіць іх у
цёплае неразведзенае алей на дзесяць хвілін?Вы можаце сабе ўявіць, наколькі гэта было
б эфектыўна для людзей з апёкамі, дыябетычнымі язвамі, ракам скуры і г.д.?Я магу.JB

«Калі б жанчыны ведалі, што гэта адмяняе старэнне скуры і аднаўляе пашкоджаную скуру
(як у выпадку гэтага чалавека), то падтрымка легалізацыі канабісу пайшла б праз дах!Уся
эканоміка квітнела з-за падаўлення гэтай дзіўнай прыроднай медыцыны, і мы ўсе разам
будзем  назіраць,  як  яна  разбураецца,  калі  ўсё  больш  і  больш  людзей  будуць
інфармавацца і проста пачнуць прымаць лекі самі». Гіль

«Я чытаў маршчыны?Гэта дапамагае ад маршчын?» Марджы

ПытаннеВы наносіце яго на твар для лячэння маршчын або прымаеце перорально,  ці
абодва?" Тоні

А.І  тое,  і  іншае для дасягнення найлепшых вынікаў,  але толькі  мясцовае прымяненне
таксама можа зрабіць шмат.JB

«Мне патрэбны рэцэпт аблысення.Гэта адна частка канаплянага алею на дзесяць частак
канаплянага  алею?Дапамажыце,  калі  ласка!У  майго  жаніха  выпадаюць  валасы,  і  я
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сапраўды не хачу яго пакідаць... У нас ёсць блізняты, таму мне трэба, каб ён застаўся
побач, ха-ха». Дженна

— Гэта магло б спрацаваць.Мы любім дадаваць 20-30% алею ў алей насення канопляў,
96%  спірту  або  іншыя  носьбіты,  але  менш  за  гэта  таксама  можа  тварыць  цуды  пры
мясцовым выкарыстанні.У ідэале, вядома, у яго было б вядро алею ў наяўнасці, і ён будзе
выкарыстоўваць  яго  прама.Таму  што  неразведзенае  лекі  дзейнічае  лепш,  чым
разведзенае лекі.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Будучы механікам, я выкарыстаў алей на некаторых даволі дрэнных парэзах, і вы маеце
рацыю на 100% ...гэта лечыць скуру хутчэй, чым што-небудзь іншае». Коры

«Вылечыў свае кандыломы ўсяго 3 ужываннямі за 2 тыдні.Я прайшоў некалькі  вельмі
балючых  працэдур  у  клініцы  ГУМа ў  бальніцы,  якія  толькі  пагаршалі  іх.Я  выкарыстаў
прыкладна 10 мг на кожную бародаўку (у мяне было 5) кожныя тры дні.Я мыўся,  але
пазбягаў выкарыстання мыла на працягу 3 дзён кожны раз,  пакуль алей не ўбярэцца,
затым  выкупаўся  і  зноў  нанёс.Бародаўкі  проста  ператварыліся  ў  мёртвую  скуру,  якая
сціралася абсалютна без болю, пакідаючы пасля сябе новую здаровую скуру.Я сказаў пра
гэта свайму лекару, і ён назваў мяне хлусам?Мне пашанцавала з сябрам, які зрабіў мне
трохі алею з цені і лісця бутонаў, якія звычайна былі б адходам». Майлз

«Я  зараз  займаюся  лячэннем  непрыемнай  радзімкі,  якая  пачарнела.Кожную  раніцу  я
наношу шчодрае колькасць прама на радзімку, а затым накрываю пластырам.Праз 3 тыдні
я бачу, што радзімка памяншаецца.Гэта працуе.Я таксама ем патрошку кожны дзень...якая
розніца ва ўзроўні энергіі.ЛЕКАВЫЯ ШЧАСЦЬ ПРАЗ КАНАБІС!!!!!!!!» Прыгажуня

«Я  адчуваю  сябе  вінаватым  за  тое,  што  хачу  паспрабаваць  гэта  на  галаве  супраць
мужчынскага аблысення». Роберт

— Не варта, гэта працуе, і вам усё роўна спатрэбіцца невялікая колькасць алею.Вядома,
вы маглі б нанесці шмат яго, і гэта было б лепш, але калі вы растварыце грам ці больш у
100 мл канаплянага алею, я думаю, вам таксама спадабаецца паглядзець, што гэта будзе
рабіць, Роберт.Таксама дадайце некалькі міл сумесі насення і алею ў шампунь і іншыя
касметычныя  прадукты,  якія  вы  выкарыстоўваеце,  вам  таксама  спадабаецца
розніца.Рабіце  фатаграфіі,  вы  можаце  дапамагчы  многім  іншым.У  нас  толькі  некалькі
фотаздымкаў гэтага, мы, зразумела, не звярталі на гэта асаблівай увагі.Але гэта сапраўды
працуе, паспрабуйце і ні на секунду не саромейцеся гэтага.JB

«Я прызнаю гэта...Я нязграбны...У мяне ёсць шкодная звычка ўтыкаць зубцы відэльцы ў
нагу.RSO прама на месцы, накрыць пластырам, боль прайшла за секунды, зажыла за 3
дні». Верас

«Я  бачыў  значна  менш  магутны  варыянт  алею  з  бальзамам,  які  знішчае  псарыяз  за
некалькі дзён, памяншае ацёк яечнікаў у 1-ы дзень менструацыі за 20 хвілін і прадухіляе
шнары і боль, калі адразу наносіць невялікія апёкі.Сапраўды прымушае мяне задумацца,
што можа зрабіць алей...» Берэс

«У мяне быў адзін з самых цяжкіх выпадкаў мікозу ступні, калі мне было 10 гадоў, я хацеў
бы  мець  алей.Але  цяпер  у  мяне  ёсць.Праз  47  гадоў  усё  добра.Лечыць  амаль  усё».
Дональд

«Мая нявестка смажыла свіныя адбіўныя і практычна абмакнула пальцы ў кіпячае гарачае
алей да першай рулькі, і яны пабялелі, як вараная курыца.Мы нанеслі RSO на іх, і боль
знікла прыкладна праз хвіліну або каля таго, яна пакрывала іх 2 разы на дзень RSO.Яны
зажылі вельмі хутка ўсяго за некалькі дзён, і наогул не было страты скуры або рубцоў.
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Дзіўна, што мы цяпер трохі трымаем у кухонным халадзільніку, таму, калі хто-небудзь апёк
(асабліва дзеці), мы неадкладна прымем RSO, няма неабходнасці адчуваць такі боль, калі
ў нас ёсць натуральнае расліна, якое будзе клапаціцца пра гэта ». Дэбра

«У мяне на локці была невялікая партыя грудкоў, я апрацаваў іх алеем...Праз тыдзень мой
локаць гладкі і без гузоў...Я думаю, што гэта былі бародаўкі, але таму, што я не веру ў
лекараў, я не магу вам сказаць дакладна». Карла

--  Незалежна  ад  таго,  што  не  так  з  вашай  скурай,  проста  нанёс  алей,  накрыйце  яго
пластырам і наносіце алей кожны дзень-два або калі пластыр адпадзе.Апёкі, бародаўкі,
экзэма, псарыяз...Тяму ўсё роўна, што гэта такое, і ён выправіць гэта, проста дайце яму
час і алей.JB

«Я зрабіў «мыццё» з алею, які прыгатаваў, і папрасіў сяброўку, у якой цяжкі псарыяз ад
галавы да ног, і якая не рабіла фотаздымак сябе больш за 4 гады, каб памыцца ім.1 РАЗ -
калі яна мыла сваё цела, я быў у ШОку, назіраючы за тым, як уся чырвоная, плямістая
скура становіцца ПУФ, і  бачыў ДЗІЎНУЮ здаровую скуру пасля кожнага РАЗу,  калі яна
выцірала  частку  свайго  цела.Я  сфатаграфаваў  яе  ў  тую  ноч  і  выклаў.ЦЯПЕР  ЁЙ
ПАДАРАЕТСЯ, калі яе фатаграфуюць...ШДЗЕННА!

НЕКАЛЬКІ іншыя пыталіся, як я змешваў яго, і я быў шчаслівы і здзіўлены, пацыенты з РС
і іншыя, якія пакутуюць захворваннямі, выкарыстоўвалі яго ў ваннах, і адзін сказаў, што
спаў, як НЕМАЦЕЦКА, без болю ўпершыню ў сваім жыцці ". Трэйсі

«У майго сябра была кіста на твары, і пасля прыёму алею на працягу некалькіх дзён яна
знікла.І ён глытаў яго, не выкарыстоўваючы яго мясцова ". Джонатан

«Я бяру крыху больш, чым памер рысу.Я насамрэч крыху засунуў нос, і  мая алергія ў
значнай ступені знікла.Я жыву ў аўтадоме з двума сабакамі, і нас засыпаюць пылком з
суседняга пагорка дрэў.У мінулым годзе я прымаў бенедрыл кожны дзень.У гэтым сезоне
мне не даводзілася прымаць, і я сплю значна лепш». Джудзі

«Не хворы на рак, але ў мяне была інфекцыя на пятцы, якая не паддавалася лячэнню.У
мяне  нават  была  тэхніка  па  догляду  за  ранамі...  ён  атрымаў  інфекцыю,  каб  спыніць
распаўсюджванне, але яна ўсё роўна не загоілася.Я змазаў яго алеем і за АДЗІН дзень
пачырванення стала менш.Дзень другі і пачырваненне прайшло.Дзень трэці, і інфекцыя
зноў выглядае як скура!Цудоўнае гаючыя алей!» Тэмі

«Я быў у той момант, калі не выходзіў з дому.У мяне з'явілася сып, лекар сказаў, што гэта
периоральный  дэрматыт,  і  ўсё,  што  яны  мне  далі,  альбо  не  дзейнічала,  альбо  мяне
хварэла.Яны  сказалі,  што  не  ведаюць,  што  гэта  выклікае  і  як  пазбавіцца  ад  гэтага
назаўсёды.Паехаўшы  ў  Ванкувер,  я  вырашыў  паспрабаваць  паставіць  RSO  на  сып  і
паглядзець,  што  атрымаецца.На  наступны  дзень  яго  амаль  не  было.Я  прымаю  алей
ўнутр, і з тых часоў у мяне не было гэтай балючай сыпу.Гэты матэрыял дзіўны.Цяпер я
назіраю, як жанчына вылечвае рак грудзей і страўніка з дапамогай гэтай дзіўнай рэчы,
якую даў нам не хто іншы, як сам Бог!!!» Чай

«Я працаваў у кампаніі па басейнах і спа... Я светласкурая, увесь дзень на вуліцы.У мяне
на  твары,  галаве  і  руцэ  з'яўляліся  шалёныя  плямы,  якія  заўсёды  былі  за  акном
кіроўцы.Алей ачысціў гэтыя плямы адразу за некалькі тыдняў!Цяпер я прымаю 0,5 грама
чыстага THC кожны дзень, каб дапамагчы змагацца з любой хваробай і падтрымліваць
сваю імунную сістэму моцнай.Дарэчы, прышчэпкі ад грыпу ніколі не было!З дзяцінства не
было грыпу». Джэй

«Гэта дзіўна дзейнічае на апёкі і сонечныя апёкі.Разрэджанае аліўкавым алеем». Рэйчел
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«18 месяцаў таму мая нага заразілася з-за аперацыі.Пасля таго, як лекар паспрабаваў усе
антыбіётыкі  і  працэдуры,  яны  ведаюць,  што  ў  асноўным  адмовіліся  і  адправілі  мяне
дадому чакаць, пакуль ён закрыецца.Толькі пасля таго, як я пачаў лячыць сябе высокай
дозай канабіса, я змог выявіць, што рэгенерацыя пачалася!» Арыэль

«Выкарыстоўваў яго на герпес і пухіры на вуснах, працаваў лепш, чым я думаў.Я ведаў,
што гэта спрацуе, але час на вылячэнне быў ад ночы да 24 гадзін.Я думаў 1-2 дні, а не 6
гадзін». Кевін

«Мая  мама  пазбавілася  ад  плямы,  якая  была  на  яе  твары  амаль  2  гады  за  4  дні  з
дапамогай алею!!Тады мы сказалі,  што калі гэта тое, што ён можа зрабіць са знешнімі
ракавымі плямамі, проста падумайце, што ён робіць унутры!» Бурштынавы

«У  мяне  з  левага  боку  было  невялікае  карычняватае  пляма,  якое  павялічвалася.  Я
паказала свайму хлопцу, які намазаў трохі алею. Заўважце, я не думаў, што гэта дасць
што-небудзь. Праз чатыры дні я праверыў, (я забыўся пра гэта), ён цалкам знік, акрамя
малюсенькай  чырвонай  кропкі  на  месцы  плямы.  Нічогамаёр,  але  гэта  зрабіла  мяне
вернікам». Кэрал

«Прывітанне, JB.Учора мая дачка апякла руку ў печы.Яна выйшла на вуліцу і паказала
мне апёк на руцэ, у якой з'явіліся пухіры.Яна сказала, што балюча.Я сказаў ёй, каб яна
пайшла ў хату і  наняла алею, наклала пластыр і  замазала апёк.Я сказаў ёй,  што гэта
зажыве без шнара.Яна выйшла праз пяць хвілін.Яна сказала, што тата боль знік.Я сказаў,
што гэта тое, што павінна рабіць алей.

Мая сястра, якая скептычна ставілася да таго, што можа зрабіць алей, і не ўхваляла, што
я выкарыстоўваю яго ў якасці лекі.Яна ніколі не прапускала ў мяне стрэл,  калі справа
дайшла да алею.Але гэта нармальна!Таму што ўсіх нас таксама так доўга хлусілі, што мы
верылі іх хлусні.Мая сястра пакутуе ад складанай хваробы лекараў.Каб зрабіць доўгую
гісторыю.Яна пачала прымаць алей і страціла 60 фунтаў за апошнія шэсць месяцаў.Цяпер
яна сапраўды верыць у нафту.І  адкрыта дзеліцца гэтым з усімі.Дзякуй за  ўсё,  што вы
робіце для гэтай справы». Рон

«Я ведаю, што хлопцы заўсёды кажуць выкарыстоўваць чысты RSO, і я сапраўды вялікі
прыхільнік гэтага.Аднак я проста хачу паведаміць людзям, што настой какосавага алею,
прыгатаваны  з  лісця  цукру,  цалкам  замяніў  для  нас  неоспорин,  мне  не  даводзілася
купляць гэты матэрыял 2 гады.Гэта працуе лепш і хутчэй, і я магу намазаць ім рукі і твар, і
мне не трэба турбавацца аб тым, што яны захварэюць, калі яны выпадкова з'ядуць яго».
Ціна

— Ціна, нішто не працуе лепш і хутчэй, чым чысты RSO, але я ведаю, што вы спрабуеце
сказаць.Вядома,  менш  магутныя  формы  лекаў  з  каноплі  таксама  могуць  тварыць
цуды.Праблема ў тым, што поспех не такі надзейны, як з неразведзеным самым магутным
RSO.

Касметыка  з  канопляў  хутка  заменіць  большасць  даступных  касметычных  сродкаў,  а
менавіта  пасля  таго,  як  жанчыны  даведаюцца,  што  алей  можа  зрабіць  для  іх
прыгажосці.Канаплянае  масла,  какосавае  алей  і  алей  шы  з'яўляюцца  маімі  любімымі
носьбітамі, але можна выкарыстоўваць усё, што папулярна на мясцовым узроўні, дзе яны
жывуць, і дадаваць у яго алей.20-30% RSO ў крэмах працуе цудоўна, але 0,01-1% таксама
можа  быць  вельмі  карысным  для  менш  сур'ёзных  захворванняў  і  паўсядзённага
абслугоўвання.JB
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Парады па вытворчасці
«Ніколі без вентылятара!!!Гэта значыць ніколі». JB

«Некаторыя вентылятары могуць быць вельмі небяспечнымі, таму, калі хтосьці не ведае
розніцы  (я  перамотчык  электрарухавіка),  яны  могуць  і,  верагодна,  запаляць
растваральнік.Можна  выкарыстоўваць  толькі  пэўныя  вентылятары.Паколькі  большасць
людзей  не  пазнаюць  розніцы,  калі  ўвесь  дзень  глядзяць  на  вентылятара,  гэта  добры
савет.Варта  ўлічыць,  што  калі  электрарухавік  на  вентылятары  пры  запуску  стварае
ўнутраную  іскру,  якую  вы  не  бачыце  звонку  рухавіка,  ён  запаліць  растваральнік.У
памяшканні вельмі небяспечнае месца для вырабу лекаў, бо я ўпэўнены, што большасць з
вас  ведае!Прычыну  гэтага  павінны  ведаць  усе...Электрычныя  пліты,  свяцільні,
выключальнікі,  печы,  воданагравальнікі,  лямпы  і  амаль  кожны  электрычны  прыбор  у
вашым доме ствараюць, бачыце вы гэта ці не, іскру, якая запаліць растваральнікі.Многія з
гэтых іскраў ўзнікаюць аўтаматычна, і  вы ніколі не даведаецеся пра гэта!Нават калі вы
зрабілі гэта паспяхова раней у сваім доме, гэта як бомба запаволенага дзеяння, якая можа
не  запальвацца  шмат  разоў,  але  ў  нейкі  момант  вы  скончыце  з  выбухам,  ад  якога
немагчыма было б пазбегнуць, гэта адбываецца так хутка!Усе ў вашым доме будуць у
небяспецы!Калі ласка, ніколі, ніколі не ігнаруйце гэтае папярэджанне.Йындрых Баер даў
вам  параду,  якая,  верагодна,  выратуе  вам  жыццё,  калі  вы  яе  будзеце
прытрымлівацца.Дзякуй Джындрыху». Антоній

«Я згодны з вамі на 100 працэнтаў, бо я таксама прыйшоў да такой жа высновы толькі ў
мінулыя выхадныя.Я таксама хацеў бы дадаць, што выкарыстанне кававага фільтра для
працэджвання нафты / алею - гэта таксама самы лепшы спосаб ...Выкарыстанне марлі
або чаго-небудзь, акрамя кававага фільтра, сапраўды дасць вам больш алею, але алей
будзе больш слабым, магчыма, будзе больш зялёнага колеру, што даказвае, што выёсць
шмат расліннага матэрыялу ў ім.Сутнасць заключаецца ў тым, каб выкарыстоўваць нафту
і  кававы  фільтр,  і  не  здрабніць  матэрыял  больш,  чым  кажа  Рык.На  мой  погляд,  Рык
удасканаліў  працэс атрымання чыстага алею,  які  лячыць ад раку,  і  зрабіць яго  іншым
спосабам, чым ён кажа, - гэта марная трата часу і матэрыялаў». Мары

«Прывітанне, JB.За які самы кароткі час вы можаце пакінуць бутон высахнуць, калі вам
гэта  трэба  тэрмінова?Дзякуй”.  Прысцыла
— Пакуль не высахне.Але я б хацеў толькі хутка высыхаць, скажам, 5-7 г бутонаў, што
дасць вам прыкладна грам алею, дастаткова для пачатку, а потым вы можаце скончыць
яго,  калі  ён  высушыцца  належным  чынам,  праз  тыдзень  ці  каля  таго.Чым  менш  вы
апрацоўваеце зыходны матэрыял перад апрацоўкай, тым менш смалы вы марнуеце.Такім
чынам, лепш не декарбоксилировать зыходны матэрыял (як GW робіць без прычыны, вы
можаце  дэкарбоксилировать  алей  з  меншымі  праблемамі,  награваючы  яго,  што  вы
павінны  зрабіць,  каб  выдаліць  рэшткі  растваральніка  ў  любым  выпадку).Лепш  за  ўсё
пакласці нырку ў вядро для апрацоўкі прама ў сушыльным памяшканні, без дадатковых
апрацоўкі, калі гэта магчыма.Чым менш вы чапаеце бутон, тым лепш.JB

«Бран, я ведаю, што ўмовы не ідэальныя, але я ўсё роўна буду спяваць тую ж песню.Што
яшчэ  я  магу  зрабіць  і  навошта мне  мяняць мелодыю і  зніжаць  нашы стандарты,  калі
паніжаць іх не трэба?Вядома, будуць розныя гатункі алею, некаторыя будуць добрыя для
мясцовага выкарыстання (да 60%), некаторыя для адпачынку (60-90),  а некаторыя для
лячэння  (90  і  вышэй),  і  лепшыя  алею  будуць  95-98%  ТГК  і  надзвычай  магутны  і
заспакаяльны, вось і ўсё, што тут ёсць.Але цяпер мы павінны навучыць людзей, што ёсць
нешта накшталт 95-98% алею ТГК і што яны павінны імкнуцца да лепшай якасці, а не да
пасрэдных прадуктаў, якія могуць працаваць, але могуць і не працаваць.

Я асабіста не вельмі зацікаўлены ў даследаванні лекаў, якія часам могуць дзейнічаць, а ў
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некаторых  выпадках  толькі  тады,  калі  ў  нашым  распараджэнні  ёсць  лекі,  якія  будуць
дзейнічаць практычна ва ўсіх выпадках.

Усё гэта добра і прыемна, але вы ўбачыце, што ў 10-20-30% людзей паўстане алергія на
раслінныя матэрыялы або ім не спадабаецца густ, таму яны не будуць выкарыстоўваць
яго належным чынам у якасці лекаў.Канабіс ачышчае глебу, у якой яна вырошчваецца, на
самай  справе  не  вельмі  хочацца  глынаць  гэтыя  раслінныя  матэрыялы.Часам  так,  а
менавіта, калі вы ведаеце, дзе і як вырошчвалася расліна, але я б сам вельмі асцярожна
піў  такія  сокі,  вы  ніколі  не  ведаеце,  што  ў  ім,  насамрэч,  і  я  ведаю,  якія  хімікаты
выкарыстоўваюцца  для  вырошчвання  канопляў.Так  што  я  сам  быў  бы  асцярожны  ў
рэкамендацыі сокаў.

Алей павінна быць дэкарбаксіляваным, каб яно працавала належным чынам, яго трэба
кіпяціць, інакш яно не дзейнічае, і яно не пройдзе праз гематоэнцефаліческій бар'ер, таму
«непсіхаактыўны  сок»  цалкам  лагічна  ніколі  не  можа  працаваць  так  жа  добра  як
дэкарбаксіляваныя алею з 95-98% ТГК.Зноў паспрабуйце на скуры і ўбачыце розніцу.

У асноўным тое ж самае ставіцца і да КБР - зноў жа, так, гэта будзе працаваць, а менавіта
часам і ў некаторых выпадках, і гэта таксама выдатнае лекі, напрыклад, калі яго дадаюць
у якасці інгрэдыента ў жавальныя гумкі для дзяцей, але акрамя гэтага я заўсёды хацеў бы
выкарыстоўваць самую магутную форму лекаў з канабісу, у першую чаргу.Вы б не?JB»

«З майго асабістага досведу я не магу ацаніць, гэта мяне вельмі моцна раздзірае.У мяне
таксама ёсць парушэнне згусальнасці крыві, і цяжкі хларафіл - не-не для тых, хто прымае
лекі для разрэджвання крыві з-за высокага віта К ". Дзяна

«Вірджынія,  вы павінны разумець,  што  мы бачылі  шмат  алеяў,  і  большасць  алеяў  не
набліжаюцца да таго, што мы хацелі б бачыць пацыенты, якія выкарыстоўваюць для сваіх
захворванняў.Стратэгія «зрабі ўласнае» - адзіная, якая сапраўды мае сэнс, вы не хочаце
залежаць  ад  каго-небудзь,  каб  зрабіць  нафту  для  вас,  вы  хочаце  самі  кантраляваць
якасць і хочаце ведаць, што ў ім гэта і як гэта было зроблена.Там занадта шмат махляроў,
і большасць з іх не забяспечваюць належнай якасці, і гэта сумны факт, і адзіны спосаб
прадухіліць  гэта  -  навучыць  людзей,  якзрабіць  сваё,  каб  яны  ведалі  розніцу.І  часам
невялікая розніца ў якасці нафты можа значна паўплываць на чыёсьці жыццё.Менавіта
таму мы ўвесь час спрабуем павысіць якасць і сілу алею.

Як мы глядзім  на гэта,  калі  можна прыгатаваць кубак  кавы,  яны могуць зрабіць алей,
насамрэч  няма чаго.А  тым,  хто  не  можа  зрабіць  алей  для  сябе,  звычайна  ўсё  роўна
патрабуецца дапамога, таму хтосьці заўсёды можа зрабіць гэта для іх пры неабходнасці,
да таго ж такія людзі таксама павінны мець магчымасць атрымаць 95-98% THC RSO ў
аптэцы.Ці хаця б у свеце, у якім я хацеў бы жыць.JB

«1.)  Я  здрабніў  сухія  ныркі  толькі  рукамі,  шліфавальнікам  не  карыстаўся.Зыходны
матэрыял выглядаў як вельмі маленькія бутоны памерам прыбл.Дыяметр ад 5 да 10 мм,
таму ў асноўным няма парашка.Паколькі цяпер у мяне ёсць уласны досвед «кулінарыі», я
цалкам згодны з вамі ва ўсіх пунктах,  акрамя пункта С.Я бачыў алею, вырабленыя са
спіртам, якія звычайна значна цямнейшыя, бо вада ў спірце растварае хларафіл.Я зрабіў
алей з чыстага петролейного эфіру лабараторыі.Гэта алей значна больш яркага колеру
(залаціста-карычневага)  і  мае  выдатны,  цудоўны  пікантны  густ  у  параўнанні  з  тым
алкаголем, які мне давялося паспрабаваць.Я лічу, што нафта не выдаляе столькі тэрпенаў
і хларафілаў, як алкаголь.Ён таксама кіпіць значна больш кантраляваным і кіраваным, як і
алкаголь.Такім чынам, маё пытанне: ці лічыце вы магчымым, што камбінацыя драбнення /
прамывання  нафтай  не  так  шкодна  для  якаснага  алею,  як  драбненне  /  прамыванне
спіртам?
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--  Не здрабняйце матэрыял спачатку.Любое абыходжанне з  сухім матэрыялам бутонаў
прывядзе  да  страты ТГК  і  іншых канабіноідаў  (дробная пыл на стале  -  гэта  тое,  што
павінна было застацца ў вядры).Так, памол і нафта былі б "лепш", чым памол і спірт - гэта
спалучэнне амаль гарантаваны правал, вы проста не можаце зрабіць добрае масла такім
чынам.

Выкладзеце бутон у вядро, намочыце яго нафтай, здрабніце палачкай на працягу двух-
трох хвілін, выліце ў вядро алейна-растваральную сумесь.Калі вы працуеце з матэрыялам
добрай якасці,  зрабіце  другую прамыванне і  выліце  другую сумесь  у  вядро  з  першай
мыйкай.Калі вы не выкарыстоўваеце матэрыял высокай якасці, выкарыстоўвайце першую
мыццё толькі для ўнутраных мэтаў (і працягвайце шукаць лепшы матэрыял для працы).

Эфір вырабляе выдатныя алею (нам больш падабаецца бурштынавы алей, чым цёмны,
але памятайце, што некаторыя штамы вырабляюць больш цёмныя алею, чым іншыя).Мы
таксама любім бурштынавае масла з практычных меркаванняў - хто хоча мець чорныя
хларафілавыя зубы?Але мы не рэкамендуем гэта асабліва, таму што працаваць з эфірам
даволі небяспечна, яго цяжка атрымаць у большасці краін свету, і мы вельмі заклапочаныя
бяспекай тых, хто вырабляе нафту.Пры адносна нізкіх тэмпературах ён можа вельмі лёгка
ўспыхнуць.Такім  чынам,  для  большасці  людзей  нафта  будзе  працаваць
нармальна.Звычайна мы выкарыстоўваем нафту,  але эфір быў бы растваральнікам на
наш выбар.

Бягучы  спіс  растваральнікаў,  якімі  мы  карыстаемся  асабіста:  1.эфір,  2.чыстая  лёгкая
нафта,  3.99%  ізапрапілавага  спірту,  4.харчовы  алкаголь  -  пажадана  99%,  але  гэта
звычайна цяжка атрымаць і вельмі дорага.Калі вы працуеце з 96% спіртам, астатнія 4% -
гэта звычайна вада.4% з 10 літраў - гэта 4 дкл, амаль паўлітра вады, якую вам давядзецца
адкіпяціць - і гэта патрабуе часу, які вы можаце выдаткаваць больш прадуктыўна.

2.) Я таксама паклаў канчатковае цёплае алей пры тэмпературы 60°C на 1,5 гадзіны пад
вакуумам,  каб  цалкам  выдаліць  усе  рэшткі  растваральніка.Як  я  вам  пісаў,  я
дэкарбаксіраваў  алей  на  35  з'едзеных  грамаў  пазней...  Смак  алею  да
дэкарбаксилирования быў значна больш пікантны, я б не сказаў, што горш, але вы маеце
рацыю наконт адрыжкі.

— Як я ўжо казаў у мінулы раз, адрыжка была ад рэшткаў вады.І вада была там з-за
«навуковай» нізкай тэмпературы, якую вы выкарыстоўвалі.Алей у любым выпадку трэба
дэкарбоксилировать, таму рисоварка, якая адключаецца пры тэмпературы 110°C, працуе
нармальна.Ці, вядома, лепш за ўсё выкарыстоўваць аяшчэ - але зноў жа, многія людзі не
валодаюць імі і не ведаюць, як імі кіраваць, і рызыка выбуху заўсёды прысутнічае. Калі
хтосьці  выкарыстае  для  выкіпання  растваральнік  неналежна  распрацаваны апарат,  ён
можа  выбухнуць,  нанесці  сур'ёзныя  траўмы  і  знесці  ўвесь  дом.  Але  калі  змесціва
рисаварки  павінна  было  нейкім  чынам  загарэцца,  і  працэс  выконваўся  на  адкрытым
паветры або ў адкрытым добра вентыляваным памяшканні.Тады, калі той, хто вырабляе
алей, не панікуе, у яго не павінна ўзнікнуць асаблівых праблем з узвядзеннем агню пад
кантроль, і так, мець пад рукой вогнетушыцель - гэта заўсёды добрая ідэя.

Што да вакууму - вядома, чаму б і не.Калі ў вас ёсць абсталяванне і вы ведаеце, як ім
правільна карыстацца, то нядрэнна апрацаваць алей такім чынам, калі вы хочаце быць на
100% упэўнены, што ў ім няма рэшткаў растваральніка або калі вы хочаце закрыць вусны
тых,  хто  супраць  нафтахімічных  растваральнікаў.Некаторыя  людзі  карыстаюцца  ім  з
вялікім поспехам, і я не супраць.Але, як вы ведаеце, большасць людзей не валодаюць
гэтым абсталяваннем, і многія з нашых пацыентаў не могуць ці нават не могуць дазволіць
сабе рысаварку і вентылятар, таму мы не рэкамендуем пыласос у якасці неабходнасці.

Паглядзіце,  наколькі  лёгкі  і  просты метад Рыка і  на колькі  пытанняў мы яшчэ павінны
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адказаць.А  цяпер  уявіце,  што  будзе,  калі  мы  дадамо  інфармацыю  аб  іншых  метадах
вытворчасці  нафты.Гэта  толькі  прывядзе  да  большай  блытаніны,  і  мне  давядзецца
праводзіць дні і тыдні, спрабуючы адказваць на пытанні «збянтэжаных» людзей, што я ўсё
роўна не збіраюся рабіць надоўга.

3.)  Растлумачце,  калі  ласка,  чаму  вы  прапануеце  глынаць  алей  прама  з  цюбіка,
непасрэдна  ў  рот,  без  капсул?Нейкая  праблема з  паглынаннем?Я ем большую частку
алею на папяроснай паперы, але я рэдка выкарыстоўваю некаторыя капсулы, калі мне
даводзіцца выходзіць з дому на больш гадзін.Да таго ж, я не люблю, каб гэта было на
зубах, бо вельмі цяжка злезці...

— Па некалькіх  прычынах.Асноўная з іх  заключаецца ў тым, што гэты спосаб прыёму
ўнутр аказаўся  найбольш эфектыўным і  карысным для пацыентаў.Ён паляпшае гігіену
паражніны рота, таму што таксама дэзінфікуе ротавую паражніну, а затым дапамагае пры
любых захворваннях у  стрававальным тракце  або ў  горле  і  г.д.Насамрэч,  калі  ў  мяне
баліць горла, я стараюся вышмараваць алеем у заднюю частку рота, а потым трымаць яго
ў роце столькі,  колькі  магу  вытрымаць.У большасці  выпадкаў грып або ангіна (або яе
сімптомы) лечаць на працягу ночы.

Як  вы кажаце,  частка  алею застаецца на  вашых зубах  і  пад  мовай,  таму  гэты метад
прыёму насамрэч спалучае  пад'язычную апрацоўку  алею (аля  сатыекс і  іншыя спрэі  і
настойкі, якія выкарыстоўваюць людзі) і апрацоўку ў страўніку і кішачніка.Галоўнае, каб
алей трапіла ў страўнік.Такім чынам, калі ў вас ёсць алей з не вельмі добрым густам, вы
можаце пакласці ў яго кавалак хлеба або банана і г.д. (або папяросную паперу, калі вам
падабаецца ёсць хімікаты ў ім), скласці яго і праглынуць як таблетку і прамыйце яе вадой
ці гарбатай або чым заўгодна.Чысціце зубы алеем праз дзесяць хвілін або каля таго, гэта
таксама дапаможа ў гігіене паражніны рота.Многія алею маюць цудоўны густ (асабліва
калі зыходны матэрыял не размалоты і калі для вытворчасці алею не выкарыстоўваецца
спірт.Хларафіл звычайна мае дрэнны густ і можа выклікаць шмат дыскамфорту, нават пры
мясцовым выкарыстанні  -  цёмныя алею будуць  пэцкаць  вашу вопратку,  вам гэтага  не
трэба і не трэба.)

Капсулы  -  а)  вы  павінны  купляць  іх  у  Big  Pharma,  чым  вы  іх  падтрымліваеце  сваімі
грашыма,  б)  у  некаторых  людзей  на  іх  алергія,  в)  некаторыя  раствараюцца ў  вашым
кішачніку, а не ў страўніку, г) дылеры часта ўводзяць менш алею ў капсуле, чым павінна
быць, e) яны не так добра дзейнічаюць для многіх умоў, е) цяжка атрымаць алей з іх, калі
вы хочаце зрабіць сумесь або выпарыць алей для захворванняў лёгкіх або калі вы хочаце
выкарыстоўваць алей мясцова.Я не кажу, што вы не можаце выкарыстоўваць капсулы, я
кажу толькі, што лепш навучыцца выкарыстоўваць алей прама з цюбіка.Пасля таго, як вы
атрымаеце больш практыкі, вы даведаецеся, як выкарыстоўваць алей без дыскамфорту.Я
асабіста люблю есці алей прама з рысаваркі, я проста апускаю ў яго палец і бяру столькі,
колькі я думаю, што магу.Майце на ўвазе, што гэта вельмі «затратны алею», і вы звычайна
бярэце больш,  чым са шпрыца.Калі  алей добрае,  «перадазіроўка» толькі  ўсыпіць  вас,
вялікая справа.Але, вядома, я магу гэта зрабіць дзякуючы свайму вопыту і талерантнасці,
я б не стаў іне рэкамендую гэта пачаткоўцам або тым, у каго няма такога вопыту.І табе,
Стэфан, усяго найлепшага.Джындрых»

«Калі вас турбуе кошт, гэта значна танней, чым даплата за большасць лекаў ад раку, і
некаторыя з лекаў, якія вы прымаеце дома ад раку, не пакрываюцца страхоўкай.Калі б
камусьці ў маёй сям'і патрэбна было гэта алей ад раку, я б знайшоў спосаб.Поспехаў!!!!"
Ліза

—  Згодзен,  Ліза,  алей  —  гэта  значна  таннейшы  сродак,  калі  ўлічваць  усе  астатнія
выдаткі.Акрамя таго, гэта непараўнальна бяспечней, чым усё, што прапануе медыцынская
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сістэма, не кажучы ўжо пра тое, што ён працуе значна больш эфектыўна і надзейна, і яго,
безумоўна, весялей прымаць, чым яд ці радыяцыю.JB

ПытаннеЧаму  драбненне  сухога  матэрыялу  прыводзіць  да  страты  ТГК?Ці  ёсць  гэтаму
тлумачэнне?
А.Вы калі-небудзь здрабнялі сапраўды магутны бутон?Калі вы зрабілі, вы павінны ведаць,
чаму.Белы парашок, які ляжыць на стале пасля таго, як вы яго здрабняеце, - гэта ТГК (або
трыхомы), і гэта тое, што павінна было застацца ў алеі.Да таго ж, калі яго здрабніць, ён
занадта дробны, і вы пазбавіцеся ад таго, чаго на самой справе не хацелі чысціць у сваім
алеі.

Апрацуйце  косткі  сухімі  цэлымі  ныркамі  пасля  таго,  як  намочыце  іх  нафтай  або
растваральнікам па вашаму выбару, але не чапайце іх шмат перад апрацоўкай, таму што
кожны раз, калі вы дакранаецеся да іх, вы іх губляеце.Алею, атрыманае з здробненага
матэрыялу, значна менш эфектыўна, чым алей, атрыманае з нырак, якія былі здробненыя
пасля іх увільгатнення.

Першае хуткае мыццё з'яўляецца найбольш магутным і здымае каля 70% даступнага ТГК,
другое - каля 20%, а трэцяе - каля 5%.Калі вы здрабняеце яго, вы атрымліваеце ўсе тры
прамывання (на самай справе чатыры) у вашым алеі, і вы гэтага не хочаце.Якасць перад
колькасцю.JB

ПытаннеЯ ведаю, што вы рэкамендуеце зрабіць RSO самастойна, але ў амбулаторыі ёсць
мясцовыя, і мне проста цікава, якая павінна быць справядлівая цана на гэта?

А.Каб атрымаць грам алею, трэба 4-7 г высакаякаснага бутона, так што гэта павінна быць
«правільнай  цаной».Давайце  не  будзем  абмяркоўваць  смешныя  цэны  на  каноплі,  для
мяне  правільная  цана  за  дозу  ў  60  г  складае  50-100  долараў  (ці  менш,  калі  яна
вырошчвалася  легальна  ў  адкрытым  грунце  ў  вялікіх  маштабах).Я  не  кажу,  што  на
дадзены момант ведаю, дзе яго ўзяць па такой цане.Алей вышэйшага гатунку каштуе тое,
што каштуе матэрыял вышэйшага гатунку там, дзе вы жывяце.JB

«Проста трэба было абнавіць і паведаміць вам, што я ўсё яшчэ жывы!Выдатна і ўсё яшчэ
ЖЫВЫ  амаль  праз  два  гады  пасля  таго,  як  мне  сказалі,  што  ў  мяне  засталося  3
месяцы.Не верце сваім лекарам!Яшчэ раз дзякуй за дапамогу ў выратаванні мне жыцця!»
Лі

Дэкарбаксилирование

«У цяперашні час я дэкарбоксилирую цэлую расліну, а таксама раблю RSO і алей / алею».
Шэрыл
-- Не декарбоксилируйте ўсю расліну.Зрабіце алей з вельмі сухіх бутонаў (не абразайце,
не чапайце яго занадта шмат, вы заўсёды страціце ТГК, які вам патрэбны).Зрабіце алей, а
затым дэкарбоксіраваць алей (пастаўце яго ў электрычную духоўку, разагрэтую пры 130 °
Цэльсія,  прыкладна на гадзіну).Нічога  не рабіце з раслінамі  перад перапрацоўкай іх  у
алей.Чым менш вы дакранаецеся да іх, тым лепш.JB

«Каб  дэкарбаваць,  проста  паставіць  у  духоўку  пры  тэмпературы  266  градусаў  па
Фарэнгейту (130 °C) на гадзіну, вы атрымаеце агульны дэкарбон такім чынам пасля таго,
як вы спаліце ўвесь растваральнік у рысаварцы або каструлі». Раян
—  Але  я  б  не  карыстаўся  каструляй.Аднойчы  ты  спаліш  сваё  масла.Рисаварка
адключыцца, гэта сапраўды лепшы варыянт, я б сказаў.JB
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«Правільнае дэкарбаксіляванне з'яўляецца вельмі важнай часткай у стварэнні ідэальнага
алею, таму што гэта сыравіназабяспечвае не так шмат чыстага delta9-THC і CBD, а замест
гэтага мае кіслоты, сродкі THCA і CBDA.Для выдалення карбаксільнай групы праводзіцца
награванне.Рабіце гэта вельмі асцярожна, каб не спаліць каштоўныя малекулы.Я знайшоў
у Journal of Chromatography добрую заўвагу, у якой павінны быць неабходныя тэмпература
і  час для нагрэву алею, таму што ў залежнасці  ад рысаваркі  тэмпературы можа быць
недастаткова.Так што гэта добрая ідэя, каб ваша алей награвалася мінімум 27 хвілін пры
мін.  122  градусы  Цэльсія.Заўсёды  правярайце  тэмпературу  награвальнай  пліты  з
дапамогай лічбавага вымяральнага прыбора, каб не перагрэць алей.У табліцы ніжэй вы
бачыце кропкі кіпення асноўных канабіноідаў, якіх вы ніколі не павінны дасягнуць, інакш вы
зварыце іх.Дадаткова заўважу, што правільна тое, што Рык казаў увесь час у сваіх відэа,
але  не  перагравайце  алей,  але  цяпло  неабходна  для  атрымання  гаючага
алею.Тэмпература мінімум 106,2  градуса Цэльсія  неабходная для правільнага працэсу
дэкарбаксилирования на працягу вызначанага на дыяграме часу каля гадзіны.Калі ваша
алей мае толькі кіслую форму THCA і CBDA, гэта не так эфектыўна, таму што кіслоты не
вельмі добра падыходзяць да рэцэптараў CB1 і CB2.Так што паклапаціцеся аб тым, каб
вы робіце  гэта  правільна,  таму  што  тое,  што  сказаў  Рык,  праўда,  толькі  лепш за  ўсё
зробленае алей можа выконваць працу, калі ад гэтага залежыць жывое.(…)

Так,  паглядзіце і  інтэрпрэтуйце гэтую навуковую дыяграму,  каб зразумець,  што працэс
дэкарбаксілявання  працуе  ўвесь  час,  калі  вы  награваеце  сумесь  растваральнікаў
канабіноідаў у рысаварцы.Такім чынам, графікі паказваюць, што давесці тэмпературу да
130 градусаў Цэльсія  дастаткова доўга,  каб атрымаць максімальную дэкарбаксіляцыю,
вельмі шмат.Усё пытанне тэмпературы і часу, каб дасягнуць найлепшага ўзроўню.

Калі вы выкарыстоўваеце лічбавы прыбор для вымярэння тэмпературы і пакладзеце яго
на дно рысаваркі на працягу ўсяго працэсу, каб выпарыць растваральнік, вы ўбачыце, што
толькі на позняй фазе працэсу, калі кроплі вады трапляюць у канчатковым выніку ў пліта,
тэмпература  складае  каля  100-110°C.Але  часу  ў  гэтым  дыяпазоне  ў  асноўным
недастаткова для ўсяго працэсу дэкарбаксилирования.Пасля гэтага вы награвайце алей у
маленькім сталёвым рондалі на награвальнай пліце на працягу больш доўгага часу.Так
доўга без актыўнасці (больш няма бурбалак газу) вы награваеце і чакаеце.Кантралюйце
тэмпературу  і  лепш  не  падымацца  вышэй  за  130  градусаў  Цэльсія  каля
паўгадзіны.Памятайце,  што  THC  мае  тэмпературу  кіпення  157  градусаў  C.,  таму,  калі
ласка, не рызыкуйце, пераграваючыся, інакш вашыя патрэбныя канабіноіды выпарваюцца
і ветрам...

У  асноўным  не  важна  атрымаць  максімальную  колькасць  дэкарбаксілявання,  так  што
потым  вы  атрымаеце  дастаткова  алею  ў  вашым  целе.Цікавым  з'яўляецца  значэнне
АДНАГА грама ў дзень або больш, якія  вы павінны прымаць.Вядома, колькі  алею вам
трэба,  залежыць  ад  таго,  колькі  delta9THC  сапраўды  ў  алеі  -  значыць,  наколькі
эфектыўным  было  дэкарбаксіляванне.Калі  вы  будзеце  прытрымлівацца  рэкамендацый
Рыка  і  абавязкова  награваць  алей  дастаткова  доўга  да  130  градусаў  С  -  усё  будзе
добра.Незалежна, які растваральнік вы выкарыстоўваеце». Стэфан

Растваральнікі
«Мяне  павесілі  на  растваральнік  (нафту),  пакуль  я  не  даведаўся,  што  некаторыя
звычайныя  раслінныя  алею  (рапсавы  або  рапсавы)  вырабляюцца  вельмі  падобным
чынам». Грэм

"Нафта  -  гэта  гандлёвая  назва  петролейного  эфіру,  таму  паспрабуйце  шукаць,  каб
петролейный  эфір  мае  шмат  прамысловых  ужыванняў,  абястлушчвальнік  для
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растваральніка фарбы". Ал

«Памятайце, што THC і CBD непалярныя ...і хларафіл і H2O палярныя ...Так што лепшае
алей вырабляецца з непалярным растваральнікам... яно чыстае... без хларафілу». Міхаіл

«Мой сябар-хімік спрасціў мне ўсю гісторыю і растлумачыў мне, чаму нафта можа быць
лепшай (хоць ён лічыць, што не істотна): нафта з'яўляецца непалярным растваральнікам,
таму ён здабывае непалярныя малекулы больш лёгка і эфектыўна (ТГК і  CBD - гэта ў
асноўным непалярныя малекулы) і пакідае палярныя малекулы.

Ізапрапілавы спірт (і эфір у тым выпадку) з'яўляецца слабым палярным растваральнікам,
таму ён вельмі добры для гэтай мэты, але, магчыма, крыху менш, чым нафта - так як JB
кажа, што яны пратэставалі абодва,  і  яны былі больш магутнымі.EDIT: О, так, я амаль
забыўся:  ён  таксама  сказаў,  што  няма  страху,  што  нафта  (або  iso)  застанецца  ў
канчатковым прадукце,  калі  вы будзеце  прытрымлівацца рэцэпце Рыка Сімпсана  (мой
сябар  сказаў  не  выкарыстоўваць  пластыкавае  вядро,  аднак,  але  шкляны  або  з
нержавеючай сталі), і  калі вы не ўпэўненыя, проста рабіце тое, што заўсёды кажа JB -
дадайце  трохі  вады  і  пастаўце  ў  духоўку,  каб  яна  цалкам  выпарылася.Але  ён  бы
выкарыстаў  ізапрапілавы  спірт,  бо  вы  ўпэўнены,  што  гэта  тое,  што  павінна  быць...»
Сандра

--  Сандра,  метад,  які  Рык  паказаў  свету,  з'яўляецца  самым  простым,  простым  і
даступным.Гэта  амаль  небяспечна,  калі  прытрымлівацца  інструкцый  да  T.Шкло  -  гэта
добра, але яно разбіваецца, і вы не хочаце, каб гэта здарылася ніколі.Нержавеючая - гэта
нармальна,  вядома.99,9%  iso  працуе  нармальна,  але  мы  ўсё  роўна  будзем
выкарыстоўваць лёгкі аліфатычны нафту, калі гэта магчыма.Або эфір.JB

«Я таксама рэкамендую астудзіць усё як мага больш перад здабычай.Большасць кладуць
спірт, каноплі, кантэйнеры, усё, што звязана з экстракцыяй, у маразільную камеру на 24-48
гадзін.Такім  чынам  вы  атрымаеце  значна  больш  чысты  прадукт.Вашы  ўраджаі  будуць
ніжэй,  але  вам  не  спатрэбіцца  столькі.Прабачце  за  памылкі  друку  або  прапушчаныя
словы, MS адстой, і ў мяне няма лекаў, лол.Благаславі». Чак

— Чак,  замарожванне  — гэта  ўсё  добра,  але  гэта  неабавязкова,  калі  вы  працуеце  з
якаснымі  непалярнымі  растваральнікамі  і  зыходным  матэрыялам.Акрамя  таго,  мы  не
любім мерзнуць рукі, пакаёвая тэмпература працуе для нас выдатна, і мы не будзем мець
праблем з артрытам пасля некалькіх месяцаў ці гадоў замарожвання бутона.Акрамя таго,
часта  алей  вырабляюць  у  месцах,  дзе  няма  маразільных  камер.Так,  так,  вы  можаце
замарозіць яго, калі хочаце, але мы б не зрабілі гэтага самі.

Я  сам  не  люблю  замарожаныя  гародніна,  па  магчымасці  пазбягаю  іх  есці,  таму  не
разумею, чаму я павінен рабіць выключэнне і замарожваць той гародніна, які мне больш
за ўсё падабаецца.Але так, гэта можа дапамагчы, калі вы павінны выкарыстоўваць спірт
для здабывання алею, так што я не зусім супраць.

Проста мы самі не выкарыстоўваем алкаголь у якасці растваральніка (а лепш: гэта не
растваральнік  нашага  першага  выбару),  я  не  бачу  ніводнай  прычыны,  чаму  я  павінен
плаціць дзяржаве дадатковы падатак за растваральнік, які выпарыцца ў любым выпадку
(калі вы не выкарыстоўваеце перастаяльнік, што мы будзем рабіць, калі гэта магчыма).Я
магу купіць літр лёгкай нафты прыкладна за 3-4 даляры, літр 99% спірту каштаваў бы
значна даражэй, і ён будзе вырабляць менш нафты, і гэтая нафта, хутчэй за ўсё, не будзе
гэтак жа добрая, як алею, атрыманае з лёгкай нафты або 99,9% іза .

Дык  дзе ж  менавіта  перавага выкарыстання спірту  ў  якасці  растваральніка?Я не бачу
ніводнай рацыянальнай прычыны,  чаму варта  аддаваць перавагу  спірту  перад чыстай
лёгкай аліфатычнай нафтай з нізкай тэмпературай кіпення, калі ўлічыць, што ў алеі няма
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астатку  растваральніка,  аб  якім  трэба  было  б  турбавацца,  калі  алей  вырабляецца
належным чынам.Калі яно не вырабляецца належным чынам, у алеі ёсць або могуць быць
рэшткі  растваральніка.Але  не  вінаваціце  нас  у  тым,  што  алей  не  было  выраблена
належным чынам,  мы сапраўды не  можам несці  адказнасць  за  недастатковую якасць
алеяў, якія пастаўляюцца іншымі.Гэта так проста.JB

«Правільна зробленае RSO не будзе ўтрымліваць большую частку растваральніка, які вы
выкарыстоўваеце.Акрамя таго, паколькі RSO лечыць рак, і ўсё, што вы ясце / дыхаеце,
выклікае  рак.Я  не  стаў  бы  занадта  турбавацца  аб  лішніх  рэштках,  калі  яны  наогул
ёсць.RSO можа, у сваю чаргу, выправіць згаданыя клеткі/ДНК, якія маглі быць зменены
падчас  першапачатковага  прыёму.Калі  растваральнік  мог  нанесці  якую-небудзь  шкоду,
фактычны  THC  ўнутры  алею  ліквідуе  любыя  пашкоджанні,  нанесеныя  рэшткамі
растваральніка». Аманда

—  Аманда  правільна  зразумела.Тым,  хто  захапляецца  некалькімі  часткамі  на  мільён
рэшткаў  растваральніка,  якія  могуць  застацца  ў  алеі,  варта  проста  ачысціць  алей
вакуумам.Гэта зусім не складана.Тым,  хто гэтага не робіць,  усё роўна не варта моцна
хвалявацца.

Нават калі б у алеі было 0,1% астатку растваральніка (што ўсё роўна было б занадта
шмат,звычайна ёсць некалькі сотняў праміле, магчыма, калі алей вырабляецца належным
чынам з выкарыстаннем чыстай лёгкай нафты з тэмпературай кіпення каля 80-100°C), у
дозе 60 г алею будзе 0,06 г астатку, які з'едзець на працягу двух-трох месяцаў.

Мяне асабіста не хвалюе, гэта дакладна, гэта нашмат ніжэй за межы ежы і значна ніжэй за
колькасць  рэшткаў  растваральніка,  якія  вы  ўжо  з'елі  ў  ежы.Як  вы  думаеце,  з  чаго
вырабляецца  большасць  раслінных  алеяў?З  растваральнікамі,  тымі  ж  або  падобнымі
вуглевадародамі, якія мы выкарыстоўваем у якасці растваральнікаў.

Дазвольце мне проста спытаць вас -  вы сапраўды заўсёды мыеце рукі,  калі  заліваеце
бензін  у  машыну?Калі  вы гэта зробіце,  працягвайце турбавацца аб магчымым астатку
растваральніка  ў  алеі  правільнай вытворчасці.Калі  няма,  ці  калі  вы памятаеце хаця б
адзін раз, калі не мылі іх, знайдзіце, калі ласка, што-небудзь яшчэ, бо ёсць сапраўды шмат
іншых больш сур'ёзных праблем, аб якіх трэба турбавацца.

У кожнай таблетцы, якую вы прымаеце, значна больш яду, гэта дакладна.А што тычыцца
нафтапрадуктаў - вы прымаеце вітаміны, напрыклад?Ці ведаеце вы, што большасць з іх
вырабляюцца з нафтавых вытворных?

І калі вы думаеце, што ніколі не кладзеце ў рот што-небудзь з нафты, то дазвольце мне
спытаць вас -  чым менавіта  вы чысціце  зубы?З дапамогай кавалка дрэва або зубной
шчоткі?А як наконт іншых прадметаў і аксесуараў па догляду за зубамі, якія вырабляюцца
з пластмасы на аснове нафты?Вы не карыстаецеся ці не выкарыстоўвалі ніводнага з іх?
Калі  ў  вас ёсць ці  ёсць,  то,  зноў жа,  ёсць іншыя справы,  чым турбавацца аб рэштках
растваральніка ў правільна вырабленым RSO.JB

«Вельмі  простае  тлумачэнне  бясконцага  пытання  ...Я  асабіста  выкарыстаў  нафту,  іза,
спірт і  бутан, каб зрабіць алей ...І,  безумоўна, лепшы ...  самы чысты ...самы моцны ...і
лепшае на смак алей было з нафты ...Я не разумею, што людзям не падабаецца... Паліва
зусім  не  застаецца,  калі  ўсё  зроблена  правільна...і  нафта,  здаецца,  таксама  здымае
больш з раслін ...Гэта робіць гэта значна хутчэй ...Так чысцейшае алей...(золата)...» Пётр

«Гэтыя людзі прыйшлі за мной на іх сайце.Група Эрын ненавідзіць зямлю, па якой ходзіць
Рык.І яны б’юць усіх, хто згадае Рыка.Для мяне гэта НЕ тое, што знахары павінны стаяць.

Уся справа з Naphtha для мяне - гэта нагода пакараць Рыка.Таму што ў рэшце рэшт усе
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ведаюць, што алей канабіса звядзе на нішто таксіны нафты.Рык выступае за нафту, таму
што большасці людзей яе лёгка знайсці.Рык выразна заяўляе, што аддае перавагу эфіру -
і любіць дыстылятар.Нафта вырабляе моцнадзейнае алей - гэта галоўнае - моцнадзейнае
алей - тое, што скептыкі пакідаюць без увагі.Збожжавы спірт не вырабляе моцнадзейнага
алею - і тыя, хто выбівае Рыка, ведаюць гэта.Нафта - нагода заблытаць людзей - каб яны
маглі сказаць, што іх алей лепш.Дзе былі гэтыя людзі да Рыка - дзе вы былі, калі ласка?»
Том

«Лёгкая нафта - гэта фракцыя, якая кіпіць ад 30 °C да 90 °C і складаецца з малекул з 5-6
атамамі вугляроду.Цяжкая нафта кіпіць ад 90 °C да 200 °C і складаецца з малекул з 6-12
вугляродамі.Нафта  выкарыстоўваецца  ў  асноўным  у  якасці  сыравіны  для  вытворчасці
высокаактанавых  бензінаў  (праз  працэс  каталітычнага  рыформінгу).Ён  таксама
выкарыстоўваецца  ў  бітумнай  прамысловасці  ў  якасці  разбаўляльніка,  нафтахімічнай
прамысловасці  для вытворчасці  алефінаў у паравых крекеры і  хімічнай прамысловасці
для прымянення растваральнікаў (ачысткі).Звычайныя прадукты, якія вырабляюцца з яго
дапамогай, уключаюць вадкасць для запальніц, паліва для паходных печаў і некаторыя
мыйныя растваральнікі».

«Растваральнікі, нафта, нафтавы дыстылят...Гучыць таксічна, як метамэтлабараторыя ці
нешта  падобнае.Калі  ласка,  распрацуйце  метад  апрацоўкі  вадой.Гэта  магчыма?"
хрысціянскі

— Вы не будзеце вырабляць такое ж рэчыва, як мы, і гэта запатрабуе шмат лішняй працы,
а вынік будзе значна горшым.JB

"Гэта  вельмі  дрэнна.Хацелася  б,  каб быў  спосаб.Растваральнікі  і  іх  рэшткі  таксічныя  і
небяспечныя».хрысціянскі

-- Няма астатку, аб якім вам трэба было б турбавацца, калі нафта вырабляецца належным
чынам.Вы  б  ласкава  ўспрынялі  гэта  як  факт?Як  вы  думаеце,  з  чаго  вырабляецца
большасць раслінных алеяў?JB

«Нафта мае хімічную формулу CnH2n+2.Лёгкая нафта мае 5 і / або 6 атамаў вугляроду,
якія зводзяцца да C5H12 і C6H14, таксама вядомых як пентан і гексан.Такім чынам, тое,
што вы шукаеце, - гэта нафта, якая ўяўляе сабой выключна сумесь пентану і гексану».
Ваўтэр

«Я проста хацеў напісаць нешта пра растваральнікі.Я пайшоў да свайго сябра, які мае
некалькі кандыдатаў і магістра ў галіне хіміі, і спытаў яго, што я магу зрабіць, каб цалкам
выдаліць нафту з масла.Ён сказаў: «Вазьміце 5 мл ізапрапілавага спірту і размяшайце яго
пасля  таго,  як  ён  перастане  булькаць  у  апошні  раз.Ён  выпарыцца  і  забярэ  з  сабой
нафту.Таксічны  растваральнік  затым  становіцца  нетоксичным  растваральнікам.Гэта  не
маё сапраўднае імя, шкада, што я не магу выкарыстоўваць свой сапраўдны акаўнт, бо
баюся быць звольненым або нанятым у якасці медсястры». Бобі

«Каб знайсці Naphtha ў Вялікабрытаніі, шукайце «панэль wipe» або «fast panel wipe».Гэта
прадукт,  які  выкарыстоўваецца  ў  рамонце кузава  аўтамабіля,  для  ачысткі  металу  і  не
пакідае  слядоў.Цяжкасць  заключаецца  ў  пошуку  падрабязнага  спісу  дакладных
інгрэдыентаў,  паколькі  яны могуць адрознівацца.99,9% ізапрапанол павінна быць лёгка
знайсці». Эм

«Мы сачылі за вашым працэсам, выкарыстоўваючы VM&P Naphtha, і ўсё ішло па плане, за
выключэннем першай пары шпрыцаў, якія выйшлі крыху больш вадкімі, чым мы чакалі.Я
дадаў пару кропель вады і паспрабаваў яшчэ раз, і, здаецца, усё ў парадку.Адзіны мой
клопат/пытанне - гэта густ.Гэта ўсё яшчэ на смак як растваральнік.Гэта нармальна ці мне
трэба рабіць нешта больш?Атрымальнік гэтага спіць каля 12 гадзін кожны раз,  калі ён
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прымае алей.Гэта прыкладна так,  пакуль у яго не выпрацуецца талерантнасць?Любая
дапамога вельмі цэніцца». Памэла

-- VM&P, здаецца, не з'яўляецца добрым растваральнікам (хоць некаторыя лісты MSDS
кажуць,  што  гэта  павінна  быць  тое  ж  рэчыва,  што  і  тое,  што  мы  хацелі  б
выкарыстоўваць).Здаецца, гэта цяжкая нафта, і  здаецца, што яна не выкіпае цалкам і,
здаецца, патрабуе дадатковага догляду.

Я б дадаў трохі вады і паставіў бы яе ў электрычную духоўку, разагрэтую да 130° Цэльсія,
на некалькі гадзін, магчыма, на ноч або пакуль растваральнік не знікне цалкам, некаторыя
кажуць, што выдаленне рэшткаў растваральніка займае да чатырох дзён.Не павінна быць
прысмаку растваральніка, калі алей выраблена правільна і алей не павінна быць вадкім,
яно  павінна  быць  больш  падобным  на  змазку.Пераканайцеся,  што  алей  сапраўды
фільтруецца належным чынам, так як рэшткі растваральніка, як правіла, прыліпаюць да
раслінных матэрыялаў.

Проста зрабіце тэст пальцам з растваральнікам, які вы хочаце выкарыстоўваць.Апусціце ў
яго палец і паглядзіце, ці выпараецца ён цалкам на працягу 30 секунд або хутчэй.Чым
хутчэй ён выпараецца, не пакідаючы плёнкі, тым лепш.

Калі  вы  не  можаце  атрымаць  чыстую  лёгкую  аліфатычную  нафту  (у  Еўропе  таксама
называецца бензін, запытайце нумар CAS 64742-49-0, ён прадаецца пад рознымі назвамі,
не  той  тып,  які  выкарыстоўваецца  ў  якасці  паліва  ў  аўтамабілях,  а  той  тып,  які
выкарыстоўваецца ў якасці растваральніка або разбаўляльнік фарбы), я б выбраў 99% ці
нават лепш 99,9% ізапрапілавага спірту - здаецца, што можна знайсці амаль у любым
пункце свету.

На  дадзены  момант  мы  аддаем  перавагу  лёгкай  аліфатычнай  (нізкакіпячай,
гідрагенізаванай) нафты, таму што яна вырабляе лепшыя і больш магутныя алею, чым
большасць іншых растваральнікаў,  якія  выкарыстоўваюцца ў цяперашні  час.Чым менш
раслінных матэрыялаў і хларафіла ў алеі, тым лепш яно дзейнічае як лекі, тым лепш яно
на смак і мацней.Уся хітрасць у тым, наколькі моцнадзейным і заспакаяльным з'яўляецца
алей.Чым больш моцным і заспакаяльным, тым лепш.JB

«Правільная нафта НЕ прадаецца ў ЗШАНе ў Tractor Supply або Home Depot або Lowes ці
нават  Sherwin  Williams.Але  ён  усё  яшчэ  прадаецца  ў  Канадзе.У  мяне  ёсць  сябар,  які
пераганяе  яго  да  100  °F  і  захоўвае  тое,  што  адрываецца  растваральнік,  каб
выкарыстоўваць для вырабу алею». Стыў

«Калі вы жывяце ў ЗША, то вы не атрымаеце патрэбную нафту, усяму нафту, вырабленай
у  ЗША,  нельга  давяраць  з-за  няўхільнага  рэгулявання  інгрэдыентаў  гэтага  тыпу
растваральнікаў.Вы ніколі не атрымаеце чыстую нафту ў ЗША, нават VM&P можа быць
цалкам непаслядоўным ад адной бутэлькі да другой і нават не рэкламуецца як чысты.У
Канадзе вырабляюць чыстую нафту, і гэта лепшы растваральнік у параўнанні з ISO або
збожжавым  спіртам,  не  рабіце  вялізных  памылак  і  не  марнуйце  лекі  ці  яшчэ  горш
захварэеце  сябе  ці  кагосьці  яшчэ  больш,  выкарыстоўваючы  няправільны
растваральнік.Майце на ўвазе,  што нафта, даступная ў ЗША, нават зробіць алей, якое
выглядае цалкам так, як мае быць, але ўсё роўна гэта можа моцна захварэць». Пагоня

--  Тое,  што  чыстая  аліфатычная  нафта,  здаецца,  не  прадаецца  паўсюль  у  ЗША,  не
азначае,  што  чыстая  аліфатычная  нафта  з  нумарам  CAS  64742-49-0  і  тэмпературай
кіпення каля 60-80°C не існуе або яна існуе не вырабляюць лепшае алей, чым большасць
іншых  растваральнікаў,  пры  правільным  выкарыстанні.Калі  вы  не  можаце  атрымаць
чыстую лёгкую нафту,  99% або  нават  лепш 99,9% ізапрапілавага  спірту  будзе  нашым
другім выбарам.
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Але я ўсё роўна не здаўся б — для вылучэння алеяў з раслін выкарыстоўваюцца лёгкія
нафта або падобныя растваральнікі, таму я б даведаўся ў вытворцаў расліннага алею і
паглядзеў,  што  яны  выкарыстоўваюць.Там,  дзе  я  жыву  ў  Еўропе,  я  магу  купіць
растваральнік практычна ў кожнай будаўнічай краме або краме фарбаў, гэта адна з самых
распаўсюджаных тэхнічных вадкасцяў, якія я памятаю з дзяцінства, мы выкарыстоўвалі
яго для абястлушчвання веласіпедных ланцугоў і г.д., і практычна ў кожнага была бутэлька
з гэтага дома.Так што ўся гэтая бясконцая дыскусія пра растваральнікі здаецца мне крыху
смешнай.Калі  вы  выкарыстоўваеце  правільную  лёгкую  нафту,  няма  астатку
растваральніка,  пра  што  можна было  б  паклапаціцца,  можа быць,  некалькі  частак  на
мільён, як і ў большасці танных раслінных алеяў, якія часта вырабляюцца з амаль такім
жа растваральнікам, што і тое, што мы рэкамендуем.JB

«Рысаваркі адстой.Электрычная грыль і форма для выпечкі pyrex 9x13 працуюць значна
лепш.Алей значна лягчэй збіраць з pyrex, і там няма тэфлону.Тэмпературная мадуляцыя
таксама  значна  больш  кантраляваная.Вы  глыбока  ў  сваім  эга  JB.Вы  сутыкнецеся  з
людзьмі, разумнейшымі за вас.Гэта проста так.Вучыцеся ў іх замест таго, каб блакаваць іх
веды з вашага розуму.У кожнага ёсць маленькі кавалачак галаваломкі JB». Джодзі

— Джодзі, вядома, pyrex — гэта выдатна, асабліва да таго часу, пакуль ён не зламаецца і
вы  не  страціце  ўсю  сваю  нафту.Вы  павінны  разумець,  што  гэта  важныя  інструкцыі,
прызначаныя для выкарыстання ва ўсім свеце з як мага меншым абсталяваннем.Многія
людзі не могуць дазволіць сабе ці нават знайсці рысаварку ў некаторых краінах, гэта не
так проста, як усе думаюць.

Вядома, мы можам паказаць вам вельмі складаны і дарагі спосаб вытворчасці нафты, але
вы павінны паабяцаць мне, што вы будзеце сядзець тут кожны дзень на працягу года,
адказваючы на пытанні пра гэта.Большасць людзей яшчэ не асвоілі рысаварку і хацелі б
працаваць з іншымі відамі экстракцыі, у асноўным зыходзячы з іх веры або таму, што яны
«лічаць» што-то трэба рабіць па-іншаму.

RSO вырабляецца такім чынам, ён быў пратэставаны на людзях, і ён працуе.Што тычыцца
іншых метадаў, я думаю, што мы спрабавалі іх на працягу многіх гадоў, не думайце, што
мы не.Але ўсё, што я ведаю, што ні адзін іншы метад не быў апрабаваны на столькіх
людзей з такім поспехам.І майце на ўвазе, што мы пачынаем там, дзе іншыя спыніліся,
нашым невылечным пацыентам патрэбна лепшая нафта, якую яны могуць атрымаць - і
гэта RSO.Падабаецца гэта ці не.JB

«Лёгкая  аліфатычная  нафта  дзейнічала  выдатна,  з  выдатным  густам,  у  маім  алеі  не
засталося і намёку на растваральнік.Калі вы будзеце прытрымлівацца інструкцыям Рыка
да літара, у вас не павінна ўзнікнуць ніякіх праблем». Рык

«Ёсць  дзве асноўныя катэгорыі  нафты -  лёгкая  і  цяжкая.Лёгкая  нафта НЕ ўтрымлівае
бензол, што меў на ўвазе Раіна (а не гексан).Нягледзячы на тое, што я б не рэкамендаваў
нават лёгкую нафту, калі экстракт канабіса не можа быць правераны пасля таго, як ён быў
атрыманы на астатак нафты, яго можна выкарыстоўваць, калі гэта ўсё, што вы можаце
атрымаць у якасці  растваральніка.Галоўнае -  пераканацца,  што вы кіпяціць экстрактда
стану густой змазкі - у гэты момант большая частка нафты павінна сысці.Выкарыстанне
дыстыляцыйнага  абсталявання  -  гэта  спосаб  зрабіць  найчыстую  нафту  без
растваральнікаў,  але  не  пад  сілу  большасці  звычайных  людзей.Спадзяюся,  што  гэта
дапамагае». Марка

«Раіна, я не збіраюся з табой спрачацца.З Вікіпедыі: «Нафталейны эфір, нягледзячы на 
яго сінонім бензіну, не варта блытаць з бензолам або бензінам, а таксама з бензінам, хоць
у  многіх  мовах  гэта  называецца  назвай,  атрыманай  ад  бензіну,  напрыклад,  «Benzin»
(нямецкая), « benzene» (галандская) або «benzina» (італьянская).Петролейный эфір - гэта
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сумесь  алканаў,  напрыклад,  пентану,  гексану  і  гептану,  тады  як  бензол  -  цыклічны
араматычны вуглевадарод C6H6.Сапраўды гэтак жа петролейный эфір не варта блытаць з
класам  арганічных  злучэнняў,  якія  называюцца  простымі  эфірамі,  якія  ўтрымліваюць
функцыянальную групу RO-R'». Мае вопыт мікрабіялогіі - дзе я вывучаў арганічную хімію,
некаторыя біяхіміі / некаторыя неарганічнай хіміі ... Я, вядома, не ўсё гэта ведаю, але я
ведаю трохі.Лёгкая нафта НЕ ўтрымлівае бензолу - кропка.Я ігнарую ваш каментар.Было
б у інтарэсах усіх, калі б вы не выказвалі прэтэнзій па-за навуковымі дадзенымі». Марка

«Няправільна,  часцей  за  ўсё  рэшткавыя  растваральнікі  —  гэта  яд!THC  НЕ  можа
ліквідаваць сардэчную недастатковасць ад яду.Буйныя фармацэўтычныя кампаніі -  гэта
тыя, хто павінен вырабляць гэты прадукт або людзі, якія прайшлі курс сертыфікацыі па
бяспецы, а НЕ аматары канабіса на задніх дварах». Дэрэк

— Яны могуць свабодна вырабляць свой алей, у мяне з гэтым няма праблем.Там няма
рэшткаў  растваральніка,  якія  вы  павінны  быць  занепакоеныя,  калі  алей  вырабляецца
належным чынам.JB

«Дж.Б., ты святы за тое, што ты дзень за днём цярпіш тое, што здаецца сотнямі дзіўных
скаргаў і  пытанняў.Я проста хачу падзякаваць вам за тое, што вы тут і  вы актыўныя ў
падтрымцы  лячэння  супраць  плыні  прапаганды,  якая  спрабуе  падарваць  гэтую
працу.Ганьба ім, малайцы ВАМ!» Мэрылін

«Што б ты хацеў падарыць бацьку?Лепшае з лепшых ці нешта падобнае, але проста не
мае  патрэбных  эфектаў?Калі  вы  робіце  лекі  ў  адпаведнасці  з  інструкцыямі  Рыка,
верагоднасць няўдачы падчас лячэння вельмі малая.Калі вы робіце алей у адпаведнасці з
інструкцыямі  «экспертаў  і  навукоўцаў»,  вы робіце  іншы прадукт.І,  зыходзячы  з  нашага
вопыту, ён можа выконваць працу не так добра, як мы рэкамендуем.

Дык вы хочаце, каб я маўчаў і дазволіў ім пастаўляць няякаснае смецце?Ці вы б аддалі
перавагу вучыцца ў мяне/нас і ведаць, як гэта рабіць правільна, каб мець тыя ж вынікі, пра
якія кажуць нашы пацыенты?» JB

«Я згодны, JB.Часам вы павінны выйсці на той жа інтэлектуальны ўзровень, што і яны, і
выкарыстоўваць тую ж тактыку, што і людзі, якіх вы спрабуеце дасягнуць.Няхай гэта будзе
сварка  або  драма.Некаторыя  людзі  рэагуюць  толькі  на  драму  і  сваркі.Сумна  як
гэта.Большасць людзей яшчэ няспелыя такім чынам». Міцы

«Я  выкарыстоўваю  99%  ізапрапілавага  спірту,  гэта  тое,  што  было  мне  найбольш
даступна.Я  выкарыстоўваю  крэм  з  маіх  нырак,  вырашчаны  на  100%  арганічны  і  без
пестыцыдаў, добра дагледжаны і сухі.язмяшаць яго з некалькімі штамамі Indica.Я лячыў
пацыента з лимфомой Ходжкина,  ён быў на 4-й стадыі,  і  на працягу 6 месяцаў пасля
прыёму алею па інструкцыі, цяпер у яго няма раку!!Дзякуй Рыку Сімпсану за ахвяры, якія
вы  прынеслі,  каб  зрабіць  гэтую  інфармацыю  даступнай  для  ўсіх!Нядаўна  да  мяне
звярнуўся па дапамогу яшчэ адзін хворы на рак 4 стадыі, у яго пухліна на адной з нырак,
неаперабельная.Маліцца, каб атрымаць два пацверджаныя лекі запар.Бог дабраславіць
вас,  Рыка  Сімпсана  і  Дж.Б.,  працягвайце  распаўсюджваць  інфармацыю  і  адукаваць
людзей аб гэтым цудоўным гаючым канапляным алеі». РасціБагіня

--  Змешванне некалькіх  штамаў заўсёды добрая ідэя.Паглядзіце на гэта проста,  вы не
ведаеце, для чаго падыходзіць канкрэтны штам, таму, змешваючы некалькі штамаў, вы
атрымаеце значна лепшае коўдруэфект.Да таго ж такія алею падымуць вас нашмат вышэй
- тыя,  хто паліць каструлю "забаўляльна",  зразумеюць, пра што я кажу.Уявіце,  што вы
сядзеце са сваімі сябрамі і кожны з іх падарыць лепшы бутон, які ў іх ёсць.За пару гадзін
шмат чаго не зробіш.І гэта эфект, які вам неабходны для дасягнення найлепшых вынікаў,
так што зноў жа,  змешванне штамаў -  гэта шлях.З найлепшымі  пажаданнямі  і  дзякуй,
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GrowGoddess,  я  заўсёды рады чуць  пра  людзей,  якія  проста  выконваюць  інструкцыі  і
атрымліваюць вынікі, пра якія мы гаворым.JB

«Я выкарыстоўваю  ізапрапілавы  спірт  пры  нулявых  градусах  па  Фарэнгейце.  Толькі  ў
кантэйнерах з нержавеючай сталі  і  друшляку,  устаноўленым на экране для экстракцыі.
Затым я працаджваю праз тры вялікіх кававых фільтра ў друшляку на экране над другой
рондалем. Канчатковымі вынікамі з'яўляюцца толькі  трыхомы ў фільтры. Гэты рэцэпт -
тое, што я ўзяў для перамогі над гепатытам С». Міхаіл

«Прывітанне, JB, у мяне праблема з электрычнай рисоваркой, усё, што я бачыў, зніжалася
да 100ºC, я паглядзеў на ўсе маркі на рынку, і ўсе яны маюць тэрмастат, які адключаецца,
калі змесціва дасягае тэмпературы.Што вы парэкамендуеце?" Крысціна

—  Крысціна,  а  ў  чым  менавіта  праблема?Вы  заўсёды  можаце  паставіць  алей  у
электрычную духоўку,  разагрэтую пры 130°C (266°F),  і  пакінуць  яго  там прыкладна на
гадзіну і такім чынам дэкарбоксіраваць.JB

«Калі тэмпература дасягае 100°C, электрычная рисоварка адключаецца!Растваральнік не
дасягае тэмпературы 110°C». Крысціна

—  Я  думаю,  што  растваральнік  не  можа  дасягнуць  гэтай  тэмпературы,  таму  што  ён
выкіпіць.Працягвайце кіпяціць растваральнік,  пакуль пліта не выключыцца ў першы раз
(дадайце некалькі  кропель  вады ў  апошнюю порцыю).Затым дайце яму астыць і  зноў
уключыце.Гэта ўсё, што мы робім.JB

«Зноў  уключае  і  дайце  кіпець,  пакуль  не  вернецца?Потым  выключаецца,  і  алей  ужо
гатова?» Крысціна

--  Уключыце  рисаварку,  выключыце,  пакуль  яна  не  спыніцца  ў  першы  раз,  затым
пачакайце пяць хвілін, пакуль яна астыне, уключыце яе зноў і пачакайце, пакуль яна не
выключыцца ў другі раз.Затым наліце алей у кубак з нержавеючай сталі і пастаўце яго ў
духоўку, разагрэтую пры 130°C (266°F) на гадзіну, і ваша алей гатова.JB

— Дзякуй JB, ты выратаваў мне жыццё.Крысціна

«Вы  ўдыхаеце  нафту,  робячы  нафту.Вы  дыхаеце  атрутай,  калі  робіце  гэта  такім
чынам.Калі  вы  адчуваеце  яго  пах,  вы  ўжо  мёртвыя.Я  адчуваў  пах  лагернага  паліва
Coleman,  паліва  для  запальніц  Zippo  і  нафты,  якая  выкарыстоўвалася  для  частковай
ачысткі  і  прамысловага  прымянення  сотні  разоў  у  сваім  жыцці...Яшчэ  не
памёр.Лол.Сур'ёзна...Калі  вы  выкарыстоўваеце  чысты  растваральнік  (без  дадаткаў)  і
адварыце  растваральнік  належным  чынам  з  вадой  з  больш  высокай  тэмпературай
кіпення, дададзенай у канцы, няхай гэта будзе іза, спірт або нафта, вы ўсё атрымаеце.Вы
глытаеце значна больш нафты, перапампоўваючы ўласны газ у вашым аўтамабілі за год,
чым вы атрымаеце ад усяго жыцця карыстаючыся правільна зробленай нафтай». Мацвей

«Аднамалекулны  падыход  Big  Pharm  да  распрацоўкі  лекаў  НЕ  заснаваны  на  ахове
здароўя,  навуцы  аб  выніках...  Ён  заснаваны  на  прыбытку  ад  патэнтаў  і  цалкам
дэфармаваў тое, як мы глядзім на лекавыя сродкі для раслін.Большасць з іх адбываюцца
з  натуральнымі  буферамі,  і  вылучэнне  аднаго  злучэння  наўрад  ці  будзе  такім  жа
карысным  для  здароўя,  як  выкарыстанне  іх  у  тых  формах,  у  якіх  яны
сустракаюцца.Этнабатанікі  на 100% маюць рацыю, калі кажуць,  што карыснай формай
расліны  з'яўляецца  тая,  у  якой  яна  была  /выведзена/,  нават  калі  толькі  звярамі,  якія
распаўсюджваюць насенне і пылок лепшых раслін.Расліны, якія выкарыстоўваюцца для
медыцыны, будуць найбольш эфектыўнымі, калі выкарыстоўваюцца ў лячэбных мэтах у іх
натуральным суадносінах хімічных кампанентаў - паглядзіце на суадносіны EFA у насенні
канопляў - яны аптымальныя для здароўя чалавека.Чаму б вы вылучылі адзін з 3 тыпаў
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EFA,  удасканалілі  яго  і  назвалі  цудадзейным  дадаткам  (калі  ігнаруюцца  яшчэ  2,
спалучэнне якіх з'яўляецца самай карыснай формай)?Гэта па-дурному”. Алан

ПытаннеПрывітанне,  JB,  я  знайшоў  гэты  нафту  ў  сваім  раёне  ...(спасылка)  Там  не
напісана, што лёгкі нафта... гэта ўсё яшчэ будзе працаваць?Яшчэ раз дзякуй за ўсю вашу
дапамогу і супер інфармацыю!

А.Гэта  павінна  быць  лёгкая  аліфатычная  нафта  -  праверце  MSDS,  каб  убачыць,  ці
з'яўляецца  гэта  чысты  лёгкі  нафта  без  дадаткаў),  шэліт  у  Аўстраліі,  (тэхнічны  або
прамысловы) бензін у Еўропе (бензін, небензолу, а не тып, які выкарыстоўваецца ў якасці
паліва  ў  аўтамабілях).Ён  прадаецца  пад  рознымі  назвамі.Ён  выкарыстоўваецца  як
разбаўляльнік  фарбы,  растваральнік,  абястлушчвальнік,  раней  ён  быў  вельмі
распаўсюджаным бытавым растваральнікам або абястлушчвальнікам для тэкстылю, яго
таксама  можна  выкарыстоўваць  у  якасці  вадкасці  для  запальвання  і  г.д.Тэмпература
кіпення каля 60-80°C, чым ніжэй, тым лепш.

Намажце трохі на чыстую чашку Петры або акуніце ў яе палец, і калі яна выпарыцца на
працягу трыццаці секунд і не пакідае масляністых слядоў, яго можна выкарыстоўваць.Ёсць
шмат пастаўшчыкоў, я не магу сказаць вам, які з іх лепшы або што мы рэкамендуем на
дадзены момант, таму мы даем толькі агульныя інструкцыі.

Нумар  CAS  64742-49-0,  чысты  дыстылят  нафты,  без  дадаткаў,  калі  гэта  магчыма,  і
тэмпература кіпення павінна быць як мага ніжэй.Большасць нафтаперапрацоўчых заводаў
вырабляюць яго, проста спытайце іх, што б яны рэкамендавалі для травяных экстрактаў.

Другі варыянт - гэта 99% або 99,99% ізапрапілавага спірту або вельмі дарагі 99% харчовы
спірт.Ізапрапілавы спірт і харчовы спірт не так эфектыўныя, як растваральнік, як нафта, і
яны здымаюць больш раслінных матэрыялаў і хларафіла ў алеі, робячы яго менш моцным
і  смачным,  таму  мы  рэкамендуем  выкарыстоўваць  нафту  заўсёды,  калі  гэта
магчыма/даступна.З найлепшымі пажаданнямі, JB

ПытаннеРык,  у  Мексіцы "нафта"  -  гэта  толькі  адна  з  некалькіх  назваў  прадуктаў  тыпу
нафты.Каб  пазбегнуць  фатальнай  памылкі,  калі  ласка,  ці  не  атрымаецца  ў  вас  мець
навуковую назву «лігровіну», які вы выкарыстоўваеце?

А.Шукайце чыстую лёгкую нафту без  дадатковых  інгрэдыентаў.Гэта ў  асноўным тое  ж
самае, што і паліва Coleman, якое вы можаце ўбачыць на фота ніжэй, але шукайце нафту
без антыкаразійных дабавак, якія дадаюць у паліва Coleman.

Калі вы даведаецеся, што лёгкая аліфатычная нафта забароненая ў вашай краіне (што
было, напрыклад, у Гандурасе), пашукайце 99% або лепш 99,9% ізапрапілавага спірту,
гэта  павінна  быць  лёгка  знайсці.99%  спірт  -  гэта  трэці  растваральнік,  які  мы  будзем
выкарыстоўваць, але мы зробім усё магчымае, каб пазбегнуць яго выкарыстання, таму
што  ён  пазбаўляе  занадта  шмат  хларафіла  і  іншых  непажаданых  раслінных
матэрыялаў.Некаторыя любяць замарожваць растваральнік і  зыходны матэрыял, калі  ў
якасці  растваральніка  выкарыстоўваюць  ізапрапілавы  спірт  або  спірт.Мы  асабіста  не
выкарыстоўваем гэтыя растваральнікі, калі мы не павінны, і мы не любім, каб нашы рукі
замарозілі, таму мы на самай справе не прапагандуем яго замарожванне, але некаторыя
кажуць,  што  гэта  дапамагае  палепшыць  якасць  алею.Калі  вы  выкарыстоўваеце
непалярны  чысты  лёгкі  нафту  з  нізкай  тэмпературай  кіпення,  вам  не  трэба  нічога
замарожваць,  і  вы ўсё роўна атрымаеце добры прадукт,  калі  будзеце прытрымлівацца
інструкцый.JB

«Я  проста  шчаслівы,  што  людзі  вывучаюць  новыя  спосабы,  каб  зрабіць  гэта,  а  гэта
азначае, што навіны праходзяць». Алісія
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— Будзем спадзявацца, што не на вас будзе правяраць алей.Я б хутчэй выкарыстаў тое,
што ўжо даказана, што дзейнічае, асабліва калі ў мяне была невылечная хвароба, як гэта
робяць  большасць  нашых  пацыентаў.З  найлепшымі  пажаданнямі  ўсім
эксперыментатарам.JB

«Па-першае, Рык Сімпсан прапануе выкарыстоўваць NAPTHA.Гэта, як правіла, прызнана
нядобрым  выбарам,  і  большасць  людзей  выкарыстоўваюць  у  якасці  растваральніка
алкаголь высокай стойкасці, як Everclear.

Па-другое, майму сыну два гады, калі яму было 15 месяцаў, дыягнаставаны рак галаўнога
мозгу і хрыбетніка.Ён 8 месяцаў прымаў алей канабіса з высокім утрыманнем ТГК, НІЯКІХ
хімія або апрамянення,  і  яго пухліны знікаюць!На самай справе большасць з іх знікла,
застаўся толькі адзін!!Алей канопляў працуе!» Сюзета

"Фантастычны!!!Я малюся, што ў яго поўнае выздараўленне, і гэта гучыць так.Чаму людзі
не могуць глядзець на гэта як на лекі, а не на лекі, каб атрымаць кайф?Гэта медыцына, і
ўрад не хоча, каб мы паправіліся, яны б хутчэй паміралі.У мяне таксама быў рак і шмат
шматлікіх  медыцынскіх  праблем.На  дадзены  момант  са  жніўня  2013  года  рак  не
вяртаўся.Я сапраўды лічу, што гэта лекі ад раку.Чаму не кожны можа адкрыць вочы на  
праўду!!!» Лінда

-- Алею, атрыманыя з лёгкай аліфатычнай нафты, звычайна больш дзейсныя, чым алею,
атрыманыя з дапамогай Everclear.Чым больш моцнае і заспакаяльнае алей, тым лепш яно
дзейнічае  як  лекі.Так  што  на  вашым  месцы  я  б  перагледзеў  растваральнік,  які  вы
выкарыстоўваеце, і  замест гэтага выкарыстаў бы непалярны растваральнік.Найлепшыя
пажаданні вам і вашаму сыну, JB

«Выкарыстанне Everclear дае алею зеленаваты адценне.Цяпер мы шукаем 99,9% ISO, бо
мы не можам атрымаць тут лёгкі аліфатычны нафту ў чыстым выглядзе». Сара

«Замарозьце  растваральнік  -  Everclear  190  proof,  95% і  ISO  99% трэба  ўсталяваць  у
маразільную  камеру  на  ноч  і  выкарыстоўваць  адразу  пасля  таго,  як  дастаеце  яго  з
маразільнай камеры.Таксама добрай ідэяй з'яўляецца замарозка бутонаў.Калі  алкаголь
астуджаны ў маразільнай камеры і вы робіце хуткае мыццё 3-5 хвілін - двойчы, пакуль
алкаголь яшчэ вельмі халодны, ён не павінен мець зялёнага адцення...» Хасэ

— Чым менш зялёнага ў ім,  тым лепш.Чым менш раслінных рэчываў у алеі,  тым яно
больш  моцнадзейнае.У  гэтым  ёсць  сэнс.Калі  вы  вырашылі  замарозіць  бутон  і
растваральнік,  я  б,  верагодна,  працаваў у пальчатках.Калі  вы выкарыстоўваеце добры
непалярны растваральнік  і  добры бутон,  не трэба нічога замарожваць,  і  вы ўсё роўна
атрымаеце выдатнае масла.JB

«Ці магу я зрабіць добрае алей з гашу?І ўжываць менш нафты?» Джон

— Добрага масла не зробіш.JB

«Цікава.Натуральна, я думаў наадварот.Калі ласка, патрэбна дапамога?» Тыльман

--  Якая дапамога?Гэта не тое,  з хэшу не зробіш тое,  пра што мы гаворым.Вы можаце
растварыць яго ў лёгкай нафты і адфільтраваць, і ён будзе больш магутным, чым хэш, але
гэта ўсё роўна не будзе, і вы не атрымаеце з яго алею на 95-98% THC.JB

«Йындржых Баер, што вы думаеце пра выпечку са слязамі фенікса?Як калі б я паклаў яго
ў кубак з арахісавае масла, гэта нешта?» LinZy

—  Лінзі,  я  звычайна  кажу  людзям  наносіць  алей  на  тое,  што  яны  хочуць  з  яго
прыгатаваць.Такім чынам вы можаце ўбачыць, як там нафта.Тое, што мы рэкамендуем,
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настолькі  моцнае,  што ў любым выпадку вам трэба будзе разважаць у мікраграмах на
порцыю,  таму  проста  пакладзеце  кроплю  алею  на  кубак  арахісавага  масла,  калі  гэта
сапраўды неабходна.Вы ведаеце, што мы аддаем перавагу, калі людзі ядуць алей прама
са шпрыца, у гэтым ёсць свае перавагі.Змешванне яго з ежай заўсёды разводзіць лекі.JB

«Але  не  асуджайце  свой  фан-клуб,  бо  выпечка  і  здабыча  масла  апынуліся  гаючымі  і
значна менш ухільнымі...Мы ўсе разам у гэтай барацьбе, калі ласка, не асуджайце іншых,
якія спрабуюць». Памэла

«Памэла, выпечка і экстракцыя сметанковага масла не забяспечваюць такіх жа лячэбных і
рэгенератыўных  уласцівасцяў,  як  ПЕРЫЯД  канопляў.Ён  вылечыць  рак,  пазбаўляе  ад
сімптомаў  Крона,  вылечыць  дыябет,  хваробу  Лайма!Сметанковае  масла  або  харчовыя
прадукты  не  будуць  параўнацца  наогул,  калі  вы  не  будзеце  выкарыстоўваць  слёзы
фенікса ў сваіх харчовых прадуктах, МОЖА.Мір і любоў." LinZy

«Памэла,  я  не  магу  параіць  менш  эфектыўны  метад.Прамое  алей  для  дасягнення
найлепшых вынікаў, прывыкніце да яго, а затым павялічце дозу.Ядомыя прадукты часта
непрадказальныя, звычайна вы не ведаеце, колькі ў іх алею і г.д.». JB

«Я не ўпэўнены, ці ёсць у мяне рисаварка або рондаль.Налада тэмпературы кажа толькі
пра нізкае мед. прывітанне, ці ёсць спосаб праверыць тэмпературу?» Джэрэмі

«Гэта  быў  бы  гаршчок.Рисоварка  звычайна  мае  2  налады.Варыць  і  сагрэць».  Дэб
«Набудзьце  тэрмометр  для  мяса  або  лазерны  кропкавы  тэрмометр  і  праверце
тэмпературу з дапамогай іншага асяроддзя,  напрыклад, вады ці алею.Падобна на тое,
што ў вас ёсць рондаль, якой можна карыстацца, але вы павінны ўвесь час сачыць за
тэмпературай, лепш бы ўзяць рысаварку». Лука

«Ці можам мы выкарыстоўваць гарэлку?» Моніка

— На кактэйлі?Так.JB

«Харчовай»  проста  азначае,  што  FDA  прызнае  бяспечным.Там  не  вельмі  высокі
ўзровень.Так што проста выказванне «харчовага алкаголю» не робіць яго лепшым, чым,
скажам,  любы алкаголь.І  калі  ў  вас  ёсць  параноя  адносна  аднаго  растваральніка,  вы
павінны быць параноікам усіх». Бэн

«Я не магу атрымаць ізапрапілавага спірту або нафты ў сваёй краіне!Дык што мне рабіць?
Як атрымаць гэта алей, бо я не магу зрабіць яго сам?» Айша

— Зрабіце алей з таго, што зможаце знайсці, а затым пераварыце яго, Аіша, гэта, напэўна,
будзе найлепшым спосабам у такіх выпадках.JB

«Для  выціскання  соку  выкарыстанне  толькі  арганічнай  канабісы,  вырашчанай  на
гідраўляцыі,  — адзіны БЯСПЕЧНЫ спосаб, бо Йындржых Баер больш чым мае рацыю
наконт таго, што можа хавацца на расліне.Ва ўсіх нас ёсць «хатняе» вострыя тэмы, якіх
мы баімся  і  якіх  мы асцерагаемся,  але ў  цэлым,  калі  мы прымем бяспечныя метады,
прачытаем  (з  РАЗУМЕННЕМ)  сабраныя  навуковыя  дадзеныя  і  даверымся  ўнутранаму
голасу засцярогі, мы можам у разумных межах стварыць нашы лекі.

Калі RSO выканана належным чынам, вынікі лабараторыі паказваюць, што ў алеі няма
растваральніка.Звычайна  і  проста  гэта  кіпіць  зрабіць  гэта  правільна  з  правільным
растваральнікам.Я хацеў бы бачыць набор у Інтэрнэце, у якім ёсць УСЕ неабходнае ад
растваральніка, рондаля/патэльні, пліты/гарэлкі і г.д. для RSO, таму ўсё, што вам трэба
зрабіць, гэта дадаць канабіс.Я думаю, што гэта падбадзёрыць хворых на рак зрабіць гэта
самастойна.
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Я дзякую Богу за маё цяперашняе здароўе, нават з маім узнікненнем MRSA, але я ведаю,
што калі прыйдзе горшае, у мяне хопіць адвагі прытрымлівацца інструкцый Рыка Сімпсана
і Джындрыха Баера, каб выратаваць сваё жыццё, таму што ў мяне занадта шмат жыцьця
(Любячы муж і хлопчык, якога мы любім), паваліцца пад страхам.

Божа, дабраславі Рыка і Джындрыча за іх сілу.Я таксама прашу Бога дабраславіць усіх,
хто ідзе гэтым шляхам сваім, бо гэта не лёгкі шлях, але гэта правільны шлях да лячэння».
Качканос-мама

— Вялікі дзякуй, PlatyPusMom.Такія паведамленні даюць мне энергію працягваць гэтую
доўгую,  але  надзвычай  змястоўную  барацьбу  за  права  кожнага  свабодна  карыстацца
гэтым лекамі.Я не спынюся,  пакуль гэты завод не будзе цалкам легалізаваны ва ўсім
свеце, я магу вам гэта абяцаць.JB

«Растваральнікі  можна  ачысціць.Часам  вытворцы  хімічных  рэчываў  дадаюць  іншыя
забруджвальныя  рэчывы  па  сумніўных  прычынах.Яны  могуць  быць  значна  больш
небяспечнымі,  чым  растваральнік,  і  няма  аднастайнасці  ў  тым,  як  яны  дадаюць  у
растваральнікі.Тыя, хто разумее складанасці, звязаныя з вырабам нафты, што далёка не
пытанне толькі растваральнікаў, лічаць дэбаты смешнымі.Колькі каментароў вы прачыталі
пра  хімічныя  пестыцыды?Які  працэнт  з  іх  звычайна  сустракаецца  ў  параўнанні  з
неачышчанымі растваральнікамі?Дзе тая дыскусія?Многія звялі гэтую дыскусію да выбару
растваральнікаў.Гэта  смешна!Правядзіце  ўласнае  даследаванне,  будзьце  скептычна
настроены,  будзьце  цынічнымі  і  трымайце  доказы,  якія  вы  прымаеце  як  факт,
адпавядаюць высокім стандартам, сэр». Павел

«Нават  не  спрачацца  ні  з  кім  тут,  выкарыстоўвайце  вакуумную  камеру,  калі  вы
выкарыстоўваеце  нафтахімічныя  растваральнікі,  і  вы  выдаліце  рэшткі,  я  не  з  гэтай
пасады.Алей канабіса лечыць рак, а нафту можна выдаліць, спірт харчовага збожжа не
такі моцны, як нафтахімічныя растваральнікі.Я толькі што зрабіў партыі як растваральніка
на нафтахімічнай аснове (чыстая лёгкая аліфатычная нафта), так і харчовага збожжавага
спірту  (95%,  190-стабільнасць)  і  пратэставаў  абодва  алею  з  пацыентамі,  івынікі  былі
аднолькавыя і зноў, алей, вырабленае з чыстай лёгкай нафты, насамрэч мацней і больш
заспакаяльнае,  чым  алей  з  зерневага  спірту.Скажыце  гэта  так,  калі  вы  хочаце
выкарыстоўваць  нафтахімічны  растваральнік  (нафта,  бутан,  гексан,  ацэтон)
ВЫКАРЫСТАЙТЕ ВАКУУМНУЮ КАМЕРУ У КАНЕЦ ПРАЦЭСУ, КАБ Упэўніцца ў тым, што ў
вас самае чыстае масла!!!Я таксама пыласосіў харчовы прадукт, і на поўную ачыстку алею
спатрэбілася  нават  больш  часу,  чым  з  нафты,  каб  цалкам  ачысціць  (мафініраванне  і
бурбалка  ў  вакуумнай  камеры),  так  што  вось,  набылі  нафтахімічны  растваральнік  і
непакоіліся аб рэштках,  рабіце тое,  што яны робяць у прамысловасці  і  змясціць яго ў
вакуумную камеру на 35 фунтаў на квадратны дюйм і назіраць, як рэшткі высмоктваюцца!!
Канец размоў і сапраўднага ДОЎСЮ!!!!!" Раян

«Калі вы выкарыстоўваеце правільную нафту, то ў алеі не застанецца ніякіх рэшткаў. Я
праверыў гэта ў лабараторыі. Добра, гэта быў невялікі асадак, але мууууууу менш, чым
тое,  што  вы  атрымліваеце  ад  ажыўленага  гарадскога  паветра,  або  на  АЗС,  калі  вы
запраўляецеся, або фарбуеце што-небудзь у сваім садзе...» Капялюш

«Мы робім алей ужо даволі шмат гадоў, і, як і большасць, пачыналі са збожжавага спірту,
але з часам вопыт навучыў нас выкарыстоўваць бязводныя растваральнікі. Пры належнай
апрацоўцы RSO будзе  мець  узровень  рэшткавага  растваральніка  значна ніжэй  за  100
частак на мільён, і тое ж самае можна дасягнуць з дапамогай збожжавага спірту, таму што
вымяраецца толькі спірт, але не заўважаецца тое, што збожжавы спірт нясе ваду, а вада -
жыццё. Мы бачылі RSO, зроблены з ISO, і калі глядзець пад мікраскопам, няма жыцця,
але некаторыя алеі, якія паступаюць з дыспансераў, якія настойваюць на збожжы, поўныя
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жывых бактэрый!

Я выдаткаваў шмат часу і грошай у лабараторыях і, напэўна, адзіны чалавек, які браў у
лабараторыю  алей  з  збожжавага  спірту  і  праверыў  яго  на  наяўнасць  рэшткавага
растваральніка і рэшткавага ўзроўню вады. На самай справе, я ўпэўнены, што гэта так,
таму што  на самай справе  няма інструмента,  каб вымераць,  колькі  вады ў  алеі.  Мне
прыйшлося  прымусіць  лекара  працаваць  з  рознымі  інструментамі,  каб  прыблізна
вызначыць, колькі «слаба звязанай» і «шчыльна звязанай» вады засталося, і, хоць ён не
мог назваць дакладную лічбу,  ён  сказаў,  што яна будзе вымярацца ў  працэнтах,  а  не
частак на мільён. Так што гэта была лабараторыя і навуковец, якія пераканалі мяне ніколі
не выкарыстоўваць алей, якая змяшчае ваду. Іранічна, што растваральнік не так важны, як
вада,  але  зрабіце  вылічэнні;  пры  100  праміле  вы  будзеце  спажываць  0,06  грама
растваральніка на працягу двух-трох месяцаў, пакуль не пераможаце сваю хваробу. Гэта
0,06 грама, або каля 1,2 кроплі,

Я таксама працаваў са сваім GI над сваім планам лячэння. Мы правяралі лічбы, і пры 100
праміле  ISO  ён  не  быў  вельмі  заклапочаны,  а  пры  10-кратным  такім  узроўні  яго
заклапочанасць падвысілася да магчымага друзлага кішачніка і  непрыемнага дыхання.
Гэта  алей,  якім  я  ратаваў  сваё  жыццё  і  выкарыстоўваю  яго  сёння  для  тэхнічнага
абслугоўвання,  але  цяпер,  калі  амбулаторыі  хочуць  нашае  алей,  мы таксама  павінны
выкарыстоўваць  этылавы спірт,  і  цяпер  лічбы тэстаў  крыху  ніжэйшыя,  а  сума  аддачы
значна значна павялічылася. Яшчэ раз, калі мы толькі пачыналі, я палічыў, што вяртанне
Ever Clear было добрай ідэяй,  як я палічыў,  што гэта добры выбар у растваральніках.
Навука і закон даказалі, што мае «пачуцці» памылковыя; Навука паказала мне, што вада
можа быць шкоднай, а ў штатах TTB вяртанне Ever Clear з'яўляецца злачынствам ". Шон

«Я думаю, што Рык і Дж. Б. спрабуюць сказаць, што алейны метад Рыка дапамог многім
людзям,  і  пакуль  у  нас  не  з'явяцца  доказы  таго,  што  іншы  метад  здабычы  гэтак  жа
эфектыўны, прытрымлівайцеся таго, што працуе». Рэбека

РакІ доказы

«22.04.13 мы атрымалі  вынікі  апошніх аналізаў крыві майго мужа, і  хоць апошнія пару
тыдняў  ён  змагаўся  з  вірусам  ангіны,  у  яго  ўсё  вельмі  добра.Гэты  алейны  экстракт
канабіса Indica выдатна лечыць яго ад лейкеміі!

Яго колькасць лімфацытаў няўхільна зніжаецца, а трамбацыты ў нармальным дыяпазоне,
так што не хвалюйцесянаогул, калі мы прыступаем да нашай наступнай партыі алею, гэта
сумесь  Indica  з  Blackberry  Kush,  Granddaddy  Purple  і  Washington  Red.Дабраславёны
добрымі вібрацыямі і лячэбнымі думкамі, якія ўваходзяць у кожную кроплю гэтага лекі ад
раку.Дзякуй, Канабіс». Дэбра

«Працаваў на мяне.Жыццё зноў па-чартоўску дзіўнае». Зэд

«Лепш бы і не сказаў!» Пятра

«Нафта  Рыка  Сімпсана  мае  поўны  навуковы  аўтарытэт,  калі  вы  папрацуеце  чытаць
навуковую літаратуру» Роберт Меламед, ён жа доктар Боб.

«Інгібіравання  шляху  выжывання  клетак  прыводзіць  да  дэфасфарылявання  Bad  і
транслокации  гэтага  бялку  Bcl-2  у  мітахондрыі,  а  затым  да  апоптоза».  Мммм,
непрафесійныя ўмовы, калі ласка???” Шанец

-- Гэта азначае: «Канабіс забівае ракавыя клеткі», Шанс.JB
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«З шматлікіх каментароў і відэа, якія я бачыў на алеі канабіса, я павінен сказаць, што
расліна канопляў, здаецца, змяшчае «стандартныя» або «аптымальныя» параметры для
чалавечага цела». Рэмі

«Усё,  што  мае  хрыбетнік,  мае  эндаканабіноідную  сістэму.Якая  шкада,  што  палова
насельніцтва яшчэ не ведае.Эндаканабіноідная сістэма павінна быць у кожнай навуковай і
медыцынскай  кнізе.Гэтаму  павінны  вучыць  школы  нашых  будучых  лекараў.Як  людзі
могуць  проста  ігнараваць  гэта  сур'ёзна,  гэта  частка  таго,  як  функцыянуе  цела.Гэта
карумпаваны выбар і выбар таго, якую «сапраўдную» навуку апублікаваць.Гэта ілжывая
практыка.лол» Хлоя

«Гэта  працуе,  таму  што  гэта  магутны  імунамадулятар,  які  ўмацоўвае  або  фіксуе
пашкоджаную  імунную  сістэму.Ён  таксама  аднаўляе  пашкоджанне  ДНК  або
мітахандрыялаў,  выкліканае  разбуральнымі  ДНК  прэпаратамі,  такімі  як  інгібітары
зваротнай транскриптазы і інгібітары протеазы.Выпраўляючы сваё цела ад пашкоджанняў,
нанесеных  нездаровым  ладам  жыцця  або  іншымі  прычынамі,  і  адмяняючы  шкоду,
нанесеную АРВ-прэпаратамі, так, можна сказаць, што гэта лечыць «СНІД».«Джон

«Любая  хвароба,  якая  ў  вас  ёсць,  можна  дапамагчы,  калі  не  вылечыць  цалкам  гэта
алей.Незалежна  ад  таго,  што  ў  вас  ёсць  пытанне  аб  якой-небудзь  хваробы,  адказам
заўсёды будзе рашуча ТАК». Кэці

«Ён вылечыў дэгенератыўныя дыскі  ў  пазваночніку,  пухліны і  пашкоджанні  нерваў для
майго сябра, а таксама вылечыў ракавыя пухліны ў маёй сабакі». Сара

«Я студэнт-медык, вучуся ў галіне медыцынскай фізікі,  якая ў першую чаргу займаецца
анкалагічнымі хворымі з  боку медыцынскай візуалізацыі і  радыётэрапіі.Усё,  што я магу
сказаць, гэта вялікі ДЗЯКУЙ за тое, што абудзіў мяне ад вельмі дрэннага сну.Я даследаваў
бясконцая колькасць інфармацыі з усіх магчымых бакоў, і ў мяне няма ні ценю сумненняў
наконт  гэтага  лекі.Я  стаў  удзельнічаць  у  сваім  курсе,  таму  што  я  сапраўды  хацеў
дапамагчы людзям з ракам і любой іншай формай хваробы, з якой мог бы дапамагчы, але
ўсё  ж  карумпаваная  медыцынская  сістэма  пераважае.Здаецца,  што  адзіная  цікавасць
(ТУТ,  У  ІРЛАНДЫІ)  -  абяскровіць  людзей,  якія  паміраюць,  ад  апошняй  капейкі  на
хіміятэрапію і радыяцыю, перш чым кінуць іх у дзірку, як толькі грошы будуць зробленыя.Я
назіраў, як паміраюць людзі.Праз усе іх хваробы, паступова знікаюць, пакуль я ем кактэйлі
з таблеткамі і іншым, і мне ад гэтага ванітуе страўнік.Як я магу захацець быць часткай
сістэмы, якая робіць гэта?Больш не.Вы не што іншае, як натхненне, і вы (РЫК) закранулі
маё жыццё такім чынам, што я ведаю, што я павінен прытрымлівацца, і паверце мне, што
я раблю ўсё тут, у Ірландыі, каб пераканацца, што людзі ведаюць ваша імя.Мне нават не
даводзіцца каментаваць дзіўныя здольнасці гэтага лекі, таму што факты кажуць самі за
сябе, за ўсіх, хто жадае іх даследаваць.

Ведаеце, я на днях нешта прачытаў і не ведаў, ці то адварочвацца, ці то смяяцца.Вядучы
палітык  Ірландыі  (Майкл  Марцін)  сказаў,  што  выкарыстанне  канабіса  для  лячэння
рассеянага склерозу, рака або любой хваробы, наколькі ён занепакоены (паглядзіце гэта),
не падтрымліваецца, таму што «ТАМНЕ БЫЛО НІЯКІХ МЕДЫЧЫНЫХ ДОКАЗАННЯЎ АБО
ДАСЛЕДАВАННІ, якія б гэта пацвердзілі ".  Мне давялося прачытаць яго некалькі разоў,
перш чым ён паглыбіўся.ШТО **** не так з гэтым месцам?Няма медыцынскіх доказаў??
Прабачце, але я нават не ведаю, як працягваць гэта, каб не злавацца...» Брэндан

— Дарагі Брэндан, я вельмі шчаслівы, што вы бачыце алей такім, які ён ёсць, і што вы
распаўсюджваеце інфармацыю.Што тычыцца Майкла Марціна, ён гучыць прыкладна так
жа,  як  і  астатнія  палітычныя  тыпы,  якіх  я  сустракаў.Чаму  мы  дазваляем  такім
карумпаваным дурням кіраваць нашай сістэмай?Спадзяюся, калі сп.Марцін хварэе на рак,
таму што ён будзе практыкаваць тое, што прапаведуе, і сам прымаць хіміятэрапію.Дзякуй
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за вашу падтрымку, Брэндан і працягвайце так далей.Гэта адна бітва, якую мы выйграем.З
найлепшымі пажаданнямі, Рык Сімпсан

«Канабіноіды  інгібіруюць  рост  пухлін  у  лабараторных  жывёл.Яны  робяць  гэта  шляхам
мадуляцыі  ключавых  клетачных  сігнальных  шляхоў,  выклікаючы  тым  самым  прамую
прыпынак  росту  і  гібель  опухолевых  клетак,  а  таксама  інгібіраючы  ангиогенез  і
метастазірованія пухліны.

Канабіноіды з'яўляюцца селектыўнымі супрацьпухліннымі злучэннямі, так як яны могуць
забіваць опухолевые клеткі,  не закранаючы іх нетрансфармаваных аналагаў.Верагодна,
што канабіноідныя рэцэптары па-рознаму рэгулююць шляхі выжывання і смерці клетак у
опухолевых і неопухолевых клетках.

Канабіноіды маюць спрыяльныя профілі бяспекі лекаў і не выклікаюць агульных таксічных
эфектаў  звычайнай  хіміятэрапіі.Выкарыстанне  канабіноідаў  у  медыцыне,  аднак,
абмежавана  іх  псіхаактыўнымі  эфектамі,  і  таму  распрацоўваюцца  метады  лячэння  на
аснове канабіноідаў, якія пазбаўленыя непажаданых пабочных эфектаў». Мануэль Гусман
-  Іншымі  словамі,  экстракты  канабіса  лечаць  рак.Не  хапае  толькі  чалавечых
даследаванняў.Чаму?Спытайце ваш урад і тых, хто іх кантралюе.JB

«Гэта вылечыла мяне ад раку... Мозг 4 стадыі... Так што так». Крышталь

«Таня, гэта працуе, і я з'еў яго.Спыніцеся, паглядзіце і паслухайце.Я рэкамендую прымаць
алей, нават калі ў вас няма захворванняў.Гэта абароніць вас ад таго,  каб іх атрымаць
разам, і прымусіць вас адчуваць сябе нашмат лепш, чым раней, і ваша цела аддзячыць
вас.Закрытыя розумы накшталт амерыканскага ўрада выклікаюць мноства непатрэбных
смерцяў ад такіх неспрыяльных метадаў лячэння, як хіміятэрапія і радыяцыя.Калі б мая
мама была гатовая паспрабаваць алей, а не прытрымлівацца рэцэпце лекараў для такой
«практыкі», я ўпэўнены, што яна была б з намі сёння.Калі б не, яна б не перажыла столькі
пакут, болю і ў канчатковым выніку не патанула ў сваёй уласнай множнай вадкасці пасля
таго,  як  тыя  ж  лекары  кінулі  ручнік  пасля  лячэння  на  суму  больш  за  100  000,00
долараў.Хімія- і радыяцыйныя клінікі клапоцяцца толькі пра сваю грашовую прыбытак, а
не пра эканомію і камфорт пацыента.Існуе менталітэт верцячых дзвярэй з заламі чакання,
поўнымі знішчаных і ў асноўным лысых людзей, якія чакаюць сваёй чаргі на іголку.У мяне
праблемы як  з  вашым,  так  і  з  тым,  што  выпісвае  лекар.Лячэнне  не  павінна  быць  аб
грашовай  прыбытку.Гэта  сумны  стан  рэчаў,  які  ПАВІНЕН  змяняцца  і  хутка
мяняцца.Асабіста  я  ўстрымаюся  ад  таго,  каб  быць  падыспытным  для  якой-небудзь
доктарскай  «практыкі».  Рабі,  як  адчуваеш,  Таня,  але  я  жадаю  табе  ўсяго
найлепшага.Дзякуй Рыку Сімпсану за ўсё, што вы робіце і  зрабілі.Мы будзем змагацца
добрай барацьбой; законы ці не законы». Льюіс

«Сказаць, што ён лечыць рак, - гэта даволі небяспечная і прывідная пераацэнка слушнага
пункту,  які  заслугоўвае  дадатковых  даследаванняў.Але  не,  не,  не.Канабіс  не  лечыць
рак.На дадзены момант няма канчатковага і  рэальнага лячэння ад раку,  і  толькі  шэраг
нахабных медыцынскіх, аліментарных і псіхалагічных намаганняў можа дапамагчы знізіць
рызыку смерці ад раку.Канабіс не лечыць рак, і пацыенты павінны гэта ведаць». Давідэ

«RSO забівае рак, дружа...Паліць — не, але РСО — так». Кевін

«Паклапоціцеся мне тут, калі ласка, таварыш...» Джэф

«Перш за ўсё, «рак» - гэта што заўгодна, ад кісты да нейрабластомы, таму «лечыць рак»
з'яўляецца агульным, прывідным, неспецыфічным.Тады канабіс сапраўды вельмі добра
ўплывае на размнажэнне клетак, штобезумоўна, дапамагае, але сістэматычна не лечыць
пухліны.Зноў  жа,  кожны  тып  рака  адрозніваецца,  і  канабіс  прадэманстраваў  нейкі
станоўчую рэакцыю на рак  малочнай залозы,  які  з'яўляецца тыпам рака,  які  шырока і
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вельмі  эфектыўна  лечыцца таксама традыцыйнай медыцынай.Пры гэтым я  цалкам за
легалізацыю канабісу, але, нягледзячы на тое, што я вельмі адкрыты да альтэрнатыўных
метадаў лячэння, я не згодны з гэтым пампезным сцвярджэннем ". Давідэ

«Йындржых Баер, дапамажыце, калі ласка!!!» Кевін

«Я магу прыняць сцвярджэнне, што канабіс дае станоўчы адказ у барацьбе з некаторымі
тыпамі пухлін». Давідэ

—  Давід,  прымай  усё,  што  хочаш,  —  я  ў  парадку.Так,  існуе  вельмі  мала  дакладных
дадзеных аб алеі Рыка Сімпсана, але гэта звязана толькі з карумпаванасцю медыцынскай
сістэмы і іх уладальнікаў грошай.Гэта зменіцца вельмі хутка, калі Каларада і Вашынгтон
пачнуць  пастаўляць  свае  дадзеныя.Да  таго  ж,  цяпер  Ізраіль  і  Нідэрланды пачынаюць
тэставаць нафту, верагодна, вельмі хутка далучыцца і Чэхія.

Наколькі нам вядома і з нашага практычнага вопыту з тысячамі пацыентаў, алей, здаецца,
дзейнічае на ўсе віды раку значна лепш, чым усё,  што ў цяперашні час пастаўляецца
медыцынскай сістэмай.Калі  хочаце доказы,  зрабіце алей і  знайдзіце чалавека з ракам
скуры і паглядзіце, што адбываецца, калі на яго нанесці алей.З найлепшымі пажаданнямі,
JB

«Калі вы ведаеце праўду пра багатых, якія стаяць за некаторымі вялікімі дабрачыннымі
арганізацыямі,  вы  пачынаеце  разумець,  куды  ідуць  вашыя  грошы.Вам  таксама  трэба
паглядзець  на  гістарычную  інфармацыю,  напрыклад,  як  у  1960-х  гадах,  калі  вакцына
супраць  поліяміеліту  была  парушаная  230  мільёнам  амерыканцаў,  яны  не  ведалі  пра
малпаў вірус sv40 у гэтых вакцынах.Потым у 1963 годзе прэзідэнт Ніксан абвясціў вайну
раку,  таму  што  яму  паведамілі,  што  надыходзіць  эпідэмія  раку.Глядзіце  SV40  быў  у
малпаў,  што  яны  сабралі  антыцелы  для  гэтай  вакцыны  кампаніяй  Slic.На  рак  можа
спатрэбіцца да 30 гадоў.Цяпер у той жа перыяд адбывалася прыватызацыя аховы здароўя
ў Амерыцы, і Ніксан падключыўся да прыватнага пастаўшчыка медыцынскіх паслуг, каб
зрабіць гэта з прыбыткам.Праўда ў тым, што яны стварылі  галіну пад назвай рак і  не
хочуць, каб насельніцтва ведала пра RSO». Мацвей

«Зрабі  сам, мы пыталіся ў Рыка,  ці  можам мы яго атрымаць,  і  праз некаторы час мы
зразумелі, што мы жывём далёка ад Амерыкі і не можам кудысьці паехаць, каб атрымаць
гэта з-за фінансавых абмежаванняў, мы проста паглядзелі відэа 100 разоў , практычна
запомніў,  знайшоў  каноплі  ў  мясцовага  пастаўшчыка,  купіў  рысаварку,  алкаголь,  нават
тэрмометр,  каб быць упэўненым у тэмпературы.Гэта было лягчэй,  чым мы думалі.МЫ
ЗРАБІЛІ  САМІ.Мой  хлопец  прымае  яго  ўжо  4  дні...Пачакаем  і  паглядзім.Мы  чыталі
медыцынскія  часопісы  і  глядзелі  шмат  дакументальных  фільмаў,  усе  іх  высновы
аднолькавыя (клінічныя выпрабаванні,  праведзеныя ў UCLA,  Гарвард...)  -  алей забівае
ракавыя клеткі!Таму мы вырашылі зрабіць гэта,  таму што вы ніколі  не зможаце зараз,
пакуль не паспрабуеце!» Іаанна

«Дарагая, спытай у суседзяў... у кагосьці з блізкіх, магчыма, ужо ёсць.Проста спытайце, як
вы б папрасілі аспірын?Махніце дваццаць». Пяшчаны

«Сам  факт,  што  плацебо  лечыць  некаторых  людзей,  з'яўляецца  прычынай  назаўсёды
адмовіцца ад лекаў і вывучаць мастацтва плацебо.Сказаўшы, што вы ніколі не праводзіце
даследаванне плацебо, калі ў вас ёсць эфектыўнае лекі, вы маеце рацыю, што забівае
палову вашых пацыентаў, хворых і жорсткіх ". Хрыстафор

— Гэта сапраўды было б кепска і жорстка, Крыстафер, і таму асабіста я не буду гэтага
рабіць.Іншыя могуць, калі хочуць, а я не буду.Я хачу, каб медыцынская сістэма пачала
выкарыстоўваць алей у якасці  плацебо - калі яны дакажуць,  што ўсё,  што яны хочуць
выкарыстоўваць, бяспечней і больш эфектыўна, чым алей (і больш весела/прыемна для
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пацыента),  яны могуць працягваць  яго  прадаваць  .Калі  не,  то  не.Гэта  даволі  проста  і
вельмі рацыянальна, я лічу.І ўсё роўна так усё будзе ў будучыні, дык навошта чакаць?JB

«Ужо ёсць доказы?Фактычны доказ таго, што канабіс робіць што-небудзь супраць раку для
каго-небудзь?Анекдатычныя гісторыі абсалютна нічога  не значаць навукова.Прабачце.Я
выявіў  недахоп  доказаў,  якія  размяшчаюцца,  і  я  так  моцна  хачу,  каб  гэта  было
праўдай.Але ці былі якія-небудзь доказы, якія можна праверыць?Клінічныя даследаванні?
Што-небудзь вы можаце апублікаваць?Проста цікава.Я не ненавіснік.Я на вашым баку,
але...усё роўна...” Sí

«Было шмат сведчанняў людзей, якія хварэюць на рак і выкарыстоўвалі алей канабіса,
каб вылечыць сябе або блізкага чалавека...зрабіць некаторыя даследаванні, Si.Калі вам
патрэбныя  «клінічныя»  даследаванні,  вы  іх  не  атрымаеце,  таму  што  кампаніі,  якія
займаюцца даследаваннем, не могуць зарабіць грошы на раскрыцці эфектыўнасці ТГК у
натуральным выглядзе.Спачатку яго трэба зрабіць у «хімічную» формулу і прадаць такім
чынам.Тут трэба альбо выкарыстоўваць сваю інтуіцыю і здаровы сэнс і рабіць уласныя
высновы, альбо ігнараваць водгукі.Я вырашыў ім верыць!» Шэр

«Гэй, Кім, я заклікаю вас ДАКАЗАЦЬ, што канабіс як нетоксичное выратавальнае лекі -
гэта  «рыторыка».Поспехаў  у  гэтым.Раней  я  гучала  так,  як  вы.Тады  я  вырашыў,  што
збіраюся прабіць дзіркі ў гэтай "рыторыцы", таму што гэта ПАВІННА БЫЦЬ ГРАХНЯМ...
хлопча,  я  памыляўся.Я маю на  ўвазе  Мёртвыя няправільна.Вы не  можаце адмаўляць
навуковыя  100%  ЖЭЛЕЗНЫЯ  ФАКТЫ.Я  не  мог  гэтага  зрабіць,  і  ты  таксама  не
зробіш.ФАКТЫ ёсць ФАКТЫ,  і  гэта ФАКТ,  Кім.AMA & Big Pharma -  ЗЛАЧЫНЧЫНЫ.Яны
свядома  дазволілі  дэманізаваць  і  хлусіць  гэты  цудоўны  дар  ад  Бога  дзеля  ЧЫСТЫХ
прыбыткаў!Яны дазволілі членам вашай сям'і пакутаваць і памерці, Кім.Калі вы думаеце,
што гэтыя Petro Chemicals, якія яны прадаюць, з'яўляюцца лекамі, вам лепш падумаць
яшчэ раз.Вы хочаце даведацца пра нейкую «рыторыку», пагаварыце са сваім доктарам,
пагаварыце  з  Амерыканскім  анкалагічных  таварыствам,  пагаварыце  з  вытворцамі
атрутных  таблетак.Калі  ласка,  заўважце,  Кім,  КОЖНАЯ  ТАБЛЕТКА,  ЯКАЯ  ЯКІЯ
СКАЖАЮЦЬ «БЯСПЕЧНАЙ», НЕ з'яўляецца!Знайдзі мне той, які не таксічны, толькі адзін!
Тым не менш, тут у нас ёсць НЕТАКСІЧНЫ гародніна, якая вырабляе самае магутнае лекі
на ЗЯМЛІ, якое, як было даказана, лечыць хваробы, і нашы «спецыялісты ў галіне аховы
здароўя»  і  ўрад  палічылі  патрэбным адмовіць  нам у  гэтым выратавальным гародніне,
дазваляючы нам пакутаваць, паміраць і быць асуджанымі у турме, каб зрабіць усё яшчэ
бяспечней у грамадстве...Вы хочаце пагаварыць пра "РЫТОРЫКУ"???Спадзяюся,  гэтая
публікацыя адкрые вам вочы на ПРАЎДУ.Калі няма, RIP Кім, няма надзеі для вас і вашага
роду, у вас ёсць «Клінічны дэфіцыт эндаканабіноідаў». Паглядзіце, гэта праўда». Дэн

«Вялікі дзякуй, Rick & JB... Дзякуючы вам, хлопцы, я цяпер ведаю праўду.Здароўя, міру і
шчасця». Ціна

«Рык Сімпсан, ты такі поўны лайна.Рак нельга вылечыць!» Джэйсан

«Джэйсан павінен працаваць на ўрад.Я бачыў, як гэта працуе на ўласныя вочы». Мацвей
«Крыс, калі вы глядзіце відэа на Youtube на RSO, працэс ёсць.Я б выкарыстаў Everclear, а
не нафту, толькі асабістая рэч.Мэцью, Джэйсан, магчыма, працуе на ўрад АБО ён вельмі
малады і  думае, што вывучыў усе дадзеныя, якія ёсць у Сусвеце.Толькі  тады ён можа
зрабіць  агульную заяву,  што  можна  зрабіць.Яму  трэба  ведаць  кожную ёту  дадзеных».
Джудзі

«Вы такія ж дрэнныя, як і прапаганда, якая ідзе пасля марыхуаны...тое, што вы робіце для
людзей, - гэта выдатна, але вылечыць рак - НЕ!Палегчыць сімптомы і дапамагчы людзям,
якія пакутуюць ад болю, так.Але вашы экстракты сырыя і далёка не чыстыя.Я не працую
на ўладу.Я проста ведаю глупства, калі бачу гэта». Джэйсан «У мяне расстройства сну на
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працягу 20 гадоў,  алей RSO дапамагло мне заснуць у першы раз,  і  я без болю пасля
абуджэння!Ура!Джэйсан,  чаму  ты  наогул  тут?Калі  вы  не  хочаце  ведаць  гэта,  проста
сыходзь!» Боні

«@ Джэйсан!!!Дакажыце, што гэта не лечыць рак і СТФ!!!» Джон

«Пакажыце мне доказ?І Джон смешна, як вы павінны вярнуцца да вульгарнай лексікі, як
«STFU».Паказвае,  наколькі  ў  вас  насамрэч  інтэлекту!Не  дзіва,  што  ты  з  Тэхаса...»
Джэйсан

«Джэсан,  калі  ты  жадаеш  так  працягваць,  мне  давядзецца  забараніць  цябе  на  гэтым
сайце.Правядзіце больш даследаванняўперш чым вы вынесеце свае меркаванні». JB

«Забараніце  мяне,  бля!Вы хлус і  не  маеце ніякіх  доказаў  чаго-небудзь!Вы правядзеце
чортава даследаванне і перастанеце хлусіць гэтым бедным людзям!Ваша алей сырое над
вараным брудным смеццем!Вы ў гэтым за грошы нейкім чынам!Так што забараніце мяне,
таму  што  я  ведаю  праўду  і  THC,  CBD  і  г.д.НЕ  ЛЕЧАЙЦЕ  ЧЁБАНЫ  РАК,  вы  рак  для
супольнасці медыцынскай марыхуаны!» Джэйсан

«Бывай, Джэйсан». JB

«Мой муж мае рацыю.У мяне ёсць 4 ПЭТ-сканавання, якія гэта пацвярджаюць.Калі я быў
цяжкі на алеі, мае пухліны сыходзілі як шалёныя.Калі мне давялося паменшыць дозу, яны
больш стабільныя,  чым скарачаюцца.У мяне  ёсць  бачныя  доказы таго,  што  матэрыял
працуе». Марыя

«Гучыць як падман, каб зарабіць грошы.Вы сапраўды думаеце, што закон дазволіць мне
вырошчваць каноплі, каб зрабіць алей?Знайдзі сапраўдны чувак.У мяне лейкемія, і я не
веру ніводнаму слову з таго, што вы кажаце.Цябе, чэрствы махляр, які моліцца на хворых,
трэба пасадзіць у турму.Калі вы так упэўненыя, што гэта працуе, то правядзіце некаторыя
рэальныя  клінічныя  выпрабаванні.Многія  краіны  дазволяць  вам  гэта  зрабіць,  не
выкарыстоўвайце нейкія апраўданні FDA Lame Ass!” Стывен

— Стывен, чым хутчэй ты набярэшся алею, тым лепш для цябе.Не вінаваціце мяне ў
адсутнасці навуковых даследаванняў пра нафту, сапраўды.Калі б медыцынская сістэма
сапраўды рабіла тое,  што павінна была зрабіць,  толькі  гэтыя восемдзесят сведчанняў
былі б усё, што ім трэба было б убачыць, каб правесці ўсе гэтыя дзясяткі ці сотні тысяч
даследаванняў, якія трэба будзе правесці.

Мы з Рыкам сапраўды не можам дазволіць сабе праводзіць усе гэтыя даследаванні, гэта
выходзіць за межы нашага бюджэту, да таго ж мы не можам праводзіць іх законна і так, як
мы хочам іх праводзіць, так што на самай справе іншыя павінны выконваць сваю працу
зараз.Наколькі я ведаю, ёсць штаты, дзе дазволена медыцынская марыхуана, я не ведаю,
чаму пакуль не правялі даследаванне.Напрыклад, пры раку скуры, гэта будзе зроблена за
некалькі месяцаў, толькі мясцовае выкарыстанне алею.Але, здаецца, не бывае, ці я не
ведаю пра такія даследаванні.

Але ёсць навуковыя доказы, якія пацвярджаюць усё, што мы кажам: гэта даследаванне
было  апублікавана  ў  2006  годзеhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594а  гэты  быў
апублікаваны зусім нядаўнаhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Я  спадзяюся,  што  гэта  задаволіць  вашыя  навуковыя  патрэбы,  і  я  спадзяюся,  што  вы
атрымаеце нафту, перш чым вашыя лекары атрымаюць шанец забіць вас сваім хімічным
атрутай,  што  ніколі  не  было  б  дазволена,  калі  б  гэта  было  праверана  ў  належным  і
этычным медыцынскім даследаванні.JB

«Дзякуй, Рык Сімпсан, за тое, што пацвердзіў маё перакананне ў алеі канабіса ...У мяне
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ПТСР, і я больш не прымаю лекі з-за ўжывання канабіса...Сапраўдная рэч...Я атрымліваю
апазіцыю ад многіх,  але я ведаю, што працуе, і  прасоўваю гэта іншым...Гэта ўсё яшчэ
незаконна тут, у MO...Але, магчыма, я магу дапамагчы выхоўваць людзей, падзяліўшыся
ўсімі вашымі сведчаннямі...і, можа, хутка будзе легальна...» Але

«Я згодны, як 12-гадовы ветэран, які нядаўна разлучыўся з-за ПТСР, я выявіў, што ядомыя
прадукты працуюць фантастычна, і з нецярпеннем чакаю, каб зрабіць трохі алею ў гэтым
сезоне ўраджаю». Джон

«4 дні без таго, каб уладкавацца на новую працу.Ніякіх пабочных эфектаў, вываду і не
адгрызаючы галовы людзям!Вось ваша даследаванне, лол.Распаўсюджвайцеся!Гэта нам
трэба.Мы абавязаны чалавецтву зрабіць свет лепшым.Гэта пачатак.:)” Крысціна

«Даследчыкі прыйшлі да высновы: «Дадзеныя, прадстаўленыя тут, з'яўляюцца першымі з
якіх мы ведаем, якія дэманструюць вырашальную ролю рэцэптараў CB1 (канабіноідаў) і
эндаканабіноідаў у этыялогіі ПТСР у людзей.Такім чынам, яны забяспечваюць аснову для
распрацоўкі і пацверджання інфарматыўных біямаркераў уразлівасці ПТСР, а таксама для
кіраўніцтва  рацыянальнайраспрацоўка  наступнага  пакалення  метадаў  лячэння  ПТСР,
заснаваных на доказах».

Але  не  чакайце,  што  федэральныя  чыноўнікі  дапамогуць  прасунуць  гэты  працэс
наперад.У  2011  годзе  федэральныя  адміністратары  забаранілі  следчым  з  Універсітэта
Арызоны  ў  Фініксе  правесці  зацверджанае  FDA,  плацебо-кантраляванае  клінічнае
даследаванне для ацэнкі ўжывання канабіса ў 50 пацыентаў з ПТСР.

Навуковая сумленнасць?Не калі справа даходзіць да марыхуаны.Не надоўга».

-- Калі ласка, не вінаваціце нас у адсутнасці медыцынскіх даследаванняў па каноплі.Чым
раней вы зразумееце, што так, ёсць група людзей, якія сапраўды кантралююць гэты свет, і
што яны проста зробяць усё, каб адтэрмінаваць вяртанне канабісу, тым лепш для вас.Гэта
не азначае, што мы не будзем прасоўваць лекі з канабісам, гэта толькі азначае, што гэта
зойме больш часу, чым неабходна або чакалася.JB

«Упершыню, калі я паліў канабіс, калі мне было 15 гадоў, мне здавалася, што мой мозг
раптам  набыў  адсутную  хімію,  якая  мне  была  патрэбна  да  таго  часу.  Мая  трывога  і
дэпрэсія  былі  значна  больш  кіруемымі,  што  далі  мне  некаторы  час  новае  жыццё.  Я
заўсёды задаваўся  пытаннем,  чаму тое,  што відавочна так  добра для нас,  з'яўляецца
незаконным, але гэта мой адказ у двух словах. Дзякуй за выдатную працу, павага вам, Рык
і Дж.Б.» Майлз

«У мяне  ёсць  сябар,  былы ветэрынар  марской  пяхоты  і  вайны  ў  Іраку.Ён  пакутуе  ад
цяжкага  ПТСР.Каноплі  -  гэта  адзінае,  што  дапамагае  яму  жыць  некалькі  нармальным
жыццём.Нічога, што VA калі-небудзь рабіў або даваў яму, ніколі не дапамагло.Мы з жонкай
пакутуем  ад  сур'ёзных  медыцынскіх  праблем.Канабіс  -  адзінае,  што  нам
дапамагае.Менавіта  па  гэтай  прычыне  мы  робім  усё  магчымае,  каб  паспрабаваць
легалізаваць гэтую дзіўную траву тут,  у  Аёве.Многія  з  нашых ветэрынараў атрымалі  б
вялікую  карысць  ад  пастаяннага  легальнага  доступу  да  якаснай  канабісу.Я  лічу,  што
поўная легалізацыя - гэта адзіны шлях». Джасцін

«Я прымаю канаплянае алей на працягу некалькіх умоў, і я ніколі не спаў так добра і ніколі
не адчуваў сябе так добра.Дзякуй Рыку Сімпсану і JB за паведамленне, што гэта расліна
робіць цуды для ўсяго, што можна сабе ўявіць!!Зрабіце гэта людзі і пераканайцеся самі!!
Толькі так вы станеце сапраўдным вернікам, паверце мне!!” Вал

— Дзякуй,  Вал.Гэта праўда,  што нішто не можа параўнаць асабісты вопыт з тым, што
можа зрабіць алей.Пасля таго, як вы паспрабуеце гэта, напрыклад, пры апёку або ўкусе
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камара, і сверб і боль знікнуць за лічаныя секунды, кожны можа сказаць вам, што хоча, і
вы будзеце ведаць, што яны могуць сказаць вам, што хочуць, але алей усё роўна будзе
лепшыя лекі.І вы захочаце мець яго вядро дома, на ўсялякі выпадак.

Вы не павінны давяраць нашаму слову, проста прыгатуйце алей, знайдзіце каго-небудзь з
апёкам,  ракам скуры,  дыябетычнай язвай,  затым нанёс  яго  мясцова  і  паглядзіце,  што
адбываецца.Потым  памятайце,  што  тое  ж  самае  адбудзецца  ў  вашым  целе,  калі  вы
паглынаеце алей, і гэта прыкладна ўсё, што вам трэба ведаць.JB

«У красавіку мінулага года, пасля 5 гадоў пазбаўлення ад раку малочнай залозы, мне зноў
паставілі дыягназ.На гэты раз гэта была стадыя 4, тэрмінальная з хрыбетнікам, рэбрамі,
лімфатычнымі  вузламі,  грудзінай  і  малочнай  залозай.У  асноўным  мне  прапанавалі
паліятыўнае лячэнне і сказалі, што яны паспрабуюць утрымаць мяне ад занадта моцнага
болю...Пайсці  дадому  і  разабрацца  ў  сваіх  справах.Мне  было  вельмі  балюча,  і  яны
працягвалі  прызначаць  усё  больш  і  больш  таксічных  абязбольвальных  з  ВЕЛЬМІ
непрыемнымі  пабочнымі  эфектамі  (Перкосет,  гідрамарфон  і  дексіметазон).Я  не  мог
працаваць на іх.

Мой  муж  пачаў  чытаць  гэтыя  матэрыялы  ў  Інтэрнэце,  і  я,  па  меншай  меры,  была
настроена  скептычна,  але  палічыла,  што  мне  літаральна  няма  чаго  губляць,
паспрабаваўшы гэта.Жаваць вельмі невялікая колькасць White Widow 3 разы на дзень.На
мінулым тыдні я атрымаў навіну, што мае косткі цалкам зніклі.Сёння мне сказалішто МРТ
паказвае ЗНАЧНАЕ памяншэнне пухлін мяккіх тканін.Цяпер не так скептычна і адчуваю
сябе выдатна, без болю». Юлія

«3  1/2  гады  таму  ў  мяне  быў  дыягнаставаны  рак  малочнай  залозы,  3  стадыя,
агрэсіўная.Калі  была  мастэктомия,  хімія  і  апрамяненне,  а  аналізы  былі  адмоўнымі  на
дадатковы  рак.На  жаль,  мой  рак  метастазіраваў,  і  гэта  паставіла  яго  на  4-ю  стадыю,
агрэсіўную  для  рака  малочнай  залозы.Цяпер  у  мяне  быў  рак  костак  і  быў  фантомны
пералом, калі рак прарэзаў косць у маім левым сцягне, а мая левая верхняя нага была
поўная ракам.Указаўшы ў правільным кірунку для RSO, я атрымаў выдатныя навіны ад
сканавання  грудной  клеткі,  брушной  поласці  і  вобласці  таза  -  рака  там  няма.Мае
папярэднія даследаванні паказалі 8 плям рака, 1 на левай назе, 5 у пазваночніку і  2 у
ніжняй частцы паяснічнага аддзела, у бліжэйшы час я атрымаю сканаванне/рэнтген гэтай
вобласці і, спадзяюся, зноў змагу паведаміць добрыя навіны.Гэта выратавала мне жыццё!
Гэта дакладна пераўзыходзіла словы доктара: «Вы невылечны, навядзіце ў парадак свае
справы,  і  мы  даем  вам  4  месяцы жыцьця»,  а  гэта  было  16  месяцаў  таму.(Я павінен
дадаць,  што цяпер яна ходзіць з дапамогай хадункі  і  спіць у ложку, чаго яна не магла
рабіць  3  гады.Адна  з  яе  наступных  мэтаў  -  быць  дастаткова  добрай/мабільнай,  каб
прысутнічаць са мной на музычным джэме.)

«Прывітанне, Джындрых, учора я скончыў чытаць кнігу Рыка.Выдатны матэрыял!Шчыра
кажучы,  мне  больш  не  патрэбныя  доказы  сапраўды  чароўнай  сілы  алею!Я  таксама
праводзіў некалькі эксперыментаў і кожны дзень адкрываю для сябе нешта новае, якое
можа зрабіць  гэта лекі!Дзіўна!На жаль,  хоць  я  перакананы,  і  нават  калі  мая  сяброўка
перакананая, усё ж яе маці неяк не ў стане "адпусціць" цалкам ...і да гэтага часу яна не
ўпэўнена,  ці  адмовіцца  ад  хрэнавай  хіміі...  Я  ўвесь  час  спрабую  прывесці  добрыя
аргументы, але не магу вырашыць за яе!Яна хворая на рак, і яна адзіная можа вырашыць,
што рабіць са сваім жыццём.Я ведаю, што яна ўсё роўна вылечыцца ў рэшце рэшт, таму
што мы напхаем у яе столькі алею, што яна не можа памерці.Але ўсё ж я адчуваю, што
гуляць з гэтымі чортавымі хімікатамі так глупа і так небяспечна, асабліва калі ў вас ёсць
доступ да натуральнай медыцыны, якая, як даказана, вылечвае рак!Я прачытаў пра ваш
досвед працы з  ракам і  медыцынскай сістэмай...Мне вельмі шкада за вашу страту… і
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цяпер  я  лепш  разумею  вашае  стаўленне  да  традыцыйнай  так  званай  «медыцыны»!»
Луіджы

— Прывітанне, Луіджы, дзякуй за добрыя словы пра кнігу, і шкада, што вам даводзіцца
перажыць.Якое лячэнне яна выбірае, гэта яе выбар, але я б не падыходзіў да хіміятэрапіі
- проста прачытайце ёй гісторыю маёй мамы, магчыма, яна зразумее, што прымаць яд
ніколі не бывае добрай ідэяй, асабліва калі гэта не абгрунтавана і непатрэбна.Яе шанцы
проста выжыць пасля хіміятэрапіі значна палепшацца, калі яна прыме алей, але зноў жа,
навошта наносіць яшчэ больш шкоды яе хвораму арганізму?У гэтым няма ніякага сэнсу. З
найлепшымі пажаданнямі, Джындрых

«Гэта бітва, з якой даводзіцца змагацца многім добрым людзям, недасведчанаму доктару,
які  думае,  што  ведае  больш,  не  прасунуўшыся  наперад  па  новай  якая  развіваецца  і
існуючай інфармацыі пра канабіс, яго канабіноіды і здольнасць забіваць рак без шкоды
для пацыента.Наколькі вар'яцкі з нашага пункту гледжання, што яны будуць патрабаваць
атруты за нешта такое бяспечнае, чаму?Гэта невуцтва ці яны бягуць напалоханыя?

Я бачыў лекара адзін раз у 5 гадоў з таго часу, як даведаўся аб гэтым алеі для маёй СРК, і
гэта было тое, што я не мог зрабіць сам.Мы з вывіхнутым мезенец выкарыстоўвалі алей,
каб ніколі  не заразіцца,  знялі  швы без пакут,  і  кожны раз,  калі  я  накладваў яго,  боль
імгненна знікала з-за зняцця запалення.Ён быў цалкам вылечаны за 2 1/2 да 3 месяцаў
замест фізіятэрапіі і прыкладна ад 9 месяцаў да года для лячэння.Я бачыў на ўласныя
вочы зноў і зноў, і ніхто не можа адабраць у мяне гэтага». Кові

«Лекары НЕ навукоўцы і не займаюцца навукай.Калі б яны гэта зрабілі, яны б патрабавалі
ад урада дазволіць ім доступ да марыхуаны.Прычына ў тым, што цяпер даказаная частка
цела,  эндаканабіноідная  сістэма,  была  цалкам  праігнараваная  амерыканскім
медыцынскім  грамадствам.У  той  час  як  іншыя  краіны  праводзяць  усё  больш  і  больш
даследаванняў марыхуаны і асабліва ракалячэнне, амерыканскім медыцынскім установай
кіруе Big Pharma, вялікая страхоўка і вялікія грошы.Дактары аддалі кантроль над сваім
рамяством  неўрачам  і  заснаваным  на  страху  палітыкам.Яны  будуць  марнаваць  гады,
спрабуючы знайсці  альтэрнатывы пад кантролем патэнтных юрыстаў,  пагражаючы пры
гэтым патэнцыйным вылячэннем.

Калі  б  марыхуана  была  схаваная  ў  нейкіх  глыбокіх  джунглях,  кантраляванай  нейкім
непісьменным племем, Big Pharma была б першай, хто б кантраляваў яе вытворчасць,
запатэнтаваў  бы  яе  мноства  розных  злучэнняў  канабіноідаў,  а  потым  звярнуўся  б  да
лекараў, каб яны «прапісалі» яе.Але самае вялікае племя ў ЗША ўжо пачынае выкрыкваць
праўду.Шкада для Big Pharma, гэта племя не прадаецца». Браян

«Гэтыя доказы ў нас.І  мы гэтым дзелімся.Выкрываецца медыцынская група [больш не
паважліва ставіцца] штурхоўцаў наркотыкаў, якія працуюць дзеля стымулаў.У кашальках
скручваюцца.Яны ведаюць пра тое, што адбываецца, і іх таварыш па гульнях FDA ідзе на
спад разам з імі.Нічым не адрозніваецца ад любой формы тыраніі, з якой мы сутыкнуліся,
перш чым прыняць на гэты раз яе ўнутраную.Мы робім гэта з сабой.Ёсьць лекі ад раку,
няма лекаў ад таго, як нам зараз навязваюць МЕДЫЦЫНУ, калі мы не прагаласуем сваімі
кішэнямі і бюлетэнямі!» Тыльман

«Я назіраў, як сваякі і сябры так хутка паміралі і паміралі пасля таго, як былі вымушаныя
выдаткаваць дзясяткі тысяч долараў, каб іх павольна забівалі, калі лекі вырастае прама з
Маці-Зямлі.Давай,  прачнуся  і  панюхай  лухту.Не  скакайце  на  стэрэатыпах  і  правядзіце
САПРАЎДНАЕ даследаванне». Эмі

«У мяне была пажылая жанчына з хваробай Альцгеймера.Ёй патрэбен догляд 24/7.Яна
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працягвала падпальваць сваю кухню, спрабуючы прыгатаваць ежу.Мы будзем, яна трапіла
на алей, і праз месяц зноў пазнала сваіх унукаў і пачала аднаўляць памяць». Джанет

«Я ведаю,  што  я  аддаю перавагу  RSO,  чым хіміё/рад… Забаўна,  як  некаторыя  людзі
могуць адхіліць RSO, калі пабочныя эфекты ўсяго іншага могуць пакінуць у вас вельмі
нізкае якасць жыцця». Кэры

«Гэта павінна быць лёгка атрымаць.Яно ТРЭБА быць даступным» Чым больш я чытаю,
тым больш захапляюся». Шэлі

«У наступны раз, калі вы пачуеце, як хтосьці кажа: «Дзе рэцэнзаваныя даследаванні?»:
пошук у PubMed, сховішчы ўсіх рэцэнзуемых навуковых прац, з выкарыстаннем тэрміна
«марыхуана» дае амаль 20 000 навуковых прац, якія спасылаюцца на расліну і / або яе
складнікі,  амаль палова з якіх была апублікавана толькі  за апошняе дзесяцігоддзе.Для
параўнання, пошук па ключавых словах з выкарыстаннем тэрміна «Tylenol» дае 17 370
апублікаваных  артыкулаў.Пошук  па  ключавых  словах  з  выкарыстаннем  тэрміна
«ібупрофен»  дае  10  500  апублікаваных  артыкулаў.Пошук  па  ключавых  словах  з
выкарыстаннем тэрміна «Рыталін» дае 7012 апублікаваных прац, а пошук па ключавых
словах з выкарыстаннем тэрміна «гідракадон» — толькі 630 апублікаваных прац». Лін

«Новае  фінансаванае  ўрадам  даследаванне  канабісу/рака  ШАКУЕ  навуковую
супольнасць...ТГК,  асноўны  псіхаактыўны інгрэдыент  канопляў,  можа  на  самай  справе
змяніць генетычны код чалавека, каб прадухіліць рак і запаленчыя захворванні.Што?!!!!
Што тое, што!!!????

Рык  Сімпсан  і  яго  галоўны  эльф,  чэшскі  актывіст  Йіндржых  Баер,  казалі  гэта  шмат
месяцаў, і я быў ветлівы, але таемна здзекаваўся з гэтай ідэі, таму што яна прагучала як
куча фокус-пакусаў для мяне (і з-за іншых нязначных тэхнічных у мяне былі рознагалоссі з
іх  пунктам  гледжання)...Лекі  не  могуць  змяніць  ДНК,  праўда?НЕПРАВІЛЬНА,  відаць!
СВЯТЫ [БЫП]!!!!!!” Алан

«Добра, што б гэта ні азначала, гэта выходзіць за межы маёй кампетэнцыі.Верагодна, гэта
кажа,  што  нешта  накшталт  канабіноідаў  можа  вылечыць  рак,  і  яны  робяць  гэта  з
дапамогай мадыфікацыі генаў.І, як заўсёды, патрэбны дадатковыя даследаванні.

Усё, што я кажу, гэта тое, што сама думка аб матэрыі з'яўляецца найменшай часцінкай
матэрыі,  і  алей  таксама  можа  выправіць  думкі.Гены  ўсё  яшчэ  занадта
вялікія.Даследаванне  павінна  засяродзіцца  на  тым,  што  робяць  канабіноіды  з  самымі
дробнымі часціцамі нашага цела, атамамі, кваркамі, струнамі і г.д.Вось тут і пачынаюцца
праблемы, у самых дробных часціцах, гэта тое, што вам трэба выправіць, калі вы хочаце
сапраўды выправіць праблемы.JB

Эндаканабіноідная сістэма
«Кожны арганізм з эндаканабіноіднай сістэмай (ён жа: ECS) можа / атрымае карысць ад
канабіноідаў, ствараючы гамеастаз (гармонію) у гэтым арганізме.На гэтай планеце ёсць
тры арганізмы, якія не маюць ECS: губкі, медузы і палітыкі.Добра, можа быць, магчыма,
апошняе можа быць перабольшана, толькі крыху». Стыў

«Я лічу, што страта генаў, якія падаўляюць пухліны, гуляе вырашальную ролю ў раку, і што
гэта выклікана дэфіцытам эндагенных канабіноідаў». Мэці

— Гены занадта вялікія, трэба ісці да драбнюткіх часціц, тут і бярэ пачатак праблема, і тут
яе трэба выправіць.Нават ДНК занадта вялікая. JB

«Я пакіну навуку навукоўцам, якімі я не з'яўляюся, я збіраю інфармацыю з таго, што бачу і
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адчуваю.Я  ведаю,  што  мне  лепш,  і  тыя,  з  кім  я  падзяліўся  сваімі  ведамі,  лепш  або
здаравеюць,  і  больш за ўсё ў спакоі  яны не баяцца сваёй хваробы або хваробы,  што
робіць выздараўленне яшчэ лепшым без стрэсу». Kelee

«Гэта стрымлівала мае атакі на гады.Медыцынскай прафесіі вядома, што яна палягчае
мігрэнь з 19 стагоддзя, і ў 2003 годзе Русо выказаў здагадку, што вінаваты ў асноўным
клінічны дэфіцыт эндаканабіноідаў." Том

«PubMed мае артыкул, у якім гаворыцца, што IB, мігрэнь і фібра могуць быць клінічным
дэфіцытам эндаканабіноідаў». Эрык

-- Вядома.З таго, як мы глядзім на гэта, большасць захворванняў з'яўляюцца сімптомамі
дэфіцыту канабіноідаў, і большасць хвароб, верагодна, не ўзніклі б наогул, калі б людзі
ўжывалі невялікую колькасць алею з дня нараджэння.JB

ПытаннеЧаму  я  павінен  чакаць,  што  лекары  падтрымаюць  сцвярджэнне,  што  канабіс
лечыць  рак?
А.Ну,  таму што  ён  лечыць рак,  і  гэта  ўсё.ТГК выклікае апоптоз,  таму,  як  ні  дзіўна,  ён
выклікае апоптоз пры ўсіх відах раку.Чаму?Ну, таму што дэкарбаксіляванае алей нейкім
чынам  трапляе  ва  ўсе  клеткі  арганізма,  калі  яго  паглынаць  у  патрэбных
колькасцях.Эндаканабіноідная сістэма рэгулюе імунную сістэму, таму, калі імунная сістэма
працуе правільна, яна таксама можа змагацца з ракам.Не так ужо і шмат, насамрэч, гэта
сапраўды крыўдна проста.

Правільна вырабленае высакаякаснае алей - гэта найлепшы шанец у пацыента (магчыма,
у некаторых выпадках, якія пагражаюць жыццю, спатрэбіцца аперацыя).І калі вы ведаеце
варыянт лячэння,  які  больш бяспечны,  эфектыўны і  больш цікавы для пацыента,  чым
алей, раскажыце нам.Няма ніводнага.

Паглядзіце,  што кажуць Mechoulam і  Pacher:  «Запаленне/пашкоджанне тканін  выклікае
хуткае павышэнне лакальных узроўняў эндаканабіноідаў, якія,  у сваю чаргу, рэгулююць
сігнальныя рэакцыі ў імунных і іншых клетках, мадулюючы іх крытычныя функцыі.Змены
ўзроўню эндаканабіноідаў і/або экспрэсіі рэцэптараў CB2 былі зарэгістраваныя практычна
пры  ўсіх  захворваннях,  якія  дзівяць  людзей,  пачынаючы  ад  сардэчна-сасудзістых,
страўнікава-кішачных,  пячоначных,  нырачных,  нейрадэгенератыўных,  псіхіятрычных,
касцяных,  скурных,  аутоіммунных,  лёгачных  захворванняў  да  болю  і  раку,  а  таксама
мадуляцыі  CB2.  актыўнасць  рэцэптараў  мае  велізарны  тэрапеўтычны  патэнцыял  пры
гэтых паталогіях».

А  як  вы  ўсё  гэта  робіце?Ну  і  з  маслам.Вы  збалансаваць  ўзроўні  або  пакласці  іх
уперагрузіць, калі неабходна.Вы можаце ёсць алей, уціраць яго, выпарваць і прымаць у
супазіторыях,  і  паміж  гэтымі  чатырма  метадамі  вы  можаце знайсці  спосаб  дапамагчы
кожнаму пацыенту на гэтай планеце.Пазней лекары будуць уводзіць у пухліны алей і такім
чынам скарачаць іх у рэкордныя тэрміны (не рэкамендуецца дома).

І чаму я прапанаваў рак скуры (або дыябетычныя язвы ці апёкі)?Ну, таму што вы можаце
бачыць,  што там адбываецца,  і  звычайна не патрабуецца шмат часу,  каб вылечыць іх
алеем, у большасці выпадкаў максімум некалькі тыдняў.Затым проста зразумейце, што
тое ж самае, што адбываецца пасля мясцовага нанясення на скуру, адбываецца ўнутры
вашага цела,  калі  вы глытаеце алей.Зноў жа крыўдна проста,  але ў рэшце рэшт гэта
вельмі дакладнае тлумачэнне.А потым вернемся да таго, што напісаў Мечулам: «Змены
ўзроўню эндаканабіноідаў і/або экспрэсіі рэцэптараў CB2 былі зарэгістраваныя амаль пры
ўсіх  захворваннях,  якія  дзівяць  чалавека,  пачынаючы  ад  сардэчна-сасудзістых,
страўнікава-кішачных,  печані,  нырак,  нейродегенеративных,  псіхіятрычных,  касцяных,
скураных,  аутоіммунных,  засмучэнні  лёгкіх  да  болю  і  раку,  а  мадуляцыя  актыўнасці
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рэцэптараў CB2 мае велізарны тэрапеўтычны патэнцыял пры гэтых паталогіях».

–  Ведаючы ўсё гэта,  я  збіраюся неадкладна мадуляваць сваю актыўнасць  рэцэптараў
CB2.JB

«Той,  хто  сумняваецца.Ці  магу  я  папрасіць  вас,  калі  ласка,  угугліце  словы
Эндаканабіноідная  сістэма.Яно  ёсць  у  кожным  асобным  чалавеку.Людзі  літаральна
выпрацоўваюць канабіноіды ў сваім грудным малацэ, гэта даказаны медыцынскі факт.Мы
літаральна маем велізарную сістэму ў нашым целе, выяўленую шмат гадоў таму, якая мае
рэцэптары  для  злучэнняў  канабіса.Гэта  таксама  даказаны  факт.Навука  даказала,  што
THC фіксуецца ў рэцэптарах CB1 ТОЛЬКІ пашкоджаных, нездаровых або ракавых клетак, і
ПРЫМУШАЕ іх  паміраць праз апоптоз,  запраграмаваную смерць клетак.Ракавыя клеткі
выпрацоўваюць кераміды, THC знаходзіць яго і вырашае праблему.Зноў жа, гэта даказаны
медыцынскі факт, які вы можаце знайсці ў любым месцы ў Інтэрнэце, у акрэдытаваных
універсітэтах  і  іншых  даследчых  цэнтрах.Гэта  сапраўдная  навука.НЕ  некаторыя  быкі
выдумляюць, каб атрымаць кайф.

Я ведаю, што некалькі дзяцей вылечылі або вылечылі рак, выкарыстоўваючы канабіс.Мой
сын — адзін з іх.Як вы думаеце, мой двухгадовы дзіця хоча кайфавацца?Вы думаеце, што
я хачу, каб мой дзіця быў высокі?Гм, НЕ.АЛЕ я таксама не дам яму хіміётэрапію, як сказалі
нам  лекары,  не  вылечыць  яго.І  я,  вядома,  не  хачу,  каб  ён  памёр.Так  што...так,  я
выкарыстаю гэта на ім і скажу ўсім, каго ведаю, праўду.І спадзяюся дайсці да некаторых з
тых, хто сумняваецца ...Магчыма, аднойчы гэтая размова выратуе ім жыццё, ці кагосьці з
іх знаёмых...» Сюзета

«Змены  ў  метабалізме  ліпідаў  цесна  звязаныя  з  ракам.Некалькі  класаў  біялагічна
актыўных  ліпідаў  гуляюць  ролю  ў  рэгуляцыі  сігнальных  шляхоў,  якія  ўдзельнічаюць  у
неопластической  трансфармацыі  і  росце  і  прагрэсаванні  пухліны.Эндаканабіноідная
сістэма, якая ўключае эндаканабіноіды, атрыманыя з ліпідаў, іх рэцэптары, звязаныя з G-
пратэінам  (GPCR)  і  ферменты  для  іх  метабалізму,  становіцца  перспектыўнай
тэрапеўтычнай мішэнню пры раку».

--  Эндаканабіноідная  сістэма  непасрэдна  рэгулюе  імунную  сістэму,  так  што  так,  яна
адыгрывае важную ролю ў лячэнні рака.Каб зразумець гэта, не патрэбна мець вышэйшую
адукацыю.

А  як  вы  рэгулюеце  функцыю  эндаканабіноіднай  сістэмы?Магчыма,  з  канабіноідамі?
А  якая  форма  канопляў  найбольш  моцнадзейная?Ну  і  алей.І  як  пацыенты  павінны
выкарыстоўваць яго?Як і большасць іншых лекаў, іх можна ёсць, проста з'есці.Тры разы на
дзень.Бінга.JB»

Сведчанні аб раку
Дэвіз: спантанная рэмісія раку, здаецца, адбываецца дзіўна часта ў 
прысутнасці алею канабіса
«У сябра рак костак.Толькі пачаў алей на мінулым тыдні,  боль знікла, ён адчувае сябе
лепш.Анкалогіялекары ў шоку». Джо

«Я назіраў, як памірала добрая сяброўка ад раку малочнай залозы 4 стадыі, на апошніх
нагах пасля інтэнсіўнай хіміятэрапіі.Я даваў ёй спецыяльнае печыва, потым слёзы фенікса
кожныя 4 гадзіны.Яна вылечылася і квітнее!Сказала, што ніколі не адчувала сябе лепш!»
Шарлін

«Вы  выратавалі  столькі  жыццяў...Адзін  з  маіх  сяброў  вылечыў  рак  костак  за  45  дзён
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лячэння канапляным алеем». Гян

«Учора  трохі  выдатных  навін.Чалавек,  якому мы толькі  што  далі  трохі  алею,  абрынуў
свайго лекара, калі праз некалькі тыдняў высветлілася, што пухліны ў яго лёгкіх зніклі, а
таксама  пухліна  на  печані,  якая  скарацілася  толькі  да  адной  плямы.Адна  маленькая
трубка!У  нас  ёсць  некалькі  на  хаду,  і  ўсе  яны  спраўляюцца.Я  спадзяюся,  што  ўсё
добра.Phoenix Tears жывы і здаровы». Крыс

«Хасэ: Абнаўленне - мой 81-гадовы сябар перанёс 3 пухліны разам ад плоскоклеточного
рака твару (рак скуры).У іх не было шанцаў супраць лепшых у свеце лекаў.5 тыдняў на
алеі, і ён адчувае сябе лепш, чым за 15 гадоў.Яго апетыт вярнуўся!Ён выйграе бітву!!!Мы
выйграем бітву!

Стыў: Ці ён глытаў алей і таксама выкарыстоўваў яго мясцова?

Хасэ: Абодва

Стыў: Фантастычна.Хіба не дзіўна ведаць, што мы можам змяніць чыёсьці жыццё такім
чынам.

Хасэ: Ён пачаў уціраць 68% алею THC, змяшанага з аліўкавым і какосавым алеем, на
шчаку на працягу 2 тыдняў, перш чым яно з'явілася.Ён таксама глытае яго без аліўкавага
алею, расціраючы яго ўнутраную частку шчок.

Хасэ:  Яго доктар патэлефанаваў мне ўчора і  сказаў,  што ў яго таксама рак скуры і  ён
хацеў бы паспрабаваць алею на сабе.

Стыў: Гэта фантастычная навіна пра доктара, які хоча дапамогі.Малайчына мой сябар!!!!І
я рады, што ваш 81-гадовы сябар зноў вярнуўся да жыцця.

Хасэ:  Так,  гэта  сапраўды  дзіўна!Назавем  яго  доктар  П.,  вядомы  аўтар  некалькіх  кніг,
выдатны лекар-натуропат і доктар медыцынскіх навук.За апошнія 2 тыдні ён накіраваў да
мяне 5 сваіх пацыентаў.Усе хворыя на рак».

«Два тыдні таму я даў яшчэ аднаму з маіх пацыентаў з ракам горла / сябру гаючае алей,
якое глынала і ўжывала мясцова, разам з невялікай колькасцю какосавага алею.У аўторак
ён сказаў  мне,  што  скура  на  яго  шчацэ  адкрылася  і  пухліна  выкрылася.Я сказаў  яму
працягваць  наносіць  алей,  але  без  какосавага  алею,  толькі  чыстае  лячэбнае  алей.Ён
нанёс гаючае алей непасрэдна на выкрытую пухліну  і  сказаў:  «Шышка,  якая  тырчэла,
знікла  на  наступны  дзень.Ён  пачаў  сцякаць  праз  некалькі  хвілін  пасля  ўцірання.Яно
выцякло  -  алей  выцягнула  рак,  як  мазь».  Ракавая  пухліна  была,  цяпер  яе  няма...Два
тыдні!!!” Хасэ

«Прывітанне, Рык Сімпсан і Джындрых Баер, я хацеў бы падзяліцца вельмі ШЧАСНЫМІ
НАВІНАМІ.Сканаванне  маці  паказала  «вымернае»  памяншэнне  памеру  ЎСІХ  пухлін  у
печані  і  падстраўнікавай залозе.Акрамя таго,  пухліна ў  яе лёгкім  зараз  Цалкам,  100%
Знікла!!!Ёсць  так  шмат  падзякі,  але  чалавек  нумар адзін,  які  заслугоўвае  найбольшай
любові, - гэта Рык за тое, што ён так адкрыта падзяліўся гэтай інфармацыяй з усім светам.

Дзякуй Джындрыху за ўсё, што вы робіце, уключаючы вашу дабрыню і інструкцыі.Я ведаю,
што мы ўсё яшчэ ходзім па яечнай шкарлупіне з яе дыягназам/прагнозам, але калі ўсё
будзе палепшацца (пухліны памяншаюцца або, як яны называюць, «вырашаюцца», без
далейшых метастаз).У рэшце рэшт я дашлю вам яе да і пасля медыцынскіх заключэнняў,
каб  вы  маглі  бачыць,  што  вы  дапамаглі  выратаваць  жыццё  неверагоднай,  кахаючай,
актыўнай,  даверлівай  жанчыны,  якая  высаджвае  свой  травяны  сад  на  вуліцыяк  я
пішу.Шмат кахання, Барбара"
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--  Прывітанне,  Барбара,  дзякуй,  вы  палепшылі  нам  дзень  сваім  электронным
лістом.Перадайце прывітанне сваёй маме ад нас і  пераканайцеся,  што яна не ідзе на
іншыя сканаванні,  рэнтген або іншую канцэрагенную лухту.Дайце ёй зразумець,  як яна
сябе  адчувае,  яна  павінна  з'ядаць  120-180  г  алею  на  працягу  шасці  месяцаў  або
менш.Калі б я быў на яе месцы, я б еў алей кожны дзень да канца свайго жыцця, у раку
вельмі  мала  шанцаў,  калі  ў  арганізме  ёсць  алей.Падтрымліваюць  дозы  з'яўляюцца
надзвычай важнай часткай гэтага метаду.З найлепшымі пажаданнямі, Джындрых

«Муж маёй сяброўкі вылечыўся ад раку, што ўразіла яго анколагаў, якія сказалі яму, што ў
яго 3 месяцы.Гэта папярэджанне: таму што яны былі здзіўлены яго цудам вылячэння, яны
запісвалі яго на МРТ з кантрасным фарбавальнікам кожныя 6 месяцаў.На апошнім МРТ
яго  цела  адрэагавала  на  фарбавальнік,  і  яго  сэрца  спынілася  на  МРТ,  і  ён  ледзь  не
памёр.Я згодны з JB.Тэсты таксічныя, як і іх «лекі».Будзь асцярожны."Калет

«Мая мама вылечыла мелкоклеточный рак лёгкіх 3 стадыі алеем!!Хіба я казаў, што яна
была  без  раку  толькі  праз  чатыры  месяцы  пасля  пастаноўкі  дыягназу?Ну  вось  што
атрымалася”. Світанак

«У майго таты таксама рак падстраўнікавай залозы, які распаўсюдзіўся на печань і лёгкія
падчас  хіміятэрапіі,  а  потым  зноў  распаўсюдзіўся,  ён  быў  вельмі  дрэнна  і  хутка
пагаршаўся.Ён пачаў нафту 3 месяцы таму.Апошняе сканаванне ў панядзелак паказвае,
што ўсе 7 плям зніклі, а рак падстраўнікавай залозы скараціўся.Ён адчувае сябе на 100%
лепш і вярнуў якасць жыцця.Алей сапраўды дзіўнае». Ліза

«Мой тата таксама прымае алей ад раку падстраўнікавай залозы, які распаўсюдзіўся на
сем  іншых  месцаў.На  алеі  ён  ужо  5  месяцаў.Усе  сем  плям,  якія  з'явіліся  падчас
хіміятэрапіі,  зніклі  з  моманту пачатку прымянення алею,  а рак падстраўнікавай залозы
скараціўся.Нафта выратавала яму жыццё!» Ліза

«Прывітанне, я проста хацеў абнавіць вас.Тата правёў яшчэ адно абследаванне пасля
таго,  як 5  месяцаў таму пачаў прымаць алей на рак  падстраўнікавай залозы.Апошняе
сканіраванне паказала,  што рак падстраўнікавай залозы скараціўся, а астатнія 7 плям,
якія з'явіліся падчас хіміятэрапіі, зніклі з моманту пачатку прымянення алею.Новыя вынікі
паказваюць, што рак падстраўнікавай залозы зноў скараціўся,  і  няма іншых плям, што
з'яўляецца  фантастычным,  калі  ўлічыць,  што  рак  падстраўнікавай  залозы  настолькі
смяротны  з-за  хуткасці  распаўсюджвання.Такім  чынам,  8  месяцаў  разам  з  5  з  гэтых
месяцаў з выкарыстаннем алею тата робіць выдатна.Насамрэч, цяпер ён адчувае сябе
лепш, чым тады, калі яму ўпершыню паставілі  дыягназ.Так што яшчэ раз дзякуй Рыку,
Дж.Б. і ўсім, хто дапамагае атрымаць гэтую інфармацыю.Калі б не нафта, у мяне не было
б таты!» Ліза

«У кастрычніку 2013 года ў майго таты быў пастаўлены дыягназ рак лёгкіх, лімфоідная і
падстраўнікавай  залозы.Рак  падстраўнікавай  залозы  складае  95  працэнтаў
смяротнасці.Далі  жыць 2-4 месяцы.Мы адразу пачалі  яго  на алеі,  як  толькі  пачулі  пра
гэта.26 сакавіка 2014 г. у майго таты паставілі дыягназ - рак.Дзіўна!!Гэта алей выратавала
жыццё майму таце.Ён лепш спіць і лепш есць». Меліса

«Мой тата таксама хварэў на рак падстраўнікавай залозы 4 стадыі.У яго таксама было 10
плям на печані... гэта было ў канцы лістапада 2012 года.Цяпер у яго 1 пляма на печані
(0,08)  і  1  месца  ў  падстраўнікавай  залозе  (8  мм).Мы б'ем  гэта.Яго  лекары  ў  шоку.Ён
набірае вагу і ў цэлым адчувае сябе выдатна.Алей з каноплі таксама добра». Энджы

— Не гуляйся з разведзенымі лекамі,  Энджы.Гэта добра для мясцовага выкарыстання,
але вы не хочаце даваць алею канопляў хворым на рак у якасці адзінага лячэння.Поўная
магутнасць атакі поўнага спектру працуе лепш за ўсё.
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Спецыяльна для тых, хто «павінен» пайсці зрабіць сканаванне «занадта ўбачыць», як яно
гаіцца.Такія людзі павінны аўтаматычна дадаць яшчэ 60 г алею ў пратакол, таму што яны
проста без патрэбы прайшлі праз вельмі канцэрагенную працэдуру, «каб убачыць», як яны
сябе  адчуваюць.Цікаўнасць  каштуе  грошай,  прабачце  за  гэта.Віншуем  і  жадаем
найлепшых пажаданняў.Прыемна бачыць поспех людзей, якія думаюць інакш.JB

«Я  перажыў  рак  падстраўнікавай  залозы  4  стадыі  дзякуючы  гэтаму  алею.Я  пачаў
хіміятэрапію  ў  снежні  2013  года,  усе  (больш за  200)  іншых  у  даследаванні  памерлі.Я
адзіны, хто браў алей і мусіў хаваць гэта ад доктара.Цяпер, калі я выказаўся наконт алею і
ён абвясціў, што ў мяне няма раку па стане на 5 чэрвеня, Ён усё яшчэ спрабуе пераканаць
мяне  працягваць  хіміятэрапію.Я  адмаўляюся!Усё,  што  зрабіў  гэты  доктар,  аказалася
няправільным,  але ўсё,  што сказаў Рык Сімпсан,  аказалася праўдай.Мае медыцынскія
запісы паказваюць тое, што сказалі лекары, я павінен быў памерці да студзеня, але вось я
ў канцы чэрвеня.Дзякуй Рык!Алей выратавала мяне ад раку, я спадзяюся, што яно ўратуе
мяне ад хіміятэрапіі». Прыяцель

«Я  фактычны  доказ  таго,  што  RSO  мае  прамы  ўплыў  на  MPNST і  NF1.Медыцынскія
дакументы, МРТ, ПЭТ, КАТ паказваюць значнае памяншэнне памеру пухліны і авіднасці».
Крысцін

«У мяне была пухліна памерам 3,7 см на яечку.Я прымаў адзін грам у дзень RSO без
іншых лекаў, і калі я вярнуўся да доктара, ён быў збіты з панталыку.Ён сказаў, што пухліна
знікла і не можа гэта растлумачыць.Таму я сказаў яму, што прымаю RSO.Ён сказаў: «Я не
занадта адукаваны ў гэтай тэме, але скажу, што гэта павінна быць адзінай прычынай, каб
яна знікла». У мяне нядаўна з'явілася яшчэ адно ўсплывальнае акно, і я думаю, што гэта
таму, што я не рабіў падтрымлівае дозу.Так што я буду рабіць яшчэ адзін грам у дзень на
працягу  30  дзён  і  глядзець,  ці  знікне  ён,  як  і  апошні.Тады  пераканайцеся,  што  я
падтрымліваю пасля ". Брандт

«Добра,  мае  Піпы.Сёння  той  дзень,  на  які  я  толькі  спадзяваўся,  што  калі-небудзь
адбудзецца.Вынікі біяпсіі ёсць.Коры Йелланд толькі што атрымала пацвярджэнне, што яе
рак на 100% знік!!!!Я БЕЗ РАКА!!!!!Нават ніякай дісплазіі, не кажучы ўжо пра вялікі C.

Маім  неверагодным,  дзіўным  сябрам,  якія  разам  былі  адказнымі  за  тое,  што  я  мог
дазволіць сабе лекі = няма слоў, каб апісаць, наколькі я ўдзячны кожнаму з вас.Вы ўсе
дзіўныя!

Хізэр, якая першая даслала мне БЯГАЙ АД ЛЕЧЭННЯ -- Гэта відэа літаральна змяніла
маё жыццё.Хто б мог падумаць, эй?Я цябе кахаю!Рыку Сімпсану, Йындржыху Баеру ад
усяго сэрца...ДЗЯКУЙ за вашыя веды і вашу падтрымку.Я сёння жывы дзякуючы ўсім вам!

Я сапраўды шчаслівы мець такую дзіўную сям'ю і сяброў». Коры

«Прывітанне,  Джындрых,  толькі  кароткае  паведамленне,  каб  паведаміць,  што  я  сёння
наведаў свайго лекара.У дакладзе гаворыцца, што рак (рак анальнага канала) больш не
выяўляецца.Мінулай восенню мне сказалі, што ў мяне ёсць 2-4 месяцы, калі я не буду
рабіць  апрамяненне.Я  вырашыў  не  рабіць  радыяцыі  і  замест  гэтага  паспрабаваць
RSO.Відавочна, гэта спрацавала!Ад усяго сэрца дзякуй, дзякуй, ДЗЯКУЙ Рыку і сабе!!!!“
Коры

— Коры,  дарэчы,  што  гэта  быў  за  рак?Нанясіце  алей  на  шнар,  ён,  напэўна,  таксама
сыдзе.Ва  ўсякім  разе,  трымайцеся  далей  ад  лекараў,  больш  не  сканіраванне  і  г.д.,  і
пераканайцеся, што вы ежце столькі алею, колькі падтрымлівае дозы, як вы можаце.JB

«Я меў магчымасць пагаварыць з Рыкам каля 2 месяцаў таму ў радыёперадачы...Я казаў
яму пра тое, як rso ужо так дапамог мне...У мяне быў такі ж рак, як у Фары Фосет...Рак
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анальнага  канала  ...  гэта  даволі  рэдка  ...не  блытаць  з  колоректальным  ракам  ...  і  я
НЕЕЕЕЕЕЕЕЕЕЕЕМ намер калі-небудзь спыніць алей ". Коры

— Я таксама не меў бы намеру спыняць выкарыстанне алею, гэта цалкам зразумела.JB

«Мая апошняя гісторыя поспеху.Гэта жанчына ў канцы 50-х гадоў, якой паставілі дыягназ
3-я стадыя, але вельмі блізкая да 4-й стадыі раку лёгкіх.Сёння я атрымаў такое: «Ну, мая
мама пайшла на кампутарную тамаграфію месяц таму і атрымала вынікі  некалькі дзён
таму.Гэта зусім знікла!Яе доктар прачытаў іх  і  сказаў,  што большая маса зразумелая і
нічога не засталося...

У яе ўсё яшчэ ХОБЛ, але мы будзем працаваць над гэтым і яе курэннем...Вялікі дзякуй за
ўсёпарады і веданне рэчаў, пра якія мы ніколі не ведалі.Усё склалася нездарма, і мы так
шчаслівыя.Дай Бог здароўя вам і вашай сям’і». Коры

-- Здаецца, спантанная рэмісія рака лёгкіх адбываецца дзіўна часта ў прысутнасці алею
канабіса.JB

«Усяго пасля 4 грамаў мы ўбачылі кардынальныя змены ў справаздачах крыві (СОЭ) і
аналізе  нырак  майго  бацькі,  які  хворы  на  рак  мачавой  бурбалкі,  ён  добра  спіць,
усміхаецца, я проста спадзяюся, што ён вернецца ў норму, гледзячы на  Рыка Сімпсана
самаадданасць і ўпэўненасць, я пайшоў супраць усіх лекараў і не дазволіў бацьку прайсці
хіміятэрапію, на сённяшні дзень я не шкадую аб сваім рашэнні.  Дзякуй, Рык Сімпсан».
Арпіт

«Толькі  што  атрымаў  цудоўную навіну,  якой  хачу  падзяліцца  з  усімі  вамі.У  мяне  ёсць
жанчына  тут,  у  Брытанскай  эры,  я  паказаў  у  правільным  кірунку  з  ракам  малочнай
залозы.Яна мела метастазы ў яе лёгкія, страўнік і мозг.Яна месяц ляжыць на медыцыне, а
ўчора  была  ў  анколага.Усе  пухліны  скараціліся,  і  яе  аналіз  на  онкомаркеры
НАРМАЛЬНЫ.Яшчэ раз Піпс - КАНАБІСЫ ЗАБІВАЕ РАК!» Коры

«Добра, усе мае цудоўныя Peeps, гэта будзе доўга чытаць, але я думаю, што я, магчыма,
учора трапіў у PAYDIRT.Я не бачыў свайго стаматолага з верасня мінулага года.У той час я
быў у разгар барацьбы за сваё жыццё.У той момант майму стаматолага сказалі, што ў
мяне рак.У нас была звычайная размова, дзе я сказаў яму, што не раблю апрамяненне і
раблю «альтэрнатыўнае лячэнне».У той час ён спытаў, што я раблю.Я не рашыўся яму
сказаць, бо ён быў вядомы сваёй «жорсткасцю», але сказаў яму глядзецьRun From The
Cure.Ён  сапраўды  патэлефанаваў  мне  пасля  таго,  як  паглядзеў.Ён  сказаў,  што  як
медыцынскі работнік, ён, як правіла, быў у ложы, што ў яго быў брат (урач) і яшчэ адзін
брат (фармаколаг), і што часам у іх «не ўсе адказы».

Перамотаць  наперад  да  ўчарашняга  дня.Ён  быў  ашаломлены,  убачыўшы,  як  я  добра
выглядаю, і на момант анямеў, калі я сказаў яму, што алей канопляў дзейнічае.Ён пачаў
задаваць  самыя  розныя  пытанні.Многія  з  іх  “навуковыя  пытанні”,  на  якія  я  не  мог
адказаць.Ён спытаў пра клінічныя выпрабаванні, розныя захворванні, якія лячылі каноплі і
г.д.Ён хоча пагаварыць са сваім братам пра мяне, а таксама пра каноплі як «лекі ад раку»,
а таксама хоча, каб яго брат даследаваў каноплі як лекі.Ці было б добра, калі б ён забраў
мой нумар мабільнага і адрас электроннай пошты?

Вось дзе ён становіцца вялікім.Яго брат, доктар Джэйк Тайсэн, раней быў дэканам і быў
першапраходцам у праграме фармакалогіі ва Універсітэце Ватэрлоо.Цяпер ён кансультант
фармацэўтычных кампаній і  спецыялізуецца на «Новых падыходах у лячэнні рака». Ён
моцна прывязаны да Канадскага анкалагічнага таварыства.(Акрамя таго,  урад папрасіў
яго ўзначаліць расследаванне скандалу з хіміётэрапіяй.) Джон казаў, што яго брат часта
казаў,  што  для  лячэння  рака  павінна  быць  нешта  лепшае.Нешта  натуральнае,  а  не
хімічнае.Я сказаў яму «не шукаць далей». Канабіс - гэта «нешта натуральнае». Коры
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«У  майго  мужа  першапачаткова  дыягнаставалі  рак  прастаты  амаль  6  гадоў  таму.Мы
давяралі медыцынскаму супольнасці і пайшлі па традыцыйнай дарозе лячэння, толькі каб
праз  4,5  года,  калі  рак  вярнуўся,  нам  сказалі,  што  мы  «катастрафічны  правал».Я
пастаянна даследаваў на працягу амаль 2 месяцаў усе альтэрнатыўныя метады лячэння,
у тым ліку ваша канаплянае алей, і на працягу 3 месяцаў колькасць рака ў майго мужа
знізілася ўдвая.Дзесяць месяцаў праз, і яго PSA знізіўся да .11 - не выяўляецца.

Вельмі  шкада  чуць,  што  наш  урад  адмаўляецца  прызнаваць  любую  альтэрнатыўную
медыцыну, у тым ліку канаплянае алей, у лячэнні хвароб, аднак, як і вы, мы не мелі нічога,
акрамя насмешак з боку «прафесіяналаў» і нават некаторых членаў сям'і.Усе "грамадства"
- гэта вялікія групы кантролю фармакалогіі, але я "зразумеў" наконт дэмантажу сістэмы
мільёнаў людзей, занятых у галіны, настолькі карумпаванай, што набіраюць 20 мільярдаў
даляраў у год, што ніколі не будзе лекаў.Наўмысна!!

Увесь гэты працэс паказаў мне, наколькі глыбока заходзіць трусіная нара, і я зараз пішу
кнігу  пра  свае  высновы  з  адпаведнай  назвай  «Злучыце  кропкі».Гэта  гістарычная
перспектыва ГМА, прамысловага земляробства і буйной фармацыі і іх уплыву на здароўе
кожнага чалавека.Я буду працягваць сачыць за вамі на гэтым вэб-сайце і жадаю вам усяго
найлепшага  і  моцнага  здароўя.Дзякуй  за  ўсё,  што  вы  зрабілі  і  працягваеце  рабіць.З
павагай, К”

«Сябар,  які  знаходзіўся  на  позніх  стадыях  рака,  пакутаваў  ад  праграмы  катаванняў
хіміятэрапіяй і радыяцыяй ад лейкеміі, даведаўся праз вінаградную лазу пра «Бяжы ад
лекаў» і вырашыў паспрабаваць алей пасля таго, як усё астатняе не змагло вылечыць яго
хвароба.На жаль, ён пакінуў гэта занадта позна, каб выратавацца, але яго веды і клопат
выратавалі мяне.Менавіта алей, які ён не меў магчымасці выкарыстоўваць, пачало мяне
на шляху да выздараўлення». Стэфан

«Мой цесць  сёння  раніцай  наведаў  свайго  доктара-анколага  для абследавання.Доктар
замаўчаў.Мой цесць хварэе на лейкемію 15 гадоў.Ён быў на алеі.Сёння яго колькасць
лейкацытаў вярнулася да нормы.Які рак??КАНАБІСЫ ЛЕЧУЕ ЛЮДЗЕЙ РАКА!” Карэн

-- “Няма нічога лепшага за доктара, якога замоўклі!хе-хе Люблю гэта!Зрабілі мне дзень!»
Джэкі

«Зноў прывітанне, Рык!Я спадзяюся, што гэты электронны ліст знойдзе вас добра.Я пішу
сёння, каб спытаць вас, як доўга пацыент павінен знаходзіцца на алеі?У нас пацыент з
велізарнай пухлінай.Ён пачаў 15 сакавіка і  дагэтуль перажыў 40 грамаў.Ён прымаў 1,5
грама і  больш у дзень з 2 дня.Вы спыняецеся на тэрапеўтычнай дозе 60 грам?Грошы
з'яўляюцца фактарам для гэтага пацыента.Да гэтага часу ён нічога не заплаціў за свае
лекі.Іх апекуна ахвяравала першыя 60 грамаў алею, але не можа даваць бясплатныя лекі
вечна.Дзякуй за ваш унёсак.Я цаню вашу праніклівасць.З павагай Джанет»

«Дарагая Джанет, вы кажаце, што з другога дня ён прымаў 1,5 грама і больш у дзень.Алей,
які я вырабляю, настолькі моцнае, што звычайнаму чалавеку ў сярэднім патрабуецца каля
5 тыдняў, каб дабрацца да таго моманту, калі ён можа ўжываць 1 грам у дзень.Можа быць
праблема  са  штамам,  які  быў  выкарыстаны  для  вытворчасці  гэтай  алейнай  каноплі,
штамы  канопляў  могуць  моцна  адрознівацца  па  сваіх  лячэбных  здольнасцях,  таму
праблема можа быць у штаму.Звычайна да таго часу, калі пацыент праглынуў 60 грамаў
алею, рак знік.Але калі гэта не так, я б працягваў даваць ім алей, пакуль яно не будзе.Час
і колькасць неабходнага алею могуць моцна адрознівацца ад чалавека да чалавека.Усе
мы розныя, і некаторыя людзі вылечваюцца значна хутчэй, чым іншыя.Звычайна людзям,
якія моцна пацярпелі ад хіміятэрапіі і радыяцыі, спатрэбіцца больш працяглае лячэнне і
больш  алею.Алей  павінна  ліквідаваць  усю  шкоду,  якую  пакінулі  гэтыя  так  званыя
працэдуры.Мая  парада  была  б  паспрабаваць  вырабіць  алей  з  іншага  моцнага  штаму
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індыкі, але ў любым выпадку трымайце яго на алеі, гэта адзінае, што я ведаю, што можа
выратаваць яму жыццё.З найлепшымі пажаданнямі, Рык Сімпсан»

«Канабінае алей не можа выратаваць вас ад смяротнай хіміятэрапіі.Алей можа дапамагчы
больш, калі пацыент адмаўляецца ад хіміятэрапіі». Стыў

«Я не  ўпэўнены,  што  гэта  поспех,  але  я  ўпэўнены,  што  лічу  гэта  як  адзін!На  ўсялякі
выпадак, калі хтосьці задаецца пытаннем, чаму ў мяне мужчынскі голас, гэта не таму, што
я курыў  цыгарэты ці  што-небудзь  яшчэ  -  я  ніколі  не  курыў,  а  таму,  што  мне выдалілі
шчытападобную залозу.Мне 51 год (паўтара!) Я выкарыстоўваю алей з 20-ці гадоў.Мне
заўсёды было прыемна выпарыцца.Некалькі  гадоў таму - у мяне пачаліся праблемы з
глытаннем,  і  мае  лекары  выявілі  вузлы  на  шчытападобнай  залозе.Вузлы  на  маёй
шчытападобнай  залозе,  што  я  павінен  быў  пайсці  на  абследаванне  на  рак.Калі  яны
робяць гэта - яны проста ўтыкаюць вялікую дупу іголку ў горла і трапляюць у вузлы для
праверкі.Яны не даюць вам нічога - ніякай анестэзіі - з-за размяшчэння.Так што зрабіце
гэта некалькі  разоў і  паглядзіце, ці  зможаце вы сядзець на месцы.Ва ўсякім выпадку -
пасля таго, як я атрымаў 6 разоў - і мая шчытападобная жалеза стала такой вялікай, што ў
мяне былі  праблемы з глытаннем і  дыханнем -  мне выдалілі  шчытападобную залозу.З
усімі ракавымі захворваннямі ў маёй сям'і я думаў, што буду апярэджваць гульню.Няма
рака.Ніякіх.Я адзіны ў сям'і, хто пазбег раку.Я займаюся нафтай з 20 гадоў.У мяне было
амаль  кожнытэст  на  рак  там  з-за  сямейнай  гісторыі  -  і  нада  пакуль  Дзякуй  Богу!Вы
лічыце :-)” Джанет

«Я шмат  разоў  дзяліўся  фільмам  «Слёзы  Фенікса»  Рыка  Сімпсана  на  сваёй  сцяне  ў
Фэйсбуку... потым аднойчы мая сяброўка была на смяротным ложку з лімфомай.Калі яна
ўбачыла мае пасты пра алей, яна адразу ж пачала прымаць алей і цяпер БЯЗНАЯ РАКА!
Яе  лекары  здзіўленыя.Яны  сказалі  ёй,  што  ёй  засталося  жыць  тры  месяцы…  ЯНЫ
ПАМАЛІЛІ». Джэймі

"Я лячыць  жанчыну  з  ракам  TERMINAL,  канапляным  алеем  RS,  і  яна,  нарэшце,
папраўляецца.ГЭТА ПРАЦУЕ!" вудутату

«Рабіце тое ж самае і цяпер.25% THC SKYWALKER OG, апошняе масла OG мой PSA быў
160.Пасля 100 грам сёння 7. Джымі

«Прывітанне,  Крыс,  абнаўленне...рак  сыходзіць...Учора  раніцай  ёй  патэлефанаваў
разгублены  анколаг.Звычайна  мы  сустракаемся  тварам  да  твару,  але  на  гэты  раз  ён
патэлефанаваў  ёй,  каб  паведаміць  пра  вынікі  ўсіх  абследаванняў,  зробленых некалькі
тыдняў таму.Печань -  рак больш не відаць.Рак лёгкіх,  адзін  рак лёгкіх знік,  а другі  рак
лёгкіх значна зменшыўся.Але пра грудзі ён не згадваў...Таму мама тэлефануе яму,  каб
задаць  некалькі  пытанняў  і  прызначыць  сустрэчу,  каб  мы зайшлі  і  пагаварылі  з  ім,  а
таксама праглядзелі мінулыя і апошнія сканаванні.Я баюся, што яна была крыху ў шоку,
калі доктар пачаў гаварыць пра знікненне яе печані і лёгкіх, і яна забылася спытаць пра
вобласць грудзей.

Усе  абследаванні  былі  прызначаны  для  папярэдняга  абследавання  для  новага
выпрабавання  гарманальнай  тэрапіі...але  доктар  кажа,  што  яна  больш  не  з'яўляецца
кандыдатам на  даследаванне  гармонаў,  якое  павінна  быць  у  пацыентаросту  ракавых
абласцях і ўсе яе вобласці НЕ растуць, а паміраюць.Мы мітусіліся ад вынікаў нафты!!!Калі
я размаўляў з Рыкам прыкладна месяц таму адносна маёй маці, ён прапанаваў ёй прайсці
другое 90-дзённае лячэнне, і таму мы плануем гэта зрабіць у пачатку верасня.Тым часам
мы паставім ёй падтрымлівае дозу. Нічога сабе!З самага пачатку лячэння яна ведала, што
алей дзейнічае на яе пухліны, яна адчувала, як яны памяншаюцца і сыходзяць.Мы ўсе
вельмі  ўдзячныя,  што  вы  пазнаёмілі  мяне  са  сваёй  ідэяй  дакументальнага  фільма  і
падзяліліся гэтым спосабам.Назаўжды ўдзячная, Сіндзі"
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«Прывітанне, дарагая Коры...Проста хацеў паведаміць вам, што я аддаў алей, які меў ад
мамы, сяброўцы сяброўкі, якая хворая на рак малочнай залозы...Яна прымала месяц, і
яна  ў  рэмісіі...Некаторыя  ракавыя  клеткі  мёртвыя  ў  пухліны...І  доктар  быў  здзіўлены і
пазітыўным, і, відаць, калі ў наступны раз у яе будуць лепшыя вынікі, яны пачнуць нешта
рабіць  з  маслам.Я  так  шчаслівы  і  дзякую  Богу  за  тое,  што  дазволіў  мне  даць  гэтую
інфармацыю пра алей канабіса гэтай жанчыне.:)) Так хацелася, каб мая мама брала алей
кожны дзень..."

«Прывітанне, Рык,  у мяне ёсць добрыя навіны.Мая маці не вытрымала больш псіхічна
ўсведамлення таго, што ў яе рак грудзей, таму яна перанесла аперацыю.Тым не менш,
яна з'ела 30 г  дозы, і  яна піла травяныя чаі ад нейкага хлопца,  які  мае разнастайныя
лекавыя травы, і яна таксама наклала бінты з гэтых траў.Ва ўсякім выпадку, калі лекары
выдалілі гэты рак, ён быў не больш за 7 мм і складаўся з 100% тканіны, толькі 1% быў
актыўным, злаякасным і ў стадыі памірання.На гэта глядзелі 3 дактары і сказалі, што ніколі
не бачылі такога...Такім чынам, калі б яна прайшла без аперацыі больш 1-2 тыдняў, усё б
знікла.Цяпер яна кожны дзень прымае алей па 1 з паловай грама і цяпер разумее, што
аперацыя была зусім непатрэбнай.

Аднак цяпер яна значна спакайнейшая, чым была, таму што яна звар'яцела, таму мы не
маглі адмовіць яе ад аперацыі...але цяпер усё добра, і травы, і алей таксама зрабілі сваю
справу.Ва ўсякім разе, дурныя лекары далі ёй 23 радыётэрапіі, але яна сказала, што не
будзе гэтага рабіць, і  доктар сказаў паміж радкоў, што яна мае рацыю.Неверагодна, як
далёка  заходзяць  гэтыя  лекары.Усе  вітаюцца,  Рык.Вялікі  дзякуй  за  рэкамендацыю  і
дайцевялікі дзякуй Йіндрыху яшчэ раз». Саша

«Рык... аднаму сябру толькі што выдалілі пухліну галаўнога мозгу з галавы... у яго плямы
на лёгкіх... яны хочуць, каб яму зрабілі хіміятэрапію і апрамяненне...ці будзе прыём алею
марнаваннем  падчас  хіміятэрапіі  і  апрамянення?Выдатна  бачыць,  як  ён  адчувае  сябе
пасля выдалення пухліны галаўнога мозгу, ён на 80% лепш, чым быў на мінулым тыдні з
гэтай штукай у галаве...Я хачу сказаць яму не рабіць хіміятэрапію і апрамяненне і рабіць
алей, але гэта не мой выбар...» Шэрон

— Шэрон, гэта павялічыла б яго шанцы на выжыванне.Але насамрэч,  калі  ён прымае
хіміё, яму трэба будзе праглынуць 120-180 г алею, каб ліквідаваць шкоду.Вядома, калі ён
перажыве атручванне.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Для ўсіх вас, смешных, якія лічыце Рыка Сімпсана ашуканцам, вы павінны ведаць, што
Мішэль Олдрыч толькі  што  вылечыла рак  лёгкіх  3  стадыі  з  дапамогай алею канабіса,
прадастаўленага Валеры Коррал і  WAMM!Чаму СМІ і  медыкі  не могуць адразу пачаць
гаварыць  праўду?!Каноплі  лечаць  рак,  чорт  вазьмі!!!І  безадказныя  людзі  спрабуюць
замяць гэтую рэальнасць, а не такія, як я і Томі, якія хочуць, каб свет ведаў праўду пра
канабіс і рак». Стывен Хагер

«Я проста хацеў сказаць вялікі дзякуй Рыку Сімпсану, JB і любому іншаму чалавеку, які
быў  звязаны  з  тым,  што  Рык  зрабіў  на  працягу  многіх  гадоў.У  маёй  жонкі  амаль  18
месяцаў таму дыягнаставалі пухліны галаўнога мозгу, і анколагі адразу ж адмовіліся ад яе,
таму што яна ўжо была на 3-м годзе 4-й стадыі.Мы пачалі выкарыстоўваць алей у пачатку
2014  года,  і  ў  нас  было  як  памяншэнне  памераў  пухлін,  так  і  павышэнне  якасці  яе
жыцця.Амаль  18  месяцаў  пасля  дыягностыкі  пухліны  галаўнога  мозгу  мая  жонка  па-
ранейшаму ездзіць кожны дзень і можа працаваць 3 дні на тыдзень, каб быць занятай.Яе
ўзровень энергіі таксама павольна вяртаецца, і ёй падабаецца тое, што яе валасы зноў
растуць!LOL - нічога з гэтага не было б магчыма, калі б не працавітасць і настойлівасць
такіх, як вы.Вялікі дзякуй і працягвайце так далей». Бары
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«5 тыдняў таму мне паставілі дыягназ: пухліна памерам 12 мм у ніжнім правым лёгкім.Я
змясціў  1/3  г  RSO,  які  я  зрабіў  самастойна,  які  быў  глыбокага  залацістага  колеру,  у
невялікую жэлацінавых капсулу і  ўставіў  яе ў  выглядзе супазіторыі  2 разы на дзень з
дапамогай  трубчастага  «шпрыц-падобнага»  інструмента,  знойдзенага  ў  жанчыны.  крэм
для лячэння дражджавых інфекцый, які быў у маім шафе.Гэта быў надзвычай эфектыўны і
просты спосаб уставіць супазіторыі...Пасля некалькіх сканіраванняў на працягу наступных
4 тыдняў пухліна паменшылася на 1 мм і была неактыўная...што азначае Мёртвая!!!Гэта
заняло 4 тыдні, і цяпер гэта не тычыцца рака доктара.Дзякуй за параду JB...Гэта таксама
не было эйфарыяй.У дадатак  да  гэтага  я  ўжываў 1  г  таго  ж алею 3 разы на дзень.1
МЕСЯЦ, і гэта забіла мой рак!!» Габрыэла

«Дзякуй Рык Сімпсан!!Алей канопляў вылечыў 8,8-гадовую бітву маёй 15-гадовай дачкі з
ракам мозгу за некалькі месяцаў!!!!Дай Бог здароўя!!!!!!” Карэн

«Усім прывітанне, я атрымаў выдатныя навіны.Жонка атрымала вынік ПЭТ-сканавання ў
панядзелак.Яна хварэла на рак на працягу 5 гадоў пасля 6 курсаў хіміятэрапіі  і  адной
трансплантацыі  ствалавых  клетак,  потым  ён  усё  роўна  вярнуўся.6  месяцаў  таму  яна
павінна была зрабіць яшчэ адну трансплантацыю, але яе адмянілі, бо не змаглі знайсці
донара.Так яна пачала на алеі.У панядзелак доктар сказаў нам, што рак знік.Дзякуй за
алей, Рык.Вы чалавек, дзякуй». Люк

—  Дзякуй,  Люк.Медыцынская  дакументацыя  будзе  больш  чым  вітацца.Яна  павінна
заставацца на падтрымлівае дозе.Я б еў як мага больш алею, калі гэта магчыма.Няхай
яна трымаецца далей ад дадатковых сканаванняў, калі гэта магчыма.Пасведчанне відэа
на Youtube было б выдатным.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Я  хацеў  бы  падзякаваць  (xxx)  за  алей,  якое  было  ахвяравана  для  майго  рака!!На
дадзены момант рака ў маім целе не знойдзена!!Гэта сапраўды працуе,  людзі,  доказы
ёсць у маіх медыцынскіх картах!Вялікі дзякуй усім і вялікі рэквізіт Слёзам!!!” Бэкі

«Больш  палец  уверх  Джындрычу,  ён  быў  абсалютна  правільны  ў  тым,  што  мясцовае
нанясенне наносілася непасрэдна на скуру, а не на павязку.Розніца была як дзень і ноч».
Роні  Сміт
--  Канешне.Выдатна  дзейнічаюць  і  настойкі  з  20-30-50%  алею,  таму  што  яны  лёгка
трапляюць пад паверхню.У некаторых выпадках алей насення канопляў (або алей шы) і
сумесі канаплянага алею таксама вельмі карысныя.Але лагічна, што чым больш алею вы
атрымаеце прама на рану, тым лепш.JB

«Я пісаў раней,  што мы паспяхова лячылі  рак малочнай залозы.Цяпер лекары сказалі
пацыентцы,  што яе вынікі  настолькі  добрыя,  што яна павінна ісці  на працу.Пацыентка
сказала  ДЗЯКУЙ БОГУ,  а  доктар  сказаў,  што  яна  павінна  дзякаваць  яму  не  Богу,  і  я
пытаюся,  чаму  ён  нічога  не  зрабіў,  але  ўвесь  час  казаў  ёй,  што  яна  павінна  прайсці
хіміятэрапію і апрамяненне... шалёны доктар...

Але мы выйшлі на наступны ўзровень, мы лечым чыйсьці твар, таму што ён быў знішчаны
таблеткамі  5  гадоў  таму.У  гэтага  чалавека  былі  вялікія  праблемы з  кішачнікам,  і  яны
спачатку думаюць, што гэта быў рак, і даюць ёй моцныя таблеткі, якія потым разбурылі яе
твар, яна была як жаба.Потым сказалі, што гэта можа быць хвароба Крона і гэтак далей і
гэтак далей.

Я хачу сказаць, што гэты чалавек спрабаваў вылечыць яе твар на працягу 5 гадоў без
поспеху.Яна 5 разоў наносіла на твар канаплянае масла, і мы зноў не можам паверыць, як
цяпер выглядае яе скура.OMG, яна так шчаслівая, што цяпер зноў можа быць сабой.

Я спрабую зрабіць некалькі здымкаў, але кожныя 3 дні, але скура зажыла так хутка, што я
не магу паказаць вам, як выглядаў яе твар раней, але з яе дазволу мы пакажам яе старыя

- 75 -



фатаграфіі (толькі скура асобы) і новы, каб вы маглі бачыць розніцу...” Jasmin

«Я 39-гадовая жанчына, мне 2 гады і я сустрэла рак малочнай залозы.Гэта алей - маё лекі
і лекі.Гэтыя людзі так поўныя прагнасці.Яны не ўяўляюць, які боль і пакуты перажываем
мы і нашы сем'і.Проста эгаістычная прагнасць.Карма». Салі

«Ну,  два  тыдні...Доктар  сказаў,  што ў  мяне пухліна  2-3  см у  мачавой бурбалцы.Хацеў
адвезці  мяне  непасрэдна  ў  хірургічную.Ён  знік  менш  чым  за  14  дзён.Пацверджана
КТ.Дыягназ пастаўлены 2/15, КТ зроблена 2/29». Герш

«Гэта  КТ  было  зроблена  праз  14  дзён  пасля  таго,  як  у  маім  мачавой  бурбалцы  з
дапамогай  аптэкі  была  выяўлена  пухліна  памерам  2-3  см.Толькі  за  14  дзён  пры
выкарыстанні  толькі  эфірнага  алею  канопляў  пухліны  ў  мачавой  бурбалцы  не
назіраецца.Толькі канабіс ... 14 дзён ...сышоў.Заканадаўцы, калі ласка, зразумейце гэта.Не
забірайце  ў  мяне  лекі.Гэта  не  проста  яшчэ  адзін  спосаб  напіцца.Гэта  лекі  ратуе  мне
жыццё». Герш

"ДОБРА ...Я атрымаў паталогію.Пухліна ў маім мачавой бурбалцы скарацілася, перш чым
яе  выдалілі.У  мінулы  раз,  калі  доктар  бачыў,  ён  меў  каля  2,5  см.Калі  яго  знялі,  ён
скараціўся да 0,5 см.Цікава, што на гэта скажа гэты доктар». Герш

«8  месяцаў  таму  яны  знайшлі  пухліны  ў  маім  мачавой  бурбалцы,  якія  выглядалі  як
малюсенькія  калючыя  вожыкі.У  патолагаанатамічнай  справаздачы  гаворыцца,  што  яны
з'яўляюцца  высокай  ступені,  вельмі  агрэсіўныя  злаякасныя,  карцынома.Іх  маглі
адрэзаць.Я  паспрабаваў  некалькі  лакалізаваных  метадаў  лячэння,  але  прыйшлося
спыніцца, таму што гэта зрабіла мяне занадта хворым.Мая другая аперацыя ў снежні, яны
знайшлі больш пухлін і новы вельмі агрэсіўны злаякасны рак, які ляжыць на сцяне, таму
яны не змаглі яго выразаць.Гэты тып хутка распаўсюджваецца на іншыя органы.

Таму, калі ўчорашняя аперацыя паказала, што РАКА НЯМА, а мой лекар сказаў, што мой
мачавая бурбалка чысты, як у дзіцяці, я адчуваю, што гэта быў цуд!Вось што я зрабіў, калі
вам  цікава.Не  палохайцеся,  проста  выкарыстоўвайце  тое,  што  можаце,  і  ўсё  роўна
атрымлівайце асалоду ад таго, што вам падабаецца ў меру...» Мішэль

«У  майго  брата  была  пралежна/язва  4  стадыі.Толькі  з  4  стадый  гэтая  стадыя
невылечная.Згодна  з  заходняй  медыцынай,  калі  вы  патрапілі  на  3-ю  стадыю,  вы  не
можаце вылечыцца без перасадкі скуры.Косці і тканіны былі бачныя, але мясцовае RSO
на працягу 3 дзён выклікала з'яўленне новага росту скуры!Медсёстры хоспіса назвалі гэта
«цудам». Гэта была проста канабіс!

Ён падняўся з 0,2 да 1 поўнага грама ў дзень.5 сапраўды сапсаваў бы мяне, але яму
трэба  было  больш,  каб  аблегчыць  боль  ад  рака  костак,  каб  заснуць.Вы  павінны
прыгатаваць  алей  з  індыкай,  таму  любая  высокая  доза  павінна  проста  прымусіць
карыстальніка  заснуць,  як  толькі  яно  спрацуе  праз  1-1,5  гадзіны.Гэта  ўводзіць  вас  у
глыбокі  сон,  і  вы  робіце  большую частку  свайго  вылячэння,  калі  атрымліваеце  добры
глыбокі сон REM.

Чым больш вы прымаеце, не выклікае дыскамфорту.Гэта проста прымушае вас заснуць
хутчэй і глыбей.Калі вы выпадкова прачынаецеся ад сну рана, у вас можа закружыцца
галава, як быццам вы п'яныя, але не ў непрыемным стане.лол

RSO  дазволіў  майму  брату  спакойна  выспацца  ўпершыню за  некалькі  месяцаў  пасля
знаходжання ў бальніцы.Выпарэнне травы прынесла яму больш палёгкі, чым яго 80+ мг
оксиконтину  і  іншых  кактэйляў  Pk.Ён  таксама  прымаў  фентаніл  IV,  але  нішто  не
расслабляла яго так, як RSO.Ніколі не забуду!» Мішэль
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«Я  зараз  жыву  сваёй  гісторыяй  RSO.Барацьба  з  рэдкім  відам  рака  яечнікаў.Перанёс
аперацыю  і  хіміятэрапію  і  пераняў  значна  больш  здаровы  лад  жыцця,  арганічныя
суцэльныя прадукты, харчовыя дабаўкі і г.д., але рак вярнуўся.Тады я знайшоў Бяжы ад
лекаў!Спатрэбілася  некаторы  час,  каб  усё  арганізаваць,  бо  канабіс  забаронены тут,  у
Новай  Зеландыі.Але  я  паспеў  зрабіць  невялікую  партыю  алею  і  пачаў  яго
выкарыстоўваць.Праз  2  тыдні  мае  онкомаркеры  павялічыліся  з  200  да  140,  першае
падзенне за год!!У мяне скончылася алей праз 5 тыдняў, і мне спатрэбілася 2 месяцы, каб
атрымаць яшчэ некалькі.Онкомаркеры зноў павялічыліся (262 пры апошнім аналізе...), але
мы праз 3 тыдні, і пальцы, скрыжаваныя пальцы, яны зноў будуць зніжаны пры наступным
аналізе крыві...

Я веру ў RSO, і я лічу, што мы павінны зрабіць яго даступным для ўсіх, хто мае патрэбу ў
гэтым!Нават  калі  мой  рак  не  вылечыць  RSO  (але  я  веру,  што  гэта  будзе!),  гэта  ўжо
прынесла мне шмат добрага.Гэта дае мне выдатны, спакойны сон!І гэта рэгулявала мой
кішачнік  ...Я  вельмі  захапляюся  тым,  што  Рык  Сімпсан  зрабіў  для  чалавецтва.Ён
заслугоўвае Нобелеўскай прэміі за лепшае медыцынскае адкрыццё!І за тое, што робіце
вы і ваша арганізацыя!Я проста просты законапаслухмяны грамадзянін, і я адчуваю сябе
жудасна з-за  таго,  што  мне трэба рабіць  незаконныя дзеянні,  каб вылечыцца.Так  што
працягвайце!Калі я атрымаю энергію, я далучуся да руху!» Дзіны

«З-за Рыка я  літаральна бачыў вынікі  RSO.Я нядоўга працаваў у  клініцы.Калі  я  пачаў
туды, прыйшоў мужчына з чацвёртай стадыяй карцынома горла.Яго паставілі ў РСО.Праз
90 дзён ён быў цалкам вылечаны». Карл

«Толькі што лячыў майго тату, у якога быў дыягнаставаны рак мачавой бурбалкі.Пухліны
загінулі  праз  5  тыдняў  лячэння.Дзякуй  Рыку  Сімпсану  за  вашыя  веды,  натхненне,
рашучасць і вашу любоў да людзей». Крысціна

«Зараз я зрабіў RSO для двух чалавек, абодва разы з дзіўнымі вынікамі!У аднаго быў
MRSA,  ён  накладваў  алей  мясцова  на  працягу  тыдня...  ЗДАЛЕЛІ!!Другі  меў
базальноклеточный рак скуры, які ўжываў мясцова на працягу 2 тыдняў ... ЗАДАЛІ!О, і ў
мяне была пляма на твары, я падумаў, што гэта, можа быць, рак скуры, таму я ўжываў
мясцова на 6 дзён... Знікла!!!» Марыя

"Фантастычны!Мая маці змагаецца з ракам малочнай залозы з лютага 2011 года,  і  рак
павольна даваў метастазы па ўсім целе, уключаючы яе лёгкія, якія на працягу некалькіх
месяцаў  даводзілася  выдаляць  амаль  кожны  тыдзень  -  11  мл  ракавай  вадкасці
выдалялася амаль кожны раз, калі яна ўваходзіла.Да нядаўняга часу.На працягу тыдня
пасля прыёму RSO ацёк  на твары і  шыі знік,  а  таксама розацеа.Яна нават перастала
прымаць лекі ад крывянага ціску, якія прымала больш за 20 гадоў, і вадкасць у яе лёгкіх
знізілася  да  6  мл!!!Я  веру,  што  гэта  лекі!Цудоўна  нарэшце ўбачыць гэтую сярэбраную
пракладку ў такой жахлівай хваробы». Анёл

«Дык праверце гэта!

- У жонкі 14 снежня 2012 года быў пастаўлены дыягназ рак шыйкі маткі III-b стадыі.

- Жонка пачала ўжываць алей з канопляў менш чым праз месяц пасля гэтага.

-  Жонка  пачала  хіміятэрапію  і  апрамяненне  перад  лютым  2013  года.(У  Тэхасе  няма
вялікага выбару)

- Жонцы сказалі, што прыкмет раку амаль няма, 6 мая 2013 года.

Менш чым 5 месяцаў, і мая жонка ў значнай ступені перамагла рак III  стадыі,  усё з-за
алею!» Кольт
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«Дарагі Рык, дабраславі цябе Бог!За гэтыя гады я страціў сваю маці, бабулю, любімых
цётак,  дзядзькаў  і  сяброў.Але  больш  за  ўсё  мяне  ўразіла  мая  цудоўная,  разумная,
цудоўная сястра Кім.У ліпені 2010 года ва ўзросце 42 гадоў ёй паставілі дыягназ рак лёгкіх
4  стадыі,  і  да  лютага  2011  года  яна  памерла.Я  не  ведаю,  якія  метады  лячэння  яна
прымяняла, таму што яна нікому ў сям'і не казала, што памірае, пакуль занадта позна, а
яе былы муж-наркаман падключыўся да яе і закрыў сям'ю.Пра алей я даведаўся толькі ў
апошні месяц, і  з таго часу я старанна даследаваў.Спачатку я думаў, што гэта змяінае
масла,  як  і  многія  іншыя  рэчы,  але  да  гэтага  часу  я  пералічыў  27  чалавек,  якія
сцвярджаюць, што вылечылі або значна паменшылі рак з яго дапамогай.27 чалавек!!!І гэта
толькі на YouTube і інтэрнэт-блогах!Хацелася б, каб я ведаў пра гэта ў 1997 годзе, калі
маёй маме паставілі дыягназ, або ў 2000 годзе, калі мая бабуля выйшла з рэмісіі, або ў
2010 годзе, калі маёй сястры сказалі ісці дадому і памерці, або ў мінулым годзе, калі мой
брат У Лоу быў дыягнаставаны рак ротавай паражніны і горла, і яму прыйшлося выдаліць
палову твару і рэканструяваць.Але цяпер я раблю, дзякуючы табе.Бог дабраславіць вас і
ўсіх, каго вы любіце, і дзякуй вам за тое, што вы так старанна працуеце, каб зрабіць гэта
цудоўнае лекі даступным для ўсіх». Дзяніс

— Дарагая Дэніз,  што я магу сказаць?Яны забілі  маю маму хіміятэрапіяй з-за ранняга
мелкоклеточного  рака  лёгкіх,  так  што  я  дакладна  ведаю,  што  вы  адчуваеце.Нічога
прыемнага.Увесь час лекі павінны былі быць у наяўнасці і не толькі таму, што хтосьці хоча
зарабіць.C'est  la  vie,  але  не  ўсе  так  спакойна  праглынуць  гэта,  як  я.Гэта  вельмі
траўматычны  вопыт,  калі  вы  даведаецеся,  што  ўсё  алей  можа  вылечыць  або
кантраляваць і што ўсё было выкарыстана замест яго.

Калі  ласка,  дашліце  мне  спіс  гэтых  сведчанняў  у  Інтэрнэце,  гэта  можа  быць  цікава  і
карысна для тых,  каму гэтак  жа прамылі  мазгі,  як  і  мне,  перш чым я  сустрэў  Рыка і
даведаўся  пра  рэальны стан  рэчаў  у  галіне  «звычайнай  медыцыны».  Дзякуй  за  вашу
падтрымку і дапамогу ў распаўсюдзе інфармацыі аб гэтым леках.Пасля двух з паловай
гадоў працы з  Рыкам усё,  што  я  магу  сказаць,  гэта  тое,  што  правільна  вырабленае і
выкарыстанае алей робіць менавіта тое, што ён кажа.JB

«Прывітанне,  Коры!Ізноў  дзіўныя  навіны.Мой  сябар  *****  *****,  з  якім  вы  размаўлялі  і
адпраўлялі яго ў *** у Лос-Анджэлесе, ён прымаў алей канабісу каля 2-х месяцаў, і  ён
пайшоў на абследаванне сёння і у яго арганізме БОЛЬШ НЯМА РАКА!!!!!!!УСЕ ЯСНА!!!!!!!!
Ён звыш удзячны табе за тое, што я расказаў яму пра цябе, і за тое, што ты расказаў яму
пра ****!!!ДЗЯКУЙ назаўсёды.Вы так добры, што дапамагаеце ўсім гэтым людзям, якіх вы
нават не ведаеце, і ратуеце жыцці ва ўсім свеце!Я збіраюся ехаць у Лос-Анджэлес, каб
працаваць з ****, і паспрабую спыніць усю сваю дыярэю і пазбавіць мяне ад прыбіральні
60-80 раз у дзень.Як наконт гэтага яшчэ аднаго дзіўнага справаздачы??Мы так ЛЮБІМ
гэта !! ”

«Я хачу падзяліцца каментаром ад майго доктара сёння.У мяне ДОЎГА была інфекцыя
мачавой  бурбалкі!  час  і  доктар  лячыў  інфекцыю.Сёння  ён  паглядзеў  з  першых  рук  з
камерай  (не  вельмі  весела)  І!!Здаецца,  у  мяне  ёсць  рэшткі  масы  мачавой  бурбалкі
(пухліны), якая ПАМЕРЛА на месцы (яго словы, а не мае) і выклікае інфекцыю.

ЗНОЎ!ЯГО СЛОВЫ, НЕ МАЕ; Доктар сказаў: «Я займаюся медыцынай больш за 40 гадоў і
ніколі  не бачыў, каб пухліна памерла на месцы без нейкага старонняга ўмяшання».  яя
здымаю алей з сакавіка, але з таго часу, як прыйшоў мой ураджай, я даваў алей у два
разы каля 6 тыдняў.8 кастрычніка збіраюся зрабіць невялікую аперацыю па ачыстцы, каб
пераканацца, што маса знікла (калі я не прайду яе раней).

У мяне былі пэўныя сумневы наконт алею, але людзі, у мяне больш няма сумненняў.У
мяне  дастаткова  матэрыялу  бутонаў,  каб  скласці  каля  5  ці  6  унцый
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алею.Выкарыстоўваецца  матэрыял  Sativa  Blend  Pineapple  Kush,  25%  THC.Я  не  магу
сказаць вам,  наколькі  я  задаволены вынікамі.Я яшчэ нічога не сказаў свайму доктару,
таму што ў Фларыі нейкі доктар адмовіцца лячыць вас.Так што пакуль ён нічога не ведае».
Джон

— Але ты ведаеш больш чым дастаткова, Джон.Віншую!Я б працягваў прымаць алей, і я б
пакінуў аперацыю на потым.Няма больш сканавання, калі гэта наогул магчыма.А яшчэ я б
прымала алей у выглядзе супазіторыяў, заўсёды хочацца даставаць алей як мага бліжэй
да хворага месца.Акрамя таго, паспрабуйце зрабіць алей з больш чым аднаго штаму для
дасягнення найлепшых вынікаў, калі вы можаце.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Там поўная згода, Дж.Б.І падкрэсліваюць адтэрміноўку аперацыі.Любая інвазівная праца
арганізма дазваляе інфекцыі ў вашу сістэму.Праз неахайныя звычкі і поўную непавагу да
ўласных цудадзейных прэпаратаў мы цяпер маем устойлівыя да антыбіётыкаў бактэрыі,
якія паглынаюць плоць, распаўсюджаныя ў большасці бальніц.RSO выправіць гэта, але як
наконт хірургічнай «недарэчнай працы»?Run From The Cureкажа ўсё». Тыльман

«3  дні  таму  мы лячылі  РСО  ў  аднаго  базаліёму.Мы праверылі  яго  сёння,  і  ён  амаль
знік.Мы зноў наклалі РСО і накрылі бінтам.Мы праверым яго яшчэ праз 3 дні і чакаем, што
ён  знікне,  мяркуючы  па  выніках  папярэдніх  3  дзён.Гэты  знаходзіцца  па  правую
руку.Папярэднія ракавыя захворванні, якія мы вылечылі ад яго, былі на левай руцэ.Ура,
гэта працуе». Марка

— Так, так.Мы б не рабілі тое, што робім, калі б гэтага не было.JB

«Маёй маме нядаўна паставілі дыягназ рак галаўнога мозгу 4 стадыі, толькі што скончыла
курс  радыяцыі.Дакументы  ў  шоку,  наколькі  добра  ў  яе  ўсё!Першапачаткова  яна  была
даволі  дрэнная,  страціла  здольнасць размаўляць.З  таго  часу,  як  мы пачалі  даваць  ёй
алей, яна станавілася ўсё лепш і лепш, цяпер яна можа рабіць тое, чаго не рабіла раней,
напрыклад, гаварыць фразы замест аднаго-двух слоў і нармальна хадзіць.Можна таксама
сказаць,  што  яе  разуменне  значна  лепшае.Акрамя  таго,  яна  ніколі  не  хварэла  ад
агрэсіўнага  апраменьвання  і  хіміятэрапіі,  якія  яна  рабіла.Ні  аднаго  дня  млоснасці  або
ваніты!Так  што  казаць,  што  гэта  не  працуе,  —  абраза!Удакладніце  свае  факты!Гэта
таксама ВЕЛЬМІ лёгка зрабіць!Кожны ведае каго-небудзь, хто ведае, хто можа атрымаць
марыхуану для вас!У мяне ёсць інструкцыі, як прымаць лячэнне, так што, калі камусьці
цікава, я напішу ў каментары!» Дыяна

— Дыяна, трымайся далей ад хіміі і радыяцыі.Алей зрабіла б працу значна лягчэй, калі б
лекары і іх метады не стаялі на яе шляху.120-180 г высакаякаснага алею, так хутка, як яна
можа  прыняць  яго,  ніякіх  канцэрагенных  сканаванняў,  калі  гэта  наогул  магчыма.З
найлепшымі пажаданнямі, JB

«Мяне завуць Джордж, і я хацеў бы даць вам свае паказанні.У 82 гады 22 снежня 2010 г.
мне  паставілі  дыягназ  рак  стрававода.Мне  сказалі,  што  мне  застанецца  жыць  ад  6
месяцаў да 2 гадоў, і, магчыма, можа спатрэбіцца спыненне горла ў нейкі момант пасля
прамянёвага лячэння, каб дапамагчы з глытаннем.

Перад пастаноўкай дыягназу ў мяне былі праблемы з дыханнем і глытаннем ежы, ацёкі
абедзвюх  ног  і  стомленасць  ад  лёгкай  актыўнасці.У  пачатку  2011  года  я  прайшоў
радыяцыйнае лячэнне.Да верасня 2011 года мне было цяжка глытаць і жаваць цвёрдую
ежу.Я адчуваў,  што задыхаюся.Маю ежу трэба было нарэзаць на дробныя кавалачкі.Я
аддаў перавагу  замест гэтага  есці  кашыцавую ежу і  кактэйлі  Boost.Я таксама адчуваў
моцнае газаўтварэнне ў маім страўніку.Газ ірваў мой жывот, як гром і маланка.Я пачынаў
адчуваць галавакружэнне, цяжкасці з дыханнем, дыхавіцу і потлівасць.У мяне быў дрэнны
баланс,  і  я  не  мог  добра  перасоўвацца.Цяжка  было несці  прадукты  ў  мой нумар без
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дыхавіцы і поту.

Пазней моцны эпізод галавакружэння адправіў мяне ў бальніцу, і доктар прызначыў мне
другую  таблетку  ад  ціску.Неўзабаве  пасля  знаходжання  ў  бальніцы  да  мяне  падышоў
незнаёмец і прапанаваў мне канаплянае масла для лячэння рака і накіраваў мяне на сайт
Phoenix Tears для атрымання дадатковай інфармацыі.Спачатку мне было неспакойна і я
баяўся прымаць канаплянае алей, я заўсёды думаў, што канабіс - гэта шлюз, які можа
выклікаць  залежнасць  і  прывесці  да  іншых  цяжкіх  наркотыкаў.Пасля  даследавання
канаплянага алею Рыка Сімпсана я вырашыў, што збіраюся прыняць лячэнне.Я зразумеў
падчас  і  пасля  лячэння,  што  канаплянае/каноплінае  алей  з'яўляецца  «варотамі»  да
паляпшэння здароўя.

Пасля маёй першай дозы -1/2 рысавага збожжа канаплянага алею я адразу заўважыў, што
яно  працуе  ў  маім  целе.
-  Я  адчуў,  як  яно  цячэ  па  маім  целе  ад  пальцаў  да  пальцаў  ног.Я  адчуў  пачуццё
расслаблення, шчасця і паляпшэння майго гумару.Мае ногі адчулі гумовыя, якія праз 6
гадзін зніклі.Дыханне было цішэй падчас адпачынку, а таксама падчас сну.

Праз  некалькі  дзён/тыдняў:  мае  груды/гемарой  зніклі.Боль  у  плячы
паменшылася.Памяншалася  дыхавіца.З  другога  дня  навала  газаў  і  дыскамфорт  у
страўніку супакоіліся і  сталі  больш рэгулярнымі,  і  лячэнне працягвалася.Я паменшыў і
перастаў  прымаць  таблеткі  ад  артэрыяльнага  ціску,  так  як  мой  артэрыяльны  ціск
атрымліваў  занадта  нізкія  паказанні.Пасля  прыёму  таблетак  ад  крывянага  ціску  маё
крывяны  ціск  нармалізавалася.Ацёкі  абедзвюх  ног  і  лодыжак  значна
зменшыліся.Утаймаваў  апетыт  і  рэгуляваў  сваю  вагу  -  да  гэтага  часу  я  страціў  26
фунтаў.Палепшыўся  колер  скуры.Знікла  галавакружэнне.Сэрцабіцце  здаецца  больш
рэгулярным і не такім надакучлівым, калі ўлічыць, што ў мяне нерэгулярнае сэрцабіцце з
нараджэння.Спаражненне  стала  больш  рэгулярным.Адчулі  лепшы,  больш  спакойны
сон.Баланс і каардынацыя палепшыліся.Здольны лепш перасоўвацца без дыхавіцы.Стаў
больш выразным у  размовах.Змяніў  мой погляд на рэчы і  падняў настрой.Змяніў  мой
погляд на марыхуану.

Увогуле,  усе  сімптомы,  якія  я  адчуваў  да  лячэння  канапляным  алеем,  зніклі.
Мне  спатрэбілася  3  1/2  месяцы,  каб  завяршыць  лячэнне.Гэты  вопыт  быў  не  такім  і
непрыемным.Гэта была карэкціроўка, калі я павялічыў дозы, але праз дзень-два ўсё было
адрэгулявана.Я  больш-менш прытрымліваўся  павелічэння  дозы,  прапанаванага  Рыкам
Сімпсанам.

Пасля 2 месяцаў лячэння мой візіт да анколага выклікаў здзіўленне.Ён заявіў, што мой
колер скуры добры, крывяны ціск і сэрцабіцце былі нармальнымі, і,  паколькі ў мяне не
было праблем з глытаннем, не трэба было спыняцца.Акрамя таго, ён заявіў, што рэнтген з
папярэдняга прыёму выглядаў добра і што мне не трэба было вяртацца па меншай меры
6 месяцаў.Звычайна я павінен быў наведваць анколага кожныя 3 месяцы...

Я лічу, што канаплянае масла забіла майго Рака.Усе іншыя паляпшэнні здароўя, якія я
адчуў  ад  канаплянага  алею,  прымушаюць  мяне  адчуваць  сябе  новым  чалавекам.Я
цалкам  здзіўлены  цудам  канаплянага  алею.Я  так  удзячны,  што  вырашыў  узяць
канаплянае алей.

Канаплянае масла аднавіла маё здароўе і падоўжыла жыццё.Я дзякую вам, Рык Сімпсан,
дабраславі вас Бог!Так трымаць добрыя справы!Я цалкам перакананы, што канаплянае
алей можа выратаваць жыццё.Дзякуй." Георгій

«Міні-абнаўленне для Джорджа....На сённяшні дзень ён страціў +31 фунт, цяпер, нядаўна,
ён павінен быў наведаць свайго стаматолага з-за страты вагі (раней ён быў прыкладна
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280 фунтаў).Ён даведаўся, што можа даволі лёгка набраць вагу, калі б захацеў цяпер,
аднак ён выбірае больш здаровы меншы вага і лад жыцця), яму прыйшлося пераставіць /
адрэгуляваць зубныя пратэзы.Яго стаматолаг заўважыў, як ён добра выглядае, а таксама,
што яго колер лепш.

Я павінен адзначыць, што Джордж сказаў, што ў яго ўсё яшчэ было добрае дыханне, і на
сённяшні  дзень  у  яго  больш не было праблем з  удушшам,  у  пачатку  гэтага  тыдня ён
павячэраў стейк, бульбу і гародніну, і яго ежа зніжаецца значна, значна лягчэй, чым калі-
небудзь  прывык  да  свайго  «лячэння».  Ён  распавядае,  што  наведваў  свайго
тэрапеўта(звычайны дакумент) у пачатку гэтага тыдня...Яго лекар усклікнуў: «ВАУ!Ёсцьты
ўпэўнены, што ты той самы Джордж, якога я бачыў раней? Таксама яго доктар сказаў, што
яго колер палепшыўся.Джордж кажа мне, што пазней паказаў свайму лекару, колькі яшчэ
вадкасці ён страціў у абедзвюх нагах, кажучы яму, што думае, што яе амаль няма...Тады
доктар сказаў: «Джордж, у цябе больш няма ацёкаў».

Ён набыў некалькі старых дакументаў з медыцынскай інфармацыяй, і яму таксама сказалі
(зараз), што ён павінен/можа паспрабаваць атрымаць стары рэнтгенаўскі здымак і выяву
КТ (на дыску) у свайго анколага на наступным прыёме (чэрвень).Ён спрабуе патрапіць на
прыём  да  анколага  раней...з  дапамогай  свайго  тэрапеўта  зараз.У  гэты  візіт  ён  будзе
прасіць  МРТ.Цяпер  ён  прайшоў  доўгі  шлях...  аднак  яго  адзіная  рэальная  праблема  ў
цяперашні час (інакш ён кажа, што ён быў бы выдатным!!) - гэта нерэгулярнае сэрцабіцце
з нараджэння, а ў апошні час яно пачашчаецца крыху больш, чым звычайна.Я не ведаю,
ці выклікае яго страта вагі нерэгулярнае сэрцабіцце або хваляванне ад гэтай падзеі, якая
змяняе  жыццё,  ці  што  гэта  робіць  напэўна,  я  ведаю  толькі,  што  хачу,  каб  гэта  было
таксама вырашана для яго.Цяпер у яго  ёсць накіраванне да кардыёлага з  нагоды яго
сэрцабіцця  і  г.д.Акрамя  таго,  у  апошні  час  яго  колер  стаў  яшчэ  лепш,  у  яго  больш
чырвоны/ружовы  твар,  яго  кровазварот  выглядае  яшчэ  лепш.Ну,  гэта  ўсё,  што  я  мог
атрымаць на дадзены момант... Peace 1♥”Свабода

«Дзякуй Рыку/JB за ўчорашні адказ на мае пытанні.Я ведаю чалавека, у якога гэта ёсць у
маці.Хацеў  мець  нешта,  што  я  мог  бы  паслаць  яму  паглядзець.Вы,  хлопцы,
выдатныя.Хацелася б дапамагчы больш.Гэтая інфармацыя цяпер даходзіць да многіх.Ты
зрабіў такую вялікую працу, расказаўшы пра гэта свету, Рык.Вы маглі б лічыцца сучасным
святым.Без жартаў.Дзіўны чалавек.Не магу сказаць дастаткова добрых рэчаў пра вас, Rick
& JB, якія засталіся побач з вамі ва ўсім гэтым.Думаю, што я буду купляць 5 кніг кожны
месяц,  каб  дапамагчы  Рыку.Захоўвайце  выдатную  інфармацыю,  хлопцы.Ты
найлепшы.Міру і здароўя ўсім.РСО.Божыя лекі». Пятра

«Ну, Рык і Джындрых, мая цяжкая праца і адданасць RSO нарэшце акупіліся.Я сачу за
слёзамі  Рыка  і  Фенікса  з  2004  года  і  адразу  паверыў у  лячэбныя  магчымасці  алею.Я
распаўсюджваў гэтую інфармацыю і стаяў за гэтым на 100%, нават калі людзі смяяліся і
называлі мяне вар'ятам.Цяпер я вылечыў 3 чалавек з тэрмінальным ракам, і мой апошні
пацыент, якому я абавязаны за тое, што сапраўды прайшоў праз медыцынскую сістэму і
адмовіўся ад усяго лячэння і задакументаваў, што ён выкарыстоўвае RSO для лячэння
рака...абодва  яго  лёгкія  былі  поўныя  раку,  і  яны  далі  яму  3  месяцы  жыць,  калі  яму
ўпершыню паставілі дыягназ...5 месяцаў таму.

Сёння  ён  афіцыйна  не  хворы  на  рак,  і  ён  фактычна  набраў  27  фунтаў.Лекары,  якія
займаюцца  ракам,  здзіўлены  яго  цудоўным  выздараўленнем  усяго  за  5  месяцаў,
практычна не дапамагаючы з іх боку, і на самай справе кажуць, што ён здаравейшы, чым
яны цяпер.Лол.Ён еў алей на вачах у лекараў у бальніцы і нёс з сабой часопіс Weed world
з  артыкулам  Phoenix  slears  у  ім,  паказваючы  яго  ўсім  іншым  пацыентам  і
распаўсюджваючы інфармацыю аб RSO.Неўзабаве ў мяне будуць копіі ўсёй бальнічнай
дакументацыі,  што  RSO вылечыў яго  рак...Прама ў  яго  дакументах  напісана,  што  для
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лячэння ён выкарыстоўваў канаплянае алей.

Я  буду  сабраць  для  яго  гісторыю  як  мага  хутчэй,  каб  дапамагчы  распаўсюдзіць
інфармацыю  як  мага  больш.Я  таксама  ведаю  каля  25  іншых  людзей,  якія  бачылі
цудадзейнасць RSO пры розных хваробах, і цяпер яны таксама працуюць над тым, каб
вылечыць сябе... пра гэта вядома!!!!:) Ад імя вылечаных, а ў маім раёне хутка будзе шмат
іншых, я хачу сказаць ДЗЯКУЙ, хлопцы, за вашу нязменную цяжкую працу і адданасць
паўторнаму адкрыццю панацэі...Вы, хлопцы, выратавальнікі...Літаральна!!МІР І ЛЮБОВЬ
ад ПА» Стыў

«Мне хтосьці нанёс алей на невялікае месца на яе раку скуры (твары), і праз дзень гэта
выглядае яшчэ горш.Ці ёсць у яе рэакцыя або алей спачатку выцягвае рэчы на паверхню
скуры?Выглядае ўсё зеленаватае, быццам заражанае.Гэта нармальна?Часам?» Мігель

«Так, гэта можа быць нармальна!Гэта добры знак, калі вы адчуваеце сверб і бачыце, як
алей  працуе,  то  пастаўцеяшчэ  больш  алею  на  ім.Зелянявая  магла  зыходзіць  ад
алею.Алей правільна зроблены?» Ганна

«Ах, так, яно не зялёнае ад алею, а залатое алей, якое я раблю, гэта самае чыстае, што
вы можаце атрымаць,  робячы гэта дома.Гэта сапраўды падобна на інфекцыю зялёна-
белавага  колеру.Я быў  упэўнены,  што  гэта  алей,  які  робіць  сваю працу,  проста  хацеў
пацверджання ад кагосьці іншага.Дзякуй”. Мігель

«Прывітанне, я павінен расказаць вам гісторыю пра цуд, які адбыўся ўчора.У мяне ёсць
сяброўка, і яе завуць Шэнан О'Браэн.Яна 17 гадоў перажыла рак мозгу.У яе ўжо каля года
расце неаперабельная пухліна.Ён вырас амаль да ўсяго памеру яе мозгу.Я падзяліўся з
ёй  RSO,  і  ўчора  яе  вынікі  МРТ  паказалі,  што  пухліна  скарацілася  амаль  удвая.Яна
прымала яго з лютага.14.Вы павінны разумець, што гэта была «Вітай Марыя».Я вельмі
ўдзячны, што мой дух знайшоў вашу гісторыю, і я змог яе перадаць». Надзін

«Мая жонка карыстаецца РСО ўжо 11 месяцаў.У яе метастатычны рак малочнай залозы IV
стадыі,  і  анколагі  з  анкалагічнага цэнтра доктара Андэрсана сказалі,  што яна занадта
далёка прасунулася для хіміятэрапіі, апрамянення або аперацыі.Яна ехала з нашага дома
ў  нелегальным стане  26  гадзін  прама ў  легальны  штат,  каб  атрымаць  яго.Яе  пухліны
памяншаюцца.Калі б у яе была патрэбная даступнасць (у цяперашні час яна прымае ўсяго
2 грама ў дзень), мы лічым, што яна была б без раку.RSO падтрымлівае маю жонку, і ў нас
таксама ёсць сын-інвалід.Бог ведае, што яе праца тут не скончана!!» Фрэдэрык

«Ну, Рык, я адчуваю сябе лепш.Быў на RSO каля 30 дзён з нагоды пухліны галаўнога
мозгу і дыябету.Мой цукар у крыві падае.Я спыніў інсуліну 2 дні таму, таму што ўзровень
цукру ў крыві падае занадта нізка». Джэф

«Гэта таксама ліквідавала рак малочнай залозы 1 стадыі яшчэ аднаго сябра.За два тыдні
перайшла з пухліны памерам з мячыкам для гольфа да меншай за гарошыну.0,4 г двойчы
ў дзень сырое алей.Іншы сябар з ракам скуры выдаліў яго мясцовым растворам, уцёртым
непасрэдна ў скуру.

На сабе  я  пазбавіўся  ад  інфекцыі  і  прыпухласці  ў  хворым зубе,  ачысціў  лёгкія  пасля
прыступу астмы і  выдаліў з  скуры дзве незвычайныя плямы, якія  маглі  быць ракам, а
можа і не былі... ніколі не правяралі, і гэта сышоў... ой.Без хіміятэрапіі, без радыяцыі, без
пабочных эфектаў, без праблем». Брус

«Я хацеў бы падзякаваць JB за ўсю яго дапамогу!Як ведаюць некаторыя людзі, у маёй
жонкі рак малочнай залозы 4 стадыі, які распаўсюдзіўся на яе косткі.Доктар сказаў, што ў
яе столькі пухлін, што яны перасталі лічыць, і яны далі ёй 6 месяцаў жыцьця!Яны пачалі
яе на хіміятэрапію на працягу апошніх 5 месяцаў, я даваў ёй 5 рысавых зерняў алею RSO
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на  працягу  паўтара  месяца!Я  толькі  што  стаў  сведкам  цуду  жыцця!Яна  толькі  што
атрымала МРТ і сканіраванне, і яны не змаглі знайсці ніякіх прыкмет рака!

Я не магу даказаць, што алей мела дачыненне да гэтага, але я на 99% упэўнены, што гэта
дапамагло  ёй  пераадолець  горб!Яна  нават  не  скончыла  пратакол  хіміятэрапіі,  ёй
засталося  4  месяцы  лячэння!У  2012  годзе  было  сказана,  што  рак  4  стадыі  не
вылечваецца, так што, як я сказаў, алей павінна працаваць!Я рэкамендую ўсім, хто хворы
на рак, як мага хутчэй напіць гэта масла RSO.Нічога не можа пашкодзіць!Як я ўжо сказаў,
дзякуй JB за ўсю дапамогу!»

«Колькі кропель памерам з Райс я павінен даць ёй на этапе падтрымання?» Джэф

- 1-2 г у месяц можа быць дастаткова, Джэф, кропля на ноч - гэта ўсё, што большасці
пацыентаў патрабуецца ў якасці падтрымлівае дозы.Але яна прыняла хіміятэрапію, таму я
хацеў бы бачыць, як яна з'ядае па меншай меры 60 г  як мага хутчэй,  каб ліквідаваць
пашкоджанні, якія засталіся пасля хіміятэрапіі.Дзякуй, JB

«Я выкарыстаў алей, які зрабіў сам, выкарыстоўваючы відэа інструкцыі Рыка, і вылечыў
сябе  ад  дыфузнай  крупноклеточной  лімфомы  4  стадыі,  нібыта  «невылечнага»
фалікулярнага рака ўсяго за 58 дзён!!

З  тых  часоў  я  працягваў  вырабляць  алей  для  сябе  і  іншых  і  бачыў  больш  за  10
пацверджаных выпадкаў захворвання лёгкіх, малочнай залозы, прастаты, галаўнога мозгу,
тоўстай  кішкі,  лейкеміі,  падстраўнікавай  залозы,  пацыенты  вылечваліся  саміз
выкарыстаннем цёмна-зялёных алеяў!!Я раблю алей, выкарыстоўваючы І лісце, і кветкі з-
за спецыяльных супрацьзапаленчых злучэнняў, якія знаходзяцца ТОЛЬКІ ў зялёных лісці!

Я  страціў  усю  тоўстую  кішку  ў  1992  годзе.У  мяне  з  тонкага  кішачніка  быў  зроблены
«мяшочак»,  які  працуе  як  звычайная  сантэхніка  на  працягу  20  гадоў,  які  павінен  быў
выліцца 7 гадоў таму!Па словах майго гастраэнтэролага ў PAMF; Ён прыпісвае інтэнсіўнае
ўжыванне канабіноідаў здаровай сумцы «ў лепшай форме, чым 20 гадоў таму ў дзень,
калі яе ўпершыню паклалі». Ён чуў тыя ж вынікі ад многіх іншых пацыентаў, якія ўжываюць
канабіноіды, і цяпер рэкамендуе гэта сваім пацыентам!» Крэйг

«Я  проста  хачу  падзякаваць.Пасля  5  гадоў  «насцярожанага  чакання»  фалікулярная
лимфома майго мужа падымае сваю пачварную галаву.Ён 3 тыдні ў алеі і адчувае сябе
выдатна, нават гуляць у гольф 4 дні на тыдзень.Я буду трымаць вас у курсе, пакуль мы
будзем працягваць». Джойс

«Я  пайшоў  на  два  гады  сканавання,  і  яны  Цалкам  ясныя  ад  раку  і  радыяцыйнага
пашкоджання, якое яны бачылі ў мінулы раз.Я Цалкам ВОЛЬНЫ ад ХВАРОБ, RSO OIL.ЯКІ
БОГ  ПАШЛА  НАФІ  РЫКА  СІМПСАНА  ДЛЯ  ТАКОГО...ДЗЯКУЙ,  што  перадалі  ўсю
інфармацыю, якую вы робіце». Лінда

«У жонкі  майго сябра рак  тоўстай кішкі  на позняй стадыі.Лекары адправілі  яе дадому,
сказалі, што больш нічога не могуць для яе зрабіць.Гэта распаўсюдзілася на яе лёгкія і
мозг.Якую  дозу  яна  павінна  прымаць?Колькі  часу  ёй  спатрэбіцца,  каб  пабудаваць
талерантнасць?Ці  варта  ёй  нарошчваць  3  кроплі  памеру  рысавага  збожжа  ў  дзень?
Хіміятэрапія,  якую яны ёй правялі,  зрабіла яе занадта слабай...  яны больш не будуць
даваць  ёй  хіміятэрапію...Я  спадзяюся,  што  алей  можа  ліквідаваць  нанесеную  шкоду,
пакуль не стала занадта позна.Давалі 4-6 месяцаў...» Сымон

— Сайман, той жа пратакол, што і для ўсяго іншага.Як толькі яна прывыкне да лекаў, чым
больш і хутчэй яна з'есць, тым лепш.JB

«Я пачаў чатыры месяцы таму вырабляць алей канабіса для свайго стрыечнага брата, які
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адмовіўся нават ад таго, каб пражыць да 2014 года пасля таго, як яго лекар 4 разы на
працягу года хірургічным шляхам выдаліў шмат раку знутры яго мачавой бурбалкі, правёў
яму  некалькі  хіміятэрапіяў  і  сказаў  яго  наступным  крокам  было  выдаленне  мачавой
бурбалкі.Ён  пачаў прымаць алей у студзені,  а  два тыдні  таму даведаўся,  што не мае
раку.Цяпер ён сам робіць алей і штодня прымае падтрымлівае дозу». Чарльз

«Прывітанне,  я проста падумаў падзяліцца з вамі  добрымі навінамі.Хворы на рак,  пра
якога я казаў вам раней, нядаўна прайшоў КТ.Ніякіх пухлін няма!!!На грудзях у яго была
пухліна  памерам  з  бейсбольны  мяч.Яно  і  іншыя  пухліны  цалкам  зніклі!Адзінае,  што
засталося  -  гэта  рубцовая  тканіна.Мы  з  ім  аднолькава  славім  Бога  за  гэта  цудоўнае
лекі.Каноплі, дзіўная расліна, дар, дадзены нам усім ад Бога.Мы ўсе павінны падзякаваць
Рыку  Сімпсану  і  ахвяры,  якія  ён  прынёс,  каб  людзі  ведалі,  што  можа  зрабіць  Божая
расліна.Пацыент вярнуў страчаныя 40 фунтаў.Ён выглядае больш здаровым і лепшым,
чым я калі-небудзь бачыў.Я на 100% упэўнены і праўдзіва веру, што алей Рыка Сімпсана,
пры  правільным  вырабе  і  выкарыстанні,  можа  вылечыць  рак.Цяпер,  пасля  12  гадоў
барацьбы з гэтай хваробай, у гэтага пацыента няма раку.За гэта мы можам толькі аддаць
нашу славу Богу.

Яшчэ раз дзякуй,  Рык, за тое, што ён быў моцным хлопцам, які  прынёс вельмі вялікія
ахвяры дзеля людзей.Ужо год я распаўсюджваю інфармацыю аб тым, што можа зрабіць
РСУ.Цяпер я на 100% упэўнены, што ўсё,  што было сказана ў вашых відэа,  сапраўды
блакітнае.Я бяру яшчэ аднаго хворага на рак 4 стадыі і вельмі ўпэўнены, што менш чым
праз год ён пазбавіцца ад раку.Я буду працягваць распаўсюджваць інфармацыю як мага
лепш.Я таксама буду дапамагаць столькім людзям, колькі змагу.Праўда пераможа.Дзякуй
за ўсё, што вы зрабілі і робіце.З павагай, Божачка расці»

«Доктар.  Рондо  сказаў  мне  перад  Калядамі,  што  гэтая  чорная  пляма  на  маёй  спіне
меланома.Я пайшоў да яго пасля таго, як пачалося крывацёк.Я прыйшоў дадому і пачаў
наносіць алей на спіну, і я таксама пачаў есці алей.Прайшло менш за 2 тыдняў, і пляма на
спіне праяснілася, і я працягваў ёсць каля 2 унцый алею.Ледзь метка на маёй спіне, і я
адчуваю сябе фантастычна.

Філіп таксама прайшоў годнае абследаванне, і ён быў без раку больш за год.Такім чынам,
яны  называюць,  што  рак  свабодным.Яму  не  трэба  звяртацца  да  ўрача  як  мінімум  3
гады.Ён не прымаў хіміятэрапіі і радыяцыі, ён прымаў каля 4 унцый алею канабіса, і ён
усё  яшчэ  есць  патроху  амаль  кожны  дзень.Не  так  шмат  людзей  перамагло  рак
кішачніка.Рык - наш герой». Дрэва флейты

«Толькі цяжка паверыць людзям, якія не мелі магчымасці азнаёміцца з гаючай сілай алею
канабіса... Я жыву ў тым раёне, адкуль родам Рык Сімпсан, і мы бачым гаючую сілу на
працягу 10 гадоў.Ён лечыць рак,  дыябет,  цягліцавыя засмучэнні,  зубныя болі,  асабліва
цудадзейны сродак ад апёкаў (гэта трэба ўбачыць, каб паверыць у гэта).

Пакуль  што  мы  не  бачылі  нічога,  што  не  дзейнічае,  калі  прымаць  яго  правільна  і
рэгулярна.Асабліва добра пры раку скуры,  млоснасці,  спазмах у страўніку і  ўсяго,  што
трэба.Добрага  сну.Нішто  так  не  здымае  стрэс,  як  алей  канопляў,  і  большасць  нашых
унутраных праблем выклікана стрэсам.Дык вось.Усім поспехаў.Гэта сапраўды працуе, вы
проста павінны давяраць гэтаму.Даверцеся Богу і Рыку Сімпсану». Тэры

«Усё, што я ведаю, гэта тое, што я быў гатовы ісці, не мог больш цярпець, выклаў сваю
гісторыю тут, і мой анёл падступіў і падключыў мне алей RSO.Я перастаў ёсць, і толькі з
некалькімі рысавымі зярняткамі алею я адчуў змены ўнутры сябе.Да гэтага маё жыццё
ляжала на канапе з грэлкай, сцішала напоі.Але на другі дзень я ўстаў, у скрыні з лёдам,
шукаў, што паесці, прыняў душ.Для некаторых гэта не так ужо і важна, пакуль не прыйдзе
час, калі вы не можаце стаяць дастаткова доўга, каб прыняць душ.Я застаўся на гэтым,
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набраў  вагу,  пачаў  жыць зноўку,  сапраўды вярнуў  сваё  жыццё.Шкадую толькі,  што  не
ведаў  пра  гэта  да  аперацыі.56  гадоў,  белая  жанчына,  ахвяра  раку  малочнай  залозы,
Кэтлін»

«Майму бацьку цяпер 75 гадоў, каля 18 гадоў таму ў майго бацькі быў дыягнаставаны рак
страўніка, яму выдалілі страўнік, 15 гадоў вучыліся жыць.3 гады таму яму сказалі, што яму
прыйшлося  выдаліць  ніжнюю  частку  кішачніка  і  частку  тоўстай  кішкі  з-за  ракавых
паражэнняў.2  гады таму яму сказалі,  што  новы рак  знаходзіцца  ў  месцах,  якія  нельга
апераваць...

Калі я атрымаў паведамленне пра гэта, я зрабіў 24-гадзінную партыю алею (350 грамаў
верхняга бутона ў 1/2 галона Everclear).Праз год, калі ён пайшоў на абследаванне, доктар
не  змог  знайсці  яго  рак,  відаць,  алей  робіць  рак  нябачным  і  неэфектыўным  да
смерці...Цяпер  ён  лечыць  сваю  лепшую  сяброўку  Элі,  яго  сабаку  лабрадора,  у  якой
пухліны...і  яна вельмі  добра рэагуе на алей...Я ваш самы вялікі  прыхільнік у ЗША.Маё
жыццё - гэта алей.Дзякуй Рыку Сімпсану». Рэбека

«Я  проста  павінен  падзяліцца  гэтай  цудоўнай  навіной  з  вамі  і  вашымі
прыхільнікамі...Сяброўка маёй жонкі па працы сказала ёй некалькі месяцаў таму, што рак
падстраўнікавай залозы ў яе мужа вярнуўся ў другі раз, мы з жонкай ужо ведалі пра ваш
RSO, таму мы размясцілі іх на вашым сайце, каб даведацца больш пра гэта і г.д., добра,
ён  пачаў  на  гэта  адразу  і  ўчора  вярнуўся  ў  бальніцу  за  вынікамі  апошніх  аналізаў,  у
бальніцы амаль казалі яму, што яму зноў патрэбна хіміятэрапія, але тое, што насамрэч
адбылося, калі яны паглядзелі на вынікі,  гэта рак, безумоўна, стаў значна меншы, чым
быў,  калі  яны  ўпершыню  заўважылі,  што  ён  вярнуўся,  амаль  знік.Яны  былі  збітыя  з
панталыку, як яна магла скараціцца (тогды яны павінны даведацца пра ўсе віды лекаў, а
не  толькі  пра  атрутныя).Яны сказалі,  што  хочуць  выдаліць  тое,  што  засталося,  але  я
параіў яму проста працягваць ужываць тыя ж дозы, што і раней, бо гэта, відавочна, дало
станоўчы эфект, і не падпускаць да сябе тых мяснікаў.Я быў вельмі рады пачуць гэтую
навіну і не мог чакаць, каб паведаміць вам. :)” Марк

—  Малайчына,  Марк,  паглядзі,  як  адчувае  сябе  пацыент,  сканаванне  ў  большасці
выпадкаў не патрабуецца.Калі ён з'ядае 120-180 г за паўгода, яму, здаецца, не пра што
турбавацца.JB

«Ёсць тысячы задакументаваных доказаў таго, што ён сапраўды лечыць рак у людзей,
якія  адмаўляліся  мець  нічога  агульнага  з  лекарамі,  толькі  алей.У  мяне  быў  рак  4
стадыі.Мне заставалася жыць толькі 3 месяцы, і гэта было 14 месяцаў таму». Том

«Проста каб вы ведалі, вось абноўленая інфармацыя пра майго дзядзьку Тома.Яго новы
ўзровень ПСА складае 0,1 і  стабільны.Дзякуй,  што далі нам веды, каб выратаваць яго
жыццё.Ён быў на 4 стадыі рака прастаты.Мы хочам зрабіць сведчанне.Дай Бог здароўя”.
Шэры

«Том, я выкарыстаў гэта алей 3 гады таму, каб забіць рак прастаты 4 стадыі.Для пачатку я
выкарыстаў гарманальную тэрапію, а потым даведаўся пра RSO.Гэта працуе.Я асабіста
ведаю  дзесяткі  людзей,  якія  кожны  дзень  ужываюць  яго  пры  шматлікіх  хваробах.Гэта
велізарная дапамога для хворых на рак, але я думаю, што маё самае дзіўнае адкрыццё
было вылечыць чыйсьці цяжкі псарыяз, які меў больш за 90% цела.Ужываючы ад 1/4 да
1/2 грама алею ў дзень на працягу 6 тыдняў, гэты чалавек літаральна вылечыў сябе ад
стану, якім пакутаваў з дзяцінства.Я мог бы гадзінамі расказваць пра тое, што я бачыў у
гэтым алеі.Ты ўбачыш, трымай свой розум адкрытым і рабі так, як загадвае Рык, ты не
пашкадуеш». Дэн

«Паколькі я вылечыўся ад язвавага каліту і рака, у майго гастраэнтэролага цяпер УСІХ
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сваіх  пацыентаў  прымаюць  прадукты  з  канабіс,  таму  што  яны  з'яўляюцца  самымі
магутнымі  супрацьзапаленчымі  сродкамі,  якія  ён  ведае...і  яны дзейнічаюць лепш,  чым
любыя лекі, якія ён можа прапісаць!!!» Крэйг

«Я ведаю, што гэта лечыць рак...Я вылечваў маму 3 разы, і яна цяпер без раку». Мак Джэй

«Я выкарыстоўваю алей на працягу 5 тыдняў, і ўчорашняе абследаванне жывёл паказала
значнае  памяншэнне  пухлін  костак  і  ніякіх  прыкмет  больш  гіперметабалічных  пухлін
печані.Першапачаткова я атрымаў рак костак 4 стадыі і жывы рак 3 месяцы таму ...Я б
сказаў, што гэта працуе.І гэта быў толькі першы 8cc, час адключыць наступныя 52!!” Лора

— Выдатна, Лора, прыемна гэта чуць, але трымайся далей ад сканіравання і рэнтгенаўскіх
здымкаў, калі гэта ўвогуле магчыма.Вы не хочаце выпраменьваць пухліну, ваш анколаг
павінен быць у стане растлумачыць вам, чаму гэта не вельмі добрая ідэя.З найлепшымі
пажаданнямі, JB

«Слухай, я даследаваў гэта на працягу некалькіх месяцаў.Гэта падтрымлівае Гарвард.Яны
выкарыстоўваюць яго ў Іспаніі.З-за таго, што гэта незаконна, я, на жаль, больш нічога вам
сказаць не магу.Я магу сказаць, што ў майго мужа рак 4-й стадыі з сіндромам галаўнога
мозгу.РС кажа, што не давярайце нікому сваё здароўе.Дык я гэтага не зрабіў.Я, так бы
мовіць, «пераскочыў праз месяц».Я цвёрда стала на ногі, і ў мужа ўсё добра.:)” Ліза

«Паважаны  CureYourOwnCancer.com,  некаторы  час  таму  я  прачытаў  пра  алей  Рыка
Сімпсана і вырашыў паспрабаваць зрабіць яго.Я вельмі доўга вырошчваю марыхуану.Я
выкарыстаў некаторыя з маіх лепшых бутонаў і зрабіў канаплянае масла прэміум-класа.Я
паспрабаваў і не паверыў.Гэта было настолькі моцнае, што ў мяне ніколі не было нічога
падобнага.

Паспрабаваўшы гэта, я ведаў пра пацыента, які змагаўся з ракам (лімфомай Ходжкіна)
каля 11 гадоў на той момант.Я прапанаваў стаць яго медыка-санітарнай марыхуанай і
бясплатна  пастаўляць  яму  алей,  пакуль  ён  будзе  прымаць  алей  у  адпаведнасці  з
рэкамендацыямі.У той час ён быў для мяне больш чым менш чужы.Я пазнаёміўся з ім
прыкладна за год да гэтага на сустрэчы клуба спагады і тады даведаўся, што ў яго рак.Я
вельмі хацеў убачыць, ці можа алей вылечыць рак, як згадвалася ў Рыка СімпсанаRun
From The Cure.

Такім чынам, звязаўшыся з гэтым пацыентам і прадставіўшы яму прапанову, мы падалі
належныя дакументы ў нашу дзяржаву і пачалі лячэнне.Мы наладзілі яго там, дзе ён будзе
валодаць раслінамі, так што ў рэшце рэшт, ён зможа забяспечыць сабе алей.Гэта таксама
было  часткай  пагаднення,  што  ён  навучыцца  дапамагаць  сабе.Мы  пачалі
лячыцца.Спачатку яму было цяжка, таму што алей было вельмі моцным, і прымаць яго
тры  разы  на  дзень  можа  быць  даволі  складана.
Праз тры месяцы пухліна ў верхняй частцы грудзей пачала змяншацца.Праз пяць месяцаў
пухліна  цалкам знікла.Затым ён  пайшоў  на  КТ.Вынікі  вярнуліся,  што  ў  яго  няма раку!
Лекары спрабавалі вылечыць яго рак як мінімум 11 гадоў.Хімія, перасадка касцявога мозгу
і  гэтак  далей.Усё,  што  спатрэбілася,  гэта  каля  фунта  прэміум-бутона,  ператворанага
ўканаплянае  масла.У  яго  на  дыску  ёсць  вынікі  да  і  пасля  CAT-сканавання  (хутка  нам
будуць прадастаўлены).Ён выступіў і публічна выступіў перад людзьмі.Насамрэч, цяпер
ён апякун і дапамагае іншым пацыентам гаючым канапляным алеем!»РасціБагіня»

«Год таму мой анколаг сказаў нам хутка звярнуцца ў хоспіс, рак тоўстай кішкі вярнуўся ў
лёгкія і  тоўстую кішку,  быў выдалены з тоўстай кішкі  ў 09 годзе і  печані ў 11.Мой муж
настойваў, каб яны паспрабавалі яшчэ адзін курс хіміятэрапіі.У той жа час я адкрыў для
сябе  алей  канопляў,  я  пачаў  прымаць  алей  у  той  жа  дзень,  што  і  хіміятэрапія.Мой
онкомаркер быў 17,6.Пасля адной працэдуры (і  2 тыдняў алею) мой онкомаркеры быў
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10,6.У  мінулую  пятніцу  пасля  2  працэдур  і  5  тыдняў  алею  мой  онкомаркеры  4,8.Мая
медсястра сказала мне, што яна не ведае, што я раблю, але гэтая хімія не павінна была
прынесці такія вынікі.Я адчуваю сябе лепш, чым за доўгі, доўгі час». Дыяна

«Прывітанне, Джындрых, учора я скончыў чытаць кнігу Рыка.Выдатны матэрыял!Шчыра
кажучы, мне больш не патрэбныя доказы сапраўды чароўнай сілы алею!

Я таксама праводзіў  некалькі  эксперыментаў і  кожны дзень адкрываю для сябе нешта
новае, якое можа зрабіць гэта лекі!Дзіўна!На жаль, хоць я перакананы, і нават калі мая
сяброўка перакананая, усё роўна яе маці неяк не ў стане "адпусціць" цалкам...і да гэтага
часу  яна  не  ўпэўненая,  ці  адмовіцца  ад  хрэнавай  хіміятэрапіі...
Я  ўвесь  час  спрабую  прывесці  добрыя  аргументы,  але  не  магу  вырашыць  за  яе!Яна
хворая на рак, і яна адзіная можа вырашыць, што рабіць са сваім жыццём.

Я ведаю, што яна ўсё роўна вылечыцца ў рэшце рэшт, таму што мы напхаем у яе столькі
алею,  што яна не можа памерці.Але ўсё ж я адчуваю,  што гуляць з гэтымі чортавымі
хімікатамі  так глупа і  так небяспечна,  асабліва калі  ў  вас ёсць доступ да натуральнай
медыцыны, якая, як было даказана, вылечвае рак!Я прачытаў пра ваш досвед працы з
ракам  і  медыцынскай  сістэмай...Мне  вельмі  шкада  за  вашу  страту…  і  цяпер  я  лепш
разумею вашае стаўленне да традыцыйнай так званай «медыцыны»!» Луіджы

— Прывітанне,  Луіджы,  дзякуй за  добрыя словы пра кнігу  і  шкада,  што вам давялося
перажыць.Якое лячэнне яна выбірае, гэта яе выбар, але я б не падыходзіў да хіміятэрапіі
- проста прачытайце ёй гісторыю маёй мамы, магчыма, яна зразумее, што прымаць яд
ніколі не бывае добрай ідэяй, асабліва калі гэта не абгрунтавана і непатрэбна.Яе шанцы
проста выжыць пасля хіміятэрапіі значна палепшацца, калі яна прыме алей, але зноў жа,
навошта наносіць яшчэ больш шкоды яе хвораму арганізму?У гэтым няма ніякага сэнсу.З
найлепшымі пажаданнямі, Джындрых

«Сябар пасадзіў мяне глядзецьRun From The Cureкаля двух з паловай гадоў таму думаў,
што гэта можа дапамагчы майму псарыязу.Мы зрабілі алей разам - у першы раз для нас
абодвух - на працягу трох тыдняў мой бляшковы псарыяз знік.З тых часоў я раблю алей і
ўжываю яго.Калі я глытаю кожны дзень і наночу алей мясцова на ноч на асобныя плямы,
якія  выпадкова  ўсплываюць,  псарыяз  вельмі  кантраляваны  і  амаль  непрыкметны.З-за
гэтага  вопыту  я  ўскочыў  на  дзве  ногі  і  цяпер  валодаю першым цалкам ліцэнзаваным
дзяржавай  бізнесам  па  медыцынскай  марыхуане  ў  Каларада.Праз  год  майму  бацьку
паставілі дыягназ меланома IV стадыі - яна распаўсюдзілася ў лёгкія і печань.Яго анколаг
даў яму ад 3 да 12 месяцаў і сказаў, каб ён быў гатовы да дапамогі ў хоспісе.Я адразу ж
пачаў яму курс RSO, і праз пяць месяцаў яго рак знік.Пайшоў.Самая простая рэч у свеце!
Дзякуй, Рык, за тое, што зноў прадставіў свету гэта дзіўнае лекі!:-)” Эрыка

«Я прайшоў 2-тыднёвы курс алею...Я мог дазволіць сабе гэта толькі праз дзень або каля
таго,  аднак  псарыяз  на  маім  целе  амаль  знік.Я  даю7мая  карта  для  вырошчвання  ў
адкрытым грунце ў гэтым годзе, каб я мог атрымаць дастаткова сыравіны за адзін раз, каб
зрабіць 60-дзённую партыю, каб вылечыць гэтае дрэнь раз і назаўжды!!!» Сафі

«Канабінае алей лечыць рак.Я хворы на рак малочнай залозы 3 стадыі і выкарыстоўваю
алей, каб вылечыць сябе». Адэль

«Без хіміятэрапіі, без радыяцыі ... RSO і змена дыеты ... RSO вылечыў мой рак страўніка
без усялякага гэтага лайна ...» Дэйл

«Прывітанне, Рык, я гаварыў з табой пару месяцаў таму і з тых часоў спрабаваў алей ад
дэпрэсіі.Цяжка сказаць, эфектыўны ён ці не, бо адной унцыі (28 г) хапіла толькі прыкладна
на 10 дзён.Да канца 10 дзён я  некалькі  дзён пакутаваў ад дэпрэсіі.У  маім жыцці  быў
стрэсавы фактар, але я змог працаваць, хоць і адчуваючы дэпрэсію.Дык хто ведае, можа,
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без масла было б горш.

Ва ўсякім выпадку, я таксама паспрабаваў трохі алею на адным з ракаў скуры майго сябра
(76 гадоў).Гэта быў сапраўды непрыемны выгляд рака, каля 8 мм вельмі жоўтага цэнтра,
акружанага пачырваненнем дыяметрам каля 75 мм.Ён пакінуў яго толькі на 2,5 дня, бо
сверб  і  пах  былі  для  яго  занадта  моцнымі.Аднак  калі  знялі  покрыва  (гэта  была
воданепранікальная павязка),  рак амаль знік.На жаль, у яго шмат ракаў скуры, і  ён не
можа  дазволіць  сабе  грошай,  неабходных  для  іх  лячэння.Таму  ён  спаліў  іх  з  вялікім
болем.Ён скептычна настроены, і для яго хваліць алей вельмі істотна.

ДОБРАЯ  НАВІНА.Мой  сын  вучыцца  на  апошнім  курсе  ўніверсітэта  па  спецыяльнасці
«Хімія» і распавёў свайму прафесару арганічнай хіміі (кітайскі джэнтльмен у Аўстраліі) пра
вынікі, і ён быў вельмі зацікаўлены і збіраецца даследаваць і эксперыментаваць з алеем
на розных людзей з ракам скуры.Я не ўпэўнены, колькі часу гэта зойме, але буду трымаць
вас у курсе.З даверам да прафесара мы можам патрапіць у дзверы бюракратыі.З павагай,
Warwick, Аўстралія”

«Зрабіў,  увёў  свайму  18-гадоваму  сыну...  Няма  ніякіх  прыкмет  раку.Я  абавязаны  вам
велізарнае  дзякуй Рыку  Сімпсану.У кастрычніку  майму сыну пасля выдалення пухліны
перад біяпсіяй паставілі дыягназ сіновіальной саркомы...Сказалі, што рак усё яшчэ будзе і
мог  распаўсюдзіцца  на  лёгкія  з-за  агрэсіўнага  тыпу  рака,  які  гэта...Апошнія  вынікі
тэставання,  яны не могуць знайсці  ніякіх слядоў ад іх здзіўлення...Алей канабіса было
адной з многіх рэчаў, якія я пачаў з яго амаль адразу пасля дыягназу». Аманда

«Маёму блізкаму сябру давалі марфін ад болю пры пухліны галаўнога мозгу.Сам марфін
выклікаў  прывыканне,  абстыненцыю  і  толькі  пагоршыў  становішча  падчас  яго
ўжывання.Сама  па  сабе  каноплі  была  адзіным  лекам,  якое  палягчала  сімптомы
абстыненцыі,  дэпрэсію,  боль і  сам рак.Ваша паведамленне выратавала майго сябра».
Джаспер

«Я вельмі ўсхваляваны нафтай.У мінулым месяцы я ўпершыню прачытаў або пачуў пра
гэта.Я  ў  захапленні...Спадар  Сімпсан,  многія  з  нас  дзякуюць  вам  за  бескарыслівую  і
любоўную працу, якую вы зрабілі для ўсяго чалавецтва.Вы маё вызначэнне гуманітарнага
чалавека!!!Я добраахвотна працую ў Hospice з 1998 года, я бачыў, як многія пакутуюць і
паміраюць,  нават  на  маіх  руках.Думаць,  што  столькі  пакут  можна  было  аблегчыць,
літаральна ашаламляе...» Сіндзі

-- Безумоўна, так, асабліва калі ўлічыць, што ўся інфармацыя пра “цудадзейныя лячэбныя
сілы” алею Рыка Сімпсана адпавядае рэчаіснасці.Правільна вырабленае і выкарыстанае
алей сапраўды можа вылечыць рак, дыябет і тысячы іншых захворванняў.Гэта сапраўды
можа дапамагчы з  болем,  якую марфін  не закране.Гэта  сапраўды амалоджвае цела і
аднаўляе мышцы.Словы ашаламляльныя не апісваюць гэта цалкам, я думаю.JB

«OMG.Я толькі што атрымаў паведамленне ад чалавека, якому я даю слёзы Фенікса, у
каго быў рак ныркі.Пасля прыёму алею на працягу 90 дзён найноўшае ПЭТ-сканаванне
паказвае, што пухліны зніклі..Гэта неверагодна.Я бачыў, як Phoenix Tears вылечваў многіх
з тых часоў, як я працую з ім.Дзякуй за дапамогу мне дапамагчы іншым вылечыцца». Грэг

— Віншую і дзякуй за дапамогу іншым, Грэг.Больш ніякіх сканаў, толькі алей.Сканаванне
канцэрагеннае, яно можа выклікаць вяртанне рака, і хто гэтага хоча?JB

«Прывітанне,  дарагія  Рык  Сімпсан  і  Джындрых  Баер,  я  спадзяюся,  што  вы  абодва
здаровыя  і  шчаслівыя.Улічваючы  колькасць  лістоў,  якія  вы  павінны  атрымліваць,  я
ўпэўнены, што вы не памятаеце мяне ад некалькіх месяцаў таму, таму я ўключыў нашу
папярэднюю перапіску.Мама жывая і вельмі здаровая!Сказаць, што мы вельмі ўдзячныя,
нічога не сказаць.
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Пры пастаноўцы дыягназу ў лютым 2012 г. (адэнакарцынома падстраўнікавай залозы 4
стадыі з метастазамі ў печань і лёгкія) яе прагноз складаў ад 3 да 6 месяцаў з чаканым
сур'ёзным паніжэннем здароўя ў гэты перыяд часу.Замест гэтага яна жывая, шчаслівая і
здаровая праз 10 месяцаў.Я ведаю, што вы абодва выступаеце супраць хіміятэрапіі, і мы
таксама...  Але  калі  яны  сказалі,  што  3  месяцы,  мы  кінулі  на  гэта  ЎСЕ,  уключаючы
хіміятэрапію, і адразу ж пачалі RSO.Нам сказалі, што ніхто не застаецца такім здаровым,
як мама, на столькі хіміяпрэпаратаў Gemzar, колькі яна атрымала.За гэты час РСУ мусіла
захаваць яе здароўе.Хіміётэрапія спынілася 6 тыдняў таму, калі яна вырашыла, што можа
адчуць  пачатак  хіміятэрапіі.Цяпер  яна  не  прайшла хіміятэрапія  на  працягу  6  тыдняў  і
адчувае сябе выдатна.

З  моманту  пастаноўкі  дыягназу  ў  лютым  2012  года,  пасля  першапачатковага
нарошчвання,  яна  прымала  грам  RSO  ў  дзень  (усяго  прыблізна  300  грам).Апошняе
сканіраванне, зробленае ў панядзелак 17-12-12 панядзелак, паказала больш скарачэння
пухліны, уключаючы дакументацыю, што некаторыя з пухлін былі занадта малыя, каб іх
можна  было  візуалізаваць  з  дапамогай  КТ.Гэта  была  неверагодная  навіна!Потым  у
аўторак мы атрымалі вынікі яе лабараторных работ.Атрымаўшы такія добрыя навіны пра
сканаванне,  мы былі  ў  шоку,  калі  даведаліся,  што яе аналіз на онкомаркеры (CA19-9)
павялічыўся з 285 да 2100.Вы калі-небудзь бачылі, як гэта адбывалася раней?Ці ёсць у
вас якое-небудзь тлумачэнне, чаму і як павялічыліся маркеры?Якія-небудзь ідэі наогул?
Любыя прапановы?Гэтае пытанне было зададзена некалькім вытворцам RSO, але пакуль
канчатковага адказу няма.

Вось  яе  вынікі  CA19-9  на  сённяшні  дзень.Нармальны  ўзровень  МЕНШ  ЗА  37.  Пры
першаснай дыягностыцы ў лютым не праводзілася аналіз на онкомаркеры. 4-30-12...23
568; 5-30-12...5240; 6-18-12...4458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (апошняя хімія была 10-29-
12); 12-17-12...2100.Мая сям'я будзе шанаваць любы ваш унёсак!Шмат кахання, Б"

«Паважаны  Б,  КТ  дае  вялікую  дозу  радыяцыі,  і  гэта  магло  выклікаць  яе,  да  таго  ж
хіміятэрапія была зусім непатрэбнай.Я хацеў бы, каб яна з'ела 180 г алею лепшай якасці
як мага хутчэй.Больш ніякіх КТ або іншых канцэрагенных глупстваў, толькі алей і столькі,
колькі  яна  можа  прыняць.Спачатку  вы  павінны  ліквідаваць  шкоду  ад  хіміятэрапіі  і
радыяцыі, і гэта зойме некаторы час, але гэта толькі ўскладніла працу для алею.Як даваць
проціяддзе,  напампоўваючы  яд  у  яе  венах,  для  мяне  гэта  не  мае  ніякага  сэнсу.З
найлепшымі пажаданнямі, Йіндрых Баер»

«Каля 4 тыдняў таму да мяне звярнулася жанчына з ракам малочнай залозы і  змагла
накіраваць яе ў правільным кірунку.У яе даволі значная пухліна (я думаю, што яна можа
мець некалькі) і яна можа яе адчуваць.Прайшло ўсяго 3 тыдні, як яна пачала мазаць алей,
а пухліна ўжо дакладна размягчается.Нядрэнна за 3 тыдні!Я вельмі падбадзёрваю яе, і я
проста ВЕДАЮ, што гэтая жанчына стане яшчэ адной гісторыяй поспеху.Адно каханне."
Коры

«Майму тату  89  гадоў,  у  яго  рак  скуры на твары.Я тройчы вадзіў  яго  ў  бальніцу,  каб
адрэзаць, што адкрывае яму інфекцыі, не кажучы ўжо пра тое, каб забраць яго з дома
састарэлых і назад, яму цяжка.Я пачаў з маслам канабіса пару тыдняў таму.Некаторыя з
іх  памерам  ад  майго  дзіцячага  пальца  да  майго  вялікага  пальца.Іх  было  11,  якія  я
апрацаваў,  цяпер  ёсць  4,  памерам  з  вялікі  палец  дзіцяці.Яны  проста  паміраюць  і
адпадаюць загоенай скурай.Я здзіўлены, як і ўсе медсёстры і лекар».Стыў

«Я хацеў бы проста сказаць, што я вельмі рады паведаміць, што сканаванне майго цесця
на яго рак аказалася цалкам чыстым у другі раз пасля першага з плямамі на лёгкіх.Мы
пачалі яго на алей адразу пасля таго, як першы паказаў плямы.Канабіс узяў у яго лёгкія і
ачысціў іх!Яму сказалі,  што яму патрэбна хіміятэрапія.Мы былі супраць і  замест гэтага
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паставілі яго на алей.Канабіс лечыць рак!!!» Карэн

«Гэта таксама лечыць рак шыйкі маткі!Я не мог дазволіць сабе лячэнне (нават АДНО...) і
праходзіў  год без медыкаментознай дапамогі...але я курыў амаль кожны дзень...потым
праз год на маім штогадовым экзамене доктар і медсёстры былі здзіўлены...яны не маглі
знайсці  нічога,  акрамя  невялікіх  рубцоў  на  месцы  рака...Цяпер  я  на  100%  без
раку...дзякуючы  марыхуане...не  лекары...не  "лекі"...не  лячэнне  ...але  з-за  чыстай,
травяной, ПРЫРОДНАЙ расліны...Я жывы доказ...Лекары сказалі, што я павінен быў быць
на  5-м  узроўні  раку,  калі  не  абышоўся  без  лячэння...але  ўсё  ж  гэта  знікла...без  іх
дапамогі...яны былі настолькі здзіўлены, што адправілі мяне ў ДЗЯРЖАЎНУЮ бальніцу ў
ЛІТЛ-РОК (UAMS)  для дадатковага  абследавання...і  UAMS таксама не знайшоў  нічога,
акрамя  невялікіх  рубцоў  ...сказалі,  што  гэта  цуд...Я  думаю,  што  гэта  была  проста
марыхуана...Узаконіце  гэта  ўжо...дапамагаць  людзям...Хіба  гэта  не  тое,  чым  раней
займалася чалавецтва?» Моніка

«Я  выкарыстаў  алей  канопляў  для  лячэння  базаліёмы  на  галаве,  шыі  і
твары.ПАСПЕХНА.Гэта ідэальны рак для правядзення даследаванняў.Гэта добра бачна
няўзброеным  вокам,  і  любыя  змены,  якія  адбываюцца,  лёгка  заўважыць.Я  спрабаваў
выклікаць цікавасць да гэтага тут, у ЗША, але ў федэралаў ёсць хто-небудзь, і, здаецца,
усе забітыя да смерці.Паглядзіце, што вы можаце зрабіць». Юзафа

«У мяне шышка на сцягне, раней яна была цвёрдай, амаль 2 см, цяпер менш за палову
памеру і становіцца мякчэй (4 тыдні)». Катры

«І я толькі што даведаўся, што не хворы на рак, пасля таго, як 5 месяцаў запар быў на
алеі!!» Мімі

ПытаннеJB,  ці  ёсць  у  вас  што-небудзь  па  лячэнні  некаторых  тыпаў  пухлін,  якія
называюцца  гемангиобластомами?Сачу  за  вашымі  паведамленнямі,  як  і  за  іншымі.Я
НІКОЛІ не бачыў лячэння гэтага тыпу пухліны, акрамя выдалення.У мяне іх куча». Грэм

А.Не асабіста, мы, вядома, не мелі магчымасці лячыць усе дыягназы, вядомыя чалавеку
асабіста, але, мяркуючы з таго, што я прачытаў пра гэта цяпер, я не бачу прычын, чаму
алей не павінна дапамагчы.Наколькі  я  ведаю,  яны могуць дыягнаставаць гэта толькі  з
дапамогай КТ, і, як я гляджу на гэта, кожны, хто праходзіць КТ, павінен з'есці не менш за 60
г алею пасля гэтага.І калі яны з'ядуць гэтыя 60 г перад аперацыяй, у большасці выпадкаў
я  ўпэўнены,  што  аперацыя  не  спатрэбіцца,  таму  што  пухлін  не  будзе.Так  што  я  б
абавязкова паспрабаваў алей сам.Усіх добрых пажаданняў, JB

«Сам  факт,  што  плацебо  лечыць  некаторых  людзей,  з'яўляецца  прычынай  назаўсёды
адмовіцца ад лекаў і вывучаць мастацтва плацебо.Сказаўшы, што вы ніколі не праводзіце
даследаванне плацебо, калі ў вас ёсць эфектыўнае лекі, вы маеце рацыю, што забівае
палову вашых пацыентаў, хворых і жорсткіх ". Хрыстафор

— Гэта сапраўды было б кепска і жорстка, і таму асабіста я не буду гэтага рабіць.Іншыя
могуць, калі хочуць, а я не буду.Я хачу, каб медыцынская сістэма пачала выкарыстоўваць
алей у якасці плацебо - калі яны дакажуць, што ўсё, што яны хочуць выкарыстоўваць,
бяспечней і больш эфектыўна, чым алей (і больш весела/прыемна для пацыента), яны
могуць працягваць яго прадаваць .Калі  не,  то  чаму б і  не.Гэта даволі  проста і  вельмі
рацыянальна, я лічу.І ўсё роўна так усё будзе ў будучыні, дык навошта чакаць?JB

«Ніколі не позна змірыцца з тым, што канабіс - гэта проста лекі.У той жа час ніколі не
позна пачаць выкарыстоўваць алей у якасці лекавага сродку, незалежна ад таго, у якім
стане і наколькі ён цяжкі.Пры выкарыстанні алею звычайна ёсць вялікая верагоднасць,
што пацыент можа вылечыцца, або алей забяспечыць ім максімальную якасць жыцця да
канца.І гэта таксама важна.JB»
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«Калі пацыенты, якія прымалі хіміё, пачынаюць выкарыстоўваць алей, першае, што алей
павінна зрабіць, гэта ачысціць іх арганізм.Такім чынам, у некаторых выпадках пацыенту
можа спатрэбіцца праглынуць даволі  шмат алею,  перш чым яно пачне атакаваць сам
рак.Хіміяпрафілактыка не вельмі добрая ідэя, асабліва калі гэта абсалютна непатрэбна,
калі  ўлічыць,  што медыцынская  сістэма ведае пра канабіс  як  лекі  ад раку  на працягу
дзесяткаў гадоў.JB»

Пытанне«Тэрмінальныя» хворыя на рак: вы пачынаеце іх агрэсіўна з 1 грама ў дзень ці
працуецеяны да гэтага больш за тыдзень ці каля таго?Парады з вопыту?

А.Не,  мы  заўсёды  пачынаем  з  малых  доз  і  ў  значнай  ступені  прытрымліваемся
інструкцый.Вядома, калі яны маюць папярэдні вопыт ужывання канабіса і ведаюць, што
баяцца няма чаго, часам можна пачаць з больш высокай дозы.Але вы ніколі не ведаеце,
як пацыент адрэагуе на алей, да таго ж яны звычайна прымаюць сумесь розных лекаў,
таму вы можаце быць асцярожнымі і сачыць за крывяным ціскам пацыента і г.д.Агульная
рэкамендацыя складаецца ў тым, каб прытрымлівацца інструкцый, менш фармальная -
прытрымлівацца свайго інстынкту і меркаванняў, і калі пацыенту «нема чаго губляць», я б
без ваганняў даць яму высокую дозу, калі гэта неабходна (вострая боль у спіне і г.д.) .Грам
сапраўды высакаякаснага  алею можа атрымаць  для  неспрактыкаванага  карыстальніка
вельмі  высокі  ўзровень,  але  пры  гэтым  ён  не  прыносіць  шкоды.Часам  нават  кома,
выкліканая  каноплі,  можа  апынуцца  карыснай,  і  я  ўпэўнены,  што  яна  будзе
выкарыстоўвацца такім чынам для анестэзіі перад аперацыяй рана ці позна, але зараз мы
хочам,  каб пацыенты як мага больш заставаліся ў зоне камфорту.Спадзяюся,  я  добра
растлумачыў.З найлепшымі пажаданнямі, Дж.Б.»

«Кори, мой сябар, ты дапамог мне з ***.Я даваў яму лекі ад нейроэндакрынных пухлін.Ён
прымае лекі 1 месяц, і ён пачынае скарачацца.Яна была настолькі вялікая, што ціснула на
яго жывот, але цяпер ён зноў можа есці, і лекар сказаў, што ён ніколі не бачыў, каб пухліна
так хутка скарачалася.Гэта напалохала яго, і ўсе аналізы крыві вярнуліся ў норму, таму
яшчэ адзін на шляху да вылечвання, і гэта ДЗІЗНА.І ты СТРАШНЫ, і Бог вялікі».

«У мяне  ёсць  сябар,  у  якога  рак  галаўнога  мозгу,  і  ў  мяне  Cml.Нафта працуе  на  нас
абодвух!!!Мой сябар - доказ з першых рук у маіх вачах, што гэта алей - цуд ...Раней у мяне
былі сумневы, але не цяпер!Вазьміце алей, ЯНА Дзейнічае!» Тайлер

«Канабіснае  алей  пасля  аднаго  года  выкарыстання  і  толькі  пры  выкарыстанні  алею
канабіса ператварыла рак з тыпу павуціння ў пухліны, калі цяпер яны змаглі змагацца з
пэўнай формай хіміятэрапіі, яна таксама павялічыла дазоўку алею да 3 грамаў у дзень.18
месяцаў таму бацькам сказалі, што яе рак галаўнога мозгу невыразны, і што ёй засталося
жыць каля 18 месяцаў, і што хіміятэрапія дасць ёй толькі некалькі месяцаў, таму ў адказ
на ваша пытанне абодва ўнеслі свой уклад у рэмісію, я спадзяюся, што гэта адказвае на
ваша пытанне. Michigan Cannabiscancerproject

«У мінулым годзе сяброўка маёй маці спытала мяне, ці магу я прыгатаваць для яе мамы
6-месячны курс  канаплянага  алею з  канопляў  вышэйшага  гатунку.У  яе  быў  рак  шыі.Я
зрабіў ёй алей,  прытрымліваючыся парады Youtube,  а затым размясціў яго ў Расіі.Яна
выкарыстала першы 6-месячны курс  з  дзіўнымі  вынікамі  і  папрасіла яшчэ 6-месячную
дозу, я адправіў ёй яшчэ адну нагрузку, і цяпер праз 14 месяцаў яна ў добрым стане.Ты
робіш цудоўную працу, Рык.Дзякуй." Гарэт

«Прывітанне,  мяне  завуць  Аліса,  мне  16  гадоў.У  2011  годзе  мне  паставілі  дыягназ:
анапластычная  астроцитома  3  стадыі.Мы  (я  і  мая  сям'я)  прынялі  рашэнне
выкарыстоўваць  канцэнтрат  канабіса.У  Мічыганскім  універсітэце  сказалі  нам,  што  я
наўрад ці выжыву больш за пару гадоў, а сам рак быў неаперабельным, таму што ён быў у
форме  павука.У  студзені  мінулага  года  я  пайшоў  на  звычайную  МРТ  ва  Універсітэце
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Мічыгана.Усе пухліны зніклі».

«У маёй мамы рак лёгкіх 4-й стадыі, і ён трапіў у яе мозг, але з таго часу, як яна ўжывала
алей канабіса RSO, у яе ўсё было добра.Яе аналіз крыві вярнуўся выдатна, і я адчуваю
сябе вельмі ўдзячны вам, таму што я адчуваю, што RSO даў маёй маме шанец змагацца з
гэтым ракам ...» Шэнан

«Я  68-гадовы  мужчына,  які  жыў  нармальным  здаровым  ладам  жыцця  без  сур'ёзных
праблем  і  падтрымліваў  сябе  штогод  прышчэпкай  ад  грыпу  і  абследаваннямі.Функцыі
майго  цела  былі  ў  парадку,  і  ўсё  здавалася  ў  парадку,  пакуль  я  аднойчы  раніцай  не
прачнуўся з жудаснай болем у страўніку.Падумаўшы, што гэта апендыкс або кіла, жонка
адвезла мяне ў экстранную дапамогу.Прыкладна праз 2 гадзіны, 15 жніўня 2012 г., мне
зрабілі  экстранную  аперацыю,  і  на  маёй  тоўстай  кішцы  была  масіўная  пухліна,  якую
выдалілі разам з 14 лімфайвузлы.Праз тыдзень мае нутро раскрылася і атруціла мяне, і
гэта прывяло да другой аперацыі.

Пачынаючы  адчуваць  сябе  лепш  праз  4  дні,  я  быў  на  нагах  і  павольна  вяртаўся
рухомасць, і я пачаў сыходзіць крывёй.Вярнуўся на аперацыю № 3 і праз суткі перанёс
лёгкі  інфаркт.Неўзабаве пасля гэтага -33 дні ў рэанімацыі - я быў выпісаны і трымаў з
сабой СТАМЫ.Сумка была са мной 8  месяцаў,  і  аперацыя па развароту прайшла без
ускладненняў.Хірург сказаў, што рак не распаўсюдзіўся за межы вузлоў.

Нягледзячы  на  гэта,  яны адправілі  мяне  ў  анкалягічную клініку  і  пачалі  абмяркоўваць
хіміятэрапію і радыяцыю ў якасьці «працягу». Сказалі стандартны пратакол.ДУХА сказаў
я!Не будзе выпраменьвання майго цела або атручвання яго хімія або радыяцыяй.Анколаг
анкалагічнай клінікі не стаў спрачацца і намеціў кантроль кожныя 3 месяцы на працягу
года, які прадугледжваў тамаграфію і аналіз крыві.

Я ўзяў матэрыял у адпаведнасці з Рыкам Сімпсанам і падрыхтаваў RSO.Выконваючы ўсе
інструкцыі  па працэсе экстракцыі і  выкарыстоўваючы ў якасці  растваральніка нафту,  я
набраў  гатовае  алей  у  шпрыцы  і  пачаў  глынаць  яго  двойчы  ў  дзень,  кожны  раз  па
невялікай колькасці.Я завяршыў 4-е назіранне ў анкалагічнай клініцы, і яны заявілі, што КТ
НЕ паказвае нічога, што сведчыць аб наяўнасці РАК.Аналіз крыві паказаў узровень CEA на
ўзроўні 1,4, але што, чорт вазьмі, у кожнага ёсць ракавая клетка або дзве.Яны лічаць, што
ўсё  5+  выклікае  заклапочанасць.Зараз  я  рыхтую  яшчэ  адну  партыю  і  буду  прымаць
штодня ў якасці прафілактыкі.Усім, хто зараз пакутуе на рак, я прапаную зрабіць тое ж
самае.Нам няма чаго губляць і ўсё, каб атрымаць». Джэры

«Ці позна ратаваць чалавека, які мае 4-ю стадыю і ўжо мае скуру і косткі і ледзь можа
хадзіць ад страты сіл?» Тузацца

«Ніколі не позна.Пры выкарыстанні гэтага алею адбылося шмат цудаў.Калі гэта не можа
выратаваць  іх,  самае  меншае,  што  ён  зробіць,  -  гэта  палегчыць  іх  пакуты  без  рэзкіх
пабочных эфектаў фармацэўтычных прэпаратаў.Звярніце ўвагу, што калі яны пачынаюць
прымаць высокія дозы, то спаць будзе шмат, пакуль не выпрацуецца талерантнасць.Гэта
вельмі моцнае». Нік

«Аднаму са старэйшых у нашым горадзе далі 3 тыдні жыцьця раку печані 3 стадыі.Яго
сям'я, якая сабралася вакол, ажывіла яго.Ён паспрабаваў гэта алей.Ужо два гады ён у
парадку.Без  раку,  лекары  правяралі  яго  па  дарозе.Яны  нават  гаварыць  пра  гэта  не
будуць.Няма грошай, каб знайсці лекі.Я лічу, што гэта працуе ......» Бобі

«Я таксама, рак шчытападобнай залозы без раку!» Мішэль

«Гавары пра мяне, што хочаш, сябруй са мной, судзі мяне...Ваш аргумент несапраўдны!
Гэта апошняе сканаванне, якое мама атрымае!!!Каноплі забівае рак!» Світанак
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Стэйсі: На якой стадыі была ваша мама?Я ведаю, што вы размясцілі гэта адзін раз раней,
але я забываю.Гэта адразу цудоўны рэпартаж!!

Дон:  Стэйсі,  гэта  была  3  стадыя  мелкоклеточного  рака  лёгкіх.5  пухлін  з  невялікімі
вылучэннямі ў верхнюю лімфатычную сістэму.

Дэбі:  Гэта  так  фенаменальна!Я ніколі  не чуў,  каб  хто-небудзь  вылечваў  малыя  клеткі,
нават з усімі звычайнымі пратаколамі.Гэта выдатна!Вы не толькі выратавалі жыццё сваёй
маме,  але  гэта  выратуе  іншыя  жыцці,  таму  што  гэта  доказ  таго,  што  канабіс
дзейнічае.Вялікі  дзякуй,  што  падзяліліся  гэтым!
Дон:  Дэбі,  яна  ўсё  зрабіла,  алей  канабіса  -  хіміятэрапія  -  апраменьванне,  АЛЕ  была
вылечаная  да  таго,  як  былі  праведзены  хімія-і  радыяцыйныя  працэдуры,  таму  яна
адмовілася ад астатняга лячэння і затрымалася на алеі...Якія яна па-ранейшаму прымае і
будзе прымаць КОЖНЫ ДЗЕНЬ да канца свайго жыцця!

Стыў: кажа, што "гэта найбольш сумяшчальна са зменамі пасля радыяцыі".Ці была ў яе
радыяцыятэрапія?

Дон: Стыў, так, але яна так і не скончыла...Доктар здзіўлены!

Пацыент:  Лінда  В.,  Дата  абслугоўвання:  16.11.2013  г.  Працэдура:  КТ  грудной  клеткі  з
кантрастам.Праведзена  КТ  грудной  клеткі...Праведзена  параўнанне  з  папярэдняй  КТ
грудной клеткі ад 8.07.13.ПАКАЗАНЕ: Гэта 64-гадовая жанчына з гісторыяй рака лёгкіх ...

ВЫНІКІ:  назіраецца  павелічэнне  міжтканкавай  змены  і  патаўшчэнне  междолевой
перагародкі  ...што  палепшана  ў  параўнанні  з  папярэднім  экзаменам....Адсутнічаюць
пэўныя  вузельчыкі  ў  мяккіх  тканінах  міжсцення  або  аденапатыя  міжсцення.Няма
дакладных  доказаў  падпахавай  лімфадэнапатыяй  або  бугорковой
лімфадэнапатыяй.Акрамя  постпрамянёвых  змяненняў  у  медыяльнай  частцы  правай
верхняй долі, дадатковых парэнхіматозных памутнення лёгкіх або падазроных лёгачных
вузлоў  не  выяўляецца.Трахея  і  галоўныя  бронхі  адкрытыя.Плеўральнага  выпату
няма.Памер  сэрца  нармальны.Перыкардавага  выпату  няма.Візуалізаваныя  ўчасткі
верхняй  частцы  жывата  непрыкметныя.Очагово-агрэсіўнага  прасвечвання  або
склератычнай паразы касцяной тканіны няма.

УРАЖАННЕ:  Паляпшэнне  постпрамянёвых  змяненняў  у  правым  бугорку  і  медыяльнай
частцы  правай  верхняй  долі.Няма  пэўных  доказаў  рэцыдывавальнага  або  рэшткавага
захворвання».

«У мяне быў неаперабельны рак аўса, гэта мелкоклеточный рак ніжняй долі майго левага
лёгкага.  Я  атрымаў  вельмі  дарагія  алею  канопляў,  і  клеткі  памяншаюцца.  Я  быў  у
Тэрмінале і сказаў, што памру да Калядаў 2013 года. Ну, я ўсё яшчэ тут дзякуючы THC».
Ян-Міхал

«Нафта  ліквідавала  ўсе  радыяцыйныя  пашкоджанні  і  залячыла
неверагодна...Медыцынская  марыхуана  выратавала  мяне  і  не  дае  мне  доступу  да  5
фармак.Я страціў правую нырку з-за хіміятэрапіі,  і  яна пачынае хапацца туды, дзе мне
баліць скура...і праз некалькі хвілін пасля ўжывання алею ў настойцы я прымушаю курчы
спыняцца і трымацца далей на працягу некалькіх месяцаў...

Дзіўна, і гэта толькі адно: алею змяншалі пашкоджанне нерваў у маіх вачах, выкліканае
хіміятэрапіяй,  там, дзе мне паставілі  дыягназ глаўкома, і  падчас майго апошняга візіту
ўсяго 6 месяцаў таму зусім не было прыкмет глаўкомы, і мой зрок паляпшаецца, калі я
прымаю лекі. ..” Тэрэза

«Я ведаю чалавека, у якога была стадыя 4, якая распаўсюджвалася як вар'ят.Яму далі
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10%  шанец  пражыць  год  і  загадалі  навесці  парадак  у  сваіх  справах.Я  сказаў  яму
глядзецьRun From The Cureі  паспрабаваць лекі.На працягу года ў яго быў пастаўлены
дыягназ, што ён на 100% не хворы ракам, і цяпер ён апякуецца некалькімі пацыентамі, і
ўсё  гэта  дзякуючы  цудоўнай  лячэбнай  здольнасці  канабіса  і  кіраўніцтвам  Рыка
Сімпсана.Так што дзякуй Рык ". Джэймс

«Мая цётка з глиобластомой 4 ступені перайшла з інваліднай каляскі на хаду пасля трох
прыёмаў!Яе  левы  бок  быў  паралізаваны  больш  за  месяц.Але  цяпер  цалкам
функцыянальны!!Так узбуджаны!» Нікалет

«У мяне  была  глиобластома,  якая  мае  высокі  ўзровень  смяротнасці.Пасля  6  месяцаў
хіміятэрапіі  і  апрамянення адчуванне млоснасці і  ваніты, баляць ныркі і  ўсё адчуванне
атручвання.Пасля таго,  як мяне,  нарэшце, адправілі  дадому, сказаўшы, што мы больш
нічога  не  можам  зрабіць,  я  змяніў  дыету  на  ачыстую  ежу  з  арганічна  вырашчаных
прадуктаў са свайго саду.П'ю зялёныя кактэйлі, прымаю ўколы вітаміна С.Затым я дадаў
садавіну садавіна.Потым сябар прынёс мне трохі Рыкавага алею.Ну,  у мінулую пятніцу
мой анколаг  патэлефанаваў мне і  сказаў,  што я  БРЫЯ РАКА.Столькі  любові  ад майго
сэрца да вашага.Гэта было выратаванне». Таня

«Мая цётка прымае алей 6 тыдняў.Яе тэрмінальныя пухліны цяпер скараціліся больш чым
на 50%.Гэта працуе». Boosboys

«У мяне ёсць сябар,  якому я  сказаў гэта 4 месяцы таму,  таму што яе бацька быў на
хіміятэрапеўтычных тэрапіях, і яму стала горш, цяпер ён амаль без раку... і адчувае сябе
выдатна». Рут

«Гэта працуе - вылечыла рак маёй жонкі, калі хімія / радыё прымусіла яго распаўсюдзіцца
- сказалі, каб паглядзецьдля альтэрнатыўных варыянтаў... мы даведаліся пра нафту - рак
знік за 3 месяцы / 90 дзён - плацім яе зараз». Крыс

«Я  выкарыстоўваю  алей  каля  года,  каб  прадухіліць  паўторны  рост  глиомной  пухліны
галаўнога мозгу.Калі ласка, перадайце маю падзяку Рыку, лячэнне, здаецца, дапамагае
майму агульнаму здароўю, і  не было аднаўлення.Хто-небудзь ведае, якая добрая даза
была  б  для  тых,  хто  спрабуе  прадухіліць  рэцыдыў  пухліны  галаўнога  мозгу  2  ступені
СААЗ?«Стандартная»  парада  заключаецца  ў  тым,  што  яна  зноў  вырасце  і  патрабуе
хіміятэрапіі.Мой доктар выказаў здагадку, што 50% вырастуць на працягу 3 гадоў, што я
перавысіў на некалькі месяцаў.Пакуль усё добра». Чатырыццаць

«Толькі што атрымаў паведамленне ад сябра, што яго прыяцель вылечаны ад раку лёгкіх
IV  стадыі.9  лекараў  пагадзіліся,  што  яму  заставалася  жыць  некалькі  тыдняў,  і  гэта
распаўсюдзілася на яго косткі і мозг.4-5 тыдняў на алеі, і цяпер лекары кажуць, што яны
паставілі  памылковы  дыягназ,  гэта  была  нязначная  інфекцыя  лёгкіх.У  яго  крыві  няма
прыкмет  пухлін  або  ракавых  маркераў.Я  ўключыў  яго  ў  Phoenix  Tears  і  паказаў,  як
прыгатаваць партыю, выкарыстоўваючы меншыя, больш даступныя колькасці  травы.Не
саромейцеся  выкарыстоўваць  гэта,  проста  трымайце  мяне  ананімным.Дзякуй  вам  і
дабраславіць Бог».

«Я працаваў у  калектыве і  шмат гадоў і  меў рак  скуры на левай руцэ з-за  таго,  што
вывешваў яе ў акно за рулём.Цяпер я ведаю, што ніхто не павінен мне верыць, але я
пачаў наносіць на яго масла RSO кожны дзень, і клянуся, што яго няма.Гэта заняло пару
месяцаў, але яно сапраўды сышло з таго месца, дзе было гадамі». Рэндзі

«Я сустрэў асобу, якая выжыла, якая вырашыла выкарыстоўваць алей замест небяспекі
для жыцця хіміі і радыяцыі... ёй далі менш за год... яна не хварэла на рак на працягу 5+
гадоў  і  ніколі  не  губляла  валасоў  або  была  слабай  і  хворы  ад  лячэння...прыродныя
нехімічныя лекі!!Не афёра!!” Гвендалін
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«Я толькі што напісаў паведамленне з адным са сваіх Peeps.У яе была неходжкинская
лимфома  4-й  стадыі  і  трайны  ўдар  (гэта  значыць,  што  ў  яе  было  3  кіроўцы,  яны
патлумачылі  ёй  гэта  і  сказалі,  што  адзін  з  відаў  раку  насамрэч  абараняе  другі  ад
хіміятэрапіі),  таму  яе  адзіным  медыцынскім  варыянтам  была  перасадка  касцявога
мозгу.Яе анколаг, якога яна наведвала сёння, сказаў, што яе «рак зараз вернецца», бо яна
адмовілася  ад  трансплантацыі.Вось  яе  паведамленне:  «Толькі  што  наведала  свайго
анколага.Мая кроў добрая.Я раблю правільна.Ура,  добрыя вынікі,  добрыя навіны, рака
няма». Канабіс забівае ракаў!» Коры

«Рык паказаў мне, як застацца ў жывых на працягу трох гадоў, змагаючыся з 4 рознымі
тыпамі  рака  ў  вобласці  мачавой  бурбалкі.  Зараз  у  мяне  2  і  змагаюся  кожны  дзень,
выкарыстоўваючы RSO Не ведаю, ці выйграю я ў гэтым, але гэта была добрая барацьба, і
я ўжо 3 гады пасля жняці і ўсё яшчэ змагаюся... Дзякуй, Рык і экіпаж... Дай Бог...» Рыгор

«Мы робім РСО для майго мужа.Ён пакутуе на рэўматоідны артрыт.Ён таксама толькі што
перамог лімфому Ходжкінса.Мы выкарыстоўваем 99,9% ізапрапілу.Мы не пакідаем яго ў
растваральніку больш за 3-5 хвілін.Ён не зялёны ад хларафіла такім чынам.Майму мужу
НЕ даводзілася прымаць фармацэўтычныя прэпараты ад РА.Ён не ацякае і не баліць.Бог
дабраславіць вас, Рык і вашых сяброў за тое, што вы падзяліліся гэтым дзіўным лекамі!»
Джэніс

«Я асабіста быў сведкам таго,  як ён вылечваў абодва віды рака скуры і  рак прастаты
чацвёртай  стадыі  ў  майго  дзядзькі.  Я  таксама  бачыў,  як  ён  паспяхова  змагаецца  з
лимфомой. Мы таксама з вялікім поспехам лечым пухліны ў нашай сабакі. Пухліны зніклі
прыкладна на 85% пасля двух месяцаў мясцовага прыёму з ежай.  Таксама дайце яго
нашай 9-гадовай нямецкай аўчарцы ад  артрыту.  Ёй  гэта  падабаецца,  і  гэта  сапраўды
вярнула ёй якасць жыцця, асабліва лепш, чым Рымадзіл, які прапісаў ветэрынар некалькі
гадоў таму!» Джэйсан

«Я вылечыў рак костак і печані 4 стадыі, вылечыў непрыемны апёк на руцэ, адрэгуляваў
крывяны ціск, назіраў, як знікаюць мае варыкозныя вены, схуднеў на 90 фунтаў, перастаў
прымаць абязбольвальныя,  палегчыў  сонечны апёк  мясцовым алеем,  вылечыў сабаку
маіх сяброў раку костак...  хммм, што яшчэ...артрыт у пальцах,  я нават забыўся,  што ў
мяне ён быў. Вар'яцтва, што магія гэтай расліны незаконная. Ідзі разбярыся." Лора

«Гэта  змяніла  маё  жыццё пасля  таго,  як  амаль  год  таму  мне  паставілі  дыягназ  ХМЛ
(хранічны міелалейкоз), і я паглядзеў відэаRun From The Cureпра тое, як алей канопляў
вылечвала  хворых  на  рак.Што  ж,  я  жывы  доказ  таго,  што  працуе.Гэта  змяніла  мой
узровень раку.Яшчэ не вылечылася, але, спадзяюся, што ў бліжэйшы час я магу сказаць,
што я выжыў, таму, калі вы не прайшлі мілю ў абутку любога анкалагічнага хворага, не
пачынайце лаяць тое, пра што нічога не ведаеце». Дзяніс

"Я веру.У майго сябра дыягнаставалі 3 віды раку.Жыць яму далі 3 тыдні.Цяпер, праз 2
гады, ён стаў 1 выглядам і робіць усё добра». Сандра

«Вы ўсё дапамаглі выратаваць жыццё маёй мамы.Адзін год без раку!» Удзячны

«Гісторыя маёй мамы: «У верасні  2010 года ў маёй маці быў пастаўлены дыягназ рак
яечнікаў  4  стадыі,  ёй  далі  6  месяцаў  без  лячэння  і  паўтара  года  без  лячэння.  Яна
неадкладна пайшла на хіміятэрапію, і рак адрэагаваў даволі добра, хоць і разбурыў яе 70-
гадовае цела, якое толькі на 85% было вылечана ад сіндрому Гілена Барэ.

У снежні 2011 года яна працягвала прымаць дадатковыя курсы хіміятэрапіі, і ў снежні 2011
года ёй прыйшлося зрабіць экстраную аперацыю, паколькі яе страўнікава-кішачны тракт і
гінекалагічная  сістэмы  былі  пераплецены,  што  прывяло  да  цяжкай  інфекцыі.Было
выдалена столькі раку, колькі можна было выдаліць; яна была вельмі блізка да дзвярэй
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смерці  і  нейкім  чынам  прайшла  праз  аперацыю  і  выздараўленне  і  змагла  вярнуцца
дадому, хоць і не без рака.

Тым часам сябар пачаў перасылаць мне інфармацыю аб марыхуане/алею канопляў і яго
выкарыстанні  супраць  раку.Паволі  я  пачаў  прыслухоўвацца  і  праводзіць  сваё  ўласнае
даследаванне; Я быў здзіўлены тым, што я пачаў знаходзіць і працягваў даследаваць...

На працягу наступнага года мама праходзіла яшчэ хіміятэрапію; яна прымала марфін і
оксикодон ад болю.Якасць яе жыцця пагаршалася, як і яе стаўленне «ніколі не здавайся,
шчыра перад Богам, Окі з Маскогі».

Да  студзеня  2013  года  яна  прайшла  пяты  курс  хіміятэрапіі.Яе  папярэдні  год  быў
праведзены ў барацьбе; яна была знясіленая, збіта, балюча, і хіміятэрапія не мела больш
гаючага эфекту.

Нам сказалі, што рак распаўсюдзіўся на яе мачавая бурбалка і печань, і што рак печані
будзе тым, чым яна з'яўляецца; яны не змаглі гэта спыніць, але спадзяваліся, што змогуць
запаволіць  гэта  і  купіць  ёй час.Мы прайшлі  тэрміны,  першапачаткова  пададзеныя нам
пасля першапачатковага дыягназу, але мы ўсё яшчэ адчувалі, што трэба зрабіць больш.

Яна  была  зроблена  і  гатовая  адмовіцца;  ёй  зрабілі  хіміятэрапію;  «Больш  не!»  яна
сказала.Я пайшоў да яе і  пачаў абмяркоўваць тое,  што я  даведаўся за  апошні  год,  а
таксама  пра  алей  канабіса  і  яго  выкарыстанне  супраць  раку.Нягледзячы  на  строгае
выхаванне ў 1950-х гадах на бедных, рэлігійных, сельгасугоддзях у Тэхасе і панхэндле,
яна была адкрыта да прагляду дакументальных фільмаў у Інтэрнэце пра нафту і больш
падрабязную  інфармацыю  аб  паведамленых  гісторыях  поспеху  і  г.д.Пасля  доўгіх
абмеркаванняў і прадастаўлення інфармацыі, якую мог даць толькі сын паміраючай маці,
я прымусіў яе пагадзіцца паспрабаваць алей.

Пачынаючы прымаць дазоўку  менш за  палову  памеру рысавага зерня,  праглынутую ў
пустых вітамінных капсулах, яна ўбачыла, што яе ўжыванне наркотыкаў знізілася на 50%
на працягу двух дзён, і гэта зніжэнне заставалася на працягу ўсяго часу яе прыёму гэтага
лекі.

Мама  ніколі  ў  жыцці  не  мела прадукту  THC,  і  гэта  было  сур'ёзнай  карэкціроўкай  для
яе.Часам  эфекты  былі  вельмі  станоўчымі,  але  ў  асноўным  проста  вельмі
заспакаяльным.Часам thc быў занадта моцны, але перадазіроўка вам не пашкодзіць, таму
яна ляжала і малілася, пакуль не прайшло.Сон з'яўляецца часткай працэсу гаення, таму
заспакаяльны характар задуманы.

Неўзабаве ў  мамы колькасць пухлін  КТ стала расці  да 455,  і  яна пачала павялічваць
дазоўку  алею  так  хутка,  як  толькі  магла.Па  рэкамендацыі  свайго  ўрача  яна  наведала
гінеколага-ракалога,  і  ён  пагадзіўся  пайсці  і  паспрабаваць  выдаліць  як  мага  больш
рака.Аперацыя была запланавана на канец чэрвеня,  і  да таго часу,  калі яна прыбыла,
колькасць пухлін знізілася да 405, а мама праглынула больш за 100 грамаў алею.

Калі  хірург  выйшаў з аперацыі,  каб пагаварыць з  маім бацькам,  яго дакладныя словы
былі: «Гэта не магло быць лепш!» Яны выдалілі вялікі рак, пра які ведалі, але не было
меншых  ракавых  пухлін,  якія  яны  чакалі  ўбачыць.Мама  ачуняла  пасля  аперацыі,  і
колькасць пухлін у яе заставалася менш за 20 (нармальная адзнака 34) з ліпеня 2013
года; яе апошняе абследаванне кошкі ў снежні пацвярджае, што па стане на ліпень 2014
года ў яе няма раку». Удзячны

«У майго брата была лімфома, страўнік, метастазы ў пазваночнік.Наркотыкі, якія яны яму
давалі, не давалі яму спаць усю ноч кожную ноч і дзень і тыднямі ніколі не заснуў і не
еў.Адна  грам  таблетка  алею,  і  ён  кладзецца  спаць  на  18  гадзін  і  есці  ўдосталь.Праз
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тыдзень ён на 78% не хворы на рак.Доктар быў збіты з панталыку.Мы не сказалі яму, таму
што  ён  не  знаходзіўся  ў  медыцынскім  стане,  але  канабіс  выратаваў  яго  і  наша
жыццё.Цяпер праз год МОЙ БРАТ БІЎ ЛІМФОМУ!Ніхто гэтага не робіць...без канопляў».
Errl

«Некаторы  час  таму  ў  мяне  была  вялікая  гнюснасць.Я  б  прымаў  па  кроплі  ў
дзень.Чалавек, які даў мне яго, папрасіў яго вярнуць.У канчатковым выніку ён аддаў яго
жанчыне, якая знікала ад раку.Яна не магла ні есці, ні піць, а тым больш жыць.Яна важыла
менш за 70 фунтаў.Мой сябар даў ёй алей...  вуаля!Яна пачала есці,  піць і  працягвала
сваю барацьбу... паспяхова.Цвёрда верыць у гаючыя ўласцівасці канабіса». Тара

«Я вельмі  дакладна  чытаю ўсё,  што  вы пішаце.Мой  тата  памёр,  таму  што  ў  яго  быў
рак.Збіраліся рабіць толькі радыяцыю.У яго была адна апрацоўка, і яны прапусцілі месца,
таму, у асноўным, яны смажылі яго.Ён памёр праз 2 дні». Аніта

«Сёння я атрымаў паведамленне ад чалавека, якому я ахвяраваў вялікую суму.У яго была
ракавая пухліна ў горле.З пачатку красавіка 2013 года яго кормяць праз зонд.Усіх у слязах
тэлефануе  жонка  хворага.Пасля  4  тыдняў  прыёму  алею  2  разы  на  дзень  яно
прайшло.Зусім знік...Ён еў цвёрдую ежу...Ніякіх новых метадаў лячэння або новых лекаў,
толькі RSO.Падзяліцеся ведамі, выратуйце жыццё». Джарэд

«Я перажыў рак на 4 стадыі, і, пакуль я праходзіў курс хіміятэрапіі (НІКОЛІ больш), я магу
сказаць  вам  усе  фармацэўтычныя  прэпараты,  якія  былі  прапісаны  для  барацьбы  з
млоснасцю,  дапамогі  ў сне і  г.д.,  толькі  зрабілі  мяне цяжэй!!Толькі  калі  я перайшоў на
медыцынскі THC, я змог есці, спаць, расслабляцца і цярпець!!Дзякуй Богу, што я жыву ў
Каліфорніі, дзе гэта законна, маё сэрца да тых, хто не мае доступу!» Хайнц

«Калі ласка,  падзяліцеся,  каб іншыя не рабілі  памылак, як мы.Дыета вельмі важная!!!!І
потым,  для  некаторых,  як  дама тут,  у  Сэнт-Джон,  якой  4  гады таму паставілі  дыягназ
мелкоклеточный  карцынома  4  стадыі,  і  ёй  засталося  жыць  2-3  месяцы,  я  проста
размаўляў  з  ёй  па  тэлефоне,  яна  ў  парадку!!  !!!!!А  ёй  73!!!Страціў  2  сясцёр  ад  раку
лёгкіх.І...гэта  яе  сын  расказаў  нам пра  гэта,  ТАМУ што  яму  нехта  сказаў  пра  гэта!!!!»
Бронвен

«Я вылечваў рак з дапамогай RSO каля 6 разоў, уключаючы рак мозгу, хутчэй за ўсё, што
я  вылечыў  чыйсьці  рак,  было  13  дзён!!!Лол,  казыча  мяне.Таксама  вылечылі  дыябет,
катаракту,  СРК,  артрыт,  сівыя  валасы  і  высокае  крывяны  ціск.Вар'яцтва  падумаць,
наколькі я сумняваўся ў гэтым матэрыяле!!!Цяпер я паверу практычна ва ўсё». Нефрыт

«Так, ён можа вылечыць сівізну.Раней я ператварала яго ў бальзам і наносіла на валасы і
твар.Нічога сабе, матэрыял творыць цуды». Брытні

«Я бачыў, як тры чалавекі вылечваліся алеем.Адна з дыябетычнай язвы на назе пасля
таго,  як  лекар  сказаў,  што  ступню  трэба  ампутаваць.Адзін  ад  «тэрмінальнага»  рака
печані.І  адзін зпнеўманіт гіперчувствітельності,  які  развіўся пасля аблівання аранжавым
агентам у В'етнаме.Яго лекар VA сказаў яму, што стан "паддавольны", але ў рэшце рэшт
заб'е яго.Праз некалькі месяцаў гэты чалавек быў шпіталізаваны з грыпам, і  яго лекар
прызначыў КТ.Ён замовіў другое сканаванне пасля таго, як палічыў, што першае змяшалі з
іншым  пацыентам.Потым  ён  спытаў  майго  сябра,  «што,  чорт  вазьмі,  адбываецца»  -
рубцовая  тканіна  ў  яго  лёгкіх  зажыла,  і  ў  яго  былі  «па  сутнасці  лёгкія  нармальнага
чалавека» - ад стану, якое павінна было быць незваротным». Будка

«Мой муж кажа, што ён не адчувае адрозненняў ад прыёму алею для лячэння рака.Ён
займаўся гэтым ужо 3 месяцы, толькі дайшоў да ўзроўню тэхнічнага абслугоўвання, і ўсё
выдатна!Якая цудадзейная трава!» Дэбора
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«Чацвёртая  стадыя  нейроэндакрыннай галоўкі  падстраўнікавай  залозы.Дата  пастаноўкі
дыягназу  травень  2012  года.Пачатак  нафтапрадуктаў  у  снежні  2013  года.Пухліна
скарацілася на 20%.Опухолевых маркераў знізілася з 73 да 23 (нармальны дыяпазон 0-
30)». Джаана

«Я перажыў рак ТЕРМІНАЛ з-за канаплянага алею.У 2008 годзе мне паставілі дыягназ
саркома мяккіх тканін.У мяне было 5 тыдняў радыяцыі, 8,5 гадзін ап.і праз 8 тыдняў мне
сказалі, што я невылечны, таму што рак так хутка распаўсюдзіўся на мае лёгкія.Ён быў
непрацаздольны з-за таго, што было ад 25 да 40 мэтраў.Хімія не была варыянтам.Мне
далі  ад  3  месяцаў  да  года.Праз  1  месяц  я  пачаў  прымаць алей,  а  праз  1  год КТ  не
паказала ніякіх прыкмет раку ў лёгкіх.Гэты матэрыял працуе!Рык Сімпсан выратаваў мне
жыццё!» Салабрана

«Я прымаю RSO з 23 снежня 2013 года, таму што ў лістападзе 2012 года мне паставілі
дыягназ  колоректальный  рак  4  стадыі.Мае  пухліны  не  раслі  за  апошнія  3  месяцы.Я
ўпэўнены, што алей працуе». Сьюзан

«У  мяне  рэмісія  пасля  месяца  выкарыстання  алею.Дзякуй!Словы  не  могуць
растлумачыць,  што  я  адчуваю.Я  зноў  магу  падарожнічаць.І  есці  значна
лепш.Выратавальнік - гэта тое, што вы ёсць ...Яшчэ раз дзякую Вас.Мой тата пайшоў ад
рака, так што хацелася б, каб я ведаў пра гэта тады.

Акрамя таго, проста згадаць.Я двойчы перажыў рак.Амаль не атрымалася.Хацелася, каб я
таксама ведаў пра гэта тады.Ніколі б не пайшоў звычайным шляхам, які мяне ледзь не
забіў.Хіміё, апрамяненне, 3 аперацыі і падуздышная стадыя з аперацыяй развароту.Доўгі
час не магу есці або выходзіць з дому.Дзякуй!Дзякуй!І.Яшчэ раз дзякую Вас.Я зноў жывы».
Карын

«Я асабіста вылечваў людзей ад лейкеміі, раку, хваробы Лайма, рака горла, раку скуры і
ўсялякага іншага,  выкарыстоўваючы смалу канабісу.Я ўвесь час выкарыстоўваю смалу
канабісу,  і  мне  ўсё  роўна,  хто  яе  ведае.Так,  паліцыя,  калі  вы  слухаеце,  я  ўвесь  час
выкарыстоўваю смалу канабісу, і мне ўсё роўна, што вы пра гэта думаеце». Макс Іган

«Я асабіста бачыў ваўчанку 4 стадыі і рак з некалькімі неаперабельнымі пухлінамі; далі
менш  за  два  месяцы,  вылечылі,  яшчэ  тут  праз  3  гады.Сутаргавыя  засмучэнні
зніклі.Вылечылі  дыябет,  вылечылі  хваробу  Крона  і  некалькі  іншых  захворванняў
кішачніка.Hep  C.Пячоначная  недастатковасць,  нырачная  недастатковасць.Усе  болевыя
засмучэнні,  уключаючы  фіброзна  і  нейропатию.Няма  на  YouTube  тысячы  водгукаў.Але
людзі, якіх я ведаю, выратавалі.Вылечылі і вярнуліся да якасці жыцця.

Я  з'яўляюся  членам  арганізацыі,  якая  лечыць  пацыентаў,  якія  выкарыстоўваюць
медыцынскую  марыхуану  ад  розных  захворванняў.Усе  мы  знаходзілі  і  выкарыстоўвалі
канаплянае алей Рыка  Сімпсана.Здабыча марыхуаны.Ёсць  незлічоная  колькасць  умоў,
якія лечаць і лечаць.Гэта тое, што можна атрымаць ва ўсіх юрыдычных штатах з вашай
аздаблення.І працэсы.Асабіста я не карыстаюся і не даглядаю амбулаторыі, але кожнаму
сваё.Мне проста падабаецца мець магчымасць клапаціцца пра сябе і іншых, якіх я люблю,
праз гэта аднаўляючае жыццё лекі.

Гэта расліна існуе ў Бібліі.Тое, на чым заснавана наша краіна.Тым не менш, забірае яго і
знішчае рэсурсы нашых планет,  каб замяніць усё,  што  было і  было добра,  у  першую
чаргу.Знайдзітвой  голас.Гаварыце  і  не  спыняйцеся,  пакуль  гэта  не  стане  цалкам
законным.Канапляныя палі адноўлены для ўсіх немедыцынскіх мэтаў, і  да людзей зноў
ставяцца як да людзей.Благаславі ўсіх.Хацелася б, каб гэта быў першы пратакол.Не хімія
або  вялікая  фармацэўтыка,  якія  выклікалі  больш  праблем  са  здароўем,  чым  я
першапачаткова лячыўся.Шчаслівага вылячэння.Чаму б не паспрабаваць?» Брысты
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«Мой сябар спыніў хіміятэрапію і пачаў прымаць алей, і яму стала лепш.Лекары сказалі,
што гэта невылечна, але цяпер кажуць, што ён чысты!!!!» Кэці

«Я  праходзіў  18  месяцаў  хіміятэрапіі,  перш  чым  хтосьці  падарыў  мне  алей  Рыка
Сімпсана.Невылечная  смяротная  хвароба  знікла.Я  ўсё  яшчэ  лечу  пашкоджанні,
нанесеныя  хіміятэрапіяй,  алеем.Спыніў  хіміятэрапію  амаль  тры  гады  таму.Хіміётэрапія
была марнаваннем майго здароўя». Энох

"Дзякуй,  дзякуй, Рык,  я атрымаў гэта як раз своечасова, і  сёння ў мяне няма раку,  і  я
таксама выглядаю лепш, чым калі-небудзь". Ранда

«Воу,  алей  Рыка  Сімпсана  ДЗІЎНА!!Дзякуй,  што  падзяліліся  з  светам,  як  зрабіць  гэта
цудоўнае лекі для ўсіх.Я прымусіў сваю сяброўку Кармэн прыняць алей, калі ёй паставілі
дыягназ: рак лимфомы Ходжкина.Яна ўжо год без раку!!!І мая хвароба Адысана прайшла
без слядоў, і лекары не могуць растлумачыць, як і чаму, бо гэтага ніколі не было.АЛЕ я
магу і раблю!!!Канабіс лечыць!!!» Эмі

«Сёння 1 год таму нехта вельмі блізкі мне сказаў, што ў яго невылечны рак.Яму сказалі,
што яму засталося жыць 8 месяцаў.На працягу 5 дзён я даў яму трохі алею канабіса, каб
ён  праглынуў,  з'еўшы  палову  алею  памерам  з  рысавае  збожжа.На  працягу  6  тыдняў
адбылося памяншэнне памеру яго пухліны, і не было ніякіх прыкмет таго, што яна будзе
распаўсюджвацца, як яны казалі.

Я рады сказаць, што пухліна была памерам з вялікі грэйпфрут, а сёння яна памерам з
жолуд.Алей канопляў выратавала яму жыццё.Ён будзе працягваць есці алей, пакуль яно
не знікне.Гэта не толькі вылечвае яго невылечны рак, але і аказвае дзіўны ўплыў на яго
здароўе.Ён быў перад дыябетам і пакутаваў атлусценнем, і цяпер ён дасягнуў ідэальнага
вагі і шчаслівы, чым калі-небудзь!Я заклікаю ўсіх зазірнуць у тэрапію алеем канабіса.Калі
ласка,  паглядзіце  відэа  РЫКА СІМПСАНА «RUN FROM THE CURE» на  Youtube...Гэта
проста можа выратаваць вам жыццё або камусьці, каго вы ведаеце.Дайце ім дар жыцця!»
Хасэ

«Так....Дзякуй,  містэр  Сімпсан,  ваша вялікае  вынаходніцтва  дапамагло  мне  перамагчы
рак.Пастаўлены дыягназ 7/2007 з верагоднасцю выжыць 20% ці менш, я пачаў лячэнне
пасля  сустрэчы  з  Рыкам  на  мерапрыемстве.Выкарыстанне  алею  выратавала  мне
жыццё.Мая лейкемія ў стадыі рэмісіі, і я ўсё яшчэ папраўляюся з кожным днём, і дзякуючы
алею я магу падзяліцца з вамі праўдай...Мір і любоў." Міхаіл

«Учора  быў  выдатны  дзень  для  таго,  каб  зрабіць  выратавальныя  лекі  для  Джэніс
(бабулі).Яна прымае РСО ўжо каля 6 месяцаў.Яе пухліна знікла, зніклі ацёкі за вачыма,
яна  схуднела  на  106  фунтаў,  камяні  ў  нырках  зніклі,  артэрыяльны  ціск  у  норме.Але
паварот у яе агульным стане здароўя быў нечым іншым.Калі яна трапіла ў мой дом 6
месяцаў таму, яна ледзь магла падымацца па лесвіцы, цяпер яна бегае ўверх і ўніз па
лесвіцы і  кружыцца вакол мяне!Калі вы жадаеце даведацца больш пра тое,  як лячыць
псеўдапухліна галаўнога мозгу алеем канабіса, Джэніс або я будзем рады пагаварыць з
вамі пра гэта!Адно каханне.worldloveCURE.Я люблю цябе, бабуля!!” Дэбра

«Лекары сказалі мне, што мне заставалася жыць 6 месяцаў, калі я не буду прымаць іх
хіміятэрапію..........  гэта  было  11  гадоў  таму...Калі  б  не  алей,  я  б,  напэўна,  укусіў  бы
пыл.Цяпер я здаровы, як вол, і мне не трэба было губляць валасы!!Дзякуй, што прынеслі
гэта ў свет». Крэйг

«Мой лепшы сябар, якому восенню павінна было застацца яшчэ 6 месяцаў, цяпер амаль
без раку!!!У яго было 40 метастазаў у печані ад раку тоўстай кішкі.Дзякуй Рык за ўсе вашы
даследаванні  і  вопыт,  а  таксама  за  тое,  што  падзяліліся  ім!Вы  таксама  дапамаглі
выратаваць жыццё ў Галандыі!Каханне ад натуропата, які быў натхнёны вамі». Марлоэ
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«У майго сябра 3 гады таму быў пастаўлены дыягназ рак лёгкіх 4 стадыі, і ён адчувае сябе
выдатна.Ён клянецца гэтымі рэчамі». Рычард

«РСУ працуе.Я не анекдот». Тыльман

«Рык  Сімпсан,  вялікі  дзякуй.  Я жывы дзякуючы ведам.  Перамагае  рак  печані,  костак  і
прастаты.На працягу некалькіх  месяцаў пасля пачатку алею рак печані  і  костак былі ў
стадыі рэмісіі, больш не бачылі пры сканаванні».Луі

«Калі даследаванні рака прыйшлі да мяне ў зборнік, я сказаў ім, што дам ім больш, чым
грошы, я запісаў імя Рыка Сімпсана і сказаў ім у Google. Дай Бог здароўя”. Джэйн

«Толькі  людзі  могуць  быць  настолькі  дурнымі,  каб  дазволіць  іншым  перашкодзіць  ім
вылечыць сябе натуральным чынам...Я маю на ўвазе, наколькі гэта смешна?Невуцтва -
самы люты вораг чалавека». Sol

Дадатковыя парады для хворых на рак лёгкіх
ПытаннеГэты  быў  на  алеі  некаторы  час  і  ўсё  яшчэ  павінен  быў  выкарыстоўваць
абязбольвальныя, таму мы шукалі больш спосабаў, як дапамагчы пацыенту.

А.1) Зрабіце яшчэ адну партыю алею і паспрабуйце змяшаць яго з тым, што ў вас ёсць,
шукайце  максімальна  магчымае  заспакаяльнае  алей,  вы  не  жадаеце  падсілкоўваць
пацыента энергіяй.

2) Паспрабуйце вырабляць алей з больш чым аднаго штаму адначасова, як правіла, такім
чынам  яно  мае  лепшы  агульны  эфект  і  можа  больш  эфектыўна  лячыць  многія
захворванні.  Зноў жа,  шукайце самы магутны заспакаяльны матэрыял бутонаў Indica з
20%  THC  або  больш  з  розных  даступных  штамаў  Indica,  каб  атрымаць  найбольш
эфектыўныя лекі.

3) Было б лепш, каб яна перастала ўжываць алей у капсулах.Вы хочаце, каб некаторыя з
іх былі ў яе роце для дадатковага пад'язычнай абсорбцыі (вы можаце выявіць, што ў такім
выпадку ён мае лепшы болесуцішальны эфект)

4) Зрабіце 0,3-0,5 г супазіторыі з маслам какавы і дайце ёй выкарыстоўваць іх не менш за
два разы на дзень, яна можа ўжываць іх як анальна, так і ўнутр.

5) Папытаеце яе выпарыць алей некалькі разоў на дзень - кашаль пажаданы, ёй трэба
адкашляцца ўсё, што не належыць у яе лёгкіх, у тым ліку і пухліны (яны павінны проста
зменшыцца, а затым разваліцца, і яна іх адкашляе).

6) Зрабіце алейную настойку на спірце (20-30-50%, у залежнасці ад колькасці алею; 1-2
мл алею на 4 мл 96-99% спірту) і нанёс яе на месца, дзе яна была апераваная. з піпеткай
звычайна падыдзе адна-дзве кроплі, і такім чынам можна зэканоміць шмат алею.Вядома,
вы  таксама  можаце  нанесці  трохі  алею  непасрэдна  на  месца  і  накрыць  яго  бінтам  і
паўтараць кожныя тры дні або калі павязка адпадзе.

7) Прыгатуйце мазь з маслам шы або растворыце трохі алею ў цёплым канапляным алеі
або  высакаякасным  аліўкавым  алеі  першага  адцення  і  ўцірайце  ім  вобласць  некалькі
разоў на дзень.Гэта павінна дапамагчы ліквідаваць боль у яе рэбрах, і вы таксама можаце
выкарыстоўваць яго для пролежняў і ўсяго на яе скуры.

8)  Уключыце  ў  яе  рацыён  насенне  канопляў,  канапляныя  сэрцайкі  і  алей  з  насення
канопляў - прынамсі, жменю насення / сэрцайкаў або 1-3 сталовыя лыжкі алею з насення
канопляў.
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9)  Паспрабуйце  як  мага  хутчэй  замяніць  абязбольвальныя  і  пластыры  алеем.Калі  вы
пачынаеце наносіць  алей мясцова,  яно павінна вельмі  дапамагчы.Супазіторыі  таксама
робяць цуды пры захворваннях лёгкіх.Чым больш алею яна глыне і чым хутчэй яна гэта
зробіць,  тым лепш.Яна павінна  ўжываць  грам ці  больш у  дзень,  пакуль  не  пераможа
хваробу, а затым заставацца на падтрымлівае дозе 1-2 г у месяц». JB

Артрыт, боль у цягліцах

«Мой сябар у выніку  няшчаснага выпадку  парэзаў некалькі  сухажылляў на руках,  якія
прывялі да яго пальцаў.Ён выкарыстаў алей на ім адразу пасля аперацыі, каб дапамагчы
яго гаенню, і яно зажыла так хутка, што ім прыйшлося зняць швы рана, што было для яго
насамрэч балюча, таму што яны ўжо прыліпалі да яго скуры, гэта не былі распушчальныя
швы.Яго хірург і фізіятэрапеўт былі цалкам здзіўлены гэтым, але ён не сказаў яму, што ён
зрабіў да апошняга прыёму.Не ведаю, паверылі яны яму ці не, але я ведаю, што бачыў на
ўласныя вочы, і ён ведае, што перажыў». Ціна

«Вам  патрэбны  доказы?Маю  сястру  адправілі  дадому,  ёй  засталося  жыць  пару
месяцаў.Не магла выбрацца з ложка з ім у лёгкіх.5 тыдняў таму яна пачала на алеі.3 тыдні
таму і ўвесь гэты тыдзень і мінулы тыдзень яна вярнулася за руль машыны, займаецца
садам і  лол,  яна тоўшчы,  чым любы з  нас,  яе іншыя 4 брата і  сёстры.Гэта сапраўды
дзякуючы Рыку.Люблю цябе, чалавек». Эндзі

«Абнаўленне:  на  мінулым  тыдні  я  згадваў  брата,  які  дапамагае  свайму  брату,
атрымліваючы неабходны матэрыял, каб зрабіць алей Рыка Сімпсана для лячэння яго
знясільваючага  рэўматоіднага  артрыту.Ён  патэлефанаваў  сёння  ўвечары,  каб  сказаць
мне, што яго брат есць, смяецца, размаўляе па тэлефоне з сябрамі і сям'ёй пасля таго, як
амаль спаў праз 2-дзённы снежны шторм і Суперкубак.Ён хацеў ведаць, ці, можа, ён даў
яму  занадта  шмат,  таму  што  ён  ніколі  не  паводзіць  сябе  так.ЧУВАК!(смяецца)  Мне
здаецца, што ў яго выдатна атрымліваецца, за выключэннем Суперкубка, ён доўга ўдыхае
і кажа: «Дзякуй, чалавек, прыемна, што мой брат вярнуўся, ён зноў смяецца». (Гэта робіць
усё гэта варта, людзі)

Гэта  толькі  праз  тры дні,  так  добра,  ведаючы,  што  МЫ Змаглі  насамрэч  ДАПАМОГЦІ
НЕМАМУ, ХТО МАЕ АБСОЛЮТНАЭLY НЯМА НАДЗЕІ.Гэта другі чалавек з рэўматоідным
артрытам, якога я ведаю адзін на 1 твар у твар, што алей Рыка Сімпсана дапамагло.Мы
не навучаныя лекары - мы проста хлопцы, якія чулі пра алей, прымусілі яго паспрабаваць
і пераканаліся, што яно дзейнічае, мы проста звычайныя людзі, як вы, якія прынялі меры,
каб дапамагчы блізкаму чалавеку - нічога больш». Міхаіл

«78 дзён на нафце зараз і бачу некаторыя станоўчыя вынікі!!!У мяне РА і не было ўспышкі
з моманту пачатку гэтага лячэння канапляным алеем.Ні прыступаў астмы, ні крапіўніцы, ні
скаргаў!!!» Беверлі

«У мяне РА на працягу многіх гадоў.З тых часоў, як я лячыў гэта алеем канабіса, у мяне не
было ўспышкі, і некаторыя пашкоджанні суставаў сапраўды зніклі.У мяне ёсць болі, але
нічога падобнага да таго, як я адкрыў для сябе лекі.Я ўсё роўна доўгі час быў алкаголем,
але курэння недастаткова для хранічных захворванняў і моцнага болю». Марка

«Дай чалавеку рыбу, ён за дзень з’есць (калі гэта не зусім рыба, а проста соевая катлетка
з рыбіным тлушчам).Навучыце чалавека лавіць рыбу, і ў яго будзе поўны жывот на ўсё
жыццё.Дзякуем, што далі нам тое, за што большасць будзе плаціць.У цяперашні час я не
выкарыстоўваю  RSO  па  фінансавых  прычынах,  але  калі  мне  ўдалося,  гэта  цалкам
кантралявала маё нервовае засмучэнне (RSD).Не мог вылечыць,  але я  быў шчаслівы
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кантраляваць сімптомы.Ён замяніў прыём 9 таблетак у дзень.Дзякуй." Бяспечны

«Прывітанне, Rick & JB, я хацеў бы паведаміць пра яшчэ адзін добры вынік асабістага
прыёму алею: гэта прыкладна на 8 дзень або каля таго.Я прымаю яго па меншай меры
два разы на дзень, прыкладна ад 1/4 куб.см да 1/2 куб.см у дзень.У мяне быў выключны
поспех у барацьбе з болем у пятцы / ступні / лодыжцы - з кожным днём яна становіцца ўсё
лепш і лепш!Да майго пашкоджанага пляча вяртаецца гнуткасць, і ўчора ўвечары - падчас
масажу я заўважыў, што ВЯЛІЗНЫ вузел на левым плячы/шыі, які прычыняў столькі болю
ў гэтым плячы,  на самай справе зменшыўся ў памеры прыкладна да памеру фісташкі
памерам з грэцкі арэх.Гэта можа быць прычынай таго, чаму мой боль у плячы так хутка
сціхае.Я не ўпэўнены, што гэта за вузел, але я рады, што ён сыходзіць.Тэсты калі-небудзь
прыйшлі да высновы, што канабіноіды на самай справе памяншаюць запаленне тканін і
павялічваюць рухомасць суставаў і эластычнасць цягліц?Мне нават усё роўна, што кажуць
тэсты - я прададзены, і я не адчуваў сябе так добра ўгады!!!

Я быў цалкам занепакоены, што ў мяне не будзе энергіі,  і  я проста хачу спаць, спаць,
спаць падчас прыёму.Але --- у мяне ўсё наадварот -- у мяне падвышаная энергія і няма
млявасці ў дзённы час.Хацелася б, каб я мог моцна абняць цябе!!!» Верас

«Мне ўдалося адмовіцца ад хіміяпрэпаратаў, якія я прымаў ад рэўматоіднага артрыту.Але
тое,  як  я  трапіў  сюды,  было  доўгай  дарогай.У  1997  годзе  я  быў  у  сур'ёзным  MVA,
пакінуўшы мяне інвалідам і залежным ад фармацэўтыкі.За 14 гадоў я перанёс больш за
10  аперацый  на  абедзвюх  нагах,  прайшоў  праз  дэпрэсію,  гнеў,  фібраміалгію  (якую  я
вылечыў  без  традыцыйных  лекаў  лекараў),  гады  фізіятэрапіі,  альтэрнатыўныя  метады
медытацыі, іглаўколванне, Рэйкі і г.д.Давёў мяне да кропкі фізічнай формы, што я зноў мог
хадзіць  у  кароткія  паходы,  праплываць  кругі  ў  басейне  і  назад  у  звычайнай праграме
практыкаванняў, якую я мог фізічна выканаць.Больш за дзесяць гадоў я прымаў стэроіды,
абязбольвальныя прэпараты ўсіх відаў, супрацьзапаленчыя прэпараты і гэтак далей.Два
гады таму боль узмацнілася і адрознівалася ад таго, што я адчуваў пры астэаартоз з-за
траўмаў  у  некалькіх  месцах  на  целе,  на  шыі,  у  грудным  аддзеле  спіны  і  паясніцы,  а
таксама  ў  нагах  і  каленях.Мае  рукі  і  ногі  былі  так  балючыя  і  ацёкі,  а  таксама  рукі
дэфармаваліся ад пашкоджанні ад рэўматоіднага артрыту,  і  пасля шматлікіх  аналізаў і
паездак  да  рэўматолага  мне  паставілі  дыягназ  і  правялі  шэраг  выпрабаванняў  і
пратаколаў  лекаў,  якія  ўключалі  неадкладнае  пачатак  Метотрексат,  хіміяпрэпарат  для
лячэння РА, праз 6 месяцаў пасля гэтага мне далі іншы прэпарат разам з хіміяпрэпаратам,
які меў жудасныя пабочныя эфекты, але мне давялося пацярпець праз пратакол, перш
чым я змог перайсці на іншы лепшы і больш дарагі прэпарат (у свядомасці Big Pharma)
увесь час на хіміятэрапіі, таму пасля паўтара года хіміятэрапіі і дадатковых лекаў ад РА ў
мяне з'явіўся сябар, які пазнаёміў мяне з відэаролікам «Run from the Cure», гісторыяй пра
RSO .Што ж, для мяне з першага разу, калі я паглядзеў гэтае відэа, і многія, многія іншыя з
тых часоў, гэта цалкам змяніла жыццё.Я пачаў апошні тыдзень у лістападзе 2012 года, і
неўзабаве я пачаў заўважаць пэўныя змены ў маім самаадчуванні, я шмат спаў ад алею,
але  гэта  проста  азначае,  што  я  вылечваўся,  спатрэбілася  некаторы  час,  каб  апетыт
вярнуўся але ў рэшце рэшт гэта адбылося, мае валасы значна палепшыліся, яны зноў
блішчалі, а не радзелі і не выпадалі». Вэндзі

«Алей вылечыла маю падагру за 5 гадзін.Вось пра што гаворка!БОЛЬ НЕ БОЛЬ!» Міхаіл

«Я выкарыстоўваю яго для лячэння негатыўных наступстваў чэрапна-мазгавой траўмы, а
таксама  хранічнай  болю  ва  ўсім  целе.Стрэс  пагаршае  мае  сімптомы,  але  марыхуана
дапамагае мне вельмі эфектыўна змагацца са стрэсам.Гэта дапамагае супакоіць як розум,
так  і  цела,  дазваляючы  мне  лепш  засяродзіцца  на  задачах  і  не  ўзбуджацца,  не
раздражняцца, істэрыкі, дэпрэсіі і г.д.Я лічу, што гэта паляпшае мой настрой, і мае рэакцыі
на  знешнія  раздражняльнікі  больш  вымераныя  і  абмежаваныя,  а  не  імпульсіўныя
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дзеянні.Спадзяюся,  што гэтая інфармацыя дапаможа вам.У мяне няма ліцэнзіі,  і  мяне
паклёпнічалі, называючы і абыходзіліся як з наркаманам.Гэта само па сабе падсілкоўвае
маю дэпрэсію і робіць немагчымым выздараўленне і вяртанне да працы». Фрэд

«Вось што гашышнае алей увогуле зрабіла для мяне.За чатыры гады я перайшоў ад таго,
каб прымаць столькі таблетак ад трывогі і абязбольвальных (уключаючы гераін), а толькі
1/8thтаблеткі ад болю два разы на дзень.У мяне спазмы цягліц, якія адчуваюць, што мяне
колюць, і нядаўна ў мяне пачаліся курчы, калі ў мяне скончылася алей.Я таксама пакутую
ад мігрэні,  і  мне  паставілі  дыягназ  шэраг  псіхічных  расстройстваў.Я не ўяўляю,  колькі
сінтэтычных прэпаратаў мне прапіша доктар.Але алей усё бярэ на сябе.Таксама я павінен
адзначыць,  што я прайшоў тэсты на IQ з і  без уплыву алею.Набраў 148 з,  122 без.Ці
азначае гэта, што ён стаў разумнейшым... амаль да геніяльнага ўзроўню?Можа быць, я
амаль геній з СДВГ і алей гашына лечыць стан?Я, вядома, быў лепш у каледжы, калі я
браў онлайн-класы, каб я мог лячыць падчас заняткаў.Ва ўсякім выпадку, алей з гашыну -
гэта адказ на большасць сусветных праблем». Джымі

«Яшчэ адна інфармацыя аб прыёме алею пры болях у пятках / ступнях / лодыжках.4 дні
прыёму алею ўнутр 3 разы на дзеньпазбавіў ад болю і зноў даў мне поўны дыяпазон рухаў
правай нагой / пяткай / лодыжкай.Учора я забыўся прыняць ранішнюю і вячэрнюю дозу, і
да канца дня я ледзь мог хадзіць, мае суставы зноў зацяклі, і я быў няшчасны.Я вярнуўся
дадому, з'еў алею і на працягу 15 хвілін пачаў вяртаць гнуткасць, і боль аціхла, кульганне
спынілася.Дзіўна,  што  гэта  здымае ўсю маю скаванасць  у  плячы ад  старой траўмы ў
аўтамабільнай аварыі 20 гадоў таму і, палягчаючы боль у плячы, ён здымае ўсю маю боль
у  шыі  ад  цягліц  у  плячы,  якія  напружваюцца  і  выцягваюць  пазваночнік  з
выраўноўвання .Больш няма галаўных боляў ад скаванасці  ў  плячы.Гэта было поўнае
пацвярджэнне  для  мяне  таго,  што  алей  дзейнічае  для  барацьбы  з  болем  разам  з
мноствам іншых магій».

«Гэта не лекі ад раку ці нешта падобнае, але я хацеў паведаміць Рыку, што я кульгаю на
правую пятку ўжо амаль год, не ведаю, што з гэтым не так, і ведаю, што доктар дасць мне
лекі, якія я не прымаю. Я адчуваю сябе камфортна прымаць, таму я проста справіўся з
болем.

Нядаўна мы пазнаёміліся з RSO праз сябра Чарльза, і мы пачалі гэта рабіць.За апошнія
два дні я ўжываў алей некалькі разоў у дзень, і сёння раніцай я прачнуўся і не кульгаў.Муж
гэта адразу заўважыў.Ён заўважыў, што алей, напэўна, дзейнічае!Дзякуй Рыку Сімпсану!
[:)] Я адчуваю сябе выдатна!» Х

— Дарагі H, дзякуй за добрыя навіны, нам заўсёды падабаецца чуць пра іх.Я б змяшаў
алей з алеем насення канопляў або аліўкавым алеем і зрабіў бы настойку і выкарыстаў
алей таксама мясцова.Вядома, ужыванне алею - гэта ключ да сапраўднага вылячэння, і
ўсе інструкцыі па ўжыванні алею ёсць на нашым сайце.З найлепшымі пажаданнямі, JB (з
паведамлення ў FB)

«Я зламаў нагу два тыдні таму і атрымліваю больш палёгкі ад нафты і канабісу, чым ад
апіятаў горцаў, проста сказаўшы, што Big Pharma робіць для мяне нада». Міхаіл

«Зламаў спіну ў двух месцах у 1987 годзе.Да 1994 года піў алкагольныя напоі і выпіваў
таблеткі.Кінуў  шмат  і  зрабіў  справу  НС  і  АА,  стаў  кансультантам  па  наркотыках  і
алкаголю.Хранічная боль у спіне прымусіла мяне перагледзець абязбольвальныя лекі.Я
стаў  залежным  ад  Лос-Анджэлеса,  морфа  і  гераіну.Пачаў  паліць  гаршчок  ад  цяжкай
эмфізэмы  і  спыніў  усе  апіяты.Цяперашнія  даследаванні  паказваюць,  што  канабіс
памяншае збавенне ад апіятнай залежнасці і памяншае неабходныя міліграмы больш чым
на палову пры ўжыванні з канабісам.Гэта цудоўнае лекі ад усіх.:)” Джон
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«Я пашкодзіў спіну ў 20 гадоў.Я пакутаваў ад радыкуліту амаль 2 дзесяцігоддзі.Апошні раз
я абвастраў гэта 5 гадоў таму, і гэта было горш за ўсё.За 4-месячны перыяд гэта падвоіла
мяне да такой ступені, што я быў ледзь не да той кропкі, дзе я больш не мог дабрацца
туды-сюды ў  ванную.Я адчуваў боль  10  ўзроўню больш за  2  месяцы,  і  мне давялося
заставацца на канапе, абапёршыся на падушкі.Я не мог выпрастацца, каб ляжаць у ложку.

Маладая  дзяўчына,  якая  сябравала  з  маімі  хлопчыкамі,  сказала  мне,  што  я  павінен
паспрабаваць медыцынскую марыхуану, таму што яна дапамагла яе маме з яе рассеяным
склерозам.Я засмяяўся з яе і  сказаў, што гэта для хворых на рак і людзей, горшых за
мяне, і што я не магу кваліфікавацца.Я не ведаў гэтага, але гэтая маладая лэдзі ведала
даволі  шмат аб гэтай тэме, і  пасля яшчэ некалькіх тыдняў пагаршэння,  я мяркую, яна
стамілася  глядзець,  як  я  без  патрэбы  пакутую,  таму  яна  прывяла  сваю  маму,  каб
пагаварыць са мной.Яе маці  сказала  мне,  што  я  лёгка атрымаю кваліфікацыю,  што я
пазней і зрабіў, і што гэта дапаможа.Яна сказала мне з'есці на тосце трохі прыгатаванага ў
невялікай колькасці алею пры нізкай тэмпературы.Я быў у роспачы і зрабіў гэта.Мая сям'я
сказала, што прыкладна праз 15 хвілін пасля ўжывання канабіса я спаў і пускаў сліны...
лол.

Я прачнуўся на наступную раніцу, што было крыху дзіўна, таму што я не выспаўся больш
за  2  месяцы,  і  першае,  што  я  заўважыў,  гэта  значнае  памяншэнне  болю,  я  б  сказаў,
прыкладна на 20%, і  прыкладна столькі  ж паляпшэнне аб'ёму рухаў.Я быў узрушаны і
вельмі здзіўлены.Я працягваў ёсць канабіс і на працягу наступнага месяца я зноў стаяў
прама.Вось як я знайшоў Рыка Сімпсана.Я проста знайшоў у Google супрацьзапаленчае
сродак з канабісам, і «Бягу ад лячэння» было адным з першых даследаванняў, якія я калі-
небудзь праводзіў па гэтай тэме.5 гадоў праз, і мая спіна адчувае, што гэтапавінна.Я ем
канабіс рэгулярна, і гэта зводзіць запаленне да нуля.Траўма ўсё яшчэ ёсць.Калі я ступаю ў
яму ці што-небудзь, мне балюча, але аднаўленне не патрабуе доўгага часу, і спіна ніколі
не баліць, калі я не зраблю глупства». Джодзі

«Выправіў  мой  артрыт  і  ўзровень  цукру  ў  крыві,  трывогу,  дэпрэсію  і  бессань.  Я  кажу
артрыт, але гэта цяжкае дэгенератыўнае захворванне дыска. Я літаральна не магу хадзіць
без алею (прымаю яго ўжо 2 гады). Я выкарыстоўваю 120 наркотыкаў кожныя 14 дзён.
Больш за год у мяне не было ні адной таблеткі ад болю. Першапачаткова я ўзяў яго толькі
пры артрыце і пабочных эфектах (выдатны сон і без маршчын). Я ў лепшай форме ў сваім
жыцці. 45-гадовая бабуля. Маці 3 дзяцей». Эверглейд

«Пасля  прыёму  ўсяго,  ад  оксикодона  да  выкарыстання  пластыраў  з  фентанілам  на
працягу 3 гадоў з наступным 160 мг марфіну штодня на працягу яшчэ двух гадоў, а потым
мне  сказалі,  што  мне  трэба  імплантаваць  болесуцішальны  помпа,  я  вырашыў,  што
хопіць.Спыніў  халодную  індычку  (я  б  не  рэкамендаваў  гэта  рабіць)  і  пачаў  з
канопляў.Нават у тыя дні, калі боль усё яшчэ не кантралюецца, а якіх мала, мой розум
нават не звяртае на гэта ўвагі». Міхаіл

«У 1981 годзе я быў у МВА.Я вывіхнуў правае плячо.Мая правая рука была паралізаваная
ад нерва да хрыбетніка, якія былі расцягнуты.Я не мог атрымаць ніякага палягчэння ад
страшнага болю, які я пакутаваў.Я прачынаўся сярод ночы, плачу ад пакуты.Было такое
адчуванне, што іголкі запіхнулі мне пад пазногці і прайшлі ўверх па руцэ.Я ўзяў першыя
400,00 долараў, якія даў мне рэгулятар страхавання, і папрасіў майго стрыечнага брата
прывесці сябра ў бальніцу з некаторым MJ.Пасля курэння MJ боль цалкам знікла, і я мог
зноў заснуць.Пра гэта гаворыцца.Я думаю, што спосаб Рыка піць алей будзе лепш, чым
курэнне або выпарэнне, хоць мне падабаецца рабіць і тое, і другое.На здароўе”. Рон

«Я ведаю, што пасля трохдзённага лячэння RSO я мог бы бегчы ... без болю!Упершыню за
15  гадоў  з-за  зрашчэння  хрыбетніка,  якое  пакінула  пастаяннае  пашкоджанне  нерва  і
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пастаянны боль.Капсулы з какосавага алею таксама выдатна працуюць.У мяне не было
жадання і  я не прымаў свой Percocet  з  моманту пачатку прыёму алейных капсул.Гэта
нават зменшыла жаданне паліць марыхуану, прымаючы капсулы». Тэры

«Абнавіцеся,  амгош!Я  змагаўся  з  сынам!Я  ўвесь  час  змагаўся  са  сваімі  хлопчыкамі,
асабліва з малодшым сынам.Я не мог змагацца з ім літаральна гады!Яму цяпер 22, мне
52.З-за болю ва ўсім целе з-за артрыту было надзвычай цяжка рухацца, а тым больш
змагацца!Але я зрабіў сёння!І ў мяне ён таксама амаль быў, але пачаў смяяцца, лол.Я не
магу  перадаць  вам,  як  гэта  захапляльна!!Нават  пасля  гэтага  не  балю,  адчуваю  сябе
выдатна!!!» Кейсі

«У мяне  кіла  дыска,  якая  цісне  на  сядалішчнага  нерва,  што  выклікае  моцны боль  ад
паясніцы ўніз па левай назе да пальцаў.Я прымаў 3 ібупрофена кожныя чатыры гадзіны,
каб толькі ўстаць з ложка і хадзіць.Я пачаў прымаць алей амаль два тыдні таму ад болю і
запалення.Цяпер мне не патрабуецца ібупрофен,  я сплю лепш,  чым калі-небудзь,  мае
калегі  адзначылі  мой  лепшы  настрой  і  агульнае  шчасце.Я  АДЧУВАЮ  СЯБЕ  ДОБРА!"
Джэніфер

«Нават  калі  ў  вас  няма  раку,  падумайце  аб  прафілактыцы  свайго  арганізма.RSO  ў
невялікіх  колькасцях  выкарыстоўваецца  штодня.Вы  дазваляеце  свайму  арганізму
змагацца  з  рознымі  непрыемнымі  вірусамі  і  памылкамі.Я  не  бачыў  свайго  «ўрача
першаснай дапамогі» 15 гадоў з-за каноплі і ўсіх яе гаючых уласцівасцяў.Незалежна ад
таго, што са мной ідзе не так, RSO - адзін з першых пунктаў, да якіх я звяртаюся.

Я,  дарэчы,  3 разы ламаў спіну.Замянілі  пазванкі  і  дыскі  з  L-4  на S-2.Прыйшлося зноў
прымацаваць пазваночнік да вобласці таза ...  прыйшлося выдаліць сустаў пераменнага
току.Займаўся  ракам  печані  і  гепатытам  С.Я  лечу  сябе  на  100% каноплі.RSO  — гэта
проста інструмент у маім арсенале». Рык

«Вялікі дзякуй за вашу працу.У мяне 25-гадовая траўма спіннога мозгупраблемы з ранамі і
ацёкамі ў нагах і ступнях.Я паспрабаваў невялікую колькасць на дрэннай ране ў верхняй
частцы маёй ступні, і на працягу некалькіх дзён было значнае паляпшэнне.Здаецца, ацёк
таксама  не  такі  моцны.Маё  пытанне  тычыцца  зыходнага  матэрыялу,  з  якога  была
зроблена  партыя.Ён  быў  з  высокім  утрыманнем смалы і  досыць  сталым,  але  не  быў
цалкам вылечаны і  меў трохі  затхлы пах (нават калі  гэта былі  моцныя штамы).  Як вы
думаеце, гэта паўплывае на агульнае якасць алею?Акрамя таго, я пакінуў пакінуты алей
на падагравальніку кававай кружкі значна даўжэй, чым «некалькі гадзін», я пакінуў яго там
прыкладна на 7 гадзін.Як вы думаеце, гэта таксама паўплывае на якасць?Гатовы прадукт
выглядае так, як вы сказалі.Гэтак жа, як восевая змазка з цёмна-залацістым бурштынавым
асадкам.Дарэчы, я пачаў даваць яго свайму старому сабаку, які адчуваў вялізную боль і
мае праблемы з перасоўваннем.Ён таксама паказаў значнае паляпшэнне.Яшчэ раз дзякуй
за  ўсё,  чым вы падзяліліся  і  зрабілі.Спачатку  я  быў  крыху  скептычна настроены,  але
цяпер я здзіўлены!» XXX

— Працуйце з тым, што ў вас ёсць, і шукайце лепшы матэрыял.JB

«Прайшоў  амаль  год,  як  я  пачаў выкарыстоўваць  алей канопляў  для лячэння РА,  і  я
працягваю бачыць станоўчыя вынікі і магу шчыра сказаць, што, на мой погляд, мой РА
знаходзіцца ў стадыі рэмісіі.Таксама я бачыў некалькі іншых станоўчых пабочных эфектаў,
такіх як страта вагі, нармальны ўзровень артэрыяльнага ціску (артэрыяльны ціск знізіўся
на 30 пунктаў), частата пульса ад 50 да 60 удараў у хвіліну, больш дэпрэсіі і, што лепш за
ўсё, больш таксічных лекаў, якія адпускаюцца па рэцэпце». Том

«Цяпер  магу  ўстаць  з  ложка  адразу  пасля  абуджэння,  а  не  адчуваць  сябе,  як  мне
90.Суставы рухаюцца значна лягчэй, больш не пакутуюць ад болю.Ад некаторых лекаў
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назаўсёды!Сапраўды дзіўная расліна, якую трэба перастаць абвінавачваць у тым, што яна
Дрэнная». Кэрал-Эн

«Я лічу, што гэта рэгенерацыйна, што нашаму арганізму гэта патрэбна для аднаўлення і
гаення, я добра пакутую ад артрыту, ён палягчыў боль і аднавіў гнуткасць маіх рук год
таму  я  нават  не  мог  друкаваць  без  сур'ёзнага  болю.Гэтага  няма,  цяпер  мае  рукі
нармальныя і гнуткія, я магу пісаць і шыць.І мой акулярны доктар быў здзіўлены, што мае
вочы насамрэч становяцца лепш кожны раз, калі я іду». Kelee

«У мяне былі аперацыі і незлічоная колькасць спіннамазгавых пункцый у адным месцы ў
ніжняй частцы спіны.Усё гэта выклікала тоўсты шнар, які  можна прамацаць, і  пазванок
запаляецца, і гэта сапраўды балюча.Мне вельмі балюча, я адчайна жадаў палёгкі.Такім
чынам, Гейл нацерла трохі (1 кропля) RSO (каноплівага алею) на месцы і прымусіла мяне
паляжаць,  каб  яно  ўвабралася.Ну,  алей  адчуваў  сябе  крыху  паколванне,  але  акрамя
гэтага,  я  не  думаў,  што  гэта  робіць  шмат.Ну,  праз  20  хвілін  боль  знікла,  і  я  быў  у
прытомнасці да раніцы!Я спаў фантастычна, і калі я прачнуўся, маёй спіне стала лепш, а
рубцовая  тканіна  не  такая  тоўстая.Для  мяне  гэта  дзіка,  але  алей,  здаецца,  разбурае
старую  рубцовую  тканіну.Алей  канабіса  дзіўнае,  і  калі  б  я  не  чытаў  іншыя  гісторыі,
падобныя да гэтага, я б падумаў, што звар'яцеў!» Мікі

«Бабуля маёй сяброўкі мае цяжкі артрыт і не можа раскрыць рукі.Мы паспрабавалі трохі
паэксперыментаваць з маслам Рыка Сімпсана і сказалі ёй уцерці яго ў рукі.Праз некалькі
хвілін пасля нанясення яе рукі пачалі аслабляцца, і, калі яшчэ некалькі, яна зноў пачала
без болю рухаць пальцамі.Было сапраўды дзіўна бачыць нешта падобнае». Дуэйн

«Я не сумняваюся, што гэта працуе.Я заўважыў неадкладныя вынікі.Я ўжо выканаў план
А.Апрацоўка  алею  была  планам  Б.Хацелася  б,  каб  я  паспрабаваў  алей  першым.Я
прайшоў  праз  гады  болю,  мне  не  давялося.Я  прымаў  таблетку  ад  болю  кожныя  4
гадзіны.Прайшло  ўсяго  два  тыдні  алейных  працэдур,  але  я  адчуваю  сябе  значна
лепш.Выкарыстоўваючы таксама шчолачную ваду.Дзіўна!!!” Джэймс

«Нафта Рыка Сімпсана асаблівая.Я выкарыстоўваў каноплі для барацьбы з сімптомамі
болю на працягу многіх гадоў, але ледзь пакрываў свае сімптомы.Я ведаў, што мая траўма
не загоілася цалкам.Калі я пачаў прымаць алей Рыка Сімпсана, я ўжо спрабаваў ёсць
розныя экстракты,  зробленыя з  канабіса,  і  ўсе яны мелі  некаторыя кароткатэрміновыя
эфекты,  але  потым  прымушалі  мяне  адчуваць  сябе  альбо  прыпаднятым,  альбо
перагарэлым, альбогэта проста не будзе доўжыцца дастаткова доўга.Я ніколі не адчуваў
сябе  ідэальным.Я  нават  паспрабаваў  прадукт,  які  быў  прададзены мне як  алей  Рыка
Сімпсана, які быў непрыемны і неэфектыўны - сцеражыцеся нізкаякасных экстрактаў, якія
нічога  не дадуць,  і  не  адчайвайцеся ад гэтага,  таму што сапраўдная здзелка прасцей
кажучы, цуд.Я прымаў хутка ўсё большыя колькасці апіятаў.Алей Рыка Сімпсана спрыяе
засваенню апіятаў, але само па сабе яно таксама вельмі моцнае абязбольвальнае.Гэта
доўжыцца ўвесь дзень, і я больш не заўважаю ніякіх высокіх або пабочных эфектаў ад
дозы, якую я прымаю.Я магу зрабіць значна больш, як чалавек без болю, і я адчуваю, што
дыяпазон маіх рухаў павялічваецца,  і  я ведаю, што я вылечваю.На самай справе маё
здароўе ў цэлым было неверагодным - у мяне заўсёды было шмат хвароб і інфекцый, і з
таго часу, як я пачаў выкарыстоўваць гэта алей, стан здароўя быў надзвычай чысты.Цяпер
я зноў прымаю апіятныя абязбольвальныя, пакуль адчуваю сябе лепш.Тым часам я час
ад  часу  спрабаваў  іншыя  розныя  тыпы  экстрактаў,  напрыклад,  алей  або  харчовыя
прадукты.Я лічу, што абязбольванне ад масла Рыка Сімпсана на парадак мацней, чым у
любой іншай канабіс,  незалежна ад  таго,  ядуць  ці  вэндзяць.Гэта  ў  сваёй уласнай лігі
палягчэння сімптомаў нават у параўнанні з самымі моцнымі экстрактамі воску канабіса.Я
збіраюся аднойчы цалкам адмовіцца ад апіятаў». Майк
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«Я выкарыстоўваю гэта алей.У мяне мышачная дыстрафія  і  пастаянныя праблемы са
здароўем  з-за  сіндрому  Стывенса  Джонсана  /  TEN.Гэта  працуе.Ён  працуе  лепш,  чым
ЛЮБЫ фармацэўтычны прэпарат на рынку.Гэта бяспечна і эфектыўна.Без гэтага я б не
змог  працаваць.Гэта  дазваляе  мне  быць  прадуктыўным.Я  працую  поўны  працоўны
дзень.Да  прыёму  алею  я  прымаў  цяжкія  прэпараты,  якія  не  рабілі  нічога,  акрамя  як
ператваралі мяне ў зомбі з мноствам пабочных эфектаў.

У завяршэнні сваёй «разгадкі» дазвольце сказаць вось што: тым, хто верыць, тлумачэння
не  трэба.Для  тых,  хто  не  робіць,  ніякіх  тлумачэнняў  не  дастаткова.Я  жывы  доказ
эфектыўнасці гэтага.І гэта трэба зрабіць легальным і даступным для ўсіх”. Лоры

Дыябет
«Алей  амалоджвае  падстраўнікавую  залозу,  і,  верыце  вы  ці  не,  яна  часта  пачынае
выпрацоўваць  інсулін  нават  пасля  многіх  гадоў  бяздзейнасці.Многія  пацыенты  могуць
спыніць  ўвядзенне  інсуліну  праз  некалькі  тыдняў  на  алеі.Алей  таксама  дапамагае
вылечыць або кантраляваць усе іншыя праблемы ў арганізме, звязаныя з дыябетам.

Я б з'еў алей і / або выкарыстаў яго ў супазіторыі.Курэнне або выпарэнне таксама могуць
дапамагчы знізіць узровень цукру ў крыві, але эфекты вельмі абмежаваныя ў параўнанні з
ужываннем алею.Я б выкарыстаў алей мясцова пры дыябетычных язвах, проста нанёс
алей,  накрыйце бінтам і  паўтарайце гэта кожныя тры дні,  пакуль язва не загоіцца.Я б
змяшаў алей насення канопляў з  экстрактам і  выкарыстаў яго для масажу,  што будзе
спрыяць цыркуляцыі крыві і  прадухіліць ацёк і іншыя нязручнасці.Я б таксама ўключыў
насенне канопляў і канаплянае алей у свой рацыён.JB»

«Другі тып амаль знік, амаль усе лекі, змагаючыся з саркоідозам, ён працуе». Джэф

«Какосавы алей таксама дапамагае стабілізаваць узровень цукру ў крыві пры дыябеце!!
Мой мясцовы крамнік паспрабаваў гэта, і ён сказаў, што гэта працуе як шарм!!Ён таксама
адчувае сябе псіхічна нашмат лепш [больш энергіі] і таксама худнее!!Усё добра!!" Робін

«У мяне ўзровень цукру ў крыві з'ехаў з розуму (да 400+- на працягу некалькіх месяцаў -
вельмі  небяспечна),  і  гэта  літаральна  выбівала  мяне  з  ног.Я  кіўнуў  за  руль  -  таму  я
перастаў ездзіць - сапраўды дрэнная рэч!Дакументы нават забаранілі мне лётаць у Нью-
Йоркубачыць маму на Каляды.

Ну - дактары спрабавалі адзін інсулін, потым два - абсалютна нічога не зрабілі.Так што - я
нарэшце сказаў ім - хопіць!!Я іду на алей (я ніколі не казаў доктару, што рабіў гэта раней) і
павялічваў  дозу  кожныя  2  гадзіны.Ну,  вы  ўжо  здагадаліся,  -  мой  цукар  нырнуў  у
нармальны дыяпазон.Мой Док з'яўляецца адным з тых дружалюбных гарвардскіх хлопцаў
-  і  ён  ашаломлены.Варварам  адзін  бал!!!!Такім  чынам  -  цяпер  у  нас  ёсць  цалкам
задакументаваны выпадак дыябету, калі жыццё было выратавана - Я!!!!!!-- :)” Джанет

«Рэзкія  змены,  я  адключыўся  амаль  ад  усіх  інсулінаў.Часам  мне  давядзецца
выкарыстоўваць  Lantus,  працяглы  тэрміндзейнічаючы  інсулін,  але  не  часта.Я  пачаў
выкарыстоўваць RSO па многіх прычынах, але адна была ў надзеі, што я змагу пазбавіцца
ад  інсуліну  і,  нарэшце,  убачу  больш  стабільны  ўзровень  цукру  ў  крыві.Я  ўжываў  300
адзінак  Novolog  у  дзень,  кароткатэрміновы  інсулін  і  200  адзінак  Lantus  і  4  таблеткі
Метфармін у дзень.Я ўсё яшчэ прымаю таблеткі, але магу жыць з гэтым, бо мне больш не
трэба выкарыстоўваць інсулін.Больш не тырчыць жывот іголкай ад 6 да 8 раз у дзень!
Узровень цукру лягчэй кантраляваць, і я больш не бачу паказанняў ад 2 да 5 сотняў.Я
таксама больш не бачу рэзкага нізкага ўзроўню цукру ў 30 гадоў.Гэта было ад Бога,  і
першае, што насамрэч падтрымала ўзровень цукру». Дзяна
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«Мой узровень цукру ў крыві да дыябету быў вышэй за 140, а цяпер у мяне 100.Праверце
сваю кроў, перш чым рабіць алей, дайце яму каля 10 хвілін і праверце яго яшчэ раз, і яно
значна  ўпала.Мой  зрабіў  так  шмат,  як  толькі  мне  прыйшлося  выпіць  Gatorade,  каб
выраўняцца». Мішэль

«Я хворы на інсуліназалежны дыябет, і з адной порцыяй алею ў 60 грамаў я перайшоў ад
100 адзінак штодня да 50 адзінак інсуліну». Леслі

«Гэта цалкам збалансавала мае ўзроўні.Мне далі перорально «METFORM», і я ніколі не
прымаў таблеткі з самага першага, і я зноў прачнуўся і падумаў: «Не, павялічце колькасць
алею цяпер, калі мне паставілі дыягназ дыябет II тыпу». Мае ўзроўні скачуць прыкладна
паміж 3,4 і 7,2.Абсалютна высокі ўзровень цукру, які я змог падвысіць, быў 8,1 пасля таго,
як  у  якасці  эксперыменту  з'еў  літаральна  пакуначак  цукерак,  уключаючы  плітку
шакаладу.Я  зрабіў  вельмі  невялікі  капец  алею,  калі  падштурхнуў  яго  да  8.1  і  пачаў
правяраць свае ўзроўні кожныя 10 хвілін, каб убачыць, ці магу я прымусіць іх знізіцца.Праз
10 хвілін пасля алею я ўпаў да 7,3, а калі я тэставаў на адзнакі 20 хвілін пасля таго, як
алею ўпаў да 4,8». Мішэль

«Я магу выкарыстоўваць толькі невялікія дозы алею.Гэта выклікае ў мяне гіпаглікемію на
поўную  моц.Але  гэта  добра,  таму  што  я  пачаў  з  45/10  уколаў  інсуліну  працяглага  і
кароткага дзеяння восем гадоў таму.Я правёў некаторыя даследаванні аб сваёй новай
хваробы, і  марыхуана пастаянна з'яўлялася ў якасці натуральнага лекі  разам з іншымі
спецыямі,  такімі  як  карыца,  таму  я  пачаў  выкарыстоўваць  хэш-каўпачкі,  пакуль  не
з'явілася  «сапраўднае»  алей.Яны  былі  настолькі  моцныя,  што  я  думаў,  што  памру,
упершыню, калі з'еў шапачку.Не кажучы ўжо пра нагрузачнай дозе RSO.(Але RSO тады
нават  не  быў  варыянтам  для  мяне)  Але  аднойчы  ўжыванне  алею  (збожжа  ў  дзень)
выклікала гіперчувствітельность да ін'екцый інсуліну двойчы ў дзень, і  я затрымаўся на
развілцы, каб выбраць RSO або стрэлы.Я спыніў стрэлы і працягнуў алей.

Разам са зменай дыеты і  павелічэннем штодзённай актыўнасці (практыкаванні)  у мяне
цяпер  5,7  A1C,  страціў  60  фунтаў  і  больш  не  маю  фантомных  пякучых  боляў
(дыябетычная  неўрапатыя).Пасля  некалькіх  месяцаў  лячэння  прыйшлося  перайсці  на
гліцэрыну і спіртавыя настойкі і рабіць толькі штогадовыя алейныя працэдуры.Таму што
мой цукар пачаў падаць занадта нізка.

Ён  валодае  цудадзейнымі  магчымасцямі  лячэння  дыябетыкаў.Як  канабіс  дзейнічае  на
эндакрынную сістэму арганізма, варта адзначыць і старанна вывучыць.Я аддаю перавагу,
каб  на  працягу  месяца  ў  год  лячылі  алею,  чым  рабіць  730  здымкаў  генетычна
мадыфікаванай ДНК свіней.Я выкарыстоўваю гатункі раслін сацівы, каб здабываць алей і
рабіць з іх настойкі.Гэта лепш за ўсё працуе для маіх сімптомаў.Я паспрабаваў Indica і
заўважыў,  што  проста  не  магу  працаваць,  хачу  есці  больш  і  ўвесь  час  адчуваю
холад.Саціва  паскорыў  мой  метабалізм  і  пульс,  падавіў  апетыт  і  выклікаў  у  мяне
істэрычныя прыступы смеху (мой любімы пабочны эфект).

Калі ваш цукар высокі, пачніце з нізкіх пастаянных доз.Вы ўсё яшчэ хочаце адчуваць, што
адбываецца з вашым целам.(Адна праблема, якую я меў, заключалася ў тым, што я не
ведаў, кружыцца ў мяне галава ад алею або нізкага цукру, таму вы збіраецеся прайсці
некалькі тэст-палоскаў у першы месяц, пакуль не даведаецеся, што вы адчуваеце).І ты
будзеш  вельмі  прагнучым  чалавекам.Вада  -  ваш  сябар  з  гэтымі  працэдурамі.Высокі
ўзровень цукру выклікае ў вас увесь час смагу, як і алей, так што прыміце гэта да ўвагі.

І  не  варта  занадта  турбавацца  аб  паніжэнні  цукру  спачатку.Гэта  не  як  прымусовае
ўвядзенне інсуліну.Алей проста ўваходзіць і робіць тое, у што я хацеў бы верыць, так як
скачок  запускае ўсе вашы органы,  і  гэта,  у  сваю чаргу,  дапамагае ім ачысціць кроў,  а
таксама мае выдатныя адносіны да нервовай сістэмы, і я лічу, што ваш мозг лепш адчувае

- 108 -



ваша цела праз  гэтыя  каналы і  ведае,  каб накіраваць  усе  свае  прыродныя  лячэбныя
здольнасці на стрэсавыя часткі.(У маім выпадку мая падстраўнікавая жалеза, ныркі і кроў.)
Цяпер майце на ўвазе, што гэта проста мая тэорыя, і я не навуковец, я проста расказваю
пра  тое,  як  гэта  працуе  для  мяне,  і  як  найлепшы  спосаб  рацыяналізаваць  яго
эфекты.Добра весці дзённік і рэгулярна праходзіць абследаванне здароўя і аналіз крыві,
каб адзначыць ваш прагрэс.Пасля таго, як ваш A1C стане пад кантролем, і ваша функцыя
нырак палепшыцца, вы даведаецеся, што знаходзіцеся на правільным шляху, і тады вы
проста трымаецеся на тым узроўні, на якім вы будзеце працаваць, і гэта ні ў якім разе не
так энергічна, як дасягнуць гэтага.Гэта, хутчэй за ўсё, запатрабуе толькі нізкіх пастаянных
доз і змены ладу жыцця, якія не з'яўляюцца чужымі для дыябетыкаў.(Мне спатрэбілася
каля шасці  месяцаў,  каб перайсці  ад A1C з  11 да 7  і  яшчэ некалькі  налад у  дыеце і
фізічных  практыкаваннях,  каб  падняць  яго  да  дыяпазону  5.(Водныя  практыкаванні  не
ўплываюць на мяне і дзейнічалі выдатна)». Антоній

«Я  выкарыстоўваю  1  грам  алею  ў  дзень  пры  цяжкай  дэгенератыўнай  перыферычнай
неўрапатыі, і палёгка дзіўная!» Лоры

«Мой муж гадамі ўжываў канабіс, а апошнім часам алей RSO ад дыябету.Гэта не толькі
стабілізавала ўзровень цукру ў крыві, але і перамяняе яго хранічную хваробу нырак.Яму
паставілі дыягназ ХБП 3 стадыі, і яны ўнеслі яго ў спіс донараў ныркі.Ён пачаў ужываць
настойкі і алей RSO, і цяпер ён знаходзіцца на 1 стадыі ХБП.Лекары сказалі яму, што гэта
немагчыма.Мы пазбавіліся ад тых дактароў і атрымалі новага!RSO алей таксама знізіла
яго крывяны ціск, стабілізавала яго анемію і дыябетычную рэтынапатыю (ён павінен быў
быць цалкам сляпым, кажа Western Medicine).Дзякуй Вялікаму Духу за прыгожую расліну
канабіс  і  ўсё,  што яна дае!!Дзякуй Рыку Сімпсану за  інфармацыю пра тое,  як  зрабіць
эфірны алей канабіса, і за водгукі тых, хто гэта робіць!» Джулі

«У майго партнёра тып 1, і ўжыванне невялікай колькасці алею дапамагае стабілізаваць
узровень цукру.Гэта сапраўды падарунак...” Spaceleaf

«Я прымаў 4 метфармін і 4 диамикрона ў дзень, у мяне ўзровень цукру ў крыві быў 12%
пасля  12-гадзіннага  хуткага  аналізу  на  цукар  у  крыві.Мой  лекар,  выглядаючы  крыху
расчараваным, сказаў: «Ну, я мяркую, што вам больш не патрэбныя таблеткі ад дыябету».
Праз 9 месяцаў пасля лячэння.Усе мае сімптомы,  ныркі,  артрыт,  халестэрын,  крывяны
ціск, усё значна лепш на алеі, чым на таблетках.Гэта цуд.

Узровень цукру ў крыві ўпаў як камень прыкладна на 6-м тыдні лячэння.Аднойчы ноччу я
прачнуўся смешна, узровень цукру ў крыві  быў ніжэй за адзнаку 4%, 3,2%.Я перастаў
прымаць 8 таблетак у дзень ад дыябету 2 тыпу.Гэта было 17 месяцаў таму.Усяго я прымаў
15 таблетак у дзень, цяпер ніводнай.Так што, Майкл, зрабі лячэнне на ўзроўні лячэння.3
месяцы, 60 грамаў [выконвайце інструкцыі на сайце Рыка], ваш дыябет знікне». Пятра

«Канабінае алей — адзінае, што можа спыніць боль ад маёй неўрапатыі.Нават Oxycontin
не  змог  зняць  увесь  боль,  як  КБР у  алеі  канабіса,  змешаным  у  крэме.Гэта  цудоўная
расліна для розных медыцынскіх мэтаў, і, нарэшце, людзі пазнаюць гэта». Завязаць

«Рык ускосна выратаваў мяне ад лёсу, горшага за смерць пасля таго, што я перажыў з
кардыялагічнымі спецыялістамі.14 месяцаў, больш за 22 розных аналізаў у 4 бальніцах і
медыцынскім  цэнтры.«Вы  -  горшы  сцэнар,  1  бок  вашага  сэрца  мёртвы,  вам  можа
спатрэбіцца перасадка сэрца». Потым праз 14 месяцаў не змаглі зрабіць больш аналізы,
зрабілі абыход.

Праз  2  гады  я  звярнуўся  да  новага  кардыёлага,  які  сказаў:  «Вашае  сэрца  зусім  не
пашкоджана, хто сказаў вам, што пашкоджанне было і што ў вас быў сардэчны прыступ?
Гэта няпраўда”. Мяне гулялі за лоха.Таму, калі доктар адправіў мяне да спецыяліста па
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цукровым дыябеце, які адправіў мяне да спецыяліста па нырках, я б хутчэй задрамаў на
снежнай сутонцы, а потым прайшоўшто-небудзь накшталт спецыялістаў у галіне аховы
здароўя зноў.Затым прыходзіць алей.Цяпер я больш здаровы, чым за 20 гадоў». Пятра

«Мне 79 гадоў, я жыву ў Францыі.Я хачу падзяліцца з вамі сваім асабістым вопытам з
канапляным алеем.У майго мужа Жэрома некалькі месяцаў таму з-за падзення зламаліся
хвасцец і сцягно.З гэтага моманту ўсё пайшло не так, моцна цярпеў боль і агонія моцна
лунала над ім.Мой унук сказаў мне, што ведае вельмі эфектыўны прыродны лек, які можа
дапамагчы вам у  гэтым хваравітым стане.Мы выкарыстоўваем канаплянае алей у  яго
раны і загоіліся, але апухлыя, і давалі перорально невялікая колькасць штодня.

Трэба сказаць, што выздараўленне было дзіўным, але трэба ведаць яшчэ нешта, мой муж
даўно пакутаваў ад эректільной імпатэнцыі, таму я вырашыла даць у дадатак да алею,
нанесці яго на пеніс, вынік быў самы дзіўны што я бачыла на працягу ўсяго свайго жыцця,
цяпер мой муж цалкам здольны займацца інтэнсіўным сэксам некалькі разоў на дзень,
плюс памер яго пеніса значна павялічваецца да памеру, які  меў мой муж, калі я была
маленькай.Для  чалавека  майго  ўзросту  можа  здацца  незвычайным  даваць  гэтае
сведчанне, але я лічу, што здароўе гэтак жа важна, як і добрае сэксуальнае жыццё.Дзякуй,
Рык.» Рашэль

— Дзякуй, Рашэль.Так, здароўе гэтак жа важна, як і добрая сэксуальнае жыццё, і так, алей
робіць менавіта тое, што вы апісалі.JB

«Якія штамы дапамагаюць мужчынскай імпатэнцыі,  JB?Мужчынам гэта трэба ведаць...»
Томаш

— Добрае пытанне, Томаш.Проста зайдзіце на сайт агляду штамаў і знайдзіце штамы з
афрадызіякам.Затым набудзьце  трохі,  праверце яго  на курэнні,  і  калі  вам падабаецца
эфект, прыгатуйце алей і выкарыстоўвайце яго.Вось і ўсё.Некаторыя штамы робяць вас
больш рагатымі, чым іншыя, а некаторыя камбінацыі штамаў будуць больш эфектыўнымі,
чым іншыя камбінацыі  штамаў  або  алеяў.Гэта  прыкладна ўсё,  што  я  магу  сказаць  на
дадзены  момант.Паспрабуйце  алей,  калі  яно  не  дае  таго  эфекту,  які  вы  шукаеце,
прыгатуйце  або  купіце  іншую  партыю,  пакуль  не  знойдзеце  патрэбнае.Так  і  павінна
быць.JB

«Мае  ногі  адчуваюць  сябе  лепш,  чым  калі-небудзь  за  апошнія  дзесяць  гадоў  з-за
неўрапатыі». Лявон

«Я б сказаў, што, хутчэй за ўсё, праблемы з псіхічным здароўем існавалі да ўжывання
канабіса;  што  дыскамфорт  псіхічнага  захворвання  падштурхнуў  іх  да  спробаў
самалячэння.У мяне С-ПТСР, і я быў у актыўнай залежнасці з (прынамсі) 12, пакуль не
ачысціўся ў 33.Гэта значыць 5,5 гадоў таму.Я паспрабаваў амаль усе лекі, якія мог, таму
што  не  адчуваў  сябе  «правільна».  Ачысціцца  для  мяне  азначала  псіхіятрычныя  лекі,
рэабілітацыю і некалькі гадоў тэрапіі.

Пасля таго, як год і крыху таму знайшоў канабіс (зноў) і выкарыстаў яго пры праблемах з
дыскамі,  я  быў  узрушаны  выявіўшы,  што  мне  больш  не  патрэбныя  некаторыя
псіхіятрычныя прэпараты, якія я прымаў на працягу прынамсі 3 гадоў.У мяне таксама быў
пастаўлены дыягназ цукровы дыябет 2 тыпу незадоўга да таго,  як я адкрыў для сябе
медыцынскі канабіс.Гэта было прамым вынікам некаторых псіхічных прэпаратаў!Цяпер у
мяне рэгулярны ўзровень цукру ў  крыві,  і  я  працую над тым,  каб на працягу  2  гадоў
адмовіцца ад апошніх 2 лекаў (антыдэпрэсантаў, ад якіх трэба паступова адмаўляцца).
Джэн

«У мяне таксама быў цукровы дыябет 2 тыпу.Штодзённае ўжыванне канабіса дазволіла
мне  перастаць  выкарыстоўваць  некалькі  лекаў,  якія  адпускаюцца  па  рэцэпце,  якія
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літаральна забівалі  мяне знутры.Гэта змяненне дало мне энергію і  адчуванне яснасці,
якога я  даўно не адчуваў.Павышэнне энергіі  азначала,  што я  насамрэч ХАЧАЎ ісці  на
шпацыр.Я пачаў хадзіць на заняткі па аквафіту.

Унёс пару лёгкіх змен у свой рацыён.Адно з змяненняў у тым, што я стаў ёсць больш
канабіс.Звычайна  ў  выглядзе  шакаладу,  прыгатаванага  з  какосавага  алею з  канабісам
(супер карыснае алей, вельмі карыснае для детоксікаціі печані і дапамагае схуднець).

У першы год ужывання канабісу штодня я страціў  крыху больш за 40 фунтаў.Я крыху
вярнуўся,  але  ямяне  гэта  зусім  не  турбуе,  таму  што  я  ведаю,  што  апошнім  часам  я
адчуваю крыху большы стрэс,  і  што,  ужываючы (асабліва ў ежу!)  канабіс штодня,  мой
арганізм будзе шчасліва клапаціцца пра сябе, як і задумана». Джэн

«Не  ведаю,  ці  ведалі  вы  пра  гэта,  але  ў  2011  годзе  мой  дыябет  быў  цяжкі,  з  нырак
выцякала  12  грамаў  бялку  ў  дзень,  калені  так  балелі,  што  я  амаль  не  мог
хадзіць.Сухажыллі, якія я разарваў у сцягне ў 85, вярнуліся з амаль невыносным болем.Я
быў 220  фунтаў.Лекар  адправіў  мяне  да  дыябетыка,  які  накіраваў  мяне  да  нырачнага
спецыяліста.Я нават не мог іграць на гітары.Я перастаў клапаціцца.

Я правёў некаторыя даследаванні пасля таго, як Майк на гэтай пасадзе сказаў мне, што
нейкі  хлопец па імені  Рык Сімпсан вылечыў кучу людзей ад раку з  дапамогай алею.Я
думаў,  bsале я паглядзеў на гэта.І  даведаўся,  што гэта таксама дзейнічае на цукровы
дыябет 2 тыпу - тое, што ў мяне было.

Я прытрымліваўся ўказанняў Рыка Сімпсана на сваім сайце аб тым, як гэта зрабіць і колькі
прымаць і г.д.гэта зрабіла мяне хворым, я думаў, што ў мяне грып, я працягваў гэта рабіць,
і  прыкладна  на  6-м  тыдні  ўзровень  цукру  ў  крыві  знізіўся,  я  перастаў  прымаць  па  8
таблетак у дзень, і ўзровень цукру ў крыві застаўся на ўзроўні.

Я страціў 30 фунтаў, спіна не так моцна балела.Я пайшоў на мой 3-месячны агляд, і мой
лекар стаяў там з адкрытай сківіцай.Усе мае жыццёвыя паказчыкі былі ў норме.Гэта было
2 гады таму, у мяне 173 фунта, мой цукар у крыві ўсё яшчэ ў норме без таблетак. Я зрабіў
яшчэ адзін 24-гадзінны аналіз мачы, каб убачыць, як працуюць мае ныркі. ныркі значна
палепшыліся».  У  мяне  не  баліць  калена  або  спіна,  калі  я  не  перашчырую,  але  праз
некалькі  дзён  усё  прыходзіць  у  норму.Я  амаль  не  палю  траву,  не  вельмі  люблю  яе
паліць.Вось што зрабіла для мяне алей». Пятра

«Не ўпэўнены, што вы памятаеце мяне, я прымаю 1 г / дзень для цяжкай ідыяпатычнай
неўрапатыі.Аднойчы Рык і Джанет сказалі мне, каб я трымаў вас у курсе...3 месяцы, і я
быў ашаломлены сёння ўвечары ...седзячы на канапе, раптам зразумеў, што мой сабака
пад  мною,  я  лашчыў  яе,  не  ўяўляю,  колькі  часу,  спіной  ікры.І  ЯНА  АДЧУВАЛАСЯ
МЯККАЙ!!!За апошнія 10 гадоў у мяне былі ТРЫ хірургічныя аперацыі ніжэй калена без
анестэзіі,  таму  што  я  не  адчуваў  гэтага.Адной  з  такіх  аперацый  была  СУРАЛЬНАЯ
БІЯПСІЯ НЕРВА!Гэта шок і трапятанне, людзі!!» Лоры

«Нафта RSO стала для мяне такім цудам, я зноў змог паесці, мой боль пакуль паддаецца
кіраванню,  і  няма наркотыкаў,  у  мяне  шмат  праблем,  занадта  шмат  назваў,  наркотыкі
разбураюць мае спайкі, якія мае вантробы склеены, лекары нічога не зробяць, калі ў мяне
не будзе перашкоды, я не мог ёсць нічога, акрамя вадкасці два дні таму, 4 дні на RSO, я еў
бутэрброд з сырам на грылі  і  ўчора палову тунца бутэрброд, лекары нічога не могуць
зрабіць для мяне, таму я сама па сабе, я важу 110 фунтаў, і гэта не з'яўляецца для мяне
нармальнай і не здаровай вагай, я ўпаў на 98 з іх лекамі, яны зрабілі выхоўвайце мяне з
чайнай лыжкай корму,  кругласутачна, мілая, лепш бы ела такую  ежу, якую мы павінны
былі ...Вызваліце расліну, якую даў нам Бог...» Джойс

«Праўда.Цяпер у мяне ўзровень цукру ў крыві знаходзіцца ў нармальным дыяпазоне, і я
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сышоў  з  2000  мг  метфарміну  ў  дзень  і  цяпер  ем  амаль  без  глютена  і  сачу  за  сваім
рацыёнам.Ніякага абястлушчанага дзярмо, дыетычнага дзярмо, або замарожаных страў
Weight Watcher.Вы бачылі ўтрыманне натрыю ў гэтых замарожаных стравах?Абуральна!»
Чэшыр

— Ці спадабаўся вам смак гэтых прадуктаў, калі вы спрабавалі іх на алеі?JB

«Раней я іх не любіў, але пасля алею або майго ўзросту я стаў адчувальным да глютена.У
мяне  больш  мігрэняў,  больш  фіброзна,  вугроў,  спазмаў  у  страўніку,  каб  назваць
некалькі.Акрамя таго, натрый прымушае мяне набухаць, як паветраны шар.Паколькі я стаў
у  асноўным  спажыўцом  канабіса  і  з  алеем,  цяпер  я  ем  больш  канопляў,  садавіны  і
гародніны, менш тлушчу, менш траў у ежы.Я ЛЮБЛЮ ГЭТА!Аднак,прадукты, звязаныя з
глютеном, такія як макароны і хлеб, я люблю незалежна ад таго, на алеі ці не.Вынікам
з'яўляецца тое, што майму арганізму гэта не падабаецца, і я з гэтым у парадку ". Чэшыр

«Прывітанне,  Грэг,  у  мяне  чыстае  здароўе  на  мачавой  бурбалцы.Так  кажа  доктар
дзякуючы хіміі.Ён сказаў, што я зараз у поўнай рэмісіі.Але праўда ў тым, што я ўзяў у
агульнай складанасці  каля 19 грамаў RSO, пачынаючы з 13 кастрычніка 2012 года і  ў
чацвер 19 снежня 2012 года.Пайшоў на абследаванне пеніса праз прастату і ў мачавая
бурбалка, і цяпер у мяне поўная рэмісія рака мачавой бурбалкі.Усе здаровыя ружовыя і
ніякіх прыкмет раку.Мой лекар кажа, што я выглядаю так, як ніколі раней не хварэла на
рак.Ён быў здзіўлены, як добра я выглядаю.Я ўсё яшчэ змагаюся з гэтымі наркатычнымі
сродкамі і ведаю, што RSO можа дапамагчы мне пазбавіцца ад гэтых таблетак, перш чым
яны мяне прымуць.Усё яшчэ спадзяюся паменшыць свае кісты ў кожнай з маіх нырак,
правай і левай.

За апошнія  некалькі  месяцаў маё снатворнае значна скарацілася,  і  я  таксама цалкам
адмовіўся ад Cymbalta, а таксама скараціў прыём Бакліфін, Лірыку і Оксікоцін, і ўсё яшчэ
спрабую адмовіцца ад іх цалкам, што здзіўляе маіх лекараў, Наколькі я хутка скарачаю і як
гэта дасць мне шанец весці некалькі НАРМАЛЬНАЕ ЖЫЦЦЁ.

Я прызнаю курэнне медыцынскай марыхуаны за тое, што падтрымала мяне ў жыцці праз
гэтую наркатычную частку майго жыцця.Дактары мяне Даўно выпісалі.Гэта RSO дазволіла
мне пачаць набіраць вагу пасля таго, як у кастрычніку мінулага года дасягнуў мінімуму ў
135 пры 6 футах у вышыню, і цяпер я важу 149 - гэта прырост на 14 фунтаў, толькі ў той
час,  калі  я  прымаў  RSO.Боль  у  маёй  цвёрдасці  спіны  аслабла,  і  ў  апошнія  некалькі
месяцаў у мяне таксама стала больш рухаў. Хірургія на шыі таксама была адкладзена
гэтай восенню з моманту прыёму RSO.

Мой  псоріатіческій  артрыт  у  маіх  ступнях  таксама  аціх,  і  я  малюся,  каб  больш  не
атрымлівалі стэроідныя ўколы ў маіх ступнях, і прашу тое ж самае і за спіну, мая апошняя
спіннамазгавая эпидуральная стэроідная ін'екцыя ў пазваночніку была мінулай восенню і
спадзяюся, што мой боль ўзроўні застаюцца на нізкім узроўні, каб больш не адбывалася.

Мой лекар кажа, што маё цела больш не можа (КАЛІ Я ХАЧУ ЖЫЦЬ) мяняць уколы і
таблеткі  на  якасць  жыцця.ДУХА,  КАЖУ.Вазьміце  RSO,  каб  дапамагчы  з  усімі  вашымі
хваробамі і паменшыць абязбольвальныя прэпараты і назаўжды знішчыць рак.Я не вельмі
шмат і не вельмі доўга, калі ён можа зрабіць гэта за такі кароткі час для мяне, проста
падумайце, ці мог увесь свет ведаць пра гэта.Божае лекі!!!” Тоні

«У  майго  таты  6  месяцаў  таму  дыягнаставалі  рак  падстраўнікавай  залозы.Падчас
хіміятэрапіі  распаўсюджваецца  на  ныркі  і  лёгкія.У  яго  паўсюль  з'яўляліся  плямы,  і  ён
вельмі хутка пагаршаўся.Я прачытаў пра нафту і вырашыў, што яму няма чаго губляць.Мы
зрабілі  некаторыя,  і  ён  быў  на  гэтым  кожны  дзень  на  працягу  трох  месяцаў.Вынікі
сканавання прыйшлі ўчора.Доктар быў здзіўлены.Рак падстраўнікавай залозы скараціўся,
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а іншыя плямы цалкам зніклі.Мой тата нашмат лепш.Няма млоснасці,  набраў вагу,  не
спіць ужо цэлы дзень, і ён зноў на вуліцы.Сапраўды дзіўна.Мы над месяцам». Ліза

— Выдатна, Ліза, але больш не сканірую, калі ласка, толькі алей.Вам сапраўды не трэба
рабіць канцэрагеннае сканаванне, каб пераканацца, што ў яго ўсё добра.Як вы кажаце,
вам  не  было  чаго  губляць,  таму  не  губляйце  гэтую  гульню,  праводзячы  непатрэбнае
сканіраванне, якое можа пагоршыць сітуацыю.

Ўздзеянне радыяцыі назапашваецца ў арганізме.Чым менш абследаванняў прымае хворы
на рак, тым лепш.Гэта толькі здаровы сэнс, больш нічога.Увогуле, сапраўды лепш з'есці
яшчэ 60 г алею, калі вы не ўпэўненыя, ці здаровы вы на 100%.

Акрамя таго, усе гэтыя аналізы і візіты да лекараў звычайна моцна нервуюць пацыентаў і
падвяргаюць  іх  моцнаму  стрэсу.Цяжка  пазбегнуць  стрэсу  і  трывогі,  калі  чалавек  мае
справу  з  хваробай,  таму  пазбягайце  стрэсу  і  трывогі  як  мага  часцей  -  і  алей  можа
дапамагчы са стрэсам і трывогай лепш, чым любое іншае рэчыва, якое я ведаю.JB

«Я выкарыстоўваю канабіс на працягу многіх гадоў для свайго дыябету.Я заўсёды адчуваў
сябе хрэнам.У маёй сям'і  з  боку маці дыябет быў моцны, страта ступняў,  ног,  зроку,  а
потым і  смерць.Мае цёткі,  дзядзькі,  бабуля.А мамы ўсе перайшлі ад дыябету.Мае маці
было 55 гадоў.Мой узрост сёння.Мая маладая сястра тут набірае больш за 570 балаў у
дзень,  3 ўколы ў дзень,  але што да мяне,  то дыябету няма,  ужо шмат гадоў.Я даволі
здаровы.

Добры  сябар,  гадоў  70.Каля  сямі  месяцаў  таму  прыйшоў  да  мяне.Яго  балы  былі  ў
сярэдзіне 500-х, ён быў вельмі хворы.Ну, пасля таго, як ён выкарыстаў RSO, толькі ад
абрэзкі,  яго  знізіўся  да  180s.Усяго  за  некалькі  месяцаў.Настоены на  канапляным  алеі
прымаюць па дзве капсулы ў дзень.Цяпер ён зноў займаецца паляваннем, рыбалкай і
рубкай дроў.76 гадоў, а ён выглядае на 15 гадоў маладзей.Я ведаю, што канабіс - гэта
прычына,  па  якой  я  сёння  не  здымаю.Я  па-ранейшаму  без  дыябету.Я  адзіны  ў
сям’і.Хацелася б,  каб мая сястра атрымала адукацыю, каб яна адчувала сябе нашмат
лепш.Як браць на сябе Грызлі кожную раніцу». Рон

«Я магу сказаць вам па-сапраўднаму, што ў маім выпадку спалучэнне алею канабіса і
пераход на мёд у якасці падсалодвальнікаў знізіла мой узровень цукру да прымальнага
(чытай нармальнага) узроўню.Я павінен выкарыстоўваць толькі колькасць, эквівалентнае
памерам  з  даўгазерністым  рысам.Я  пакутую  ад  перыферычнай  неўрапатыі,  бессані,
хранічных боляў у шыі і суставах, дрэнную печань (гэта, відаць, медыцынскі тэрмін), нізкі
ўзровень трамбацытаў, хранічны EBV і селязёнку больш, чым у хлебніцы.Я не магу (не тое
каб я хацеў) быць апераваны без надзвычайнай верагоднасці, што я абяскрыўлю.

Цяпер я б нікому не прапанаваў гэта рабіць, але я хварэю ўжо дзесяць гадоў.Чым больш
лекаў і працэдур мне праводзіла, станавілася горш.Нарэшце я сказаў «хопіць».Без OTC,
без  камерцыйнай медыцыны,  усё  на травяной або харчовай аснове.Я выкарыстоўваю
свой ND, каб запытаць аналізы для мяне, затым я разглядаю гэта з ёй і магу папрасіць
прапанаваныя спосабы.Але!За мной апошняе слова.І ў мяне ўсё лепш”. Балахон

«Сукар дыябету 1-га тыпу ў мяне заўсёды хутка павышаўся.Так як я выкарыстоўваю алей,
у мяне цукар застаецца нармальным.Упершыню з таго часу, як я атрымаў яго ў 20, мой
тэст a1c цяпер складае 6,8». Яўгенія

«У мяне ёсць сябар, ну не адзін, але цукроў у яго было 20+.Мы палілі доўгі час больш за
35 гадоў,  таму атрымалі  алей.Нічога,  што рабіў  доктар,  не працавала.Яго цукар цяпер
10.Усё яшчэ высока, але яму падабаецца Pepsi». Дональд

«Алей цалкам знішчыла мой боль ад касцяных шпор і  слабых лёгкіх,  якія,  здаецца,  з
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кожным днём становяцца мацней!І  я  толькі  нядаўна  пачаў  алей!Я  абодва  здзіўлены  і
ўдзячны!» Вечназялёны

«Неверагодна.Гэта цудадзейная расліна.Здаецца, ён спрабуе нармалізаваць вашу сістэму
незалежна ад таго, што не так». Зэд

«У  маёй  жонкі  больш  няма  неўрапатыі  ў  нагах.Прыблізна  два  месяцы  таму  ў  нас
скончылася нафта, і  за гэтыя 20 дзён неўрапатыя пачала вяртацца ў апошнія некалькі
дзён.Чатыры дні назад на алеі і больш ніякіх шпілек і іголак.У яе больш няма высокага
крывянага ціску, і  яна страціла амаль 30 фунтаў, проста дадаўшы ў свой рацыён алей
канабіса.У яе таксама фібрыляцыя перадсэрдзяў.Ніякай арытміі з моманту пачатку алею».
Прыяцель

«Мае  цукру  выйшлі  з-пад  кантролю.Я  быў  на  максімальнай  колькасці  інсуліну  і
пероральных  лекаў  безвынікова.Я набраў  тону  вагі  ад  гэтых  лекаў  і  быў  няшчасны.Я
пачаў выкарыстоўваць алей, падымаючыся па кроплі, правяраючы кроў 8 разоў у дзень,
каб  пераканацца,  што  ўсё  ў  парадку.Гэта  спрацавала!Пры  невялікай  дозе  мой  цукар
знізіўся  да  нармальнага.Праз  два  гады  я  жывы,  скінуў  67  фунтаў,  не  змяняў  дыету  і
дапамагаў Рыку.Калі  мае лічбы растуць (часам я  дрэнна),  я  павялічваю сваю нафту».
Джанет

«Прывітанне, містэр Сімпсан,  я Аарон,  мне 17 гадоў.Я выкарыстоўваю алей па вашым
рэцэпце, каб дапамагчы майму дыябету 1 тыпу.Я павінен рабіць чатыры ін'екцыі інсуліну ў
высокіх  дазоўках у дзень,  але паколькі  я выкарыстоўваю ваш рэцэпт алею, мне трэба
зрабіць толькі адну на ноч, і я хацеў бы падзякаваць вам асабіста.Такіх людзей, як вы, на
гэтай  планеце не  так  шмат,  а  цяпер  у  вас  ёсцьбольш прыхільнікаў  за  вамі.З  павагай
Аарон»

«Для мэтаў гэтага апавядання мяне завуць Алексіс.Я хворы на цукровы дыябет з 1994
года.Восенню 2010 года мая левая ступня пацярпела, здавалася б, проста разарваная
звязка, і медыцынскае лячэнне не было, і тое нязначнае лячэнне, якое я атрымаў, было
нязначным.Мне  паведамілі,  што  ў  мяне  можа  быць  ступня  Шарко,  якая  звычайна  не
распазнаецца, асабліва ў вострай фазе, пакуль не ўзнікнуць цяжкія ўскладненні.Ранняе
распазнаванне  і  дыягностыка,  неадкладная  імабілізацыя  і  праграма  прафілактычнай
дапамогі  могуць  звесці  да  мінімуму  захворванне,  звязанае  з  гэтым  разбуральным
ускладненнем дыябетычнай неўрапатыі.Пры няправільным лячэнні  ступня Шарко можа
мець катастрафічныя наступствы, уключаючы ампутацыю.

У снежні ў мяне з'явілася язвавая язва ўнізе маёй вельмі апухлай ступні.Звярнуўшыся па
тэрміновую  артапедычную  дапамогу,  лекар  хутка  паставіў  дыягназ  «хранічны  Шарко  з
астэаміэлітам». У маёй назе былі паветраныя кішэні і сур'ёзная інфекцыя ў косці.Ён сказаў
мне,  што  адзінае  магчымае  лячэнне  -  гэта  неадкладная  ампутацыя  ступні.Я  адчуваў
моцны боль фізічна, эмацыйна і духоўна.Доктар даў мне тыдзень, каб разабрацца з гэтым
псіхалагічна.Мне далі інваліднае крэсла з інструкцыяй аб поўнай ненапорнасці назе.

Усе мы ведаем, што Бог дзейнічае таямнічым і дзіўным чынам.Ён прынёс мне двух сваіх
чалавечых «анёлаў-гаючых» з лекамі, якія даў даўно.Не губляючы нічога, акрамя нагі, я
прыняў лекі, яны з любоўю прынеслі мне, абодва пад'язычнай, і нанеслі яго непасрэдна на
адкрытую рану.Да канца тыдня я і людзі, якія даглядалі за мной, маглі бачыць паляпшэнне
толькі знешняга выгляду раны.Калі я зноў звярнуўся да доктара, ён даў мне яшчэ тыдзень
з  доўгай  серыяй  рэкамендацый  аб  тым,  на  што  трэба  звярнуць  увагу,  якія  ён  назваў
момантам  «Божа...».Я  сумленна  працягваў  уводзіць  прапанаваную  дозу  лекаў.Я  стаў
адчуваць сябе лепш, і,  што яшчэ больш важна, язвавая язва пачала гаіцца.У красавіку
мне дазволілі  хадзіць на назе па 10  хвілін  у  дзень.Спатрэбілася  невялікая  хірургічная
працэдура, каб выдаліць частку пашкоджанай касцяной масы, якая ўтваралася.
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Я працягваю прымаць лекі, і мой лекар асцярожны аптымістычны, што я магу ўтрымаць
нагу.Інфекцыя  ў  маёй  косці  была  вельмі  сур'ёзнай,  і  спатрэбіцца  некаторы  час,  каб
ачысціць,  але  яна  вылечваецца.У  цяперашні  час  доктар  разглядае  магчымасць
канструктыўнай аперацыі  на маёй назе на працягу года,  калі  яна будзе паляпшацца».
Алексіс

«Я адзін з сяброў, якіх згадвае Аляксей.Я адправіў ёй спасылку на гэтую публікацыю, і
яна, магчыма, пажадае раскрыцца, калі ўбачыць гэта, я пакіну гэта ёй.Я доўгі  час быў
прыхільнікам легалізацыі марыхуаны ў рэкрэацыйных мэтах, і я ўсведамляў, што яна можа
эфектыўна палегчыць боль і неспакой.Аднак толькі за апошнія 8 ці 9 месяцаў я сапраўды
даведаўся пра гаючую сілу канабіса.Калі я размаўляў з Алексіс у лютым, і яна расказала
мне пра прапанаваную ампутацыю, я глядзеў фільм Рыка «Run From The Cure” відэа, але
быў  сапраўды  скептычны.Мы  з  напарнікам  абмяркоўвалі  магчымасць  прыгатаваць
канаплянае  алей  і  паспрабаваць  яго  як  лекі,  і  наш  агульны  сябар  Алексіс  здаваўся
галоўным  кандыдатам.Яна  пагадзілася,  і  мы  зрабілі  партыю  алею  ў  тую  ноч  і  пачалі
ўводзіць яго на наступны дзень.Першапачатковыя вынікі былі абнадзейлівымі, але я ўсё
яшчэ быў вельмі скептычны.Але, як я сказаў Алексісу:  «Што табе трэба губляць?ваша
нага?доктар ужо хоча прыняць!» Я ніколі не быў больш ганарлівы, чым у той дзень, калі
яна ўвайшла ў маю гасціную.І хоць з-за аперацыі яна зноў некаторы час знаходзіцца ў
інваліднай калясцы.яе лекар сказаў ёй, што для Алексіс «галоўная задача» - танцаваць на
яе вяселлі  ў  траўні  наступнага  года.Гэта  ад  чалавека,  які  хацеў  чатыры месяцы таму
адрэзаць ёй нагу». Будка

«Дзякуй,  Рык,  я  зрабіў  алей,  каб  дапамагчы  людзям,  якія  не  здагадваліся  аб  яго
здольнасці да вылечвання.Выпадак першы - дыябетык на дыялізе, 5 дзён у тыдзень, 6
гадзін  за  раз.13% функцыі  нырак  і  моцныя  болі.Боль  знікла  ў  першы дзень.Праз  тры
месяцы  лячэння  да  2  раз  у  тыдзень  на  дыялізе,  3  гадзіны.І  54%  функцыі  нырак
вярнуліся.Праз пяць месяцаў лячэння больш няма дыялізу і вяртаецца функцыя нырак на
98%, і наогул ніякіх абязбольвальных лекаў, якія адпускаюцца па рэцэпце, і яна вярнулася
пасля 25 гадоўгады пекла.Ах да, алей бясплатная, і я люблю кожную хвіліну магчымасці
дапамагчы ёй.Іншыя,  якіх  мы лечым,  таксама маюць падобны поспех,  таму дзякуй  за
дазвол мне быць часткай гэтага ". Дэн

«Мой муж хворы на цукровы дыябет 2 тыпу і прымаў канабіс, і яму скарацілі з 3 уколаў у
дзень, акрамя 5 адзінак уначы, да 5 адзінак уначы, так што гэта дапамагае.Ён прымае яго
толькі паўтара месяца». Глэдзіс

«Я таксама  вылечыў  5  чалавек.Мае сябры.Дыябет  2  тыпу.Рак  яечнікаў.Атлусценне.Рак
скуры.І гэта вылечвае маю моцную ранішнюю млоснасць HGG.Я раблю яго сам.На маім
падворку.Я вучу свайго 4-гадовага дзіцяці.Я разумею, наколькі гэта важна». Канапляная
дзяўчына

Страваванне і хвароба Крона
«Алей дапамагае пры хваробы Крона.Гэта спыняе запаленне ў вашым кішачніку.У мяне
была пухліна, і 1/3 маёй печані і жоўцевай бурбалкі выдалілі, перш чым я даведаўся пра
алей.Цяпер алей вылечыла ўсе непрыемныя наступствы хіміятэрапіі майго гепатыту С і
аперацый.Я схуднеў на 18 фунтаў і адчуваю сябе выдатна». Мішэль

«Мне далі невялікую колькасць, каб паспрабаваць.Нічога сабе.Я еў так, як не еў гадамі!
Мой апетыт вярнуўся!Цяпер я ведаю, што гэта нятанна, але гэта працуе для ўсіх відаў
праблем.Дзякуй!" Дэні

«Я знайшоў тое ж самае!60 фунтаў крыху больш, чым год таму з 205.Цяпер я вярнуўся да
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180 і  стабільна.Я зусім пражэрлівы, і  не толькі  ежу.Я на самой справе ем адзін  поўны
прыём ежы ў дзень.Раней?2 укусу, і я хацеў...Ну, давайце не будзем занадта паказваць».
Балахон

«І, вядома, змена рацыёну таксама была выклікана РСУ...Цяпер я прагну значна больш
здаровай ежы, чым калі-небудзь...У мяне была праблема з шакаладам...зараз дастаткова
1 штукі, і мне гэта нават не трэба!!!Я хачу есці здаровую, ЖЫЦЬ здаровай!!!» Лоры

«На форуме па хваробе Крона я практычна адчуў сябе «здзекам», каб даведацца, што
такое «RSO».І ўсяго праз два кароткія тыдні пасля гэтага гэта выратавала мне жыццё, і
робіць гэта кожны дзень.Адкрыты 29.12.12.Жыццё выратавана 1/11/13». Сара

«Спадзяюся, вас не зачынілі, я толькі што знайшоў вас!У мінулым месяцы я ляжаў у ложку
з упэўненым пачуццём смерці па целе, як і раней.Толькі за 2 тыдні да гэтага я сустрэў
ваша імя і працу на форуме Крона.Гэты хлопец паўтараў ваша імя так шмат разоў, што я
ледзь не адчуў сябе «здзекам» за тое, што ён запісаў ваша імя.Праз некаторы час я шукаў
ваша імя і алей.З’явілася шмат інфармацыі, таму я пачаў з ток-шоу інтэрнэт-радыё пад
назвай “Red Ice Radio” і запісу інтэрв’ю з Рыкам на тэму нафты.Калі ўсё скончылася, я
заплакала.Я пайшла дадому і расказала пра ўсё свайму мужу.

FF да студзеня.11 дзень, калі я павінен быў памерці.Мой муж толькі што набыў тое, што
нам трэба, каб зрабіць алей 10 чысла, і планаваў зрабіць алей прыкладна праз дзень.11-
га я адчуў сябе млосным раніцай ... як і большасць раніц.Хвароба ахапіла мяне хутка і
моцна.Я  ляжала  ў  ложку,  каб  памерці...Я  ведала,  што  гэта  дрэнна,  калі  не  магла
прымусіць сябе патэлефанаваць мужу на працу.Вярнуўшыся дадому, ён адразу ж пачаў
браць алей.Я з'еў шарык памерам з аўсяныя шматкі і адчуў, што маё цела павярнулася на
працягу  гадзіны,  таму  з'еў  яшчэ  адзін  мячык,  а  праз  2  гадзіны  пасля  гэтага  я  мог
самастойна хадзіць у ванную.На наступную раніцу я ледзь адчуў сімптомы напярэдадні, і
пайшоў на працу!(праца ў выхадныя дні — павольная і лёгкая) 15-га я асвятляў дадатковы
дзень і ў апошнюю хвіліну папрасілі ахапіць астатнюю частку тыдня.ПРА РСО РАСКАЖУ
СВЕТУ!

Я забыўся згадаць, што ў мяне хвароба Крона, каліт і біяхімічныя апёкі (уцечка апендыкса)
ад лёгкіх уніз.Мой апендыкс працякаў 5 з паловай месяцаў у канцы снежня.2008 г. па 19
мая 2009 г.Выдаленне 1 галона інфекцыйных адходаў.

Я прымаў гэта алей кожны дзень на працягу 39 дзён у шарыку памерам з аўсянай мукі 3
разы на дзень.Мне больш не патрэбныя ніякія лекі і амаль не палю.Я таксама п'ю сок алоэ
вера 95%.Гэта робіць алей яшчэ лепш.Я ўсё запісваю.Я ніколі больш не буду прымаць
іншае рэчыва, створанае чалавекам». Сара

«Гаршчок  -  адзіны  сродак,  які  прымусіў  маю  цяжкую  хваробу  Крона  перайсці  ў
рэмісію.Канабіс лечыць». Алісія

«Калі я кажу, што канабіс лечыць хваробу Крона, я маю на ўвазе гэта.Я пражыў 30 гадоў з
гэтай незнаёмай мне хваробай, і даведаўся пра гэта толькі пасля таго, як кінуў ужыванне
марыхуаны для адпачынку.Гэта быў доўгі перапынак, і  хвароба Крона не вярнулася да
кантраляваных узроўняў, пакуль я не аднавіў ужыванне канабісу.Першапачаткова я проста
забіваў  сваю  млоснасць,  але  потым  выявіў,  што  хвароба  Крона  дапамагае  ёй.Не
азіраючыся!» Шон

«Выдатная  праца!Калі  я  працаваў  у  дыспансеры,  мне  пашчасціла  сустрэць  маладога
чалавека (18), які меў даволі запушчаную хваробу Крона.У той час ён не выкарыстоўваў
RSO, толькі некаторыя лекі, якія мы везлі.Ён пайшоў на даследчую аперацыю і не змог
выкарыстоўваць каноплі.Ён даволі захварэў у шпіталі, ліхаманка, інфекцыя, хутка худнеў
на раме, якая была ўжо занадта тонкая.Яго лекар нарэшце пагадзіўся даць яму суткі, каб
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ён мог прыйсці да нас і атрымаць лекі.

Яго лекар быў неверагодна здзіўлены, калі на наступную раніцу ён зайшоў правяраць яго,
і  ён  сядзеў  у  ложку  з  яркімі  вачыма  і  з  кустахвостымі,  смачна  паеўшы  напярэдадні
вечарам, і проста запраўляў сняданак.Апошні раз я размаўляў з пацыентам, ён толькі што
чуў пра RSO.Я не сумняваюся, што ён будзе цалкам вылечаны ад усіх праблем з Крона ў
самыя кароткія тэрміны ". Джэн

«У мяне хвароба Крона.Дзякуючы Рыку Сімпсану, я вярнуў сваё жыццё!» Кэтлін

«Гэта  сапраўды лечыць хваробу Крона,  я  ведаю не па чутках.Вы павінны праглынуць
яго.Я паліў гадамі таксама, каб перажыць боль...  Вылячэнне не наступіла, пакуль я не
праглынуў алей.Паспрабуй, табе няма чаго губляць, акрамя невыноснай хваробы». Сара

«Канабінае алей дапамагло вылечыць маю хваробу Крона, так што я магу з ёй справіцца!
Цяпер у мяне зноў якасць жыцця дзякуючы алею Рыка Сімпсана і алею Шона Банда.Я
НІКОЛІ не змог бы зрабіць што-небудзь падобнае ў гэты час у мінулым годзе... Я ледзь мог
хадзіць па прадуктовых крамах, не баючыся быць побач з ваннай.Мне даводзілася ўвесь
час адмаўляцца ад мастацкіх шоў і жывых канцэртаў з-за таго, як дрэнна была хвароба
Крона.На шчасце, я пазнаёміўся з маслам канабіса і ў рэшце рэшт знайшоў падыходнае
для сябе алей.Я зноў жыву і люблю жыццё...сур'ёзна, у мінулым годзе ў гэты час я нават
не мог пайсці на фермерскі рынак...жыццё адстойвала!КАНАБІС ЛЕЧАЕ!!!!

Чытанне Шона Банды ~ Live Free or Die дало мне сілы ўстаць і мець мужнасць ЖЫЦЬ
БЯСПЛАТНА  і  лячыць.Прачытайце  кнігу  Рыка  Сімпсана!Гэта  цудоўная  аўтабіяграфія,
поўная інфармацыі, якую варта ведаць.Абедзве кнігі дапамагаюць абудзіць ваш розум, каб
вам больш не трэба было быць часткай авечкі.Даведайцеся праўду.Гугліце». Лінцы

«Адно з найвялікшых пачуццяў, якіх я не адчуваў за доўгі час, - гэта адчуванне ВЯЛІКАЯ
цеплыні  ад  ежы  халапеньо  са  шрырача  ў  фо....Без  болю  ў  жываце!Дзякуй  богу,  за
КАНАБІСЫ!Раней  я  прымаў  боль,  каб  мець  магчымасць  папесціць  сябе  фо….маёй
любімай стравай…..У цяперашні час я магу з’есці яе і НЕ ПАЧУВАЦЬ БОЛЮ, таму што
алей канопляў дапамагае змагацца з хваробай Крона!!!О, як мне не хапала смаку фо і
цёплага апёку ад вострых спецый!Я ніколі  не перастану прымаць алей.Мммммм ніяк!»
Лінцы

«У мяне хвароба Крона, і яна творыць цуды!!!Дзейнічае лепш, чым любыя таблеткі, якія
яны мне калі-небудзь давалі ". Андрэй

«У цяперашні час лячу сваю суседку па пакоі ад каліту з RSO.Калі ён разбіў матацыкл, ён
быў  моцна  разбіты  і  месяц  ляжаў  у  бальніцы.У  бальніцы  нам  сказалі,  што  ў  яго
ўшчыльненне ў тоўстай кішцы і што гэта, хутчэй за ўсё, рак.Ён пакутаваў на каліт з самага
пачатку17 гадоў, цяпер яму 29.

Пасля таго, як я спалохаўся насмерць і  не ведаючы, што адбываецца, я пагаварыў са
сваім сябрам аб спробе RSO.Ён зрабіў алей Рыка Сімпсана для майго сябра, і ён прымае
яго з кастрычніка.Лекары кажуць, што маса нармалізавалася, вярнуўся нармальны колер,
і  яны больш не вераць,  што гэта рак.Мы фактычна спынілі  крывацёк у яго кішачніку з
кастрычніка,  без  ніводнага  ўспышкі!Запаленне  мінімальна.Мы  НІКОЛІ  не  перастанем
выкарыстоўваць RSO ў маёй сям'і!!!» Крыс

«Я выкарыстоўваю алей ад каліту.Гэта працуе.Адзіная праблема ў тым, што ў мяне няма
належнага  напружання,  таму  ў  мяне  ад  гэтага  крыху  кружыцца  галава.Але  каго  гэта
цікавіць, я адчуваю сябе добра». Ігар

«У мяне ёсць сябар з калітам, і ён дапамагае з дзіўнай хуткасцю.Я думаю, што ў іх быў
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кожны генетычны прэпарат,  ён  быў  вельмі  блізкі  да  клаузальнай сумкі.Бачыў  некалькі
лекараў, ён вельмі адкрыты да пытання, дэталяў і г.д.Я мог бы паспрабаваць атрымаць
больш падрабязную інфармацыю». Джасцін

«У мяне каліт ад прамянёвага лячэння...наркотыкі бескарысныя.Каноплі - гэта АДЗІНАЯ
рэч, якая дала мне палёгку ад болю ". Лі

«Для людзей, якія глядзяць на штамы, якія дзейнічаюць на каліт, шмат крыжоў Cheese і
Chemdogg падыдуць лепш за ўсё для тых, каго я ведаю, хто іх выкарыстоўвае». Крыс

«Я выкарыстоўваю RSO з  пачатку  20-х  гадоў,  каб прадухіліць  прагрэсаванне язвавага
каліту.У 41 год у мяне цалкам нармальны стрававальны тракт.Мой бацька некалькі разоў
пакутаваў ад хваробы Крона, і, на маю сціплае меркаванне, менавіта алей перашкодзіў
мне таксама напаткаць такі ж лёс». Тод

«Я выкарыстоўваю канабіс, калі ў мяне ўспыхнуў дывертыкуліт, гэта адзінае, што дае мне
сапраўднае  палягчэнне,  значна  дапамагае  пры  болях  у  жываце  і  дапамагае  цягліцам
жывата  расслабіцца,  лепш,  чым  абязбольвальныя,  якія  адпускаюцца  па  рэцэпце,  якія
толькі маскіруюць боль. крыху!» Дэвід

«Я выкарыстоўваю RSO і для сваіх Crohns.Для мяне гэта быў цуд». Бобі

Сэрца, артэрыяльны ціск
«Сэрца  з'яўляецца  жыццёва  важным  органам,  і  алей  амалоджвае  жыццёва  важныя
органы.Калі  пацыенты пачынаюць выкарыстоўваць алей,  яны звычайна зніжаюць дозы
сардэчных  лекаў,  і  большасць  спыняюць  іх  ужыванне,  як  толькі  адчуюць,  што  могуць
спыніць іх  ужыванне.Алей вельмі  карысна для сэрца,  але я  лічу,  што пацыенту варта
пракансультавацца з лекарам, калі адмаўляецца ад гэтых лекаў, якія яму прапісалі.

Алей  можа  вельмі  эфектыўна  рэгуляваць  крывяны  ціск,  а  ў  некаторых  выпадках  і
арытмію.Звычайна яно зніжае артэрыяльны ціск,  таму тым, хто выкарыстоўвае лекі  ад
ціску,  варта  быць  асцярожнымі  з  ужываннем  алею,  пакуль  яны  не  прывыкнуць  да
яго.Спалучэнне лекаў ад крывянага ціску і алею можа знізіць ціск занадта нізка, і  таму
варта кантраляваць артэрыяльны ціск з дапамогай тэстера артэрыяльнага ціску.У многіх
выпадках пацыенты таксама адзначаюць, што алей таксама нязначна павялічвае частату
сардэчных скарачэнняў.

Гэтая  вобласць  патрабуе  значна  больш  даследаванняў,  таму  пацыенты  павінны
прытрымлівацца свайго здаровага сэнсу,  пачынаючы з алею, але яны таксама павінны
заставацца на сувязі са сваім лекарам, таму што яны могуць сутыкнуцца з некаторымі
праблемамі  пры  адмове  ад  гэтых  лекаў.Хворы  сэрцам  павінен  праверыць
электраправодку ў сваім доме або на працы.Сэрца працуе на электрамагнітных імпульсах,
і таму ім варта па магчымасці пазбягаць знаходжання ў электрамагнітных палях.

Я  б  еў  алей,  а  таксама  выкарыстаў  бы  яго  ў  супазіторыях.Што  тычыцца  мясцовага
прымянення, то гэта ніколі не пашкодзіць, але я не магу сказаць, наколькі яно карысна на
дадзены момант.Як заўсёды, я б выкарыстаў канопліусе магчымыя спосабы.Я б таксама
ўключыў насенне канопляў і канаплянае масла ў свой рацыён, як вядома, як насенне, так і
алей аказваюць вельмі дабратворны ўплыў на многія захворванні сэрца.

Калі б я быў урачом і павінен быў правесці аперацыю, звязаную з сэрцам, перасадку і г.д.,
я б паспрабаваў спачатку амаладзіць орган, прымяняючы прынамсі 60 г алею.Калі б 60 г
не давялі пацыента да дастатковага самаадчування, я б усё роўна працягваў даваць ім
алей.JB»
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«Я  паменшыў  і  перастаў  прымаць  таблеткі  ад  артэрыяльнага  ціску,  так  як  мой
артэрыяльны  ціск  атрымліваў  занадта  нізкія  паказчыкі.Пасля  прыёму  таблетак  ад
крывянага  ціску  маё  крывяны  ціск  нармалізавалася.Сэрцабіцце  здаецца  больш
рэгулярным і не такім надакучлівым, калі ўлічыць, што ў мяне нерэгулярнае сэрцабіцце з
нараджэння». Георгій

«У  мяне  быў  сардэчны  прыступ  на  наступны  дзень  пасля  майго  дня  нараджэння  2
красавіка 2012 года.Доктар спрабаваў сказаць мне, што ўсё гэта быў артрыт, а гэта быў
толькі сардэчны прыступ.Ім не падабаецца, што я ўжываю каноплі, у мяне быў вялікі ўдар
паміж лекарам, які толькі фармацэўт і штурхае таблеткі, і фармацэўтам-натуралістам, мой
рэгіянальны доктар таксама забіў мяне, я быў на 100% заблакаваны з аднаго боку і 80% з
іншага боку,  я  думаў,  што стаў  калекай,  я  прашу вашай дапамогі  на  мінулым тыдні,  і
адзіным суцяшэннем, якое я меў, была каноплі, я ўсё яшчэ шукаю алею, у мяне сапраўды
артрыт,  гэты,  як яны сказалі,  удава вытворца,  мне пашанцавала,  я пайшоў у бальніцу
хуткай дапамогі, мне сказалі, што мне паставілі стент і чакаю, што рабіць з іншым, дзякуй,
Рык, ты робіш вялікую справу, і  цябе вельмі шануюць.Гэй, я ўсё яшчэ тут, і  яшчэ адна
заўвага: мой муж не ходзіць да лекара, не п'е і не паліць, проста ўжывае каноплі ўсе гэтыя
гады.У яго крывяны ціск, як у падлетка, здаровы, дабраславі вас Бог і ўсіх нас, Барбі ўсё
яшчэ адчувае боль (@ O@ ). Барбі

«Мая сабака з застойнай сардэчнай недастатковасцю ўсё яшчэ трымаецца, і яна таксама
ўжывае алей з сакавіка.Мірная любоў і RSO!! Дженна

«Маё крывяны ціск пайшоў са 139/99 да 114/80, ён ніколі не быў такім нізкім.Дзякуй, Рык.»
Джэйсан

ПытаннеПрывітанне, у мяне ёсць пытанне.Мне было цікава, ці ёсць якія-небудзь водгукі
аб  тым,  што  алей  дапамагае  пры  фібрыляцыі  артэрыі?Нерэгулярны  тып
сэрцабіцця.Дзякуй!!!!" Марыя

А.Дарагая  Марыя,  так,  вядома.Пераканайцеся,  што  алей  вырабляецца  і
выкарыстоўваецца  ў  адпаведнасці  з  нашымі  інструкцыямі,  і  будзьце  асцярожныя,
спалучаючы яго з сардэчнымі лекамі.JB

«Цяпер  я  падзялюся  з  усімі  сваёй  гісторыяй  і  доўгай  барацьбой  з  высокім  крывяным
ціскам (гіпертаніяй).З 25 гадоў у мяне заўсёды былі праблемы з высокім крывяным ціскам,
але яшчэ ў 2008 годзе я не плаціў своечасова страхоўку жыцця.Мне сказалі,  што мне
патрэбна  абследаванне,  каб  аднавіць  працу.Кампанія  адправіла  мяне  да  мясцовай
медсястры, якая вымярала мне артэрыяльны ціск.Было 180/120.Яна сказала мне, што ў
мяне "хада" і рэкамендавала звярнуцца адразу ў аддзяленне неадкладнай дапамогі.Ну, я
не асабліва люблю бальніцы, таму я пайшоў дадому і пайшоў на дысцыпліну натуральных
сродкаў - усё гэта нічога не дало.Я часта правяраў свой ціск, каб убачыць, што працуе,
уключаючы практыкаванні.Ён быў яшчэ даволі высокі і застаўся там.

Праз год і  ціск  больш за 180,  сябар сказаў,  што мне лепш пайсці  да лекара,  што я  і
зрабіў.Я прыняў нейкія лекі, ад якіх было мала, але таксама моцна кружылася галава і
туман.Я  кінуў  наркотыкі  і  знайшоў  MLM-прадукт,  які  «гарантавана»  ачысціў  артэрыі  за
месяц.Ну, я зрабіў чатыры дозы і ўсё яшчэ меў сур'ёзнае высокае крывяны ціск пасля 9
месяцаў.У  мінулым  кастрычніку  маё  крывяны  ціск  паднялося  да  235/135  (небяспечна
высокае)і  я  адчуваў,  што  вось-вось  знікну,  таму  я  нарэшце  паддаўся  і  пайшоў  у
аддзяленне неадкладнай дапамогі ў бальніцы.Яны падключылі мяне і паспрабавалі два
лекі  -  Лізінопрыл  і  Дылтазем,  якія  знізілі  ціск  да  150/110.Я  прымаў  лекі,  пакуль  не
скончыўся праз месяц.Калі я вярнуўся да свайго лекара на агляд праз месяц, і мой ціск
усё яшчэ быў каля 160/110.Я быў вельмі расчараваны, таму што я ўсё яшчэ быў «хадай».
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У студзені  я  пазнаёміўся з Ааманам з Каларада,  які  працаваў спецыяльна з Cannabis
Oil.Ён сказаў мне, што алей стварыла цуды на пацыентаў з рассеяным склерозам і боль,
якую мае мая жонка.Ён таксама сказаў мне паглядзець фільм -Run From The Cureякі
спецыяльна выкарыстоўваў алей канопляў, для лячэння многіх відаў раку.

Мая жонка пасля таго,  як яе прадалі,  і  яна была крыху больш адкрытай,  усё яшчэ не
жадала яго прымаць,  таму я ўзяў сваю дозу,  каб убачыць,  што гэта робіць для майго
крывянага ціску.Ааманн сказаў,  каб пачаць з вельмі  маленькай дозы і  дайсці  да майго
допуску.Я пачаў з памерам з рысавае зерне, і маё крывяны ціск раніцай без іншых лекаў
было 138/90 - значнае паляпшэнне.У мяне таксама скончыліся старыя лекі, калі я пачаў.Я
працягваў прымаць нізкую дозу, але драматычныя эфекты перасталі адбывацца, пакуль я
не павялічыў дозу да двух зерняў.Дзіўным чынам BP вярнуўся ўніз.Я ўсё яшчэ знаходжуся
ў эксперыментальным рэжыме на ўласным целе, і  апошнія некалькі  дзён мой ціск быў
нармальным, і я падтрымліваў яго, прымаючы каля 3 збожжа перад сном і без лекаў, якія
адпускаюцца  па  рэцэпце.Я  таксама  не  заўважыў  ніякіх  пабочных  эфектаў  і  збіраюся
трымаць яго пад парогам «падняцца».

Калі я падала заяўку на атрыманне медыцынскай карты, доктар сказаў, што ў анамнезе не
было ў анамнезе лекаў ад крывянага ціску з маслам канопляў.Я ўсё яшчэ змог атрымаць
адабрэнне з-за боляў у суставах, якія хварэлі на працягу многіх гадоў.Адгадай што?Быў
яшчэ адзін вялікі пабочны эфект/выгада - болей у суставах больш не было.

Многія  людзі,  у  тым  ліку  і  я,  не  любяць  дым.«Галоўныя  галавы»,  якія  не  могуць
функцыянаваць і якія няправільна карыстаюцца гэтай дыспенцыяй, выклікалі ў індустрыі
чорныя вочы.Я спадзяюся, што дзяржава не выкіне дзіцяці разам з вадой для ванны на
гэтым цудоўным леках».

ПытаннеКолькі вы прымаеце для штодзённага кантролю крывянага ціску?Джо

А.Заўсёды лепш прымаць па меншай меры 60 г лячэння ў адпаведнасці з інструкцыямі, а
затым знізіць да падтрымлівае дозу.JB

«Падчас таго, як я прымаў яго на рак, у мяне быў поўнамаштабны аналіз крыві ... лекары
былі здзіўлены маім халестэрынам, узроўнем цукру ў крыві і крывяным ціскам!Казалі, што
ў падлеткаў.А мне 49!» Ліндсі

«Я  быў  240  фунтаў  і  быў  перад  дыябетам.Страчаны  нюх  і  густ,  запаленне  і  ацёкі  ў
галёнках і ступнях, паколванне ў кончыках пальцаў.Таксама маюць цяжкі ОА.Прыкладна
праз 6 месяцаў прыёму RSO 2 ядра рысу ў дзень усе сімптомы цукровага дыябету зніклі і
не было хранічнай болю ад ОА.Страціў больш за 40 фунтаў.Алей зрабіў сам». Рон

«Я не ведаю пра свой халестэрын,  але ведаю,  што праз тыдзень я пачаў худнець.На
другім тыдні тлушч на жываце сышоў, і  скура гублялася.На трэцім тыдні друзлая скура
зноў падцягваецца...» Даніэль

«Мой халестэрын знізіўся да нармальных паказчыкаў,  і  я  спыніў лекі  ад лекараў.Яшчэ
раней казалі, што я буду прымаць лекі да канца жыцця.Цукар у мяне таксама ў норме, мне
было 126 гадоў, цяпер 80-я 90-я». Хасэ

«У мяне быў аналіз крыві пару месяцаў таму, і доктар гаварыў пра тое, што я не прымаю
лекі ад халестэрыну, што я спыніў каля 10 месяцаў таму.Я спытаў яго, як у мяне ўзровень
халестэрыну, і ён ціхім голасам адказаў, што ўсё ў парадку, але пайшоў за мной, што мой
дрэнны халестэрын быў вышэйшы, чым добры, але так было заўсёды, таму я думаю, што
так у мяне ёсць .Я ўжо год на RSO і страціў 30 фунтаў, а ўзровень цукру ўпаў, таму не
вельмі занепакоены, і спыніў некалькі іншых лекаў, так што мне вельмі падабаецца алей ".
Ал
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«Я быў вельмі скептычны, калі  чытаў водгукі  ў Інтэрнэце.Але пасля таго,  як двое маіх
сяброў выкарыстоўвалі яго рэгулярна, і я ведаў іх праблемы са здароўем раней, і я бачу
гэтаневерагоднае паляпшэнне іх жыцця і здароўя, вельмі хацелася б, каб марыхуана была
выведзена са спісу забароненых рэчываў.Кожнаму трэба дазволіць вырошчваць сваё.

Быў час у мінулым, калі я быў вельмі супраць марыхуаны, але некаторыя сябры змянілі
мой  погляд.Адна  даволі  доўга  пакутавала  ад  высокага  ціску  -  прымала  таблеткі  (яна
таксама вельмі доўга была супраць), пакуль нехта не пераканаў яе проста паспрабаваць
на працягу тыдня.Яна зрабіла, і эфект ашаламіў яе, бо з звычайных каля 200 адзінак яна
знізілася да 140 адзінак.

Нейкі іншы сябар больш за 4 гады змагаўся з болем у горле і страўніку і з язвай.Пасля
некалькіх  тыдняў  рэгулярных  доз  марыхуаны ў  выглядзе  гарбаты,  дыму  і  кропель  ён
выглядае значна лепш.Ён лепш спіць, яму больш не патрэбныя таблеткі». Аляксей

Астма, дыханне, лёгкія
«У мяне амаль ідэальнае здароўе, астмы больш няма, я страціў лішнюю вагу без фізічных
практыкаванняў,  і  я  адчуваю сябе  выдатна кожны дзень.Назавіце таблетку,  якая  можа
зрабіць гэта?» Эдвард

«Дзякуй за алей, яно дапамагло мне перамагчы цяжкую пнеўманію.Алей зрабіла тое, што
не маглі зрабіць NyQuil і антыбіётыкі ад лекара.І я вылечылася за ноч!!!Рык Сімпсан дадаў
у  маё  жыццё  палёгку  і  вылячэнне,  і  за  гэта  я  заўсёды  буду  ўдзячны  за  працу  Рыка
Сімпсана і яго алей.Працягвайце лячыць!» Джо

«Можна  чакаць,  што  выпарэнне  алею  будзе  эфектыўным  пры  лячэнні  астмы і  іншых
праблем з дыханнем.Але дзіўна, што мы выявілі,  што супазіторыі з канапляным алеем
надзвычай эфектыўныя пры адкрыцці дыхальных шляхоў.Звычайна на працягу 30 хвілін
пасля прыёму супазіторыі пацыенты адзначаюць, што адчуваюць, што лёгкія адкрыліся, і
дыхаць стала лягчэй.Вядома, як і пры любой іншай хваробы, я прымаў стандартную дозу
60 г на працягу трох месяцаў і заставаўся на грам у дзень, пакуль не адчуваў сябе цалкам
здаровым.Потым,  вядома,  я  б  прымаў падтрымлівае дозу  да канца свайго жыцця.Я б
выкарыстаў алей перорально, мясцова на горла і грудзі і ў форме супазіторыяў.JB»

«У 2002 годзе мне паставілі дыягназ хранічная эмфізэма.Мне сказалі, што ў мяне лёгкія
хворага  90-гадовага  чалавека.Перастаў  паліць  тытунь  і  проста  моцна  паліў  добры
канабіс.Функцыя лёгкіх сёння добрая.Толькі што пачаў выкарыстоўваць алей штодня, а
таксама пры пашкоджанні пазваночніка». Джон

«Я хварэю на астму 21 год, паліў цыгарэты і з 14 гадоў.Мне не даводзілася карыстацца
сваім інгалятарам з таго часу, як я эксперыментаваў з марыхуанай у 93 годзе.У мяне ўсё
яшчэ  ёсць  выратавальны  інгалятар,  але  ён  не  патрэбны.Таксама  НЕ  прымайце  мае
міярэлаксанты, 800 мг ібупрофену,  антыдэпрэсанты або два іншых ад мігрэні.Я люблю
MMJ.Гэта выратавала мне жыццё». Кары

«У першы раз з RSO я прыняў 1,7 грама ў таблетцы.Я не мог ісці прама, я адчуваў сябе
разумова адсталым, але ў выніку гэтага я вылечыўся ад цяжкай пнеўманіі на наступны
дзень!!Зрабіў бы гэта яшчэ раз, лол ". Джо

«Пачаў выкарыстоўваць канаплянае алей ад экзэмы і астмы, і ўсё прайшло!Я больш не
выкарыстоўваю  стэроідныя  інгалятары  або  стэроідныя  крэмы.Ніколі  не  думаў,  што  за
мільён гадоў гэта калі-небудзь знікне.ПАНАНЬЛЯ НА ПЕРАМОГУ!Шчыра кажучы, я ніколі
не думаў, што знайду палёгку ад сваіх праблем, пакуль не даведаўся, што расліна, якую
мне заўсёды казалі не выкарыстоўваць, таму што яна шкодная для мяне, насамрэч добра
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для мяне!» Мэт

«Нафта працуе на лёгкія!Выпарэнне таксама дапамагае.На працягу першых 5 дзён пасля
прыёму алею вашы лёгкія пачнуць вылучаць мокроту, і калі вы змагаецеся з ракам лёгкіх,
пухліны  павінны  пачаць  змяншацца,  а  алей  забівае  ракавыя  клеткі.60-80%  пухлін
запоўненыя  Candida,  таму  супрацьгрыбковыя  ўласцівасці  THC  дапамагаюць  гэтаму
працэсу разам з канабіноідамі, якія запускаюць хімічны працэс у вашай імуннай сістэме!
Канабіс,  у  адрозненне ад цыгарэт,  адкрывае лёгкія  і  пашырае вашыябронхі,  вяртаючы
арганізм у стан гамеастазу.Многія людзі з праблемамі лёгкіх, а таксама з многімі іншымі
захворваннямі павінны выдаліць пшаніцу і цукар са свайго рацыёну, таму што сённяшняя
пшаніца на 95% складаецца з ГМА, і чалавечы арганізм не ведае, як яе перапрацоўваць,
таму яна будзе захоўваць і можа выклікаць імунны адказ. запалення або гістаміна ў любой
частцы цела!Ежа для роздумаў!» Мацвей

ПытаннеДобры дзень,  JB,  ці  было  ў  вас  магчымасць  лячыць з  дапамогай  алею каго-
небудзь з хворых на ХОБЛ?Эмфізэма?Астма?Шон

А.Так, усё гэта.Адзін з маіх першых пацыентаў з ХОБЛ і стэнакардыяй не мог падняцца па
шасці лесвіцах (а не па шасці лесвічных пралётах, ён ледзь мог ісці,  таму што не мог
дыхаць).Праз два месяцы ён зноў гуляў у бадмінтон.Алей дапамагае пры ўсіх гэтых станах
вельмі эфектыўна і бяспечна.Я б еў алей, выкарыстоўваў яго ў супазіторыях (яны таксама
выдатна  дзейнічаюць  пры захворваннях  лёгкіх),  я  б  выпарваў  алей некалькі  разоў  на
дзень (гэта будзе спрыяць кашлю, і гэта тое, што вы хочаце, вам трэба пазбавіцца ад усіх
забруджванняў лёгкія, і  вы робіце гэта, адкашліваючы), і  я б таксама выкарыстаў алей
мясцова на горла, грудзі і спіну.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«У мяне  ХОБЛ,  я  быў  на  апошняй стадыі  і  думаў  проста  адключыць.Я прымаю алей
канопляў месяц, і цяпер я на шляху да выздараўлення!» Гордан

«Падобна  на  тое,  што  мой  дзядуля  не  адзіны дзядок,  які  змог  атрымаць  карысць  ад
спагады!
Гэты стары чалавек  вылечыў сваю эмфізэму з дапамогай алею канопляў.Мой дзядуля
таксама  змог  пазбавіцца  ад  інгалятараў  кіслароду  і  астмы  (нават  калі  ён  паміраў  ад
тэрмінальнай стадыі раку лёгкіх), выкарыстоўваючы эфірны алей з расліны каноплі.Гэта
адзінае лекі, якое мой дзядуля ўжываў апошнія 8 тыдняў свайго жыцця...Нейкім чынам ён
змог  вылечыць  пнеўманію  без  антыбіётыкаў,  хоць  у  яго  была  ХОБЛ,  эмфізэма  і  рак
лёгкіх.Мой дзядуля прайшоў са 100% узроўнем кіслароду, не маючы патрэбы ў дапамозе
дыхальных апаратаў або дадатковых лекаў». Ліндсі

«Я сам бачыў вынікі пры: лейкеміі ў дзяцінстве і дарослых ~ хваробах печані ~ хранічных
болях ~ дыябеце ~ атлусценні ~ астме ~ хранічным бранхіце ~ IBS ~ запаленні ~ Пры
мясцовым нанясенні на артрытычныя рукі - боль знікла прыкладна праз хвіліну.Прыклалі
да абпаленых пальцаў, і боль знікла праз пару хвілін...Знікла Я думаў, што ўся гэтая скура
злезе, і толькі адна пляма на сярэднім пальцы страціла скуру.Цяпер, калі гэтыя пальцы
выйшлі з кіпячага алею канолы, скура была белай, як вараная курыца!Нічога лепшага ад
апёкаў.Я з гэтага часу буду трымаць слоік на кухні!Дзякуй, Канабіс!» Дэбра

— Дзякуй, Дэбра.Адзін вопыт з тым, што алей можа зрабіць для апёкаў, - гэта ўсё, што
трэба для разумнага чалавека, каб захацець слоічак з ім на кухні, я згодны.Каля кожнай
печы, адкрытага агню, печы і г.д. павінен быць слоік з алеем.На ўсялякі выпадак.JB

«Яшчэ ў канцы 70-х і на працягу ўсіх 80-х мне даводзілася хадзіць да доктара (Хашмі) і
атрымліваць таблеткі ад прыступаў бранхіту прынамсі два разы на год (восенню і вясной,
калі  заўсёды  было  паветра).  вільготна).Я  кінуў  паліць  цыгарэты  ў  1990  годзе  і  пачаў
курыць значна больш гаршкоў (тады я пачаў расці значна больш, і я трымаў каля 5 фунтаў
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цыгарэт для сябе, цяпер я выкарыстоўваю значна больш, таму што раблю алей і рыхтую
стравы з гэта.) АЛЕ з 1990 года я не вяртаўся да лекара за таблеткамі ад бранхіту.ГЭТА 22
ГАДОЎ  БЕЗ  патрэбы  ў  таблетках  ад  бранхіту...НЕ  СПРАБУЙЦЕ  СКАЗАЦЬ  МНЕ,  ШТО
КАНАБІС НЕ ДЛЯ ВАШЫХ ЛЁГКІХ...ПРАЦІ МАЦІ, Я ГАРАНТУЮ, ЯНА НІ НІКОГА НЕ БУДЗЕ
ХЛУСНІЦЕ...» Флейта

«Грам у дзень RSO - гэта тое, што я прымаю пры ХОБЛ, і гэта дзейнічае, як па-чартоўску.Я
раблю  яго  ў  капсулы  і  прымаю  па  250  мг  кожныя  шэсць  гадзін.Я  курыў  тытунь  60
гадоў.Аптэчныя  інгалятары  -  гэта  проста  хлам,  які  на  самай  справе  пагаршае
становішча.Мой  доктар  дурны,  таму  што  сказаў  мне,  што  лекаў  няма,  і  я  буду  піць
кісларод, калі пульверы больш не будуць працаваць.Да яго дупу палкай з цвікамі, калі ты
разумееш,  што  я  маю  на  ўвазе.Я  пачаў  алей  у  снежні.Дзіўна,  як  я  зноў  рухаюся,  як
нармальны чалавек, а не дрыхаты і жаласныстарое стварэнне, якім я хутка станавіўся.Я
наткнуўся на гэта лячэнне пасля таго, як выкарыстаў RSO для майго неапрамененага рака
страўніка, які мне паставілі дыягназ у лістападзе 2011 года.Я перажыў усю гэтую сцэну
толькі тым, што з'яўляецца доказам «Удачы ірландцаў» у дзеянні.Мой адвакат чуў пра маё
цяжкае становішча.Ён  цалкам слушна разважаў,  што,  пакінуты на волю,  я,  верагодна,
збіраўся пакінуць гэты свет.Яму стала вядома аб RSO і  г.д.Праінфармаваў мяне і  вось
я.Мой адвакат  значна больш дасведчаны ў  гэтых пытаннях,  чым мой гарбат.У  любым
выпадку, яшчэ раз дзякуй Рыку і ўсім людзям, якія дапамагаюць нам ". Дэйл

«Я выкарыстоўваю RSO для сваёй ХОБЛ...У мяне з'явіўся герпес, і  алкаголь і Н202 не
дапамаглі на працягу 2 дзён.Я змазаў яго раніцай і пазней удзень, і сёння раніцай" яго не
было?Я абмацаў усе свае худыя старыя вусны, і  там нічога не было...Я звар'яцеў???Я
заходжу ў ванную і заліваю гэтае месца святлом, і, нарэшце, пасля расцяжкі і выцягвання,
я ламаю яго АДКРЫЦЬ там, дзе яно зажыла... Я паставіў на ім яшчэ адну кропку, і я не
думаю, што калі-небудзь свядома глядзеў на гэта зноў жа... Самае дзіўнае лекі RSO...»
Дэйл

«У  мамы  рак  лёгкіх.Яна  сказала,  што  я  не  раблю  хімія.Я  сказаў,  што  вы  будзеце
выкарыстоўваць  тады?РСО.Яна  сказала,  а?Яна  дала  мне  спасылку,  і  яна  пайшла
адтуль.Яна схуднела на 60 фунтаў за 4 месяцы.Не прымае аптэчных прэпаратаў і зараз
добра выглядае і гудзе па горадзе!Я казаў, што ў яе эмфізэма?Ёй больш не патрэбныя
кіслародныя балончыкі.Дзякуй усім, хто дзеліцца.Рык - мой герой Fkn, не жарт!JB -- не
спыняй брата.Гэта адбудзецца». Біл

«JB, я паказала свайму мужу відэа PT і дзялілася з ім тысячамі сведчанняў на працягу
апошніх 2 гадоў.Ён у прынцыпе згодны з усім, што робіць алей.Але ў мінулыя выходныя ў
нас была гарачая дыскусія.Нават не ведаю, як узнікла тэма курэння канопляў...Я не палю і
не хачу паліць.Ён сцвярджае (і я не маю паняцця, адкуль ён гэта чуў, ён нічога не чытае,
што магло б навучыць сябе!), што пры курэнні і ўдыханні ў лёгкія вылучаецца аміяк, таму
сцвярджае,  што  ў  гэты  момант  ён  таксічны...  ніколі  не  чуў  пра  гэта  і  не  меў  для  яго
вяртання.Думкі?» Пэм

— Паліць што-небудзь — не самае лепшае для лёгкіх.Курэнне канопляў, безумоўна, мае
карысць для здароўя, якая лёгка пераўзыходзіць любыя неспрыяльныя наступствы, якія
яна  можа  мець,  але  ўсё  ж  лепш ужываць  алей.Калі  хто-то  хоча  выпарыць  алей  для
адпачынку або іншых медыцынскіх мэтаў, гэта павінна быць на ягоным жаданні.Выпарэнне
алею  з'яўляецца  часткай  пратакола  лячэння  захворванняў  лёгкіх,  уключаючы  рак,  вы
хочаце, каб пацыенты адкашлялі ўсё, што ў іх не павінна быць у лёгкіх.Як я гляджу на
гэта, калі курэнне канабісу прычыняе шкоду, ужыванне алею можа выправіць гэта, дык у
чым жа праблема? JB

«У  маёй  мамы  фіброз  лёгкіх...  Яе  могуць  зрабіць  перасадку,  калі  яна  схуднее  на  70
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фунтаў, але гэта амаль немагчыма, калі вы не можаце дыхаць, каб займацца ...Шчыра
кажучы, з даследаванняў, якія я правёў, я лічу, што яе можна вылечыць, але не лекары, і ў
нас не хапае часу...Я адчайна хачу з  кім-небудзь пагаварыць пра гэта...Я бачыў відэа
людзей з такім жа захворваннем, якія выкарыстоўвалі RSO, каб перамагчы яго ...Я зраблю
ўсё, каб выратаваць маму...Лекары сказалі ёй «Правядзіце час са сваёй сям'ёй», але я
ведаю,  што ў яе занадта шмат,  каб даць свету,  ёй усяго 55,  і  яна цудоўная жанчына,
поўная сэрцам». Анжэла

— Анжэла, давай яе на алей, яна схуднее, і алей, напэўна, таксама выправіць гэты стан
лёгкіх.Дайце  ёй  з'есці  яго,  выкарыстоўваць  яго  ў  супазіторыях,  а  таксама  дайце  ёй
выпарваць  алей некалькі  разоў  на дзень,  вы хочаце,  каб яна адкашляла тое,  што не
належыць яе лёгкім.JB

«У  2009  годзе  мне  паставілі  дыягназ  ідыяпатычны  фіброз  брушыны.  Я  паступіў  у
рэанімацыю на апошнім этапе. Артэрыяльны ціск 223 на 130, нырачная недастатковасць
90%,  негерметычнасць  аорты,  парушэнне  сардэчнай  дзейнасці  140-40.  Валакна  былі
набітыя  за  сценку  жывата,  ціснулі  на  ўсе  органы  тулава,  выклікаючы  моцны  боль.  Я
выжыў.  Наступныя  12  месяцаў  няўдаліся  розныя  хіміяпрэпараты.  Тады  я  пачаў  Rick
Simpson Oil. Яе падарылі мне, таму што я не мог сабе гэтага дазволіць. Яшчэ 6 месяцаў
павольнаадмова ад хіміятэрапіі падчас прыёму алею. Раптам спыненне прывядзе да збою
маёй  імуннай  сістэмы.  Нават  з  маслам.  Перамотаць  наперад  і  многае  пакінуць.  Два
месяцы таму мае лекары сказалі; яны не могуць знайсці слядоў ідыяпатычных валокнаў у
маім  целе.  У  мяне  ўсё  яшчэ  ёсць  праблемы  з  тым,  што  хіміятэрапія  зрабіла  з  маім
страўнікам і кішачнікам, але гэта таксама паступова вырашаецца. Медыкі называюць гэта
медыцынскім цудам. Нягледзячы на тое, што яны ведаюць і робяць вялікія нататкі, калі я
кажу  пра  тое,  што  я  выкарыстоўваю  алей  Рыка  Сімпсана.  I.  Таксама  прыгатуйце  і
прымайце  настойку  расліннага  гліцэрыны.  Мой  лекар  першаснай  медыцыны
рэкамендаваў канабіс на працягу першага месяца пасля майго тэрмінальнага дыягназу.
Ён сапраўды сказаў,  што гэта была адзіная надзея,  пра якую ён ведаў.  Занадта шмат
дэталяў, каб унесці ў гэты адказ. Я спадзяюся, што гэта дапаможа». Энох

«Від выратаваў мне жыццё ад прыступу астмы.З мяне смяяліся гадамі, бо я расказваў пра
гэта - як, кажуць, курэнне можа дапамагчы ад астмы?Я не ведаю, як, я не навуковец, але
гэта спрацавала, і я жыву дзякуючы гэтаму». Дэвід

«Многія людзі стаяць на шляху гэтага лекі.Калі б яны толькі ведалі, што ім і іх сем'ям гэта
трэба самім, каб так лёгка змагацца або прадухіліць так шмат хвароб.Калі б яны толькі
ведалі, што ім скажуць члены іх сям'і, калі даведаюцца сапраўдную праўду пра мноства
выдатных эфектаў гэтага лекі.Калі б яны ведалі, колькі болю і пакут яны самі перажылі ў
адсутнасці  алею.Я  думаю,  што  яны  дзейнічалі  б  значна  хутчэй,  і  я  думаю,  што  яны
нарэшце нешта зрабілі б з гэтым, а не супраць.Толькі дурань або недасведчаны чалавек
можа супрацьстаяць лекам з такой колькасцю ўжыванняў.JB»

«З канца 2011 года, калі мне паставілі дыягназ «Рак страўніка», я таксама быў устойлівы
на RSO з нагоды маёй ХОБЛ... Іншыя рэчы, пра якія ён клапаціўся, дзіўныя... Зрок, слых і
скура  не  так,  як  большасць  75ers  ...  Варыкознае  пашырэнне  вен  адступіла  прынамсі
прыкладна  на  50%  ...  Дзяўчатам  хацелася  б  гэтага  ...  Гэта  проста  прымушае  мяне
адчуваць сябе здаровым ...» Дэйл

«Калі больш жанчын зразумеюць, што ён валодае ўласцівасцямі супраць старэння, яны
штурмуюць  парламент.Лол».  Ваўчанка
— Несумненна, Лупус, — у гэтым я не сумняваюся.JB

«Я выкарыстаў яго і адмовіўся ад усіх фармацэўтычных прэпаратаў, а таксама перамог
ХОБЛ.Мой артрыт прымусіў мяне прымаць так шмат лекаў, што я дрэнна дыхаў.Быў на
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кіслародзе больш за 5 гадоў,  і  пасля таго,  як адмовіўся ад усіх  абязбольвальных, маё
дыханне стала выдатным.Усё яшчэ ёсць артрыт, але жыццё варта таго, каб жыць цяпер».
Лаўр

«Гэта забіў павольна растучы рак скуры на спіне маёй мамы на працягу двух тыдняў, якія
яна мела большую частку  свайго жыцця...Трэба  сказаць  больш!Гэта дапамагло  многім
людзям,  якіх  мы ведаем,  з  многімі  рознымі захворваннямі,  і  цяпер мы назіраем,  як ён
надзвычай дапамагае пры ХОБЛ!Слава Богу за гэтую цудадзейную расліну!» Боні

-- Рак скуры знік, хранічная абструкцыйная хвароба лёгкіх знікла.Ну, усё, што я ведаю, гэта
тое, што лекары звычайна маюць вялікія праблемы з лячэннем абодвух.Не дзіўна, што
яны  не  маюць  патрэбных  інструментаў  для  сваёй  працы,  калі  яны  не  могуць
выкарыстоўваць  канабіс,  адзін  з  найстарэйшых  традыцыйных  лекаў  у  гісторыі.Яны
павінны быць першымі, хто прасіць аб гэтым.JB

Гепатыт
«Гепатыя С, прайшла, высокае крывяны ціск і праблемы з кішачнікам, прайшлі». Джанет

«Пастаўлены  дыягназ  гепатыя  С  -  2006  год.Клінічнае  даследаванне.1  з  1000  ва  ўсім
свеце.Альбуферон + Рибавирин -  ліпень 2007 - снежань 2007.На працягу тыдня пасля
пачатку гэтага хімічнага кактэйлю я адчуваў моцныя болі і піў марфін, пачаў худнець, сып і
г.д.Да  канца  выпрабаванні  я  страціў  47  фунтаў  і  адчуваў  моцны  боль  24-7.Я  быў
вымушаны  пайсці  на  пенсію  ў  47  гадоў  і  два  гады  змагаўся  з  маёй  кампаніяй  па
інваліднасці і з урадам Канады чатыры гады.У мінулым годзе мне паведамілі, што клінічны
выпрабавальны прэпарат быў спынены з-за смерці і пабочных эфектаў.

Мінулым  летам  2012  года,  у  чэрвені,  пачаліся  курчы,  немагчымасць  глытаць,  страта
раўнавагі.Карацей кажучы, я апынуўся ў інваліднай калясцы.У гэты момант мяне адправілі
на ўсе абследаванні, рэнтген і аналізы і неўролаг палічыў РС???МРТ непрыкметны...

Сямейны доктар сказаў, што, магчыма, у мяне былі невялікія інсульты.Абодва адправілі
мяне дадому, каб жыць з гэтым, бо яны не будуць рабіць далейшых тэстаў!Я іх абодвух
звольніў.Потым сябар перавёў мяне на сп.Мы з Рыкам Сімпсанам у жніўні мінулага года
пачалі паляваць на бутон індыкі.29 снежня быў дзень, калі я набраў свае 60 грамаў, а
таксама ў тую ноч у мяне быў апошні прыступ, а на наступную раніцу пачаўся ўдзел у
праграме Heavy Oil Program.

Я ніколі не спаў так добра пасля хіміі, мне пашанцавала атрымаць 1-2 гадзіны...Цяпер 7-
8.Нерэальна само па сабе.Я не прымаю лекі, якія адпускаюцца па рэцэпце, і прымаў усе
апіяты, снатворныя і антыдэпрэсанты, усё з дрэннымі пабочнымі эфектамі.Гэта таксама
справілася з маёй болем лепш, чым што-небудзь яшчэ.

Цяпер я скончыў і шукаю наступны штам для маёй пажыццёвай падтрымлівае дозы.Мае
дыягназы з заходніх дакументаў, якія я выставіў, такія...Hep C, Fibromayalgia, Raynauds,
IBS, CFS, дэпрэсія, крайняя трывога, MS???Я не адпускаю лекі па рэцэпце, без прыступаў
і лечу боль...Паспрабуйце гэта з таблеткамі!Заставайся моцным - змагайся». Рой

«Я быў паспяховым у сваёй кар'еры і меў цудоўнае жыццё ... добры дом, машыны, лодкі і
г.д.У мяне ёсць ступень бакалаўра ў галіне псіхічнага здароўя, і я ўсё яшчэ павінен за гэта
28 000,00.Я зрабіў вялізныя памылкі... ВЯЛІЗНЫЯ!І я панёс наступствы.Я не абвяшчаю ні
вышэй за каго, ні ніжэй.Ва ўсіх нас ёсць гісторыя, унікальнае падарожжа.

Я не выбірала хварэць.Але я зрабіў.Я не выбраў SSD, але гэта быў варыянт, які я павінен
быў выкарыстаць.Мне не сорамна і не ганаруся.Я жыву толькі на 980,00 у месяц, менш,
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чым многія, больш, чым некаторыя.Я стараюся не скардзіцца, але раблю.Я атрымліваю
талоны на харчаванне і Medicare.Я жыву адна са сваім шчанюком.Часам я адчуваю сябе
безнадзейным,  нікчэмным і  адчайным.Я губляю цікавасць  да  рэчаў,  якія  я  люблю,  дні
змешваюцца, і я часта не хачу ўставаць з ложка.

Пры гэтым я таксама любячы,  добры,  спагадлівы і  сапраўды клапочуся  пра людзей.Я
вельмі мала што магу прапанаваць сваім сябрам, акрамя любові і падтрымкі, але ўсё ж я
стаў ахвярай многіх, якія скралі ў мяне і выкарысталі мяне ў сваіх інтарэсах.Я не ныкую,
гэта  проста  заяўляюць.
Я  пакутую  ад  хранічнага  болю  і  стомленасці  кожны  дзень.Кожны  дзень  я  павінен
прымушаць сябе шукаць прычыну, каб устаць і ўстаць з ложка.Звычайна гэта робіць мой
шчанюк.Але  мае  сябры  дзіўныя!І  яны,  напэўна,  нават  не  ведаюць,  што  я  ад  іх
прачынаюся.Так, я ў дэпрэсіі.Боль, хранічны боль зробіць гэта з вамі.

Я гіпер, трохі вар'ят ... але я - гэта я, БОГ не зрабіў барахла.Я кажу вам гэта, каб сказаць
вам гэта…..Я спрабаваў  алкаголь,  таблеткі,  лекі…..Мне прапісалі  наступнае:  Оксікоцін,
Вікадзін,  Занакс,  Нейронцін,  Сероквель,  Прозак,  шматлікія  супрацьзапаленчыя  сродкі,
Целебрекс, Лірыка, Трамадол, Правінгіл, Рыталін і Бог ведае колькі іншых, якія я забыўся.

Я ПАЦЫЕНТ НА МЕДЫЧЫНСКАЯ МАРЫХУАНА.Чаму?Ну, не таму, што я хачу падняцца.
Я працую са сваім выхавальнікам над лекамі, якія працуюць на мяне.Гэта працэс.Я не
хачу быць забітым камянямі.Я хачу думаць ясна і  быць пазбаўленым болю.Я не хачу
наносіць далейшай шкоды сваёй печані.У  мяне  гепатыт  С і  хварэю на працягу  многіх
гадоў.Такім  чынам,  усе  гэтыя  рэцэпты  ...  ну,  яны  толькі  наносяць  дадатковы  шкоду.Я
прымаю  алей  Рыка  Сімпсана  і  выкарыстоўваю  медыцынскія  прадукты,  якія  дапамаглі
паменшыць  запаленне  і  расслабіцца.Я  рэдка  сплю  з-за  болю.Але  праца  з  маім
выхавальнікам дазваляе лепш спаць!Я адкрываю для сябе карысць канабіса і знаходжу
шлях праз боль з дапамогай людзей, якія спачуваюць, любяць і добрыя!Я не павінен быць
ахвярай адпускаюцца па рэцэпце лекаў.

Такім  чынам,  тым  з  вас,  хто  не  арыентаваны  на  нетрадыцыйную  медыцыну,  трэба
навучыцца,  перш  чым  выносіць  прысуд.Я  ведаю,  што  многія  з  вас  бачаць  толькі
адмоўнае.Я  разумеюшто.І,  магчыма,  медыцынская  марыхуана  не  для  вас  ...  і  гэта
нармальна.Але для тых з нас, хто не жадае атрымаць далейшую шкоду ад традыцыйнай
медыцыны...  ну,  калі  ласка...  падтрымайце  наша  рашэнне  і  навучыцеся,  перш  чым
выносіць  прысуд.Я  не  камянец,  я  чалавек,  які  пакутуе...  і  я  атрымліваю  карысць  ад
шматлікіх ужыванняў канабіса.

У суполцы ММ у мяне былі людзі, якія любяць, добрыя і шчыра клапоцяцца, і я быў вельмі
шчаслівы.Я таксама бачыў шкоду, якую наносілі члены суполкі, якія ў гэтым займаюцца за
грошы... і не забяспечваюць нічога больш, чым паводзіны на вуліцы.Гэта не ідэальны свет.
PS Я быў, баюся апублікаваць гэта.Але дзеля нашай суполкі... Я выкладваю гэта там.Мір».
Кэці

«Алей дапамагае пры хваробы Крона.Гэта спыняе запаленне ў вашым кішачніку.У мяне
была пухліна, і 1/3 маёй печані і жоўцевай бурбалкі выдалілі, перш чым я даведаўся пра
алей.Цяпер алей вылечыла ўсе непрыемныя наступствы хіміятэрапіі майго гепатыту С і
аперацый.Я схуднеў на 18 фунтаў і адчуваю сябе выдатна». Мішэль

«У мяне быў гепатыт С на працягу 35 гадоў.Прайшоў праз ін'екцыі інтэрферону і іншыя
жахлівыя метады лячэння.У наступным годзе выдалілі гемангиому і 1/3 печані таксама.А ў
мяне хворы жоўцевая бурбалка выдалілі.Я выкарыстоўваю алей на працягу 3 гадоў.Па-
ранейшаму без вірусаў, печань рэгенеруе, а алей падтрымлівае ўзровень цукру ў крыві ў
норме.Я  таксама  страціў  каля  45  фунтаў  з  мая.Я  таксама  нанёс  алей  на  раны  ад
цукровага дыябету, і яны ўсе зажылі.Без шнараў». Мішэль
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«Я  раблю  сваю  ўласную  версію,  усё  лепшае,  больш  абязбольванне  і  яшчэ  трохі
псіхаактыўных  THC  разам  з  некаторымі  добрымі  лічбамі  CBD.Абязбольванне  90  мг
марфіну не магло спыніць.Маё алей спыняе боль праз 3 хвіліны.Не 20, як марфін.І гэта
доўжыцца 4 гадзіны, а не 2, як марфін.Але пагадзіцеся, што ваша версія дадае іншыя
функцыі.Але гэта працуе лепш для мяне, я таксама паспрабаваў RSO.Я магу пакласці
частку свайго на зубачыстку пад язык і атрымаць больш за 5 гадзін бязбольных танцаў.Я
думаю, што добрыя лекі для ўсіх, хто мае патрэбу ў гэтым». Джым

«Гэта  выратавала  жыццё  майму  мужу.Лячэнне  гепатыту  С  забівала  яго.Не  мог  есці,
страціў 70 фунтаў, 5 сцэнарыяў ад млоснасці, ні адзін з іх не працаваў.Дзякуй богу, мы
жывем  у  Арызоне,  і  ў  мяне  ў  кааператыве  былі  выдатныя  неабыякавыя  людзі,  якія
дапамаглі нам за 24 гадзіны.Ён спыніў ежу і змог скончыць лячэнне.Hep C бясплатна і
выкарыстоўвае  кроплі  яшчэ  для  апетыту.Наркотыкі  забівалі  добрыя  рэчы.Пры  лячэнні
важная ежа.Гэта працуе, і  мы ўдзячныя, што ў нас было так шмат карысных выдатных
людзей.Дзякуй богу за каноплі, Арызону і добрых людзей». Джулі

«Дай, Рык, проста хачу сказаць дзякуй.У мяне цыроз печані ад гепатыту С, і я толькі што
зрабіў трохі алею з 6 унцый Chemdog, але я выкарыстаў 4 літры ізапрапілавага спірту.Гэта
так  моцна!У  мяне  быў  кавалак  памерам  з  рысавае  зерне,  і,  Божа  мой,  я  плыў  на
воблаку...лол.Мне проста трэба адкарэктаваць свае сумы.Ва ўсякім выпадку, упершыню за
больш чым 18 месяцаў жудаснай болю ў печані я не баліць.Гэта было пасля 1-га дня
прыёму  алею.Гэта  сапраўды  дар  ад  Бога  чалавеку...Дабраславеньне  з  Аўстраліі...:-))”
Найджэл

"Добрыя навіны.Ферменты печані ў таты ў норме, і ён хварэе HEP C больш за 10 гадоў.Ён
прымае  RSO  на  працягу  2,5  месяцаў,  доктар  не  сказаў,  што  HEP  C  знік,  але  яго
пячоначныя ферменты ў норме, і гэта паляпшэнне!А тата апошнія 1-2 дзесяцігоддзі моцна
п’е гепатытам С, яму прабілі пячонку, а цяпер яна вылечылася!» Роджэр

«Нават  калі  ў  вас  няма  раку,  падумайце  аб  прафілактыцы  свайго  арганізма.Пры
паглынанні RSO ў невялікіх колькасцях выкарыстоўваецца штодня.Вы дазваляеце свайму
арганізму змагацца з рознымі непрыемнымі вірусамі і памылкамі.Я не бачыў свайго «ўрача
першаснай дапамогі» 15 гадоў з-за каноплі і ўсіх яе гаючых уласцівасцяў.Незалежна ад
таго, што са мной ідзе не так.RSO - адзін з першых пунктаў, да якіх я звяртаюся.Я, дарэчы,
3 разы ламаў спіну.Замянілі пазванкі і дыскі з L-4 на S-2.Прыйшлося зноў прымацаваць
пазваночнік  да  майговобласць  малога  таза...прыйшлося  выдаліць  сустаў  пераменнага
току.Займаўся  ракам  печані  і  гепатытам  С.Я  лечу  сябе  на  100% каноплі.RSO  — гэта
проста інструмент у маім арсенале». Рык

«Я ведаю, што гэта дзейнічае не толькі пры раку, у мяне быў гепатыт С і я прымаў алей
чатыры месяцы.Больш няма гепатыту С, печань як новая, лекары дзівяцца.Дзякуй за гэты
падарунак, Рык, ты сапраўды выратавальнік жыцця». Джэйсан

«Гепатыя С і алей канопляў: у майго сваяка гепатыт С, толькі што даведаўся ў траўні 13-
га.Кантракт з бруднай бальніцы падчас / пасля аперацыі.Напужаў яго да канца.Сапраўды
аблажыўся з розумам.Пайшоў на алей неадкладна, і ён быў на ім з таго часу з перыядам
часу, на працягу якога ён перастаў прымаць алей!І  быў сапраўдным штуршком з гэтай
нагоды.Думаючы,  што  ён  будзе  рабіць  інтэрферон  (паглядзіце  на  пабочныя  эфекты!
Жудасна!І  гэта  не  лечыць!!!),  гаворачы  пра  смерць  і  «не  быць  тут  у  наступным
годзе».Розум такі магутны.

Яму было зроблена 5 аналізаў крыві, каб убачыць, дзе знаходзяцца яго лічбы печані.З мая
13 года яго колькасць знізілася з высокіх 108 да цяперашняга 63 (нармальны дыяпазон 0 -
41)!Гэта  неверагодная  навіна!Ён  над  месяцам  і  павольна  над  позняй  восенню  і  ў
цяперашні час, яго настрой падняўся.
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Я пакажу вам, што пачало рабіць знаходжанне на алеі, потым ён пайшоў ад яго, а потым
зноў на яго з сапраўдным задавальненнем і  прытрымліваючыся напрамку.Гэта лік АЛТ
(нармальны дыяпазон 0-63) / і АСТ (нармальны дыяпазон 0-41).Гэтыя аналізы печані на
гэтыя ферменты: травень '13: 99/93, ліпень '13: 84/79 (хутка зніжаецца!Добрыя навіны).13
жніўня: 108/99!(Не добра.Вы можаце бачыць 4 тыдні, што ён цалкам спыніў алей і быў
вельмі дэпрэсіўны).13 лістапада: 87/78!(108 напалохалі яго!хахаха!зноў на алеі).14 лютага:
72/63!!!(Амаль дома!).

Гэтыя лічбы фенаменальныя!Раскажыце ўсяму свету: калі ў вас ці каго-небудзь, каго вы
любіце,  гепатыт  С,  дайце  ім  алей  канабіса  як  мага  хутчэй.Проста  скажыце  НЕ
інтэрферону!Я абсалютна чакаю, што ён будзе ў нармальным дыяпазоне да мая 2014
года (усяго праз 1 год з моманту пастаноўкі дыягназу)!Затым падтрымлівае доза на ўсё
жыццё». Кэці

Дзеці
«Джэйдэн паспявае выдатна, мы скарацілі яго да 8 таблетак з 22 таблетак.І ў нас ён да 1
топамакса ў дзень з 10.Гэта дзіўна, перш чым CBD мы здымалі з яго 1 топамакс, і ў яго
былі прыпадкі на гадзіну на працягу тыдня.Ён адчувае сябе вельмі шчаслівым і нашмат
лепш разумее, выдаючы розныя гукі, і значна лепшы глядзельны кантакт.На гэтым тыдні ў
яго  быў 1  прыступ,  працягласць усяго  1  хвіліна,  і  мне не прыйшлося выкарыстоўваць
валліум.Дзякуй Богу.У бліжэйшыя некалькі  дзён мы адбярэм Джэйдэна ад яго апошняй
таблеткі  топамакса,  гэта  будзе  першы  раз  за  4  гады  без  яе.Калі  ласка,  пакладзіце
Джэйдэна  на  свае  малітвы,  каб  ён  зрабіў  дабро  пасля  таго,  як  зняў  яго  з  гэтага
смецця.Дзякуй."

«Я даведаўся пра алей 3 месяцы таму, шукаючы ў інтэрнэце лекі ад вугроў і розацеа.Гэта
праясніла гэта імгненна!Я дадаю изомасла ў какосавае алей і працягваю выкарыстоўваць
яго на твары і шыі адзін раз у дзень.Муж кажа, што я выглядаю на 15 гадоў маладзей!
Вялікі  дзякуй за абмен гэтай інфармацыяй.Бог дабраславіць вас усіх.Працягвайце так”.
Тоні

«У мяне ёсць двайняты, якія нарадзіліся на 23,6 тыдні цяжарнасці з вагой усяго крыху
больш  за  фунт.Яны  цуды  і  ім  пашанцавала  быць  жывымі!Цяпер  ім  2  гады  і  яны
затрымліваюць развіццё  прыкладна на  1  год,  нягледзячы на  ўсю тэрапію  (працоўную,
маўленчую,  фізічную,  штотыднёвую).Я  чытаў,  што  канаплянае  алей  лечыць  шматлікія
хваробы, уключаючы рак і траўмы галаўнога мозгу...Маё пытанне - ці можа канаплянае
алей  дапамагчы  развіццю  маіх  цудадзейных  дзяцей?!?І  калі  так,  то  колькі  я  ўношу
штодня?Вялікі дзякуй за вашу дапамогу!» Дженна

-- Дарагая Джэна, пачынайце з мінімальных доз (0,005 - 0,01 г), тры разы на дзень.Дзеці
павінны  былі  быць  на  алеі  з  першага  дня,  калі  б  лекары  ведалі,  што  яны  робяць.Я
ўпэўнены, што вы ўбачыцевялікія паляпшэнні вельмі хутка.Я б таксама ўключыў насенне
канопляў  і  канаплянае  масла  ў  іх  рацыён,  а  таксама  дадаў  чайную  лыжку  сумесі
канаплянага  алею і  канаплянага  алею  ў  ванны  -  гэта  выдатна  працуе  для  іх  скуры  і
пазбаўляе ад экзэм і сыпу.JB

«Прывітанне, мне было цікава, колькі грамаў алею ў шпрыцы, які я атрымаў для сваёй
дачкі?» Мары - грам складае каля 0,9 мл.JB

«У рэшце рэшт я звязаўся з мамай Кэшы, і яна прапанавала мне прайсці радыяцыю, і я
зрабіў, таму што алей яшчэ не стукнуў, і яна хапала паветра.Такім чынам, яна прайшла 4
працэдуры радыяцыі, і яна скарацілася, і яна, нарэшце, можа зноў дыхаць.Я не спыняю
алей, я ўсё яшчэ даю ёй грам у дзень.Так што цяпер, спадзяюся, пачне працаваць ...Я
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ведаю, вы кажаце, што няма радыяцыі, але што мне было рабіць?Калі б не радыяцыя, яна
б зараз памерла...Таму што пухліна ўся ў яе ў горле расла...» Мары

— Прывітанне, Мары, ты зрабіла тое, што павінна была зрабіць.120-180 г алею высокай
якасці на працягу наступных шасці месяцаў павінны ліквідаваць шкоду.Я б хутчэй карміў
пацыента  па  пяць-дзесяць  грамаў  алею  ў  дзень,  але  мы ўсё  роўна  не  можам  гэтага
адмяніць.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Ну, ёй усяго 7 месяцаў.10 грамаў у дзень здаецца занадта шмат для дзіцяці, таму што
яна з цяжкасцю пераносіць 1 грам у дзень ".Мары

— Я ведаю, Мары.Сапраўды цяжка даць такую  кансультацыю праз Інтэрнэт, не бачачы
пацыента,  не ведаючы якасці  алею і  г.д.Вы зрабілі  тое,  што павінны былі  зрабіць,  я ў
парадку.Усё,  што  я  кажу,  гэта  пераканайцеся,  што  яна  есць  шмат  алею  зараз,  каб
ліквідаваць шкоду, які быў нанесены.JB

«Прывітанне, мне цікава, ці магу я ўвесці трохі алею ў пухліну маёй дачкі?Таму што яна
зноў расце, яе пухліна знаходзіцца на ніжняй губе і ўнутры абедзвюх шчок...Добрая навіна
ў тым, што яна нарэшце адмовілася ад гідрамарфіну, і нават калі ён зноў пачне расці, яна
не адчувае болю...Такім чынам, я ўбачыў, што яны ўвялі трохі алею для хворых на рак
малочнай залозы, і гэта прымусіла мяне задумацца, ці варта мне рабіць тое ж самае для
Кэйлі?Калі так, колькі я павінен уводзіць ёй укол і ці ўсё яшчэ я даю ёй трохі з дапамогай
трубкі НГ?»Мары

— Прывітанне, Мары, я б выкарыстаў яго мясцова, гэтага павінна быць дастаткова.Добра
папрацуе настойка, або прама на яе.Я не стаў бы ўводзіць у вобласць пухліны занадта
шмат, калі гэта сапраўды неабходна.Вядома, чым больш алею вы атрымаеце і чым бліжэй
да  пухліны,  тым  лепш,  але  я  думаю,  што  ў  гэтым  выпадку  падыдзе  мясцовае
выкарыстанне.Калі ласка, зрабіце фота ці відэа і з найлепшымі пажаданнямі.Джындрых

«Я не думаю, што алей падыдзе для Кэйлі.Ён зноў становіцца вялікім...Хутка будзе так, як
у мінулы раз, пухліна перашкодзіць ёй дыхаць...Цяпер яна прымае больш за 2 грамаў у
дзень і ўсё яшчэ без змен...Яна не магла пераносіць ад 5 да 10 грамаў у дзень, таму што
яна не выносіла нават 2 грамаў у дзень ...і плюс гэта каштуе нам 200 $ кожныя 2 дні, мы
не можам дазволіць сабе 5 грамаў у дзень, у нас яшчэ ёсць 2 іншыя дачкі, якія мы таксама
павінны забяспечваць ...Мы жывем у кашмары..."

— Ну, табе няма чаго губляць, вярні дозу і тады пачынай ўводзіць.Ён хутка сціскаецца,
таму  не  марнуйце час,  калі  вы ведаеце,  што  робіце,  і  я  спадзяюся,  што  вы робіце.З
найлепшымі пажаданнямі, JB

«Мне спатрэбіцца больш інструкцый аб тым, як рабіць ін'екцыі, з чым я змешваю алей для
гэтага і  г.д.?...Я  быў бы рады,  калі  б  вы маглі  напісаць усе інструкцыі  для  мяне,  калі
можаце ".

— Ну, я сам ніколі гэтага не рабіў, калі шчыра — ты ўсё яшчэ хочаш мае ўказанні?JB

«Так...Вы павінны ведаць каго-небудзь, хто спрабаваў гэта?»

— Я б не раствараў алей, я ўвёў бы яго прама ля пухліны.Вам трэба будзе разагрэць
шпрыц, каб алей было вадкім.Потым уводзьце столькі, колькі зможаце, можа, паўграма,
хто ведае.Або пачаць з меншага.Але зноў жа -  лекар павінен рабіць гэта ў ідэальнай
сітуацыі,мы абодва ведаем гэта.JB

"Добра...Лекары Кэйлі не ведаюць пра тое, што яна была на алеі...У мяне тут ёсць іголкі,
якія медсёстры далі мне, каб адмяніць лекі...Калі я зрабіў ін'екцыю побач з яе пухлінай, я
ўсё роўна павінен даваць ёй трохі ў яе трубку?»
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— Паспрабуйце, паглядзіце, як яна адгукнецца, і аб'яднайце гэтае.Я думаю, што падыдзе
ін'екцыя адзін раз у дзень, але вельмі цяжка даць гэтую параду ў Інтэрнэце.Чым больш
алею  ў  ёй,  тым  больш  шанцаў,  некаторыя  пацыенты  бралі  цэлую  трубку  і  спалі  тры
чатыры  дні,  але  іх  пухліны  тым  часам  інкапсуліравалі,  я  сапраўды  не  ведаю,  што
сказаць.JB

«Ці можна даваць Рабунол, пакуль яна на алейным лячэнні?Таму што яе слізь вельмі
дрэнная, і калі я не дам Робунол, я думаю, што яна падавіцца сліззю.Але я баюся, што
алей яшчэ не памяншае яе пухліну, таму гэта...»

— Алей дабяжыць яе слізі, — я б не даваў ёй Рабунолу.JB

«Яшчэ не, я, напэўна, не атрымліваю алей добрага гатунку, таму што нічога не працуе...»
— Гэта таксама магчыма.JB

«Мая дачка памерла ў пятніцу ў 4 раніцы».

— Мары, ты зрабіла ўсё, што магла.Джындрых

«4 ГАДЫ З ПУХЛІНАЙ МАЛЗУ.Ах, так, яшчэ раз вось чаму я не замоўчваю пра тое, што
алей канабіса забівае рак.Ніжэй прыводзіцца інфармацыя ад маці 4-гадовага хлопчыка з
тэрмінальнай  стадыяй  пухліны  галаўнога  мозгу,  якая  абгортваецца  вакол  яго  спіннога
мозгу.Каля 6 тыдняў таму Р.было дадзена 2 месяцы жыць.Ён паралізаваны ад паясніцы
ўніз ад пухліны.У папярэднім дакладзе мама казала, што ён трохі рухаў левай нагой.Ніжэй
прыведзена абнаўленне, якое я толькі што атрымаў.==

Гэй, Коры, як справы?Тут усё добра!!Р.здаецца, усё добра!Падтрымліваючы сваю вагу на
добра харчаванні і невялікай болю, што С.а мы з фізіятэрапеўтам лічым, што гэта слабыя
мышцы ў яго тулава!!Ён камфортна спіць і можа сядзець у інваліднай калясцы па некалькі
гадзін.Я вельмі пазітыўна адчуваю, што ўсё ідзе ў правільным кірунку!!

Ён  сядзіць  па  3  гадзіны  за  раз,  і  боль  вельмі  мала!!Ён  можа прачынацца  ўначы,  каб
папрасіць  нас  пакатаць  яго  або  памасіраваць  яму  ногі  часам,  але  гэта  ўсё.Ён  не
скардзіцца на боль там, дзе была пухліна і мы не бачым нічога выпуклага!!!Ён скаціўся
прама праз 3 гадзіны пасля таго, як я даю яму дозу, і спіць каля 4 гадзін.Мы ўсё яшчэ
працуем над  тым,  каб  атрымаць 1  грам у  дзень,  але  мы прайшлі  палову  шляху!!!Мы
вельмі шчаслівыя, што сустрэліся з вамі ў той час!!Я сапраўды веру, што так і  павінна
было быць!!Р.22 красавіка яму прызначана МРТ!!!Захоўвайце веру людзі.Каноплі забівае
рак». Коры Еланд

«Мамы павінны есці алей, гэта было б лепш і для іх, і для іх дзяцей.Курэнне гэтага лекі не
так эфектыўна,  90% лекавых эфектаў адбываецца ў дыме.І  калі вы спытаеце мяне,  ці
варта дзецям выкарыстоўваць алей як лекі,  я адкажу так, абсалютна, пажадана кожны
дзень.Што б вы яшчэ хацелі даць дзіцяці ў якасці лекаў?JB»

«Толькі што зрабіла свайму сыну масаж спіны з маслам чайнага дрэва і каны, змешаным у
ім.Ён скардзіўся на болі ўнізе.Так з'явіліся лекі.Гэта спрацавала на працягу двух хвілін.Ён
сказаў, што боль цалкам знікла.Ён вярнуўся на вуліцу і рабіў будаўнічы праект са сваімі
трактарамі». Хасэ

«У маёй дачкі эпілепсія, першы прыступ быў у 13 гадоў.Зараз ёй 31 год, і яна прымае 5
відаў лекаў, якія яна прымае 3 разы на дзень у вялікіх дозах.У яе таксама ёсць імплантат
VNS (стымулятар блукаючага нерва), які яна атрымала ў красавіку 2000 года.У той час яе
прыступы былі настолькі моцнымі, што яна была непрацуючым чалавекам, якога трэба
было прывязаць у інвалідным крэсле.Я павінен прызнаць VNSвельмі дапамаглі ў гэтым!
Але ў яе ўсё яшчэ ёсць курчы, і паміж імі і ўсімі лекамі яна не можа жыць.У яе было больш
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клямараў, швоў і зламаных костак, чым каму-небудзь давядзецца мець справу.

У любым выпадку, спадзяюся, вы атрымаеце карціну.Мой сын і брат ужываюць марыхуану
пры біпалярнасці і болю.Яны некалькі разоў пыталіся ў мяне, ці вывучаў я калі-небудзь
даследаванні, якія тычацца выкарыстання яго для прыступаў.Нарэшце я пачаў разглядаць
гэта, і  тады я знайшоў слёзы фенікса.Я не зусім упэўнены, што алей падыдзе для яе,
аднак я пачаў прымаць яго ў мінулую нядзелю ад болю ва ўсім целе і моцнай бессані.Гэта
дапамагло МНЕ больш, чым я магу сказаць!

Але  ў  сваім  даследаванні  я  таксама  сутыкнуўся  з  гісторыяй  Джэйсана  і  Джэйдэна.Я
мяркую, што вы знаёмыя з гэтым, але на ўсялякі выпадак мужчына лечыць прыступы сваіх
сыноў настойкай з высокім утрыманнем КБР.Я таксама пачаў даследаваць гэта і вырашыў
паспрабаваць для сваёй дачкі.Яна атрымала сваю першую дозу ў нядзелю 30 снежня
2012 года.З сённяшняга дня я даю ёй 1/2 кропельніцы 5 раз у дзень.Менш чым за тыдзень
яна перайшла ад некалькіх прыступаў амаль штодня да ніводнага за апошнія два дні!Я
ўсё  запісваю  і  мая  мэта  —  пазбавіць  яе  ад  лекаў  і  строга  на  настойцы.Калі  мая
дакументацыя чым-небудзь дапаможа, я з радасцю вышлю яе вам.Я вельмі ўдзячны за
працу, якую вы і Рык Сімпсан робіце!Дзякуй." Кейсі

— Прывітанне Кейсі, дзякуй за навіны.Гэта даволі характэрна, у людзей не бывае курчаў,
калі яны на алеі.Было б лепш, калі б яна прымала лячэнне правільна, прытрымліваючыся
інструкцый на нашым сайце.Вядома, дакументацыя будзе выдатнай, а таксама кліпы на
Youtube ці што-небудзь у гэтым родзе.З найлепшымі пажаданнямі, Джындрых»

ПытаннеЦі ёсць узрост, калі яны могуць пачаць гэта?Майму сыну 3 гады, у яго цяжкая
экзэма, і тут добрая частка года холадна». Раксана

-- Раксана, алей абсалютна бяспечна даваць дзецям, нават нованароджаным, асабліва
пры мясцовым выкарыстанні ў сумесі з канапляным алеем або алеем шы.Гэта добрая
стратэгія змешваць алей насення канопляў з алеем (1% алею падыдзе, але 20-30% было
б ідэальным), а затым дадаваць некалькі кропель у ванну кожны дзень.Гэта пакіне тонкую
плёнку  на  ўсім  целе,  і  гэта  звычайна  ўсё,  што  трэба  (ці,  па  меншай  меры,  для
абслугоўвання).Рабіце  фота і  відэа,  паляпшэнне павінна  пачацца вельмі  хутка.Сверб  і
раздражненне знікнуць за секунды ці хвіліны, а экзэма проста знікне на працягу тыдня або
больш.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«RSO быў лепшай тэрапіяй для майго сына-аўтыста, які быў прывязаны дамоў, таму што
мяне збівалі, а мой дом разбурылі.Я спрабаваў дыеты, хелатную тэрапію, гіпербарычны
кісларод, метил b 12 і  мноства фармацэўтычных прэпаратаў для забойства, і  нішто не
дзейнічала лепш, чым алей канопляў.

Цяжка атрымаць медыцынскую картку для непаўналетняга, калі проста патэлефанаваць і
спытаць, ці дадуць картку непаўналетняму з аўтыстам.Бацькам, якім цяжка, тэлефануйце,
пакуль ваша дзіця ў лютасці, каб яны маглі на ўласныя вочы пачуць, наколькі сур'ёзная
сітуацыя.Мне  адмаўлялі  3  разы,  перш  чым  я  вырашыў  патэлефанаваць,  пакуль  ён
прабіваў дзіркі ў сценах і крычаў...потым сказалі, што дадуць яму картку». Робін

«Дзякуй,  алей  Рык  Сімпсан...Я  не  мог  аддзячыць  вас  дастаткова!Вы  даеце  маёй
сямігадовай дзяўчынцы, якая пакутуе на востры лімфабластны лейкоз, сілы працягваць!
Угадайце, што яшчэ?!Яна пайшла ў рэмісію праз тыдзень пасля прыёму алею ў выглядзе
капсул!!!(У  яе  ёсць  карта  OMMP,  каб  легальна  ўжываць  канабіс  ад  лейкеміі,
рэкамендаваную яе лекарам)

Дзякуй,  што  далі  нам  магчымасць  не  напаўняць  цела  нашай  маленькай  дзяўчынкі
наркатычнымі прэпаратамі,  якія  змяняюць жыццё.Дзякуй за  тое,  што далі  ёй ежу...калі
нармальныя дзеці  адчуваюць млоснасць  у  страўніку!Дзякуй  за  ўсмешку  на яе твары і
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дазволіўшы ёй  не  пацярпець  ніводнага  зрыву  за  доўгі  месяц  лячэння  высокімі  дозамі
стэроідаў.

Адзіны недахоп выкарыстання алею Рыка Сімпсана для нас ...злосны біялагічны бацька,
які ніколі раней не быў у яе жыцці, не згаджаецца і хоча ўзяць яе на апеку.Але я веру ў
гаючыя  сілы,  якімі  вы  валодаеце,  і  буду  стаяць  за  нас  і  медыцынскую  марыхуану  і
змагацца за тое, што гэта самая важная частка лячэння маіх маленькіх дзяўчынак». Эрын

«У панядзелак адважны Мікайла праверылі свае лабараторыі, каб пераканацца, што яны
дастаткова  высокія,  каб  аднавіць  хіміятэрапію  (яна  адкладаецца  з-за  нізкага  ўзроўню
нейтрофілов з 4 чэрвеня)...да майго смутку яны былі яшчэ вельмі нізкія.

Я хвалююся за яе...яе цела...яе здароўе...яе будучыня...яе дабрабыт.Я хачу для яе ўсяго
самага  лепшага,  і  бачыць яе цела  ў  такім  дрэнным стане разбівае  маё  сэрца.Вы ўсе
бачыце  ўсмешкі  і  энергічную  напаўздаровую  шчаслівую  8-гадовую  дзяўчынку  (што
цудоўна, і я не магу быць больш шчаслівы з гэтага), але на самой справе, калі вы ўбачылі
яе лабараторыі...і  што хімія робіць з яе целам, вы адчуеце тое пачуццё, якое адчуваю
я.Маленькія драбнюткія кавалачкі майго разбітага сэрца рассыпаюцца, калі колер спаўзае
з майго твару...у горле ўтвараецца камяк...і  вочы ў мяне набухаюць ад слёз.Яна такая
прыгожая...яна  такая  шчаслівая  і  здаровая...у  яе  НЯМА  рака...і  ў  яе  ёсць  лепшыя
прыродныя  лекі  для  барацьбы з  ракам...Я  не  магу  гэтага  вытрымаць  і  што  гэта  з  ёй
робіць.Я хачу, каб гэта было зроблена ў бліжэйшы час...але за дзень да ад'езду на Гаваі
мы атрымалі дату яе лячэння 13 лістапада 2014 года.Я быў вельмі ўдзячны, што гэта
скончыцца на 8  месяцаў раней,  чым я  думаў,  але  на самой справе...вы можаце сабе
ўявіць  штодня  прымаць  хіміятэрапію  больш  за  1,5  года?!А  інтэнсіўная  штотыднёвая
хіміётэрапія на працягу 10 месяцаў да гэтага?!

Падтрымлівае хіміятэрапію нам патлумачылі  як  больш лёгкі  перыяд хіміятэрапіі...і  гэта
было зусім няпроста.Яны кажуць, што іх колькасць нейтрофілов можа заставацца нізкім
на працягу доўгага перыяду падчас барацьбы з вірусам ...але я павінен адправіць яе ў
дзяржаўную  школу  без  віруса?!Гэта  будзе  немагчыма...яны  сказалі  нам,  што  яна,
верагодна, мае вірус *, хоць яна не выяўляла ніякіх сімптомаў ...яе дзіцячая сястра была
вельмі хворая*, і вось праз 20 дзён мы ўсё яшчэ з вельмі нізкім лікам.

Калі ласка, сябры маліцеся за Адважнага Мікалу, каб ён знайшоў у сабе сілы пераадолець
усё,  што выклікае гэты працяглы перыяд нізкай колькасці.Калі ласка, Бог вылечыць яе
цела  і  дай  яму  энергію,  каб  вытрымаць  хіміятэрапію  без  пабочных  эфектаў  або
доўгатэрміновых пабочных эфектаў.Калі ласка, беражы яе Бог для мяне...Я ніколі не мог
уявіць  сабе  дня  без  яе  прыгожай  усмешкі  і  цёплых  суцяшальных  абдымкаў.Мы  зноў
праверым  лабараторыі  ў  аўторак  на  наступным  тыдні...  і  я  буду  трымаць  вас  у
курсе.мірная любоў ЛЕЧА». Адважная мама

— Цяжка апісаць, што гэта робіць для мяне.І цяжка ўявіць, што робіць з Мікайлам ўся тая
атрута.Ні за што, акрамя прагнасці і карупцыі на вышэйшым узроўні нашага грамадства.

Мікайле  патрэбны  лекі,  якія  ўмацуюць  яе  імунітэт,  а  не  яд,  які  нанясе  непапраўную
доўгатэрміновую шкоду.Няўжо яе лекары сапраўды гэтага не ведаюць?Якую кваліфікацыю
яны  маюць,  каб  без  прычыны  ўводзіць  атруту?Ці  маюць  ліцэнзію  на  забойства  і  тыя
гангстэры, якія атрымліваюць прыбытак ад таго, што даюць атруту дзецям?Хто ім даў?

Учора мы гаварылі пра тое, каб прыцягнуць жанчын да дзеяння.Вось твая справа.Вось як
гэта  выглядае  на  практыцы,  калі  лекары  робяць  сваю  працу  не  так,  як  трэба.І  вы,
жанчыны, павінны гэта змяніць.Вы ўсё жыццё абараняеце сваіх дзяцей, таму рабіце тое,
што трэба.Дзейнічайце зараз, не чакайце, кожны дзень важны.JB

"Ведаеш...Днямі мы прывялі Мікаю да дактароў, і яны правялі звычайныя лабараторыі...Яе
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гемаглабін быў на вельмі крытычным нізкім узроўні 5,2 (што тэхнічна ледзь дастаткова
крыві для функцыянавання вашага цела...доктар нам сказаў, што сярэднестатыстычнае
дзіця на такім нізкім узроўні амаль НЕ АДКАЗВАЕ) Мікайла, яна адскоквала ад сцен, гіпер,
трапіла ў бяду за тое, што скакала на ложку, гаваркая, усмешлівая і шчаслівая!!!Лекары
цікавяцца, чаму...ну дак, што адрозніваеццапаміж Мікалаем і іншымі вашымі дзецьмі...у яе
ёсць канабіс!!!

Вядома,  лекары НІКОЛІ не адносяць такія  рэчы да канабісу...але яны павінны.Лекары,
медыцынскія даследчыкі і фармацэўтыка прымушаюць нашу расу цярпець непатрэбныя
пакуты,  і  гэта  разбуральна.Нават  калі  кагосьці  па  тых  ці  іншых  прычынах  не
вылечыць...якасць  іх  жыцця  можа  быць  значна  палепшана  з  дапамогай  канабіса.Ваш
дзядуля  -  доказ  таго,  што  яго  рак  быў  вельмі  запушчаны  і  распаўсюдзіўся  па  ўсім
целе...але паглядзі, што зрабіла для яго канабіс!

Калі Мікалая быў малым, яе бабуля памерла ад раку...вельмі хуткі і агрэсіўны рак.Яна не
ўжывала каноплі.Яе змясцілі ў хоспіс і напоўнілі марфінам...насамрэч сказаў нам, што гэта
павінна  было  пазбавіць  яе  ад  болю  і  паскорыць  працэс  смерці.Гэта
жорстка...незвычайна...і  подла...і  гэта, здараецца, СТАНДАРТНАЕ МЕДЫЧАННЕ.Я ніколі
не хацеў бы затрымацца на морфійнай кропельніцы, каб пакутаваць, пакуль не памру.Гэта
жорстка...і я малюся кожны дзень, каб гэтая карупцыя скончылася». Адважны Мікалай

«Апошнія два мае пасты выклікалі шмат пытанняў і некалькі патрабаванняў «доказу»...Я
хацеў  бы  падзяліцца  з  вамі  ўсёй  навукай  паміж  канабіс  і  ракам  імуннай  сістэмы
(лейкемія/лімфома).Гэта інфармацыя характэрная для клеткавых ліній лейкеміі Jurkat ...які
з'яўляецца CD4+ Т-клеткавы востры лімфабластны лейкоз ...САМАЕ той жа радавод, што і
лейкоз Мікалая.

Спецыфічны тып рака адважнага Мікайлы мае велізарную колькасць даказаных навук аб
тым,  што  канабіс  з'яўляецца  эфектыўным  сродкам  для  лячэння,  таму  што  навукоўцы
выявілі,  што  клеткі  імуннай  сістэмы маюць  СПЕЦЫФІЧНЫ  рэцэптар  cb2,  які  выклікае
апоптоз (гібель клетак).

ТГК  індукуе  апоптоз  у  клетках  Jurkat  (т-клеткавы  востры  лімфабластны  лейкоз)  з
дапамогай трох розных механізмаў.(1) ТГК звязваецца з CB1 і CB2 і прыводзіць да сінтэзу
керамідаў з дапамогай серинпальмитоилтрансферазы.(2) Керамід трапляе ў мітахондрыі і
прыводзіць да ўцечкі цытахрому c у цытазоль.(3) Цытахром с злучаецца з Apaf-1, каспазай
9, і ўтварае апоптосому.(4) Апоптосома ператварае прокаспазу 3 у актыўную каспазу 3,
што прыводзіць да апоптоза.ТГК таксама актывуе знешні шлях (каспазы 8 і 10) і інгібіруе
шлях  Raf/Mek/Erk.Інгібіравання  шляху  выжывання  клетак  прыводзіць  да
дэфасфарылявання  Bad  і  транслокации  гэтага  бялку  Bcl-2  у  мітахондрыі,  а  затым да
апоптоза». Адважны Мікалай

--  Чым  больш  алею  яна  атрымае,  тым  лепш,  асабліва  ўлічваючы  непатрэбныя
медыцынскія  працэдуры,  якія  яна  яшчэ  мае  і  павінна  была  прайсці.З  найлепшымі
пажаданнямі Гаваям, Адважны Мікалай, прыемна бачыць, што твая мара спраўдзілася.З
невялікай дапамогай алею.JB

«Гэты  дым  НЕ  карысны  для  дзяцей  ці  мам...  дурныя  мамы,  а  што  вы  кажаце  сваім
дзецям?Алей ці нада!Асабліва дзецям!» Найя

— Я б не быў такім радыкальным, курэнне ці выпарэнне таксама спрыяюць, напрыклад,
супраць млоснасці ў цяжарных.Гэта не пашкодзіць дзіцяці.JB

«Дым не такі вялікі ... асабліва калі ў вас ёсць схільнасць да алергіі ... проста сказаць.Я не
магу  справіцца  з  дымам!Акрамя  таго,  дзеці  не ўмеюць ведаць,  калі  спыніцца...  цукар,
кафеін, ежа і г.д.Вы павінны быць іх правадніком.Я не думаю, што прапаганда курэння
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канабісу з'яўляецца выдатнай ідэяй для падлеткаў.Проста кажу.Проста маё меркаванне з
таго, што я бачыў.Мог таксама адцягнуць увагу ад школьнай працы і важных пытанняў».
Найя

— Раней я таксама адцягваўся ад школьных заняткаў і важных спраў, а ў нас увогуле не
было канопляў.Усё,  што мне спатрэбілася,  гэта бачыць дзе-небудзь навокал прыгожую
дзяўчыну, і гэта было для школьнай працы і пытанняў, якія былі важныя для іншых, але не
для мяне.

Калі  вы  кантралюеце,  колькі  гарбаты  п'юць  вашы  дзеці,  то,  вядома,  кантралюйце
колькасць канабісаяны збіраюцца прыняць або праглынуць.Удачы з гэтым.Гэта марныя
намаганні,  але  я  ўпэўнены,  што  многія  людзі  будуць  занятыя  на  працягу  наступных
некалькіх гадоў, пакуль яны не зразумеюць, наколькі бяспечная канабіс і  што насамрэч
практычна немагчыма перадазіраваць яго смяротна.

Дык каго цікавіць, колькі яго хто-небудзь глытае?я не раблю.Мне нават усё роўна, колькі
кубкаў гарбаты ці кавы выпіваюць людзі ў дзень, уявіце сабе.Чаму я павінен?Гэта не мая
справа.І ні для каго не важна, колькі з гэтай выратавальнай і прафілактычнай медыцыны
хтосьці ўжывае.

Чым больш алею ў вас і чым часцей, тым лепш для вашага здароўя.Гэта адзінае правіла,
якое сапраўды дзейнічае.Для людзей усіх узростаў, у тым ліку дзяцей і цяжарных маці.Калі
вам не падабаецца гэтая ідэя, адолейце яе, навучыцеся жыць з ёй, гэта лепшае, што вы
можаце зрабіць.Ніякае рэгуляванне канабісу не спрацуе, яго проста нельга рэгуляваць у
любым выпадку.Акрамя таго, няма ніякіх рэальных падставаў для яго рэгулявання.JB

«Я паліла ўсю сваю цяжарнасць да 4 тыдняў родаў.Мой доктар таксама праводзіў тэсты
на наркотыкі кожны наведвальны лекарам.Такім чынам, яна ведала, што я курыў bud.Калі
дзіця нарадзіўся, ён нарадзіўся здаровым, 10,6 фунтаў і быў адмоўны на ТГК.Я таксама
кармлю  грудзьмі,  і  я  ўсё  яшчэ  працягваю  выкарыстоўваць  bud.І  здагадайцеся,  ён
пераўзыходзіць  на  кожнай  мілі.Гэта  цалкам  супрацьлеглае  пашкоджанню  галаўнога
мозгу.Мозгу патрэбныя канабіноіды для развіцця грубай маторыкі здароўя, таму перастань
ненавідзець». Нэса

«Мой сын нарадзіўся 8 фунтаў 1 унцыя.5 дзён ПЕРЭВАЗ яго тэрмін.Гэта дзве галоўныя
«занепакоенасці», якія я калі-небудзь сустракала з курэннем гаршка падчас цяжарнасці,
нізкай вагой пры нараджэнні і заўчаснымі родамі.Майму сыну амаль 9 месяцаў, ён толькі
што зрабіў ацэнку па Бэйлі, каб ацаніць яго кагнітыўнае развіццё, а таксама рухальныя
функцыі і мову.Ён атрымаў высокі сярэдні бал і вельмі лепшы ва ўсіх катэгорыях.Так што
вазьмі сваю лухту і выдзьмуй яе ў дупу.» Эшлі

«Злачынцамі тут з'яўляецца ўрад...У мяне рассеяны склероз,  і  мой сын таксама...  яму
кожны тыдзень трэба рабіць 26 ін'екцый у мозг, каб знішчыць боль у нервах у мозгу...

У мяне трое ўнукаў, і я не з'яўляюся "НАРКІКАМ" І НЕ МАЙ СЫН, які скончыў вышэйшую
адукацыю  ў  сваім  класе,  і  яму  плацілі  за  тое,  каб  быць  настаўнікам  з-за  свайго
інтэлекту.Яго ныркі зачыніліся, тоўстая кішка не працавала, а боль быў настолькі моцным,
што ён быў нерухомы.Ён ніколі не ўжываў наркотыкі і не ўжываў спіртныя напоі, толькі час
ад часу, у сваім жыцці, перш чым у яго развіўся РС.

Яго  стрыечны  брат  падсунуў  рондаль  у  свае  пірожныя,  калі  ён  прыняў  яго  на  абед,
невядомы яму... і адгадайце што?У яго зноў запрацавалі ныркі, дрыгаценне сціхла, і ён мог
спаць па начах, калі прымаў настойку.Гэта супакойвае дрыгаценне, і  ён можа спаць па
начах...Яму да гэтага часу даводзіцца ўтыкаць 26 іголак кожны тыдзень з-за болю ў нерве
ў мозгу...
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Хто ты такі, каб судзіць гэтае неверагоднае лекі...?????і, дарэчы, у мяне было адно дзіця
да вакцыны супраць гепатыту B, і яна была свабоднай ад РС, але на працягу тыдня пасля
вакцыны я павінен быў атрымаць акуляры, а затым на працягу 2 тыдняў я цалкам аслеп
на левым воку ...Мне было 17 гадоў і я аслеп.Спалохаўся?Так...Калі б не гэтыя лекі, я б
яшчэ быў у інваліднай калясцы...

Я ніколі нікому не пажадаю гэтай хваробы...але вы павінны прыняць сваё меркаванне ў
іншым месцы ...як вы думаеце, чаму БОГ паставіў гэтае лекі на планету?Ці вы думаеце,
што Бог памыліўся?

Я спадзяюся, што вашым дзецям ніколі не прыйдзецца перажываць тое, што ёсць у маёй
сям'і...глядзець,  як  ваша  дзіця  памірае  на  вашых  вачах...зразумейце,  містэр...  Харпер
прызнаў  крымінальным  злачынствам  вырошчванне  адной  расліны  ў  вашым  двары...Я
мяркую,  што  яго  сям'я  таксама  ніколі  не  хварэла  на  РС  або  рак  ...або  RCMP
таксама.Прыйшоў  час  змяніць  законы  на  карысць  людзей,  а  не  фармацэўтычных
кампаній». Лаўр

«Такім чынам, на гэтым тыдні мая дачка мела самае глыбокае эмацыйнае вылячэнне ад
канабіса.Сказаць,  што  ў  яе  эмацыйны  тэмперамент,  было  б  сур'ёзна  не  сказаць.Яна
нарадзілася з прыроджаным дэфектам, які мае надзвычайныя праблемы з ім.З павагі да
яе  прыватнага  жыцця  я  не  буду  распавядаць  пра  дэталі,  але  скажам,  што  гэта
надзвычайна.І жыць з ёй - гэта выклік, які часцей за ўсё ўзрушваў мой свет.Адна фізічная
праблема ў яе - мігрэнь.Усё, што яна сапраўды можа зрабіць, калі яны прыходзяць, - гэта
легчы, закутацца ў чахол і заснуць.Гэта адзінае, што сапраўды дапамагае.

Так што некалькі месяцаў таму я прымусіў яе нарэшце паспрабаваць вафлю з маслам
канабіса, і  праз 15 хвілін яе мігрэнь знікла.Такім чынам, на гэтым тыдні я рана клаўся
спаць  аднойчы ўвечары,  і  яна  падумала,  што  пазней можа атрымаць мігрэнь,  бо  яна
адчувае, што яна прыходзіць...таму я даў ёй невялікую ёмістасць з вафлямі ў ёй, каб яна
трымала яе каля ложка, каб яна магла ўзяць яе, калі яна адчула, што яна прыходзіць, калі
я спаў.Ну, яна ўзяла чатыры ў тую ноч.Яны былі склеены, і яна проста ўзяла іх усіх.І ў яе
быў вопыт.Паўтара.

Яна спала большую частку наступнага дня, ночы і наступнай раніцы.Я ведаў, што ў яе быў
нейкі досвед... Я бачыў, як яе думкі плылі вакол, і ведаў, што яна перажывае нешта.Тое, да
чаго  я  не  быў  падрыхтаваны,  так  гэта  поўныя  180,  якія  перажыла  мая  дачка.Яна
шчаслівая, мілая, уважлівая і рада быць побач.Вядома, я таксама зрабіў некаторыя вялікія
змены вакол сітуацыі.Але гэта было на наступны дзень, таму нельга адмаўляць, наколькі
дзіўным  быў  зрух  ад  канопляў.Я  ніяк  не  мог  прымусіць  яе  прыняць  столькі.Яна  б
адмовілася ад гэтага.І я б нават не падумаў пра гэта, калі шчыра з вамі.Я хачу проста
пакланіцца ў знак удзячнасці.Калі  я  кажу вам,  што ішоў з ёй па канаце,  я ні  каплі  не
жартую.Зрух і адкрыццё, якое адбылося для нас з-за «аварыі», невыпадковыя.Я ніколі не
даваў ёй бутэлькі з чым-небудзь прымаць лекі.Тое, што я зрабіў у тую ноч, — гэта цуд».

«Я  вельмі  шчаслівы,  што  нарэшце  магу  паведаміць,  што  мой  мілы  хлопчык
выкарыстоўвае  каноплі,  каб  змагацца  з  пабочнымі  эфектамі  хіміятэрапіі  і  радыяцыі,  а
таксама  каб  гарантаваць,  што  ў  яго  не  вырастуць  новыя  пухліны!Гэта  лекі  вельмі
дапамагло яму.Перад тым, як ён атрымліваў гэта лекі, яго пастаянна ванітавала, ён не еў,
быў вельмі млявы і капрызны ...цяпер ён есць, ён не есць, ён набірае вагу, і кожны, хто
быў побач з ім, ведае, наколькі ён шчаслівы».

— Ну, без атруты ў арганізме дзіцяці было б значна лепш.На самай справе няма сэнсу
выкарыстоўваць  хіміё  і  радыяцыю разам з  алеем,  гэта  як  даць  пацыенту  проціяддзе,
напампоўваючы яд у вены.Алей толькі для дасягнення найлепшых вынікаў.Гэта павінны
ведаць лекары, не так ужо і складана зразумець, што даваць дзецям атруту, калі ў гэтым
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няма неабходнасці, не так ужо і складана.JB

ПытаннеМне 29 гадоў маці-адзіночка.Зараз майму сыну 8  гадоў,  ён  жыве з  умераным
аўтызмам.Я  б  ні  на  што  ў  гэтым  свеце  свайго  міні-я  не  мяняў,  хіба  толькі  каб  крыху
палегчыць яму жыццё.Мне было цікава, ці не прыходзілі да вас яшчэ бацькі і пыталіся пра
алей?Або якія-небудзь гісторыі поспеху з аўтызмам/аспергера?Калі б я вырашыў пайсці
гэтым  шляхам,  якую  дазоўку  б  я  глядзеў?Я  цаню  ўсю  інфармацыю!Дзякуй.Ад
расчараванай мамы і маленькага хлопчыка.

А.«Нафта  -  гэта  адзінае,  што  можа  працаваць»,  -  сказаў  Рык,  калі  я  прачытаў  яму
гэта.Інструкцыя па дазоўцы і іншая інфармацыя аб тым, як вырабляць і выкарыстоўваць
алей, ёсць на нашым сайце і ў даступных там кнігах.У мінулым я дапамог многім дзецям-
аўтыстам,  і  гэта  лекі  робіць  з  імі  цуды.Дзеці  любяць  прымаць  гэтыя  лекі,  яны  не
прадузятыя,  яны  не  ведаюць,  што  «робяць  нешта  не  так»,  і  бацькам  гэта  вельмі
падабаецца, калі ў іх ёсць час для сябе.Для дасягнення найлепшых вынікаў, як заўсёды, я
б  пачынаў  са  стандартнага  лячэння  60  г,  без  таблетак,  а  затым  трымаў  дзіцяці
падтрымлівае дозу ў колькасці па яго выбару да канца яго доўгага і спакойнага жыцця.І
дзіця  з  відэа  павінна  зрабіць  сапраўды  гэтак  жа,  калі  наогулмагчыма.З  найлепшымі
пажаданнямі, JB

«Мэры Джэйн вельмі дапамагла мне, калі я была цяжарная, і ніколі не паўплывала на маіх
двух дзяцей». Саманта

«Прывітанне,  Рык,  нядаўна  мы выявілі,  што  ў  мяне на левай грудзях ёсць шышка ад
сярэдняй і высокай рызыкі.Мне 34 гады, а маёй дачцэ ўсяго 1 1/2 гады - я быў у жаху!Я
таксама пакутавала ад постнатальнай дэпрэсіі пасля нараджэння дачкі - так што ўсё гэта
было  занадта  шмат.Аднак,  на  шчасце,  я  жыву  ў  Паўднёвай  Афрыцы,  дзе,  хоць  і  па-
ранейшаму  незаконна,  канабіс  (або  дагга,  як  мы  яго  тут  называем)  расце  ў  вялікай
колькасці, і даволі лёгка дастаць прыстойнае пустазелле за разумную цану.

Я неадкладна прыступіў да вырабу алею - журы ўсё яшчэ не разглядае шышку ў маёй
грудзях, так як я вяртаюся на наступны агляд толькі праз 2 месяцы - але пасляродавая
дэпрэсія  амаль  прайшла пасля аднаго  месяца прыёму алей.Я адчуваю сябе моцным,
матываваным і здольным дабівацца паўсядзённых спраў - што было толькі марай яшчэ не
так даўно!У Паўднёвай Афрыцы мы ў асноўным атрымліваем толькі  штамы Sativa або
змешаныя штамы Sativa.Я проста хацеў паведаміць вам пра сваю гісторыю, бо ёсць так
шмат  людзей,  якія  без  патрэбы  пакутуюць  ад  дэпрэсіі,  прымаюць  непрыемныя
фармацэўтычныя прэпараты, якія негатыўна ўздзейнічаюць на іх, але насамрэч, здаецца,
алей выпраўляе ўсё, што неабходна выправіць,  без асаблівых высілкаў эфекты!Я зноў
адчуваю  сябе  старым  і  адчуваю  сябе  ЦУДНА!Працягвайце  так,  і  я  буду  працягваць
распаўсюджваць інфармацыю з гэтага боку!З вялікай любоўю, Кэлі "

— Дзякуй за гэта цудоўнае сведчанне, Кэлі.Я ўпэўнены, што гэта можа дапамагчы многім
іншым  маці.Як  я  гляджу  на  гэта,  маці  павінны  глынаць  невялікія  дозы  алею  падчас
цяжарнасці  і  працягваць  выкарыстоўваць  яго  пасля  нараджэння,  калі  яны  сапраўды
хочуць даць свайму дзіцяці самае лепшае.Гэта можа здацца спрэчным, але якія яшчэ лекі,
акрамя такога натуральнага, як алей, вы хацелі б даць маці і яе дзіцяці?JB

«Я паліла і ела на працягу ўсёй цяжарнасці, і мой сын - адзін з самых разумных і здаровых
маленькіх  хлопчыкаў,  якіх  я  калі-небудзь  сустракаў.Я  спрабаваў  прымаць  таблеткі  ад
ранішняй млоснасці і ад галаўнога болю, і нічога не дапамагло.Мой сядалішчнага нерва
ўвесь час шчымаў, і маё цела хварэла (магчыма, таму, што ён быў 10 фунтаў і 23 цалі ў
даўжыню, калі я нарадзіла, так што для любых скептыкаў, якія кажуць, што гэта тармозіць
рост, вы вельмі-вельмі памыляліся.) Я еў прысмакі або еў прысмакі. невялікая зацяжка я
атрымаў бы амаль імгненнае палягчэнне.Я павінен пагадзіцца, што гэта самае бяспечнае
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лекі». Сара

«Цяжарнасць з маёй 2-й была катаваннем!Я страціў 20 фунтаў у канцы 1-га трыместра,
ваніты кожны дзень, апетыту зусім не было.Без сумневу, я губляў яе.Я паспрабаваў паліць
і адчуваў пачуццё віны!Аднак гэта выратавала ёй жыццё...Я еў і  адпачываў лепш, чым
калі-небудзь!Яна здаровая шчаслівая і  абсалютна прыгожая!Цяпер 9 гадоў, праблем са
здароўем няма”. Джэніфер

«Маці не можа стрымаць ежу.Як гэта ўплывае на развіццё плёну?Гэта вельмі шкодна для
плёну.Такім чынам, як прымусіць маці стрымліваць ежу?Вы выкарыстоўваеце лекі, якое
менш за ўсё можа прычыніць шкоду.Каноплі.Любыя іншыя прэпараты супраць млоснасці,
якія  могуць  выкарыстоўваць  лекары,  маюць  пабочныя  эфекты.Адзіны  пабочны  эфект
канабісу — гэта пачуццё добрага самаадчування і сну». Герш

ПытаннеУ маёй жонкі моцны боль у паясніцы з-за 7 месяцаў цяжарнасці, яна апісвае гэта
як нервовае паторгванне, якое вельмі балюча.Я паспрабаваў азірнуцца на вашым сайце і
тут.Ці дапаможа RSO рэзка ад болю?У вас ёсць спасылка на папярэднюю тэму па гэтай
тэме?Я занепакоены, калі яны паставяць ёй кадэін, гэта пашкодзіць дзіцяці

А.Дайце ёй праглынуць невялікія дозы алею і нанесці алей мясцова на спіну.Зрабіце ёй
масаж сумессю алею і алею насення канопляў.Так, ёсць вялікая верагоднасць таго, што
кадэін можа нашкодзіць дзіцяці.Алей ніяк не можа і не пашкодзіць дзіцяці.JB

«У кастрычніку майму сыну пасля выдалення пухліны перад біяпсіяй паставілі дыягназ
сіновіальной саркомы.Сказалі, што рак усё яшчэ будзе і мог перакінуцца на яголёгкіх з-за
агрэсіўнага  тыпу  рака.У  апошніх  выніках  выпрабаванняў  яны  не  могуць  знайсці  ніякіх
слядоў ад свайго здзіўлення.Алей канабіса было адной з многіх рэчаў, якія я пачаў з яго
амаль адразу пасля дыягназу». Аманда

«Які самы малады чалавек, пра якога вы ведаеце, што лячыцца ў RSO?Ці існуе пратакол
лячэння дзяцей?У той час як мы былі няўдачнымі да гэтага часу, ухіляючы меркаванне
бабулі і быць у стане вылечыць дзядулю.У мяне 2-гадовая дзіця з невядомымі праблемамі
страўніка (так, яна знаходзілася на «медыцынскім» лячэнні больш за год, і ўсе таблеткі,
крэмы,  ласьёны  і  зелля  Big  Pharma  былі  беспаспяховымі.Цяпер  яны  схіляюцца  да
бялковага сіндрому.Відавочна,  што дзіця вагой 25 фунтаў не можа справіцца з той жа
дазоўкай,  што і  мужчына вагой 175 фунтаў,  так што вы рэкамендуеце гэта наогул для
педыятрычных прыкладанняў?» Сара

--  Цяжарныя  маці  павінны  выкарыстоўваць  алей,  а  затым  павялічыць  дозу,  калі  яны
нараджаюць.Пасля родаў маці павінны ўжываць алей невялікімі дозамі, каб пераканацца,
што дзіця будзе развівацца аптымальным чынам.

Так што, калі вы спытаеце мяне, майму малодшаму пацыенту было мінус восем месяцаў і
ён усё яшчэ адчувае сябе выдатна, ён самы развіты дзіця ў сваім дзіцячым садзе і пачаў
гаварыць раней,  чым большасць іншых.Яго маці  выкарыстоўвала алей да нараджэння
дзіцяці, і дзіцяці таксама далі алей пасля прышчэпкі гексавакцынай, каб пераканацца, што
небяспечныя хімічныя рэчывы будуць вымытыя з яго арганізма як мага хутчэй.

Алей канопляў з'яўляецца бяспечным лекамі  для людзей усіх узростаў.Калі  ў вас ёсць
праблемы з разуменнем гэтага, паглядзіце, як алей дапамагае ад экзэмы або пялёнкі, а
потым вярніцеся і скажыце мне, што вы ніколі не дасце канабіс свайму дзіцяці.Усё, што вы
пачулі б ад мяне, гэта тое, што бацькі, якія не даюць канабіс у якасці лекаў свайму дзіцяці,
альбо  дрэнна  дэзінфармаваныя,  альбо  яны  псіхапатычныя  садысты,  якім  падабаецца
назіраць, як пакутуюць іншыя.

Вы ведаеце, наколькі эфектыўна алей супраць зубнога болю?Вы б далі дзіцяці алей для

- 137 -



барацьбы з болем, звязанай з растуць зубамі?Я бы.Зусім без ваганняў.

Дазавання для дзяцей у асноўным такая ж, як і для дарослых, калі вы лечыцеся чымсьці
сур'ёзным.Пачніце з мінімальнай дозы тры разы на дзень, прызвычаіце пацыента да яе,
павялічвайце дозу кожныя чатыры дні або як зручней, і заўсёды старайцеся як мага хутчэй
падаць пацыенту як мага хутчэй,  пры гэтым сочыце за тым, каб ён застаўся у іх зоне
камфорту.JB

«Калі ў вас ёсць дзіця і адмаўляецеся ад «рэкамендаваных» прышчэпак, будзьце гатовыя
да  таго,  што  вашае  дзіця  прымусова  забярэ  ў  вас  дзяржава,  у  якой  вы  жывяце.Гэта
адбываецца часцей,  з  страшнай хуткасцю.Пагугліце і  паглядзіце "патрабаванні"  вашага
штата. Сацыяльныя работнікі з кожным днём дэманструюць усё больш «комплексаў Бога»
і лічаць, што яны лепш за ўсіх бацькоў ведаюць, што лепш для кожнага дзіцяці.Будзьце
асцярожныя,  нават  калі  размаўляеце  з  вашым  сямейным  лекарам  на  гэтую  тэму».
Качканосы

«Я  ведаю  двух  чалавек,  чые  дзеці  ніколі  не  рабілі  прышчэпак.Абодва  -  мануальныя
тэрапеўты.Адзін з дзяцей ходзіць у прыватную школу.Я думаю, калі вы ў школе, гэта не
мае значэння.Не ўпэўнены." Ларында

«Я бачу маленькіх дзяцей і немаўлят, хворых на рак, да лячэння яны выглядаюць добра,
пасля аперацыі і хіміятэрапіі выглядаюць як паміраюць, і часта так і ёсць.Мне разбіваецца
сэрца, як людзей прымушаюць пакутаваць і рана паміраць, калі гэта алей так лечыць.Я
тыдзень на алеі,  і  я  адчуваю сябе выдатна,  я лічу,  што гэта скарачае маю пухліну на
нырках, у мяне пакуль няма доказаў, але неўзабаве я буду ". Ланна

«Сяброўка-медсястра выкарыстала яго на 3-й стадыі пялёнкі, знікла за ноч!» Аліса

-- Для тых, хто лічыць, што дзецям нельга ўжываць каноплі.Якія б вы яшчэ лекіхацелі б
даць  ім,  калі  не  гэта  найстарэйшае,  самае  бяспечнае  прыроднае  лекі,  якое
выкарыстоўвалася  на  працягу  тысяч  гадоў?Ці  вы  збіраецеся  глядзець,  як  вы,  дзеці,
пакутуеце  ад  усіх  гэтых  экзэм  і  сыпу  без  прычыны?Я  б  сказаў,  што  гэта
непрыемна.Асабліва, калі ёсць такое простае рашэнне ўсіх гэтых праблем са скурай.

Ці нармальна назіраць, як вашы дзеці крычаць ад болю, калі вы можаце проста даць ім
кроплю алею, і яны будуць пазбаўленыя болю?Хм?JB

«Ці  можа  адмін  параіць,  якую  дозу  даць  8-гадоваму  дзіцяці,  якога  адправілі  дадому
паміраць?» Рыкарда

-- Пачніце з невялікай дозы, паглядзіце, як дзіця рэагуе, а затым павялічвайце дозу так
хутка, як дзіця зможа яе прыняць.Тры разы на дзень.Звычайна яны поўныя таблетак, калі
іх адпраўляюць дадому, каб памерці, так што вы хочаце, каб ачысціць іх спачатку, таму
што вы не ведаеце, што будзе рабіць узаемадзеянне, звычайна гэта не вельмі прыемна,
што робіць узаемадзеянне з гэтымі смяротнымі хімікатамі.Але гэта таму, што алей спрабуе
ачысціць стол, каб яно пачало дзейнічаць.

Або, калі вам няма чаго губляць, вы таксама можаце пачаць з вялікай колькасці алею і
такім чынам увесці пацыента ў стан кантраляванай комы.Напэўна, так бы і паступіў, але
які кірунак лячэння яны выберуць, вырашаць бацькам.

Усё, што я ведаю, гэта тое, што агрэсіўныя хваробы трэба лячыць агрэсіўна.І я таксама
ведаю, што, увогуле, чым больш алею ўдасца патрапіць у пацыента і чым хутчэй вы гэта
зробіце, тым больш шанцаў на поспех і выжыванне.Але я таксама ведаю, што інструкцыя
па дазоўцы згадваецца нездарма.

Калі б гэта быў мой дзіця, я б напоўніў яго алеем, я дакладна ведаю, што дзіця купаўся б у
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ім, і я б, хутчэй за ўсё, не падпускаў ніводнага лекара да яго ці да яе.Але гэта я, і я ведаю,
што рабіць.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Добра,  у  дадзены момант я сарваюся.Доктар Дэйва паставіў  яму Лірыку,  каб лячыць
боль ад апяразвае лішай.Апошнія два дні (і  стала горш) у Дэйва былі галюцынацыі.Як
быццам, ён толькі што сказаў: «Хлопец з рыжымі валасамі не павінен дастаўляць тут».
Калі я сказаў: «Што?», Дэйв адказаў: «О, не важна, я ўпэўнены, што яго тут няма». Я
толькі што меў з ім размову, і ён сказаў, што зразумеў, што нешта не так, таму што, калі ён
глядзіць куточкамі вачэй, ён можа бачыць джунглі за нашым акном.WTF!!!Ён ужо некаторы
час прымае алей канопляў, і ніколі не меў нічога падобнага.Менш чым тыдзень на Lyrica, і
ён  страціў  амаль  увесь кантроль  над рухам,  і  цяпер у  яго  з'яўляюцца галюцынацыі.Я
проста  нанёс  трохі  алею канабіса  на  пашкоджанні  апяразвае  лішай (з  ДМСО),  і  боль
спынілася.Я  патэлефанаваў  доктару  і  прывожу  Дэйва  ПЕРШЫМ  У
ПАНЯДЗЯДЗЕЛ.Дарэчы, я толькі што праверыў сайт Lyrica, «ненармальнае мысленне» і
«галюцынацыі» з'яўляюцца адным з пабочных эфектаў». Кім

«У Спенсера быў цудоўны тыдзень для ўсіх!!Ён упершыню сустрэў стрыечнага брата і
пазнаёміўся са сваім дзядзькам і цёткай з Грузіі!!Ён цалкам закахаўся ў сваю цётку Сару,
ён нават выбраў яе мне ці таце!!Лепш за ўсё было бачыць, як ён трымае крэйд у руцэ і
колеры, у той час як у цёткі на каленях!Ён нават зрабіў перавод, з правай рукі ў левую!!Ён
намаляваў драўляны аўтамабіль з поўнай дакладнасцю сваімі пальцамі!Паспрабую хутка
загрузіць яго відэа!Ён працягвае гаварыць новыя словы і быць зусім абаяльным!Мы змаглі
прымусіць  яго  несці  цяжар на нагах  з  вялікай  падтрымкай!Яму лепш за  ўсё цягнулі  ў
хадунках...Я  не  магу  апісаць  радаснае  сэрца,  якое  я  адчувала,  назіраючы за  тым,  як
робіць  гэта  маё  дзіця.Чыстая  радасць  на  яго  твары,  калі  ён  можа  гуляць  з  вялікімі
хлопчыкамі...усе яны каталіся на веласіпедах і скутэрах, і ўсё, што ён мог рабіць, гэта з
тугой назіраць...Я бачыў жаданне далучыцца да яго на твары і не разумеў, чаму ён не
можа проста пабегчы і  пагуляць з імі...А потым яго стрыечны брат Джэйсан з залатым
сэрцам пачаў цягнуць яго за сабой, кажучы іншым хлопцам, што ім лепш ехаць хутчэй,
інакш  паліцыянты  дабяруцца,  цягнучы  Спенсера  за  імі  ў  хадунках,  уключаючы
сірэнугучыць у той час як іншыя каталіся вакол і вакол.Калі б вы толькі бачылі яго твар...
нарэшце,  нарэшце,  ён  быў  адным  з  хлопчыкаў!Гэта  разбіла  маё  сэрца  на  мільярды
кавалачкаў,  а  потым зноў  сцягнула яго  разам,  толькі  бліскаючы яго  вочы і  хіхіканне ў
голасе.Лепшы тыдзень за доўгі час.Спенсер павінен быць вялікім хлопчыкам, і мне гэта
падабаецца!У мяне хочацца ціснуць мацней, змагацца мацней, маліцца даўжэй за гэты
маленькі цуд, які мы называем Спенсер».

«І яго пухліны памяншаюцца пры выкарыстанні алею канабіса з высокім утрыманнем ТГК!!
Анкалогія  Лома  Лінда  прызнала  Спенсера  тэрмінальнай.Але  нядаўняе  МРТ  паказала
памяншэнне памераў пухліны!!Алей з высокім утрыманнем ТГК - яго адзінае лекі!Настойка
з высокім утрыманнем CBD - гэта тое, што паляпшае функцыю яго рук, па сутнасці лечыць
нервы, якія былі разбураныя падчас аперацыі на галаўным мозгу і пазваночніку ". Сюзета

«Я дагэтуль не магу паверыць, што зрабіла са мной алей.Дыябет, пашкоджанне нырак,
артрыт,  радыкуліт,  разарваныя сухажыллі,  атлусценне -  усё знікла,  і  пэўны нейрогенез
дакладна адбыўся.Акрамя таго, калі б я быў дзіцем, мне сказалі б, што ў мяне СДВГ.Я быў
маньякам,  самаразбуральным монстрам.Я больш часу патраціў на вандалізм у школе,
чым на заняткі.Я правёў сваіх бацькоў праз пекла.Пакуль я не пачаў курыць гаршчок.Я
перайшоў у сярэднім ад 30 у школе да больш за 80, нават 90 па некалькіх прадметах.І
больш ніякага вандалізму.Смешна, што яны думаюць, што гаршчок шкодны для дзяцей.Я
павінен быў бы не пагадзіцца». Пятра

«Мы лечым нашага 6-гадовага сына ад пухліны галаўнога мозгу AA3 і рэдкага генетычнага
захворвання.Лекары нічога  не могуць  прапанаваць  і  сказалі,  што  жыць яму  засталося
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ўсяго  некалькі  месяцаў.Пакуль  ніякіх  курчаў  і  наступная  МРТ раскажа  больш.Апошняе
абследаванне, акрамя пухліны галаўнога мозгу, ён у ІДЗЕЛЬНАЕ здароўе.У яго не было ні
хіміятэрапіі, ні апраменьвання, ні аперацыі.ТОЛЬКІ алей!!!» Пенне

«Ой, я сяджу тут з вачыма, спрабуючы ўвабраць навіны з тэлефоннага званка, які я толькі
што атрымаў.Крыху больш за 2 тыдні таму я размаўляў з бацькам на ўсходзе, у чыя 5-
гадовая дачка толькі  што перахварэла.****  быў дыягнаставаны нейрабластома высокай
рызыкі  4 стадыі (дзіцячы рак)  -  дрэнны прагноз (MYCN Amplified).Ім сказалі,  што няма
ніякай надзеі і ў асноўным забраць яе дадому і атрымаць асалоду ад апошніх дзён з ёй,
што ў яе мала часу.Тата, зразумела, быў вельмі засмучаны, калі патэлефанаваў мне.Мы
накіравалі  яго ў  правільным кірунку,  і  яны пачалі  ****  на мед.Яны толькі  што скончылі
прыём да анколагаў у бальніцы.Аналіз мачы на  онкомаркеры **** Цалкам НАрмальны!!!
Яна пайшла з 80, затым паднялася да 90 на наступным тыдні і цяпер знізілася да 8,7.
(Паміж 2 і 9 - гэта нармальна).Правільна, людзі, НІЯКІХ ПРЫЗНАЎ РАКА.За 2 тыдні гэты
дзіця  перайшоў  ад  невылечна  /  цяжкахворага  да  відавочнага  стану  здароўя.Анколаг
сказаў, што яны ніколі не бачылі нічога падобнага». Коры

«Мой 11-гадовы сын праходзіў хіміятэрапію на працягу апошніх 10 месяцаў (і ў яго таксама
было апраменьванне на працягу 6 тыдняў за гэты час), і мы давалі яму алей на працягу
апошніх 4 месяцаў, і гэта сапраўды дапамагло ў многіх адносінах ». Анжэла

«Нафта выратавала мне жыццё.Літаральна.У мяне цяжкая сардэчная недастатковасць,
астэапароз, астэаартоз, сіндром аслабленых звязкаў і рэгіянальны болевы сіндром.Я не
прымаю ніякіх  іншых лекаў,  і  маё здароўе стабільна паляпшаецца.Мой 11-гадовы сын-
аўтыст/эпілептык  не  прымаў  лекі  на  працягу  некалькіх  месяцаў  і  працуе  добра  з-за
адукацыі Рыка аб нафце.Дзякуй, што выратавалі нам жыццё». Марыя

«Я заўважыў, што гэта робіць некалькі рэчаў, калі ў майго малога, калі ён б'ецца галавой з-
за кідання каменя ці чаго заўгодна, і  атрымлівае камяк, алей рассейваецца на працягу
дня!Ён  таксама,  здаецца,  працуе  для  закрыцця  дзірак  у  скуры,  пакінутых  вуграмі,
фурункуламі  або  нават  кістамі.У  мяне  часам  з'яўляюцца  фурункулы  на  твары,  і  яны
дзейнічаюць з дапамогай мазі  іхтаммолу,  але часам застаецца дзірка.Нядаўна я пачаў
запраўляць  алей  канопляў  у  адтуліну,  і  ці  не  ведаеце  вы,  што  яно  запякла  вялікую
адтуліну  каля  міліметра  ў  дыяметры!А  цяпер  гэтая  вобласць  нароўні  з  маёй  скурай!
Адзінае, чаго ён не зрабіў, - гэта змякчыў ўчастак маёй скуры, які трохі цямней, але ёсць
іншыя  рэчы,  якія  я  магу  выкарыстоўваць  для  гэтага.Я  проста  шчаслівы,  што  гэта
запячатвае скуру!» Махндыса

«Мая лепшая сяброўка аддала яго сыну, і ў яго перасталі прыступы.Прабач, мой сябар,
што я засумняваўся ў табе.Вы ведалі, што лепш за ўсё для вашага дзіцяці, і мелі рацыю».
Марыя

«Ведаеш,  што  мне  пад  скуру  лезе?У гэтых  бацькоў  усё  ў  парадку  з  такімі  пабочнымі
эфектамі, як нырачная недастатковасць, кома, затрымкі ў развіцці і, магчыма, смерць.Але
калі  магчымы  пабочны  эфект  "высокі",  усе  адразу  звар'яцеюць.Вось  такія  ім  мазгі
прамытыя.Смерць  -  гэта  больш  прымальны  пабочны  эфект,  чым  высокі.Часта  гэта
таксама адукаваныя, разумныя людзі.Гэта неверагодна”. Місі

«Зноў жа, дзецям таксама патрэбны ТГК у сваіх леках.Рэгуляваць каноплі сапраўды гэтак
жа, як вы рэгулюеце кукурузу або гарбату.Гэта ўсё, што трэба.Ні дадатковых падаткаў, ні
спецыяльных ліцэнзій,  ні  нічога.Гэта  адзіны рацыянальны шлях.Касметыка з  30% THC
дзейнічае  лепш за  ўсё,  проста  памятайце  пра  гэта,  калі  пачнеце  думаць  пра  тое,  як
«рэгуляваць канабіс». Гэта пустая трата часу і намаганняў нават спрабаваць «рэгуляваць
гэта». Я б сказаў, што мы ўжо дастаткова зарэгуляваныя».JB
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Супазіторыі
«Супазіторыі  з  маслам  Рыка  Сімпсана  (RSO)  з'яўляюцца  дабраславеннем  для  ўсіх
жанчын з праблемамі ПМС, а таксама для тых, хто мае гемарой, хваробу Крона, кішачнік і
інш.Яны таксама выдатна падыходзяць для дыхання і лёгкіх, не кажучы ўжо пра барацьбу
з грыпам.Яны ствараюць вельмі прыемнае доўгае адчуванне ў целе.Я не бачыў нікога,
каму не спадабалася б прымаць іх пасля таго, як яны пераадолелі свае першапачатковыя
ваганні».JB

«Прывітанне, JB, я не ведаю, што гэта карысна для кагосьці, таму дазволю вам судзіць аб
гэтым.Нядаўна ў мяне была нейкая праблема непраходнасці кішачніка, яна ніколі не была
цалкам дыягнаставана.Унутраная, вельмі балючая прыпухласць, якая амаль закаркоўвае
кішачнік.У горшым выпадку я не мог сядзець ці нават стаяць з-за болю і мог толькі ляжаць
на баку для палягчэння.Урач, відаць, выключыў рак з экспрэс-аналізаў крыві, але нічога не
дапамог мне, акрамя прыёму кансультанта праз некалькі тыдняў.Я па-дурному спрабаваў
аптэчныя метады лячэння кучы, якія пасля кароткага заспакаення пагоршылі сітуацыю.

За месяц або каля таго да гэтага я купіў форму для супазіторыяў на eBay, таму вырашыў
паспрабаваць.Я змяшаў какосавае алей (цвёрдае пры пакаёвай тэмпературы) з  RSO і
дадаў некалькі кропель алею чайнага дрэва.Заспакаенне было імгненным, і на працягу 24
гадзін я адчуў паляпшэнне, пэўнае адчуванне гаення і ацёк зменшыўся.На працягу 7 дзён
я вярнуўся ў нармальны стан і адчуў, што цалкам вылечыўся, перастаў выкарыстоўваць
супазіторыі.Гэта  было  крыху  заўчасна,  і  яшчэ  праз  7  дзён  ацёк  вярнуўся.Я  адразу
вярнуўся да выкарыстання супазіторыяў і на гэты раз працягваў 14 дзён (наколькі было
магчыма) пасля таго,  як ацёк знік.У мяне скрыжаваныя пальцы,  калі  я кажу гэта,  але,
здаецца, гэта спрацавала, і алей выратавала мяне ад страшнага, балючага вопыту ў час
чакання, каб звярнуцца да спецыяліста.Цяпер я адчуваю сябе вельмі ўразлівай,  калі ў
халадзільніку няма трубкі алею.

Для  таго,  каб  палегчыць  мой  боль  і  хутка  вылечыць  сябе,  зэканоміць  каштоўны  час
лекара-спецыяліста, я, відаць, парушаю закон!Які дзіўны свет!» М

Як зрабіць супазіторыі?
Растопліваюць алей какавы, дадаюць алей, прыкладна 1-2 г алею на 100 г распаленага
алею какавы для пачатку.Затым павялічвайце дозу кожныя чатыры дні, пакуль пацыент не
выкарыстоўвае каля 0,33 г алею ў кожным супазіторыі.1 г (агульная вага) супазіторыі для
дзяцей, 2 г для дарослых, 3 г (шарыкі) для вагінальных праблем.Для пачаткоўцаў добра
падыдзе 0,01-0,02 г  алею.Калі  вы пачынаеце кагосьці  з  0,05 г  у  супа,  яны,  верагодна,
таксама не адчуюць гэтага,  але лепш пачаць з невялікай дозы (для тых,  хто ніколі не
спрабаваў каноплі ў мінулым і г.д.).Сапраўдны RSO вельмі магутны, і вы ніколідакладна
ведаць,  як  будзе  рэагаваць  пацыент  (артэрыяльны ціск  і  г.д.),  але  супазіторыі  былі  б
добрым спосабам прывучыць людзей да алею.

Цікава тое, што супазіторыі адкрываюць лёгкія і палягчаюць дыханне на працягу, скажам,
20 хвілін - гэта мара многіх з ХОБЛ або астмай і г.д.Пацыенты таксама выкарыстоўвалі іх
для лячэння псарыязу, высокага крывянага ціску, хваробы Крона, курчаў перад ПМС і г.д.

Вы таксама можаце дадаваць у супазіторыі іншыя натуральныя алею, гэта залежыць ад
таго, для чаго вы хочаце іх і для чаго.Проста зайдзіце на некаторыя сайты натуральнай
медыцыны  і  прачытайце,  што  робяць  розныя  эфірныя  алею,  і  вы  можаце
эксперыментаваць столькі, колькі палічыце неабходным.

Акрамя  таго,  супазіторыі  з'яўляюцца  выдатным  спосабам  лячэння  пацыентаў,  якія  не
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могуць ёсць алей або не могуць трымаць яго ў страўніку па нейкіх прычынах.Як па мне,
то, мяркуючы па эфекту, прыём алею ў супазіторыях - самы лепшы і  прыемны спосаб
ужывання канопляў.На першы погляд гэта гучыць і выглядае смешна, прызнаюся, але тыя,
хто спрабаваў, пагаджаюцца.Можа быць, гэта адкрывае чакры знізу ўверх, хто ведае, але
гэта, вядома, выдатна.

Жанчыны  з  задавальненнем  прымаюць  супазіторыі  -  яны  таксама  дапамагаюць  пры
разнастайных бактэрыяльных і вірусных інфекцыях, «партнёрскім абмене мікрабіялагічнай
інфармацыяй», алергіі на прэзерватывы і выкарыстоўваныя на іх змазкі і г.д.Ці згадваў я,
наколькі  эфектыўна  алей  клапоціцца  (выраўноўвае)  гарманальны  дысбаланс?З
найлепшымі пажаданнямі, JB

«Супазіторыі з RSO таксама можна выкарыстоўваць для ўсіх відаў вагінальных праблем,
уключаючы, але не абмяжоўваючыся, дражджавыя інфекцыі,  ВПЧ, кандыломы, герпес і
многія іншыя захворванні або інфекцыі, ад якіх не абавязкова пакутаваць.Асабліва калі за
імі можна так лёгка даглядаць, калі выкарыстоўваецца алей.JB»

«Свечкі  з  канаплянага  алею  RSO  выдатна  працуюць  пры  ўсіх  тыпах  анальных  і
вагінальных  праблем,  гемарою,  хваробай  Крона,  кішачніка  або  кішачніка,  лейкеміі,
захворванняў лёгкіх, уключаючы астму, пухліны галаўнога мозгу, крывяны ціск, кантроль
гарманальнага балансу і г.д.JB»

«Ці можаце вы даць мне параду, ці бяспечна выкарыстоўваць канаплянае алей падчас
цяжарнасці?Там не так шмат інфармацыі, якую я магу знайсці.Маёй сяброўцы толькі што
сказалі, што ў яе кіста пупка, якая можа выклікаць тромбы, што прывядзе да смерці яе
дзіцяці.Я бачыла эфекты канаплянага алею і карысць, якую яно можа прынесці, я проста
не ўпэўнены, ці бяспечна яно падчас цяжарнасці». Крысціна

— Паважаная Крысціна, канешне, ёю бяспечна карыстацца, — каноплі выкарыстоўвалі
падчас цяжарнасці і  пры родах таксама на працягу стагоддзяў.Я рэкамендую ёй рабіць
супазіторыі  з  0,01-0,06  г  алею  ў  кожным  (пачынаць  з  1-2  г  алею  на  100  г  алею
какавы).Звычайна  кіста  знікае  на  працягу  некалькіх  тыдняў.Тры  разы  на  дзень,  і  не
хвалюйцеся, алей не пашкодзіць дзіцяці.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Хварэеце на мігрэнь?Вазьміце колькасць алею канабіса памерам з рысавае зернеRSO, і
падміргнуць.Нічога лепшага, скажу!» Сара

— Цудоўная парада, Сара.Гэта сапраўды працуе.Я магу прапанаваць паспрабаваць яго ў
супазіторыях,  даволі  блізкі  да  неадкладнага  палягчэння,  а  таксама  дзейнічае  ў  якасці
прафілактыкі, калі вы прымаеце яго рэлігійна кожны дзень.Мігрэнь можа быць настолькі
знясільваючым.(Яндрых навучаў мяне супазіторыям, і  ён меў рацыю па ўсіх пунктах.)»
Трэйсі.

«Я  атрымаў  тое,  што  хацеў,  дзякуй.Я  хацеў,  каб  вы  прызналі,  што  алей  лячэбнае
незалежна ад сілы.Алей не павінна быць 95-98%, каб мець лячэбную каштоўнасць.Гэта не
проста "хрэн", калі не самы высокі працэнт.Мне здаецца шкодным, што так шмат людзей
звяртаюцца сюды за інфармацыяй, каб атрымаць дэзінфармацыю, што канабіс можа быць
хрэнам.Гэта святая трава і, безумоўна, мае каштоўнасць у любой форме.

Я думаю, што змазаны шпрыц (канешне, без іголкі) са злёгку разагрэтым алеем можна
было  ўставіць  і  нанесці  непасрэдна  ўнутр  кішачніка.Страляйце  прама  туды.Здаецца,
развядзенне мае больш сэнс для мясцовага прымянення на вялікіх плошчах ". Блэйк

— Калі вы гэтага хацелі, то вы ўсё яшчэ ўпускаеце сутнасць, Блэйк.Алей з 45% THC - гэта
дрэнь у параўнанні з лепшым надзвычай моцным і заспакаяльным 95-98% THC RSO, і яно
ніколі не будзе мець такіх жа або супастаўных эфектаў.Гэта вы хацелі пачуць?
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Цяпер,  калі  ласка,  не саромейцеся нашмараваць алеем прамую кішку,  калі  вы хочаце
яшчэ лепш даказаць сваю думку, так вы атрымаеце больш практычнага вопыту ў тым, як
правільна яго выкарыстоўваць.Алей хутка пакажа вам, чаму яго лепш ужываць у выглядзе
супазіторыяў і  да чаго  лепш прыслухацца,  чым да добранамераных парад.Алей можа
працаваць  як  клей,  калі  вы  ўсё  яшчэ  не  зразумелі  намёку.Атрымлівайце  асалоду  ад
эксперыменту,  калі  ласка,  зрабіце пра гэта відэа,  каб іншым не прыйшлося паўтараць
гэтую памылку пачаткоўцаў.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Печань атрымлівае вялікую частку свайго кровазабеспячэння з стрававальнай сістэмы,
каб яна магла далей перапрацоўваць вавёркі, іншыя пажыўныя і таксічныя рэчывы.Такім
чынам, ужыванне алею Сімпсана дае ўпэўненую і хуткую дастаўку ў печань, а затым у
кровазабеспячэнне  і  астатнія  органы.Акрамя  таго,  частка  алею  будзе  прабірацца
непасрэдна ў тоўстую кішку, каб дапоўніць лекі ў вашай крыві.Поспехаў!" Стыў

«Чалавек,  супазіторыі  з  канабісам  нарэшце  палегчылі  мой  моцны  боль  у  страўніку!Я
таксама не адчуваў сябе камянямі!(Я аддаю перавагу мець выбар з гэтым) Я, нарэшце,
змог заснуць без болю і прачнуўся адчуваючы сябе значна лепш.Сябар даў мне артыкул, у
якой  тлумачыцца  біодоступность  алею  канопляў  для  розных  спосабаў  увядзення.Гэта
доўга і навукова, але я ўсё прачытаў.

Пры  пероральном  прыёме  страўнікавыя  кіслоты  зніжаюць  хуткасць  ўсмоктвання.Людзі
адчуваюць сапраўды «падняцце» або «камянёў», калі яны глытаюць алей, і, у сваю чаргу,
яны думаюць, што алей «сапраўды працуе».Але пры пероральном прыёме гэта на самай
справе  не  засвойваецца  з  большай  хуткасцю,  гэта  проста  адчуваецца  псіхаактыўным
чынам.

Я прымаю алей канабіса перорально на працягу амаль 2 гадоў, і ў мяне было выдатнае
вылячэнне.Прыклад  (каламбур),  пасля  спробы  2  дзён  супазіторыяў,  я  перакананы!Я
адчуваю сябе нашмат лепш!Менш запалення ў суставах, не так жорстка, нервовыя болі і
цягліцавыя спазмы нашмат лепш і няма болі ў страўніку!Нарэшце!Хвароба і хранічны боль
- гэта жудасна.Цяпер я адчуваю сябе яшчэ больш пазітыўна аб гэтым алеі.Мне сапраўды
патрэбна была нейкая надзея.Я пачынаў думаць,  што ён зрабіў  усё,  што мог,  цяпер я
спадзяюся на гэта».

«Біодоступность рэктальнага шляху была прыкладна ў два разы больш, чым перорально
з-за больш высокай абсорбцыі і меншага метабалізму пры першым праходжанні». Мікі

--  Дапусцім, яны выдатна падыходзяць для многіх умоў.Я зрабіў іх папулярнымі ў ЧР, і
тысячы людзей карыстаюцца імі з вялікім поспехам.Так што віншую, Мікі.;) JB

«Здаецца,  можна  было  б  прымаць  значна  большыя  дозы  супазіторыяў  і  не  мець
адмоўнага  псіхаактыўных  рэакцый.Ці  існуе  хуткасць  насычэння  для  ўсмоктвання  праз
рэктальны шлях?Гэта значыць, ці магу я паскорыць сваё вылячэнне, робячы супазіторыі
большай дозы?» Мікі

-- Будзьце гэтак жа асцярожныя з дазоўкай, як і пры пероральном ужыванні.Да 5 мг на
суппо для нявопытных, каля 10 мг звычайна пераносіцца вельмі добра.Пры больш высокіх
дозах вы ніколі не ведаеце, як адрэагуе пацыент, таму таксама лепш павялічваць дазоўку
паступова.Але  як  толькі  вы  набудзеце  талерантнасць,  вы  можаце  свабодна
эксперыментаваць.Асабіста мне падабаюцца суппозіты з 0,3-0,5 г алею - але гэта было б
занадта для большасці іншых, таму не спрабуйце, калі вы не ведаеце, што робіце, і не
пярэчыце двухдзённым сну ці нешта падобнае.;) JB

«Я разумею, чаму яна адчувае сябе крыху напалоханай з-за таго, як алей можа выклікаць
у вас пачуццё,асабліва калі вы ніколі не адчувалі гэтага раней.Маёй маме было 62 гады,
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калі мы пачалі яе на алеі, яна ніколі раней нават не паліла марыхуану.Яна была вельмі
слабая  і  галавакружэнне,  і  некаторы  час  не  магла  ёсць,  АЛЕ  гэта  пабочныя  эфекты
алею.Цяпер мы робім супазіторыі, і розніца дзіўная.Цяпер яна можа прымаць поўны грам,
разбіты на 3 капсулы ў дзень.Яна па-ранейшаму адчувае, калі ён уздзейнічае, але ён не
такі  цяжкі,  як  калі  яна  прымала  яго  перорально.Мы  таксама  змешваем  у  такім  жа
суадносінах алей насення канопляў, і  пакуль яно працуе добра.Спадзяюся, што ў мяне
быў нейкі сэнс». Ніккіта

«Прывітанне,  Дж.Б.,  у маёй мамы рак лёгкіх  (3-я стадыя),  і  я  падштурхоўваю ёй алей,
цяпер у яе 10-ы дзень, і мы амаль на 1 грам у дзень.Вы мелі рацыю, яна прывыкла, і
эфекты зомбі днём лепш, ноччу яна спіць 10-12 гадзін.Дык ці трэба мне рабіць супазіторыі
з мамай?Дзякуй." Рыа Э

— Так,  Рыа,  — чаму б і  не.Ёй будзе прыемна прымаць іх,  яны сапраўды выклікаюць
вельмі  прыемнае  адчуванне  ў  целе.Такую  ж  дазоўку,  якую  яна  прывыкла  прымаць
перорально,  змяшаць яе з маслам какавы.Яна можа прымаць яго ў перапынках паміж
прыёмамі  ў  якасці  дадатку,  калі  яна  можа,  або  замест  пероральной  дозы,  на  яе
меркаванне.Рэктальна або вагінальна жанчыны ў гэтым плане маюць невялікую перавагу
перад мужчынамі.

І  калі  б  жанчыны  ведалі,  наколькі  супазіторыі  з  алеем  могуць  дапамагчы  пры
перадменструальных  і  гарманальных  праблемах,  усе  яны  б  іх  прымалі,  у  гэтым  я  не
сумняваюся.

Акрамя таго, супазіторыі з 0,005-0,01 г алею ў іх з'яўляюцца выдатным спосабам пачаць
лячэнне  для  пачаткоўцаў,  пацыенты,  як  правіла,  не  ядзяць  супазіторыяў  з  невялікімі
дозамі  алею  ў  іх,  і  яны,  здаецца,  атрымліваюць  вялікае  задавальненне.Але,  як  мы
высветлілі, прыём супазіторыяў часцей за ўсё больш спрэчная тэма, чым выкарыстанне
алею ў цэлым.

Тым  не  менш,  рэальнасць  такая,  што  гемарой  рана  ці  позна  зойме  вас,  і  калі  гэта
адбудзецца,  вы  з  задавальненнем  выпяце  супазіторыі  з  канопляў,  я  магу  вам  гэта
гарантаваць.Таму  што  палягчэнне  наступае  неадкладна,  і  паверце  мне,  што  толькі
нешматлікія людзі дастаткова моцныя, каб не прымаць супазіторыі ў такіх сітуацыях.Што
тычыцца забабонаў у дачыненні да канабіса, то гемарой можа вельмі хутка разабрацца з
імі.JB

«Вы  сказалі,  што  гарманальныя  праблемы...Я  на  эстрогеле,  таму  што  ў  мяне  няма
гарманальных прычын маёй вялікай аперацыі.Ці дапамагае гэта?» Лізавета

«Вядома, робіць...Мне 55, і я выкарыстоўваю яго штодня». Крысці

Трубкі для кармлення
«Я  лечу  сваю  маці.У  яе  рак  горла,  і  яна  паслядоўна  ўводзіць  яго  праз  зонд  для
кармлення.Трохі  разагрэйце  і  змяшайце  з  какосавым  алеем!Ніколі  не  забіваў  трубку!»
Стыў

«Я даю гэта свайму сыну праз зонд для кармлення, калі ён не хоча яго праглынуць - я
наліваю вельмі гарачую ваду на алей у кубку,  потым яно рассейваецца, потым дадаю
прахалодную ваду (не занадта шмат), каб вада стала не занадта гарачым, затым пераліце
яго ў цюбік.Ён працаваў даволі добра, хоць часам алей трохі пакрывае трубку, але яна
ніколі не была заблакаваная.Сакрэт у тым, каб выліць яго, пакуль ён яшчэ вельмі цёплы».
Анжэла
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«У каго-небудзь ёсць ідэі, як даць канаплянае алей камусьці праз зонд?Я змяшаў яго з
аліўкавым алеем, каб ён не быў такім густым, але я ўсё роўна баюся, што ён не заб'е
трубку.Любыя ідэі?» Стывен

— Стывен, заўсёды лепш знайсці спосаб увядзення неразведзенага алею, гэта лепшы
спосаб.Калі вы не можаце знайсці спосаб, вы можаце змяшаць яго з ежай пацыента і даць
ім есці яго такім чынам.Так, гэта можа закаркаваць трубку, а менавіта калі алей густой
кансістэнцыі.Некаторыя алею тоўстыя, некаторыя больш вадкія.Але калі вы разагрэеце іх
да тэмпературы цела, яны павінны быць досыць вадкімі, каб не забіваць трубку.

Іншы спосаб - даваць яго пацыентам у супазіторыях з алеем какавы.Тым не менш, алей
з'яўляецца  пераважным  спосабам  прыёму  гэтага  лекі,  калі  гэта  магчыма.Ёсць  шмат
спосабаў прымянення алею, і яны часта вельмі індывідуальныя, таму паспрабуйце знайсці
спосаб, які найбольш падыдзе пацыенту.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Я ведаю, што гэта гучыць жахліва, але трохі кока-колы праз трубку, каб змыць яе пасля
ўвядзення вязкай рэчывы, або проста для ачысткі засораў у цэлым працуе добра.Стары
рэжым чакання RN». Элен

Хірургія, хіміё або алей?
«Ты ніколі не возьмеш мае цыцкі, калі я магу праглынуць RSO!!» Хлоя

«Сама ідэя аб тым,  што рак малочнай залозы -  гэта «адсоткавы рызыка»,  з'яўляецца
поўнай хлуснёй.На самай справе ва ўсіх ёсць ракавыя мікрапухліны ў арганізме, у тым
ліку і ў мяне.Рак - гэта не хвароба, якую вы проста «захварэеце», як выпадковым ударам
маланкі.Гэта тое,  чым вы павінны «кіравацца» або «прадухіляць» кожны дзень,  прыём
ежы  за  ежай,  шляхам  выбару  ладу  жыцця,  які  ўключае  ў  сябе  дабаўкі  вітаміна  D,
харчаванне,  суперпрадукты,  агароднінныя  сокі  і  пазбяганне  хімічных  рэчываў,  якія
выклікаюць рак,  і  радыяцыі.  Такім  чынам,  калі  лекар кажа,  што ў  вас  ёсць  «магчымы
шанец» захварэць на рак, ён мае на ўвазе, што ў вас няма кантролю над ракам, і гэта
адкрытая хлусня.Іншымі словамі, шарлатанство рака».

-- Калі ў вас ёсць «шанец» захварэць на рак, проста набярыцеся алею.Гэта значна больш
здаровы і бяспечны варыянт.JB

«Глядзіце на рак ці любую іншую сур'ёзную хваробу, як на пажар.Чым большы агонь, тым
больш сіл трэба, каб яго тушыць.Такім чынам, вы б лепш выкарысталі сто вёдраў вады
(RSO) або шклянку вады (іншыя віды алею), калі ваш уласны дом гарэў?Ці вы хочаце, каб
прафесійныя  пажарныя  прыехалі  і  дапамаглі  вам  у  гэтым?Гэта  тое,  што  я  б  аддаў
перавагу,  але  цяперашнія  пажарныя,  то  бок  лекары,  нават  не  маюць  права
выкарыстоўваць ваду для тушэння ўсіх  гэтых пажараў,  і  яны нават не ведаюць,  як яе
выкарыстоўваць  пасля  ўсіх  дзесяцігоддзяў  індактрынацыі,  прамывання  мазгоў  і
неўжывання канабісу ў лекі.

Ці  мае  для вас  сэнс,  што  нехта  пасылае кваліфікаваных пажарных на  вялікі  пажар у
горадзе і не дазваляе ім карыстацца вадой, то бок самай элементарнай і традыцыйнай
формай  тушэння  пажару?Не  мне.Але  ўсё  ж  гэта  менавіта  тое,  што  ўлады  зрабілі  з
медыцынскай сістэмай, якую мы маем сёння.

Шмат пажараў, няма вады, г.зн. шмат дадатковай працы для пажарных/дактароў, якія не
могуць выконваць сваю працу як мага лепш.Так не павінна быць, я думаю.Яны павінны
мець самае лепшае абсталяванне і лепшыя інструменты для сваёй працы, ці не так?Гэта
тое, што я зрабіў бы, калі б быў іх кіраўніком/урадам.Ці ёсць нешта дрэннае ў тым, каб
глядзець на гэта так?Я так не думаю». JB
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«Я спадзяюся, што любая жанчына, якая чытае гэта, дапаможа вам даведацца, што ў вас
ёсць  варыянты»,  -  сказала  спадарыня  Джолі.
-- Калі спадарыня Джолі лічыць, што падвойная мастэктомия - лепшы спосаб прадухіліць
рак, то дазвольце мне проста сказаць, што я катэгарычна з гэтым не згодны.І калі б я быў
на яе месцы, я б кожны дзень еў алей і націраў ім падазроныя ўчасткі, гэта значна больш
бяспечны варыянт, чым тое, што яна перажыла.І самае смешнае, што яна ўсё роўна будзе
есці алей, бо давядзецца.

Напрыклад, колькі КТ яна павінна была зрабіць да і пасля аперацыі?Адно КТ роўна або
можа раўняцца 200-500 рэнтгенаўскім здымкам лёгкіх, а ўздзеянне радыяцыі з'яўляецца
кумулятыўным.Такім чынам, на самай справе гэтая «прафілактычная аперацыя», хутчэй
за ўсё, дасць ёй рак, а не прадухіліць яго.Ох, добра.

Гэта тое, што вы атрымліваеце, калі ў вас ёсць занадта шмат марнаваць і калі вы робіце
тэст на ген, каб прадказаць сваю будучыню.Тыя махляры сказалі ёй, што яна захварэе на
рак грудзей,  таму яна «дзейнічала»,  і  цяпер яна будзе жыць без грудзей,  яна будзе ў
дэпрэсіі ад гэтага, яна будзе думаць пра гэта ўвесь час, яна атрымае шмат іншых хвароб у
выніку гэта,  і  яна,  хутчэй за ўсё,  атрымаеусё роўна рак дзесьці  ў іншым месцы, і  яна,
хутчэй за ўсё, будзе пасля таго, што з ёй зрабілі лекары, і  пасля ўсіх BS, якія яны ёй
сказалі.

Сапраўды лепш сядзець дома і есці алей і ні пра што не турбавацца.Ці прынамсі я так
думаю.Калі гэта прыйдзе, то прыйдзе, навошта турбавацца пра тое, што можа здарыцца
праз дваццаць гадоў, і выразаць грудзі без прычыны, акрамя простай карупцыі і крадзяжу
на самым высокім узроўні.JB

«Я лічу, што вы маеце рацыю на JB!У 2005 годзе мне выдалілі правую грудзі, калі б я
ведала пра РСО, я б ніколі не рабіла гэтую аперацыю.Як вы ведаеце, у мяне зараз рак
лёгкіх, і я лічу, што RSO - гэта адзіны шлях». Боні

«Так што праўда JB, у мяне была прафілактычная гистерэктомия пасля рака малочнай
залозы 1 стадыі,  пра што я цяпер шкадую.Калі б я ведаў пра RSO, у мяне не было б
аперацый і апраменьвання!Плюс радыяцыя была пратакольнай!!!!!У мяне столькі ВЕРУ ў
RSO, што я адмяніў сваю наступную мамаграфію.Я сустрэнуся са сваім кансультантам у
апошні раз, каб сказаць яму, што я скончыў з ракавай індустрыяй, так як я лічу, што ведаю
лекі, я збіраюся напісаць RICK SIMPSON PHOENIX TEARS у маіх бальнічных запісках.:)
Не магу падзякаваць за вашу дапамогу і адданасць.Мае ахвяраванні на рак ідуць цяпер
на слёзы фенікса.Я дабраславёны!!!МІР, мой сябар.:)” Ціна

«Гэта  так  па-дурному  рызыкаваць  сваім  жыццём  з  дапамогай  мастэктомии,  каб  вам,
МАГЧЫМА, не прыйшлося рызыкаваць сваім жыццём з ракам.І тады рызыкуйце захварэць
на рак з усімі гэтымі сканаваннямі!Наколькі дурна вы адчулі б сябе, калі б у вас быў рак
лёгкіх пасля ўсяго гэтага ад сканавання?Ці памёр падчас ускладненняў пасля аперацыі?
Мастэктомия пасля таго, як мне дыягнаставалі рак, разам з канапляным алеем, і я б не
меркаваў, але рабіць гэта без раку - гэта такая ж рызыка, як і заражэнне на рак.Простая
логіка». Карла

«На жаль,  я бачу,  што жанчыны робяць гэта ўвесь час у якасці  «прафілактыкі».  І  яны
баяцца гэтага,  бо лічаць,  што гэта адзіны варыянт.Мы ведаем лепш,  але,  божа, колькі
яшчэ трэба людзей, каб пакутаваць ад гэтай хвароба??!!Нашы ўрады бескарысныя.Калі б
мы  маглі  свабодна  ўжываць  канабіс,  многія  не  былі  б  у  такім  становішчы,  у  якім
знаходзіцца дама вышэй.Вельмі вельмі сумна і насамрэч мяне злуе». Грузія

«Дык яна сама сябе зарэзала і назвала гэта прафілактычнай мерай?Гэта вар'яцтва...Да
таго ж генетыка так не працуе.Ва ўсіх нас ёсць гены практычна для ўсяго...Менавіта наша
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Асяроддзе выклікае актывацыю пэўных генаў.Калі  яны кажуць,  што «гэта ў сям'і»,  гэта
сапраўды прыкмета таго, што звычкі, якія перадаюцца ад аднаго пакалення да наступнага,
выклікаюць  тыя  ж  генетычныя  трыгеры.Справа  не  толькі  ў  генетыцы.Гэта  зусім
недасведчаная рэч...» Алістэр

«Што  лекар  можа  пераканаць  кагосьці  зрабіць...Слухайце  людзі,  генетычны  скрынінг
нашмат больш складаны, чым «О, у вас ёсць гэты ген, таму ў вас ёсць 87% верагоднасць
захварэць  на  рак».  Вось  яшчэ  адзін  факт,  пра  які  большасць  не  ведае:  ва  ўсіх  ёсць
ракавыя  клеткі;  падтрыманне  жыццядзейнасці  і  мінімізацыя  таксінаў  з  навакольнага
асяроддзя  -  гэта  лепшы  варыянт  для  захавання  здароўя...Гэта,  здаецца,  так
празмерна.Сур'ёзнае злоўжыванне адносінамі лекар/пацыент». Джэк

«Цікава, ці зараз Брэду Піту адрэзаць яйка, каб прадухіліць рак яечкаў». Майк

«JB, хацеў падзяліцца гэтым з вамі і Рыкам.Алейная таблетка, пра якую яна кажа, - гэта
РСО.Я  думаў,  што  гэта  можа  вас  зацікавіць.У  мяне  таксама  для  вас  ёсць  фота.Гэта
даслалі супрацоўнік і карыстач натуральных лекаў». Рык

«Добра, я ўпершыню гавару гэта ўсяму свету, так што прабачце, калі я трошкі блукаю.
Я хварэю на цяжкі выпадак эндаметрыёзу.Гэта захворванне, калі тканіна, якая звычайна
высцілае ўнутры маткі, называецца эндометрій, пачынае расці за межамі маткі.Звычайна
пакрываюць яечнікі, кішачнік і іншыя органы і тканіны слізістай абалонкі малога таза.Гэтак
жа, як іэндометрій рэагуе падчас менструацыі, так і зрушаны эндометрій за межы маткі.Ён
згушчаецца, руйнуецца і  сыходзіць крывёй з кожным менструальным цыклам.Зрушаная
тканіна не мае магчымасці  выйсці  з  арганізма,  трапляючы ў пастку.Што,  у  сваю чаргу,
выклікае  раздражненне  і  запаленне  навакольных  тканін,  у  канчатковым  выніку
ператвараючыся ў рубцовую тканіну і спайкі (анамальныя тканіны, якія звязваюць органы
разам).

Гэта  выклікае  жудасныя  пабочныя  эфекты.Боль  Kb  пастаянная  штодзённая
млоснасць.Дисменорея,  балючыя  менструацыі,  якія  звычайна  могуць  доўжыцца  ўвесь
цыкл.Празмернае  крывацёк,  бясплоддзе,  стомленасць,  млоснасць,  завала  і  інш.Зараз
сучасная медыцынская дапамога пры эндаметрызе - гэта ў асноўным гармоны і цяжкія
абязбольвальныя.У залежнасці ад цяжару і планаў лячэння найбольш рэкамендаваным і
эфектыўным метадам лячэння з'яўляецца выдаленне маткі.

Мне ўсяго 21 год.Я ўвесь час сутыкаюся з бітвай штодзённага болю і надзеі на будучую
сям'ю і добрае здароўе.Гэта адбіваецца на паўсядзённым жыцці такім негатыўным чынам,
што я часам ледзь магу ўстаць з ложка.Я спрабаваў гармоны і мноства лекаў, ад якіх мне
вельмі  дрэнна.Пакуль  нічога  не  атрымалася...прыкладна  месяц  таму.Уладальнік  і
стваральнік  МАЛЬ  (лекі  з  травы)  пазнаёміў  мяне  з  гэтым  цудоўным  лекамі,  якое
называецца «масляная таблетка». Разам са змяненнем свайго рацыёну ў мінулым месяцы
я  заўважыў  велізарныя  паляпшэнні.Я  спаў  8  гадзін,  што  для  мяне  з'яўляецца  табу!Я
заўважыў  значнае  значнае  памяншэнне  болю,  практычна  зусім  нязначнае.Цяпер  мая
млоснасць цалкам знікла, і ў адрозненне ад абязбольвальных, якія я атрымаў ад лекараў,
я магу пераварваць і есці без праблем. Шчыра кажучы, я не адчуваў сябе так выдатна з 15
гадоў!»

«Я лепш памру ад натуральных прычын, чым каб хто-небудзь рэзаў мяне на сталёвым
стале ў бальніцы.Хірургі не заўсёды маюць 100% поспех, мая сяброўка Марджы памерла
ад гістерэктомии, яна сышла крывёю на аперацыйным стале». ДэЯнг

«Паклапаціўся  пра  камяні  ў  жоўцевай  бурбалцы  ў  маіх  сясцёр.Як  толькі  яна  пачала
прымаць  алей,  у  яе  перасталі  жудасныя  прыступы.Ніколі  не  было  іншага,  і  адмяніла
аперацыю!!!!Маё здароўе таксама на 180 балаў». Кэлі
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«19  месяцаў  таму  пасля  таго,  як  мне  выдалілі  ракавую  пухліну  на  тоўстай  кішцы,  у
анкалягічную  клініку  патэлефанавалі  ў  дзень  выпіскі.Хімія  і  апрамяненне  плануецца
пачаць на наступным тыдні - яны сказалі стандартны пратакол.Глупства сказаў я!!!Маёй
версіяй  стандартнага  пратаколу  будзе  канабіснае  алей.Тэрмін  на  адзін  год  у  мінулым
месяцы.КРОЎ ЧЫСТАЯ - вынікі КТ, прадыктаваныя мне хірургам, Цытую, Джэры - ваша
тоўстая кішка без плям". Джэры

«Прывітанне, JB, у мяне ёсць пытанне аб экстранай медыцынскай дапамогі.Мой тата ўпаў,
ударыўся галавой і ў яго з'явіўся згустак крыві ў вонкавай абалонцы мозгу, а не ў галаўным
мозгу.Ён быў выпісаны з бальніцы і спыніў абязбольвальныя, бо яны не дзейнічаюць ад
галаўнога  болю.Лекары  спадзяюцца,  што  з  часам  тромб  паменшыцца,  інакш  яны
паспрабуюць апераваць...Ён прымае Coversyl 2,5mg для артэрыяльнага ціску, Flomackstra
для  павелічэння  прастаты,  а  таксама  мае  стан  крыві  без  трамбацытаў,  што  выклікае
гаммафацію пэўнага значэння.Яму 80 гадоў, ён ніколі не спрабаваў РСО.У мяне ёсць, хоць
ён ужо год ляжаў у кантэйнеры ў халадзільніку...Ці быў у вас вопыт памяншэння гэтага
тыпу тромбаў?Ці будзе карысць ад мясцовага прымянення на галаве ў вобласці болю, ці
лепш за ўсё будзе прыём ўнутр?Сёння я абавязкова куплю вашу электронную кнігу, але я
буду вельмі ўдзячны за любую прыватную параду...Я, верагодна, буду змешваць RSO з
какосавым  алеем  або  аліўкавым  алеем,  які  ён  можа  аддаць  перавагу,  паколькі  ён
італьянец, для прыёму ўнутр і / або мясцовага прымянення.Я мяркую, што галоўнае, што я
хачу  ведаць  -  ці  ёсць  магчымасць  адмоўнага  ўздзеяння  на  тромб  ад  прыёму  RSO?
Паўсюль ёсць шмат рэчаў па зніжэнні пухлін, але я не магу знайсці ніводнай рэчы пра
згусткі крыві ў вонкавай абалонцы мозгу???!!!Дапамажыце, калі ласка.» Рос

--  Прывітанне  Рос,  вось  электронная  кніга  для  вас.Алей  дапаможа  ад  згустку  крыві
таксама лёгка.Ён павінен быў атрымаць каноплі ў яго сістэме адразу пасля падзення.І
цяпер,  чым хутчэй вы зможаце яго на гэта навязацьтым больш шанцаў на поспех.Я б
скараціў  лекі  напалову,  калі  вы  пачынаеце  яго  на  алеі,  каб  пазбегнуць  непажаданых
пабочных  эфектаў,  а  затым,  як  вы  кажаце,  унутрана  і  мясцова.Супазіторыі  з  алеем
выдатна падыдуць - супазіторыі выдатна падыходзяць пры захворваннях лёгкіх і мозгу. JB

«Я змяшаў прыкладна палову унцыі з 60 мл аліўкавага алею (не ведаю, наколькі якаснага
я зрабіў).Зайшоўшы туды,  ён  выглядаў  нібы смерць  нагрэтая  (ён  дазваляў мне толькі
наносіць гэта на галаву).Я выпрабаваў 0,5 мл у піпетцы, і я ўсё яшчэ функцыяную, але я
лёгкі.Я вышмараваў яму галаву як мінімум удвая.Праз паўгадзіны ён зрабіў выснову, што
ўсё прайшло, і выцер галаву ручніком...Мы елі вэнджанага ласося, які я прынёс, потым я
выйшаў за хлебам і малаком і вярнуўся, каб пачуць, як ён шчабятае па тэлефоне разам з
іншымі дзецьмі, якія, відаць, былі рады пачуць, як ён вяртаецца да звычайнага.Ядаяда,
дзякуй за вашу працу, хлопцы!...Рос

«Я выжыў у 4 разы ад раку, мой апошні дыягназ быў агрэсіўны інвазіўны рак малочнай
залозы 4-й стадыі, таму ў лютым 2014 года я перанёс двайную мастэктомию. На гэты раз
я адмовіўся ад хіміятэрапіі і апрамянення і выкарыстаў алею THC і CBS, каб вылечыць
сябе. Я ў рэмісіі ўжо 2 гады. Так, мілы, гэта працуе. Калі ў вас ёсць якія-небудзь пытанні,
пішыце  мне  ў  ПМ,  добра.  Я  думаю,  што  магу  вам  дапамагчы.  Я  праходзіў  праз
прамянёвую і хіміятэрапію 3 разы раней, і на гэты раз я адмовіўся ад яе і выкарыстаў свае
альтэрнатыўныя метады. На гэты раз у мяне была лепшая якасць жыцця. Не хварэе і
млосна ўвесь час. Мой узровень болю кантралюецца з дапамогай алеяў і канцэнтратаў
THC і CBD. На гэты раз не фармацэўтыка. Без апіоідаў. Дзякуй Богу." Ціна

«Я  пазнаёміўся  з  адным  джэнтльменам,  ён  сказаў  мне,  што  ён  быў  дырэктарам
спецыяльных праектаў, працаваў на ўрад у пачатку сямідзесятых.Ён сказаў мне, што яны
тады  вывучалі  медыцынскі  канапляны  алей,  і  яны  кінулі  яго.ЧАМУ?Таму  што  гэта
ПРАЦАВАЛА!!Так, ён сказаў, што "магутныя ведаюць, што няма грошай, каб жыць, а толькі
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паміраць".  Як  мы  ўсе  ведаем,  у  нас  і  ў  ЗША  палітыкі  маюць  інвестыцыі  ў  хімічныя
лабараторыі і лекавыя кампаніі.Ну, пасля доўгага абмеркавання ён таксама сказаў мне,
што з тых часоў ён і ўся яго каманда карыстаюцца медыцынскім канапляным алеем, і гэты
выдатны  джэнтльмен  выглядае  так,  быццам  яму  вельмі  рання  шасцідзесятыя,  ну,
насамрэч  яму  ўжо  каля  сямідзесяці  і  выдатна  выглядае  !!Іншыя  члены  яго  каманды
таксама  жывыя,  цяпер  ёсць  пра  што  падумаць!!А  вы  таксама  ведаеце,  што
найстарэйшаму  з  жывых  людзей  на  нашай  планеце  131  год,  ён  усё  жыццё  ўжываў
канаплянае масла і дагэтуль штодня працуе і працуе на сваёй ферме... Нас здраджваюць
людзі, якім мы павінны давяраць! !” Браян

ПМС, менопауза
«Гэта  адна  рэч,  для  якой  канаплянае  і  канаплянае  алей,  у  прыватнасці,  з'яўляюцца
лепшымі,  за  выключэннем.Вы  проста  не  знойдзеце  нічога,  што  магло  б  ці  магло  б
дапамагчы лепш, чым каноплі.Гэта дапаможа аднавіць гарманальны баланс і пазбавіць ад
агрэсіі, перападаў настрою і г.д.Гэта таксама дапаможа палегчыць перадменструальныя
болі і курчы, непрыемныя адчуванні, неспакой і г.д.

Калі  б  я  ўбачыў,  што  жанчына  пачала  паводзіць  сябе  дзіўна  з-за  гарманальнага
дысбалансу  ў  яе  арганізме,  звязанага  з  ПМС,  я  б  неадкладна  даў  ёй  каноплі  ўсімі
даступнымі спосабамі,  формамі і  формамі.Я не бачу прычын, чаму хто-небудзь павінен
пакутаваць без патрэбы.Не кажучы ўжо пра тое, што, калі пакутуе адзін, пакутуюць і ўсе
вакол іх, што можа пацвердзіць кожны, каму даводзілася мець справу з жанчынай перад
менструацыяй.Я  хацеў  бы яе  з'есці  алей,  выкарыстоўваць  яго  ў  супазіторыі,  і  я  б  не
грэбаваць мясцовым выкарыстаннем на яе жываце і спіне.Ёй гэта спадабаецца, таму што
гэта здыме боль і палепшыць яе скуру на гэтых участках.Я таксама паліў бы з ёй алею,
каб яна ведала, што яна «не адна» і што камусьці гэта неабыякава.З каноплі менструацыя
не павінна быць непрыемнай і непрыемнай для ўсіх удзельнікаў.JB»

«Канабінае алей - гэта маё лекі ад менопаузы і прафілактычнае лекі ад раку яечнікаў, якое
прымала мая маці ў 1985 годзе.Калі б я ведаў пра алей, мяне б убачыла мамарасці і мець
дзяцей!Гэта вылечыла мае сімптомы менопаузы.Працавала на працягу 48 гадзін!Я магу
жыць зноў!Я дзялюся гэтай інфармацыяй усюды,  дзе магу.Лекі  павінен быць даступны
кожнаму!Дзякуй, Рык, што распаўсюджваў навіны і рабіў людзей здаровымі!» Шэлаг

«Я страціў  50 фунтаў з-за  таго,  што гэта выпрацоўвае мае гармоны -  я  адчуваю гэта
адразу  -  больш ніякіх  прыліваў,  якія  звычайна  працягваюцца ўвесь  дзень  і  ноч.Калі  я
захварэла ў 37 гадоў, мяне таксама кінула ў неадкладную менопаузу, і хвароба псуецца з
кожным гармонам.Я верую, бо набраў 100 фунтаў з таго часу, як захварэў, і пры невялікім
выкарыстанні страціў 50». Джаана

«Я сачу за старонкай Рыка даволі доўга, і з-за інфармацыі, якую я там атрымаў, мая астма
і ВЕЛЬМІ МОЖНАЯ начная потлівасць і прылівы з-за вельмі цяжкай менопаузы цяпер не
існуюць.Працягвайце так”. Ліза

«У мяне рак і апноэ сну.Я не толькі цудоўна сплю, але і не прачынаюся ад прыліваў.Гэта
дабраславеньне”. Стэфані

«Ці паведамляў хто-небудзь, што алей сапраўды добра дапамагае палегчыць сімптомы
менопаузы?Мае прылівы і начная потлівасць амаль цалкам зніклі, калі я прымаў алей».
Гіль

ПытаннеЧорт  яго  бяры,  Дж.Б....у  яе  было  выдатна,  ДА  ўколаў  супраць  эстрагену.Яны
робяць  яе  смяротна  хворай.
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А.Сюрпрыз, сюрпрыз, Валер.«Трымайцеся ад лекараў» - гэта правіла гульні на дадзены
момант,  на  жаль.Мы  гаворым  гэта  не  ад  задавальнення,  гэта  рэальнасць.Пацыенты
звычайна добра спраўляюцца з алеем, пакуль медыцынскія эксперты не ўмяшаюцца і не
аблажаць яго  некаторымі  непатрэбнымі  вельмі  альтэрнатыўнымі  і  эксперыментальнымі
хімічнымі  лекамі.Так  што  пакуль  лекары  не  навучацца  правільна  ўжываць  гэта  лекі,
сапраўды бяспечней трымацца ад іх далей (калі дазваляюць абставіны, вядома).Ёй не
патрэбныя  ўколы,  яна  павінна  глынаць  як  мага  больш  алею  як  мага  хутчэй,  каб
ліквідаваць  шкоду  ад  папярэдніх  медыцынскіх  працэдур  і  ўзяць  пад  кантроль  свой
стан.Калі алей не дапамагае, малаверагодна, што нешта яшчэ дапаможа.JB

Рэгуляванне масы цела
«Канабінае алей рэгулюе масу цела і, безумоўна, дасць вам здаровы вага!Гэта таксама
прымушае вас не так моцна прагнуць нездаровай ежы.Гэта сапраўды дзіўнае лекі.Гэта
адзінае РЭАЛЬНАЕ лекі для пахудання». Рык

«Я таксама худнею - мне трэба пайсці купіць рэмень.:) Я ступіў на шалі і цяпер у мяне
139# -- такога вагі я не бачыў яшчэ са школы.Я здзіўлены, і людзі працягваюць, каб людзі
казалі мне, наколькі прыкметная страта вагі, яна адчувае сябе выдатна.У мяне таксама
амаль няма апетыту, і гэта дзіўна, калі я адчуваю жаданне перадаць тлустыя прысмакі, ад
якіх я раней ніколі не адмовіўся.Дзіўна.Я на секунду занепакоіўся, што прымаю занадта
шмат алею ці нешта падобнае, але хутка зразумеў, што гэта лечыць маё цела... скідаю
тое, што не павінна быць, і чым больш я мяняю сваю дыету на арганічнае, тым больш
здаровым  яна  становіцца.Ніякіх  дыет,  ніякіх  празмерных  фізічных  нагрузак,  толькі
верхавая язда, садоўніцтва і мама.Я думаю, што гэта натуральны пабочны эфект RSO.:)”
Верас

«Я на алеі 2 месяцы, і я таксама заўважаю страту вагі...цалкам адпускаюцца па рэцэпце
лекаў...Спыніў  прыём  таблетак  ад  крывянага  ціску...толькі  што  вымерыў  крывяны  ціск
(ніякіх таблетак за 2 месяцы пасля прыёму алею)...вынікі 124/80 частата пульса седзячы
79...OMG...гэта проста цудоўна!!!Даследаванне крыві павінна быць зроблена ў бліжэйшы
час, і тады я паведамлю ІДЭАЛЬНЫЯ лічбы, каб усе іх убачылі... Дзякуй RS, мой ЗЯЛЕНЫ
Анёл». Сюзанна

«Добрая праца Сюзанна!!Я еў канабіс штодня ўжо больш за год, і падтрымліваць сваю
вагу ў сярэдняй школе ніколі не было так проста падчас маёй ваеннай кар'еры, калі я
прымаў  лекі,  якія  адпускаюцца  па  рэцэпце!Мне  таксама  падабаецца,  як  лягчэй  з
канабіс!!!» Тэмі

«Я заўважыў, што пасля таго, як я паліў алей,  у мяне сапраўды хутка падае ўзровень
цукру ў крыві.І  я палю больш алею, чым палю, і я крыху схуднеў, і  мая стрававальная
сістэма сапраўды супакоілася». Мішэль

«Я быў на нафце ўжо некаторы час.Гэта сапраўды працуе на падтрыманне цукру ў крыві ў
норме, але ў мяне ёсць праблема.Мой новы лекар па барацьбе з болем зрабіў мачу і
атрымаў станоўчы вынік.Я сказаў ёй,  што выкарыстоўваю яго,  каб мне не прыйшлося
прымаць інсулін.Яна сказала,  што калі  я  працягну  станоўчы аналіз,  яна адмовіцца ад
іншых абязбольвальных.Зараз я страціў 40 фунтаў, узровень цукру ў крыві нармальны, і я
адчуваю сябе выдатна.Калі яны адменяць мне лекі, я вярну вагу, таму што мая спіна і
калені дэгенеруюць, і  я не магу займацца спортам.Цяпер я жыву ў Арэгоне, дзе нафту
лягчэй  дастаць  з-за  дыспансераў.Я  не  ведаю,  што  сказаць  свайму  доктару.Я  быў
наперадзе з імі.VA адмаўляецца ад маіх лекаў і не хоча мець справу з намі, якія ўвесь час
адчуваем сапраўдны дэгенератыўны боль.Які беспарадак». Мішэль
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«Мой мануальны тэрапеўт, цяпер чуе мяне пра RSO.Цяпер, калі я схуднеў на 65 фунтаў за
5 месяцаў без фізічных практыкаванняў,  перастаньце забіваць сябе інсулінам, а цяпер
прымайце таблеткі ў 1/2 колькасці.Неўзабаве іх таксама кінуць.Яго сэрца адкрылася, калі
я расказаў яму пра Рыка і яго гісторыю.Ён спытаў аб іншых сваіх пацыентах, дарагому
чалавеку, які ён, я нагадаў яму, што я згадваў RSO яму, для яго!лол Яму гэта спадабалася,
так што ты, так трымаць, усе мы!» Дэйв

«Я еў алей канабіса з мэтай пахудання, а таксама сачыў за сваім рацыёнам і рэгулярнымі
фізічнымі практыкаваннямі.Да гэтага часу за 8 тыдняў я страціў 8 фунтаў.гэта ўражвае?Я
яшчэ не ўпэўнены, але я дам вам ведаць.Я абавязаны рабіць гэта кожны дзень на працягу
6  месяцаў.Я  заўважыў,  што  я  амаль  ніколі  не  галодны  і  ў  мяне  няма  жадання  (за
выключэннем добрага шакаладу) да прысмакаў, і калі я ем што-небудзь салодкае, я магу
з'есці толькі невялікую колькасць.Дзякуй за публікацыю гэтага.Хацелася б паглядзець, ці
атрымліваюць іншыя выгады ад нафты такім чынам?» Робін

«Вітаю Дж.Б.Спадзяюся, што гэта паведамленне застанецца ў вас добра.Я проста думаў,
што падзялюся сваім вопытам з алеем канабіса ў якасці штодзённага дадатку.Перш чым
даведацца  пра  карысць  алею  канабіса  і  тое,  што  яно  можа  зрабіць  для  чалавечага
арганізма  праз  Рыка  Сімпсана  і  вас,  я  адчуваў  некаторыя  наступныя  медыцынскія
праблемы, якія сумяшчаюцца з тымі, якія ў мяне ўжо ёсць.

Я пакутую ад хранічнага болю ад моцнага ОА ў выніку аварыі на лесанарыхтоўках, якая
разбурыла  маё  правае  калена.З-за  гэтай  траўмы  я  больш  не  мог  працаваць  поўны
працоўны дзень.Я таксама пакутую ад ОА ў  правым плячы,  руцэ і  руцэ ад плечавага
спляцення да правага пляча, што выклікала параліч маёй правай рукі на працягу года.Я
адчуваў  паколванне  ў  кончыках  пальцаў,  а  таксама  запаленне  і  ацёкі  ў  абедзвюх
галёнках.Мой лекар папярэдзіў мяне за 6 месяцаў да паколвання ў пальцах, што калі я не
зменю свой лад жыцця, я на шляху да таго, каб стаць дыябетыкам.

У  той  час  я  важыў  260  фунтаў.Я  таксама  страціў  нюх  і  густ.Усё  гэта  былі  прыкметы
дыябету.Доктар пасля аналізу на ўзровень цукру ў крыві сказаў, што з 1-10 я быў на шляху
да 6,5.Я пачаў прымаць алей каля 6 месяцаў таму.Рысавае ядро раніцай і яшчэ раз перад
сном.Цяпер я важу 203 фунты, паколвання ў кончыках пальцаў няма, нюх вярнуўся, і я
зноў адчуваю смак рэчаў.Ацёкі і запаленне ў галёнках і ступнях зніклі, а таксама боль ад
ОА.Вялікі  дзякуй  за  распаўсюджванне  праўды  аб  гэтай  гаючай  расліне  з  астатнім
чалавецтвам.Ты і Рык - сапраўдны дар для тых з нас, хто мае патрэбу.

Ах!Мая дачка робіць тое, што вядома ў нашай сям'і як алейныя шарыкі (доза, раскачаная
ў невялікі кавалачак хлеба), у нас скончыліся алейныя шарыкі.Я быў занадта лянот, каб
зрабіць свой уласны і  па-дурному спыніў прымаць сваю дозу прыкладна на тыдзень.Я
вярнуўся да 217 фунтаў.Калі я аднавіў прыём алею, мой вага вярнуўся да 203 фунтаў і
працягвае зніжацца.Мой рост 5 футаў 8 дюймов, таму я хутка даведаюся, ці верне мяне
да  шлюбу  вага  175  фунтаў.Я  так  узбуджаны.Выняты  ўрок.Ніколі  не  спыняйце  прыём
алею.Жыццё добрае!Вялікі дзякуй." Рон

«Мой сын выкарыстоўвае алей Сімпсана для лячэння хваробы Крона, але я чуў, што яно
можа  дапамагчы  схуднець.Калі  так,  то  як?”  Крышталь
— Так, можна, алей з’ешце, і вы схуднееце, калі маеце залішняя вага, і набіраеце вагу пры
залішняй вазе.Не пытайся,  чаму,  не пытайся, як гэта магчыма, я не ведаю адказу.Гэта
проста бывае.Я страціў 50 кілаграмаў на алеі і, паверце, я стараўся з усіх сіл абвергнуць
Рыка.Але я пацярпеў няўдачу, і алей аднавіла і мае мышцы.Прызнаюся, гэта было дзіўна і
цяжка  паверыць.Але  я  не  супраць,  што  я  схуднеў  без  кропелькі  поту  і  без  фізічных
нагрузак.На самай справе гэта было вельмі прыемна, і я не пярэчыў за добрым сном, які
стаў адзіным прыкметным пабочным эфектам выкарыстання алею.JB
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«Гэй, Рык, я сапраўды хацеў бы падзякаваць табе за выратаванне мне жыцця.Мне 17
гадоў з  Дэлі,  Індыя.Я сапраўды меў лішнюю вагу.А  з  мая мінулага  года,  калі  я  пачаў
ужываць RSO, я страціў 40 кг (88 фунтаў) за 10 месяцаў.Мой брат таксама схуднеў на 23
кг, а мая маці схуднела на 15 кг з тых часоў, і гэта таму, што я ем значна больш алею, чым
яны, таму што я зусім не кайфую ад яго, нават калі спажываю грам.

Такім чынам, чым больш і хутчэй вы з'ясце алею, тым хутчэй і лепш будуць вынікі.Я вельмі
хачу, каб усе ведалі, што ён можа вылечыць адну з самых вялікіх хвароб ва ўсім свеце —
атлусценне.

Дзякуй JB за прадастаўленне нам інфармацыі кожны раз, калі яна патрэбна.Вы абодва
мае героі, і я не магу падзякаваць вам, хлопцы». Шобхіт і Шашанк

Трывога, параноя

«Прыклад  таго,  як  сумленныя,  але  памылковыя  парады  могуць  пашкодзіць:  нехта
паскардзіўся на кайф, і яму сказалі прыняць цитиколин. Гэта нармальна, за выключэннем
таго, што CITICOLINE з'яўляецца сродкам для разрэджвання крыві, і чалавек, якому была
дадзена  парада,  быў тым,  хто не мог  пераносіць  прэпараты для разрэджвання  крыві.
Чалавек, які даваў параду, меў на ўвазе добрыя намеры, але не раскрыў гэтую важную
інфармацыю.  Я  ведаю,  што  ёсць  шмат  людзей  з  добрых  намераў,  якія  жадаюць
дапамагчы, але, БУДЗЬЦЕ АБАЖНАСЦЬ, даючы інфармацыю, якая можа паўплываць як
на жыццё, так і на смерць. Дарэчы, просты спосаб паменшыць кайф - гэта пакласці ў рот
некалькі гарошын перцу... бяспечна, танна і эфектыўна». Гэры

«Выдатна ведаць пра цитиколин, бо я таксама прымаю Варфарын. Гэтак жа, як куркума,
якая таксама разрэджвае вашу кроў». Рэндзі

«Цитохолин  выклікае  /  дапамагае  метастатическим  клеткам  развіваць  уласнае
кровазабеспячэнне. Не так добра для раку». Джым

«Учора ў мяне жанчына пачала прымаць лекі.Гэта яе рэпартаж з  першага дня.Проста
дзіўна!Вось мой рэпартаж за першы дзень:

Учора раніцай прачнуўся з экзэмай на губе і нанёс на яе трохі алею.Пакаленне спынілася
прыкладна праз  10 хвілін.Хваравітасць знікла  праз  30 хвілін.Праз  некалькі  гадзін  ацёк
знік.Пухіры  на  маёй  губе  сёння  амаль  напалову  зніклі  -  звычайна  для  іх  гаення
патрабуецца 2 тыдні.Удыхаю пары алею на вусны.Заўважыла, што боль у правай пазусе
на працягу  некалькіх  тыдняў спынілася.І  нос  перастаў  бегаць.З  учорашняга  дня  чхнуў
толькі  адзін  раз.Заўважыў,  што  мая  стомленасць  не  такая  глыбокая,  як
звычайна.Заўважыў, што я адчуваю сябе расслабленым і што трывожны край знік.

Заўважыла памяншэнне болю ў целе ўвечары - звычайна я адчуваю так моцна болі ў целе
да вечара, што я не магу сядзець на месцы (боль у галёнкаступнёвых нервах і цягліцах,
болі ў каленях /  плячы / локці /  запясцях /  пальцу значна зменшылася).Акрамя таго,  я
атрымліваю  вельмі  лёгкае  свячэнне  з  кожнай  дозай.Мне  не  цяжка  працаваць  або
засяроджвацца, і я не саромеюся ездзіць.Я вельмі добра настроены, хоць сёння раніцай
забыўся прыняць Citicoline.Я наношу на Craisen эквівалент прыкладна палову зерня алею
і прымаю гэта так».

«Я  пачаў  выкарыстоўваць  алей  канабіса  ў  снежні  2012  года  ў  якасці  агульнага
танізавальнага сродкі.Я пакутаваў тыпам 2дыябет у той час.У мяне ўзровень цукру ў крыві
быў 300, дзе 100 - гэта нармальна.Я быў пастаўлены на Метфармін, які прымушаў мяне
ванітаваць кожны раз, калі я прымаў яго.Я папрасіў перавесці мяне на іншы прэпарат ад
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цукровага дыябету, і мне знялі Метфармін і паставілі Янувію.У мяне ўзровень цукру ў крыві
ад аднаго толькі лекі знізіўся разумна.Мае лічбы былі ў высокіх сотнях большую частку
дня.Калі я дадаў алей у свой рэжым, мае лічбы вярнуліся крыху вышэй за норму.Затым
было выяўлена, што Januvia выклікае рак падстраўнікавай залозы.Я хацеў спыніць гэта
лекі і  папрасіў свайго лекара вярнуць Метфармін.Ён пагадзіўся.Вядома, на Метфармін,
мне было дрэнна кожны раз, калі я прымаў яго.

Прывыканне да алею было для мяне сур'ёзным выпрабаваннем.Я ненавідзеў кайф, які
дала мне марыхуана.Я не ўжываў марыхуану больш за 35 гадоў да выкарыстання алею.Я
пачаў алей з кроплі памерам з шпількавую галоўку,  і  нават гэта было занадта.Я пачаў
прымаць  Citicoline,  каб  палегчыць  кайф  ад  алею  па  прапанове  Corrie  Yelland.Гэта
спрацавала добра, і я быў на гэтым шляху больш за год.У траўні 2013 года мяне тэрмінова
даставілі на аперацыю з нагоды жоўцевай бурбалкі.Я ляжаў у бальніцы 5 дзён без алею.У
той час было выяўлена,  што ў мяне мала магнію.Яны пачалі  мне дадатковы магній у
бальніцы.Калі я вярнуўся дадому, я зноў пачаў выкарыстоўваць алей.Да майго здзіўлення
пасля  прыёму  дабавак  магнію  на  працягу  тыдня  я  адчуў  вельмі  прыемны  кайф  ад
алею.Гэта працягваў быць маім вопытам.Я быў у стане спыніць выкарыстанне Citicoline,
каб палегчыць кайф.Тады я змог павялічыць дозу алею да 1 зерня ў дзень.У мяне пачаўся
вельмі нізкі ўзровень цукру ў крыві.Я выдаліў Метфармін са свайго штодзённага рэжыму.

З павелічэннем дозы алею да 1 зерня рысу ў дзень у мяне цукар цалкам нармальны.Мой
a1c  знізіўся  да  6.1  з  7.2  год  і  1/2  таму.Мой  доктар  медыцыныздзіўлены,  як  і  мой
фармацэўт.Я не магу падзяліцца з імі  прычынай майго поспеху,  бо жыву ў штаце,  дзе
нафта забаронена.Цікавая пабочная заўвага да гэтай гісторыі заключаецца ў тым, што
калі  я  паспешліва  адправіўся  ў  аперацыю,  я  папрасіў  асабіста  пагаварыць  з
анестэзіёлагам.Я  баяўся,  што  алей  перашкодзіць  мне  правесці  бяспечную
працэдуру.Анестэзіёлаг быў абсалютна абыякавы, што я быў на алеі, і сказаў, што гэта
палегчыць  мне  аперацыю,  таму  што  мае  крывяносныя  пасудзіны  будуць  пашыраны  і
дыхаць будзе лягчэй, пакуль я буду пад.Праз усё гэта Ааман быў побач са мной.Ён не
заўсёды мае патрэбныя мне адказы, але даручыў мне спытаць і давяраць свайму целе і
сваёй інтуіцыі.Мне гэта няпроста, але мы нарэшце дасягнулі вялікага поспеху,  дзе мой
дыябет  2  тыпу  паспяхова  лечыцца  толькі  алеем.Зараз  травень  2014  года.З  павагай,
Аліса»

«Чорт  вазьмі,  я  нават  купаюся  ў  алеі  канабіс,  настоеным  з  іншымі  алеямі.Хто  б  мог
падумаць, што ванна дапамагае ад болю і трывогі.Лол». Тоня

«Я прымаю яго ўжо 13 дзён, і мая дэпрэсія не знікла, болі ад шчымлівых нерваў больш не
зніклі, у мяне склаўся нармальны цыкл сну, і я не адчуваю гневу, дэпрэсіі,  трывогі і  не
адчуваю наступстваў майго ПТСР з Ірака.Мэта абумоўлена тым, што ў маіх лёгкіх дзіркі ад
пароў  фосфару  ад  выбуху  ў  Іраку  і  ўдыхання  таксічных  часціц,  а  таксама  рака  ад
збедненага  ўрану,  якому  я  сутыкнуўся.Праз  тры  гады  пасля  Ірака  ў  мяне  пачалася
базаліёма». Ерамія

"Дзякуй!Я  зрабіў  некалькі  партый  алею  з  сябрамі  і  раздаў  шпрыцы  іншым  сябрам.Я
адчуваю розніцу надзвычай!Мой ПТСР памяншаецца, боль памяншаецца, і мае суставы
адчуваюць,  што  яны  атрымалі  шпрыц  WD-40.Калі  трывожнасць  моцна  нарастае,  я
выкурваю трохі алею, і яго няма.У адваротным выпадку я дазаваў тры разы на дзень каля
трох тыдняў.За гэтыя тры тыдні я пайшоў больш, чым за апошнія тры гады!Мая любоў і
захапленне ўсім вам у Phoenix Tears!Вам, містэр Сімпсан,  удзячнасць на ўсё астатняе
жыццё.Я  ведаю,  што  цяпер  магу  атрымліваць  асалоду  ад  гэтага,  а  не  на  бальнічным
ложку». Фрэд

«Боль  памяншаецца,  і  мае  суставы  адчуваюць,  што  яны  атрымалі  шпрыц  WD-40?
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Какосавае алей першачарговага бяспечней» Хантэр

«Я  выкарыстоўваю  арганічнае  какосавае  масла,  каб  скараціць  RSO.Гэта  дазваляе
палепшыць хуткасць паглынання, а таксама не дае алею прыліпаць да ўсяго, у тым ліку
да  зубоў.Я  таксама  выкарыстоўваю  яго  для  вывядзення  таксінаў,  круцячы  сталовай
лыжкай рота на працягу 20 хвілін і плюю ў смеццевае вядро». Фрэд

«Я быў у той момант майго жыцця, калі маё здароўе было жахлівым, і мне было вельмі
балюча.Я быў настроены на самагубства, таму што жыццё было такім дэпрэсіўным.Потым
я наткнуўся на «Run From The Cure». З тых часоў маё жыццё значна палепшылася ад
прымянення  атрыманай  інфармацыі.Зараз  маё  здароўе  выдатнае,  і  я  больш
аптымістычны, таму што ведаю, што канабіс абароніць мой арганізм ад шкоды.З тых часоў
у мяне не было ніякіх суіцыдальных думак, і жыццё становіцца ўсё лепш і лепш, калі я
даведаюся больш пра розныя лячэбныя ўласцівасці алею канабіса». Пятра

«Нерэальна, як кантралюецца мая трывога...Я быў хранічны... Адчуваю сябе нармальна,
калі нармальнае - гэта шчаслівае і нашмат больш жыць... Дзякуй, Рык». Прыяцель

Дэпрэсія

«У мяне посттраўматычнае стрэсавае засмучэнне, і канабіс дапамагае мне расслабіцца,
ёсць,  спаць,  засяродзіцца,  засяродзіцца.Я  больш  не  адчуваю  клінічную  дэпрэсію  ...і
г.д....Раней я прымаў антыдэпрэсанты, стабілізатары настрою, якія паляпшаюць настрой,
снатворныя...што я іх не стукаю...Мне проста не падабаюцца пабочныя эфекты...і яны мне
больш не патрэбныя з-за канопляў...Я сапраўды малюся, каб людзі вучыліся дадзенай
Богам РАСЛІНЕ, канабісе ... аб шматлікіх ужываннях і лекавых цудах, якія яна мае...проста
кажу...” Але

«Гэта сапраўды дзіўнае лекі.Я паклаў сваю дозу ў капсулу, каб праглынуць.Дапамагае з
болем і сімптомамі ПТСР.Я ведаю даволі шмат пацыентаў, якім гэта таксама прыносіць
карысць, пры курчах, хваробе Крона, сімптомах адмены і г.д.У некаторых амбулаторыях
гэта нясуць». Надзея

«Я  не  магу  гаварыць  за  іншых,  але  для  мяне  гэта  кіраванне  сімптомамі  біпалярнага
засмучэнні,  позняй дыскінезіі,  позняй дістоніі,  цяжкай дэпрэсіі,  хранічнага  болю,  ПТСР,
гора і  трывогі.Я не ад ядаў (фармацэўтычных)  з  верасня,  я  вылечваю і  адчуваю сябе
выдатна.Гэта  цудадзейны  сродак.Мая  сабака  амаль  без  раку  ад  алею  і  актуальных
сродкаў, а таксама.Гэта расліна створана Богам для захавання навакольнага асяроддзя,
жыцця і эканомікі.Грамадства трэба інфармаваць». Кэці

«Я проста хачу сказаць табе дзякуй, Рык. Я пакутаваў усе 50 гадоў дэпрэсіяй, я ўжо 8 дзён
на алеі і адчуваю, што нарадзіўся зноўку. Вялікі дзякуй!» Сью

Рассеяны склероз (РС)
«Проста хуткае абнаўленне, Джындрых...Жонка [59] выкарыстоўвае адну дозу алейнага
рысу памерам збожжа ў дзень, каб дапамагчы сну і агульнаму здароўю, і схуднела, пакуль
не стабілізавалася на 30 фунтаў ніжэй.У яе, як і  ў мяне, цудоўны вопыт выкарыстання
алею.Страты як матэматычных навыкаў, так і сузірання тэорыі з дапамогай MS ў многіх
выпадках  змяніліся,  і  я  зноў  займаюся  асноўнай  матэматыкай  у  галаве,  як  калі  быў
малады.Мы  абодва  імкнуліся  і  дасягнулі  галоўных  мэтаў  у  жыцці  за  гэты  першы  год
выкарыстання.Дзякуй Рыку і табе, мой сябар.Ах, і Бэці, залацісты рэтрывер па-ранейшаму
адчувае  сябе  лепш,  чым  калі-небудзь,  здаровы,  а  ветэрынары  ўсё  яшчэ  ў  поўным

- 154 -



адмаўленні ". Марка

«Мая добрая сяброўка,  старэйшая з РС,  выкарыстоўвае марыхуану,  каб палегчыць яе
РС.Яна клянецца гэтым». Рон

«Мой старэйшы сябар па працы расказаў мне пра тое, што яго жонка хварэла на РС і як
гэта дрэнна.Ён ледзь мог дакрануцца да яе, і ёй заўсёды было балюча.Я сказаў яму пра
алей, таму што нічога іншага не дзейнічала, што яны спрабавалі.Яны паспрабавалі, і гэта
працуе!Яна адчувае сябе нашмат лепш, і яна можанасамрэч адчувае свае ногі (раней яна
не магла), цяпер яна можа зразумець, цёплая падлога ці не, і яны вельмі ўзбуджаныя.Гэй
будзе працягваць купляць нафту незаконна, пакуль яна не будзе легалізаваная, таму што
яна працуе.Нішто іншае не лечыць РС, яны амаль адмовіліся...Алей канопляў дало ім
новы  погляд  на  жыццё  і  вялікую  надзею  на  сумесную  будучыню.Я  буду  працягваць
распаўсюджваць інфармацыю аб гэтым медыцынскім цуд!Дзякуй, Рык, я б нікому не даў
гэтую інфармацыю, калі б не Phoenix Tears». (з Антарыё)

«Добрай раніцы, Рык, я сачыў за табой у Facebook.Я так шмат даведаўся ад вас, і я цаню
вашу цяжкую працу і адданасць.Мая прычына думаць пра марыхуану ў лячэбных мэтах
была толькі для майго стану, рассеянага склерозу.Але з даследаваннем, якое я выявіў пра
карысць іншых захворванняў, уключаючы рассеяны склероз і рак, я вырашыў, што калі я
не раблю сваю ролю ў  інфармаванні  іншых,  то  я  не выконваю сваю частку  цалкам.Я
спадзяюся  быць  карысным  абаронцам,  каб  пераканаць  жыхароў  Арканзаса
прагаласаваць за медыцынскую марыхуану на наступных выбарах у 2014 годзе.У гэтым
годзе мы так блізка падышлі.Яшчэ раз дзякую Вас.З павагай, Нэнсі»

«Мы бачылі, як наша версія алею Сімпсана і актуальныя святыя алею лечаць ад хворага
на РС, псарыяз скуры, анкалагічных хворых і нават дапамагаюць пацыентцы з інсультам
пачаць гаварыць некалькі слоў і прапаноў, якіх яна не размаўляла з тых часоў. інсульт!
Дзякуй за ўсё, што вы зрабілі!» — Дзякуй, Майкл, але мне ніколі не падабаецца, каб нехта
ствараў «сваю версію» RSO.Выконвайце інструкцыі,  наколькі  гэта магчыма.Як заўсёды,
чыёсьці жыццё можа быць пастаўлена на карту, і вы заўсёды хочаце, калі гэта магчыма,
даць пацыентам найбольш моцнадзейную форму гэтага лекі.JB

«Там ёсць усе віды доказаў і доказаў, даследуйце іх.Я ведаю хлопца, хворага на РС, у яго
гэта было шмат гадоў.Ён лечыць гэта алеем, ён можа хадзіць і функцыянаваць гэтак жа
добра, як і я.Потым я ведаю аднаго з МС, ён робіць усё, што яму загадваюць лекары і
сучасная медыцына.А ён у інваліднай калясцы, і яго цела адключаецца». Джэф

«У мяне таксама РС, і я перастаў прымаць свае 13 сцэнарыяў.108 таблетак у тыдзень і 3
ін'екцыі...І цяпер я выкарыстоўваю толькі каноплі». Джон

«Пяць тыдняў таму мне патэлефанавала жанчына з усходу,  якая хворая на РСЯна 15
гадоў  у  інвалідным  вазку.Яна  паспрабавала  ўсё,  што  магла  прыдумаць,  у  тым  ліку
спрэчную тэрапію CCSVI, і ўсё, каб не бачыць паляпшэння.Мы накіравалі яе ў правільным
кірунку,  і  яна  пачала  прымаць  алей.Яе  апошні  тэлефонны  званок  мне  быў  такім:
«Прывітанне, Коры.Я проста хачу паведаміць вам, што мая інвалідная каляска ў гаражы».
(Таму я думаю, што ён зламаўся,  таму што прайшло ўсяго 5 тыдняў).«Я ўстаю і  іду!Я
зачараваны.Я  пазбавіўся  ад  сваіх  Depends  і  толькі  што  вярнуўся  дадому  з  дня
пакупкі.Коры, я не магу хадзіць па крамах 3 гады». У гэты момант яна пачала плакаць і
сказала: «Коры, ты вярнула мне маё жыццё». Коры

Таблеткі, цыгарэты і детоксікація
«Калі  хочаце  кінуць  паліць,  выкарыстоўвайце  алей  Рыка  Сімпсана.Проста  праспаць
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зняцце.Такі  ж  пратакол  і  такая  ж  дазоўка,  як  і  пры  любой  іншай  хваробы,  проста
выконвайце  інструкцыі  на  нашым  сайце.Правільна  выраблены  і  выкарыстаны  RSO
таксама працуе для ўсіх іншых відаў дабавак рэчываў,  напрыклад, для гераіну, какаіну,
алкаголю, марфіну, фармацэўтычных прэпаратаў, якія выклікаюць моцнае прывыканне і
г.д.JB»

«Я хачу асабіста падзякаваць вам і кожнаму вытворцам, дыстрыб'ютарам і ўладальнікам
палітычных пасадаў за тое, што вы даставілі гэтае цуд алею грамадскасці.Скажу коратка,
я пакутую ад жудасных спазмаў, млоснасці і вельмі доўгі час з'яўляюся наркаманам з-за
гэтых  і  іншых  выдатных  сімптомаў.Я  вырашыў  пасля  жорсткай  барацьбы  са  сваім
здароўем адбівацца.Таблеткі зусім не аблегчылі боль, яны павінны былі ўтрымаць мяне
ад абстыненцыі.Курэнне лекаў было ў парадку, але нішто не набліжаецца да таго, што
алей робіць для мяне.Мне вельмі цяжка пісаць гэта, не напоўніўшыся такой падзякайшто
я не бачу скрозь слёзы.

Я змагаўся з атрыманнем поўнай детоксікаціі з алеем!Раней мне даводзілася рабіць гэта
некалькі разоў, і кожны раз станавілася горш, але на гэты раз у мяне амаль не было ніякіх
праблем.Ні канвульсій цела, ні свербу скуры, ні поту...нічога з звычайнага кашмару адмовы
ад апіятаў.Я думаю, што алей - гэта цуд!Гэта выратавала мне жыццё!

Пасля таго, як я адмовіўся ад апіятаў, я таксама змяніў сваю дыету, каб у асноўным без
глютена.Пшаніца  -  гэта  праблема,  але  некаторыя  іншыя  збожжавыя  -  не.Але  вялікую
частку  майго  рацыёну  складаюць  алейныя  пасцілкі.З  імі  я  магу  мець  справу,  я  магу
працаваць, думаць, рабіць усё, што хачу рабіць, з значна большай энергіяй і пільнасцю,
чым калі б я паліў лекі замест гэтага.

Я сказаў, што скажу коратка, праўда ў тым, што я падумваю напісаць кнігу ў гонар гэтага
цудадзейнага алею і ўсяго, што ён зрабіў для мяне.І таму з глыбокай удзячнасцю і любоўю
я дзякую вам Рыку Сімпсану.Махало, Лоіс»

«Бачучы, што ў мяне алергія на апіяты... (Найменш таксічны???) Я вазьму канабіс, калі
ласка». Верас

«Калі вы асабліва ўжываеце апіяты, вы павінны разумець, што будзе «сінэргія», якая ў
асноўным азначае 1+1=3, у тым, што алей, узяты разам з апіятам, будзе мець большы
ўплыў на вас, чым калі б вы проста прынялі адзін ці іншае, яны ўзмацняюць дзеянне адзін
аднаго,  таму вам не спатрэбіцца столькі  абязбольвальных, як звычайна.Пагаворыце са
сваім доктарам аб памяншэнні колькасці лекаў, якія вы прымаеце, вы не можаце проста
так ісці з большасцю таблетак, не прычыніўшы сабе шкоды ". Джым

«Мы  з  мужам  пачалі  займацца  нафтай  у  пачатку  года.У  яго  тромбаэмбалія  лёгачнай
артэрыі і дыягназ цукровы дыябет 2 тыпу.Мы спажываем толькі па адной кроплі два разы
на дзень, толькі таму, што гэта ўсё, што ў нас ёсць на дадзены момант.Дарэчы, інструкцыі
былі простыя ў выкананні і працавалі выдатна.Калі я магу гэта зрабіць, кожны можа.Нафту
можна набыць  у  Home Hdw тут,  у  Канадзе,  і  пазначаны як  разбаўляльнік  фарбы без
паху.Папытаеце MSDS на ім.

Я  ўсё  яшчэ  не  ўпэўнена,  дапамагае  гэта  майму  мужу  ці  не,  можа,  усё  яшчэ  лячыць
наступствы  двух  КТ?Са  мной  гэта  зрабіла  значную розніцу  за  вельмі  кароткі  час.Мая
непераноснасць лактозы была вылечаная (калі я адключуся ад алею, яна вернецца), але
цяпер яна дакладна знікла.Таксама адбыліся прыкметныя змены ў маёй алергіі на пах.У
мяне была хранічная інфекцыя пазух, колькі сябе памятаю, антыбіётыкі нічога не давалі, і
я адмовіўся ад іх шмат гадоў таму.Я рады сказаць, што мае пазухі прачысціліся і я магу
дыхаць!Я ўсё яшчэ адчуваю ўздзеянне на пах, але нават не блізка да таго, што было.

Дзякуй Рыку і Дж.Б. за тое, што данеслі гэтую інфармацыю да грамадскасці, і дзякуй усім,
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хто працягвае пісаць і  дзяліцца сваімі гісторыямі.Хацелася б, каб я мог крычаць гэта з
дахаў, але, верагодна, мяне арыштуюць ;-))  Навакольнае канабіс такое кляймо, і  людзі
(тут)  проста не хочуць слухаць.Шкада, я ведаю столькі,  што гэта магло б дапамагчы».
Клемі

«Ліза,  я  павінен  таксама  паведаміць  вам,  што  ў  многіх  сведчаннях  і  дакументальных
фільмах,  якія  я  глядзеў,  некаторыя  з  гэтых  людзей  пачалі  прымаць  алей  ад  адной
канкрэтнай хваробы, і ў канчатковым выніку атрымалі карысць і вылечылі іншыя хваробы,
якія яны нават не былі ведаць перад выкарыстаннем алею.

Напрыклад, дапусцім, вы прымаеце алей для лячэння дыябету, а затым выяўляеце пасля
яго  выкарыстання,  што  ваш узровень  халестэрыну вярнуўся  да  нармальнага  ўзроўню,
высыпанні  на скуры або экзэма праходзяць,  а гемарой раптам знікае разам з  дзіўнай
грудкай ў вас ці ваш сінусовая інфекцыя раптоўна праясняецца.Я бачу шмат гэтага ў сваіх
даследаваннях.

Акрамя таго, многія людзі адзначаюць, што яны часта губляюць вагу, калі маюць залішняя
вага, або вяртаюцца да нармальнага вагі, часта не спрабуючы сесці на дыету.А калі вы
выцінаеце сырую канабіс, вынікі ў вазе і здароўі будуць яшчэ больш выяўленымі.

Я ведаю, што Рык Сімпсан таксама прапагандуе раслінную дыету.Я бачу,  што ў многіх
іншых  даследаваннях,  акрамя  выкарыстання  медыцынскага  канабіса,  пераход  на
раслінную дыету прыносіць столькі  карысці для здароўя,  што даволі часта гэтыя людзі
аддаюцца на ўсё жыццё, хвалі і прапагандуюць пераход на раслінную дыету. літаральна
выратавалі ім жыццё». Дона

«Прывітанне,  Джындрыч,  прабачце за турботу,  але Брэд паправіў  мяне сёння ў адной
рэчы, якую вы, магчыма, захочаце высветліць.Яго паказчыкі цукру ў крыві пры дыябеце
нармалізаваліся праз 7-10 дзён, а не толькі на наступны дзень ...усё ж гэта выдатна.Гэта
таксама дае мне магчымасць пераслаць астатнюю частку яго электроннай пошты, якую, я
думаю, вы таксама захочаце апублікаваць на PT:

«У мяне было 5 ракаў скуры на левай руцэ, я ведаю, што яны ўтварыліся ў выніку таго,
што  я  ўпіраўся  ў  карніз  акна  падчас  нырання  на  працягу  многіх  гадоў.Я  трымаў  іх
пакрытымі алеем 24/7, і ўсё, акрамя вялікага, цалкам знікла.Вялікі ледзь прыкметны, але я
ўсё яшчэ адчуваю невялікае ўзвышэнне, таму штодня трымаю на ім алей.Я думаю, што да
канца тыдня ён сыдзе, бо гэта так блізка.Майце на ўвазе, што ў мінулым я некалькі разоў
іх замарожваў, і яны заўсёды вярталіся, на гэты раз я ўпэўнены, што не будуць, калі так, я
дакладна ведаю, што рабіць.Найлепшага табе і Рыку, Дэйл.

— Дзякуй, Дэйл, — прыемна ведаць, што вы, хлопцы, дакладна ведаеце, што рабіць.JB

«Я ўзяў алей, каб кінуць абязбольвальныя і цыгарэты...І я паспяховы!Больш за месяц ні
таго, ні іншага!» Рэндзі

— Віншую, Рэндзі.З выкарыстаннем алею ў рэшце рэшт гэта было не так ужо і складана,
ці не так?JB

«Некаторыя людзі проста недасведчаныя і баяцца.Дзякуючы Рыку Сімпсану я сам змог
значна паменшыць абязбольвальныя лекі, я маю на ўвазе, што я прымаў 60 мг OxyContin
3 раніцай і 3 перад сном і прымаў іх больш за 8 гадоў ...Гэта адстой!

Цяпер з моманту пачатку алею я прымаю толькі 1 гадзіну раніцы і 1 вечара!Гаварыце пра
цуд, прынамсі,  я так яго бачу!Лекары сказалі мне, што я ніколі не змагу апусціцца або
спыніць  іх  прыём.Хлопчык  зрабіў  «Рыка  Сімпсана»,  і  я  даказваю,  што  мае  лекары
памыляюцца,
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Я раблю гэта, і я адчуваю сябе лепш, чым я прымаў гэтыя праклятыя атрутныя таблеткі!
Нягледзячы на тое, што я прымаў такую высокую дозу OxyContin, я ўсё яшчэ адчуваў боль
з дня ў дзень,  не спаў і  не еў...Сёння я без болю, нармальна сплю і  больш ем!І  я не
спыняю сваіх пошукаў, каб пазбавіцца ад гэтых таблетак, я спадзяюся, што да таго часу,
калі я буду на алеі на працягу месяца, я буду цалкам адключаны!Пажадай мне поспеху!"
Нэнсі

«Я дапамагаю людзям пазбавіцца ад апіятаў, усіх відаў і хутка...з RSO...плюс снатворнае і
інш.Без зняццяў, без курчаў.Выдатна.Адзін чувак сказаў, што гэта ўсё роўна, што ісці спаць
і ўставаць чыстым, ні да чаго не хочацца.Яны адчуваюць сябе выдатна, як я чуў кожную
раніцу  ў  барацьбе  з  мядзведзям  Грызлі.Яны  зноў  адчуваюць  сябе  маладымі  і
здаровымі.Нам  патрэбен  «Цэнтр  дэтоксікацыі  RSO»,  каб  справіцца  з  усімі  гэтымі
праблемамі дэтоксікацыі.Мір усім». Рон

«Прывітанне, Джындрых, алей адназначна выратавала разарванае яечка маёй суседкі.У
яго паўтара тыдня была крывавая мача і невыносны боль.Лекар сказаў, што ён не можа
прапісаць нічога, што магло б дапамагчы з такім тыпам болю, і даў яму тры дні, перш чым
яны выдалілі яечка, калі яно не спыніла крывацёк.RSO спрацаваў на працягу некалькіх
гадзін на боль і на працягу 3-4 дзён ён цалкам спыніў мачавыпусканне крыві.Прайшло ўжо
два тыдні, і ён у парадку.Я ўсё яшчэ працую над тым, каб ён даў паказанні, але ён крыху
баіцца гэта рабіць (яго словы... «Яны прыйдуць і забяруць мяне, калі я зраблю відэа»), і ён
мала ведае пра праўду магутнасць RSO, таму ён крыху скептычна ставіцца да таго, што
алей  выратавала  яго  мужчынскую  годнасць,  лол.З  таго,  што  я  быў  сведкам,  алей,
безумоўна, спрацаваў, але гэта не задакументавана на 100%, усё, што я ведаю, гэта тое,
што ён збіраўся выдаліць яго, калі я ўбачыў яго першым, і праз некалькі дзён яму стала
лепш пасля ўжывання алею, ужываючы яго мясцова, і як асупазіторыіначная шапка, лол,
але ён гэтага не прызнае.Я ўсё яшчэ кажу яму кожны дзень: «Чувак, я выратаваў твае
арэхі!» LOL Ва ўсякім выпадку, я проста хацеў паведаміць вам, як усё прайшло, і калі я
змагу прымусіць яго даць паказанні, я дам вам ведаць ". Стыў

«З дапамогай алею мы змаглі адвучыць Кэшы ад метадону, фентанілу, клонапіну, Versed,
атывана і оксикодона менш чым за два тыдні!Без прыкмет / сімптомаў адмены.Гэта працуе
цудоўна!» Калі

«У  жніўні  2012  года  ў  майго  сына  «Пнут»  пачаліся  сутаргі,  катаплексія,  празмернае
слінацёк,  штодзённае  зацягванне  вадкасці  і  агульная  стомленасць.Яго  разумовыя
здольнасці  хутка зніжаліся на нашых вачах.Толькі  за  год да гэтага ён гуляў у футбол,
футбол  і  быў  бойскаўтам.Увогуле,  да  жніўня  2012  года  ён  быў  звычайным  маленькім
хлопчыкам.

Перайдзіце да сакавіка 2013 года, і  яму нарэшце паставілі  дыягназ Niemann Pick тыпу
C.NPC  -  гэта  тэрмінальнае  захворванне,  якое  ў  асноўным  з'яўляецца  праблемай
лизосомного назапашвання.Я гляджу на гэта як на пастаяннае пашкоджанне галаўнога
мозгу.Лекары далі нам усе лекі ад сутаргавых прыступаў, якія толькі можна прыдумаць,
клоназепам, тэгрэтол, дыланцін, ламіктал, кепра, гель Дыястат для экстраных кластараў і
г.д.,  і  НІЧОГА не  дзейнічала.(Здавалася,  гэта  толькі  пагаршае  становішча,  даючы нам
ілжывую  надзею.Кожны  раз,  калі  гэта  не  дзейнічала,  доктар  павялічваў  дазоўку.Я  не
вінавачу іх, таму што гэта ўсё, што яны ведаюць.) Ён ляжаў бы на канапе, можа, ты б
усмешку з яго выклікаў, а можа і не.Ён проста ляжаў і пускаў сліны.Ён не мог рухацца.Ён
ператварыўся з вельмі актыўнага маленькага хлопца ў зомбі.Мы павінны былі даставіць
яму інваліднае крэсла, сабаку для абслугоўвання эпілепсіі, і яго паклалі ў хоспіс.

У студзені 2014 года сапраўдны незнаёмец, які стаў сапраўдным сябрам «Дзядзька С»,
уступіў  і  прапанаваў  нам  дапамогу  ў  выглядзе  Rick  Simpson  Oil.Мы  размаўлялі  па
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тэлефоне паўтары гадзіны, і ён быў так захоплены лекамі раслін, і ён сапраўды верыў у
тое, што алей Рыка зрабіла праз яго ўласныя ўчынкі, дапамагаючы іншым, што адчуваў
сябе  вымушаным  дапамагчы  нам.Дзякуючы  дабрыні  яго  сэрца  ён  знайшоў  спосаб
атрымаць для нас неабходныя лекі.

31 студзеня ў нашага сына было не менш за 15 прыступаў падчас няспання, і ўсе яны
нават  прымалі  клоназепам  і  дыястат.Некаторыя  дні  ў  яго  былі  лепшыя  за  іншыя,
некаторыя  дні  былі  напоўнены  курчамі  і  страхам.Калі  вы  не  з'яўляецеся  бацькам  /
каханым чалавекам, які прайшоў праз гэта, вы не зразумееце, у якім цёмным месцы вы
адчуваеце сябе.

1  лютага ён  атрымаў  сваю першую дозу  алею Рыка.У той  дзень  у  яго  было толькі  3
прыпадкі.Ён  упершыню  за  апошнія  месяцы  сеў  у  ложку  і  сказаў  поўную
фразу.Выпадковасць  падумаў  я  пра  сябе.Але  я  ўсё  роўна  ўзрадаваўся.На 4  дзень  ён
упершыню за некалькі месяцаў назваў маю жонку «мама».Гаварыце пра радасць і слёзы ў
гэты дзень.Ужо на наступны дзень, на 5 дзень, у яго не было прыступаў наогул.Па стане
на гэты пост, мы прайшлі 58 дзён з толькі 2 прыпадкамі, і гэта можна аднесці да знешніх
фактараў.

Сёння наш сын больш размаўляе, ён актыўны, ён можа назваць некалькі прэзідэнтаў па
тварах, можа сам катацца на ўласным спецыялізаваным ровары.Тое, што адбылося на
нашых вачах,  не што іншае, як цуд.Я не самы рэлігійны чалавек,  але я веру ў Бога.Я
сапраўды веру, што ён даслаў нам таго «дзядзьку S».Я лічу, што ён паказаў Рыку, як гэта
зрабіць, і ён накіраваў вас, Дж.Б., каб атрымаць слова.

За ўсё гэта, за тое, што дапамог вярнуць нашага сына да мяне, да нас.За тое, што вярнуў
маю  жонку  з  самай  глыбокай  дэпрэсіі,  і  за  дапамогу  маёй  сям'і.Рык  Сімпсан,  JB  і
«Дзядзька S», я назаўжды ў вашым абавязку.Дзякуй!!!" Кевін

Наркаманіі
«Я зусім нядаўна назіраў, як невылечна хворы на рак, залежны ад морфію, адмовіўся ад
марфіну «ХОЛОДНАЯ ТУРКІЯ».Пасля таго, як ад марфіну яна загаладала; больш не было
завал;  спала  вельмі  моцна,  і  яе  боль  кантралявалася  значна  лепш.Яна  таксама  зноў
стала цэласнай.ДЗІЎНАЯ.Калі б я сам не бачыў гэтыя змены на 180 градусаў, я б НІКОЛІ ў
гэта  не  паверыў.Я  ніколі  раней  не  быў  прыхільнікам  марыхуаны,  але  гэта  асабістае
назіранне зрабіла мяне вернікам». Джэніс

«Адна рэч, якую я заўважыў цяпер, калі я прымаю RSO на працягу 3 месяцаў, гэта тое,
што ён амаль пазбавіўся ад маёй цягі да алкаголю.Раней я выпіваў або 2 кожны вечар,
але цяпер я рэдка хачу піць, і калі я хачу, я п'ю не так шмат, я таксама заўважыў, што мае
штаны сталі значна больш свабоднымі.Я страціў 10 фунтаў.Адзінае, што я раблю менш, -
гэта п'ю алкаголь.

Я па-ранейшаму ем тое ж самае і па-ранейшаму кусаю змешаныя арэхі, печыва і г.д. на
ноч, калі я ласу і,  магчыма, нават ем больш, чым да алею.Так, алей можа зрабіць вас
галоднымі.

Такім чынам,  альбо адсутнасць алкаголю,  альбо алею прымусілі  мяне схуднець на 10
фунтаў за 3 месяцы.І ў мяне не было лішняга вагі, 5 футаў 10 цалі і каля 198 фунтаў.Калі я
быў маладзей, я заўсёды меў каля 186 фунтаў і быў у форме.Цяпер я ўніз да 187 фунтаў у
апошні раз, што я правяраў.У любым выпадку, алей або адсутнасць алкаголю прымусілі
мяне схуднець.Проста шчаслівы пабочны эфект». Скот

«Апіяты выклікаюць у мяне завалы, млоснасць, мне цяжка падабраць патрэбную дозу для
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эфектыўнага  палягчэння.Яны  прымушаюць  мяне  «дурнець»,  робяць  небяспечным
кіраванне аўтамабілем і далей і далей.Марыхуана не робіць.Досыць сказаў." Фрэд

«15-гадовая  апіятная  залежнасць  вылечылася  алеем.Я  б  не  паспрабаваў,  калі  б  не
Рык.Так што я павінен сказаць, што я сапраўды абавязаны яму сваім жыццём, так што
цяпер  я  адзін  з  яго  найбольшых  прыхільнікаў.Я  заўсёды  курыў,  але  гэта  ніколі  не
дапамагала ад болю, якую я атрымліваў ад прыёму таблетак.Я проста так шмат разоў
хацеў памерці, таму што я больш не кіраваў сваім жыццём.Магу сказаць з-за РСО.Я НЕ
прымаю марфін, окси, perc, vic або субоксон... гэта мяне ад усяго гэтага пазбавіла!!!!!І мне
40 н зноў адчуваю сябе 20.Мой артрыт, які я раней адчуваў кожную раніцу, цяпер знік.Я
прымаў  алей  ўнутр  10  разоў,  і  маё  жыццё пачалося  зноўку.Няма  слоў,  каб  выказаць,
наколькі я ўдзячны.Калі вы прымаеце таблеткі, пачынайце з прыёму алею на ноч, калі ў
вас не застаецца тыдзень, каб проста паспаць, я б пайшоў гэтым шляхам ". Рэбека

«Канабіс пазбавіў мяне ад Бензо пасля больш чым 30-гадовай залежнасці больш за 15
гадоў таму, без яе, я б быў мёртвы цяпер...» Філ

«Я ведаю,  што нехта выкарыстоўвае канабіс,  каб пазбавіцца ад субоксона.  Ёй вельмі
дапамагае каноплі.Яна кажа, што гэта дапамагае ад болю.Але я думаю, што тая частка
таблетак, якая выклікае прывыканне для многіх, - гэта "верхняя" частка ... у якой канабіс
не з'яўляецца "верхнім" ... але, на мой погляд, калі вы будзеце прытрымлівацца гэтага з
пачатку пры пераноснасці пачуццё празмернай стомленасці знікне.Талерантнасць - гэта
ключ». Эрын

«Я скасаваў усе абязбольвальныя лекі  і  цяпер магу функцыянаваць -  хацелася б,  каб
больш людзей маглі давяраць сіле прыроды!» Сью

«У мяне  хрыбетны нерв  быў  пераломлены ў  2000  годзе,  і  на  працягу  многіх  гадоў  я
прымаў  ідэю,  што  ў  канчатковым  выніку  буду  калекай  ад  гэтага,  і  затрымаўся  на
Оксіконтыне амаль на дзесяць гадоў, пакуль не вырашыў паспрабаваць канабіс.Цяпер,
калі параўноўваць мае МРТ, лекары задаюцца пытаннем, як міэлін на нерве пачаў гаіцца і
скідаць  рубцовую  тканіну.За  апошнія  два  гады  мая  выправа  пачала  паляпшацца,  а
таксама аб'ём рухаў, а таксама памяншаліся курчы». Эн

ПытаннеА  як  наконт  метадону?Ці  дапамагае  RSO  пазбавіцца  ад  метадону?Гэта
абсалютна  самы цяжкі  прэпарат,  які  калі-небудзь  можна было пазбавіцца.Я спрабаваў
некалькі разоў з некалькімі рознымі рэчамі!Зняцце доўжыцца так доўга, што гэта занадта
страшна,  каб  апрацоўваць  так  доўга!Нават  рэабілітацыйны  цэнтр  Bradford  Rehab  у
Алабаме сказаў, што ад гэтага цяжэй за ўсё выляцца!Аарон

--  Аарон,  метадонавая  залежнасць  -  гэта  кавалак  пірага  для  алею,  асабліва  калі  яно
вырабляецца  і  ўжываецца  ў  адпаведнасці  з  нашымі  інструкцыямі.Уявіце  сабе  нашых
пацыентаў з  ракам 4 стадыі  -  яны звычайна  п'юць кактэйль  з  найгоршага,  што толькі
можна  сабе  ўявіць,  і  тым  не  менш,  яны  звычайна  могуць  перастаць  прымаць  што-
небудзьяны прымалі  праз тыдзень ці  два.Так што зноў жа,  калі  параўноўваць з гэтымі
прысмакамі,  метадон  -  гэта  кавалак  пірага  для  алею.Я  гадамі  гавару  пра  гэта
наркалагічным спецыялістам, яны не хочуць у гэта верыць і  так і  не з'явіліся, каб я ім
проста паказаў.JB

«Я ўжываў каноплі ад гераінавай залежнасці майго брата.Ён быў забіты на працы, але мы
бачылі выдатныя вынікі з канабісам да яго смерці». Лора

--  Пры  правільным  выкарыстанні  RSO  можна  пераадолець  усе  вядомыя  чалавеку
залежнасці.Звычайна  патрабуецца  тыдзень-два,  каб  пацыент  спыніў  прыём
наркотыкаў/таблетак,  якія  выклікаюць прывыканне,  і  звычайна няма значных сімптомаў
адмены.Што прыемна, менавіта для пацыентаў і тых, хто за імі даглядае.JB
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«Як я гляджу на гэта, усе пілоты павінны есці нафту, як толькі прызямляюцца на працягу
дня.Так яны добра адпачнуць і  высыпаюцца, а на наступны дзень зноў змогуць добра
працаваць.Акрамя  таго,  як  яшчэ  яны  збіраюцца  прадухіліць  сябе  ад  радыяцыйнай
хваробы і ўсіх дзесяткаў праблем са здароўем пілотаў?

Я згодны з тэставаннем на ТГК, гэта добры спосаб вызначыць, адказны ці безадказны
чалавек да свайго здароўя.Здароўе перш за ўсё.Для мяне тыя, хто не мае THC у сваёй
сістэме, проста гуляюць у гульні са сваім жыццём.Або яны пакутуюць ад забруджвання
навакольнага асяроддзя, Фукусімы і сіндрому адмаўлення хімтрэйлзаў.Добра ведаць, што
алей таксама можа дапамагчы ў гэтым.JB»

«Я вылечваюся  ад  гераіну.Я  бачу  людзей  адзін  дзень  і  мёртвых  на  наступны,  кожны
тыдзень  у  маім  кансультацыйным  цэнтры  не  ад  канабісу,  БХО  або  марыхуаны,  а  ад
ксанакса і бензадыазіпенаў, такіх як валіум і іншыя лекі, якія адпускаюцца па рэцэпце.Каб
у  асноўным  усё  было  куплена  нелегальна!Каноплі  за  ўсю  гісторыю  ніколі  нікога  не
пашкодзілі  і  не  забілі.Калі  палітычныя  партыі  рэкламуюць  тэорыю  шлюзаў  і  тэорыю
шызафрэніі.Вы не разумееце, што яны нахабна хлусяць!Курцы канабіс, якія хварэюць на
шызафрэнію,  хварэлі  шызафрэнію  да  таго,  як  падхапілі  джойнт.І,  хутчэй  за  ўсё,
выкарыстоўвалі  яго  для  лячэння  невыяўленай  праблемы.А  шлюз  -  гэта  глупства.У
МАРЫХУАНЕ НЯМА НІЧОГА,  што  прымушае вас прагнець больш моцных наркотыкаў!
Сапраўдныя «шлюзы» - гэта нелегальныя гандляры, якія прапануюць нейкі іншы наркотык,
заяўляючы: «Калі вам падабаецца трава, вам гэта спадабаецца», таму што яны ведаюць,
што трава не прымусіць кагосьці  марнаваць сотні  даляраў кожны дзень ці  гадзіну.Але
гераін  або  какаін  прымусяць  вас  стукацца  ў  яго  дзверы  7  разоў  на  дзень.Пара  нам
падрастаць.Адкрыйце вочы і  зразумейце, што мы патрэбныя ўраду значна больш, чым
яны і іх хлусня». Чэ

«Больш за 30 гадоў таму я даведаўся, што калі б я выходзіў выпіваць і баяўся, што ложак
круціцца (памятайце пра гэта) ад занадта моцнага выпіўкі, я б выпіў гаршчок непасрэдна
перад сном, і  я сапраўды думаю, што гэта дапамагло мне ад таго, што я захварэў і ці
зрабіў маё пахмелле не такім цяжкім, як было б, калі б у мяне не быў гэты ўдар». Скот

«ТГК праходзіць  гематоэнцефаліческій  бар'ер  і  выпраўляе  міндаліну  ад  залежнасці  ад
алкаголю і іншых наркотыкаў...Звычайна гэта прыводзіць да таго, што чалавек, які пакутуе
ад  злоўжывання  алкаголем  і  апіятамі,  можа  аднавіць  свае  ўласныя  кагнітыўныя
здольнасці і самастойна спыніць злоўжыванне». Роберт

«Я заўважыў гэта.Я ўжо зусім не п'ю.Ці ёсць жаданне». Брытні

«Вельмі  праўда.Я  перажыў  гэта.У  мяне  зусім  няма  жадання  піць  той  таксічны  яд,  які
разбурыў маю печань.Уся культура становіцца ўсё больш і больш дзіўнай, чым даўжэй я
трымаюся ад яе далей.Людзі, якія стаяць вакол, ліюць у горла атрутную мочу.Для мяне
гэта дзіўна.:)  Але карыстацца зёлкамі -  гэта добра.Адчуванне дзіўнае, без пахмелля!!!»
Камуш

«Адкуль вы ведаеце, у каго ці ў якіх жывёл ёсць эндаканабіноідная сістэма?А што значыць
эндаканабіноіды?» Трыша

«Усе  жывёлы  маюць  эндаканабіноідную  сістэму,  за  выключэннем
насякомых.КанабіноідыРэцэптары  знаходзяцца  ў  нашай  скуры,  мозгу,  імуннай  сістэме,
кішачніку,  печані,  хрыбетніку,  рэбрах,  белых  крывяных  цельцах  і  касцяным  мозгу
(ствалавыя клеткі) і г.д.Без эндаканабіноіднай сістэмы, якой больш за 600 мільёнаў гадоў,
«ствалавыя  клеткі  дзейнічалі  б  як  аўтамабіль  без  кіроўцы».  Доктар  Гай,  выканаўчы
старшыня GW Pharmaceuticals, Лондан, Вялікабрытанія.Ён рэгулюе ўсе функцыі ў нашым
арганізме.Амега-тлустыя кіслоты (3, 6, 9) ствараюць эндаканабіноіды, таму яны важныя
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для нас.Алей канабіса (RSO) у асноўным зараджае сістэму эндаканабіноідаў, таму яно
можа вылечыць або лячыць практычна любыя праблемы са здароўем ". Рык

Якасць жыцця
«Як  толькі  вы  даведаецеся,  што  алей  канабіса  мае  сотні  лячэбных  уласцівасцяў,  вы
закахаецеся ў кветку.Насамрэч, я ніколі не сустракаў нікога, хто верыў, што алей канопляў
настолькі моцнае, і яшчэ не закахаўся». Пятра

«Раней  нафты  я  з  цяжкасцю  мог  спускацца  па  пярэдніх  3  прыступках,  цяпер  я  магу
катацца на веласіпедзе па 4 гадзіны.Проста будзе лепш”. Пятра

«Дзякуй за гэтую інфармацыю!Я лячыў свае ўласныя панічныя атакі ад ПТСР з дапамогай
RSO і знайшоў тыя ж вынікі.Хвароба Лайма - гэта яшчэ адна хвароба, якая шмат у чым
імітуе  малярыю,  пра  якую  многія  людзі  не  здагадваюцца,  калі  калі-небудзь  укусіў
заражаны клешч.Давайце, каб гэтыя паведамленні прагледзелі МІЛЬЁНЫ!!!Давайце хоць
раз выкарыстаем гэты Facebook на карысць!!!!” Лінея

«У майго брата быў хворы зуб.Такім чынам, я сказаў, нацерці алеем, і ён сказаў, што праз
два тыдні, і гэта ўсё яшчэ не баліць і, здаецца, не заражаныя цяпер.Ідзі лічы, РСУ зноў на
дапамогу!!!!!» Стыў

«Гэй, не ведаю, ці чулі вы калі-небудзь гэта, але я выявіў, што алей ТАКСАМА загоілася ці,
дакладней,  пачало загойваць  велізарную паражніну  ў  мяне  на  двух  пярэдніх  зубах.  Я
атрымаў трохі алею там выпадкова, і адтуліну паражніны было поўнае алею, і я заўважыў,
што праз некалькі дзён паражніну скарацілася і цяпер была як палову памеру!Хто-небудзь
калі-небудзь казаў гэта раней?Зубная паста RSO гучыць як ДЭЯЛЬНА добрая ідэя!Карыес
цяжка вылечыць,  і  я  ўпэўнены,  што кожны хацеў бы вылечыць іх,  чым вырваць зубы!
Шчаслівы выпадак з алеем, я рады сказаць». Кім

«Чаго НЕ робіць алей канопляў?Гэта выдатная навіна пачуць пра зубы.Шона Банда мела
некроз у роце ад інфікаванага абсцэсу, дзе быў вырваны мёртвы зуб.У яе не было грошай,
каб пайсці да лекара або стаматолага, каб вылечыць некроз.Замест гэтага яна заўсёды
наносіла RSO на яго, і ёй ніколі не даводзілася ісці да стаматолага, ніколі не мелі патрэбы
ў антыбіётыках або супрацьзапаленчых прэпаратах і не трэба было выкарыстоўваць якія-
небудзь спецыяльныя сродкі, каб падтрымліваць яго ў чысціні.Усё дзякуючы алею Рыка
Сімпсана некроз спыніўся, і цяпер у яе зноў ружовыя дзясны!

Я таксама заўважыў,  што ў мяне НЕ было паражнін з  моманту пачатку выкарыстання
алею канабіса.Раней мой рот быў настолькі кіслы і напоўнены кавернамі, што мне было
дзіўна, калі ў мяне не было карыесу / карыесу.Шон казаў пра гэта і на днях.

Я ЛЮБЛЮ чуць водгукі аб алеі!ШТО ГЭТА НЕ МОЖА ВЫРАВІЦЬ?Дзякуй Йіндржыху Баеру
за тое, што падзяліўся сведчаннем гэтага чалавека аб сваім зубе, мне падабаецца, калі
людзі дзеляцца сваім вопытам лячэння агульных хвароб або падтрымання гамеастазу».
LinZy

«Я пазбавіўся ад перадракавых паліпаў, прымаючы дозу кожны дзень». Дона

«Якую ролю можа адыграць канабіс у жыццёвым цыкле жанчыны?Калі мама шчаслівая,
усе  шчаслівыя»,  —  гэта  ўсё,  што  я  ведаю.А  алей  можа  зрабіць  жанчыну  шчаслівай,
незалежна ад таго, на якой стадыі цыкла яна знаходзіцца.JB»

«У якіх выпадках нафта не магла дапамагчы?Ці ёсць у іх заканамернасць, ці гэта больш
тэставаннеТрэба зразумець прычыны?» Дэні
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— У масла ёсць праблемы з выпраўленням таго, што дактары наладзілі першымі, — гэта
адзіная схема, якую я магу прыдумаць.JB

«У маёй сяброўкі моцная алергія на ўкусы камароў, і  ўчора ўвечары ў яе быў адзін на
скроні... ён быў велізарны, у любым выпадку я прапанаваў атрымаць пластыр і пакласці
на месца ўкусу RSO, які мы зрабілі з лісця канабіса.Сёння раніцай, калі мы прачнуліся,
шышка цалкам знікла».

— Дзякуй,  Джымі.Я  ўпэўнены,  што  гэтая  інфармацыя  дапаможа  многім  людзям.Сезон
камароў  прыйшоў.І  алей  працуе  як  рэпелент,  таксама  паспрабуйце.Заўсёды  лепш
прадухіліць узнікненне праблем, нават калі іх так лёгка выправіць з дапамогай алею.Алей
можна выкарыстоўваць  мясцова на ўсё,  што свярбіць,  пячэ або баліць.Чым раней вы
нанесеце алей, тым хутчэй знікнуць праблемы.Запомніце гэта.JB

«RSO цалкам спыніў  мае  прыпадкі  Grand  mal.Я  ніколі  не буду ўжываць  іншы штучны
наркотык,  які  хацеў  бы  ведаць  пра  яго  да  смерці  мужа.Ён  прайшоў  ад  лимфомы
Ходжкина.Можа быць, ён усё яшчэ быў бы тут.У той час нам сказалі, што вылечваецца на
70%.Яго не стала менш чым за два гады." Кэлі

«Аптэкар сказаў мне, што гэта куча глупства!!У гэтым траўні я страціў свайго тату ад раку,
у яго былі два лепшыя лекары ў клініцы Кліўленда і бальніцы Джыуга!!Майму тату было
ўсяго 62 гады, ён быў яшчэ дзіцем у маёй кнізе!!Дакажыце мне, што мой стрыечны бацька
зараз  хварэе  на  рак.Толькі  што  даведаўся  пасля  таго,  як  страціў  бацьку  і  гэтыя  мае
родныя». Тэмі

«Відавочна,  што  фармацэўт  скажа вам,  што  гэта  глупства,  таму  што  ён  застаўся  без
працы, калі свет даведаўся, што алей канабіса лечыць рак». Моні

«Здзіўлены вашай рашучасцю JB.Калі б хтосьці «патрабаваў» ад мяне доказаў, я б сказаў
ім, куды ісці, але гэта быў бы не Youtube!У той жа час, аднак, калі хтосьці не даследаваў
гэта сам і не захапіўся асноўнымі СМІ, ён не ведаў бы фактаў і, я мяркую, можа палічыць
гэтую  лухту.Салдат  на  JB  і  Рыка!PSСкажыце  свайму  фармацэўту,  што  яго
«прамысловасць» - гэта куча херні!» Горд

«Я  выкарыстаў  яго  пры  болю,  сне,  хранічных  праблемах  з  страваваннем,  млоснасці,
трывожнасці  /  дэпрэсіі.Я  паспяхова  пазбавіўся  ад  абязбольвальных,  міярэлаксатораў,
процірвотным сродкаў, снатворных і заспакаяльных.MMJ выратаваў мне жыццё.Я вярнуў
сваё жыццё з-за MMJ, да жаху майго лекара». Міласэрнасць

«Калі пастаянна прымаў алей, у майго хлопца не было мігрэні на працягу 4 месяцаў, яны
вярнуліся,  калі  мы  апусціліся,  і  ён  не  можа  прымаць  столькі  алею  штодня,  але  ён
перайшоў з 2-4 у месяц да НУЛЯ. RSO, у той час ён таксама адмовіўся ад Norco, Baclofen,
Prozac ад хранічнай стомленасці, ён нават адмовіўся ад лекаў шчытападобнай залозы,
хоць  узровень  яшчэ  не  выправіўся  праз  некалькі  месяцаў,  ён  не  здаецца,  і  так  як  ён
адчувае  сябе  дастаткова  добра,  я  адчуваю сябе  не  заахвочваючы левотироксин,  мне
вельмі цікава, калі ў канчатковым выніку яго шчытападобная залоза нармалізуецца пры
сталым выкарыстанні RSO, нам проста патрэбен пастаянны крыніца матэрыялу!Асабіста
я не прымаю абязбольвальныя і міярэлаксанты, выкарыстоўваючы RSO». Уітні

«Я ненавіджу гучаць жорстка, калі яны былі 2 лепшымі лекарамі ў Кліўлендзе, што тады
пайшло не так?Традыцыйнае лячэнне рака НЕ дзейнічае!Хімія, НЕ дзейнічае, радыяцыя,
НЕ дзейнічае...і ваш фармацэўт, ну што яшчэ ён скажа?Спытайце яго яшчэ раз, калі ён
законна  выдасць  RSO.Няхай  ваш  бацька  спачывае  з  мірам,  спачуванні  вам  і  вашай
сям'і.Калі  ласка,  не  чакайце  наступнай  смерці,  каб  правесці  крытычнае
даследаванне...дабраславеньне». Лоры
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«Я б не паліў, але, чорт вазьмі, калі б мне ўдалося пазбавіцца ад жахлівай мігрэні, якая ў
мяне была з 1990 года, я б паспрабаваў алей ці што-небудзь яшчэ». Рэбэка

— Чым хутчэй ты набярэшся алею, тым хутчэй пазбавішся ад мігрэні,  Рэбека.Гэта так
проста.JB

«Ну, я даў алею 63-гадоваму мужчыну з праблемамі прастаты.Алей дапамагло яму на
працягу некалькіх дзён, ён мог без праблем папісацца ...да алею трэба было кожны дзень
пракладваць катэтар, балючая і жахлівая працэдура.Мір». Юрген

«Я скептык па сваёй прыродзе, але я цалкам прададзены пасля таго, як паглядзеў, што
гэта зрабіла для жыцця Джэніфер за такі кароткі час.Ёй 30 гадоў.стары, але дзейнічаў як
дэпрэсіўны  70-гадовы.Адзінай  парадай  доктара  была  аперацыя,  якую  яна  з  радасцю
зрабіла б для любога палягчэння, але не мае медыцынскай страхоўкі.Яна змірылася з
тым, што ёй проста трэба будзе так жыць.

Як яе маці, маё сэрца разрывалася, гледзячы, як яна пакутуе.Яе дзеці таксама пакутавалі,
таму  што  іх  мама  не  мела  цярпімасці,  не  кажучы  ўжо  пра  энергію,  каб  ісці  ў  нагу  з
імі.Другая  мая дачка  з'яўляецца ліцэнзаваным масажыстам і  старанна  працавала,  каб
дапамагчы аблегчыць яе боль.Масаж дапамаглі, але толькі на вельмі кароткі час.

Гэта алей стала знаходкай!!Джэні ўсміхаецца (мы даўно гэтага не бачылі). Я пытаюся ў яе,
як яна сябе адчувае, і яна кажа: «Мама, я не памятаю, каб адчувала сябе так добра».

Я планую атрымліваць больш матэрыялу як мага часцей і захоўваць столькі гэтага алею,
колькі магу (кажуць, што гэта будзе доўжыцца вечна).Мы з мужам пачнем выкарыстоўваць
яго па вечарах пасля таго, як мы скончым свае абавязкі  на працягу дня, каб мы маглі
прадухіліць  многія  хваробы  нашага  ўзросту.Я  ПРОДАНЫ...ДЗЯКУЙ  РЫК  СІМПСАН!!!“
Тонда

«Свежы  дыягназ  прастаты,  каля  60  гадоў,  паляўнічы.Я  даў  яму  грам  алею,  адкрыта
прызнаюся.Сёння ён патэлефанаваў і сказаў, што хоча яшчэ нафты.Што ён адчувае сябе
выдатна,  у яго няма праблем з ужываннем алею, што ў яго ўсё лепш і  г.д.Ён таксама
сказаў, што адчуў "адчувальныя вынікі" з першага дня.Я выбухнуў ад смеху і шчасця, калі
ён  гэта  сказаў.І  я  з  задавальненнем  дам  яму  яшчэ  -  мне  такія  гісторыі  вельмі
падабаюцца.JB»

«Я даведаўся, што мае праблемы з прастатай проста зніклі пасля 2 тыдняў спажывання
алею...Я раблю свой уласны алей.Я ўпэўнены, што цяпер узровень THC павінен быць
павышаны...У мяне ёсць некалькі штамаў.Усе яны працуюць, і я іх сумяшчаю.Мой уролаг
быў у шоку і  трапятанні,  гледзячы на  вынікі  рэнтгенаўскага і  ультрагукавога аналізу...Я
заклікаю ўсіх  купіць намёт для вырошчвання,  зрабіць сваю расліну,  у  ёй будзе частка
вашай асобы...У рэшце рэшт вы атрымаеце магчымасць пазнаёміцца  з самім сабой ...І
вылечыць  бездакорна.І  не  ад  трасянкі  і  такога.Проста  БУДЫ.Пераканайцеся,  што  яны
сабраны  належным  чынам  і  ў  патрэбны  час...Гэта  алей  -  проста  райскае
лекі.Сапраўды...Цяпер я гэта ведаю”. Гагі

«Я пакутую ад мігрэні з 16 гадоў.Мне цяпер 56 гадоў.Адзінае лячэнне, якое працуе для
мяне і маёй кластарнай мігрэні, - гэта лекі.Я прымаю 1/4 зерня памеру рысу на ноч перад
сном.Лекі  літаральна ліквідуе ўсе кластарныя і  некластерные мігрэні.Калі я скончыцца,
мігрэнь вяртаецца.Я паспрабаваў усе лекі ад мігрэні, і ні адзін з іх не дзейнічае так добра,
як лекі.Мне не трэба пакутаваць з мозгам кадэіну або любымі пабочнымі эфектамі.Гэта
было для мяне ад Бога ".

«З  пачатку  маёй  мігрэні,  вылечанай  праз  30-45  хвілін  пасля  прыёму  алею.Няма
болю.Няма  млоснасці  /  ваніты.Няма  адчувальнасці  да  святла/гуку.Зніклі!RSO  -  гэта
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шлях.Адно каханне." Ален

«Гэта дапамагае маёй ваўчанкі, фібрамілагіі, мігрэні, трывогі.Я не мог жыць без гэтага.Я
адчуваў сябе горш на ўсіх таблетках.Гэта лекі ратуе мяне штодня». Джэсіка

«Гэта  таксама  ачышчае  маю ваўчанку  ў  скуры!Мае  лекары  ніколі  не  казалі  мне,  яны
прапаноўвалі  толькі  рэцэпт  на  стэроіды.Але  гэта  супакоіла  ўдары,  і  яны  сышлі  без
шкодыэфекты». Холі

«Я выкарыстоўваю алей на аснове какосавага алею для падставы чэрапа, скроняў і ілба
ад мігрэні...працуе на працягу некалькіх секунд». Шырлі

«У мяне насамрэч шызафрэнія, і я выкарыстоўваю медыцынскую канабіс для пабочных
эфектаў, звязаных з маім станам, такіх як неспакой і бессань.Лекі дзейнічае, з таго часу, як
я  пачаў  прымаць лекі  часцей,  я  мог  заснуць,  чаго  раней  не  мог.Многія  мае  сімптомы
з'яўляюцца, калі мне не хапае сну.Я ніколі не адчуваў галасы падчас ужывання канабісу, я
адчуваю, што гэта сапраўды абараняе мяне ад іх...» Хасэ

— Згодзен,  Хасэ,  — недасыпанне  —  прычына  многіх  псіхічных  расстройстваў.Цалкам
лагічна, што калі чалавек не высыпаўся, ён адчувае сябе не так добра, як пасля дзесяці
гадзін асвяжальнага сну пасля ўжывання алею.JB

«Я лечу Лайм алеем канопляў.У асноўным Bartonella прама цяпер.Я не мог без яго спаць,
не мог без яго есці і без яго пастаянна пацеў.Я ўпэўнены, што шмат іншых непрыемных
рэчаў,  але я  не хачу адмаўляцца ад гэтага,  каб даведацца!І,  каб дадаць,  я  герксаваў
першы тыдзень ці каля таго, але потым усё было гладка!!!» Мэгі

«РСО І АЛЕРГІЯ НА МЁД.Я пайшоў да свайго сябра.У яе прастуда ў горле, і яна толькі
што вярнулася ад лекара з кучай антыбіётыкаў.Так што я даў ёй учора кроплю алею, яна
нацерла шыю і  горла і  легла спаць.Звычайна яна шмат размаўляе,  я часам думаю, ці
дыхае яна ўвогуле, калі пачынае гаварыць, на гэты раз яна была самай ціхай, з якой я яе
бачыў.

Раніцай я заварыў ёй гарбаты і сказаў, каб яна ўзяць белы кубак, бо ў другую насыпала
мёду.У яе алергія на мёд, кропля яго можа выклікаць масіўную алергічную рэакцыю, якая
запатрабуе неадкладнай медыцынскай дапамогі.Праз паўгадзіны я  паглядзеў,  як  яна ў
сваім пакоі, і ўбачыў белы кубак на кухоннай ракавіне, а другі з трыма лыжкамі мёду ля яе
ложка.На шчасце,  яна не адчула нічога дрэннага ў сваім целе,  ні  драпін у  горле (што
звычайна сведчыць аб пачатку алергічнай рэакцыі).Таму я даў ёй яшчэ вялікую кроплю
алею.Яна ўсё яшчэ ляжыць у ложку, глядзіць фільм, шчасліва ўсміхаецца і кажа, што гэта
лепшы «хворы час» у яе жыцці.

Для мяне гэта проста яшчэ адно пацвярджэнне таго, наколькі правільна выраблены RSO
эфектыўны пры алергіі ўсіх відаў.І я таксама шчаслівы, што магу сядзець тут і публікаваць
гэта  замест  таго,  каб  сядзець  дзе-небудзь  у  бальніцы  і  думаць,  вытрымае  яна  кубак
гарбаты з мёдам ці не.JB»

«Разабраўся з нарывам на зубе за 2 дні, знік!!» Сузана

«Я злуюся, проста чытаючы гэтыя ісціны, таму што я ведаю, што гэта праўда.Я пакутую ад
біпалярнасці  ў  спалучэнні  з  трывогай  і  моцнай  млоснасцю,  і  нават  пры  тым,  што  я
падтрымліваю медыцынскую карту  ў  дзяржаве.Я не магу паліць,  таму што большасць
працоўных месцаў праходзяць тэсты на наркотыкі і робяць выпадковыя выбары.Канабіс
расслабляе мой розум і дазваляе мне адчуць, што я магу зноў дыхаць.

Я абсалютна пагарджаю ўрадам за ўсё, што яны маюць або спрабуюць адабраць у нас і
без належнага лячэння сябе з-за гэтага гневу і трывогі.Я баюся за свой душэўны стан.Я ў
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поўным збоі, і ад гэтага буду пакутаваць толькі я, а не ўлада».

— Я вельмі добра разумею гэтае пачуццё, Аманда.Каноплі варта рэгуляваць прыкладна
столькі ж, колькі і гарбату.JB

«Гэта прымусіла мяне адчуваць сябе лепш і спаць лепш, чым калі-небудзь у жыцці.У мяне
рэдкая форма эпілепсіі,  фібраміалгія,  дэгенератыўная хвароба дыска 2  фазы ў ніжняй
частцы спіны і куча праблем з страваваннем.Як толькі я магу дазволіць сабе пастаянна
займацца ім,  я  спадзяюся адмовіцца ад усіх  сваіх  лекаў,  якія  толькі  памяншаюць мае
цяперашнія сімптомы ". Анёл

«Мой тата памёр, калі яго можна было вылечыць, маё сэрца было разбіта амаль 2 гады,
калі б я не ведаў пра гэта». Эн

«Тое ж самае, але гэта была мая мама.Ведай, што ты адчуваеш». Роберт

«Ад  чалавека,  якога  выратавала  гэта  масла,  пакуль  я  перанёс  рак,  людзі  павінны
прачнуцца!!Я прымаў 52 таблеткі ў дзень!Правядзенне лячэння, якое ледзь не забіў мяне!
Мой сябар дастаў алею і прынёс мне!Я быў супраць гэтага на 100%!!Я думаў, што няма
ніякай  магчымасці,  і  мяне  кінуць  у  турму!!Ён  пакінуў  яго  з  інструкцыямі  Google  Рыку
Сімпсану.

Прайшло некалькі дзён, я адчуваў поўную боль, і я спрабаваў не думаць пра пабочныя
эфекты, якія выклікалі гэтыя працэдуры, я сеў на каленях!!Наступнае, што я ведаю, было
праз 11 гадзін!!!Нічога сабе!!Я спыніў лячэнне, павольна прымаў усё менш і менш лекаў,
каб пазбавіцца амаль ад усіх гэтых лекаў, і я пачаў прымаць алей!!Блін, я не адчуваў сябе
так добра за год!Я патэлефанаваў свайму сябру, і ён з усіх сіл, але змог даставіць мне
яшчэ алею!Я жывы доказ, што гэта працуе!!Я ўсё яшчэ быў бы на ім, калі б мог, але гэта
фінансавая рэч!Ах, і я ўсё яшчэ хварэю на рак, але не так ужо дрэнна і нічога не сканірую,
проста жыву!У мяне ёсць ген BRCA, таму заўсёды буду хварэць на рак, але дзякуючы
гэтаму алею я жывы!Дзякуй." Селія

«Тэзіс  Рэя  Піта,  да  якога  ён  цалкам  прыйшоў  пасля  многіх  гадоў  даследаванняў,
заключаецца ў тым, што спажыванне цукру, крухмалу, солі павінна быць адносна высокім
для кіслаты страўніка, а бялок павінен быць высокім, але ў суадносінах прыкладна 4:1 у
адносінах да вугляводы, ненасычаныя тлушчы не з'яўляюцца неабходнымі і, акрамя таго,
шкодзяць  мітахондрыях,  кафеін  спыняе цыкл  клеткавага  стрэсу  ў  выніку  канібалізацыі
бялкоў  або  тлушчаў  і  выкарыстання  араматазы для  ператварэння  гэтых  ненасычаных
тлушчаў  у  эстраген.Прогестерон  з'яўляецца  асноўным  ахоўным  гармонам  правільнага
клеткавага метабалізму,  а вітамін Е можа прадухіліць акісленне ненасычаных тлушчаў,
якія ўжо знаходзяцца ў арганізме.Сумесная праца Рэя Піта і Рыка Сімпсана абсалютна
разбурыла б найвялікшую схему пакуты, прыдуманую ў вядомай гісторыі». Андрэй

«Дапамагае  маёй  СРК  і  дзейнічае  як  натуральнае  спазмалітычнае  сродак  пры  болі  ў
тоўстай  кішцы.Лепш,  чым  таблеткі,  якія  доктар  хацеў  даць  мне,  на  этыкетцы  рэцэпту
напісана, што гэты прэпарат з часам можа перашкодзіць натуральнаму страваванню, і я
магу залежаць ад яго для стрававання?Залежыць ад гэтага?Але доктар вызначыў, што
перавагі перавышаюць рызыкі?смх!?Не, дзякуй!" Мары

«Вось прымяненне і поспехі, якія я дамогся асабіста, выкарыстоўваючы толькі 1,5 памеру
рысу памерам збожжа ў дзень - нічога блізкага да грама, неабходнага для лячэння рака.

1 - знізіў крывяны ціск з 189/99 да 145/84, што з'яўляецца дзіўным.

2 - вылечаная інфекцыя пры апёку 3-й ступені, якая выкарыстоўваецца мясцова ўсяго за 2
выкарыстання!
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3 - спатрэбілася 3 дні, каб апухлы лімфатычны вузел вярнуўся ў нармальны стан пасля
таго, як ён быў опухлым больш за месяц

4 - надзвычай дапамагае маёй сабаку, якому 14 гадоў і мае рак носа, я распыляю ёй у нос
мікра-туман з аліўкавым алеем - таксама дапамагае ёй з энергіяй, барацьбой з блохамі і
артрытам

5 - Я не пачаў губляць занадта шмат вагі, але, магчыма, 4-5 фунтаў за месяц без змен,
але я спадзяюся, што ён падымецца

6 - больш не карыстайцеся снатворным сродкам, лёгка засынайце

7 - дапамагло вылечыць заціснуты нерв з адпачынкам, але закрануў боль там, дзе ніякія
безальтэрнатыўныя  лекі  не  маглі.
Люблю гэта алей ...сапраўды выратавальнік ". Выжыванне

«Рык Сімпсан назаўжды змяніў маё жыццё.Усё, што я думаў, што ведаю пра канабіс, было
хлуснёй.Я ў RSO з кастрычніка 2012 года, і я не адчуваў сябе лепш у сваім жыцці.Мой
метабалізм маенармалізаваны.Я выпіў таблеткі ад высокага крывянага ціску.Упершыню са
школы  мой  страўнік  функцыянуе  нармальна.Усё  дзякуючы  Рыку  Сімпсану.Я  скінуў  30
фунтаў, не спрабуючы, і не мог бы надзець яго назад, калі б паспрабаваў.Я спажываю 1-2
грама / дзень унутр.Я купляю алей і бясплатна раздаю яго хворым, як Рык Сімпсан, і буду
працягваць рабіць гэта ў гонар майго нябожчыка бацькі Саламона Марсдэна.RSO - гэта
сапраўдная медыцына, і любы доктар, які не прызнае гэтага, павінен вярнуцца ў школу ".
Вільгельм

«Выключыў мяне з усіх лекаў ад біпалярнай трывогі і праблем са сном!!! Доза важная і
патрабуе некаторых намаганняў, каб атрымаць права!!" Кара

«Я  быў  вымушаны  прымаць  фармацэўтычныя  прэпараты,  якія  выклікаюць  хваробу
Паркінсана,  але  маё сапраўднае ад  Бога лекі  дапамагло мне пераадолець  смяротнае
ўздзеянне дыябету.RSO - гэта лекі дакладна.Дзякуй Рык!» Дэвід

«У мяне хвароба Паркінсана... І я перанёс 4 стадыю колоректального рака.Вылечыў гэта
алеем  Рыка  Сімпсана.Агульны  кошт  пад  2000,00.Тыповы  анкалагічны  хворы  дасць
лячэбнай  установе  блізу  200  000,00.Ёсць  прычына,  па  якой  яны  не  хочуць,  каб  гэта
выходзіла,  і  таму  бальніца  належыць  і  кіруецца  фармацэўтычнымі
кампаніямі.КАНАБІСНАЕ  МАСЛО  Дзейнічае!!!Мае  лекары  адмаўляліся  нават  гаварыць
пра гэта, бо баяцца фармацэўтычных кампаній!» Лі

«Так.Гэта дапамагае пры хваробе Паркінсана.Ёсць відэа, як мужчына выкарыстоўвае яго, і
вы можаце ўбачыць змены да лепшага.У маёй прароднай цёткі хвароба Паркінсана, і ёй
толькі  што  паставілі  дыягназ  пухліна  галаўнога  мозгу.Яна  пераязджае  з  Агаё  ў
Пенсільванію,  каб  жыць  да  маіх  бабулі  і  дзядулі,  і  мы  як  мага  хутчэй  пачынаем  яе
займацца нафтай». Дарлін

Сон, бессань
«О так, бессань. Калі б было дрэнна, я цяпер сплю як камень». Лора

«Я атрымліваю самы дзіўны сон.Я выкарыстоўваю RSO прыкладна два тыдні, і ўсе мае
падлікі ў парадку, я адчуваю сябе здаровым, а сон цудоўны.Сканаванне хатніх жывёл праз
3 тыдні, каб праверыць памер некалькіх пухлін...У мяне ёсць упэўненасць». Лора

«Арын: Я думаю, што я з'еў занадта вялікі кавалак...але гэта не дрэнна!Проста, магчыма,
пара ісці спаць.
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— Як спаўся, Арын?JB

Арын:  Выдатна!Я яшчэ адпачываю!Я лічу,  што гэта ўжо дапамагае з  маёй дэпрэсіяй і
трывогай.Алей прымушае мяне смяяцца, лол.

У  мяне  быў  яшчэ  адзін  пацыент,  якому  я  паказваў,  як  зрабіць  алей,  і  ён  таксама
хвалюецца.Ён таксама смяяўся.Гэта было выдатна.

Я ем рыс памерам 4 разы на дзень апошнія 2 дні, і мне даводзілася ўдыхаць лекі радзей, і
я адчуваю мінімальны боль».

— Вось як павінна выглядаць лячэнне сур'ёзных захворванняў, ці не так?Пацыент спіць,
прачынаецца  бадзёрым,  шмат  смяецца  над  сабой  і  над  глупствам  усёй  сітуацыі,  не
адчувае  стрэсу,  трывогі  або  пабочных  эфектаў  хімічных  прэпаратаў  і  г.д.Мне  асабіста
гэтага вельмі хацелася б.JB

«Я прымаю канаплянае алей на працягу некалькіх умоў, і я ніколі не спаў так добра і ніколі
не адчуваў сябе так добра....Дзякуй Рыку Сімпсану і JB за паведамленне, што гэта расліна
робіць цуды для ўсяго, што можна сабе ўявіць!!Зрабіце гэта людзі і пераканайцеся самі!!
Гэта адзіны спосаб, які вы будзецестань сапраўдным вернікам, павер мне!»Вал

— Дзякуй,  Вал.Гэта праўда,  што нішто не можа параўнаць асабісты вопыт з тым, што
можа зрабіць алей.Пасля таго, як вы паспрабуеце гэта, напрыклад, пры апёку або ўкусе
камара, і сверб і боль знікнуць за лічаныя секунды, кожны можа сказаць вам, што хоча,
але алей усё роўна будзе лепшым лекамі.І вы захочаце мець яго вядро дома, на ўсялякі
выпадак.

Вы не павінны давяраць нашаму слову, проста прыгатуйце алей, знайдзіце каго-небудзь з
апёкам,  ракам скуры,  дыябетычнай язвай,  затым нанёс  яго  мясцова  і  паглядзіце,  што
адбываецца.Потым  памятайце,  што  тое  ж  самае  адбудзецца  ў  вашым  целе,  калі  вы
паглынаеце алей, і гэта прыкладна ўсё, што вам трэба ведаць.JB

Для тых,  хто лічыць,  што ніякіх  даследаванняў па медыцынскім каноплі  не было.Існуе
больш чым дастаткова інфармацыі,  каб зрабіць  канабіс  легальным сёння,  гэта  проста
хлусня,  што яна не мае медыцынскай каштоўнасці  і  што яе эфекты не былі  навукова
даказаны.Каноплі  не выкарыстоўваюцца ў  медыцыне,  таму што яна неэфектыўная,  яе
галоўная праблема ў тым, што яна настолькі эфектыўная (і танная).JB

«У  цяперашні  час  я  вяду  дыскусію  наконт  таго,  ці  можа  канабіс  выклікаць
псіхоз/шызафрэнію.Таму што яны, як цытую, «знаюць занадта шмат дарослых, якія палілі
шмат травы і цяпер маюць розныя праблемы з псіхічным здароўем». Што б вы таксама
сказалі таму,  хто сказаў вам гэта?Дэбаты былі выкліканыя тым, што я націснуў кнопку
«Падабаецца» на мультфільме, на якім бацькі распавядаюць свайму дзіцяці пра карысць
канабіса!»

— Кэці, я б сказаў ім прачытаць кнігу Рыка.Алей лечыць псіхоз/шызафрэнію пры ўжыванні,
а  калі  лечыць,  то  цалкам  лагічна  не  выклікае.Усё,  што  трэба  зрабіць,  гэта  знайсці
правільны штам або штамы і алей або алею або іх камбінацыі для гэтага стану.Насамрэч,
гэта ўсё.JB

«Чым больш заспакаяльнага, тым лепш.Я выкарыстоўваю яго ўвечары перад сном, і ён
працуе.Цяпер я сплю 8 гадзін.Адпачынак быў для мяне самым лепшым.Да 80% і вышэй
сілы спатрэбіцца некаторы час, каб прывыкнуць да гэтага, але вы дасягне.Пачніце з 0,01
мл, як інструкцыя, і далей.Я паспрабаваў 0,025, каб пачаць ...у наступны раз я ўзяў толькі
0,01  мл.0,025  мл  паклалі  мяне  на  канапу  на  10  гадзін.Будзьце  асцярожныя,  але  не
забудзьце  ўзяць  яго.Як  я  ўжо  казаў,  начны час  -  самы прыдатны  час  для  мяне.Можа
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працаваць днём і адпачываць ноччу». Джон

«У мяне РС, і я пастаянна пакутую ад болю, усюды, уключаючы вельмі моцныя галаўныя
болі.У мяне дрыжаць ногі і гэтак далей.Здаецца, я ўсё яшчэ не магу атрымаць нічога, што
дапаможа зняць боль.Я не дазволю ім паставіць мяне на што-небудзь моцнае, таму што я
не  хачу  стаць  залежным  ад  наркотыкаў.Так  я  пакутую!!Магчыма,  я  паспрабую  гэта,  я
забыўся, што такое сон, увесь час спаць». Дона

— Дона, паспрабуй алей, — гэта дасць табе спаць дакладна.JB

«Я прымаю канаплянае алей у некалькіх выпадках, і я ніколі не спаў так добра і ніколі не
адчуваў сябе так добра....дзякуй Рыку Сімпсану і Дж.Б. за паведамленне, што гэта расліна
робіць цуды за ўсё,  што можна сабе ўявіць!!Зрабіце гэта людзі  і  пераканайцеся  самі!!
Толькі так вы станеце сапраўдным вернікам, паверце мне!» Вал

«Я даю алею свайму жаніху,  а ён мала ўзяў,  і  гэта яго так стамляе.Ён спіць большую
частку  дня.Я  збіраюся  зняць  яго  з  яго  на  дзень-два,  каб  паглядзець,  якія  змены  ён
уносіць...тады, магчыма, дайце яму трошкі, напрыклад, 1/2 рысавага зерня (прынамсі, гэта
было  тое,  што  мы  чыталі),  можа  быць,  мы  хутка  паднялі  гэта  для  яго».  Знішчальнік
глиобластомы

—  Джэйсан,  соннае  пачуццё  нармальнае,  і  вы  хочаце,  каб  пацыент  спаў  як  мага
больш.Заспакаяльны эфект знікае праз некалькі тыдняў, але гэта не з'яўляецца чымсьці
непажаданым, наадварот.З найлепшымі пажаданнямі, JB

Пытанне: рыхтуем сёння для чалавека, якому ў белых халатах засталося жыць два тыдні,
і яны больш нічога не могуць для яго зрабіць.Я спадзяюся, што неўзабаве для ўсіх будуць
добрыя навіны.Спрабуючы таксама прымусіць яго кінуць паліць і змяніць рацыён і многае
іншае, каб даць яго імуннай сістэме шанец змагацца.Дзякуй Рыку і Дж.Б. за вашыя веды і
даць нам сапраўднае лекі.

A: Дэйв, хай ён паліць, усё роўна, калі ён есць алей.Акрамя таго, ён будзе шмат спаць,
таму ён усё роўна не будзе так шмат паліць.Што датычыцца змены рацыёну цяпер, то ён
павінен мяняць яго разумна, але не рэзка, хай есць, што яму падабаецца.Не абавязкова
каўбаса, але нешта разумнае.Павялічце pH яго арганізма, дайце яму есці насенне з двух
яблыкаў  кожны дзень.Самае галоўнае  -  як  мага  хутчэй  набраць  у  яго  як  мага  больш
алею.Шанец яшчэ ёсць.Спалучайце ўжыванне алею, супазіторыяў, выпарэння і мясцовае
выкарыстанне  для  дасягнення  найлепшых вынікаў.Нават  калі  ён  гэтага  не зробіць,  ён
будзе жыць максімальна якасна да канца, і гэта таксама вельмі важна.Я ўпэўнены, што
гэта будзе больш за два тыдні, але паглядзім.Лекары не заўсёды маюць рацыю са сваімі
прагнозамі, калі нафта ўступае ў гульню.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Я сплю вельмі моцна і даўжэй, чым звычайна.Пасля таго, як я ўстаю, я адчуваю сябе
вельмі адпачылым, а не тупым, як падчас курэння». Тэры

«Я добра сплю і мару, але прачынаюся аслабленым.Праходзіць некалькі гадзін, а потым
гэта  доўжыцца  доўга-доўга.Я  выкарыстоўваю  яго  кожны  вечар.Гэта  здымае  боль  ад
артрыту і дазваляе мне спаць ". Кацярына

«У мяне рак і апноэ сну.Я не толькі цудоўна сплю, але і не прачынаюся ад прыліваў.Гэта
дабраславеньне”. Стэфані

«Гэта адчуванне, што ты шчасліва памёр!» Мал

«Мой розум без гэтага падобны на нью-ёркскую пробку.З ім - гэта пераводзіць яго ў стан
дзэн-сада, пры гэтым функцыянуе на нармальным узроўні». Андрыс
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«У мяне расстройства сну на працягу 20 гадоў, алей RSO дапамагло мне заснуць у першы
раз, і я без болю пасля абуджэння!Ура!» Боні

«У мяне  кіла  дыска,  якая  цісне  на  сядалішчнага  нерва,  што  выклікае  моцны боль  ад
паясніцы ўніз па левай назе да пальцаў.Я прымаў 3 ібупрофена кожныя чатыры гадзіны,
каб толькі ўстаць з ложка і хадзіць.Я пачаў прымаць алей амаль два тыдні таму ад болю і
запалення.Цяпер мне не патрабуецца ібупрофен,  я сплю лепш,  чым калі-небудзь,  мае
калегі  адзначылі  мой  лепшы  настрой  і  агульнае  шчасце.Я  АДЧУВАЮ  СЯБЕ  ДОБРА!"
Джэніфер

«Свайму 14-гадоваму Піту я даю алей ужо 4 тыдні ад раку.Часам яна трохі «дрыгаецца» і
п'яна,  калі  я  даю ёй занадта  шмат,  але  калі  мітусня  знікае,  яна спіць,  як  дзіцяня.Яна
адмовілася  прымаць  ветэрынарныя  прэпараты,  таму  замест  гэтага  мы  атрымалі
алей.Яшчэ рана,  але я запісваю яе прагрэс.Каля тыдня яна прывыкла да алею і  зноў
з'явіўся апетыт.Я зайздрошчу, бо на гэтым этапе мы можам дазволіць сабе толькі алей для
яе Люблю прыгожыя гісторыі ўсіх!»

«У  мяне  сацыяльная  фобія  (лепш  названая  сацыяльна-трывожным  засмучэннем),
дэпрэсія і бессань.Ніколі не браў алей, таму што не магу знайсці яго тут, дзе жыву, таксама
не магу вырошчваць і здабываць яго сам...але я паліў прыкладна дзесяць разоў, я адчуў,
што пасля першага разу я мог спаць кожны раз, калі адчуваў сябе стомленым, у мяне быў
«месяц без дэпрэсіі на ўсё жыццё», ніколі не адчуваў сябе такім шчаслівым (без дэпрэсіі) і
пры  ўсёй  гэтай  жыццяздольнасці,  нават  калі  я  прымаў  самыя  магутныя  лекі  (якія
прыводзяць  мяне  да  іншых  праблем  са  здароўем),  мая  сацыяльная  трывога  (фобія)
таксама значна зменшылася, і мне не трэба было быць «кайфом», каб адчуць гэта, калі Я
курыў 1 ці нават 2 дні да гэтага і павінен быў выходзіць і размаўляць з іншымі людзьмі,
заставацца ў  грамадскім  месцы (што  гэта  засмучэнне  робіць  немагчымым),  ЦЯПЕР Я
МОГЦЬ  ГЭТА  ЗРАБІЦЬ,  зноў  адчуў  сябе  жывым,  як  «нармальны  чалавек»,  ніякая
медыцына не зрабіла гэтага.Праблема ў тым, што з-за законаў, перавагі травы, а таксама
сацыяльных прадузятасці і няведання аб расліне, яЯ нават не магу больш паліць, не хачу
«падкайпаць», проста хачу зноў жыць без гэтых праблем, якія абмяжоўваюць жыццё.Ёсць
шмат ананімных людзей, якія жывуць, як я, з нейкай фобіяй і іншымі засмучэннямі,  і  я
думаю, што алей можа быць рашэннем». Пабла

«Вы можаце спытаць Рыка і ці Дж.Б., мы выявілі, што выкарыстанне прадукту, які змяшчае
20-30%  сатывы,  з'яўляецца  адной  з  лепшых  камбінацый  для  праблем,  звязаных  з
трывогай». Брустэр

-- Нам падабаецца працаваць з скрыжаваннямі Indica Domina Sativa з 20% THC і больш,
менавіта па гэтых прычынах.Дзеянне лепшых алеяў надзвычай моцнае і заспакаяльнае,
але эйфарычнае і нават лепшае афрадызіяк.Калі вы даяце пацыенту лекі з такім эфектам,
вы можаце быць амаль упэўнены, што ім будзе прыемна прымаць яго.Хто б не?Вы добра
спіце,  прачынаецеся  адпачылымі,  поўнымі  эйфарыі  і  жадання  зрабіць  каго-небудзь
шчаслівым.Каму б гэта не спадабалася?JB

«Віншую,  гэта такая добрая навіна!Гэта вельмі  эфектыўна для многіх  рэчаў ...У майго
дзядзькі  была  пухліна  ў  лёгкім  памерам  з  грэйпфрут.Яму  далі  6  месяцаў  жыць...У
асноўным ён цер ёю грудзі  і  спіну,  таму што,  калі  ён еў гэта,  ён прымушаў яго спаць
занадта шмат...лол.Гэтая апрацоўка паменшыла яго да памеру грэцкага арэха... амаль не
было...а прайшло паўтара года...урач здзівіўся, але ўсё ж прызначыў хіміятэрапію...У тую
ж ноч у майго дзядзькі  быў сардэчны прыступ...  у  яго скончылася некалькі  сардэчных
прыступаў  і  ён  памёр  ад  іх,  а  не  ад  раку...  хіміётэрапія  занадта
жорсткая...Прытрымвайцеся натуральных лекаў, і ў вас усё атрымаецца!» Дуг

«INDICA з'яўляецца заспакаяльным у добрым сэнсе!Калі вы п'яце шмат чыстай вады без
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фтору (я  дадаю выцісканне  цытрыны)  з-за  перасыхання вачэй  і  горла падчас сну.Мне
спатрэбілася два месяцы максімальнай дазоўкі, каб, нарэшце, усё правільна, так што я
сплю ўсю ноч і прачынаюся бадзёрым!Няма больш хваробы!Я шчаслівы вернік, які робіць
сваё!” Лінея

«Заспакаяльнае,  як  у  заспакаяльнае  заспакаяльнае.Ніякіх  боляў,  ніякіх  боляў,  толькі
прыемная паездка на здароўе». Джон

«Я цаню штодня даведацца пра RSO і пра тое, што ён зрабіў для людзей / жывёл.Калі
гэтая  нафта робіць  тое,  што  кажуць,  яе  трэба  крычаць  з  самай высокай  гары  -  а  не
сціхаць.У  мяне  не  было  асабістага  досведу  з  гэтым,  але,  напэўна,  калі  б  я  або  хто-
небудзь,  хто  мне  клапаціўся,  знайшоў  бы,  што  ён  нам  патрэбны.
Тым часам я прачытаў столькі паведамленняў, колькі магу.Я яшчэ не прачытаў пост, у якім
напісана: «Дзякуй, Рык Сімпсан, я быў зусім забіты, гэта было крута, чувак». Дэбі

— Дзякуй за вашу падтрымку, Дэбі, я ўпэўнены, што вы вельмі хутка напішаце пост, у якім
будзе  сказана  менавіта  гэта.Адчуванне  ў  целе,  калі  чалавек  прымае  патрэбную  дозу
правільнага RSO, можна апісаць толькі як «вельмі крута». Або надзвычай крута.А можа,
дзіўна крута.Гэта адно з самых прыемных пачуццяў, якія можна выпрабаваць, яно вельмі
натуральнае, заспакаяльнае і заспакаяльнае.

Як  мы кажам,  лепшыя алею маюць вельмі  заспакаяльны,  але  эйфарычны эфект  пры
прыёме ўнутр.Такім чынам, вы добра спіце, а потым прачнецеся, хіхікаючы, як дзіця.І калі
вы добра  спіце  і  прачынаецеся  хіхікаючы,  вы,  хутчэй  за  ўсё,  адчуваеце сябе  добра  і
адпачываеце, чым калі дрэнна спіце і не прачынаецеся з хіхікам.А калі вы адчуваеце сябе
добра  і  адпачываеце,  ваша  цела  лагічна  вылечыцца  і  будзе  працаваць  лепш.Ніякага
ракетабудавання, як заўсёды з лекамі канабісу.JB

«Спяць??Быў тыдзень на алеі  і  спаў большую частку.Я чытаў,  што Рык кажа,  што так
лечыць цела, так гэта нармальна?Ці даказвае гэта, што алей, які я выкарыстоўваю, добры
матэрыял?» Шарон

«Ніякіх  праблем...  :)  Я  насамрэч  добра  сплю  ад  гэтага.Я  клала  яго  ў  кавалак  тонкай
туалетнай  паперы  і  скруціла  ў  шарык,  выскокваючы,  як  таблетку,  або  абвальвала  ў
хлебе.Потым хтосьці сказаў,  што tp небяспечны, таму я хацеў ведаць,  што робяць усе
астатнія.;) Дзякуй, хлопцы.@jb У мяне няма ніякіх праблем, за выключэннем добрага сну і
крыху павольнага руху, калі я прачынаюся». Крысціна

«Як  ваенны  ветэран  з  ПТСР,  засмучэннем  сну,  болем  у  паясніцы  (з-за  аварыі  з
парашутам),  трывогай  і  хваробай  нырак,  RSO  з'яўляецца  адным  з  адзіных  метадаў  /
формаў, якія я магу прымаць канабіс.Нарэшце я сплю па начах, схуднеў на 20+ фунтаў з-
за  якаснага  сну,  і  з  учорашняга  дня  мае  лабараторыі  для  нырак  палепшыліся.Мае
лабараторыі настолькі палепшыліся, што цяпер я павінен паменшыць дазоўку лекаў, таму
што  ў  мяне  занадта  нізкі  ціск.Усе  станоўчыя  прыкметы  таго,  што  прыём  RSO  ўначы
паляпшае якасць майго жыцця». Корвін

«Мой  брат  пакутуе  ад  сур'ёзных  праблем  з  гневам,  і  яму  дыягнаставалі  памежнае
расстройства асобы.Ён можа зірнуць на капейку, калі штодня ўжываць кветкі канабіса, а
таксама экстракты, пры гэтым ён можа збалансаваць свой настрой і жыць нармальным
шчаслівым  жыццём  і  пазбаўленым  ад  усяго,  акрамя  выпадковых,  нічыйных  эпізодаў.
ідэальна, але асабіста я магу сказаць, што без канабісу мой брат, верагодна, быў бы зусім
у іншым месцы.

...Я лічу, што людзі, якія пакутуюць ад параноі з-за спажывання канабісу, пакутуюць ад яе
з-за  няздольнасці  справіцца  з  яе  натуральнымі  здольнасцямі  да  адкрыцця  розуму  і
пачуццём усведамлення вашай падсвядомасці.Я  адчуваю,  што вялікая  частка параноі,
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звязанай  з  ужываннем  канабісу,  з'яўляецца  строга  плацебо  і  вынікае  з  ранняй  эры
забароны на канабіс, прапаганды Reefer Madness». Коры

«Змешаны...Некаторым  гэта  дапамагае,  але  іншым,  здавалася,  пагоршылася.Гэта
дапамагае  з  маёй  трывогай  дакладна!У  мяне  была  вельмі  напружаная  праца,  якая
выклікала паторгванні, я - мае мышцы ...Усё прайшло пасля прыёму алею.Гэта расслабіла
мяне настолькі,  што я зразумеў, што мне больш не патрэбна гэтая хрэнавая праца, і я
звольніўся». Верас

«Я біпалярны, і кожны раз, калі я прымаю алей RSO, прасцей кажучы, я адчуваю, што я
больш не біпалярны, гэта добрае пачуццё». Юзафа

«Я ветэран з ПТСР і трывогай.Мне больш не трэба прымаць ксанакс, каб кантраляваць
атакі.Я па-ранейшаму прымаю ssri, які заглушае яго, але калі я адчую, што што-небудзь
ідзе з невялікай колькасцю алею, адцягніце трубку або вейп, і я ў парадку ". малодшы

«Так,  ён  шмат робіць  у  якасці  стабілізатара  настрою пры ПТСР і  лёгкіх  маніякальных
паводзінах і панічных засмучэннях, калі прымаць іх правільна». Джэніфер

«Так, вельмі і вельмі.І пры хваробы Фабры, і пры нейрофиброматозе адбываецца значнае
паражэнне  нерваў,  якое  таксама  выклікае  неспакой.У  мяне  зусім  іншы  погляд  на
жыццё.Марыхуана перавярнула маё жыццё і  паказала мне,  як прыгожа быць жывым».
Джэймс

«Я ніколі ў жыцці не быў лепшым псіхічна.Я выкарыстоўваю RSO на працягу двух гадоў, і я
адмовіўся ад усіх сваіх лекаў і трэба толькі алей час ад часу.Я вазьму некалькі кропак, і я
адчуваю, што я зусім не біпалярны ... і я так доўга пакутаваў з гэтым ...Я лічу, што гэта
выратавала мне жыццё, а таксама дапамагло ад многіх іншых хвароб...Я адчуваю сябе
шчаслівым, што маю веды і здольнасць расці і рабіць сваю ўласную сапраўдную лекі.

Я пачаў два гады таму ў чэрвені гэтага года, і я прымаў толькі 65 мг у дзень.Я выкарыстаў
штам  блакітнага  сыру,  у  якім  пераважаюць  і  з  высокім  утрыманнем  КБР  і  меншым
утрыманнем  ТГК.Я  таксама  паспрабаваў  фарбу  сацівы,  якая  была  вельмі  моцнай  і
прымусіла мяне занадта занепакоіцца, таму я вярнуўся да фарбы Indica, і яна стварыла
цуды...Я прымаў яго кожны дзень на працягу 30 дзён,  і  цяпер мне трэба прымаць яго
толькі  тады,  калі  я  пачынаю  адчуваць  сябе  крыху  знясілена...Ён  таксама  выдатна
падзейнічаў пры дыябеце майго мужа, прыступах майго таты і раку майго сябра ў стадыі
рэмісіі ... Гэта сапраўды зрабіла вялікія рэчы ў маім жыцці.Удачы, і я спадзяюся, што вы
знойдзеце штам, які добра вам падыдзе». Сара

«Абсалютна.Гэта  адзінае,  што  дапамагло  мне  з  трывогай  і  ПТСР.Я  адвык  ад  4
антыдэпрэсантаў,  якія  адпускаюцца  па  рэцэпце  (пасля  дзесяці  гадоў  эксперыментаў  з
кожным даступным мурашыным дэпрэсантам і  не  змог  знайсці  яго  без  знясільваючых
пабочных эфектаў) і больш не займаюся самалячэннем алкаголем.Я пакутаваў ад трывогі
на працягу многіх гадоў і ПТСР пасля цяжкай аўтамабільнай аварыі ў 2007 годзе.Я 4 гады
ніколі не ездзіў.Цяпер вяртаюся да працы за рулём у Агенцтве па догляду на домузноў і
абавязаны сваім жыццём гэтай расліне». Дона

«Гэта вельмі дапамагае пры дэпрэсіі, якая суправаджае хранічныя захворванні.Я не мог
засяродзіцца,  каб  застацца  ў  сярэдняй школе,  але,  выкарыстоўваючы каноплі,  я  змог
«павысіць» у каледжы 9-12 клас за 6 месяцаў.Паняцця не маю, чаму ў мяне няма ПТСР
ад  гадоў  жорсткага  фізічнага  гвалту,  за  выключэннем  таго,  што  я  рэгулярна  ўжываў
канабіс, так што, магчыма, гэта звязана з гэтым.Ці лічацца гэтыя рэчы?» Лоры

«Так.Я пакутаваў ад СДВГ, ПТСР, дэпрэсіі.Я цяпер не прымаю лекі з-за алею». Джэрыса
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«Трывога,  панічныя атакі  і  дэпрэсія.Кветкі  больш,  чым алей.Курэнне  кветак  індыкі  мае
тэндэнцыю пагаршаць неспакой, калі я ў сярэдзіне добрай атакі.Аднак медыцыны на алеі
гэтага ніколі не рабілі.Незалежна ад таго, з якога штаму было атрымана алей». Сара

«Мой тата ветэрынар і пакутуе на ПТСР.Алей і бутоны яму вельмі дапамагаюць!» Джэні

«Гэта  дапамагае  маёй  дачкі  ад  прыступаў  трывогі.Памяншае  частату  і  інтэнсіўнасць».
Сюзанна

«У мяне біпалярнае засмучэнне, ПТСР (бая ў Кувейце ў 1991 годзе), я пакутую ад трывогі і
бессані.Каноплі дапамаглі з усімі гэтымі сімптомамі, і хоць лекары кажуць мне, што гэта
пагаршае сімптомы (хакей), я дакладна ведаю, што гэта дапамагло мне захаваць кантроль
над сабой і  прадухіліць шмат траўмаў іншым у вельмі цяжкія часы .Я клянуся гэтым».
Адрыян

«Безумоўна, дапамагае стабілізаваць біпалярнасць, лекі, якія вы атрымаеце ад лекара,
альбо заб'юць вас, альбо пашкодзяць вашаму сэксуальнаму жыццю». Андрэй

«Я выкарыстоўваю індыку для болю і сатыву пры ПТСР і праблемах трывогі.Я лічу, што
сумесь  гэтых  двух  штамаў  ураўнаважвае  мае  праблемы  і  запавольвае  маю
гіперактыўнасць да ўзроўню, які перашкаджае мне быць небяспекай для сябе ". Сцюарт

«У  гэты  час  мы  павольна  працуем  над  памяншэннем  колькасці  яго  псіхатропных
прэпаратаў  для  біпалярнасці.Яго  лекары  настроены  супраць  гэтага.Я  бачу,  што
прапісаныя лекі робяць «кашыцу» з яго розуму.Мы ўжо дасягнулі неверагоднага поспеху з
RSO, таму мы зараз разглядаем гэта.

Мой  муж  двухпалярны  з  моцным  акцэнтам  на  маніі.Шмат  гадоў  ён  займаўся
самалячэннем алкаголем, але калі 4 гады таму стаў цвярозым, з тых часоў ён змагаўся з
маніяй.Толькі трывожная разнастайнасць лекаў трымае манію ў страху.Але гэта таксама
прымушае яго здавацца хваробай Альцгеймера.Самалячэнне алкаголем дапамагала на
працягу  многіх  гадоў,  але  алкагалізм  -  гэта  праблема,  з  якой  таксама  трэба
змагацца.Цяпер мы проста надакучылі лекамі.Так што я зноў вазьму справы ў свае рукі.

На  леках  якасць  яго  жыцця  нейкая  адстой.Проста  памяншэнне адной з  яго  шматлікіх
таблетак  у  дзень  мае  розніцу  (толькі  што  пачало памяншаць,  таму  гэта  павінна быць
паступовым,  бо  баючыся  маніякальнай  прыступу).Ён  быў  у  RSO каля  2,5  месяцаў  па
іншых  пытаннях  з  самымі  неверагоднымі  вынікамі.Так  што  цяпер  я  адчуваю  сябе  ў
бяспецы, паступова зніжаючы яго лекі.Гэта дапамагло зрабіць магчымым зараз атакаваць
гэтую іншую праблему са здароўем!» Дэбора

«Я ўжываў яго на працягу 12 месяцаў, пазбавіўшыся залежнасці ад хімічных рэчываў.Гэта
не толькі дапамагло мне заснуць, але і дапамагло з сімптомамі адмены «падручніка», якія
я  адчуваў,  такімі  як  ПТСР,  дэпрэсія,  неспакой  і  мноства  іншых  праблем  з  псіхічным
здароўем.Залішне казаць, што я спрабаваў падзяліцца тым фактам, што THC і лекавыя
сродкі  ў  значнай  ступені  падтрымлівалі  мой  розум  і  псіхічнае  здароўе  разам  падчас
лячэння ". Шантэль

«Праблемы алкагалізму  /  наркаманіі  трэба  разглядаць  як  «кваліфікацыйныя  ўмовы»  у
штатах з такім медыцынскім заканадаўствам.Многім алкаголікам медыцынская марыхуана
выратавала жыццё». Джым

«Рысавае  збожжа,  якое  каштуе  дзень  на  працягу  прыкладна  пяці  месяцаў,  цалкам
вылечыла маю трывогу і дэпрэсію...  Прайшло амаль 2 гады з моманту прыёму алею, і
сімптомы не вярталіся». Даніла

«Я  адмовіўся  ад  антыдэпрэсантаў  і  апіятаў  на  працягу  тыдня  пасля  прыёму  алею.Я
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думаю, што я быў у сур'ёзнай небяспецы страціць свае мармуры.Дзякуй богу за слёзы
фенікса». Эдзі

"Дапамагае  маёй  дэпрэсіі,  і,  будучы сур'ёзнай інваліднасцю,  я  пакутую ад  дэпрэсіі  ад
недахопу актыўнасці і болю". Рык

«У мяне былі дрэнныя месячныя пасля нараджэння сына, пасля развітання дэпрэсія, і я
страціў абодвух бацькоў.Канабіс быў ад Бога!!» Лорэн

«Гэта  дапамагло  майму  стрэсу  і  трывожнасці  без  канца  на працягу  апошніх  некалькіх
гадоў,  насамрэч,  літаральна сыходзіць на добры перыяд часу.Ніякія  лекі  не дзейнічалі
такім жа чынам...» Сцюарт

«Гэта дапамагае супраць страты сну з-за  трывогі  і  прыступаў панікі  ў  начны час,  калі
прымаць  яго  за  1  гадзіну  да  сну.Гэта  палёгка,  кожны,  хто  месяцамі  не  спіць,  ведае,
наколькі  гэта  вымачвае.Гэта  таксама  падтрымлівае  вас  у  добрым  спакойным  настроі
вялікую частку дня». Кэт

«Дапамагла  мне  з  галаўнымі  болямі  мігрэні,  дакучлівым  засмучэннем,  трывогай,
няўпэўненасцю, комплексам непаўнавартасці, і ўсё гэта вылечыла дэпрэсіўную істоту за 3
тыдні». Рыдхі

«Праблемы з хранічным стрэсам, якія ствараюць высокі бал.Мой узровень стрэсу адразу
супакойваецца  з  дапамогай  канабіса.Вейп  дапамагае  перажыць  дрэнныя  моманты.Я
рухаюся толькі да ежы, і недахопам гэтага метаду з'яўляецца неабходнасць чакаць, пакуль
мая сістэма паглыне.У мяне было дастаткова практыкі,  што я  магу цярпліва пачакаць
паўгадзіны,  і  калі  гэта асабліва напружаны момант,  я  вяртаюся да свайго выпарніка ".
Эндзі

«У мяне зламаная спіна і пашкоджанне нерва, а канабіс — адзіны лек, які дапамагае мне
спаць і спраўляцца з маім днём!» Леслі

«Гэта дапамагае мне аслабнуць уначы, так што я магу прачнуцца вельмі рана на працу».
Мэт

Рэдкія або не вельмі распаўсюджаныя захворванні і хваробы
«Алей  Рыка  Сімпсана  прымушае  вас  прачнуцца  і  паглядзець,  што  яшчэ  вылечыла.Я
накшталт апантаны гэтым”. Наталля

ПытаннеПрывітанне, Рык/JB, вы калі-небудзь чулі пра рэдкае захворванне Парфір?Калі
так, ці лячылі вы каго-небудзь з RSO і якія вынікі?

А.Не, у мяне няма.Але, мяркуючы з таго, што я прачытаў пра гэта, я не бачу прычын, чаму
алей  не  павінна  дапамагаць  вылечыць  яго  або  трымаць  яго  пад  кантролем.Гэта,
безумоўна,  дапаможа  пры  сімптомах  гэтага  рэдкага  і,  безумоўна,  вельмі  непрыемнага
стану.

Я б прытрымліваўся пратаколу на нашым сайце, я б еў алей і ўжываў яго ў супазіторыях
(такім чынам яно пойдзе прама ў кроў).Я б выкарыстаў алей мясцова ў выглядзе настойкі
або мазі для скурных захворванняў (яно здыме ўвесь сверб і іншы дыскамфорт).

Я б з'ядаў не менш за 60 г за два-тры месяцы, я б не ўжываў ніякіх хімікатаў, я б проста
прытрымліваўся інструкцый Рыка Сімпсана.Калі 60 г не вылечаць і не падкантролююць, я
б з'еў яшчэ 120 г.І калі гэта не прынясе здавальняючых вынікаў, то я проста пачаў бы
ўбіваць у сябе алей, адзін два тры грама ў дзень або нават больш, калі б я мог прымаць
яго, і я б проста з'еў столькі, колькі мог, як мага хутчэй .Чаму?Таму што, калі алей вам не
дапамагае, малаверагодна, што вы знойдзеце што-небудзь яшчэ, што дапаможа.Акрамя
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таго, да агрэсіўных захворванняў трэба ставіцца агрэсіўна.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Гэта можа быць груба, але я проста павінен сказаць гэта ў любым выпадку, і, ну, я не
вельмі да разважлівасці.Так што ў мяне пакуль няма ўсяго неабходнага для алею, але
дзіцячыя крокі  дадуць.Аднак у мяне быў гемарой,  які  заўсёды вяртаецца.У мяне было
трое дзяцей ва ўзросце 5,3,1 года, і маё першае дзіця без гемарою, другое дзіця, толькі
адзін  гемарой,  мой  трэці,  ну  гэта  быў  адзін  гемарой,  і  ён  праходзіць  і  вяртаецца,  і
вяртаецца.Я купіў усё пад сонцам, нічога не атрымалася.Дык я сказаў, што за чорта.Я ўзяў
каля 1/8 чайнай лыжкі кіфа, 1/4 чайнай лыжкі какосавага алею, дробку сушанай лаванды і
дробку сушанай рамонкі і  два лісціка мяты.Я здрабніў усё разам.Я ўжыў яго адзін раз
учора на працягу некалькіх секунд, я больш не адчуваў болю, сёння раніцай ён адчуваў
сябе як спушчаны паветраны шар.Я ўжыў яго яшчэ раз, упэўнены, што праз дзень-два ён
цалкам знікне.Ва ўсякім разе, я хачу сказаць, што я зэканоміў грошы, лячыўшы яго ў хатніх
умовах тым, што ў мяне было хутчэй і здаравей, чым у дзяржаўнай версіі, і яго доказы,
што  канабіс  валодае  шалёнымі  лячэбнымі  здольнасцямі,  і  ўявіце  сабе,  калі  б  я
выкарыстоўваў  алей,  яго  ўжо  не  было  б.Яшчэ  адзін  мой  трохгадовы  дзіця  выпаў  з
грузавіка,  у  мяне не  было ні  мазі,  ні  перакісу,  нічога,  пакуль  мы ехалі.Такім  чынам,  я
выцягнуў сваю сумесь, ударыў яе па калені, і да раніцы гэта выглядала так, быццам струп
быў  месячнай  даўніны.Развітайцеся  з  Neosporin,  зберажы мае  капейкі!Мірная  любоў  і
каноплі». Моні

"Паважаны г-н.Рык Сімпсан, дазвольце мне спачатку сказаць, што мая сям'я лічыць вас
дзіўным, і мы хацелі б, каб мы былі бліжэй да вас, каб дапамагчы вам у вашай дзіўнай
працы.Я выкарыстоўваю медыцынскі канабіс на працягу 14 гадоў ад хранічных боляў з-за
сіндрому політэістычнага яечніка і артрыту.З-за 10 гадоў аптэчных ядаў я больш хварэў,
набраў 90 фунтаў і  быў жудасна залежны ад прапісаных доктарам фентынолу.Я пачаў
выкарыстоўваць алей 7 тыдняў таму, і ўсё, што я магу сказаць, гэта цуды!За шэсць тыдняў
мой цукар у крыві кантралюецца настолькі, што мне не патрэбныя таблеткі, я страціў 28
фунтаў без асаблівых высілкаў.Я пачаў панікаваць, што мне стала цяжэй, хоць я адчуваў
сябе лепш, чым калі-небудзь!Пасля шматлікіх аналізаў лекары чухалі галовы і казалі, што
гэта цуд!Цяпер не толькі няма новых міём, пухлін або ўтварэнняў, але і раней прысутныя
міёмы і г.д. зніклі!Ніякіх прыкмет таго, што хвароба калі-небудзь прысутнічала!У мяне яшчэ
ёсць аналізы, каб убачыць, ці зніклі яны таксама з нырак, але я ведаю, што яны таксама
знікнуць.Дзякуй, Рык Сімпсан, вы робіце справу Госпада, дабраславі вас Бог, як і мяне,
знайшоўшы сваю старонку». Эні

«Добрая  навіна  JB  &  RICK!!!Сёння  я  пайшоў  да  лекараў  за  вынікамі  аналізаў!Мая
шчытападобная  жалеза,  якая  была  недастаткова  актыўнай  і  лячылася  на  працягу  22
гадоў, цяпер занадта актыўная!Я прымаю RSO толькі ўвесь працоўны дзень на працягу
месяца, я таксама ўціраю настойку прама ў горла, і я таксама выпарваю RSO!Я вельмі
рады гэтаму!Ён сапраўды класны лекар, які быў там і падтрымліваў мяне праз усё гэта і
выдатна ведае, што я НАСЫЦЬКІ выкарыстоўваю RSO OIL!Будучы доктарам, ён усё яшчэ
хоча зрабіць ультрагукавое даследаванне маёй шчытападобнай залозы, каб праверыць, ці
няма вузлоў!Што вы думаеце пра ультрагук?Я заўсёды буду прымаць гэта алей з гонарам
да  канца  маіх  дзён,  гэта  адчувае  сябе  правільна,  у  гэтым  уся  справа!Лекі,  якія
адпускаюцца па рэцэпце - ЗЛО!У мяне таксама ёсць шмат іншых праблем са здароўем,
якія я зараз лечу гэтым выдатным алеем!

Загана Киари 1 тыпу ствала мозгу таксама ў мяне сур'ёзны запясцевы канал і  многае
іншае!Сёння мне 45 гадоў, я не адчуваю сябе збітым і пакрыўджаным, як раней!Хіба я
згадваў, што мне таксама была зроблена аперацыя на галаўным мозгу 7 месяцаў таму, і я
не  ўжываў  ніякіх  наркотыкаў  пасля  аперацыі  з-за  пячоначнай  недастатковасці  ад
наркотыкаў!Я сапраўды доказ таго,  што гэта  алей ад БОГА!Гэта ўсё,  што  мы павінны
ўжываць як лекі!Дзякуй JB і Рыку за ўсё, што вы робіце ад усяго сэрца!Няма больш лекаў
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для шчытападобнай залозы, ура!!!!!!!! Марджэн

— Віншую, Марджэн.Што тычыцца УГД, то, думаю, вы ведаеце адказ.Вось усё, што я магу
сказаць,  чым  менш  сканаў,  тым  лепш.Асабіста  я  б  не  падыходзіў  ні  да  каго,  хто  не
расказваў бы мне пра нафту 22 гады, але калі вы думаеце, што гэтыя людзі ўсё яшчэ
маюць што сказаць вам, не саромейцеся размаўляць з імі, а менавіта калі вам сапраўды
цікава, што яны скажуць пра медыцыну.Але гэта ўсё, што я дазволіў бы ім зрабіць, толькі
размаўляючы,  каб  яны  не  маглі  нашкодзіць  вам  так  моцна,  як  маглі  б,  калі  б  ім
атрымалася  пераканаць  вас  праглынуць  таблеткі  на  свой  выбар.Лепшыпажаданні  і
трымайцеся далей ад тых, хто 22 гады даваў вам няправільныя парады.Радуйся, што ты
перажыў іх «лячэнне», іншым не пашанцавала.JB

«У мяне таксама гіпатэрыёз (хвароба Грейвса).Мы выявілі гэта 17 гадоў таму, калі былі
цяжарнымі  і  з-за  гэтага  нарадзілі  маю  дачку  15  тыдняў  прэмі  (я  прымаў  у  агульнай
складанасці 14 фармацэўтычных прэпаратаў, у тым ліку 3 наркатычныя абязбольвальныя
для цяжка развітай дэгенератыўнай хваробы дыскаў у ніжняй частцы спіны і скаліёзу ў
верхняй частцы хрыбетніка /  гіпертіреоз (хвароба Грейвса) /  дыябет (тып II) /  блакітная
склера / псарыяз і экзэма / гіпертанія / праблемы з ныркамі / сіндром неспакойных ног (я
атрымаў гэты пабочны эфект ад іншага лекі)  /  высокі ўзровень халестэрыну /  залішняя
вага (страціў  больш)  100  фунтаў  з  моманту адмовы ад кактэйлю з  лекамі  ~  мінулым
летам) **Я НЕ СЯДУ НА ДИЕТЫ** і заўсёды еў здаровую, у тым ліку без чырвонага мяса ~
арганічныя  гародніна  і  г.д.штодзённае  выцісканне  соку  і  г.д.16  гадоў  фармацэўтычных
прэпаратаў без перапынку, якія цяпер складаюць НУЛЬ таблетак у дзень!!!!

Я прымаю прыкладна ад адной чвэрці  да крыху менш за палову грама ў дзень майго
ўласнага алею Рыка  Сімпсана  ў  адпаведнасці  з  канкрэтнымі  інструкцыямі  Рыка  ~  **Я
ПАВІН  КАМЕНТАРЫВАЦЬ...НЕ  РАБІЦЬ,  ПОВТОРАЮ  НЕ  РАБІЦЬ,  ДАДАВАЦЬ  ЯКАСЦЬ
ВАШЫХ  зыходных  матэрыялаў  >  ВАША  АЛЕЙ,  які  вы  глытаеце,  ПАВІННА  БЫЦЬ
празрыстым  і  бурштынавага  колеру  >>  Інакш  яно  НЕ  ЛЕКАВАЙ  ЯДОЎНАЙ  ЯКАСЦІ**”
Мішэль

«Ці можна выкарыстоўваць алей канопляў для лячэння шаленства?» Аамі

— Аамі, так, але гэта, верагодна, запатрабуе ўвядзення пацыента ў кому на некаторы час
з вельмі высокімі дозамі алею, асабліва ў запушчаных выпадках.JB

«Учора  я  даў  трохі  алею  свайму  сябру,  які  захварэў  на  ветраную  воспу  ад  паходу  ў
бальніцу.Я прапанаваў  гэтаму  чалавеку  нагрэць  трохі  аліўкавага  алею,  змяшаць яго  ў
RSO, а затым у крэм, які выкарыстоўвае гэты чалавек.Гэты чалавек толькі што напісаў
мне паведамленне: «Пітэр, я не магу сказаць табе, наколькі я ўдзячны за гэта дзіўнае
масла!СВЯТАЕ ДЗЁРНО.Ніводнага слова хлусні: самая злая «кішка», якая ў мяне ёсць,
першая, якая з'явілася ў «нулявым месцы», якая заставалася самай вялікай і брыдкай за
ўвесь час, калі я хварэла, - проста высахла, і струп адарваўся ЧЫСТЫМ прыкладна праз
дзве гадзіны пасля нанясення алею.Я навярнута!Святое пекла!Я выкарыстаў яго на ўсёй
скуры галавы і на самых горшых месцах на целе - мае валасы выглядаюць трохі тлустымі,
але я адчуваю сябе ўжо нашмат лепш.Гэта сапраўды дзіўна.ВАУ!Каб пераканаць кагосьці
ў праўдзе, не трэба шмат». Пятра

— Дзякуй, Пётр, малайчына.Канаплянае масла і RSO таксама выдатна працуюць.Шмат
аліўкавага  алею  на  рынку  вырабляецца  не  з  алівак,  у  свеце  не  хапае  аліў  на  ўвесь
«аліўкавы алей»,  які вырабляецца і  прадаецца па ўсім свеце,  таму вашы шанцы быць
падманутымі ніжэй, калі вы купляеце канаплянае алей .Акрамя таго, ён пранікае ў скуру і
заходзіць прыкладна на паўтара цалі ўглыб тканіны, што таксама выдатна падыходзіць
для гаення.І ён не такі тоўсты, як аліўкавы алей.JB
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«Калі дыслексіі няма ў спісе, магчыма, яна павінна быць.Я заўважыў здольнасць пісаць у
100 разоў лепш, чым калі-небудзь, перш чым я вылечыў сябе ад іншых рэчаў.Страшны
пабочны  эфект  вылечэння  ад  дыябету  2  тыпу:  больш  няма  артрыту,  радыкуліту,
атлусцення або дыслексіі.Ха-ха-ха!! Пятра

«Гэта не лекі ад раку ці нешта падобнае, але я хацеў паведаміць Рыку, што я кульгаю на
правую пятку ўжо амаль год.Не ведаю, што з гэтым не так, і ведаю, што доктар дасць мне
лекі,  якія  я  не  адчуваю  сябе  камфортна  прымаць,  таму  я  проста  справіўся  з
болем.Нядаўна мы пазнаёміліся з RSO праз сябра Чарльза, і  мы пачалі гэта рабіць.За
апошнія два дні я ўжываў алей некалькі разоў у дзень, і сёння раніцай я прачнуўся і не
кульгаў.Муж гэта адразу заўважыў.Ён заўважыў, што алей, напэўна, дзейнічае!Дзякуй Рыку
Сімпсану![:)] Я адчуваю сябе выдатна!» Х

— Дарагі H, дзякуй за добрыя навіны, нам заўсёды падабаецца чуць пра іх.Я б змяшаў
алей з алеем насення канопляў або аліўкавым алеем і зрабіў бы настойку і выкарыстаў
алей таксама мясцова.Вядома, ужыванне алею - гэта ключ да сапраўднага вылячэння, і
ўсе інструкцыі па ўжыванні алею ёсць на нашым сайце.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Шэсць дзён таму я дапамог двум мужчынам з ракам печані і дыябетам.У аднаго сябра,
хімікатэрапеўта, апёк рот, апёкі вусны.Быў у 225 фунтах, цяпер 139, не мог есці, спаць,
вельмі стаміўся.Ну, ён мяне шмат пытаўся пра RSO.Я яго заўсёды выхоўваю.Я на ім ужо 6
месяцаў.Але пасля таго, як два яго стрыечныя браты памерлі 6 месяцаў таму, абодва ад
раку, 1 галаўны мозг.І рак шчытападобнай залозы.Я размаўляю з абедзвюма сем'ямі, яны
хацелі  судзіць  РСО,  але  баяліся,  што  ўрад  забяруць  іх  дамы  або  кінуць  яго  за
краты.Абодва пайшлі з жыцця.ПАЧЫВАЙ З МІРАМБраты.

Але  гэтыя  людзі  ўжо  6  дзён  у  РСО,  я  пайшоў  да  яго  правяраць,  як  і  абяцаў.Ён  быў
здзіўлены тым, што зноў можа есці,  і  сказаў, што не можа перастаць ёсць.Гэта добрая
рэч.Таму што,  калі ён пачаў алей, ён быў косткамі.Выглядаў хворым.Але толькі  праз 6
дзён...боль у роце знікла.Ён сказаў: «Вы мелі рацыю, я адчуваю сябе нашмат лепш». У яго
зноў з'явілася энергія, шмат.Ён выглядаў так добра, і шмат колеру.РСО.Яшчэ раз дзякуй
Рыку  Сімпсану.Яшчэ  некалькі  шчаслівых  хворых  на  рак.Жыць  і  адчуваць  сябе
фантастычна.Мір, каханне і каноплі лечаць» Рон

«У маёй даглядчыцы ёсць пацыентка, у якой пастаўлены дыягназ ваўчанка і атручванне
ртуццю ва ўсім целе.Пасля прыкладна года выкарыстання яе хатняга алею атручванне
ртуццю  цалкам  знікла,  і  ваўчанка  па-чартоўску  амаль  знікла.Валасяныя  фалікулы
правяралі кожныя 2 тыдні, каб дакладна ўбачыць, што і колькі ядаў у яе арганізме для
абнаўлення  яе  поспеху.Сапраўды  дзіўна,  што  можна  вылечыць  натуральным
шляхам.Каштуе няшмат, але ўсё роўна здаравей і варта жыцьця!» Джэсі

«Мне паставілі  дыягназ першасны миелоидный фіброз, я прымаў лекі,  якія дапамагалі,
але не задавальнялі з-за ўзмацнення боляў і адсутнасці апетыту і падзення аналізу крыві,
павелічэння памераў селязёнкі, бессані.Пасля прыёму гэтага прэпарата на працягу аднаго
года і не адчуваючы ніякіх рэальных фундаментальных змен, я вырашыў паспрабаваць
RSO, толькі  1  месяц на алеі,  болі  ў  мяне не ўзніклі,  апетыт вярнуўся,  узровень крыві
расце, спаць, як камень ". Aguae

«Я выкарыстоўваю яго для лячэння сваёй медыцынскай анамаліі...  Некалькі  бальніц у
маім раёне кажуць, што гэта не павінна быць магчыма ... але RSO дзіўны ... Я адхіляю VP
шунт  ў  сваім  целе,  у  мяне  захворванне  злучальнай  тканіны  і  некалькі  іншых  рэдкіх
праблемы…  4  апэрацыі  на  галаўным  мозгу  за  36  дзён,  і  я  адмовіўся  запаўняць
наркотыкі…… выключна медыцынская марыхуана, RSO і дыханьне… Я ніколі ў жыцьці не
вылечваў  так  хутка…  Нават  калі  мае  лабараторыі  паказваюць,  што  маё  цела  так
аблачана, мой боль на самай справе не так ужо і дрэнна ... "Кэці
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«Канабінае  алей  лечыць  мой  СПКЯ  (сіндром  полікістозных  яечнікаў).Большасць  маіх
сімптомаў  кантралююцца.Я  адмовіўся  ад  усіх  7  лекаў,  якія  я  прымаў  для
гэтага.Перыферычная неўрапатыя, якая ў мяне была, знікла, і пачуццё вярнулася ў мае
ногі.Мой метабалічны сіндром кантраляваны.Я страчу да 130 фунтаў вагі.

Шматлікія  сімптомы  СПКЯ  і  метабалічнага  сіндрому  зніклі:  гармоны  збалансаваны
(тэстастэрон занадта высокі на 180, цяпер да 40).Мая рэзістэнтнасць да інсуліну (цукар у
крыві) знаходзіцца пад кантролем.Устойлівасць да лептыну (гармон, які паказвае, калі вы
сыты)  кантралюецца.Атрымлівае  месячныя  пасля  15  гадоў  аменарэі  (адсутнасці
менструацыі) і ановуляции (адсутнасці авуляцыі).Дыябетычная нервовая боль знікла.

Мой апетыт кантралюецца.Алей дапамагло пераадолець цукровую залежнасць.Страцілі
120 фунтаў за адзін год (10 фунтаў у месяц) - сімптомы СПКЯ ўключаюць атлусценне,
атлусценне верхняй часткі  цела і  цяжкасці  з  пахуданнем.Кісты пад рукамі  і  на запясце
зніклі.Артрыт рэдка баліць, і калі гэта баліць, гэта азначае, што прыйшоў час больш алею.

Нагнойны гідрадэніт (дэфармаваныя фалікулы, кістозныя вугры, вугры) кантралююцца /
памяншаюцца.Acanthosis nigricans (цёмныя ўчасткі скуры, грубая скура, скурныя пазнакі)
зніклі.Вісцаральная тлушч губляецца неадкладна (небяспечны тлушч вакол органаў сэрца
і  печані).Менш  вугроў,  кіст  і  урослых  валасоў.Палепшаны  колер  твару  (памяншаюцца
пары, зніклі цёмныя кругі вакол вачэй.) Гирсутизм (непажаданыя валасы на твары, шыі,
грудзях, спіне і жываце).паменшылася, але не знікла.Лепш спаць глыбей і ўсю ноч.Больш
няма  болю  ад  пяточных  шпор  і  падэшвеннага  фасцыі.Больш  ніякіх  галаўных  боляў.
Унутрачарапная гіпертэнзія  палягчалася,  болі  ў  цягліцах і  нервах,  ціск  у  плячах,  шыі  і
патыліцы  рэзка  паменшыліся.Сімптомы  пастаяннага  галавакружэння  і  галавакружэння,
падобныя  на  галавакружэнне,  зніклі.Перапады  настрою  кантралююцца.Няма  больш
гемарою.

Хранічная  ангіна  (рэцыдывавальны  боль  у  горле  ад  кіслотнага  рэфлюксу)  загоілася  і
знікла.(аднак  кіслотны  рэфлюкс  застаецца,  бо  ежа  ўплывае  на  яго  штодня).Знікла
сезонная  алергія  (насмарк/закладзены  нос,  лішак  мокроты  па  раніцах,  сверб  у
вачах).Харчовая алергія паменшылася (выпадкова з'еў крэветкі, рэакцыя была павольней,
чым  звычайна,  але  ўсё  роўна  прыйшлося  прымаць  бенадрыл).Палягчэнне  болю  ў
спіне.Палец  спускавога  кручка  знік.Сімптомы  сіндрому  раздражнёнага  кішачніка  СРК
знаходзяцца пад кантролем.Артэрыяльны ціск паніжаны.Шнар пасля аперацыі на запясце
зажыў цалкам.

Я вылечыў пару апёкаў спалучэннем алею канабіса і какосавага алею.Мой хлопец моцна
апёк руку, і праз дзень пасля выкарыстання алею гэтага не было.Халестэрын у мяне ўсё
яшчэ  высокі.Я  сапраўды  прайшоў  праз  перыяд  детоксікаціі/герксавання,  калі  мне
прыйшлося адмовіцца ад алею, інакш я зраблю геркс яшчэ горш.Я працую назад да той
жа дозы.У маёй сям'і працуе слабая печань, і СПКЯ звязана з Candida albicans, і многім
людзям  даводзіцца  мець  справу  з  рэакцыяй  Герксгеймера,  калі  дрожджы  празмерна
перапрацоўваюцца  ў  печані.Я  таксама  перайшоў  на  арганічныя  прадукты  і  кінуў  есці
рафінаваны цукар, так што гэта таксама можа быць часткай дэтоксікацыі.Алей, здаецца,
не ўплывае на мой халестэрын, але чым больш даследаванняў я раблю, тым больш бачу,
што халестэрын не так шкодны, як думаюць людзі, і пакуль ёсць запаленне, халестэрын
будзе існаваць.Гэта ахоўны механізм арганізма ад яго.Так што мяне гэта не хвалюе». праз
Aamann

«У  майго  сына  рэдкая  хвароба  нырак  пад  назвай  ФСГС,  і  ён  выкарыстоўвае  лекі  на
працягу апошніх 2 гадоў.Яго аналіз крыві заўсёды паказваў нізкі ўзровень альбуміну (бялок
праліваецца ў мачу, што зніжае ўзровень альбуміну ў крыві).З моманту пачатку прыёму
лекаў (1/4 зерня рысу ў PM) яго аналіз крыві настолькі палепшыўся, што яго нефролаг
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здзіўлены.Апошнія вынікі,  якія вярнуліся,  паказалі  ўзровень альбуміну ў «нармальнага»
чалавека.Нефролаг сказаў: «Я не ведаю, што ты робіш, але так трымаць».  Пры гэтым
тыпе захворвання нырак пацыент звычайна можа чакаць трансплантацыю на працягу 8
гадоў пасля пастаноўкі дыягназу.Майму сыну паставілі дыягназ у 2 гады, цяпер яму амаль
25.У яго ўсё яшчэ ёсць абедзве ныркі, і абедзве функцыянуюць як «здаровы» чалавек, які
не хварэе ныркамі.Нефролаг чухае галаву.Мы таксама наведваем натуропат і рабілі гэта
на працягу апошніх 17 гадоў.Ён таксама аказаў велізарную дапамогу, але я ВЕДАЮ, што
лекі  -  гэта  тое,  што  выправіла  выпрацоўку  альбуміну.Ёсць  шмат  хвароб,  якія  можна
вылечыць з дапамогай гэтага, і я сапраўды веру і ведаю, што гэта лекі дапамагло і мне, і
майму сыну.Дзякуй!!"

«У нашага сына Niemann Pick  тыпу C,  і  мы выкарыстоўваем алейны метад Рыка з  1
лютага.Мы перайшлі ад 15+ сярэдніх прыступаў у дзень падчас няспання і  незлічоных
прыступаў,  калі  ён  спаў,  да  ўсяго  2  вялікіх  прыступаў  за  апошнія  56  дзён.Зараз  мы
пачынаем  адчуваць  невялікія  очаговые  курчы.Вы  б  прапанавалі  зрабіць  новае  алей  і
змяніць штамы?» Кевін

— Так, Кевін.

«Затрымлівацца іншага  штаму  з  высокім  утрыманнем ТГК ці  можна змешваць  штам з
высокім  утрыманнем КБР,  як  Арлекін,  з  іншым штатам з  высокім  утрыманнем ТГК,  як
Candy Kush?»

-- Я б зрабіў два асобных алею, я б не хацеў разводзіць свой RSO з CBD.Чым больш
моцным і заспакаяльным, тым лепш ён будзе дзейнічаць як лекі.JB

«Паколькі вы робіце гэта некаторы час, вы б прапанавалі прытрымлівацца алеяў з больш
высокім ТГК, а не алеяў з больш высокім КБР?Я не хачу ісці па шляху сеткі Шарлоты, таму
што мы бачылі выдатныя вынікі ў больш высокім штаме THC, які мы выкарыстоўвалі.Але
мне цікава Арлекін.Ці ёсцьгэта занадта падобна на CW?»

— Зноў жа, Кевін, я б зрабіў RSO з найбольш моцнадзейнага і заспакаяльнага індыка-
дамінантнага  штаму,  які  я  мог  атрымаць.Тады,  магчыма,  я  зрабіў  бы  алей  з  высокім
утрыманнем CBD асобна, а потым дазволіў бы пацыенту выбраць тое, што лепш за ўсё
падыходзіць  для  іх.У  ідэальным  выпадку  пацыенты  маглі  б  выбраць  з  сотняў  відаў
алеяў.Як у віннай краме - кожнаму падабаецца тое, што яму падабаецца, і нельга сказаць,
якое віно яму спадабаецца больш за ўсё.

Аднаўленне зроку
«Я толькі што зрабіў партыю «канаплянага алею» пару начэй таму і партыю сметанковага
масла.Я даваў пацыентцы з пухлінай галаўнога мозгу алей, да прыёму алею яна была
амаль  сляпая,  праз  месяц  прыёму  алею  яе  зрок  амаль  цалкам  аднавіўся.Вы  не
атрымаеце такіх жа вынікаў ад сметанковага масла.Вы атрымліваеце лячэбныя вынікі ад
сметанковага масла, але алей - гэта значна больш канцэнтраваная форма лекаў, і  яно
працуе практычна на ўсё, усё проста дзіўна». Дыён

«Пры  прыёме  ўнутр  аднаўляе  зрок  маёй  маці.Яна  юрыдычна  сляпая  на  левае
вока.Траўма пакінула яе без лінзы, а пасля некалькіх аперацый - глаўкома.Яна ў РСО ўжо
паўтара года - карыстаецца ім штодня.Яна ніколі не заўважала, наколькі вярнуўся зрок,
пакуль не наклала макіяж вачэй.Яна была сляпая на гэтае вока 40 гадоў, таму навучылася
наносіць макіяж з зачыненымі вачыма.Гэта быў адзіны спосаб, якім яна магла прымяніць
яго  да  свайго  добрага  вока,  -  гэта  заплюшчыць  добрае  вока,  пакінуўшы  яе  цалкам
сляпой.Ну, у апошні раз, калі яна заплюшчыла сваё добрае вока, яна пачала бачыць і
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засяроджвацца без сляпых вачэй.Яна носіць касметыку толькі ў некаторых выпадках, таму
яна не дакладна ведае, колькі часу прайшло, перш чым яе зрок пачаў вяртацца, але пасля
таго, як яна прабыла на алеі больш за год, цяпер яна можа разбіраць малюнкі, колеры і
нават чытаць некаторыя рэчы з яе дрэннае вока!Я трымаў у руках пакет з чыпсамі Lays, і
з-за стала яна магла чытаць лайкі.Яна думае, што калі б у яе быў новы аб'ектыв, зрок
цалкам аднавіўся б.Для таго, каб атрымаць новы аб'ектыв, яе трэба ўнесці ў спіс донараў
органаў- я не ўпэўнены, што яе страхоўка пакрые нешта падобнае, так што пакуль што-
гэта алей дало ёй цуд- цуд зроку, дзе калісьці была толькі цемра !Так што я б сказаў, НЕ
ТРЭБА НЕ КРОПЛІ - Проста стабільны запас!Зараз прыступайце да высаджвання лекі!Ага,
у яе таксама НЯМА ДОКАЗВАЎ ГЛАЎКОМЫ!» Ліндсі

«Я  выкарыстоўваю  алей  канавы  пры  глаўкоме,  і  яно  пачынае  дзейнічаць  праз  10
хвілін.Адчуванне здранцвення яйкі ў маім воку знікае і расчышчае мой туманны двайны
зрок.У мяне ніколі не было боляў у целе, таму я не ведаю, ці дзейнічае гэта ад болю, але я
ўпэўнены,  што  гэта  будзе.Мне  47,  і  боляў  няма,  можа  быць,  таму,  што  я  ўжо
выкарыстоўваю  алей  канавы.Мне  больш  не  патрэбны  Wellbutrin  або  Adderall,  канабіс
вылечыў  маю  дэпрэсію  і  ADD/ADHD.Гэта  таксама  дапамагае  ад  маёй  трывогі,  доктар
хацеў паставіць мне Клонопин.Хахахаха вау». Рэбека

«Сёння  мой  бацька,  які  пакутуе  макулярной  дэгенерацыяй  і  амаль  цалкам  сляпы  на
абодва  вочы,  зноў  пайшоў  да  доктара  пасля  таго,  як  прымаў  мае  слёзы  Фенікса  на
працягу  апошніх  6  месяцаў.Сёння  лекары  здзівіліся  таму,  што  яго  зрок,  які  толькі
пагаршаўся,  стаў  паляпшацца.Нервовыя  канчаткі  пачалі  зноў  злучацца,  і  сёння  ён
праверыў  20/20  у  ПРАВЫМ  ВОКУ.КАНАБРЫ  ЛЮЧЫ.Я  даў  яму  слёзы  Фенікса,  якія  я
навучыўся рабіць у Рыка Сімпсана.Гэта вельмі добры дзень.Гэта даказвае сілу канабісу».
Грэг

«Добра, я думаю, што большасць нашых чытачоў прывыклі да таго, што канаплянае алей
лечыць рак, асабліва калі вырабляецца і ўжываецца правільна і калі пацыент выконвае
інструкцыі Рыка Сімпсана.Тады вы бачылі, як я распавядаю пра дыябет, артрыт, хваробу
Крона, РС і ўсялякія іншыя хваробы.Некаторыя ўжо пераадолелі гэта і ведаюць, што алей,
верагодна,  сапраўды з'яўляецца лекамі  або,  па меншай меры,  выглядае такім  чынам,
некаторыя -  не.Потым мы прыдумалі  лячыць апёкі  і  выдаляць старыя шнары -  проста
даказаць, многія гэта рабілі.Потым мы сказалі, што алей аднаўляе валасы на залысінах - і
гэтаробіць.Тады  мы  згадалі  аб  эректільной  дысфункцыі,  і  многія  падумалі,  што  гэта
празмерна.Але пачакайце, пакуль вы прачытаеце гэтае сведчанне:

«У  мяне  ёсць  2  бацькі,  якім  трэба  запісваць  паказанні!Мая  мама  вяртае  свой  сайт  у
сляпыя вочы, (пасля таго,  як была на алеі),  яна можа бачыць колеры і  формы цяпер,
нават калі яе добра заплюшчваюць, і мой тата вылечыў свой дыябет». Ліндсі

— Дзякуй, Ліндсэй Бан Роджэрс, гэты дзень зрабіў нам дзень.Усё, што я магу сказаць, гэта
тое,  што  яе  зрок,  верагодна,  палепшыцца,  і  я  таксама  рэкамендаваў  бы  ёй
выкарыстоўваць алей у супазіторыях.Супазіторыі ад захворванняў вачэй?Канешне.JB»

«Я прымаю RSO больш за год ад раку... гэта не толькі памяншае мае пухліны, але і мой
зрок палепшыўся з -650 да -400.Мой акуліст не мог паверыць, наколькі палепшылася маё
зрок.Мне даводзілася двойчы мяняць акуляры». Дэбі

Жывёлы - Водгукі
«Вылечыў нашага быка-мастифа.Яму было дадзена 4 месяцы жыць амаль 11 месяцаў
таму пасля таго,  як яму паставілі  дыягназ гемангиосаркома!Так рады, што мы знайшлі
Рыка Сімпсана і алей канабіса!» Аманда
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«Я паняцця не меў пра лячэбную канабіс.Наша 14-гадовая сабака вельмі паслухмяная, і
вы можаце пакласці стейк на падлогу, пакінуць пакой, і яна не будзе чапаць яго, калі вы не
скажаце  добра.Што  ж,  там  было  трохі  настоенага  масла,  якое  мякчэла  каля  агню  на
працягу некалькіх хвілін, і Пыльны Сабака, напэўна, ведаў, што яно добрае, таму што яна
з'ела шмат!Гэта было каля 30 моцных доз для чалавека за адзін прыём.Я адчуваў сябе
даволі дрэнна, асабліва калі яе ногі паддаліся, і яна ўпала ў паўкому.Я прабыў з ёй і заліў
ёй  у  рот  цукровую ваду  наступныя  два  дні,  потым яна  прачнулася,  вырвала  зялёную
блювоту,  зрабіла  вялікае  зялёнае  дзярмо,  патрасала  і  з  таго  часу  стала  як  новы
сабака.Яна была як шчанюк.Спачатку я тлумачыў гэта шчаслівым быць жывым, але гэта
было больш за  тое.Быццам нехта  зрабіў  на ёй  скід  да  заводскіх  налад.Гэта  тое,  што
прымусіла  нас  зазірнуць  у  лячэбныя  ўласцівасці  і  адкрыць  для  сябе  гісторыю  Рыка
Сімпсана». Адам

«Нейкая дзіцячая лимфома Т-клеткавага рака CLCT-1 знікла!

Мы будзем хадзіць да ветэрынара толькі  для аналізаў  кожныя тры тыдні  на CBC для
вымярэння  ўзроўню  кальцыя  і  FNA,  каб  кантраляваць  чырвона-белы  аналіз  крыві  на
ракавыя Т-клеткі.Ёй больш не патрэбныя прадпісаныя лекі, але мы будзем трымаць яе на
алеі  Рыка  Сімпсана,  якое  кожны дзень  лячыла  рак  да  канца  яе  жыцця.Мы  ўдзячная
сям’я». Нейкі Малыш

«У майго  сабакі  остеосаркома  (рак  костак).Тыдзень  таму  мне  ампутавалі  нагу,  а  праз
тыдзень ён павінен пачаць хіміятэрапію.Пры яго раку ён звычайна распаўсюджваецца на
лёгкія, 95% сабак паміраюць ад раку лёгкіх на працягу года.Калі б гэта была ваша сабака,
вы б пачалі ўжываць алей зараз і ўсё роўна робілі хіміё, ці без хіміятэрапія і простае алей?
Для людзей вы пачынаеце з рысавага зерня, з сабакам вагой 70 фунтаў, ці будзеце вы
пачынаць з 3-ці гэтага два разы на дзень?Дзякуй, што прачыталі гэта, і я з нецярпеннем
чакаю вашага адказу». Эда

«Эда, алей выратавала нашу каштоўную сабаку Сафі.Яна памірала.Дайце вашаму сабаку
алей як мага хутчэй ...Хіміё заб'е яе.Малітвы з вамі...» Брустэр

«Я лячыў пухліну свайго сабакі на вуху РСО...Гэта было ВЯЛІЗНАЕ, а цяпер яго НЯМА!!!!”
Андрэа

«У  майго  сабакі  была  пухліна,  якую  ветэрынар  не  хацеў  апераваць!!Ён  увесь  час
раскрываецца і  заражаецца.Я выкарыстаў алей RSO,  змешанае з  какосавым алеем,  і
ўжываў  штодня,  пакуль  пухліна  не  знікла.Няма  росту  ні  ўнутры,  ні  звонку  майго
хлопчыка!!» Барыс

«У нас трое футравых малых ва ўзросце 10, 9 і 8 гадоў, якіх я штодня лечу РСО ў якасці
прафілактыкі.Я  таксама  з  вялікім  поспехам  лячыў  іх  розныя  ранкі  і  актуальныя
плямы.Дзякуй Рык!» Вірджынія

«Я толькі што атрымаў выдатныя навіны пра сабаку маіх сяброў, якімі я проста павінен
быў падзяліцца!Некалькі месяцаў таму ў яе пітбуля Максімуса была пухліна на адной з
задніх ног, якая расла з-пад кантролю.Ветэрынар сказаў маёй сяброўцы, што яна павінна
заплаціць больш за 3 тысячы, каб ампутаваць яму нагу, інакш яна распаўсюдзіцца, і ён
памрэ  на працягу  года.Гэта было каля 4  месяцаў  таму.Тады,  калі  я  ўбачыў яе статус
наконт яго запланаванай аперацыі, я напісаў ёй паведамленне і прапанаваў замест гэтага
карміць яго алеем канопляў.Яна палічыла,  што паспрабуе натуральнае лячэнне,  перш
чым рабіць што-небудзь рэзкае і незваротнае, напрыклад, ампутацыю.На шчасце для яе (і
Максімуса),  у яе ўжо была карта Cannabis, бо яна жыве ў Каліфорніі.Такім чынам, яна
пайшла ў дыспансер канопляў і ўзяла трохі.Яна карміла яго па 1 кроплі алею памерам з
гарошыну два разы на дзень падчас ежы.Адразу яна сказала, што заўважыла, што яму
менш балюча і адчувае сябе значна больш камфортна.Акрамя таго, яго харчовыя звычкі
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адразу вярнуліся ў норму.Праз некалькі тыдняў ён мог нават бегаць, не кульгаючы, таму
яна адмяніла аперацыю і засталася на натуральным лячэнні.Яна толькі што вярнулася
дадому з агляду ў ветэрынара і даведалася, што яго пухліна Цалкам знікла.Ніякіх слядоў
пухліны не засталося.Ветэрынар быў вельмі шакаваны, калі расказала яму, як вылечыла
яго.

FYI: Гэта трэцяя сабака, якую я ведаю, якую выратавала алей канопляў.Я таксама ведаю
шмат людзей, якія таксама былі выратаваны.Калі вы ўсё яшчэ думаеце, што канабіс не
лечыць рак, значыць, вы не звярталі ўвагі.Я ведаю праўду на працягу многіх гадоў, і  я
ніколі не знайшоў нікога, жывёл або чалавека, што алей канопляў не змог выратаваць ".
Лара

«У мяне ёсць сусед, які на працягу месяца паспяхова выдаліў пухліны ў свайго сабакі,
даючы ёй лекі.Працягвайце ісці, і так, вельмі малыя дозы, бо Рык заявіў, што іх метабалізм
вельмі высокі, таму яны папраўляюцца значна хутчэй, чым мы». Кові

«Так,  гэта дапаможа вашаму сабаку.У майго сабакі былі прыступы, але не адзін пасля
таго, як я пачаў яму піць алей!» Шэлаг

«Мы выкарыстоўваем яго для лячэння глаўкомы нашых любімых бассет-хаундаў.Ёй 12
гадоў,  і  яе  паказчыкі  вочнага  ціску  былі  ад  60  да  70,  і  яны  сказалі,  што,  магчыма,
прыйдзецца выдаліць вока, калі яно дасягне 80, таму мы пачалі выкарыстоўваць алей на
працягу апошніх некалькіх месяцаў, і яе апошні тэст вочнага ціску быў вымераны ТОЛЬКІ
8! !!Гэта ніжэй за нармальны ўзровень вочнага ціску, і лекар пагаджаецца, што гэта добра
задакументавана пры лячэнні глаўкомы.Мы даем ёй толькі  вельмі невялікую колькасць
штыфтавай галоўкі штодня, і ўсё, што большае, яна сапраўды хварэе, але проста добра
спіць,  і  вы  можаце  ўбачыць  паляпшэнне  вачэй,  калі  яна  прачнецца.Алей  таксама
дапамагло мне пазбавіцца ад прэпаратаў для разрэджвання крыві Варфарын, якія я так
ненавідзеў, а таксама прымаць яго штодня і ніколі не адчуваў сябе лепш і спалучаць з
дыетай  без  ГМА,  дзе  гэта  магчыма,  і  агульным  добрым  харчаваннем  і  фізічнымі
практыкаваннямі, і я сапраўды новы чалавек.Магутнасць гэтага дзіўнага алею і падзяка
Рыку і ўсім, хто прапагандуе гэта дзіўнае гаючае расліна ". дэкан

«БОГ БЛАславі Дж.Б. і Рыка Сімпсана за вашу вернасць людзям, якім вы больш за ўсё
патрэбныя.Я буду рабіць свой уласны, калі змагу, каб дапамагчы людзям, якіх я ведаю,
якім гэта вельмі патрэбна.Мая дачка крыху зрабіла з абрэзкі пухліны на сабаку.Чатыры дні
выкарыстання яна сказала, што выглядала так, быццам вось-вось зваліцца.Я ўсё яшчэ
чакаю канчатковых вынікаў.БОГ перад ХІМІКАМ!» Грэг

«Дзіўная  гісторыя!Я  раблю  і  прымаю  RSO  для  падтрымання  здароўя,  бо  мая  сям'я
хварэла  на рак.Я пачаў  даваць  яго  сваім  сабакам,  так  як  у  іх  абодвух  ёсць  невялікія
пухліны,  а  ў  маёй  Шэтландскай  аўчаркі  -  дыскоідная  ваўчанка,  форма  сабачай
ваўчанкі.Гэта неверагодна!За пару тыдняў адна з  пухлін  сабакі  скарацілася  на 70%,  а
іншая сабака з ваўчанкай паступае дзіўна!Упершыню за гады загойваецца яе чырвоны,
прыпухлы і балючы нос!Я спрабаваў рэцэпты, стэроіды, дыеты і нічога не дапамагло.RSO
лечыць ваўчанку маёй сабакі, я ведаю, што гэта можа дапамагчы і людзям!♥♥♥ «Эшлі

«Блаславі ўсіх,  хто лечыць жывёл!!Я вылечыў АБОЕХ сваіх сабак ад раку.Рак маткі  на
адным.Рак скуры з другога.АБОЕ цалкам вылечаныя.І я лечу масіўныя апёкі 3-й ступені на
левай руцэ з дапамогай RSO.БЛАГОСЛАВЯЦЬ RS & JB!!!!!!” Гоблін

«Я  адвёз  свайго  сабаку  да  ветэрынара,  таму  што  ён  кульгаў.Доктар  зрабіў  рэнтген  і
паказаў мне іх (я бачыў масу ў яго плячы) і сказаў, што ў яго ёсць каля двух тыдняў.Яму
наклалі шмат абязбольвальных, і ад гэтага яму стала дрэнна, і я думаю, што ён усё бачыў
і чуў.

У  любым  выпадку  мой  сябар  робіць  цукеркі  з  маслам  THC,  таму  я  спыніў
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абязбольвальныя і даваў яму 1/4 прысоскі кожныя 4 гадзіны, і ён зрабіў выдатна, нават
пачаў ёсць зноў.Карацей кажучы, забралі яго праз 2 тыдні, і яны зноў зрабілі рэнтген, і яго
не было, доктар сказаў, што ён ніколі не бачыў нічога падобнага...Я выкладу фота...НАФТА
САПРЫ Дзейнічае...NO BULLSH___” Тэмі

«Без вас і вашага ведама я не змог бы дапамагчы сябрам і іншым людзям, якія маюць
адчайную  патрэбу.Гэта  такое  добрае  пачуццё  ўнутры,  калі  бачыш,  як  ты  ім
дапамог.Працягвайце  распаўсюджваць  інфармацыю,  я  буду.Гэта  нават  дапамагае  пры
артрыце маёй сабакі.Перастаў яго кульгаць за 2 дні». Крышталь

«Я выдаліў  ракавую пухліну  на  твары  сваёй  сабакі  Элі.Яна,  аказваецца,  мая  лепшая
сяброўка.Тры словы для апісання Рыка... бескарыслівага прагрэсіўнага лідэра».

«Як Рык ведае, мы выкарыстоўваем RSO на нашых сабаках і конях разам з сабой.Нам
здаецца,  што жывёлы рэагуюць значна больш, чым людзі.Мы тлумачым гэта не толькі
тым, колькі ў іх рэцэптараў, яны сапраўды нявінны пацыент». Брустэр

«Я пачынаў сваю сабаку прыкладна на палову памеру рысавага зерня ў дзень увечары,
пакуль яна не прывыкла.Майце на ўвазе,  што гэта зробіць сабаку соннай,  і  гэта можа
прымусіць яе ачмурыцца, але, як сказаў Дж.Б., яны рэагуюць на гэта хутка.Я лячыў яе ад
пухліны непасрэдна на самой пухліны, а таксама даваў ёй перорально 2 разы на дзень, і
гэта спрацавала менш чым за месяц, пухліна знікла.Поспехаў!" Фенікс

«Лепшы спосаб  -  выцерці  ім  мову  -  некаторым сабакам падабаецца густ  -  гэта  можа
заспакаяцца і, магчыма, нават выклікаць нетрыманне мачы, так што не хвалюйцеся, што з
імі  ўсё  ў  парадку.Для  сабак  таксама  ідэальна  падыходзіць  дыета  з  сырым  мясам  і
косткамі, якая дапаможа супраць раку.Знайдзі таксама ветэрынара-гамеапата». Уітні

«Абодва  мае  сабакі  штодня  атрымліваюць  алей  (тэхнічнае  абслугоўванне).Калі  б  гэта
было небяспечна для сабак, то, безумоўна, сабака, якая з'ела каля 1,5 грама алею без
папярэдняга вопыту, мела б некаторыя сур'ёзныя пабочныя эфекты, акрамя сну і пісання ў
ложак.З 5 сабак, якіх я лячыў алеем, кожны з іх быў больш энергіі і пазітыўна адрэагаваў
на лячэнне.Яны былі ва ўзросце ад 4 месяцаў да 10 гадоў і лячылі ўсё, ад парэзаў да
раку.Гэта адзінае лекі, якое атрымліваюць мае сабакі, я карыстаюся ветэрынарам Holistic,
і яна за мной лечыць іх ім.

Я пачаў кожную сабаку (ад 20 да 80 фунтаў) з прыкладна 1/4 рысу на дозу.Як і людзі, усе
яны  адрозніваюцца  пераноснасцю,  але  я  не  бачыў  неабходнасці  пачынаць  з  меншай
дозы, чым гэта.Самае страшнае, што здарыцца, гэта тое, што яны будуць кайфаваць, калі
ім  здаецца,  што  ім  нязручна,  проста  ляжце  з  імі,  яны  расслабяцца,  таму  што  вы
расслабіліся, і яны пойдуць спаць.Тады, калі яны прачнуцца, яны будуць поўныя энергіі,
гэта было адпавядала кожнай сабакі.Дозы можна павялічваць даволі хутка, кожныя пару
дзён.

Калі сабакам не падабалася тое, што яны перажылі ад гэтага, то яны не бралі ласунак або
ежу, якія я даваў.Здаецца, у іх няма праблем з ужываннем экстракта вінаградных костачак,
пакідаючы яго ў місках, але кавалак ежы з алеем ніколі не застаецца ззаду ". Джэй

«Некалькі  гадоў  таму  я  пачаў  бачыць  усё  больш і  больш спасылак  на  «Нафта  Рыка
Сімпсана», і,  будучы даўнім карыстальнікам канабісу, я быў больш чым зацікаўлены.За
гэты час мы страцілі нашага залацістага рэтрывер з-за рака, які нарадзіўся ў крыві пад
назвай гемангиосаркома, які, як вядома, хварэе Голденс.Гэта забіла яе праз 3 тыдні пасля
пастаноўкі дыягназу нашым ветэрынарам.Непрыемны хуткі рак у лепшым выпадку.

У гэты час мы з жонкай пачалі рабіць і выкарыстоўваць RSO, як сродак кантролю як майго
рассеянага  склерозу,  так  і  яе  пашкоджанні  спіннамазгавых  нерваў.Залацісты  рэтрывер
аднаго з нашых сяброўраптам моцна захварэў, мне паставілі дыягназ гемангиосаркома, і
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ветэрынар даў максімум 2 тыдні жыцця.Я параіўся з уладальнікамі, і мы пачалі ўжываць
сабаку, Бэці, RSO прыкладна адну дозу памеру «рысавае збожжа» у дзень з ежай.

Праз 3-5 дзён яна была не толькі ў гатоўнасці, але і зноў бегала і гуляла.Яна цэлы дзень
гоніцца  за  сваім  майстрам  на  горным  веласіпедзе  па  мясцовых  грунтавых  сцежках  і
выглядае больш здаровай, чым калі-небудзь.Падчас яе зваротнага візіту да ветэрынара
ён  спачатку  быў  разгублены з-за  свайго  папярэдняга  дыягназу  і  чакаў,  што  яна  хутка
памрэ, як і ўсе іншыя жывёлы, якія яму паставілі належны дыягназ.Затым ён неадкладна
выступіў з тварам і заявіў, што ВІДКАВОЧНА паставіў няправільны дыягназ яе стану, але
калі яму сказалі аб яе лячэнні ў RSO, ён адмовіўся ад гэтай ідэі і сказаў, што няма ніякіх
медыцынскіх доказаў яе эфектыўнасці.Яго адмова верыць у сапраўдны «цуд медыцыны»
з'яўляецца доказам яго членства ў Таварыстве цвёрдагаловых няверуючых [дактароў].

RSO аказаў драматычны ўплыў на мой MSяк пацверджана бягучым тэставаннем, якое я
раблю, каб сачыць за прагрэсам захворванняў [камп'ютэрныя гульні, тая ж гульня, тая ж
версія,  іншы  год,  на  самай  справе  раблю  гэта  хутчэй  і  дакладней].Я  схуднеў  і  стаў
здаравейшым,  чым  калі-небудзь,  пасля  таго,  як  я  адмовіўся  ад  усіх  фармацэўтычных
прэпаратаў, якія медыкі прымалі на працягу 15 гадоў.І, можа быць, не прамы вынік OF,
але,  тым не  менш,  я  набраўся  сіл  ад  выкарыстання  RSO,  ПАСЛЯ 50  ГАДОЎ курэння
тытуню я нарэшце змог, 60 дзён таму, патушыць сваю апошнюю цыгарэту і выкінуць усе
попельніцы.Я  вельмі  ганаруся  гэтым  фактам  і  ўдзячны  за  сілу,  якую  RSO  даў  мне
змагацца з  маімі  штодзённымі  дэманамі.Аднак  цяпер сьвет больш смярдзіць!!!!!Акрамя
таго, прыблізна 250 долараў у месяц, якія выдаткоўваюцца на тытунь, цяпер могуць быць
выкарыстаны  для  атрымання  больш  якасных  харчовых  прадуктаў  і  лепшага  гатунку
LIFE.Дзякуй,  Рык  і  JB.Вы  змянілі  жыццё  маёй  сям'і  да  лепшага!!!!!Спадабалася  ваша
кніга!!!” Марка

«Мой кот атрымліваў 1/4 -1/3 рысу памерам 2-3 разы на дзень для лячэння хранічных
запаленчых ІМП, калі некалькі прыёмаў вадкасці, антыбіётыкаў і лекаў не маглі, а таксама
пасадзілі  яго  на  сырую  дыету  і  ён  не  еў  гэта  паўтараецца.Вядома,  для  раку  вы  б
выкарысталі больш высокую дозу.Звычайна я стараюся знайсці тую дозу, якая, здаецца,
не надта моцна ўплывае на іх - гэта ім ніколі не пашкодзіць, але ўладальнік заўважыць
дрымотнасць, нетрыманне, магчыма, п'янства.Вядома, што тычыцца раку, вам усё роўна -
проста павялічвайце іх як мага хутчэй да больш высокіх доз паступова.

Гэта для «падтрымання» - напрыклад, у маёй сабакі, якой выдалілі вока ад глаўкомы (і
яна робіць ДЗІЎНА),  ёсць рызыка захварэць на глаўкому ў другім воку,  таму я даю ёй
прынамсі  два  разы  на  дзень  трохі  алею  і  знайшоў  добрае  доза,  якая  не  выклікае
нетрыманне і г.д., але яна ўсё яшчэ атрымлівае алей.Я прымусіў яе прымаць больш, перш
чым  вока  enuc  ад  болю.Я  сапраўды  адчуваю,  што  алей  дапамагло  ёй  больш,  чым
звычайныя абязбольвальныя пасля аперацыі - у 1-ы або 2-ы дзень яна прымала 1-2 дозы
ветэрынарных абязбольвальных, потым я пайшоў толькі ў RSO, на наступны дзень пасля
аперацыі яна ўжо хацеў зноў гуляць у мяч і быў і з'яўляецца шчаслівай дзяўчынкай.Хлоя
насамрэч злізе RSO з майго пальца - у адрозненне ад майго ката, які яго ненавідзіць.LOL
(…)

Я не лічу, што RSO выклікае трывогу ў жывёл - святлоадчувальнасць можна заўважыць
пры больш высокіх дозах.

Я нават выкарыстаў RSO на сваім тхары -  ён быў вельмі  стары і  аднойчы прачнуўся
вельмі слабым, магчыма, у яго быў інсульт.Я даваў яму маленечкія дозы RSO на працягу
дня,  каб  проста  трымаць  яго  спаць  -  у  той  вечар  ён,  здавалася,  прачнуўся  -  паківаў
галавой і  вёў  сябе так,  як  мае сабакі,  калі  ядуць каноплі,  я  проста пакінуў  яго  спаць,
мяркуючы,  што  яго  цела  будзе  рабіць  зрабіце  хаця  б,  каб  ён  не  адчуваў  болю  і  не
пакутаваў - я напалову думаў, што ён прачнецца нармальна - на жаль,  ён памёр, але
якасць яго жыцця да апошняга дня была выдатнай, таму я адчуваю, што RSO даў яму
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лепшы  апошні  дзень  магчыма.Я  ведаю,  што  яму  не  было  балюча,  і  ён  спаў  вельмі
спакойна, і я ведаю, што гэта было не занадта шмат, бо ён быў дазаваны раніцай і раннім
днём, а потым нічога, і я праверыў яго вельмі позна ў той вечар, ён проста спаў - ён мог
прачнуцца, але ён проста хацеў спаць». Уітні

-- Найлепшая якасць жыцця да канца, гэта таксама мае вялікае значэнне, калі гаворка
ідзе пра нафту.Дзякуй, JB

«Я ўпэўнены, што вы адказвалі на гэтае пытанне раней.Якая рэкамендуемая доза для
сабакі англійскага мастифа, вага якой складае каля 135 фунтаў?У яго вельмі вялікі рост у
вобласці пахвіны.Шчыра кажучы, гэта падобна на трэці мяч.Яму каля 12 гадоў, і я хацеў
бы паглядзець, ці справіцца лячэнне RSO з такім ростам.Дзякуй!”

-- Джанет, у прынцыпе заўсёды адно і тое ж, вы пачынаеце з малых доз (паўтара рысу або
менш, 1-2-5 мг) тры разы на дзень, глядзіце, як рэагуе пацыент, і потым кожныя чатыры
разы павялічваеце дозу дзён або кожны раз, калі вы даеце сабаку/пацыенту алей.Затым
вы  трымаеце  іх  па  граму  ў  дзень,  пакуль  яны  не  вылечацца  на  100%,  а  затым
пераканайцеся, што яны працягваюць ёсць падтрымлівае дозы.JB

«Учора Хлоі, маёй 8-гадовай стэрылізаванай самцы хелер-фокстэр'ера, паставілі дыягназ
глаўкома на адным воку.Ціск быў вельмі высокі ў яе 1 воку, і яна магла быць сляпой на яго
назаўжды.Мы  зрабілі  неадкладную  дапамогу  з  дапамогай  інфузорыя  і  манітол,  і  яна
прымае  некалькі  лекаў.Ціск  крыху  знізіўся,  але  не  вельмі,  і  цяпер  яна  не  атрымлівае
асалоду ад прыстасавання да жыцця напаўсляпой.Я хачу лячыць яе з RSO, бо гэта было
неверагодна для майго сябра і ўласнага болю, і я сапраўды веру ў алей і гісторыі, якія
людзі  распавядаюць  тут,  неверагодныя.Я  не  хачу,  каб  Хлоя  ў  канчатковым  выніку
атрымала глаўкому на другім воку, і я хачу вылечыць усё, што магу, у здзіўленым воку.Я
разумею, што алей дапамагло многім хатнім жывёлам, і я быў бы вельмі шчаслівы, калі б
Хлоя змагла аднавіць зрок або нават зрок у хворым воку...Дзякуй за любую дапамогу ці
параду!» Уітні

— Уітні,  проста дай яе на алей.Некаторыя алею лепш пры глаўкоме, чым іншыя.Самы
просты  спосаб  даведацца,  наколькі  гэта  можа  быць  эфектыўна,  -  прыняць  дозу  і
паназіраць за яе вачыма раніцай.Калі яны чыстыя, знайдзіце іншы штам або камбінацыю
штамаў.Калі ў вас ёсць шмат рэчаў для ачысткі, гэта, хутчэй за ўсё, добрая нагрузка для
зніжэння внутріглазного ціску.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Дзякуй, JB!Учора я думаў, што мы робім нейкі неверагодны прагрэс, вока было ясным (я
выцягваў з іх цэлы дзень), і зрэнка не быў цалкам пашыраны, і хоць ён не супадае са
зрэнкай  іншага  вока,  я  думаў,  што  ён  рэагуе  на  святло,  але  сёння  раніцай  усё  зноў
воблачна.Можа быць, пры яркім святле, як учора, яна будзе выглядаць лепш... Колькі і як
часта  вы  рэкамендуеце  мне  яе  дазаваць?Да  гэтага  часу  я  рабіў  вельмі  малую  дозу
памерам у гарошыну, ёй усяго 30 #, і гэта, здаецца, уплывае на яе, гэтыя сабакі заўсёды
любілі есці сцеблы і лісце або плоткі, курыць і г.д., таму я магу сказаць, калі яна пацярпела
ад алей таксама, і гэта, здаецца, уздзейнічае на яе крыху падобна на тое, калі б яна ела
сцеблы, але гэта мяне не турбуе, я адчуваю, што гэта азначае, што яно «працуе». Уітні

— Уітні, — я б даваў яе з чым-небудзь добрым два-тры разы на дзень.Чым больш вы ў яе
атрымаеце і  чым хутчэй, тым лепш.Нават калі ёй давядзецца паспаць дзень-два, каму
гэта важна.Невялікая кома, выкліканая каноплі, не пашкодзіць.JB

«Мне добра гучыць!Я зраблю гэта сёння.Учора яна таксама была вельмі здзіўлены.Дзякуй
за такі хуткі адказ JB!» Уітні

«Хаскі 1/2 ваўка 1/2 маіх сяброў любіў есці гашыш, і калі ў яго ў гасцінай быў гаршчок,
сабака  ахоўваў  яго.Ім  прыйшлося  падкупіць  яго  пачастункамі,  каб  ён  ад  гэтага
адарваўся.У мяне такое адчуванне, што нашмат больш дзікіх жывёл елі канабіс, чым мы
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думаем». Пятра

«Мой бостан-тэр'ер/мопс крадзе мой,  калі я гэтага не хаваю!!LOL...выглядае як галава,
калі ёй сыходзіць з рук». Сара

«Мая  яма  таксама  любіць  пустазелле!Я  падстрыгаю,  яна  тут  жа  лісточкі  просіць...»
Мелодыя

«Мая хаскі крадзе мае кексы з алеем пры любой магчымасці...Я ўпэўнены, што яна ведае,
які  эфектгэта таксама на яе...Можа быць,  таму,  што я  аддаў ёй усе свае запасы,  каб
пажаваць, калі яна была шчанюком». Браян

"Жывёлы ведаюць, што ім трэба, і будуць выкарыстоўваць тое, што ім трэба - разумныя!"
Шэры

«Аднак пачніце з малых доз, занадта шмат, і яны стануць хісткім і страціць кантроль над
цягліцамі». Зак

«Мой сабака ўчора з'еў частку расліны, таму што ведаў, што гэта дапаможа яго страўніку,
пасля таго як ён набраў рэшткі курынага тлушчу і з'еў яго кучу, яна шмат хадзіла, а потым
вырвала, а потым з камфортам адпачыла.Здагадайцеся, што было ў яе блювоце - лісце
гаршка.Разумны сабака». Дона

«Думаю,  што  яшчэ  ў  70-х  FDA упершыню  паведаміла,  што  канабіс  забівае  ракавыя
клеткі ...Усё, што я ведаю, гэта рак страўніка ў маёй кошкі, здаецца, знік, яна цяпер добра
есць, набірае вагу і бегае, як новае кацяня...» Тоні

«Я  даю  свайму  19-гадоваму  кату  молаты  дэкарбаксілізаваны  канабіс  са  снежня  2011
года.Яна  была  вельмі  млявая,  вадкія  какашкі,  прыкметы  кацінага  старэчага
ўзросту...знаёмая, якая працавала ў ветэрынара, прапанавала мне даць ёй 1/4 аспірыну,
1/4 т метамуцылу ...рабіў гэта некалькі дзён, а потым вырашыў паспрабаваць канабіс ...Я
пасыпаю невялікую колькасць яе вільготным кормам кожныя пару дзён...яна ўсё яшчэ з
намі!!!» Лоры

«Так,  я  вылечыў  свайго  ката  ад  раку  ў  чэрвені,  калі  ветэрынар  сказаў,  каб  яго
пасадзілі.Проста накармілі яго алеем, і праз 10 дзён смяротная пухліна знікла!Ветэрынар
сказаў, што гэта цуд!» Чарлі

«У мяне быў кліент, які лячыў пухліну яе кошкі,  і  здарылася тое ж самае - яна проста
выскачыла, не пакінуўшы нічога, акрамя новай бліскучай скуры». Сіта

«Вы корміце  алеем  котку,  як  чалавек...>ЯЕ ЯЕ!Я  вылечыў свайго  14-гадовага  ката  ад
пухліны  ў  роце,  карміўшы  яго  алеем  канопляў  на  працягу  паўтара  тыдня...потым
ПУФ!...>ПІШЛА!Мой ветэрынар сказаў: «Цуды здараюцца».

— Ён меў рацыю, Чарлі, — у прысутнасці алею цуды здараюцца нечакана часта.Дзякуй і
найлепшыя пажаданні вам і вашай котцы.JB

«У маёй 12-гадовай лабараторыі была такая ж праблема з растуць грудкамі і артрытам,
яна прымала алей Сімпсана больш за 6 месяцаў, і яна схуднела амаль на 20 фунтаў (яна
была залішняй вагой) і  адчувае сябе нашмат лепш і нашмат лягчэй перасоўваецца.Яе
пухліны таксама зніклі!Я не ведаю, колькі яна прымае цяпер, але гэта больш за 3 зярняткі
рысу. Андрэа

«JB, мы зрабілі ёй некалькі партый, так як мы робім ёй новую партыю кожныя 2 месяцы,
так як яна прымае 1 куб.см/дзень.Мы выкарыстоўвалі 2 розныя штамы.У цяперашні час
яна выкарыстоўвае тую ж партыю, якая вылечыла рак маёй кошкі». Чарлі

«Рык,  я павінен табе падзякаваць.У маёй каханай котцы 14 гадоў 1  чэрвеня паставілі
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дыягназ -  плоскоклеточный рак.Я вылечыў яго з  дапамогай RSO за АДЗІН ТЫДЗЕНЬ!
Ветэрынар кажа, што гэта цуд.Я вярнуў яго да яго 8 чэрвеня, і ён спытаўся ў мяне, ці быў
гэта той жа кот,  таму што  пухліна  ў  яго  роце амаль знікла,  і  ён  цалкам чакаў,  што  я
вярнуся, каб ён яго паклаў.Цяпер ён амаль цалкам аднавіўся.Я вельмі люблю яго і павінен
падзякаваць за тое, што вы распавялі, як БЯСПЛАТНА правільна зрабіць лекі!»

«У чэрвені мінулага года ў майго ката была пастаўлена дыягназ «хуткарослая, агрэсіўная,
якая  не  паддаецца  лячэнню,  неаперабельная»  форма  раку,  плоскоклеточный  рак
перагародкі,  што  так  непрыгожа,  як  гэта  гучыць.Яму  далі  максімум 1-3  месяцы,  і  мой
ветэрынар  мякка  прапанаваў  мне  "адпусціць  яго  зараз".Я  заплакала,  падумала  і
вырашыла, што проста не магу глядзець, як ён памірае.Я зайшоў у інтэрнэт і выявіў, што
існуе вельмі шмат лекаў ад раку.Пачаў даваць яму шэраг дабавак і г.д.Ён адчуваў сябе
нармальна, але рак усё яшчэ расце і ўплываў на яго дыханне.Пухліна нарэшце пачала
расці на другім баку носа, і ў снежні ён пачаў спускацца.Я падумаў: добра, цяпер час.

Тады я адкрыў для сябе канабіс і тое, як ён можа забіць рак.Карацей кажучы, Тэд прымае
RSO са снежня.Напачатку было няпроста атрымаць правільную малую дозу, таму што ён
кот.І значна меншы за чалавека.Ён значна лепш спіць, яго дыханне лепш, калі ён спіць,
апетыт вярнуўся, хоць і не той, які быў раней.Усё гэта падарожжа, і я не ведаю, чым яно
скончыцца.

Аднак пухліна як быццам уплощается, хоць і вельмі павольна.Я думаю, што калі б гэта не
быў такі  непрыемны рак,  ён,  верагодна,  быў бы вылечаны некалькі  месяцаў таму.Мой
ветэрынар у захапленні і ўражаны тым, як ён робіць.Так што я проста прымаю яго з дня ў
дзень і шчаслівы, што большасць з гэтых дзён, здаецца, добрыя.Яго максімальны тэрмін
прыдатнасці быў у верасні мінулага года, таму ў яго ўсё добра ". Эн-Мары

«Ура!!!!У  мяне  таксама  ёсць  кацяня  канабіса.Высакаякаснае  алей  канопляў  пазбавіла
мяне ад неабходнасці выкласці 4800 долараў ветэрынарам, каб зарэзаць...Я маю на ўвазе
...зрабіць аперацыю на вуху майму кату, каб выдаліць пухліну.Ура для Cannabis Kitties n
Cannines!» LinZy

«Рэчыва  RSO  выратавала  жыццё  сабакі  вагой  40  фунтаў  -  алей,  атрыманае  этылам,
ідэнтычнае  RSO,  якое  выкарыстоўвалася,  каб  выратаваць  майго  сабаку,  які  выпіў
«суседскі антыфрыз».Ветэрынар сказаў па тэлефоне, што яна скончыла, занадта позна, і,
хутчэй за ўсё, не вытрымае 40-хвіліннай язды да эўтаназіі,  і  мне параілі,  каб ёй было
камфортна.

У майго вернага таварыша з рота ішла пена, у яго былі частыя курчы, моцна перагрэўся, а
горла так апухла, што яна ледзь дыхала, прыходзіла ў прытомнасць і знікае. Безумоўна,
памірае.Спрабуючы  палегчыць  яе  выхад  з  гэтага  свету,  я  разагрэў  1/2  грама  алею  ў
чайнай  лыжцы  сметанковага  масла  і  літаральна  запхнуў  яго  пальцам  у  яе  горла,
прасунуўшы адтуліну ў яе апухлым горле.Праз дзесяць хвілін яна перастала пеніцца з
рота, ліхаманка знялася, яна дыхала нармальна, усе сутаргі і курчы спыніліся.

Яна з нецярпеннем піла ваду, потым клалася спаць на 12 гадзін і прачнулася ў, здавалася
б,  ідэальным стане,  бегаючы і  гуляючы праз некалькі  хвілін  пасля абуджэння.Я сказаў
свайму ветэрынару і папрасіў яе апублікаваць падзею ў тэматычным даследаванні, і яна
адмовілася, сцвярджаючы, што канабіс таксічны для сабак!» Алан

«У  мяне  ёсць  сабака,  з  якой  здарылася  тое  ж  самае.У  яе  на  грудзях  была  пухліна
памерам з софтбол, уся скура на грудзях была запаленая.3 ветэрынары далі ёй 6 тыдняў,
калі я дазволю тут жыць у болю.Адну дзярмо ўцягнулі ў іголку, гатовае забіць яе.Я прынёс
яе дадому, і праз 3 дні пасля пачатку лячэння яна выскачыла.Праз два дні яна вярнулася
да сябе і была шчаслівая». Багаты

«Мы выкарыстоўваем яго  на  нашай  14-гадовай  чыхуахуа,  у  якой  ёсць  курчы.Некалькі
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месяцаў таму мы думалі,  што яна не пратрымаецца доўга, таму я падумаў, чаму б не
паспрабаваць алею?Праз дзень яна была як зусім новы сабака!Яна лепш ела, адчувала
сябе жвавай і хацела гуляць!Гэты матэрыял сапраўды працуе для многіх рэчаў!» Міндзі

«Мы атрымалі шчанюка, якога растаптаў вельмі вялікі чалавек.Гэта цацачная чыхуахуа, у
яе быў ранак чатыры на чатыры цалі, які пакрываў усю яе ніжнюю палову.Ёй стала вельмі
дрэнна і  яна пачала халадзець,  таму я вырашыў,  што спроба слёз не можа ёй моцна
пашкодзіць.

Калі я ўпершыню даваў ёй дозу, яна ледзь магла паварушыць галавой.Тым не менш, я
вельмі  рады  сказаць  вам,  што  пасля  тыдня  слёз  тры  разы  на  дзень  яна  шчаслівая,
здаровая  і  вясёлая  маленькая  задніца.Дзякуй  Рыку  і  Дж.Б.  за  тое,  што  адкрылі  нам
праўду.Мы з жонкай верым, што слёзы яе выратавалі.

Давайце не будзем забываць, што я даваў цацачную чыхуахуа менш за фунт з грамам
RSO 3 разы на дзень.Гэта 3 грама ў дзень для шчанюка, які важыў менш за фунт і быў на
парозе смерці з-за таго, што на яго наступіў хлопчык, вагой больш за 300 фунтаў.Калі б
канабіс сапраўды быў таксічным, каймана ўсё яшчэ не быў бы з намі, бегаючы з розуму і
скакаючы ў пошуках дыму ад пустазелля». Джошуа

«Я выкарыстоўваю яго на сваіх сабаках.Але крыху менш, чым мы б выкарысталі на сябе.У
мяне 12 гадоўякую наехалі, і ёй прыйшлося выдаліць сцягно, а не замяніць...выдалены!4
тыдні ў...Без шнараў ад аперацыі, хады, па-ранейшаму кульгае, але добра трымаецца, і я
выкарыстаў алей замест абязбольвальных... спрацаваў выдатна!» Долі

«Даў яго нашай тады 13-гадовай дзяўчыне,  каб дапамагчы ёй з артрытам задніх  ног  і
сцёгнаў  ...сюрпрыз,  мы  таксама  атрымалі  не  толькі  спружыністага  сабаку,  але  і  4
шчанюкоў.Ні ў якім разе яна не павінна была мець яшчэ літр, і ўсе здаровыя і ўсё выдатна!
Люблю RSO!» Джулі

«У майго сабакі былі праблемы са скурай (сып, з-за якой ён вырваў поўсць) і паўторная
вушная інфекцыя.Я не меў RSO, але даў яму настойку, якую зрабіў мой сябар.Яго шэрсць
зноў вырасла, і  вушная інфекцыя праяснілася.Калі б настойка дзейнічала так добра, я
думаю, што з RSO я мог бы цалкам вылечыць яго.Так што я б сказаў, што так, RSO будзе
працаваць на рак сабакі гэтак жа добра, як і на людзей.Блаславі цябе, Рык і ты таксама,
Дж.Б.

— Дзякуй, Бэт.Ваша мысленне лагічнае і правільнае.У жывёл больш хуткі абмен рэчываў, і
таму алей лечыць іх значна хутчэй, чым людзей.Алеем лячыць жывёл - прыемна, яны
любяць яго прымаць.JB

«Я  таксама  люблю  сваіх  хуліганаў.Смокі  ўсё  яшчэ  з  намі  для  тых  з  вас,  каму
цікава.Масавая клетка 4 стадыі не можа спыніць хулігана.Асабліва калі ён на алеі.На ўсё
жыццё цяпер.Вялікая павага”. Бокай

«Я выкарыстоўваю яго на сваіх сабаках.Проста крыху менш, чым мы б.У мяне ёсць 12-
гадовая  дзяўчынка,  якую  наехалі,  і  ёй  прыйшлося  выдаліць  сцягно.Не  заменены  ...
выдалены!4 тыдні ў...Без шнараў ад аперацыі,  хады, па-ранейшаму кульгае, але добра
трымаецца, і я выкарыстаў алей замест абязбольвальных...Гэта спрацавала выдатна!(...)
У  мяне ёсць  9-гадовы Році,  у  якога  сардэчныя чарвякі,  страшная алергія,  вельмі  нізкі
ўзровень энергіі і страта валасоў на хвасце.Пачынаючы яго сёння ...Толькі што выратаваў
10-гадовую чыхуахуа з 3 пухлінамі, і я ведаю, што гэта вылечыць яе!!!» Долі

«Наша  сабака  прыйшла  з  велізарнай  слязой  на  носе.Мы  жывем  на  ферме,  таму  не
ведаем,  як гэта адбылося.Вычышчаныя раны і  запоўненыя разрэзам РСО.Яна пайшла
спаць.Рана цалкам зажыла.І так, піў шмат вады.Яшчэ адзін для Рыка!!" пчала
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«RSO OIL Dog Biscuits і мясцовая мазь на ракавыя язвы на яе назе, гэта было ½ памеру
даляравай купюры.Яна пачала плакаць,  падымаючыся,  і  моцна дрыжала.Я ведаў,  што
RSO будзе працаваць ...Ужо на наступны дзень яна ўстала, не плачучы і не дрыжучы, а
праз некалькі  дзён бегала па двары са сваім маленькім прыяцелем Нагет,  пацучыным
тэр'ерам.Гэта было 6 месяцаў таму.Цяпер яна як сабака 6 гадоў, а не 12.Гэта адна з многіх
гісторый, сведкамі якіх я стаў за апошнія 2 гады.

Мая  гісторыя  нашмат  даўжэйшая...RSO  выратавала  мне  жыццё.Няма  больш  апіятаў.І
вельмі мала болю ў большасці выпадкаў.Дзякуй Рык Сімпсан...Мір вам». Рон

«Я лячыў яшчэ аднаго майго сябра,  ён джэк-расэл-тэр'ер з  вялікай пухлінай на спіне.
'Доктар Джэй сказаў, што бачыў гэта тысячу разоў, і гэта нядобра для самца, як толькі яго
заўважылі.Ну, я пачаў даваць яму кроплі RSO, а таксама паставіў RSO на пухліну.Я думаў,
што  праз  некалькі  дзён  ён  знікне.Як  я  бачыў  гэтую  самую  пухліну  раней  на  сабаку
аднаго.Праз некалькі дзён ён прайшоў.

Што ж, у Наггет ўсё выдатна, пухліна плоская да скуры і без колеру.Яно выглядала вельмі
непрыемна чорным, фіялетавым чырвоным і крывацёкам.На працягу аднаго дня расколіна
на пухліны стала ўдвая меншай, праз два дні цалкам знікла,  і  спыніўся крывацёк быў
зачышчаны  струпам.Гэта  было  два  тыдні  таму.Ён  на  1/2  га  дзень  і  прымае  гэта
добра.Першыя дні шмат спаў, цяпер ён падыходзіць, аблізвае яго, і ўсё ў парадку.Ніякіх
хісткіх  ног,  у  Нагетта  ўсё  выдатна.Я  лічу,  што  своечасова  злавіў  Рака.Пухліна  хутка
памяншаецца, і ён новы сабака.Зноў вельмі гуллівы.Яшчэ раз дзякуй, Рык С.» Рон

«Я думаю,  што  масавым людзям прамылі  мазгі  і  фармацэўтычныя кампаніібольшасць
людзей ядуць з рук, прагныя людзі.Яны, хутчэй за ўсё, ніколі не будуць ужываць канабіс у
бальніцы або праз любога лекара заходняй медыцыны.Калі яго нельга запатэнтаваць, гэта
не прынясе грошай для фармацэўтычных кампаній.На шчасце, я жыву ў Каліфорніі, дзе
гэта было прынята і прынята.

Я  зрабіў  сваю  першую  партыю  RSO  ў  мінулым  месяцы.Я  даваў  яго  абедзвюм  маім
сабакам, так як яны абодва маюць невялікія пухліны, а таксама мая Шэтландская аўчарка
мае форму сабачай ваўчанкі.Мала таго, што адна з пухлін скарацілася на 50% за пару
тыдняў, але, здаецца, у абодвух больш энергіі на працягу дня, і яны вельмі добра спяць
ноччу.І нават здаецца, што гэта дапамагае маёй Шэтландскай аўчарцы з яе ваўчанкай.Я
даю ім невялікае зерне памеру рысу RSO, выкарыстоўваючы ласунак.Я таксама паклаў
RSO прама на яе нос, бо ваўчанка яго з'ядае.Праз тыдзень яе нос выглядае найлепш за
апошнія 4 гады!

Нядаўна я таксама зрабіў крэм для твару з некаторым RSO, памятаю, як Рык казаў пра
гэта ў сваёй кнізе.Я люблю гэта!З кожным днём мая скура становіцца больш гладкай і
гладкай.Я нават прымаю яго ўнутр як прафілактычны сродак.

Нядаўна  ў  мяне  была  выцятая  дабраякасная  гигантоклеточная  пухліна  абалонкі
сухажыллі.Ён  быў  памерам  з  апельсін  і  быў  абгорнуты  вакол  майго  сядалішчнага
нерва.Мой  лекар  сказаў,  што  гэта  вельмі  рэдкая  пухліна,  і  я  не  ведаю,  чаму  яна
з'явілася.Я прымаў алей каля трох тыдняў да аперацыі.Я не магу чакаць, каб атрымаць
канчатковы справаздачу  аб  паталогіі  з  вымярэннем пухліны.Я сапраўды лічу,  што  яна
сціскалася ад RSO!

Дзякуй,  Рык,  што прысвяціў сваё жыццё гэтай справе,  я  ведаю,  што разам мы можам
змяніць сітуацыю.Людзям, якія «лечаць», трэба сабраць усе свае медыцынскія дакументы
і  распаўсюдзіць  інфармацыю.Я  думаю,  што,  калі  будзе  дастаткова  доказаў  з  добрай
дакументацыяй, мы маглі б мець шанец аднойчы даказаць і пераканаць асноўныя рэчывы
перавагі RSO для знішчэння раку.

Яшчэ раз дзякуй Рык.Такія людзі, як вы, даюць мне веру ў чалавецтва.Захоўвайце сваю
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веру і рашучасць і ведайце, што ваша запал вылечыла многіх і зрабіла вернікамі мноства
людзей.Ты прыгожая." Эшлі

«Яшчэ адна гісторыя, якую трэба дадаць у кнігу!Мой мерын паслізнуўся і  ўпаў (я магу
толькі выказаць здагадку, я не бачыў, што здарылася) і парваў яму абодва скакацельнага
сустава.Скакацельны на кані -  гэта не самая простая рэч,  якую абгарнуць і  трымаць у
чысціні,  насамрэч, гэта бескарысна!Вы можаце купіць самыя дарагія абкручванні, і  яны
ўсё  роўна  слізгаюць  і  прыліпаюць  да  раны.Прыкладна  пасля  4  дзён  спавівання  яго
скакацельнага  сустава  я  адмовіўся.Гэта  не  дапамагло,  калі  мне  прыйшлося  здымаць
бінты з яго ран, маючы вадой з шланга, каб змякчыць яе.Ён не быў шчаслівы, я таксама,
бедны хлопец!!Я звярнуўся да адзінага, што ведаю, каб вылечыць усё...RSO!У нас ёсць
слоік «рэшткі» RSO, які мы выкарыстоўваем мясцова або ў трубцы, каб дапамагчы нам
заснуць.Я  схапіў  гэты  слоік  і  накіраваўся  да  скакацельнага  сустава!!Я  абмазаў  яго
скакацельныя  раны  алеем.Загарнуў  іх  і  спадзяваўся  на  лепшае.Настала  раніца,
абкручванні былі на падлозе ларка (нічога дзіўнага), і мая першая думка была: ну, гэта
было марнаванне RSO!Але пры далейшым аглядзе, RSO ўсё яшчэ быў прылеплены да
скакацельных язваў і зацвярдзеў да рэчывы, падобнага на смалу, ствараючы бар'ер для
мух і  для герметызацыі язваў.Я пакінуў яго.Не спрабаваў перагарнуць або што-небудзь
яшчэ.На наступны дзень... тое ж самае.

Прайшло па меншай меры 4 дні, перш чым мне давялося што-небудзь перарабляць на яго
скакацельных суставах, таму што алей зрабіла такі выдатны пластыр!

Сёння каля 3-га тыдня яго траўмы, я абліў яго скакацельныя суставы, і мне спатрэбілася
добрая 1/2 гадзіны, каб зняць стары RSO са скакацельнага сустава, агаляючы толькі што
загоеную/ачышчаную  скуру  пад  ім.Я  зноў  падаў  заяўку  на  RSO,  і  мы  паглядзім,  што
атрымаем яшчэ 4 дні.Я абавязкова загружу фатаграфіі і падзялюся імі.

Дзякуй,  Рык  -  Вы думалі,  што,  калі  вы стварылі  сваю першую партыю RSO,  што  яна
перапоўніцца нават у свеце коней?Ты цудоўны!!" Верас

— Дзякуй, Хізэр.Алей робіць цуды для коней, як і для ўсіх іншых жывёл.Кожны ўладальнік
каня павінен мець пад рукой вядро з маслам для сваіх коней.Ведаеш, як з імі — ніколі не
ведаеш, чым яны цябе здзівяць.JB

«У майго сабакі быў рак костак.Я адмовіўся ад усіх працэдур, якія ветэрынар сказаў мне,
нават выдаліўшы яму плячо і нагу.Мне сказалі, што ў яго было 2 тыдні, і яму далі шмат
абязбольвальных.Яны зрабілі яго такім хворым, і ён бачыў дзярмо.

Патэлефанаваў сябру і атрымаў прысоскі, зробленыя з масла.Я даваў гэта яму ад болю, і
гэта выдатна спрацавала.Раней ён не мог хадзіць.

Ну,  праз  месяц  доктар  не  паверыў,  што  ён  усё  яшчэ  тут,  зрабіў  яшчэ  рэнтген,  і  РАК
ПРЫХОДЗІЎ...Калі вы хочаце, я зраблю рэнтгенаўскія здымкі да і пасля і адпраўлю іх для
вас.Гэта сапраўдная канопля забівае рак...» Тэмі

«Джэй Бі, у мінулым годзе мне сказалі, што маёй кані засталося жыць 3 месяцы, канабіс
трымаў яе ў жывых, але я карміў яе лісцем, бо я курыца, каб зрабіць RSO.Я збіраўся гэта
зрабіць, тады Джэні Херэр, якая мая сяброўка з 8-га класа, прымусіла мяне паабяцаць НЕ
рабіць гэтага, пакуль нехта не будзе тут са мной, бо я пустэльнік і мне гэта падабаецца.Ва
ўсякім выпадку, толькі лісце зніклі ўсе пухліны, акрамя адной, і вы ніколі не даведаецеся,
што ў яе меланома.Яна павінна была памерці ў ліпені 2011 года.Яна здаровая і шчаслівая,
але злуецца, калі ў мяне няма гаршка, каб накарміць яе кожную раніцу.Дзякуй Госпаду, я
ведаю некаторых выхавальнікаў у сваім раёне, якія ахвяруюць прадукт для яе!Я крыху
пахваліцца і скажу, што Джэк Херэр падзякаваў мяне ў сваёй апошняй перапрацаванай
кнізе за тое, што я змагар за свабоду, я крычу пра карысць канабіса ўжо больш за 40
гадоў!Мы выйграем бой, я думаю, што гэта можа быць навідавоку!Спадзяюся, надзея!»

- 190 -



Джоанн

—  Добра,  ДжоАн.Не  рабіце  яе  злу  і  не  рабіце  для  яе  RSO,  гэта  не  так  складана  і
небяспечна, як здаецца, і вы можаце паспрабаваць зрабіць гэта, скажам, адной-двума і
такім чынам умацаваць сваю ўпэўненасць.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«Той  жа  вынік  для  майго  ката!!!Але  мне  ўсё  роўна  выдалілі  пухліну  хірургічным
шляхам.Гэта было 3-4 гады таму.Ніякага паўторнага з'яўлення ніякіх пухлін!Ёй 16thдзень
нараджэння  ў  наступным  месяцы!Я  ведаў,  што  «праполваць»  трэба  больш,  чым
вечарынкі!» Раян

«Вылечыў рак у маім 16-гадовым каціным воку». Дэн

ПытаннеДарагія  сябры,  спадзяюся,  што  гэта  дапаможа  вам.Я  аддаю  RSO  свайго  8-
гадовага сабаку вагой 40 фунтаў за пухліны, якія растуць з правага боку яго цела.Сёння ў
яго першы дзень лячэння,  ён выбіты і  спіць.Я даў яму прыкладна рысавае зерне.Гэта
занадта шмат?Як доўга і як часта вы б рэкамендавалі даваць яму алей?Я сам на алеі.З
цягам часу  я  ўсё больш і  больш прывыкаю да «высокага».  У  наступным месяцы мне
павінна быць аперацыя, і я планую выкарыстоўваць RSO для болю і аднаўлення.Калі я
змагу  гэта  працаваць,  я  буду  гэтым  займацца  ўсё  астатняе  жыццё.Дабраславеньне  і
вялікая падзяка

А.Кэтрын, я б адклаў аперацыю, калі гэта наогул магчыма, пакуль вы не з'ясце, скажам,
180 г алею на грам у дзень (або больш) у тры прыёму.Дайце сабаку палову гэтага, калі вы
лічыце, што яму не зручна тое, што ён атрымаў цяпер.Сон з'яўляецца часткай працэсу
гаення,  гэта  не  варта  турбавацца,  і  гэта  прыкмета  таго,  што  алей  з'яўляецца
заспакаяльным,  чаго  вы  хочаце.Чым  больш  моцным  і  заспакаяльным,  тым  лепш.З
найлепшымі пажаданнямі, JB

«Прывітанне, Джындрых!Я гаварыў з вамі 9 ліпеня пра хатнюю пацука майго сына (1,5
года), у якога за правай пярэдняй нагой (прыкладна 1 цаля ў дыяметры) расла пухліна,
якая выступае.Я пачаў даваць ёй РСО 3 разы на дзень і праз 1 тыдзень пухліна была
ледзь бачная.Праз 2 тыдні яго не было!Я працягваў даваць ёй дозу 3 разы на дзень, і яе
сястра таксама атрымлівае падтрымлівае дозу.Яны абодва вельмі шчаслівыя, і ад імя іх і
маёй сям'і я хацеў бы выказаць вялікую падзяку Рыку і вам самім за тое, што вы далі
найбольш важную інфармацыю!Канабіс лечыць рак!»

«Адпраўляю  вам  інфармацыю  пра  тое,  што  ў  майго  сабакі  пастаўлены  дыягназ  рак
костак.1  чэрвеня  прайшло  сем  месяцаў,  на  апошнім  рэнтгенаграме  няма
распаўсюджвання на лёгкія.Яны знайшлі непашкоджаную надрыў каля месца пухліны на
назе, не ведаюць, што з гэтым рабіць.Звычайна гэтых сабак, у якіх ёсць перапынак, вы
павінны пасадзіць іх.Яны прыйшлі да высновы, што штомесячныя ўліванні прэпарата пад
назвай  Zometa  захоўваюць  яго  некранутым,  таму  яны  будуць  працягваць  яе  ў
выпрабаванні, у той час як яна будзе атрымліваць штомесячныя ўліванні Zometa.Але рак
не  распаўсюджваецца,  і  яны  не  могуць  падхапіць  пухліну,  якая  была  там  7  месяцаў
таму.Проста думаў, што вы хочаце ведаць.Гэты агрэсіўны рак звычайна забірае жыццё
сабакі  на  працягу 4-6 месяцаў пасля пастаноўкі  дыягназу.Вось яна,  7  месяцаў,  рак  не
распаўсюджваецца.Цэлы пералом, але ўсё яшчэ хадзіць, нібы нічога не так». Лінда

«Праз 9 тыдняў рак скуры ў маёй сабакі Цалкам знік!!Цяпер падтрымлівае доза да канца
жыцця.Я лічу, што цяпер яму будзе не толькі зручней, але і жыць больш.БЛАГАСЛАВЕННЯ
RS & JB!!>;-)” Зялёны

«Мая сабака спачатку добра рабіла памер галоўкі шпількі, а потым павялічвала, пакуль не
стала браць 1-2 кавалачкі рысу.Яна мае 80 фунтаў.На жаль, алей, які я магу атрымаць,
мае недастаткова высокі працэнт (82%), таму, хоць яно палепшыла яе апетыт, дапамагло
пры  артрыце,  палепшыла  поўсць  і  скуру,  яно  не  дапамагло  яе  сапліваму  носу,  які,
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верагодна,  з'яўляецца  ракам  носа.Калі  хто-небудзь  тут  знаходзіцца  ў  WA і  мае  90+%
нафты, я з радасцю ахвярую за гэта ". Выжыванне

-- Паспрабуйце таксама нанесці алей мясцова на яе нос, і, магчыма, паспрабуйце падняць
трохі ў нос з дапамогай Q-кончыка ці чагосьці падобнага, калі яна вас за гэта не кусае.Вы
таксама  можаце  паспрабаваць  паставіць  алей  у  духоўку,  разагрэтую  пры  130°C,
прыкладна на гадзіну і  паспрабаваць зрабіць яго больш канцэнтраваным/моцным такім
чынам.Або набярыцеся цярпення і дайце алею больш часу». JB

«Маёй  сабаку  заставалася  жыць  3  тыдні.Пухліны  масавых  клетак  па  ўсім  целе  яго
чыстакроўнага  пітбуля...Праз  3  тыдні  пухліны  памяншаюцца  па  ISO/RSO.Я
клянуся.Некалькі  разоў  ён  мачыўся  і  дзейнічаў  п'яным,  але  я  ведаў,  што  гэта  да
лепшага.Ён  усё  яшчэ  на  ім.Нават  калі  яны  знікнуць,  я  ўсё  роўна  зраблю  яго  сваім
лекам.Люблю вас, JB і Рык ". Бокай

«Свайму 14-гадоваму Піту я даю алей ужо 4 тыдні ад раку.Яна часам становіцца трохі
"дрывіцца"  і  п'яная,  калі  я  даю ёй  занадта шмат,  але  калі  эфект  знікае,  яна спіць,  як
шчанюк.Яна  адмовілася  прымаць  ветэрынарныя  прэпараты,  таму  замест  гэтага  мы
атрымалі алей.Яшчэ рана, але я запісваю яе прагрэс.Каля тыдня яна прывыкла да алею і
зноў з'явіўся апетыт.Я зайздрошчу, бо на дадзеным этапе мы можам дазволіць сабе толькі
алей для яе.Люблю прыгожыя гісторыі ўсіх!» Жанін

«У вашага сабакі былі пабочныя эфекты?Я хачу, каб мой сабака таксама на ім.Ён бігль».
Мары

«Няма пабочных эфектаў.Яна рабіла, як сабакі, калі жуюць траву ці што-небудзь яшчэ, каб
дапамагчы ад рвоты, каб ачысціць сябе.Ніхто (у тым ліку хатнія жывёлы) не займаецца
самалячэннем тым, што дае негатыўныя пабочныя эфекты.Мы проста не створаны, каб
так працаваць». Тыльман

«Выратаваў  жыццё  майму  сабаку  ад  аутоімунного  захворвання,  на  якое  перасталі
працаваць стэроіды.Ніякіх пабочных эфектаў!» Джон

«Я з першых рук бачыў, як сабака прымала RSO ...Першыя некалькі дзён Рубі (12-гадовая
сабака)  усё  яшчэ  хварэла  і  крыху  дрыжала,  трывожныя  сімптомы,  калі  вы  скептычна
ставіцеся да гэтага пытання, але я магу запэўніць вас, што праз 1 месяц лячэння, і сабака
падскоквае, поўная жыцця бег па лесвіцы, скачкі на ложак і поўныя энергіі крэслы ўвесь
час зноў вельмі  гуллівы.Раней вочы былі  слязлівыя і  мелі  шэрае  покрыва,  цяпер яны
цалкам вярнуліся ў норму.У Рубі быў даволі вялікі рост на ўнутраным боку яе нагі, які быў
там на працягу многіх гадоў, а цяпер пасля ежы алею ён ледзь не адваліўся !!!Дзякуючы
Рыку Сімпсану xxx, дабраславі гэтае алей, яно сапраўды працуе, чаму НЯМА сведчанняў,
якія б сцвярджалі, што гэта не так?» Брэт

«Сёння  3  дзень  для  лячэння  маёй  сабакі  з  дапамогай  масла  Рыка  Сімпсана,  які
з'яўляецца канцэнтратам канабіса для лячэння многіх сур'ёзных захворванняў.Ёй 13 гадоў
і каля 7месяцы таму яна атрымала нешта, што выклікала яе надзвычайную саплівасць,
моцную слізь, і некалькі дзён яна была млявай.Паглядзеў у Інтэрнэце, сказаў «кашаль у
гадавальніку або сабачая прастуда», таму ў мяне былі антыбіётыкі і я пачаў яе курс.Не
дапамагло зусім, таму мы адвезлі яе да ветэрынара.

Вядома,  хацелася зрабіць аналіз  крыві,  рэнтген і  слізі.Прыкладна 500 у  ветэрынарных
рахунках, я адмовіўся, таму мы пачалі ёй шырокі антыбіётык, які таксама не закрануў яго
на працягу  месяца.Узяў  яе  назад  і  атрымаў  яшчэ  два  мацнейшыя антыбіётыкі,  месяц
лячыў іх рэлігійна.Таксама не чапаў!

Тады ветэрынар паспрабаваў фунгіцыдны прэпарат...ЯЕ ХВАРОДЗІ ЯЕ ЯЕ ХВАРОДЗІ ЯЕ
ЯЕ  НЕ  ДАПАДАЛА  ДА  ДАЛЕКІ!!Цяжка  вызначыць,  што  апраўдана  марнаваць  на  13-
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гадовага  сабаку...Такім  чынам,  я  спыніў  усе  лекі  каля  месяца  таму,  каб  дазволіць  яе
арганізму аднавіцца, і пачаў яе прымаць RSO ўсяго 3 дні таму, у агульнай складанасці 6
доз, і яна зусім новая сабака!

Ні  сопляў,  ні  кашлю,  яна  хлусіць,  і  ў  цэлым  мы  назіраем  ЗАЧАЛЬНАЕ
паляпшэнне.Сапраўды неверагодна.На сваім асабістым вопыце я магу засведчыць, што
гэта дзіўнае сюррэалістычнае лекі.Дзякуй ад усяго сэрца!» Выжыванне

«Мой баксёр шукае мяне, каб перакурыць.Яе злавілі на тым, што яна стаіць над нашым
ладанам,  спрабуючы  таксама  ўлавіць  кайф...яна  вучыцца,  што  не  кожны  дым
дружалюбны.Спадзяюся, што ваш сабачка хутка адчуе алей! ” жніўня

«У  мяне  ёсць  13-гадовая  залацістая  ньюфі  (50%  залацісты  рэтрывер,  50%  новы
Фундленд), і яна так моцна плакала, таму што яе сцёгны моцна балелі, таму што ў яе,
відавочна, быў артрыт (стары сабака + паркетная падлога), і я бацька і брат адмовіліся
адвезці яе да ветэрынараў, таму я замест гэтага купіў сваёй сабаку сумку за 40 долараў, і
калі  яна  пачне  хварэць,  я  трохі  паліў  яе,  і  яна  павяла  сябе  як  шчанюк.Без  ныцця,
хныкання, у яе не было праблем з хадой і справай, і яна спала б спакойна.

У  гэты  час  у  яе  таксама  была  пухліна.Я,  нарэшце,  пераканаў  бацьку  адвезці  яе  да
ветэрынараў  (я  сказаў,  што  калі  яе  трэба  будзе  пасадзіць,  то  мы будзем,  але  я  хачу
меркаванне  ВЕТА,  перш  чым  мы  прызначым  сустрэчу),  мы  прыязджаем  туды,  і  яна
аглядае маю сабаку.У канцы сустрэчы яна сказала, што яна самая здаровая сабака, якую
яна калі-небудзь бачыла ў сваім узросце!

У яе НЯЛІКІ артрыт і сказала, што не ведае, як гэта было ненашмат горш і яе пухліна была
памерам з бейсбольны мяч?Так, цяпер ён быў памерам з жвавы шарык!Яна сказала, што
лекі ад артрыту, якія яна прымала, павінна дапамагчы захаваць яе ўтрыманне, і гэта было
150 долараў за 30-дзённы рэцэпт, і  гэта было ДЗЕНЬ.Я нават перастаў яе паліць,  каб
убачыць, ці вартыя лекі.Не.Яна змагалася, каб узяць іх, зрабіла ў яе завалы, і яна ўвесь
час балела!

З пустазеллем яна прыходзіла проста да мяне, сядзела і ведала, што яна атрымлівае, і
любіла  гэта!Дапамагла  яе  знікненню пухліны,  пераканалася,  што  яе  артрыт  амаль  не
працякае да такой ступені,  што мне амаль не давядзецца яе паліць, таму што гэта не
турбуе яе прыкладна ўдвая менш, чым раней,  перш чым я яе паліў.Марыхуана -  гэта
цудадзейная расліна, якая зрабіла жыццё маіх сабак даўжэй і здаравей!Я б зрабіў усё для
сваёй дзяўчынкі!Яна мой гонар і радасць!» Бэтані

«Мой  сабака  -  13-гадовая  бельгійская  аўчарка.Некалькі  гадоў  таму  на  баку  з'явіўся
невялікі камячок.Некалькі месяцаў таму ён раптам пачаў расці з страшнымі тэмпамі.На
жаль,  у  яго  дыягнаставалі  рак...і  не  толькі  адзін  камяк.Пры  абследаванні  ў  яго  было
шмат.У  яго  былі  і  іншыя  праблемы...У  асноўным  артрыт  і  дисфазия  тазасцегнавых
суставаў.Аперацыя не была варыянтам, бо было сумнеўна, што ён вытрымае анестэзію.Я
не мог  цярпець  глядзець,  як  ён  пакутуе...  ён  ледзь  хадзіў  і  перастаў  есці.Я вырашыў
паспрабаваць даць яму каноплі ў якасці апошняй спробы дапамагчы яму.Мы з напарнікам
Пэт далі яму невялікую колькасць (прыкладна з рысавае зерне) на печыва.Гэта сапраўды
паўплывала на яго...ён няўпэўнена стаяў на нагах і спаў гадзінамі.

Мы змянілі  дазоўку  на працягу  наступных некалькіх  дзён і  заўважылі,  што  яго  апетыт
адразу палепшыўся.Ён таксама стаў перасоўвацца значна лягчэй, і яго стаўленне было
значна ярчэй.З цягам дзён мы паступова павялічвалі  яго дазоўку.Прайшло 3 тыдні,  і  я
амаль не пазнаю яго такім жа сабакам.Ён шчаслівы!Віхляе хвастом, гуллівы, есць, а лепш
за ўсё пухліна ўдвая меншая, чым была да таго, як мы пачалі ўжываць масла!!!!Я буду
працягваць  яго  лячэнне  (нам пашанцавала,  што  мы можам пастаўляць  сваю нафту)  і
трымаць вас у курсе.Я чакаю, што гэтыя пухліны цалкам знікнуць!!!!!!!! Джозі
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«Я пачаў свайго маленькага памеранскага шпица на алеі, таму што ў яго калапс трахеі і
прыроджаная  сардэчная  недастатковасць.З  лета  ён  не  прымае  звычайных  лекаў  і
ўпершыню з  лета амаль  не  кашляе (пастаянна  кашляваў  і  дрыжаў  нават  на лекавыя
прэпараты, якія даваў доктар).У яго больш энергіі,  і  ён паспявае лепш, чым тады, калі
прымаў лекі». Карэн

«У майго сабакі  таксама ёсць камячкі,  і  я  даваў яму алею,  але я  думаю,  што ён быў
занадта  хісткі,  сонны,  выглядаў  так,  быццам п'яны,  ён  ратвейлер  135  фунтаў,  таму  я
павінен наладзіць колькасць, якое я яму даю .Але я веру, што гэта яму дапаможа». Пятра

ПытаннеПрывітанне, проста цікава, ці падыдзе актуальны RSO для жабы, у якой толькі
што  была зламаная адна  з  задніх  лап  і  яна цяпер  толькі  што  ампутаваная?Магчыма,
невялікая мазок на адкрытай косці дапаможа гэтаму маленькаму хлопцу?А можа, занадта
моцная для такой маленькай істоты?Дзякуй і дабраславі Бог за атрыманне паведамлення!

А.Хаця я павінен прызнаць, што я ніколі не лячыў жабу алеем, як я гляджу на яе, чым
больш алею і чым хутчэй, тым лепш.Я б таксама паклаў трохі ў яе ежу.У горшым выпадку
бедная жаба патрапіць камянямі.Вялікая справа.З найлепшымі пажаданнямі, JB

«У мяне быў сябар, у сабакі якога была глаўкома, і ён правёў «эксперымент», ён даваў
сабаку канабіс на тыдзень і правяраў яе вочны ціск ... ветэрынар сказаў, што ён ніколі не
бачыў так хуткага зніжэння ціску ... потым ён не зрабіў Я не даваў ёй на тыдзень і ўзяў
яе... ветэрынар спытаў, што ён робіць, таму што ціск быў настолькі высокі, што насамрэч
пашкодзіла  яе  зрок...калі  ён  адказаў  ветэрынару  наконт  свайго  «эксперыменту»,  яго
ветэрынар, чым заахвоціў яго працягваць лячэнне канабіс !!!!!» Гарэт

«Я шмат разоў даваў канабіс свайму старому сабаку.Гэта вельмі дапамагло ад болю і
палегчыла яе апошнія дні.У дзень, калі я паклаў яе на пасадку, я даў ёй біфштэкс, які
выпусціў на сонейку з парай сабачых прысмакаў з каноплі.Яна атрымлівала асалоду ад
свайго апошняга часу са мной і была спакойная, калі прыйшоў час». Саманта

«Я і  мае жывёлы змагаліся  з  нейкім  невядомым жукам,  жудаснымі  язвамі,  каноплі  на
дапамогу.Хаця  мае  гадаванцы забітыя  камянямі,  як  каменная  статуя,  яны  становяцца
лепш,  як  і  я.Што  б  гэта  ні  было  жахліва,  ветэрынары  або  лекары  не  змаглі  гэта
зразумець».  —  Лепш  быць  пабітым  камянямі,  як  каменнай  статуяй,  чым  халодным  і
мёртвым.Гэта ўсё, што я ведаю, ДжоАн.лол, JB

«Я ніколі не надаваў алею вялікай увагі.Потым я паспрабаваў настойку...Я даю гэта сваёй
сабаку,  ёй  як  12,  і  гэта  сапраўды  дапамагае  ёй,  яна  есць,  гуляе,  і  яна  падобная  на
сябе.Спрабаваў глюкозамін,  але гэта нават не датычыцца яе болю...Я ніколі  не думаў
аддаць яго свайму сабаку, пакуль не ўбачыў, што гэта зрабілі іншыя ... але так, алей па-
чартоўску добры ... дзякуй усім, калі б мой сабака мог падзякаваць вас, я ўпэўнены, што
яна будзе ... мір ... .” Кары

«Я  вылечыў  нашага  тхара  ад  інсуліномы,  якая  выклікала  рак  падстраўнікавай
залозы.Заходзьце на гэта падглядвае, ваша «пухнатая сям'я» мае патрэбу ў вас.Вось і
Кветка  падчас  яе  лячэння,  яна  тут  крыху  напружаная  і  гатовая  да  спакойнага  сну..!»
Каноплі

«Адна з двух маіх сабак больш не хварэе на эпілепсію з-за алею канабіса». Чарльз

«У мяне быў ратвейлер,  і  на Каляды мне сказалі,  што ў яго рак страўніка,  і  нічога не
былояны маглі зрабіць, і яму засталося жыць максімум 2 месяцы.Таму я паспрабаваў яго
на алеі, якое зрабіў сам.Сканіравалі яго 2 тыдні таму.Рак знік». Ян

«Я аддаю яго ў сваю 13-гадовую лабараторыю.Потым ён гоніцца за мячом, нібы яму было
два». Стэфані
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«Вылечыў меланому свайго пітбуля». Брэндон

«Толькі  што  забрала  майго  ратвейлера  ў  ветэрынара  пасля  яе  другой  аперацыі,  каб
«вылечыць астатнюю частку рака, якую мы не змаглі атрымаць з першага разу». Я даю ёй
РСО ўжо месяц,  а таксама ўціраю бальзамам з канопляў месца надрэзу.Адгадай што?
Хірург  убачыў  «РАКА  НЕ  БАЧНА».Давядзецца  пачакаць  вынікаў  лабараторыі,  каб
пераканацца, але я б сказаў, што ў мяне ёсць уласны цуд у 100 фунтаў ". Джоні

«У  кошкі  майго  стрыечнага  брата  была  каціная  форма  хваробы  Паркінсана.Від  быў
прыкладна адзіным,  што  супакойвала  яго,  спыняла спазмы і,  безумоўна,  падоўжыла і
палепшыла яго жыццё.Далёка ад таго, каб быць прычынай яго смерці або быць таксічным
для яго!Між іншым, мая стрыечная сястра выкарыстоўвала яго ў той час, каб трымаць
сваю эпілепсію пад кантролем!Эфектыўныя лекі як для людзей, так і для жывёл!» Enñio

«Пачніце з вельмі невялікай колькасці сыру або мяса, на чым яны будуць ёсць!У мяне 100
фунтаў і паўзерня рысу дастаткова!Суцэльнае зерне памеру рысу прымушае яго сядзець і
пускаць сліны на працягу 4-6 гадзін». Грэг

«Мой сабака з'еў касмічных тартоў за месяц без пабочных эфектаў, акрамя вельмі доўгага
сну». Нэд

«Так праўда.У аднаго з нашых любімых чацвераногіх членаў сям'і на працягу добрых пяці
гадоў  была  пухліна  скуры  крыху  ніжэй  локця.Які  з  кожным  годам  станавіўся  ўсё
большым.Калі ёй споўнілася 11 год. у старасці яна пачала выяўляць прыкметы диплации
тазасцегнавых  суставаў.Замест  таго,  каб  напоўніць  яе  абязбольвальнымі  лекамі,  якія
могуць  сапсаваць  яе  печань  і  ныркі.Мы  пачалі  рассыпаць  яе  ў  ежу  або  ў  якасці
пачастунку.Ёй  падабаўся  водар  злёгку  падсмажаных  кветак.Затым  яна  стала  больш
актыўнай.Пасля некалькіх  гадоў рэлігійнага лячэння яе паўторным вейпе канабісам яе
пухліна на локці стала памяншацца да проста друзлай скуры.Яна пражыла 14 гадоў.Яна
не перастала глядзець на нас закаханымі вачыма.Пакуль яна ўжо не магла быць сабакам,
які ўмее бегаць і скакаць.Таму мы прынялі самае цяжкае рашэнне спыніць яе пакуты праз
добрага і любячага сямейнага ветэрынара, з якім мы працавалі больш за дзесяць гадоў.За
некалькі дзён да Каляд ветэрынар і яго жонка прыйшлі да нас дадому па дарозе дадому,
каб дапамагчы нам з яе пераходам.*слёзы* Увогуле, канабіс - гэта лекі ад многіх пакут.Яна
пастарэла  да  глыбокай  старасці  дзякуючы  нашаму  каханню  і  нашай  любові  да
сапраўднага сакрамэнту.... КАНАНАБІС.

«Так, я ведаю, што мой сабака памёр у канцы красавіка, і апошняе, што мы рабілі разам, я
паліў з ім траўку, і ён нарэшце адчуў боль.Пайшоў спаць спакойна». Морганна

«Добра  ведаць.Вы  думаеце,  што  гэта  падзейнічае  і  на  чалавечых  гадаванцаў,  на
хрыбетніку?» Брэнда

«У вас ёсць хатняе жывёла чалавека?» Колін

«Дзе я магу ўзяць аднаго з гэтых чалавечых гадаванцаў?Яны гучаць інтрыгуюча.Я хачу
навучыць  сваіх  садоўніцтвам.Як  вы  думаеце,  яны  дастаткова  разумныя,  каб  зрабіць
гэта?» Саша

«Так, гэта дзейнічае і на хатніх жывёл.Дзякуй за гэта - гэта прымусіла мяне смяяцца». JB

«Я  выкарыстаў  ныркі  (у  невялікіх  колькасцях)  на  сваёй  трусіне  з  ростам  над  адным
вокам.Рост сышоў, і яна захавала зрок.Усяго месяц лячэння і ўсё зразумела.(Ветэрынарны
кантроль).Цяпер у мяне ёсць вялікі датчанін, у якога праблемы з мозгам і курчы.Я палю ад
сваёй ваўчанкі (без сцэнарыяў доктара, толькі марыхуана і доктар ведае), а дог спіць на
канапе побач са мной.З яе лекамі ад прыступаў і тым, што яна знаходзіцца ў маім доме (я
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ўсынавіў яе 6 тыдняў таму) побач са мной, калі я гэта раблю, у яе не было прыступаў на
працягу 5 1/2 тыдняў, і яна набірае вагу, ходзіць лепш і проста больш спакойна .Я таксама
дадаў  какосавае  алей,  2  сталовыя  лыжкі  штодня,  у  яе  рэжым працы,  і  яна  паказвае
выключны прагрэс у сваёй мабільнасці і хваробы». Туманны

«У маёй 9-гадовай баксёркі  на спіне была пухліна памерам з мармур «стралку» ...  не
такая  вялікая,  як  мяч  для  пінг-понга.Я  пачаў  яе  на  вусным  RSO  3xday.Яна  добра
пераносіла  дазоўку,  і  пухліна  ў  рэшце рэшт выйшла са  скуры,  пакінуўшы ў  асноўным
дзірку.Працяглы рэжым прыёму RSO і антыбіётыкаў да поўнага закрыцця.Яна як новая,
без пухлін і  пабочных эфектаў.Аднак мой даберман не вельмі добра пераносіць RSO і
павінен прымаць значна меншыя дозы.Але ён таксама атрымаў вылячэнне ад гэтага».
Карэн

«Раней я лячыў свайго старога сабаку, пускаючы яму ў вуха дым.Яму гэта спадабалася, і
ён дзейнічаў як шчанюк, а не як 21-гадовы сабака (чалавечых гадоў) з хворымі сцёгнамі і
артрытам ". Джына

«Канаплянае алей выратавала маю нямецкую аўчарку, калі ў яе быў дыягнаставаны рак
селязёнкі, цяпер ёй 9 гадоў, яна знаходзіцца ў стадыі рэмісіі, і яна адчувае сябе добра».
Павел

«У майго 6-гадовага мужчыны развіўся цяжкі артрыт.Спатрэбілася 3 тыдні, каб вярнуць яго
да працы.Я даю сваім 3 сабакам прафілактычную дозу два разы на тыдзень ...У мяне
ніколі не было рахункаў ветэрынара...Я бачу іх на піку кожны дзень...На мой погляд, алей
канопляў  -  гэта  неабходная  частка  нашага  рацыёну...Я  ў  захапленні  ад  гэтай
расліны...увесь час...» Спаркі

Заключэнне 

«Йындрых Баер: БЕЗ КАНОПЛЫ НЕ МОЖНА РЭКАНАЛЬНА ВЯДЗІЦЬ ЭКАНОМІКУ.

Рык Сімпсан: Правільна!

JB:Гэта проста немагчыма зрабіць.

Просты  прыклад...  Калі  мы  трымаемся  медыцыны.Толькі  на  дыябетыкаў  Чэхія
выдаткоўвае каля мільярда даляраў.Іх 800 тысяч!

[Цяпер Дж.Б., звяртаючыся да JAKA—музыка, актывіста канабісу, дыябетыка — які сядзіць
злева ад Рыка і яго...]

Вы самі ведаеце, што алей робіць пры дыябеце.КАЛІ ВЫ МОГЦЬ З'ЯДАЦЬ 4 ГРАМА Ў
ДЗЕНЬ, ВАМ НЕ БУДЗЕ ПАТРЭБНЫ ІНСУЛІН АБСОЛЮТЭ.

І штогод мы трацім мільярд даляраў...а грошы сыходзяць з Чэхіі і кудысьці ідуць...І ніколі
не вернецца!

[Недаверліва ўсміхаецца...]

І  гэта толькі  дыябет!Затым дадайце паліва, як сказаў Рык ...  Добра [я даю вам ...можа
быць...], не ўсе машыны, не ўсё... Але калі б 50%... Калі б [толькі] усе трактары працавалі
на гэтым [Канапляным паліве]... Чаму б і не???

Потым, лагічна, цана на ежу зніжаецца...Таму што, калі не трэба плаціць 1, 2, 3 еўра за
літр  газу,  каб  заправіць  грузавік/трактар...  Тады,  лагічна,  ежа  можа  быць  таннейшай.
А грошай у людзей няма...
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Дзяржава  павінна  паклапаціцца  аб  тым,  каб  людзі  елі  і  выжывалі.Не  тое  каб  яны
выміралі...

РS:І  не  толькі  гэта,  але  фермеры  маюць  права  вырошчваць  гэтую  культуру,  каб
падтрымліваць сваё існаванне.На працягу ўсёй гісторыі было вядома, што гэта расліна
выкарыстоўвалася  ў  якасці  цудоўнага  корму  для  жывёлы,  пасля  таго  як  з  насення
выбіраюць алей з  насення канопляў,  гэтыя аладкі  скормліваюць жывёлам.Гэта адзін  з
лепшых кармоў  для жывёл на  планеце!Такім  чынам,  гэта не  толькі  дасць  ім  лекі  для
лячэння пагалоўя, але і дасць ім крыніцу ежы для сваёй жывёлы.

І гэта так, як казаў Джындрых...Для любой краіны, каб паспрабаваць кіраваць эканомікай
без  выкарыстання  канопляў...  Або  для  любога  фермера,  каб  сапраўды  паспрабаваць
практыкаваць гэтую прафесію, і не дазваляць вырошчваць каноплі,было б толькі марным
практыкаваннем'!Фермерам неабходна права вырошчваць гэтую расліну.І кожны павінен
мець аднолькавае права пастаўляць свае ўласныя патрабаванні.Мы ўсе павінны мець
гэтую свабоду...

JB:Вы  б  аддалі  перавагу  есці  мяса  жывёл,  якіх  кармілі  шкоднай  ежай  і  ўводзілі
антыбіётыкі, ці вы б аддалі перавагу есці мяса жывёл, якіх кармілі каноплі і не патрабуюць
ніякіх антыбіётыкаў?

Вы б аддалі  перавагу з'есці  курыцу,  якую кормяць насеннем канопляў і  здаровую -  не
пакутуе ад усіх гэтых дрэнных умоў - ці вы б лепш з'есці прамысловы прадукт?Вы б аддалі
перавагу есці карпа або [г.зн.] рыбу, якая будзе багатая Амега-3, 6, 9, таму што яна будзе
харчавацца канапляным насеннем,  ці  вы лепш есці  рыбу,  якая сілкуецца здробненымі
лісцем або мёртвымі жывёламі?Гэта ж проста... ЭКАНОМІКА... Вы плаціце занадта шмат,
а  грошы сыходзяць  з  краіны.Вы хочаце  грошы тут.І  ШТО ЛЕПШАЕ -  КАЛІ  НЕ  ТРЭБА
марнаваць  грошы...[тады]  ВАМ  НЕ  ТРЭБА  ЗАРАБЛЯЦЬ  ГРОШЫ...»  (зМаніфест
канопляўдакументальны фільм,даступны на Youtube)

«Дазвольце  падсумаваць  большую  частку  таго,  што  адбываецца  вакол  Rick  Simpson
Oil.Інструкцыі кажуць людзям A, B, C і D.Людзі чытаюць іх і пытаюцца - калі я не зраблю А,
ці будуць працаваць B, C і D?Калі я не зраблю B, ці будуць працаваць A, C і D?Калі я не
зраблю C, ці будуць працаваць A, B і D?Што, калі я не зраблю D, ці будуць працаваць A, B
і  C?А  што,  калі  я  зраблю  A,  B,  C  і  D  па-іншаму,  ці  ўсё  роўна  гэта  будзе  ствараць
сапраўдную рэч?

Агульны  адказ:  не,  не  будзе.Калі  вы  хочаце  стварыць  RSO,  выконвайце  інструкцыіу
лячэнні рака: пратакол Рыка СімпсанаЭлектронную кнігу на літар.Калі вы хочаце вырабіць
нешта  іншае,  выконвайце  іншыя  інструкцыі.Але,  калі  ласка,  не  ўскладайце  на  нас
адказнасць,  калі  вы  вырабляеце  іншы  тып  алею,  а  лячэнне  не  атрымоўваецца  і
заканчваецца непатрэбнай смерцю пацыента.

Калі  вы робіце A,  B,  C і  D,  алей будзе працаваць найлепшым чынам,  таму інструкцыі
ёсць.Калі вы гэтага не зробіце, гэта можа не спрацаваць.Гэта так проста, ці не так?Што б
вы  асабіста  хацелі  атрымаць,  калі  вам  спатрэбяцца  лекі?Нешта,  што  даказала  сваю
эфектыўнасць, ці нешта іншае, якое мае невядомыя медыцынскія якасці, толькі для таго,
каб той, хто зрабіў алей, мог даказаць або абвергнуць яго гіпотэзу ці «метад»?» JB
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